 Lyndon Johnson and the CIA 

 murdered John F. Kennedy

Clint Murchison, Sr. & H.L. Hunt were some of the key players

George Herbert Walker Bush was deeply involved, too,

 in the 1963 Coup d’Etat
LBJ said it was "Texas oil and those fucking renegade intelligence bastards in Washington" [Texas in the Morning, Madeleine Brown, p.189]
 


from Robert Morrow   political researcher   Austin, TX   512-306-1510
 

    Madeleine Duncan Brown was a mistress of Lyndon Johnson for 21 years and had a son with him named Steven Mark Brown in 1950. Madeleine mixed with the Texas elite and had many trysts with Lyndon Johnson over the years, including one at the Driskill Hotel in Austin, TX, on New Year's Eve 12/31/63.

    In the early morning of January 1, 1964, just 6 weeks after the JFK assassination, Madeleine asked Lyndon Johnson:

    "Lyndon, you know that a lot of people believe you had something to do with President Kennedy's assassination."    
    He shot up out of bed and began pacing and waving his arms screaming like a madman. I was scared!
    "That's bullshit, Madeleine Brown!" he yelled. "Don't tell me you believe that crap!"
    "Of course not." I answered meekly, trying to cool his temper.
    "It was Texas oil and those fucking renegade intelligence bastards in Washington." [said Lyndon Johnson, the new president.]  [Texas in the Morning, p. 189] [LBJ told this to Madeleine in the late night of 12/31/63 in the Driskill Hotel, Austin, TX in room #254. They spent New Year’s Eve ‘64 together here. Room #254 was the room that LBJ used to have rendevous’ with his girlfriends – today it is known as the LBJ Room, and rents for $600-1,000/night as a Presidential suite at the Driskill; located on the Mezzanine Level.]
 

    What Lyndon Johnson did not tell his mistress was that Texas big oil (think H.L. Hunt and Clint Murchison, Sr) and the CIA had killed John Kennedy on behalf of Lyndon Johnson. LBJ either organized the plot to kill JFK or he knew about it in advance and agreed to cover the murder up. LBJ in the fall of 1963 was like a cornered animal. He was about to be dropped from the presidential ticket in 1964 by JFK.  Also, LBJ could very well have been indicted in the Bobby Baker scandal that was breaking at that time in fall, 1963.

    I believe that Lyndon Johnson was at the heart and center of the murder of John F. Kennedy. LBJ had a lot of help, too, from the CIA, Texas oil barons, the Mafia, anti-Casto Cubans and high officials in the military and government, including J. Edgar Hoover of the FBI who was LBJ's next door neighbor in Washington, DC for 19 years as well as a close personal friend.

    Here is an excellent article that summarizes the "LBJ did it" case: 

http://www.viewzone.com/lbj/  The best JFK assassination web site to check out is www.jfkmurdersolved.com . Here is an excellent web page detailing Lyndon Johnson’s key involvement: http://itwasjohnson.impiousdigest.com/index.htm 

Also, watch the YouTube videos of The Men Who Killed Kennedy, the Guilty Men (episodes 7, 8, 9), banned from the History Channel because it got too close to the truth. [YouTube has banned many of these links due to copyright claims by A&E …when this incredibly important documentary came out, huge amounts of political pressure was applied to A&E with letters (phone calls) from Jack Valenti (CFR), Bill Moyers (CFR), Lady Bird Johnson, Jimmy Carter (CFR), cover up artist Gerald Ford (CFR).] The videos to watch are The Men Who Killed Kennedy, The Guilty Men, segments 7, 8 and 9. Key point: elite members of the Rockefeller controlled Council on Foreign Relations were involved in the murder of John Kennedy in 1963 and were key players in the cover up of the 1963 Coup d’Etat in the following decades. The CFR members today who spout the party line are doing it out of self imposed ignorance.
 



The best Coup of 1963 videos online are The Men Who Killed Kennedy – The Guilty Men (episodes 7, 8 and 9). Go to You Tube and do these searches.

1) “The Men Who Killed Kennedy episode 7” 

http://www.youtube.com/results?search_query=The+Men+Who+Killed+Kennedy+episode+7&aq=f 

2) “The Men Who Killed Kennedy episode 8”

http://www.youtube.com/results?search_query=The+Men+Who+Killed+Kennedy+episode+8&aq=f
3) ) “The Men Who Killed Kennedy episode 9”

http://www.youtube.com/results?search_query=The+Men+Who+Killed+Kennedy+episode+9&aq=f 

4) http://www.youtube.com/watch?v=rO0q4gsDURk  LBJ Benefited Most from JFK Assassination 

4b) Here are all the episodes of the Men Who Killed Kennedy together:

http://www.archive.org/details/TheMenWhoKilledKennedyparts1-9 

5) Jesse Ventura did a spectacular show (11/19/10 Conspiracy Theory with Jesse Ventura) on the JFK assassination, aka the 1963 Coup d’Etat. The fact that this extremely important material is still not appearing in the MSM, shows you how controlled the MSM is today by the CIA and the murderers of John Kennedy, almost 50 years after the Coup d’Etat. There are people walking around today who still have liability in the JFK assassination and cover up (George Herbert Walker Bush, Arlen Specter (cover up), Ruth and Michael Paine).

http://www.youtube.com/results?search_query=Conspiracy+theory+jesse+ventura+jfk+assassination&aq=f 

6) JFK and its depiction of History – 1/22/92 held at American University: 

http://www.c-spanvideo.org/program/23934-1 Lots of good panelists on this forum, especially the extremely important Fletcher Prouty.

CIA Pegaus agent Trenton Parker told Rodney Stich in 1993 that FBI Hoover’s office had been taped and identified at least 5 conspirators: Lyndon Johnson, J. Edgar Hoover, Allen Dulles, Nelson Rockefeller,

 & George Herbert Walker Bush

From Defrauding America, Rodney Stich, 3rd edition 1998 p. 638-639]:
“The Role of deep-cover CIA officer, Trenton Parker, has been described in earlier pages, and his function in the CIA's counter-intelligence unit, Pegasus. Parker had stated to me earlier that a CIA faction was responsible for the murder of JFK … During an August 21, 1993, conversation, in response to my questions, Parker said that his Pegasus group had tape recordings of plans to assassinate Kennedy. I asked him, "What group were these tapes identifying?" Parker replied: "Rockefeller, Allen Dulles, Johnson of Texas, George Bush, and J. Edgar Hoover." I asked, "What was the nature of the conversation on these tapes?" 

I don't have the tapes now, because all the tape recordings were turned over to [Congressman] Larry McDonald. But I listened to the tape recordings and there were conversations between Rockefeller, [J. Edgar] Hoover, where [Nelson] Rockefeller asks, "Are we going to have any problems?" And he said, "No, we aren't going to have any problems. I checked with Dulles. If they do their job we'll do our job." There are a whole bunch of tapes, because Hoover didn't realize that his phone has been tapped. Defrauding America, Rodney Stich, 3rd edition p. 638-639]

The Roles of Vice President Lyndon Johnson and

CIA agent George Herbert Walker Bush

       In order to understand the JFK assassination, you have to understand the criminality of Lyndon Johnson BEFORE the JFK murder and the criminality of George Herbert Walker Bush AFTER the JFK murder. Lyndon Johnson: in addition to stealing the 1948 Senate election with vote fraud, LBJ also made a career of taking $$ millions in bribes. Lesser known is that LBJ had a hit man named Malcolm Wallace who would kill people who could have gotten LBJ indicted, thrown in jail or endangered his political career. Billie Sol Estes fingers LBJ, his top aide Cliff Carter, & Malcolm Wallace in the murders of Henry Marshall, JOHN F. KENNEDY and 6 others. Go to this web page to read about who LBJ murdered: www.home.earthlink.net/~sixthfloor/estes.htm  . Lyndon Johnson was one sick, evil son of a bitch who would do anything to get ahead, including murdering John F. Kennedy.


In Nov. ’63, LBJ was a dangerous, cornered animal. He was about to be dropped from the 1964 Demo ticket and he was possibly headed to JAIL because of the Bobby Baker scandal. LBJ and the CIA murdered JFK, with the equally corrupt LBJ friend Hoover of the FBI in charge of covering it up.

Six weeks after the murder of JFK, on 1/1/64 LBJ’s beloved mistress Madeleine Duncan Brown asked LBJ who killed JFK. She says LBJ got angry, hopped out of bed and started pacing and waving his arms; then Lyndon Johnson said, “It was Texas oil and those fucking renegade intelligence bastards in Washington!” [Texas in the Morning, Madeleine Brown, p.189] In other words: the CIA (Bush), LBJ’s biggest campaign contributors (Texas oil) and closest friends murdered John F. Kennedy.
George Herbert Walker Bush:

“Fucking Renegade Intelligence Bastard”


George H.W. Bush, despite his lies, has been CIA for a very LONG TIME. Bush helped organize the failed Bay of Pigs invasion of Cuba in April of 1961. The Bush family was heavily vested in the Bay of Pigs operation against Castro. After the Bay of Pigs fiasco, the CIA and the anti-Castro Cubans hated JFK as much as they hated Fidel Castro. Eventually LBJ, the CIA and George Bush would use this hate to murder JFK. 


Read this web page: www.jfkmurdersolved.com/bush.htm  covering GHW Bush’s very probable involvement in the killing of JFK. Google 1) “JFK II – The Bush Connection.” (video) 2) “Tom Flocco George Bush photo” 3) Google the “Nixon-Bush Connection to the Kennedy Assassination” by Paul Kangas.


During Watergate one of Nixon’s aides mentioned that he had spoken to George H.W. Bush about the “Bay of the Pigs” thing. Nixon asked what was Bush’s response? The aide said that George H.W. Bush “broke out in assholes and then shitted all over himself.” Haldeman said that “the Bay of Pigs thing” were Nixon’s code words for the JFK assassination. George H.W. Bush has the blood of JFK all over his hands and he might shit all over himself if YOU ever find out the Ugly Truth about his murderous ways.

George Bush has a long criminal career of massive CIA DRUG SMUGGLING. Google the video: “Mena Connection: Compromised: Clinton, Bush and the CIA, Drug smuggling”

IT IS VERY LIKELY GEORGE H.W. BUSH, JEB BUSH AND

OLLIE NORTH MURDERED BARRY SEAL IN FEB., 1986


Barry Seal was a CIA asset and legendary drug smuggler. It is very likely that VP George H.W. Bush, his son JEB BUSH and Ollie North MURDERED Barry Seal in 1986. Barry Seal was about to spill the beans in court about GHW Bush’s criminal drug involvement. You can read about it in Al Martin’s book The Conspirators: Secrets of an Iran-Contra Insider. Here are some good web links:

1) www.wethepeople.la/seal2.htm      2) Google “Barry Seal Spartacus.”
George Herbert Walker Bush used CIA Pegasus unit

 Assassins to Terrorize Ross Perot in the 1992 campaign

Google “Chip Tatum Pegasus” for the Ugly Truth about Bush

George H.W. Bush is a career criminal with a lot of dirty, evil secrets to hide. Ross Perot, while he was hunting for US POWs in Asia, came across clear evidence of US CIA heroin smuggling from Burma. This is in addition to the HUGE amounts of cocaine that Bush/Clinton/CIA/Jeb Bush/Oliver North were bringing in from Central America. Google “Bo Gritz letter to George Bush.” Link: http://www.serendipity.li/cia/gritz1.htm.  GHW Bush was very scared of what might happen to him if a hard ass like Perot ever became president. Bush was giving his CIA assassins the green light to murder/terrorize Ross Perot. George H.W. Bush said: “you are authorized to use whatever means necessary to recover said documents and insure that this criminal [Ross Perot] is brought to justice. You are authorized to exceed existing regulations and FTM’s to accomplish this mission. If loss of life occurs as a result of the performance of your duties, you shall be exempt and protected from prosecution.”  [Chip Tatum, Pegasus Files – Google it!]

Incredibly important link on Chip Tatum, CIA Pegasus assassin: http://whatreallyhappened.com/RANCHO/POLITICS/MENA/TATUM/tatum.html
Chip Tatum quit the CIA rather than being used by GHW Bush to neutralize or terrify Ross Perot in the 1992 campaign. Perot knew ALL about the Bush/Clinton/CIA drug smuggling of the 1980’s and Bush was terrified at what a President Perot would do with this knowledge (i.e. throw Bush in jail).
CIA Major General Edward Lansdale was probably in operational charge of the JFK assassination in Dallas.

Edward Lansdale’s longtime benefactor was Allen Dulles who later was the de facto head and cover up artist of the Warren Commision farce

Major General Edward Lansdale was probably in operational charge of the assassination in Dallas. JFK did not make him ambassador to Vietnam in 1961, which Lansdale coveted. JFK did make Lansdale the Head of Operation Mongoose which was filled to the brim with CIA and anti-Castro Cubans who hated JFK as much as they hated Fidel Castro.  Here is a photo of Lansdale taken on the sidewalk in front of and just a few feet west of the Texas School Book Depository: ! http://www.apfn.net/dcia/tramps1.jpg Fletcher Prouty gives his insights: http://www.prouty.org/letter.html Here is a 3/14/85 letter by Gen. Victor H. Krulak also identifying Edward Lansdale at the TSBD on 11/22/63: http://www.ratical.com/ratville/JFK/USO/appD.html Edward Lansdale, the CIA’s assassinations expert, - his presence in Dallas indicts the CIA.

Here is a Lansdale bio: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/COLDlansdale.htm Also, Wikipedia on Lansdale: : http://en.wikipedia.org/wiki/Edward_Lansdale  Forget the 3 tramps, the identification of Lansdale by Fletcher Prouty and General Krulak is the jewel in that photo! Edward Lansdale had a rectangular head: http://www.google.com/images?um=1&hl=en&rls=com.microsoft%3Aen-us%3AIE-SearchBox&tbs=isch%3A1&sa=1&q=gen+edward+lansdale&btnG=Search&aq=f&aqi=&aql=&oq=&gs_rfai=  


More on Ed Lansdale and his black warfare in the 1950’s in Vietnam: http://www.historynet.com/ed-lansdales-black-warfare-in-1950s-vietnam.htm 

[In the book Edward Lansdale’s Cold War by Jonathan Nashel, there is a picture taken in 1986, the year before Lansdale died, of Lansdale and a bunch of 1980’s Cold Warriors, including Oliver North. [p. 126, Edward Lansdale’s Cold War]. Oliver North considered himself a protégé of Lansdale and referred to himself as “Lansdalian.” The Washington Post says Oliver North “was already Lansdale-ized when he reached the NSC. Oliver North had a plan to suspend the U.S. Constitution called Rex 84 Alpha, short for Readiness Exercise 1984. North also had a similar plan called “Operation Sledgehammer.” (See Al Martin’s blockbuster book The Conspirators: Confessions of an Iran-Contra Insider. Jeb Bush and Oliver North come of looking very, very bad in this book.)

Some folks who I think were involved in the murder of John Kennedy (just a starter list; the plot to murder JFK was a big one). The cover up had many more players.
Here are the folks who I think were involved in the murder of John Kennedy. Some folks had foreknowledge and were participants in the planning of the murder of JFK. Some were elite sponsors and some actually physically carried out the assassination. Other folks knew the truth and actively covered up the assassination, protecting the LBJ/CIA murderers of JFK. Some of these folks were sponsors, some carried out the field operations, others just knew about it in advance and approved the JFK murder. Notice how many of these guys were hawkish CIA Republicans – that is who Lyndon Johnson made his dirty deal with.

1) Lyndon Johnson – Mastermind of the JFK assassination. The job of the CIA was to do the actual slaughtering of JFK. Both Lyndon Johnson and the CIA were up to their ears in the JFK assassination. The job of LBJ and Hoover was to cover up the assassination. 

2) J. Edgar Hoover of FBI- I think he had foreknowledge. Like LBJ, he hated the Kennedys. Elite sponsor of JFK assassination. "If I told you what I really know, it would be very dangerous to the country. Our whole political system could be disrupted." – Hoover to Billy Byars, Jr., son of Texas oil man Billy Byars, Sr., a very close friend to Hoover. Hoover was responding to a question of whether Oswald really shot JFK.

3) Allen Dulles, head of CIA fired by JFK. #1 Cover up artist on Warren Commission. First one picked by LBJ to be on Warren Commission sham. Allen Dulles may very well have been a co-CEO of the JFK assassination along with Lyndon Johnson: the CIA/mafia in charge of the killing and LBJ and his close friend J. Edgar Hoover of the FBI in charge of the cover up. Elite sponsor of JFK Assassination. Allen Dulles : "That little Kennedy...he thought he was a god."
4) Nelson Rockefeller – hated the Kennedys. Very deep and longstanding CIA. Close working relationship with Allen Dulles. If Dulles was in on it, then Nelson Rockefeller was in on it. [note: Henry Kissinger was Nelson’s closest aide for decades. The more I study the JFK assassination, the more I am convinced of Rockefeller/CIA involvement in conjunction with Texas oil. And Henry Kissinger has been an elite player/aide/ally with the Rockefellers since the 1950’s as well as Bilderberger attendee.] Elite sponsor of JFK Assassination. Very significantly, Lyndon Johnson’s #1 pick to be president in spring 1968: to keep the JFK murder cover up going.

5) George Herbert Walker Bush – High ranking Texas CIA in 1963. Oil industry. A top political and CIA player even in 1961 when he organized Bay of Pigs invasion at age 37. Lied about not being in the CIA; also says he can’t remember where he was when JFK was assassinated. Who does this joker think he is fooling? His dad Prescott Bush was close friends with Allen Dulles and Prescott later wrote a letter saying he never forgave JFK for firing Allen Dulles from CIA. Elite sponsor of JFK Assassination.

6) Gen. Edward Lansdale – CIA (probably the guy running the field operation for the assassination on site at Dealey Plaza. He was photographed on the side walk just west of TSBD and identified by Col. Fletcher Prouty and Gen. Victor Krulak. Ed Lansdale was a pet of the Dulles brothers and the CIA Georgetown set. I absolutely believe Gen. Ed Lansdale was a key player in the JFK assassination. Very key player.
7) H.L. Hunt – Texas oil billionaire, LBJ supporter, JFK hater. LBJ told his most beloved mistress Madeleine Brown that it was the Texas oil fat cats and the CIA who murdered JFK. Lyndon Johnson forgot to add that they murdered JFK on Johnson’s behalf! Elite sponsor of JFK Assassination.

8) Clint Murchison, Sr. If Hunt was in it, then Murchison was in it. Murchison was close friends with cover up artist Hoover at the FBI. Murchison was all mobbed up with close ties to his friend Carlos Marcello in New Orleans and the Genovese family in New York. The Murchison maid reported that champagne, cavier and joy overflowed at the Murchison house the week after JFK was assassinated. Elite sponsor of JFK Assassination.

9) Cliff Carter – very close LBJ aide; certainly involved in the JFK assassination as well as many other murders for Lyndon Johnson. Cliff Carter was the political director for LBJ as well as his assassinations director.

10) Malcolm Wallace – LBJ’s personal hit man. Billie Sol Estes reports how he, LBJ, Cliff Carter and Malcolm Wallace used murders to cover up LBJ’s gargantuan political and criminal liabilities. Malcolm Wallace probably coordinated in the field with the CIA murderers of JFK.

11) Ed Clark – LBJ’s lawyer and close friend. He was probably coordinating with HL Hunt, Clint Murchison and the CIA regarding the JFK assassination. Ed Clark was an extremely powerful power broker in Texas at this time. Huge power – in on JFK assassination.

12) James Angleton – probably running Lee Harvey Oswald, supervising Oswald’s sheep dipping and setting him up to be the pasty of the JFK assassination. Blame it on Cuba/Russia, perhaps to justify an invasion of Cuba. Also, very close to Allen Dulles – Angleton even carried the ashes of Dulles in an urn at Dulles’ funeral, that is how close they were. Oswald was probably being run as an “off the books” agent supervised by James Angleton.

13)  Richard Helms – CIA, started its MK-ULTRA mind control programs, helped to cover up JFK assassination. Possibly in on it in advance.

14) David Morales – top CIA assassin for latin America. Ran the Miami operations against Castro. In Operation Mongoose. JFK hater. Later said we got the bastard, didn’t we. Yes, he was in on it in the field game. Actual quote was “Well, we took care of that son of a bitch, didn’t we? (referring to JFK). Robert Walton, the ex-lawyer for David Morales quotes him as saying something like: “I was in Dallas when we got that m___rf___r [JFK] and I was in Los Angeles when we got the little bastard [RFK].”

15) E. Howard Hunt – CIA. Hated JFK after Bay of Pigs fiasco. He was in on it at the field operations level.

16) Frank Sturgis – CIA JFK after Bay of Pigs fiasco. He was in on it at the field operations level. Sturgis was the one who went to the media and tried to float the absurd canard that the Russians did it. The Russians, in fact, were convinced LYNDON JOHNSON murdered John Kennedy.

17) David Atlee Phillips – CIA Mexico City Station chief. May have been running Oswald out in the field. Phillips was “Maurice Bishop” and he and Antonio Veciana met with Oswald in Dallas in September, 1963. James Angleton and David Atlee Phillips may very well have been the ones to sheepdip Oswald as a fake communist, so that he could be a useful patsy later.

17) continued: other CIA men probably involved: Ted Shackley, Tracy Barnes, Desmond Fitzgerald. Ted Shackley worked very closed with GHW Bush, even becoming a speech writer for him in 1980. Roy Hargraves told author Noel Twymann that (OSS/CIA) Mitch WerBell supplied the silencers used by some of the gunman in Dallas.

18) Curtis LeMay – head of the Air Force. Ultra-hawk, wanted to start WWIII and just get it over with. Big time JFK hater. Almost certainly he was in on, aware of and supporting the JFK assassination. Was at JFK’s autopsy, chewing on a cigar and grinning. LeMay hated John Kennedy so much that a child could have recruited him into an assassination plot.

19) Henry Cabot Lodge – US ambassador to Vietnam, was about to be fired by JFK on 11/24/10 for insubordination. Lodge liked Ed Lansdale and wanted Lansdale’s services in Vietnam. On 11/21/63, the day before the JFK assassination, Henry Cabot Lodge was making phone calls in the lobby of his Hawaiian hotel (2 reasons, no record of who he was calling [probably the JFK murderers} and also so he could not be taped recorded on a phone.) Lodge had been openly insubordinate of JFK in his role as ambassador.

20) William King Harvey – fired from Operation Mongoose by Kennedy. Close friends with suave mob hit man Johnny Rosselli. JFK hater to the max. Very likely in on JFK assassination.

21) Johnny Rosselli – suave mob hitman for Chicago’s Sam Giancana. Extremely close friends with CIA assassin/ CIA expert player William King Harvey. Rosselli later said Jack Ruby was one of our guys and we got him to kill Oswald. Tosh Plumlee says he flew in Rosselli to Dallas for an “abort mission” on 11/22/63. Guess that mission did not work out too well! Rosselli was involved in the JFK assassination; may even have been a shooter. Johnny Roselli was the one who went to Jack Anderson with the absurd story that Castro killed JFK; that was a diversionary story to cover Rosselli’s participation.

22) Jack Ruby – killed Oswald to cover up plot. And he was probably in on the JFK assassination ahead of time with the mob, the CIA and/or including Lyndon Johnson’s people.

23) James Rowley, head of the Secret Service. The Secret Service protection was so bad and so non-existent in Dallas, it seems likely that Secret Service leadership was involved in the JFK assassination. Many of  the Secret Service agents on the ground were just following the orders of their superiors, just like the Dallas motorcycle cops that for the most part were not around JFK’s limo.

24) Col. Howard Burris. One of the most important men in the Pentagon at this time 1963 and a very close military aide to Lyndon Johnson. He was very close friend of Richard Helms and most likely a CIA asset with a military cover. He got very rich after the JFK assassination.

25) Carlos Marcello and Santos Trafficante: these guys had close ties with CIA and anti-Castro Cubans. The actual shooters of the JFK assassination were either Operation 40 guys or elite mafia hitmen in the Southern USA. Of course, Jimmy Hoffa wanted Kennedy dead, too, but he was probably not an actual player in the logistics of the operation. Hoffa was probably just cheering them on. Johnny Rosselli may very well have been one of the shooters:

In the early 1990s', Frank Ragano told journalists a story, repeated in his book Mob Lawyer, that Ragano had taken a message from Hoffa to Trafficante and Carlos Marcello to carry out the murder of the President. Ragano wrote that in 1987 a seriously-ill Trafficante told him that he and Marcello had carried out the order, but that he had misgivings - "I think Carlos f**ked up in getting rid of Giovanni (John) -- maybe it should have been Bobby." 

http://www.maryferrell.org/wiki/index.php/Santos_Trafficante_-_It_Should_Have_Been_Bobby 

26) David Ferrie – was a pilot and very close aide to Carlos Marcello. Ferrie was a hard core JFK –hater; he considered JFK a communist and Ferri was very concerned about Castro in Cuba. David Ferrie knew Lee Harvey Oswald from Civil Air Patrol. I think in some way Ferrie was involved in the lower level logistics/planning of the JFK assassination. David Ferrie was also an expert in Napoleanic Law and was sitting at Carlos Marcello’s side when he was acquitted and not deported on 11/22/63.

27) McGeorge Bundy, JFK’s National Security Advisor. The more I study the JFK assassination, the more likely it seems that McGeorge Bundy was involved in the assasssionation. Don Jeffries says about McGeorge Bundy: “who was confidently assuring JFK's cabinet members-as they flew back from Hawaii only a few hours after the shooting-that the assassin had been caught and there was no conspiracy. Hard for me to accept that this bureaucrat could innocently be so confident of that, when no real investigation into the crime had even begun at that point.”
 Other folks like Arlen Specter, Gerald Ford, James McCoy, Jack Valenti, Bill Moyers may not have been killers, but they may have known the truth and helped to cover it up after the fact. Atty. General Robert Kennedy’s top aide at Justice Nicholas Katzenbach helped cover it up as well. As did MANY CIA assets in the print and TV media. John J. McCloy, the chairman of the Council on Foreign Relations from 1953-1970, was heavily involved in the cover up of the JFK assassination with his role on the Warren Commission, along with Allen Dulles and Gerald Ford.
As for Lee Harvey Oswald, I lean toward the view that he was completely set up to be the “patsy” of the assassination by the CIA. He probably did not kill Officer Tippitt either. If  Oswald was one of the killers/plotters/shooters, then he was doing an operation at the behest of the CIA and Lyndon Johnson. The whole case against Oswald was pretty much a fabrication by the CIA and FBI. Oswald was probably a low level CIA agent who probably acted as an informer for the FBI, who were rivals to the CIA.

Columnist Arthur Krock was openly speculating in the New York Times about a CIA coup d’etat against John Kennedy – CIA was out of control, literally.

This is absolutely blockbuster! Can you imagine in 2010 The New York Times, Wash Post, ABC/NBC/CBS or FOX openly speculating on the record about a CIA coup d’etat against a sitting US president? 

Check out the amazing Arthur Krock column in NYT on 10/03/63! The CIA and JFK were at WAR with each other! JFK knew he did not have control of the CIA. http://www.jfklancer.com/Krock.html An stunning column which even includes public speculation in an elite newspaper (back then) about the possibility of the CIA engineering a coup d’etat! The bottom line is that John Kennedy did NOT have control of the CIA and his WAR with them was even spilling into print into the public elite media.

The New York Times 
October 3, 1963 p. 34 
The Intra-Administration 
War in Vietnam 
By Arthur Krock 

... One reporter in this category is Richard Starnes of the Scripps-Howard newspapers. Today, under a Saigon dateline, he related that, "according to a high United States source here, twice the C.I.A. flatly refused to carry out instructions from Ambassador Henry Cabot Lodge . . . [and] in one instance frustrated a plan of action Mr. Lodge brought from Washington because the agency disagreed with it." Among the views attributed to United States officials on the scene, including one described as a "very high American official . . . who has spent much of his life in the service of democracy . . . are the following: 
The C.I.A.'s growth was "likened to a malignancy" which the "very high official was not sure even the White House could control . . . any longer." "If the United States ever experiences [an attempt at a coup to overthrow the Government] it will come from the C.I.A. and not the Pentagon." The agency "represents a tremendous power and total unaccountability to anyone." 
... The C.I.A. may be guilty as charged. Since it cannot, or at any rate will not, openly defend its record in Vietnam, or defend it by the same confidential press "briefings" employed by its critics, the public is not in a position to judge. Nor is this department, which sought and failed to get even the outlines of the agency's case in rebuttal. But Mr. Kennedy will have to make a judgment if the spectacle of war within the Executive branch is to be ended and the effective functioning of the C.I.A. preserved. And when he makes this judgment, hopefully he also will make it public, as well as the appraisal of fault on which it is based.

“Spooks” make life miserable for Ambassador Lodge

By Richard T. Starnes, The Washington Daily News

October 2, 1963, p.3

The Washington Daily News, Wednesday, October 2, 1963, p.3

'SPOOKS' MAKE LIFE MISERABLE FOR AMBASSADOR LODGE

'Arrogant' CIA Disobeys Orders in Viet Nam

By Richard T. Starnes

SAIGON, Oct.2 - The story of the Central Intelligence Agency's role in South Viet Nam is a dismal chronicle of bureaucratic arrogance, obstinate disregard of orders, and unrestrained thirst for power.

Twice the CIA flatly refused to carry out instructions from Ambassador Henry Cabot Lodge, according to a high United States source here.

In one of these instances the CIA frustrated a plan of action Mr. Lodge brought with him from Washington because the agency disagreed with it.

This led to a dramatic confrontation between Mr. Lodge and John Richardson, chief of the huge CIA apparatus here. Mr. Lodge failed to move Mr. Richardson, and the dispute was bucked back to Washington. Secretary of State Dean Rusk and CIA Chief John A. McCone were unable to resolve the conflict, and the matter is now reported to be awaiting settlement by President Kennedy.

It is one of the developments expected to be covered in Defense Secretary Robert McNamara's report to Mr. Kennedy.

Others Critical, Too

Other American agencies here are incredibly bitter about the CIA.

"If the United States ever experiences a 'Seven Days in May' it will come from the CIA, and not from the Pentagon," one U.S. official commented caustically.

("Seven Days in May" is a fictional account of an attempted military coup to take over the U.S. Government.)

CIA "spooks" (a universal term for secret agents here) have penetrated every branch of the American community in Saigon, until non-spook Americans here almost seem to be suffering a CIA psychosis.

An American field officer with a distinguished combat career speaks angrily about "that man at headquarters in Saigon wearing a colonel's uniform." He means the man is a CIA agent, and he can't understand what he is doing at U.S. military headquarters here, unless it is spying on other Americans.

Another American officer, talking about the CIA, acidly commented: "You'd think they'd have learned something from Cuba but apparently they didn't."

Few Know CIA Strength

Few people other than Mr. Richardson and his close aides know the actual CIA strength here, but a widely used figure is 600. Many are clandestine agents known only to a few of their fellow spooks.

Even Mr. Richardson is a man about whom it is difficult to learn much in Saigon. He is said to be a former OSS officer, and to have served with distinction in the CIA in the Philippines.

A surprising number of the spooks are known to be involved in their ghostly trade and some make no secret of it.

"There are a number of spooks in the U.S. Information Service, in the U.S. Operations mission, in every aspect of American official and commercial life here, " one official - presumably a non-spook - said.

"They represent a tremendous power and total unaccountability to anyone," he added.

Coupled with the ubiquitous secret police of Ngo Dinh Nhu, a surfeit of spooks has given Saigon an oppressive police state atmosphere.

The Nhu-Richardson relationship is a subject of lively speculation. The CIA continues to pay the special forces which conducted brutal raids on Buddhist temples last Aug. 21, altho in fairness it should be pointed out that the CIA is paying these goons for the war against communist guerillas, not Buddhist bonzes (priests).

Hand Over Millions

Nevertheless, on the first of every month, the CIA dutifully hands over a quarter million American dollars to pay these special forces.

Whatever else it buys, it doesn't buy any solid information on what the special forces are up to. The Aug. 21 raids caught top U.S. officials here and in Washington flat-footed.

Nhu ordered the special forces to crush the Buddhist priests, but the CIA wasn't let in on the secret. (Some CIA button men now say they warned their superiors what was coming up, but in any event the warning of harsh repression was never passed to top officials here or in Washington.)

Consequently, Washington reacted unsurely to the crisis. Top officials here and at home were outraged at the news the CIA was paying the temple raiders, but the CIA continued the payments.

It may not be a direct subsidy for a religious war against the country's Buddhist majority, but it comes close to that.

And for every State Department aide here who will tell you, "Dammit, the CIA is supposed to gather information, not make policy, but policy-making is what they're doing here," there are military officers who scream over the way the spooks dabble in military operations.

A Typical Example

For example, highly trained trail watchers are an important part of the effort to end Viet Cong infiltration from across the Laos and Cambodia borders. But if the trailer watchers spot incoming Viet Congs, they report it to the CIA in Saigon, and in the fullness of time, the spooks may tell the military.

One very high American official here, a man who has spent much of his life in the service of democracy, likened the CIA's growth to a malignancy, and added he was not sure even the White House could control it any longer.

Unquestionably Mr. McNamara and Gen. Maxwell Taylor both got an earful from people who are beginning to fear the CIA is becoming a Third Force co-equal with President Diem's regime and the U.S. Government - and answerable to neither.

There is naturally the highest interest here as to whether Mr. McNamara will persuade Mr. Kennedy something ought to be done about it.

More here: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?show topic=7534

JFK was an out of control sex freak – and his enemies used that to their advantage:
President John Kennedy: “I am not through with a girl till I’ve had her three ways.”  [Traphes Bryant, Dog Days at the White House, p. 38]
The people (LBJ, CIA, military, Hoover) who murdered him used that as a one justification for their actions. They considered JFK soft on communism, reckless in his personal life, and MOST IMPORTANTLY a direct threat to their power (LBJ, CIA, Allen Dulles, Hoover): http://www.cwporter.com/jfksex.htm [Important note: Lyndon Johnson himself was seriously and clinically manic-depressive, as well as a flagrant adulterer. LBJ additionally was a stone cold killer.]


The Dark Side of Camelot by Seymour Hersh is an excellent book to get inside the minds of the CIA killers of John Kennedy. It does a good job of detailing JFK’s out of control womanizing as well as showing how Lyndon Johnson and Sam Rayburn on the night of 7/13/60 blackmailed John Kennedy into putting Johnson on the 1960 Democratic ticket.

Dark Side of Camelot summary: http://bztv.typepad.com/Winter/DarkSideSummary.pdf 

Also, this interesting web site: http://www.reformation.org/kennedy-assassination.html 

Reply to charges of  JFK being a sex freak. I believe JFK was indeed an out of control sex freak. 

1) http://www.ctka.net/pr997-jfk.html 

2) http://www.ctka.net/pr1197-jfk.html 

Lyndon Johnson’s crooked business relationship with Billie Sol Estes was critical
 I urge you to look into LBJ's close association with Malcolm Wallace, his on call hit man. A good book to get is Billie Sol Estes a Texas Legend. Billie Sol will tell you about Lyndon's murderous ways: http://www.amazon.com/Billie-Sol-Estes-Texas-Legend/dp/B000ANCGGS/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1234809493&sr=1-1  Read the book and you will see how CLOSE Billie Sol was to Cliff Carter, LBJ's political operative.

Francoise Carlier: "As to Billie Sol Estes, I met him in Paris in 2003 and sat at a table with him and a journalist. I had some time to ask him a few questions. I asked him why Johnson had Kennedy killed (according to him). I will always remember what he answered. One word : "immunity". That is correct. Lyndon Johnson was about to be dropped from the 1964 Democratic ticket and he was heavily implicated in the bribes and kickback scams of the Bobby Baker affair. The only way for Lyndon Johnson to prevent possible/probable prosecution for those crimes was to control the levers of government. So a big reason LBJ murdered JFK was out of FEAR and a desire to have IMMUNITY FROM PROSECUTION. The CIA’s reasons for murdering John Kennedy were more ideological: they wanted to invade Cuba and fight a war in Vietnam. The CIA considered John Kennedy a traitor and an an appeaser and a threat to their interests.
Lyndon Johnson’s most beloved mistress was Madeleine Duncan Brown – what LBJ told her is blockbuster and a key to truth in the JFK assassination:

 Texas in the Morning by Madeleine Duncan Brown. LBJ told her on 12/31/63 at the Driskell Hotel in Austin that he knew that big oil and the CIA had murdered JFK. I think Lyndon was lying; I think he forget to add that big oil, the CIA and his own hit man Malcolm Wallace was involved. http://www.21stcenturyradio.com/1314-presidents.html

Madeleine Duncan Brown, YouTube interview 6/30/97: http://www.youtube.com/watch?v=zA-nEy4vEs0  Here are some more:

http://www.youtube.com/results?search_type=&search_query=Madeleine+Duncan+Brown&aq=f 


Here is another good web link to YouTube video interviews of Madeleine:

http://hidhist.wordpress.com/assassination/jfk/lbjs-mistress-blows-whistle-on-jfk-assassination/

JFK Murder Treason: LBJ’s Mistress Blows Whistle on LBJ:

http://www.youtube.com/watch?v=NzPvpPcmiGA 


Madeleine Brown is incorrect when she describes a big party in Dallas on the night of Thursday 11/21/63 … it did not happen that way, however I think Madeleine is right about what Lyndon Johnson told her about Texas oil and CIA involvement in the JFK assassination. I think that Lyndon Johnson’s close allies H.L. Hunt and Clint Murchison, Sr. were deeply involved in the JFK assassination.

The Final Confessions of longtime CIA agent E. Howard Hunt who said that Lyndon Johnson made a dirty deal with the CIA to murder John Kennedy:

  I would read everything that Saint John Hunt, the son of E. Howard Hunt has to say. E. Howard Hunt made a deathbed revelation saying that LBJ recruited Cord Meyer of the CIA to murder JFK. http://www.saintjohnhunt.com/  Also, http://forwardamerica.blogspot.com/2007/05/death-of-dorothy-hunt-probing_25.html A super article is “The Last Confessions of E. Howard Hunt”: http://www.infowars.com/articles/us/jfk_hunt_last_confessions_rolling_stone.htm
E. Howard Hunt on Youtube (Part 1): http://www.youtube.com/watch?v=5VQQqxY_PwU 

(Part 2): http://www.youtube.com/watch?v=sKUalnht32I 

Another one:  http://www.youtube.com/watch?v=o_QjqwP2PtY
Here is a good article on E. Howard Hunt’s revelation: http://onlinejournal.com/artman/publish/printer_1918.shtml  

“Having Kennedy liquidated, thus elevating himself to the presidency without having to work for it himself, could have been a very tempting and logical move on Johnson’s part,” the late E. Howard Hunt wrote in his book, American Spy: My Secret History in the CIA, Watergate & Beyond. “LBJ had the money and the connections to manipulate the scenario in Dallas and is on record as having convinced JFK to make the appearance in the first place.”
http://www.infowars.com/former-first-lady-jackie-fingers-johnson-and-texan-tycoons-in-jfk-assassination/ 

Barr McClellan says top inside players at the law firm for LBJ were convinced that Lyndon Johnson and Ed Clark were behind JFK assassination:
 
Barr McClellan wrote a book fingering LBJ. Don Thomas, of Box 13 fame, and a very, very close aide of LBJ said flatly that Ed Clark "took care of things in Dallas." Meaning Ed Clark, who was later given 2 million dollars by the oil companies, helped kill JFK for LBJ. Another firm lawyer also told Barr McClellan that LBJ murdered JFK. 
http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKmcclellan.htm Here is Barr's book: Blood, Money and Powerr: How L.B.J. Killed J.F.K.

http://www.amazon.com/Blood-Money-Power-L-B-J-Killed/dp/0963784625/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1234810223&sr=1-1
Loy Factor MAY have been a sniper recruited by LBJ’s hit man Mac Wallace to murder JFK; certainly a possibility:

I find the account of Loy Factor in the Men on the Sixth Floor to be credible. I think Loy Factor was one of the hit men recruited by LBJ and Mac Wallace to murder JFK. Here is the web page: http://home.earthlink.net/~sixthfloor/   I would read this book very closely. How does this Indian from Oklahoma know SO MUCH about the layout of the Texas School Book Depository? Because he was there and Mac Wallace recruited him. You can interview author Glen Sample at 714-638-8724. He personally met Loy Factor and is convinced of his accuracy. They have 7 hours of taped interviews with Loy Factor. I do not believe that Oswald was firing away on the 6th floor as Factor recounts. 
Robert Kennedy in fall of 1963, was telling the Wash DC press that it was open season on Lyndon Johnson:

The Kennedys and LBJ were having a fight: the Kennedys brought knives to it and LBJ brought guns; they had no idea how dangerous LBJ was.

     Here is a good link by Phil Brennan, detailing the pressure that Robert Kennedy was putting on Lyndon Johnson at this time: http://home.earthlink.net/%7Esixthfloor/brennen.htm 

    
Bay of Pigs fiasco and Cuba policy was a BIG reason JFK was assassinated by CIA and anti-Castro Cubans:
 Walt Brown is an expert on the JFK assassination who is convinced LBJ was involved. Read his essay on Cuba: The Line in the Sand. The fiasco of the Bay of Pigs, then the later Cuban Missile Crisis, both probably created a fertile ground of Kennedy-haters for LBJ to recruit his killers of JFK. Check it out: http://www.manuscriptservice.com/DPQ/dparchiv1.htm#CUBA
 

Here is a good summary of the “LBJ did it” case: http://www.viewzone.com/lbj/
 

 Then there is the positive identification of Malcolm Wallace's fingerprint on the 6th floor of the Texas School Book Depository Building.
 

10) Craig Zirbel wrote a book The Texas Connection in 1991 that presents an excellent case that LBJ murdered JFK: http://www.amazon.com/Texas-Connection-Craig-I-Zirbel/dp/0446364339/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1234811193&sr=1-1   Here is a good YouTube clip with Craig Zirbel on LBJ's probable involvement: http://www.youtube.com/watch?v=uBxoq_ZMhos
 

11) The Men Who Killed Kennedy, the Guilty Men was so close to the truth that the LBJ family, Presidents Carter and Ford, Jack Valenti and Bill Moyers demanded it be taken down. It is the Ugly Truth relating to LBJ. I urge you to watch it here on YouTube http://www.youtube.com/watch?v=eaWUcyjAeIk
12) Lyndon Johnson and his neighbor in Washington, DC of 19 years, J. Edgar Hoover were absolutely critical to the cover up of the murder of John Kennedy: http://surftofind.com/document I think they were both involved in the planning of the assassination.

 

13) Another web page “It was Johnson:” http://itwasjohnson.impiousdigest.com/index.htm , covering the LBJ angle of the JFK assassination.

    There are just so many things that implicate LBJ. Here is another little nugget. LBJ wanted Jackie to ride with him in Dallas! According to one of JFK's friends:
http://www.youtube.com/watch?v=cVdangf91BQ LBJ did not want Jackie’s brains to get blown out (such a gentleman – NOT!). Video posted as “Johnson wants Jackie to ride with him”
 

Jack Ruby called Lyndon Johnson a “Nazi” of the worst order” and said that if JFK had picked Adlai Stevenson instead of LBJ, Kennedy would still be alive. 

(Damn straight.)

    And here is Jack Ruby saying it was "the man in the office now" http://www.youtube.com/watch?v=b-L5xYwb2ls&NR=1 Another Jack Ruby video, not made public at the time it was made: http://video.google.com/videoplay?docid=-177236594543303 

A year after his conviction, in March 1965, Ruby conducted a brief televised news conference in which he stated: "Everything pertaining to what's happening has never come to the surface. The world will never know the true facts of what occurred, my motives. The people who had so much to gain, and had such an ulterior motive for putting me in the position I'm in, will never let the true facts come above board to the world." When asked by a reporter: "Are these people in very high positions Jack?", he responded "Yes." 
 

Jack Ruby also said to his jailer: "Now there're going to find out about Cuba, the guns, New Orleans and everything"
    Then we have LBJ wanting a "deathbed confession" from Oswald, as relayed to Dr Crenshaw. http://www.youtube.com/watch?v=rB6q7b_3YvI The question I would want to ask Oswald would be "Was there anyone else involved, if so, who?”

Two of the best books on the JFK assassination:

1) LBJ: Mastermind of JFK’s Assassination by Phillip Nelson (2010) : http://www.lbj-themastermind.com/
2) JFK and the Unspeakable: Why He Died and Why it Matters by James Douglass (2008): http://www.amazon.com/JFK-Unspeakable-Why-Died-Matters/dp/1570757550 

Lyndon Johnson and Hoover started the Cover Up of the JFK Assassination immediately

All law enforcement knew there was a shooter on the Grassy Knoll. But the murderers gameplan was to frame patsy and US intelligence agent Oswald because of his fake public persona of being a “pro-Castro Marxist:

"Washington's word to me was that it would hurt foreign relations if I alleged conspiracy - whether I could prove it or not. I was just to charge Oswald with plain murder and go for the death penalty. Johnson had Cliff Carter call me three or four times that weekend" 
Dallas District Attorney Henry Wade 

The reason Henry Wade could not charge “conspiracy” when everyone knew that was one, was because the “murderers” and “conspirators” were the ones in government.

Lyndon Johnson was a

STONE COLD KILLER:

Johnson had murdered a LOT of people by the time he made a dirty deal with the CIA to murder John Kennedy. 

LBJ was running “Murder, Inc.” down in Texas:

Malcolm Wallace was his hit man and killer

http://home.earthlink.net/~sixthfloor/estes.htm 

LETTER #2 - FROM DOUGLAS CADDY (lawyer for Billie Sol Estes)

August 9, 1984 

Mr. Stephen S. Trott
Assistant Attorney General, Criminal Division
U.S. Department of Justice
Washington, D. C. 20530 

RE: Mr. Billie Sol Estes 

Dear Mr. Trott: 

My client, Mr. Estes, has authorized me to make this reply to your letter of May 29, 1984. Mr. Estes was a member of a four-member group, headed by Lyndon Johnson, which committed criminal acts in Texas in the 1960's. The other two, besides Mr. Estes and LBJ, were Cliff Carter and Mac Wallace. Mr. Estes is willing to disclose his knowledge concerning the following criminal offenses: 

I. Murders 

1. The killing of Henry Marshall
2. The killing of George Krutilek
3. The killing of Ike Rogers and his secretary
4. The killing of Harold Orr
5. The killing of Coleman Wade
6. The killing of Josefa Johnson
7. The killing of John Kinser
8. The killing of President J. F. Kennedy. 

Mr. Estes is willing to testify that LBJ ordered these killings, and that he transmitted his orders through Cliff Carter to Mac Wallace, who executed the murders. In the cases of murders nos. 1-7, Mr. Estes' knowledge of the precise details concerning the way the murders were executed stems from conversations he had shortly after each event with Cliff Carter and Mac Wallace. 

In addition, a short time after Mr. Estes was released from prison in 1971, he met with Cliff Carter and they reminisced about what had occurred in the past, including the murders. During their conversation, Carter orally compiled a list of 17 murders which had been committed, some of which Mr. Estes was unfamiliar. A living witness was present at that meeting and should be willing to testify about it. He is Kyle Brown, recently of Houston and now living in Brady, Texas. 

Mr. Estes, states that Mac Wallace, whom he describes as a "stone killer" with a communist background, recruited Jack Ruby, who in turn recruited Lee Harvey Oswald. Mr. Estes says that Cliff Carter told him that Mac Wallace fired a shot from the grassy knoll in Dallas, which hit JFK from the front during the assassination. 

[The letter continues …]

Sincerely yours,

Douglas Caddy

Lyndon Johnson wanted JACKIE to ride in his car in Texas!! Source: Sen. George Smathers, a good friend of JFK (11/18/63 talk on Air Force 1)

**Lyndon did not want Jackie’s brains to get blown out, too**

Sen. George Smathers, U.S. Congress 1946-1968:

“I came back to Washington with the President. He was lying down. They had a bed in the Air Force One for him to lie on. So he said, “Gee, I really hate to go to Texas. I got to go to Texas next week and it’s just a pain in the rear end and I just don’t want to go. I wish I could get out of it.” And I said, “Well, what’s the problem?” He said, “Well, you know how Lyndon is.” Lyndon was Vice President. “Lyndon wants to ride with me, but John Connally is the governor and he wants to ride and I think that protocol says that he’s supposed to ride and Johnson wants Jackie to ride with him.” And Connally was, at that time, a little bit jealous of Lyndon and Lyndon was a little jealous of him, so it’s all these fights were going on. He said, “I just don’t want to go down in that mess. I hate to go. I wish I could think of a way to get out of it.”

 

Transcript from PBS "American Experience - The Kennedys Part II - The Sons" available on line here:

 

http://www.pbs.org/wgbh/americanexperience/features/transcript/kennedys-transcript/
 

about 1/2 way down the page on the transcript.

You can watch the George Smathers’ clip here at PBS. It is at the 1 hour 44 minute 30 second mark:

http://www.pbs.org/wgbh/americanexperience/films/kennedys/player/ 

I asked a fellow JFK researcher: Does it seem funny that Lyndon Johnson would be asking to be in JFK’s car if Lyndon knew that JFK was going to be slaughtered in a kill zone during the motorcade? The key point is that nothing that Lyndon Johnson ever did in his life justifies giving him “the benefit of the doubt.” Precisely the opposite. And here was his reply:

Re: “But the part that puzzles me is Johnson wanting to ride with Kennedy.”

JFK  Researcher: I wouldn’t worry about this at all, and here’s why:
1. The Smather’s on-camera statement was made decades later, so there has to be some allowance here for a slight jumbling in recollection and “re-transmission”
2. (and more important) :very likely, Lyndon—when he talked to JFK about this-- dissembled (as he always seemed to do), beat around the bush, and very likely sent a confusing message to JFK, which, in the re-telling to Smathers, may have been jumbled (and/or misunderstood) ; and then we have (as noted in my point 1) the re-telling, by Smathers, to a camera, decades later.

    So this is a very interesting problem of separating “the signal from the noise” (as they say in information theory); and I think what is truly important is that Smathers remembers JFK complaining, on 11/18, and on a ride aboard AF-1 from Florida, that (a) he didn’t want to go to Texas and (b) among the many problems he had to deal with was this business of LBJ wanting Jackie to ride with him.

This interview by Smathers provides really excellent “first hand” evidence of the extent to which JFK was being personally lobbied, by his own Vice President, on matters pertaining to the Texas trip—i.e., on getting him to go there (to Texas, AND to Dallas) in the first place; and then to the extent of the actual configuration of which car she would ride in, in the Dallas motorcade (!).   If it weren’t for Smathers, all we’d have is the mealy-mouthed cop-out language of Sorensen, and others like him.

3. Also, please do note the logical problem if LBJ really wanted to ride with JFK: IF that little snippet of a quote were to be taken seriously (and I do not take it seriously), then the actual configuration (i.e. Car-seating) would be that Lyndon Johnson would want to be in the same car as JFK, so if that were to be so—then how could it then be that LBJ “wanted Jackie to ride with him”?    The phrase “ride with him” implies separate cars. Clearly.

And, finally, for the same reason that the President and the vice President do NOT ever fly on the same aircraft, I am positive that—just on those grounds alone—it would be a complete violation of security for the President and the Vice Presient to appear in an open car together.

So my appraisal of this “re-transmission” (by Smathers) of what he heard JFK saying, is that: (a) Lyndon was making a bunch of noise, complaining about this and that; and (b) buried in that “noise” was his real message; and that his real message was that he, as a “galaant” Texas, wanted the President’s wife to ride with him.  I think that the rest of what Smathers heard—or thinks he heard, and then re-transmitted, in this interview—is simply false. 

And again, let me repeat my reasons for saying so. . . 

Because:

(1) Common sense rules out that the Pres and the Vice Pres would ride in the same limo. (Ever).

(2) IF LBJ really wanted “to ride with JFK,” then his request that he wanted Jackie “to ride with him” would make no logical sense.

OK. . . Those are my beliefs about this remarkable little piece of information.

First of all; I think its valid; and secondly, it shows what a sneaky bastard LBJ was—to try to actually lobby the President so that he would not have his wife within inches, and it would make him an easier target.

Of course—had LBJ succeeded in this gambit, he would have to have had a lot of explaining to do afterwards, to credibly explain why Jackie was not seated next to her husband, in Dallas, as she obviously was in other cities.
JFK Researcher #2 commented on George Smathers’ comments:

I agree that Smathers' interpretation of "Johnson wants to ride with me" was in error. Secret Service regulations forbade the President and Vice-President riding together in the same car. At the time of the Dallas visit, there was a feud going on between Texas Democrats with the conservatives of the Johnson-Connally faction against the more liberal Democrats led by Sen. Ralph Yarborough, a JFK supporter. Yarborough was the one riding in Johnson's car with LBJ and Lady Bird. 

 

It has been reported that on the morning of the assassination, LBJ came to the President's suite at the Hotel Texas in Fort Worth and a loud argument broke out between the men. The subject of their disagreement, it was said, was the seating arrangements for the Dallas motorcade. Johnson, it appears, was making a last ditch attempt to get Connally out of JFK's car by using the excuse that Yarborough didn't want to ride with HIM. (Which was true.) But I believe that the seating arrangements were for a purpose --- to show solidarity by having Connally with JFK and Yarborough with LBJ, so there was NO WAY JFK was going to budge on the seating arrangements.

 

Had Kennedy yielded to Johnson's demands, which would have put Yarborough in JFK's limo, Yarborough, instead of Connally, would have been shot along with Kennedy.

 

More on that in a second.

 

H.L. Hunt, Johnson's financial backer and mentor, had a religious foundation called the LIFELINE FOUNDATION. It enjoyed religious status and Federal exemption from income taxes. But in its weekly radio broadcasts, its messages were more political than religious and and when I say political, I mean anti-JFK.

 

In the weeks before the assassination, Hunt's radio program blasted the Administration and its policies.

 

It accused JFK of bypassing Congress to follow a line enunciated from Moscow.

 

It was a time, Lifeline broadcasts cried, for "extreme patriotism".

 

( Source: POWER TO DESTROY, The Political Uses of the IRS from Kennedy to Nixon by John A. Andrew III,, published by Ivan R. Dee, Chicago 2002-- pg 97)

 

Many of the funds that were "donations" to these tax-exempt religious organizations were in fact earmarked for right-wing extremist groups. These religious organizations allowed contributors to make donations to right-wing extremist groups and receive a tax deduction for them.

 

In 1961, the President asked Walter and Victor Reuther to come up with a plan to combat these extreme right-wing forces. Known as the "Reuther Memorandum", one of the things that the document suggested was to "choke off the flow of money to the radical right by challenging groups' tax-exempt status".
 

( ibid. pg 21)

 

Hence, the IRS' Ideological Organizations Project ( IOP ) was formed.

 

A March 9, 1962 IRS internal memo listed the first groups to be investigated. Among them were Hunt's Lifeline Organization ( Dallas District ) , the John Birch Society ( for which "Lifeline" was a front ) and the National Indignation Convention, Dallas District.
 

( ibid. pg 29)

 

In February 1963, ( at a time when Oswald was "buying" his weapons ), the IRS recommended revocation of the tax-exempt status for Hunt's "Life Line". Lifeline had run into problems with the IRS because "approximately 50%" of its publications were "in the nature of propaganda. These releases discussed only one side of an issue and were not consistent with the purposes of an exempt educational organization".

 

(ibid. pg 33 )

 

Now here's the kicker.

 

A Senate Sub-Committee was scheduled to hold hearings in January 1964 on the tax-exemption status of religious organizations with extremist political viewpoints.

 

The Chair of that Sub-Committee ? Sen. Ralph Yarborough of Texas.
 

( ibid. pg 34 )

 

Had Yarborough been in Kennedy's car instead of Connally, HE would have been the one shot up, not Connally. There would have been no hearings, no investigation of Hunt's organization and others.

 

I find this all extremely interesting in lieu of the fact that Johnson tried so hard, even up to the last minute, to change the seating arrangements for the Dallas motorcade.
Famous Altgens photo

In it JFK has already been shot in throat from front

I think I can see LBJ in back, just about to go into DUCK MODE


Famous “Altgens” photo:  I think it is obvious Lyndon Johnson had foreknowledge of when and where the assassination attempt on Kennedy would be made. http://www.ratical.org/ratville/JFK/images/Altgens.jpg 


Notice you can see Lady Bird wearing her white pill box hat in the 3rd car back. In my opinion that light blob far to the right of Lady Bird’s right is Lyndon Johnson just about to go into DUCK MODE right after the first shots have rung out.


The second thing to notice is the oak tree. Perhaps 1/2 second before, JFK's limo was UNDER the oak tree and SHIELDED from any clean shot from the 6th floor of the Texas School Book Depository. Supposedly (not in reality) Lee Harvey Oswald is in that upper southeastern window of the TSBD firing shots at JFK. How can he LHO fire a shot at JFK through that tree, from his phantom spot of the upper right corner of the TSBD? Answer: he CAN'T and he DIDN'T! The first shot at JFK came from else where, either directly in front or directly behind JFK's limo.

Lyndon Johnson wants Jackie to ride

in his car in Dallas!

    LBJ and Secret Service agent Rufus Youngblood were listening to a walkie talkie turned down low: http://senatoryarborough.tripod.com/  Remember Texas US Senator Ralph Yarborough and LBJ hated each other, so Yarborough was not going to cover for him. LBJ was in the 3rd car behind John Kennedy. In 1963, on the day John F. Kennedy was assassinated in Dallas, Ralph Yarborough rode in the motorcade only two cars back from the presidential limousine.  Yarborough was in the same convertible as Vice President Lyndon Johnson, Lady Bird Johnson, and secret service agent Rufus Youngblood. On the morning of 11/22/63 Johnson and Kennedy got into a huge argument over Johnson trying to put his hated enemy Ralph Yarborough in JFK’s limo and his get his close friend John Connally to ride in LBJ’s convertible (so Connally would not get his brains blown out.) Also, before the Dallas trip Lyndon Johnson was arguing with JFK and he was trying to get JACKIE to sit in his (LBJ’s) limo on the Texas trip!!! That last sentence is worth repeating so the importance of it will sink in: before the Dallas trip Lyndon Johnson was arguing with JFK and he was trying to get JACKIE to sit in his (LBJ’s) limo on the Texas trip!!! Johnson was a “gentleman,” he did not want Jackie to get her brains blown out! (the source for that is one of JFK’s friends George Smathers who told that story in a documentary, The Kennedys on PBS’ American experience.
Senator’s Ralph Yarborough's Suspicion of Lyndon Johnson
"There is the well-publicized story of Agent Rufus Youngblood, who reportedly threw himself on top of Vice President Johnson after the shooting began in Dealey Plaza....  Johnson, in a statement to the Warren Commission, mentioned the incident:
	I was startled by a sharp report or explosion, but I had no time to speculate as to its origin because Agent Youngblood turned in a flash, immediately after the first explosion, hitting me on the shoulder, and shouted to all of us in the back seat to get down.  I was pushed down by Agent Youngblood.  Almost in the same moment in which he hit or pushed me, he vaulted over the back seat and sat on me.  I was bent over under the weight of Agent Youngblood's body, toward Mrs. Johnson and Senator Yarborough....


However, former Texas senator Ralph Yarborough, who was sitting beside Johnson that day, told this author:  'It just didn't happen....  It was a small car, Johnson was a big man, tall.  His knees were up against his chin as it was.  There was no room for that to happen.'  Yarborough recalled that both Johnson and Youngblood ducked down as the shooting began and that Youngblood never left the front seat.  Yarborough said Youngblood held a small walkie-talkie over the back of the car's seat and that he and Johnson both put their ears to the device.  He added:  'They had it turned down real low.  I couldn't hear what they were listening to.'"
--Jim Marrs, Crossfire: The Plot that Killed Kennedy
 Ralph Yarborough's Suspicion of the Warren Commission Investigators

"A couple of fellows [from the Warren Commission] came to see me.  They walked in like they were a couple of deputy sheriffs and I was a bank robber.  I didn't like their attitude.  As a senator I felt insulted.  They went off and wrote up something and brought it back for me to sign.  But I refused.  I threw it in a drawer and let it lay there for weeks.  And they had on there the last sentence which stated:  'This is all I know about the assassination.'  They wanted me to sign this thing, then say this is all I know.  Of course, I would never have signed it.  Finally, after some weeks, they began to bug me.  'You're holding this up, you're holding this up' they said, demanding that I sign the report.  So I typed one up myself and put basically what I told you about how the cars all stopped.  I put in there, 'I don't want to hurt anyone's feelings but for the protection of future presidents, they should be trained to take off when a shot is fired.'  I sent that over.  That's dated July 10, 1964, after the assassination.  To my surprise, when the volumes were finally printed and came out, I was surprised at how many people down at the White House didn't file their affidavits until after the date, after mine the 10th of July, waiting to see what I was going to say before they filed theirs.  I began to lose confidence then in their investigation and that's further eroded with time."
--Jim Marrs, Crossfire: The Plot that Killed Kennedy 

Lyndon Johnson to Dr. Charles Crenshaw on 11/24/63

 “I want a death-bed confession from the accused assassin. There’s a man in the operating room who will take a statement. I will expect full cooperation in this matter.”

Johnson is trying to get a confession out of Lee Harvey Oswald, not ask him stuff like who sent you, are there more people, is it a conspiracy. On Friday, Johnson had TWICE told people he thought it was an “international conspiracy,” he told it to a policeman at Parkland Hospital and Gen. Godfrey McHugh had to slap LBJ on Air Force One because LBJ was so hysterical muttering about “conspiracy.” In my opinion, Johnson is acting like a guilty man trying to cover his tracks.

Robert Kennedy, in the fall of 1963, was telling the Washington press corps that it was open season on Lyndon Johnson

LBJ was very aware of this & angry, frightened and concerned

     Here is a good link by Phil Brennan, detailing the pressure that Robert Kennedy was putting on Lyndon Johnson at this time: http://home.earthlink.net/%7Esixthfloor/brennen.htm Phil Brennan wrote this 11/19/2003 – 40 years after the assassination about how Robert Kennedy was telling the Washington press corp it was open season on Lyndon Johnson and his corruption: 

“For the most part, the Washington press corps kept the lid on the story - until the 
late Bob Humphrey, then the GOP Senate leadership's spokesman, an incredibly gifted strategist and a mentor, asked me to tell the story to the late Delaware Republican Sen. John Williams, a crusader for good government and a crackerjack of an investigator. 

Sen. Williams asked me to introduce him to Hill and I did. They got together with some Senate investigators for the GOP minority and Hill told them the whole story, including the part played by Vice President Johnson. Williams got his committee to launch an investigation and the lid came off. 

A few days later, the attorney general, Bobby Kennedy, called five of Washington's top reporters into his office and told them it was now open season on Lyndon Johnson. It's OK, he told them, to go after the story they were ignoring out of deference to the administration. 

And from that point on until the events in Dallas, Lyndon Baines Johnson's future 
looked as if it included a sudden end to his political career and a few years in the slammer. The Kennedys had their knives out and sharpened for him and were determined to draw his political blood - all of it. 

In the Senate, the investigation into the Baker case was moving quickly ahead. Even the Democrats were cooperating, thanks to the Kennedys, and an awful lot of really bad stuff was being revealed - until Nov. 22, 1963. 

By Nov. 23, all Democrat cooperation suddenly stopped. Lyndon would serve a 
term and a half in the White House instead of the slammer, the Baker investigation would peter out and Bobby Baker would serve a short sentence and go free. Dallas accomplished all of that. “

Excellent Spartacus biography on Lyndon Johnson: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/USAjohnsonLB.htm
LIFE Magazine, being fed damaging info by RFK, was on the verge of running a story on 11/29/63 that would have annihilated Lyndon Johnson’s political career once and for all

Source: James Wagenvoord who in 1963 was the 27 year old assistant to LIFE Magazine’e managing editor; this issue would have been dated 12/6/63 and mailed out 11/29 and 11/30/63 (Friday/Saturday mailing)

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=14966&st=0

James Wagenvoord to John Simkin (in November, 2009):

“I've been reading through you web site and believe that I can add one of the final jigsaw puzzle pieces that affect the timing of JFK's Dallas trip and the nervousness of LBJ during the weeks preceding the killing. At the time I was the 27 year old Editorial business manager and assistant to Life Magazines Executive Editor. Beginning in later summer 1963 the magazine, based upon information fed from Bobby Kennedy and the Justice Department, had been developing a major newsbreak piece concerning Johnson and Bobby Baker. On publication Johnson would have been finished and off the '64 ticket (reason the material was fed to us) and would probably have been facing prison time. At the time LIFE magazine was arguably the most important general news source in the US. The top management of Time Inc. was closely allied with the USA's various intelligence agencies and we were used after by the Kennedy Justice Department as a conduit to the public. Life's coverage of the Hoffa prosecution, and involvement in paying off Justice Department Memphis witnesses was a case in point. 

The LBJ/Baker piece was in the final editing stages and was scheduled to break in the issue of the magazine due out the week of November 24 (the magazine would have made it to the newsstands on Nov.26th or 27th). It had been prepared in relative secrecy by a small special editorial team. On Kennedy's death research files and all numbered copies of the nearly print-ready draft were gathered up by my boss (he had been the top editor on the team) and shredded. The issue that was to expose LBJ instead featured the Zapruder film. Based upon our success in syndicating the Zapruder film I became Chief of Time/LIFE editorial services and remained in that job until 1968.”
Biography of James Wagenvoord: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKwagenvoord.htm 

LIFE Magazine was within days of breaking a major story on Lyndon Johnson that would have been extremely politically damaging to him. By 11/22/63, the political career of Lyndon Johnson was hanging by a thin, thin thread and Robert Kennedy, having told the Washington press corps that it was open season on Johnson, was about to cut it with scissors: 

In 1963 Johnson got drawn into political scandals involving Fred Korth, Billie Sol Estes and Bobby Baker. According to James Wagenvoord, the editorial business manager and assistant to Life Magazines Executive Editor, the magazine was working on an article that would have revealed Johnson's corrupt activities. "Beginning in later summer 1963 the magazine, based upon information fed from Bobby Kennedy and the Justice Department, had been developing a major newsbreak piece concerning Johnson and Bobby Baker. On publication Johnson would have been finished and off the 1964 ticket (reason the material was fed to us) and would probably have been facing prison time. At the time LIFE magazine was arguably the most important general news source in the US. The top management of Time Inc. was closely allied with the USA's various intelligence agencies and we were used after by the Kennedy Justice Department as a conduit to the public."
The fact that it was Robert Kennedy who was giving this information to Life Magazine suggests that John F. Kennedy intended to drop Johnson as his vice-president. This is supported by Evelyn Lincoln, Kennedy's secretary. In her book, Kennedy and Johnson (1968) she claimed that in November, 1963, Kennedy decided that because of the emerging Bobby Baker scandal he was going to drop Johnson as his running mate in the 1964 election. Kennedy told Lincoln that he was going to replace Johnson with Terry Sanford.
Don B. Reynolds appeared before a secret session of the Senate Rules Committee on 22nd November, 1963. Reynolds told B. Everett Jordan and his committee that Johnson had demanded that he provided kickbacks in return for him agreeing to a life insurance policy arranged by him in 1957. This included a $585 Magnavox stereo. Reynolds also had to pay for $1,200 worth of advertising on KTBC, Johnson's television station in Austin. Reynolds had paperwork for this transaction including a delivery note that indicated the stereo had been sent to the home of Johnson. Reynolds also told of seeing a suitcase full of money which Baker described as a "$100,000 payoff to Johnson for his role in securing the Fort Worth TFX contract".

1) Please carefully read what Harry Truman said in WashPost 12/22/63. Truman wrote and Op-Ed in the Washington Post saying "Limit CIA role to Intelligence" just one month to the day after the JFK assassination. I think it is clear from this column that he thinks the CIA may very well have had something to with the JFK assassination.

 

2) Please note: Harry Truman's column on the CIA was REMOVED FROM THE AFTERNOON EDITION of the Washington Post that day. Do you think it was because Truman hit some nerves ... and told too much of the truth? I do.  - Robert Morrow   512-306-1510

Bobby Baker told Don Reynolds on 1/20/61 that the s.o.b. John Kennedy would never live out his term and that he would die a violent death

Bobby Baker, one of Lyndon Johnson’s closest associates, said this during the inauguration of John Kennedy
(11) Edward Jay Epstein, Esquire Magazine (December, 1966) 

”In January of 1964 the Warren Commission learned that Don B. Reynolds, insurance agent and close associate of Bobby Baker, had been heard to say the FBI knew that Johnson was behind the assassination. When interviewed by the FBI, he denied this. But he did recount an incident during the swearing in of Kennedy in which Bobby Baker said words to the effect that the s.o.b. would never live out his term and that he would die a violent death.”
Super Presentation by Greg Burnham on McGeorge Bundy MAKING CHANGES TO JFK'S VIETNAM POLICY *BEFORE* THE 1963 COUP D'ETAT.

Bundy writing NSAM 273 the night before (11/21/63) the Coup

McBundy was a CFR Rockefeller guy - a hawk on Vietnam - and I think both him and Ambassador Henry Cabot Lodge were involved in the JFK assassination:

NSAM 263 - Get out of Vietnam … NSAM 273 - Full Commitment to Vietnam

Part One: http://vimeo.com/17699759 

Part Two: http://vimeo.com/17700009   

This is an extremely important presentation and it shows how JFK's Vietnam policy was changed IMMEDIATELY upon JFK's death. Greg Burnham says he thinks McGeorge Bundy had FOREKNOWLEDGE of the JFK Assassination.

http://www.vanityfair.com/politics/features/2010/11/moynihan-letters-201011 

Diary of Daniel Patrick Moynihan about 11/22/63:

"We went directly to the President's office which was torn apart with new carpets being put down in his office and the cabinet room. As if a new President were to take office. No one about save Chuck Daly. McGeorge Bundy appeared. Icy. Ralph Dungan came in smoking a pipe, quizzical, as if unconcerned. Then Sorensen. The three together in the door of the hallway that leads to the Cabinet room area. Dead silent. Someone said "It's over."

[Vanity Fair, An American Original, 10/6/10]
Ron Ecker: It's from the book The President Has Been Shot. Charles Roberts of Newsweek was on AF1 as it returned to Washington with the president's body. He wrote this about the arrival at Andrews and the unloading of the casket (p. 141):

"I remember looking at (McGeorge) Bundy because I was wondering if he had any word of what had happened in the world while we were in transit, whether this assassination was part of a plot. And he told me later that what he reported to the president during that flight back was that the whole world was stunned, but there was no evidence of a conspiracy at all."
Researcher John Simkin on LBJ

and the JFK assassination

Education Forum web site: super place to learn about JFK assass.

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=1435 

The second problem was far more serious. The conspirators fully expected Lyndon Johnson to order an invasion of Cuba after J. Edgar Hoover told him on 23rd November, 1963, that John F. Kennedy had been assassinated as a result of a conspiracy that involved Cuba and the Soviet Union. This was confirmed at a meeting that day with John McCone (Director of the CIA). 

Johnson was reluctant to do this. He knew that the announcement of a communist conspiracy to kill John Kennedy would be followed by a full investigation into the events surrounding the assassination. If this happened, Johnson was likely to be forced to resign in disgrace.


HUGE JOHNSON LIABILITY IN BOBBY BAKER SCANDAL, FALL 1963


In November, 1963, Johnson was embroiled in a serious political scandal. According to Robert Winter Barger, Johnson told John McCormick: “… that son of a bitch (Bobby Baker) is going to ruin me. If that cocksucker talks, I’m gonna land in jail…. I practically raised that mother****** and now he’s going to make me the first President of the United States to spend the last days of his life behind bars!” 
Senator John Williams was known as the "Sherlock Holmes of Capitol Hill". During a 15 year period his investigations resulted in over 200 indictments and 125 convictions. In the summer of 1963 he began investigating the activities of Bobby Baker, Fred Black and Billie Sol Estes. Baker was LBJ’s political secretary. Black was one of LBJ’s political advisers. Both these men were involved in the business activities of Billie Sol Estes. 

Senator John McClellan, chairman of the Permanent Investigations Committee, also became involved in this inquiry. Williams and McClellan discovered that in 1962 Baker had established the Serve-U-Corporation with his friend, Fred Black, and mobsters Ed Levenson and Benny Sigelbaum. The company was to provide vending machines for companies working on federally granted programs. The machines were manufactured by a company secretly owned by Sam Giancana and other mobsters based in Chicago. It was claimed that LBJ was getting a rake-off from Serve-U-Corporation in return for arranging for vending machines to be placed in these company’s offices and factories.

Evidence also emerged that Lyndon B. Johnson was also involved in political corruption concerning the placing of arms contracts. This included the award of a $7 billion contract for a fighter plane, the TFX, to General Dynamics, a company based in Texas. Fred Korth, the Navy Secretary, and a close friend of LBJ, had been involved in negotiating this contract.

On 7th October, 1963, Baker was forced to leave his post as LBJ’s [the Senate’s] secretary. On 1st November, 1963, Korth was forced to resign over the TFX contract.

Rumours began to spread that JFK was going to drop LBJ as his running mate in 1964. Robert Kennedy appeared to confirm this by briefing against LBJ. This including information that suggested that LBJ would be prosecuted for political corruption. 

 DON REYNOLDS’ TESTIMONY REGARDING JOHNSON’S CORRUPTION

At this time the key witness had yet to testify. His name was Don B. Reynolds. A close friend of Bobby Baker, Reynolds claimed that for many years he had a business relationship with LBJ. Reynolds was due to provide evidence before a secret session of the Senate Rules Committee on 22nd November, 1963. LBJ would not be there to hear what was said for on that day he was to be visiting Dallas with JFK. 

On returning from Dallas LBJ discovered what Reynolds had told B. Everett Jordan and his Senate Rules Committee that day. According to Reynolds he had seen a suitcase full of money which Baker described as a "$100,000 payoff to Johnson for his role in securing the Fort Worth TFX contract". 

LBJ immediately contacted B. Everett Jordan to see if there was any chance of stopping this information being published. Jordan replied that he would do what he could but warned Johnson that some members of the committee wanted Reynolds's testimony to be released to the public. 

To Johnson the safe option would be to claim that Lee Harvey Oswald was a lone gunman. J. Edgar Hoover also had good reasons to accept this option. Any thorough investigation would show Hoover’s close relationship with Clint Murchison, a Texas multimillionaire who was suspected on being one of those who helped fund the assassination. 

John McCone, Director of the CIA, also had his problems. An investigation would show that some senior figures in the organization, including Tracy Barnes, David Atlee Phillips, Ted Shackley, Desmond FitzGerald, William Harvey and David Morales were implicated in the assassination.

It did not take long for Johnson to convince J. Edgar Hoover and John McCone to take part in the cover-up. The problem for Johnson was to provide a good reason for this action. He knew that eventually historians would discover what he had done. 

Lyndon Johnson taped every telephone conversation he had as president. However, he erased most of these tapes afterwards. He did keep some and these were donated to the Lyndon Johnson Library on his death. Over the last few years these tapes have gradually been released. 

As historians the most important question to ask is: Why did LBJ decide to keep these tapes? We have to assume he eventually wanted this information in the public domain. One tape saved was a telephone call he made to his great friend, Richard Russell on 29th November, 1963: 

“Richard Russell: I know I don't have to tell you of my devotion to you but I just can't serve on that Commission. I'm highly honoured you'd think about me in connection with it but I couldn't serve on it with Chief Justice Warren. I don't like that man. I don't have any confidence in him at all.

Lyndon B. Johnson: It has already been announced and you can serve with anybody for the good of America and this is a question that has a good many more ramifications than on the surface and we've got to take this out of the arena where they're testifying that Khrushchev and Castro did this and did that and chuck us into a war that can kill 40 million Americans in an hour…

LBJ explains that if he accepts a communist conspiracy he will be under pressure to invade Cuba. This is likely to lead to a nuclear war that would “kill 40 million Americans in an hour.” Therefore, the only safe course is to believe that Oswald was a lone gunman. That there was no communist conspiracy. Therefore, LBJ’s cover up helps to save the world.

The right-wing cabal that organized the assassination of JFK did not get the overthrow of Castro. However, they did get something very important out of the deal. The continuance of the Cold War. This after all is what the Military Industrial Complex wanted out of the assassination. In fact, the existence of a communist government so close to the United States helped to fuel the paranoia that was the life-blood of American foreign policy.
Exactly one month after JFK Assassination, Harry Truman wrote and Op-Ed piece in 

Wash. Post calling for the CIA to be reigned in.

Truman all but says the CIA murdered John Kennedy!

Column was pulled for afternoon editions … hit some CIA nerves?
 

http://www.maebrussell.com/Prouty/Harry%20Truman's%20CIA%20article.html
 

The Washington Post
December 22, 1963 - page A11
Harry Truman Writes:
Limit CIA Role 
To Intelligence
By Harry S Truman
Copyright, 1963, by Harry S Truman 



    INDEPENDENCE, MO., Dec. 21 — I think it has become necessary to take another look at the purpose and operations of our Central Intelligence Agency—CIA. At least, I would like to submit here the original reason why I thought it necessary to organize this Agency during my Administration, what I expected it to do and how it was to operate as an arm of the President.
    I think it is fairly obvious that by and large a President's performance in office is as effective as the information he has and the information he gets. That is to say, that assuming the President himself possesses a knowledge of our history, a sensitive understanding of our institutions, and an insight into the needs and aspirations of the people, he needs to have available to him the most accurate and up-to-the-minute information on what is going on everywhere in the world, and particularly of the trends and developments in all the danger spots in the contest between East and West. This is an immense task and requires a special kind of an intelligence facility.
    Of course, every President has available to him all the information gathered by the many intelligence agencies already in existence. The Departments of State, Defense, Commerce, Interior and others are constantly engaged in extensive information gathering and have done excellent work.
    But their collective information reached the President all too frequently in conflicting conclusions. At times, the intelligence reports tended to be slanted to conform to established positions of a given department. This becomes confusing and what's worse, such intelligence is of little use to a President in reaching the right decisions.
    Therefore, I decided to set up a special organization charged with the collection of all intelligence reports from every available source, and to have those reports reach me as President without department "treatment" or interpretations.
    I wanted and needed the information in its "natural raw" state and in as comprehensive a volume as it was practical for me to make full use of it. But the most important thing about this move was to guard against the chance of intelligence being used to influence or to lead the President into unwise decisions—and I thought it was necessary that the President do his own thinking and evaluating.
    Since the responsibility for decision making was his—then he had to be sure that no information is kept from him for whatever reason at the discretion of any one department or agency, or that unpleasant facts be kept from him. There are always those who would want to shield a President from bad news or misjudgments to spare him from being "upset."
    For some time I have been disturbed by the way CIA has been diverted from its original assignment. It has become an operational and at times a policy-making arm of the Government. This has led to trouble and may have compounded our difficulties in several explosive areas.
    I never had any thought that when I set up the CIA that it would be injected into peacetime cloak and dagger operations. Some of the complications and embarrassment I think we have experienced are in part attributable to the fact that this quiet intelligence arm of the President has been so removed from its intended role that it is being interpreted as a symbol of sinister and mysterious foreign intrigue—and a subject for cold war enemy propaganda.
    With all the nonsense put out by Communist propaganda about "Yankee imperialism," "exploitive capitalism," "war-mongering," "monopolists," in their name-calling assault on the West, the last thing we needed was for the CIA to be seized upon as something akin to a subverting influence in the affairs of other people.
    I well knew the first temporary director of the CIA, Adm. Souers, and the later permanent directors of the CIA, Gen. Hoyt Vandenberg and Allen Dulles. These were men of the highest character, patriotism and integrity—and I assume this is true of all those who continue in charge.
    But there are now some searching questions that need to be answered. I, therefore, would like to see the CIA be restored to its original assignment as the intelligence arm of the President, and that whatever else it can properly perform in that special field—and that its operational duties be terminated or properly used elsewhere.
    We have grown up as a nation, respected for our free institutions and for our ability to maintain a free and open society. There is something about the way the CIA has been functioning that is casting a shadow over our historic position and I feel that we need to correct it. 

http://www.commondreams.org/view/2009/12/29-8 Published on Tuesday, December 29, 2009 by CommonDreams.org 
Are Presidents Afraid of the CIA?

by Ray McGovern

In my article of Dec. 22, I referred to Harry Truman's op-ed of exactly 46 years before, titled "Limit CIA Role to Intelligence," in which the former President expressed dismay at what the Central Intelligence Agency had become just 16 years after he and Congress created it.

The Washington Post published the op-ed on December 22, 1963 in its early edition, but immediately excised it from later editions.  Other media ignored it.  The long hand of the CIA?

Truman wrote that he was "disturbed by the way CIA has been diverted from its original assignment" to keep the President promptly and fully informed and had become "an operational and at times policy-making arm of the government." 

The Truman Papers
Documents in the Truman Library show that nine days after Kennedy was assassinated, Truman sketched out in handwritten notes what he wanted to say in the op-ed.  He noted, among other things, that the CIA had worked as he intended only "when I had control."

In Truman's view, misuse of the CIA began in February 1953, when his successor, Dwight Eisenhower, named Allen Dulles CIA Director.  Dulles' forte was overthrowing governments (in current parlance, "regime change"), and he was quite good at it.  With coups in Iran (1953) and Guatemala (1954) under his belt, Dulles was riding high in the late Fifties and moved Cuba to the top of his to-do list.

Accustomed to the carte blanche given him by Eisenhower, Dulles was offended when young President Kennedy came on the scene and had the temerity to ask questions about the Bay of Pigs adventure, which had been set in motion under Eisenhower.  When Kennedy made it clear he would NOT approve the use of U.S. combat forces, Dulles reacted with disdain and set out to mousetrap the new President.

Coffee-stained notes handwritten by Allen Dulles were discovered after his death and reported by historian Lucien S. Vandenbroucke.  They show how Dulles drew Kennedy into a plan that was virtually certain to require the use of U.S. combat forces.  In his notes Dulles explains that, "when the chips were down," the new President would be forced by "the realities of the situation" to give whatever military support was necessary "rather than permit the enterprise to fail." 

Additional detail came from a March 2001 conference on the Bay of Pigs, which included CIA operatives, retired military commanders, scholars, and journalists.  Daniel Schorr told National Public Radio that he had gained one new perception as a result of the "many hours of talk and heaps of declassified secret documents:"

"It was that the CIA overlords of the invasion, Director Allen Dulles and Deputy Richard Bissell had their own plan on how to bring the United States into the conflict...What they expected was that the invaders would establish a beachhead...and appeal for aid from the United States...
"The assumption was that President Kennedy, who had emphatically banned direct American involvement, would be forced by public opinion to come to the aid of the returning patriots.  American forces, probably Marines, would come in to expand the beachhead.
"In fact, President Kennedy was the target of a CIA covert operation that collapsed when the invasion collapsed," added Schorr.
The "enterprise" which Dulles said could not fail was, of course, the overthrow of Fidel Castro.  After mounting several failed operations to assassinate him, this time Dulles meant to get his man, with little or no attention to what the Russians might do in reaction.  Kennedy stuck to his guns, so to speak; fired Dulles and his co-conspirators a few months after the abortive invasion in April 1961; and told a friend that he wanted to "splinter the CIA into a thousand pieces and scatter it into the winds."

The outrage was mutual, and when Kennedy himself was assassinated on November 22, 1963, it must have occurred to Truman that the disgraced Dulles and his outraged associates might not be above conspiring to get rid of a President they felt was soft on Communism-and, incidentally, get even.

In his op-ed of December 22, 1963 Truman warned:  "The most important thing...was to guard against the chance of intelligence being used to influence or to lead the President into unwise decisions."  It is a safe bet that Truman had the Bay of Pigs fiasco uppermost in mind.
Truman called outright for CIA's operational duties [to] be terminated or properly used elsewhere."  (This is as good a recommendation now as it was then, in my view.)

On December 27, retired Admiral Sidney Souers, whom Truman had appointed to lead his first central intelligence group, sent a "Dear Boss" letter applauding Truman's outspokenness and blaming Dulles for making the CIA "a different animal than I tried to set up for you."  Souers specifically lambasted the attempt "to conduct a ‘war' invading Cuba with a handful of men and without air cover."

Souers also lamented the fact that the agency's "principal effort" had evolved into causing "revolutions in smaller countries around the globe," and added:

With so much emphasis on operations, it would not surprise me to find that the matter of collecting and processing intelligence has suffered some."
Clearly, CIA's operational tail was wagging the substantive dog-a serious problem that persists to this day.  For example, CIA analysts are super-busy supporting operations in Afghanistan and Pakistan; no one seems to have told them that they need to hazard a guess as to where this is all leading and whether it makes any sense.

That is traditionally done in a National Intelligence Estimate.  Can you believe there at this late date there is still no such Estimate?  Instead, the President has chosen to rely on he advice of Gen. David Petraeus, who many believe will be Obama's opponent in the 2012 presidential election.

Fox Guarding Henhouse?
In any case, the well-connected Dulles got himself appointed to the Warren Commission and took the lead in shaping the investigation of JFK's assassination.  Documents in the Truman Library show that he then mounted a targeted domestic covert action of his own to neutralize any future airing of Truman's and Souers' warnings about covert action.

So important was this to Dulles that he invented a pretext to get himself invited to visit Truman in Independence, Missouri.  On the afternoon of April 17, 1964 he spent a half-hour trying to get the former President to retract what he had said in his op-ed.  No dice, said Truman.

No problem, thought Dulles.  Four days later, in a formal memo for his old buddy Lawrence Houston, CIA General Counsel from 1947 to 1973, Dulles fabricated a private retraction, claiming that Truman told him the Washington Post article was "all wrong," and that Truman "seemed quite astounded at it."

No doubt Dulles thought it might be handy to have such a memo in CIA files, just in case.
A fabricated retraction?  It certainly seems so, because Truman did not change his tune.  Far from it.  In a June 10, 1964 letter to the managing editor of Look magazine, for example, Truman restated his critique of covert action, emphasizing that he never intended the CIA to get involved in "strange activities."

Dulles and Dallas
Dulles could hardly have expected to get Truman to recant publicly.  So why was it so important for Dulles to place in CIA files a fabricated retraction.  My guess is that in early 1964 he was feeling a good bit of heat from those suggesting the CIA might have been involved somehow in the Kennedy assassination.  Indeed, one or two not-yet-intimidated columnists were daring to ask how the truth could ever come out with Allen Dulles on the Warren Commission.  Prescient.
Dulles feared, rightly, that Truman's limited-edition op-ed might yet get some ink, and perhaps even airtime, and raise serious questions about covert action.  Dulles would have wanted to be in position to flash the Truman "retraction," with the hope that this would nip any serious questioning in the bud.  The media had already shown how co-opted-er, I mean "cooperative"-it could be.

As the de facto head of the Warren Commission, Dulles was perfectly positioned to exculpate himself and any of his associates, were any commissioners or investigators-or journalists-tempted to question whether the killing in Dallas might have been a CIA covert action.
Did Allen Dulles and other "cloak-and-dagger" CIA operatives have a hand in killing President Kennedy and then covering it up?  The most up-to-date-and, in my view, the best-dissection of the assassination appeared last year in James Douglass' book, JFK and the Unspeakable: Why He Died and Why It Matters

 INCLUDEPICTURE "http://www.assoc-amazon.com/e/ir?t=commondreams-20&l=as2&o=1&a=1570757550" \* MERGEFORMATINET 
.  After updating and arraying the abundant evidence, and conducting still more interviews, Douglass concludes the answer is Yes.

April, 1967 Memo from CIA to Media Assets on how to defend Warren Report (i.e. cover up JFK assassination).

               Question: why does CIA even HAVE media assets? Cord Meyer probably personally wrote those words below, Operation Mockingbird in action:

http://mtracy9.tripod.com/cia_instructions.htm 

CIA Instructions to Media Assets
This document caused quite a stir when it was discovered in 1977. Dated 4/1/67, and marked "DESTROY WHEN NO LONGER NEEDED", this document is a stunning testimony to how concerned the CIA was over investigations into the Kennedy assassination. Emphasis has been added to facilitate scanning.



CIA Document #1035-960, marked "PSYCH" for presumably Psychological Warfare Operations, in the division "CS", the Clandestine Services, sometimes known as the "dirty tricks" department.
RE: Concerning Criticism of the Warren Report

1. Our Concern. From the day of President Kennedy's assassination on, there has been speculation about the responsibility for his murder. Although this was stemmed for a time by the Warren Commission report, (which appeared at the end of September 1964), various writers have now had time to scan the Commission's published report and documents for new pretexts for questioning, and there has been a new wave of books and articles criticizing the Commission's findings. In most cases the critics have speculated as to the existence of some kind of conspiracy, and often they have implied that the Commission itself was involved. Presumably as a result of the increasing challenge to the Warren Commission's report, a public opinion poll recently indicated that 46% of the American public did not think that Oswald acted alone, while more than half of those polled thought that the Commission had left some questions unresolved. Doubtless polls abroad would show similar, or possibly more adverse results.

2. This trend of opinion is a matter of concern to the U.S. government, including our organization. The members of the Warren Commission were naturally chosen for their integrity, experience and prominence. They represented both major parties, and they and their staff were deliberately drawn from all sections of the country. Just because of the standing of the Commissioners, efforts to impugn their rectitude and wisdom tend to cast doubt on the whole leadership of American society. Moreover, there seems to be an increasing tendency to hint that President Johnson himself, as the one person who might be said to have benefited, was in some way responsible for the assassination. Innuendo of such seriousness affects not only the individual concerned, but also the whole reputation of the American government. Our organization itself is directly involved: among other facts, we contributed information to the investigation. Conspiracy theories have frequently thrown suspicion on our organization, for example by falsely alleging that Lee Harvey Oswald worked for us. The aim of this dispatch is to provide material countering and discrediting the claims of the conspiracy theorists, so as to inhibit the circulation of such claims in other countries. Background information is supplied in a classified section and in a number of unclassified attachments.

3. Action. We do not recommend that discussion of the assassination question be initiated where it is not already taking place. Where discussion is active [business] addresses are requested:
a. To discuss the publicity problem with [?] and friendly elite contacts (especially politicians and editors), pointing out that the Warren Commission made as thorough an investigation as humanly possible, that the charges of the critics are without serious foundation, and that further speculative discussion only plays into the hands of the opposition. Point out also that parts of the conspiracy talk appear to be deliberately generated by Communist propagandists. Urge them to use their influence to discourage unfounded and irresponsible speculation.

b. To employ propaganda assets to [negate] and refute the attacks of the critics. Book reviews and feature articles are particularly appropriate for this purpose. The unclassified attachments to this guidance should provide useful background material for passing to assets. Our ploy should point out, as applicable, that the critics are (I) wedded to theories adopted before the evidence was in, (II) politically interested, (III) financially interested, (IV) hasty and inaccurate in their research, or (V) infatuated with their own theories. In the course of discussions of the whole phenomenon of criticism, a useful strategy may be to single out Epstein's theory for attack, using the attached Fletcher [?] article and Spectator piece for background. (Although Mark Lane's book is much less convincing that Epstein's and comes off badly where confronted by knowledgeable critics, it is also much more difficult to answer as a whole, as one becomes lost in a morass of unrelated details.)

4. In private to media discussions not directed at any particular writer, or in attacking publications which may be yet forthcoming, the following arguments should be useful:
a. No significant new evidence has emerged which the Commission did not consider. The assassination is sometimes compared (e.g., by Joachim Joesten and Bertrand Russell) with the Dreyfus case; however, unlike that case, the attack on the Warren Commission have produced no new evidence, no new culprits have been convincingly identified, and there is no agreement among the critics. (A better parallel, though an imperfect one, might be with the Reichstag fire of 1933, which some competent historians (Fritz Tobias, AJ.P. Taylor, D.C. Watt) now believe was set by Vander Lubbe on his own initiative, without acting for either Nazis or Communists; the Nazis tried to pin the blame on the Communists, but the latter have been more successful in convincing the world that the Nazis were to blame.)

b. Critics usually overvalue particular items and ignore others. They tend to place more emphasis on the recollections of individual witnesses (which are less reliable and more divergent--and hence offer more hand-holds for criticism) and less on ballistics, autopsy, and photographic evidence. A close examination of the Commission's records will usually show that the conflicting eyewitness accounts are quoted out of context, or were discarded by the Commission for good and sufficient reason.

c. Conspiracy on the large scale often suggested would be impossible to conceal in the United States, esp. since informants could expect to receive large royalties, etc. Note that Robert Kennedy, Attorney General at the time and John F. Kennedy's brother, would be the last man to overlook or conceal any conspiracy. And as one reviewer pointed out, Congressman Gerald R. Ford would hardly have held his tongue for the sake of the Democratic administration, and Senator Russell would have had every political interest in exposing any misdeeds on the part of Chief Justice Warren. A conspirator moreover would hardly choose a location for a shooting where so much depended on conditions beyond his control: the route, the speed of the cars, the moving target, the risk that the assassin would be discovered. A group of wealthy conspirators could have arranged much more secure conditions.

d. Critics have often been enticed by a form of intellectual pride: they light on some theory and fall in love with it; they also scoff at the Commission because it did not always answer every question with a flat decision one way or the other. Actually, the make-up of the Commission and its staff was an excellent safeguard against over-commitment to any one theory, or against the illicit transformation of probabilities into certainties.

e. Oswald would not have been any sensible person's choice for a co-conspirator. He was a "loner," mixed up, of questionable reliability and an unknown quantity to any professional intelligence service. [Note: This claim is demonstrably untrue with the latest file releases. The CIA had an operational interest in Oswald less than a month before the assassination. Source: Oswald and the CIA, John Newman and newly released files from the National Archives.]

f. As to charges that the Commission's report was a rush job, it emerged three months after the deadline originally set. But to the degree that the Commission tried to speed up its reporting, this was largely due to the pressure of irresponsible speculation already appearing, in some cases coming from the same critics who, refusing to admit their errors, are now putting out new criticisms.

g. Such vague accusations as that "more than ten people have died mysteriously" can always be explained in some natural way e.g.: the individuals concerned have for the most part died of natural causes; the Commission staff questioned 418 witnesses (the FBI interviewed far more people, conduction 25,000 interviews and re interviews), and in such a large group, a certain number of deaths are to be expected. (When Penn Jones, one of the originators of the "ten mysterious deaths" line, appeared on television, it emerged that two of the deaths on his list were from heart attacks, one from cancer, one was from a head-on collision on a bridge, and one occurred when a driver drifted into a bridge abutment.)

5. Where possible, counter speculation by encouraging reference to the Commission's Report itself. Open-minded foreign readers should still be impressed by the care, thoroughness, objectivity and speed with which the Commission worked. Reviewers of other books might be encouraged to add to their account the idea that, checking back with the report itself, they found it far superior to the work of its critics.


Other commentary:

"The Central Intelligence Agency owns everyone of any significance in the major media."
--William Colby, former CIA Director, quoted by Dave Mcgowan, Derailing Democracy
"You could get a journalist cheaper than a good call girl, for a couple hundred dollars a month."
--CIA operative, discussing the availability and prices of journalists willing to peddle CIA propaganda and cover stories. Katherine the Great, by Deborah Davis

"There is quite an incredible spread of relationships.  You don’t need to manipulate Time magazine, for example, because there are [Central Intelligence] Agency people at the management level."
--William B. Bader, former CIA intelligence officer, briefing members of the Senate Intelligence Committee, The CIA and the Media, by Carl Bernstein

"The Agency's relationship with [The New York] Times was by far its most valuable among newspapers, according to CIA officials.  [It was] general Times policy ... to provide assistance to the CIA whenever possible."
--The CIA and the Media, by Carl Bernstein

"Senator William Proxmire has pegged the number of employees of the federal intelligence community at 148,000 ... though Proxmire's number is itself a conservative one.  The "intelligence community" is officially defined as including only those organizations that are members of the U.S. Intelligence Board (USIB); a dozen other agencies, charged with both foreign and domestic intelligence chores, are not encompassed by the term....  The number of intelligence workers employed by the federal government is not 148,000, but some undetermined multiple of that number."
--Jim Hougan, Spooks
"For some time I have been disturbed by the way the CIA has been diverted from its original assignment.  It has become an operational and at times a policy-making arm of the government....  I never had any thought that when I set up the CIA that it would be injected into peacetime cloak and dagger operations."
--former President Harry Truman, 22 December 1963, one month after the JFK assassination, op-ed section of the Washington Post, early edition

"The CIA is made up of boys whose families sent them to Princeton but wouldn't let them into the family brokerage business." – Lyndon Johnson

"We used to say, 'Well, Allen Dulles, he's not a good administrator or a bad administrator, he's innocent of administration'"
--Karl G. Harr 

Operation Mockingbird, CIA manipulation, and the MSM media cover up of the JFK assassination

CIA Assets were in print media, television, respected columnists: all pushing the Big Lie about JFK assassination for decades- Carl Bernstein’s classic the CIA and the Media

Carl Bernstein’s classic on The CIA and the Media, from Rolling Stone Magazine 10/20/77: http://www.carlbernstein.com/magazine_cia_and_media.php 

CIA memo to its media assets in April, 1967 – “Countering Criticism of the Warren Report: http://www.namebase.org/foia/jfk01.html 

CIA instructions to media assets to defend pitiful Warren Commission report (dated  4/1/67): 

http://mtracy9.tripod.com/cia_instructions.htm  (CIA was concerned that folks were actually accusing Lyndon Johnson of the JFK murder! Gee wonder why?)

Jerry Policoff’s spectacular analysis of the MSM’s treatment of JFK assassination:

1) JFK: How the Media Assassinated the Real Story by Robert Hennelly and Jerry Policoff

http://www.assassinationresearch.com/v1n2/mediaassassination.html  

(the media played a critical role in framing Lee Harvey Oswald and protecting the CIA/LBJ murderers of John Kennedy.

2) Another good article on media suppression of the truth in the JFK assassination by Jerry Policoff. The New York Times has been one of the biggest offenders:  How All the News About Political Assassinations In the United States Has Not Been Fit to Print in The New York Times by Jerry Policoff  http://www.ratical.org/ratville/JFK/PA-NYT.html 

Operation Mockingbird: CIA Media Manipulation –

Part 1:  http://www.apfn.org/apfn/mockingbird.htm 

Part 2:  http://www.apfn.org/apfn/mockingbird2.htm 

Also, read the book: A Citizen’s Dissent: Mark Lane Replies to the Defenders of the Warren Report, to the press and communications industry, to the Establishment intellectuals and commentators, and tells the often grim story of how his dissent was almost silenced. (1968):

http://www.amazon.com/Citizens-Dissent-Replies-Defenders-Warren/dp/B00005VLU6 

"By the early 1950s," writes former Village Voice reporter Deborah Davis in Katharine the Great, "Wisner 'owned' respected members of the New York Times, Newsweek, CBS and other communications vehicles, plus stringers, four to six hundred in all, according to a former CIA analyst." The network was overseen by Allen Dulles, a templar for German and American corporations who wanted their point of view represented in the public print. Early MOCKINGBIRD influenced 25 newspapers and wire agencies consenting to act as organs of CIA propaganda. Many of these were already run by men with reactionary views, among them William Paley (CBS), C.D. Jackson (Fortune), Henry Luce (Time) and Arthur Hays Sulzberger (N.Y. Times).
[A very key point to make about the cover up of the JFK assassination was that the media cover up extended ACROSS THE POLITICAL SPECTRUM from right wing to left wing. The New York Times (establishment left), the Nation magazine (left) and I.F. Stone all were pushing the Big Lie or were fooled (I.F. Stone). And, of course, you had right wing CIA assets such as Henry Luce at Time-Life and William S. Paley at CBS whose organizations – hand in hand with the government/LBJ/CIA/FBI/Hoover were pushing the Big Lie as well. Do not overlook the critical buy-in and compromising of the Left in regards to the JFK assassination. – Robert Morrow]

Alex Constantine on Mockingbird: the Subversion of the Free Press by the CIA

http://www.freedomofthepress.net/mockingbird.htm

Evelyn Lincoln, the close secretary of John Kennedy, says JFK was going to DROP (!) Lyndon Johnson from the 1964 Democratic ticket and replace him with Terry Sanford of North Carolina

Lyndon Johnson had an urgency to kill – LBJ ruthless & desperate
Evelyn Lincoln:
http://en.wikipedia.org/wiki/Evelyn_Lincoln
In 1968 she wrote a book, Kennedy and Johnson in which she wrote that President Kennedy had told her that Lyndon B. Johnson would be replaced as Vice President of the United States. Lincoln wrote of that November 19, 1963 conversation, just before the assassination of President Kennedy,

	“
	As Mr. Kennedy sat in the rocker in my office, his head resting on its back he placed his left leg across his right knee. He rocked slightly as he talked. In a slow pensive voice he said to me, 'You know if I am re-elected in sixty-four, I am going to spend more and more time toward making government service an honorable career. I would like to tailor the executive and legislative branches of government so that they can keep up with the tremendous strides and progress being made in other fields.' 'I am going to advocate changing some of the outmoded rules and regulations in the Congress, such as the seniority rule. To do this I will need as a running mate in sixty-four a man who believes as I do.' Mrs. Lincoln went on to write "I was fascinated by this conversation and wrote it down verbatim in my diary. Now I asked, 'Who is your choice as a running-mate?' 'He looked straight ahead, and without hesitating he replied, 'at this time I am thinking about Governor Terry Sanford of North Carolina. But it will not be Lyndon.'


 

Lyndon Johnson, using the dirt that his friend J.Edgar Hoover had on JFK, blackmailed his way onto the 1964 Demo ticket. Sam Rayburn was helping Lyndon Johnson in this process: http://www.reformation.org/president-lyndon-johnson.html   (excellent link)

Kennedy's close and trusted personal secretary for 12 years was  Evelyn Lincoln. Here is a report about the Johnson blackmail:
Evelyn Lincoln, JFK’s secretary, reports that Johnson, with J. Edgar Hoover’s dark help, got on the 1960 Democratic ticket by using BLACKMAIL on the Kennedys
“During the 1960 campaign, according to Mrs. Lincoln, Kennedy discovered how vulnerable his womanizing had made him. Sexual blackmail, she said, had long been part of Lyndon Johnson's modus operandi—abetted by Edgar. "J. Edgar Hoover," Lincoln said, "gave Johnson the information about various congressmen and senators so that Johnson could go to X senator and say, `How about this little deal you have with this woman?' and so forth. That's how he kept them in line. He used his IOUs with them as what he hoped was his road to the presidency. He had this trivia to use, because he had Hoover in his corner. And he thought that the members of Congress would go out there and put him over at the Convention. But then Kennedy beat him at the Convention. And well, after that Hoover and Johnson and their group were able to push Johnson on Kennedy."LBJ," said Lincoln, "had been using all the information Hoover could find on Kennedy—during the campaign, even before the Convention. And Hoover was in on the pressure on Kennedy at the Convention." (Summers, Official and Confidential, p. 272).
According to Lincoln, Kennedy had definite plans to drop Johnson for the Vice Presidency in 1964, and replace him with Governor Terry Sanford of North Carolina. In 1964, new President Lyndon Johnson gave FBI director J. Edgar Hoover a lifetime waiver from the mandatory retirement age of 70 that Hoover would hit on 1/1/65! In other words, Hoover could live to age 120 and still be head of the FBI.  In my opinion, both LBJ and Hoover were conspirators, along with the CIA, in the JFK assassination. LBJ’s and Hoover’s jobs were to cover up the murder.

More on how Lyndon Johnson and Sam Rayburn blackmailed and threatened John Kennedy to get Lyndon Johnson on the Democratic ticket in 1960

The Dark Side of Camelot by Seymour Hersh is an excellent book and I highly recommend it. Through Seymour Hersh, you get the voices of the CIA people and perhaps Secret Service people who hated John Kennedy. JFK was not murdered because he was a reckless and prolific womanizer. But it gave JFK's killers one more justification to kill someone they did not respect ... and actually hated for reasons both personal and ideological.

Seymour Hersh really does a fantastic job detailing how the psychopathic serial killer LYNDON JOHNSON BLACKMAILED HIS WAY ONTO THE 1960 DEMOCRATIC TICKET ... with last minute threats and blackmails issued by him and Sam Rayburn late in the night of July 13th, 1960 at the Democratic convention in Los Angeles. By the morning of July 14th, Lyndon Johnson and Sam Rayburn (using Hoover's blackmail info on Kennedy) had TWISTED THE ARM of John Kennedy enough to force him to break his deal with Symington and INSTEAD put the homicidal maniac and Kennedy-hater Lyndon Johnson on the 1960 Demo ticket.

That my friends, was a FATAL decision. Because Johnson works like this: blackmail you today, kill you tomorrow. Like Jack Ruby famously said, if John Kennedy had picked Adlai Stevenson, Kennedy would still be alive... or at least would not have been shot like a dog in the streets of Dallas.

In reality John Kennedy was all set to pick Sen. Stuart Symington of Missouri who was very popular in California, which had a whopping 35 electoral votes at that time. With Johnson on the ticket, Kennedy lost California by a razer close 1/2 of a percent. It is very likely that a Kennedy/Symington ticket would have WON California.

Read the Dark Side of Camelot by Seymour Hersh, p.124-129:


Close JFK friend Hy Raskin: “Johnson was not being given the slightest bit of consideration by any of the Kennedys… On the stuff I saw it was always Symington who was going to be the vice president. The Kennedy family had approved Symington.” [Hersh, p. 124]

John Kennedy to Clark Clifford on July 13, 1960: “We’ve talked it out – me, dad, Bobby – and we’ve selected Symington as the vice president.” Kennedy asked Clark Clifford to relay that message to Symington “and find out if he’d run.” …”I and Stuart went to bed believing that we had a solid, unequivocal deal with Jack.” [Hersh, p.125]

Hy Raskin: “It was obvious to them that something extraordinary had taken place, as it was to me,” Raskin wrote. “During my entire association with the Kennedys, I could not recall any situation where a decision of major significance had been reversed in such a short period of time…. Bob [Kennedy] had always been involved in every major decision; why not this one, I pondered… I slept little that night.” [Hersh, p. 125]

John Kennedy to Clark Clifford in the morning of July 14, 1960: “I must do something that I have never done before. I made a serious deal and now I have to go back on it. I have no alternative.” Symington was out and Johnson was in. Clifford recalled observing that Kennedy looked as if he’d been up all night.” [Hersh, p. 126]

John Kennedy to Hy Raskin: “You know we had never considered Lyndon, but I was left with no choice. He and Sam Rayburn made it damn clear to me that Lyndon had to be the candidate. Those bastards were trying to frame me. They threatened me with problems and I don’t need more problems. I’m going to have enough problems with Nixon.” [Hersh, p. 126]

Raskin “The substance of this revelation was so astonishing that if it had been revealed to me by another other than Jack or Bob, I would have had trouble accepting it. Why he decided to tell me was still very mysterious, but flattering nonetheless.” [Hersh, p. 126] 

Pierre Salinger was convinced that Lyndon Johnson blackmailed his way onto the 1960 Democratic ticket

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218&st=75&gopid=218292& 
Robert Kennedy to Pierre Salinger on why in the world John Kennedy would pick the despised Lyndon Johnson to be his VP running mate in 1960: "The whole story will never be known. And it's just as well that it won't be." RFK said this to Salinger just a few days after the 1960 Democratic convention.
John Simkin:

"One of Kennedy’s most important advisers, Hyman Raskin, claims that Kennedy had a meeting with Johnson and Rayburn early on the morning after his nomination. According to all other sources, at this time, these two men were strongly opposed to the idea of Johnson becoming Kennedy’s running-mate. However, Kennedy told Raskin a different story. Johnson was very keen to join the ticket and “made an offer he could not refuse”. Raskin took this to mean that Kennedy was blackmailed into offering Johnson the post. (16)

This view is supported by another of Kennedy’s close advisers. Pierre Salinger was opposed to the idea of Johnson being Kennedy’s running-mate. He believed that the decision would lose more votes than it would gain. Salinger believed that Kennedy would lose the support of blacks and trade unionists if Johnson became the vice-presidential candidate. Although Johnson would deliver Texas his place on the ticket would mean Kennedy would lose California. A few days after the decision had been made, Salinger asked Kennedy why? He replied, "The whole story will never be known. And it's just as well that it won't be." Salinger also got the impression that Kennedy had been blackmailed into accepting Johnson. (17)"  

Robert Kennedy said that Stuart Symington was the final pick for Vice President for JFK

(That is … until LBJ and Sam Rayburn threatened/blackmailed JFK in the AM July 14, 1960)

John Simkin: “In an interview with John Bartlow Martin for the Kennedy Oral History Project on 1st March 1964, Robert Kennedy claims that "the only people who were involved in the discussions (about who should join JFK on the ticket) were Jack and myself. Nobody else was involved in it". "We thought either (Scoop) Jackson or (Stuart) Symington". Robert goes on to say they eventually settled on Symington. Unfortunately, he does not explain why LBJ became the final choice.”

Evelyn Lincoln was a firm believer that a conspiracy composed of Lyndon Johnson, J. Edgar Hoover, the CIA, the Mafia and the anti-Castro Cubans murdered John Kennedy

Key point: all these groups knew each other, worked together and had a white hot hatred of the Kennedys. She got it right.

James Fetzer published the letter by Evelyn Lincoln to "Richard" dated October 7, 1994,
in ASSASSINATION SCIENCE (1998), page 372. Preserving the punctuation, the
spacing of lines (including hyphens and such), that letter reads as follows:

Evelyn Lincoln
4701 Willard Avenue
Chevy Chase, Maryland 20816
(301) 664-3670

October 7, 1994

Dear Richard,

It was a pleasure to receive your kind letter concerning your
desire to obtain my assessment of President Kennedy's administration
and assassination to pass along to your students.

I am sending along to you and article which was written by
Muriel Ressman for the "Lady's Circle" October 1964, and was recent-
ly reprinted in a current issue of that magazine, which will give you
an insight into my impression of the man.

As for the assassination is concerned, it is my belief that there
was a conspiracy because there were those that disliked him and felt
the only way to get rid of him was to assassinate him. These five con-
spirators, in my opinion, were Lyndon B. Johnson, J. Edgar Hoover, the
Mafia, the CIA and the Cubans in Florida. The House Intelligence
Committee investigation, also, came to the conclusions that there was
a conspiracy.

My very best wishes to you and your students.

Sincerely,

s/

Evelyn Lincoln

NOTE: The first few words of the third paragraph, "As for the . . .",
indicates that she began to write, "As far as the . . .", but did not.

More on Evelyn Lincoln: She suspected Lyndon Johnson and the CIA in real time on 11/22/63

By Susannah Cahalan of NY Post, 12/10/10 

http://www.nypost.com/p/news/national/jfk_aide_unusual_suspects_7oeoNgAM8ynCmDHRJQn2OO 

John F. Kennedy's closest aide was the queen of conspiracy theorists. 

Evelyn Lincoln, his personal secretary, wrote down a list of suspects in her beloved boss' assassination -- and it included both Lyndon Johnson and Richard Nixon. 

The never-before-seen personal note, scribbled by Lincoln as she sat aboard Air Force One return ing to Washington on the day of JFK's death, lists those she thought might be behind the pres ident's murder. 

The note, estimated to be worth $30,000, is now on the auction block. 

Lincoln was Kennedy's personal secretary from 1953 until his death on Nov. 22, 1963, and was riding in the Dallas motorcade that fateful day. She died in 1995 at age 85. 

[image: image2.jpg]



THEORIES: This list of suspects - jotted down by JFK secretary Evelyn Lincoln (here with him and JFK Jr.) after the assassination - is up for sale.

Her note listed "Lyndon, KKK, Dixiecrats, [Teamsters boss Jimmy] Hoffa, [the] John Birch Society, Nixon, [South Vietnam President Ngo Dinh] Diem,Rightist, CIA in Cuban fiasco, Dictators [and] Communists." 

On the back of the list is another note, written more than 20 years later when she passed on her letters to Kennedy collector Robert White. 

"There is no end to the list of suspected conspirators to Pres. Kennedy murder. Many factions had their reasons for wanting the young president dead. That fact alone illustrates how the world suffers from a congenital proclivity to violence," it reads. 

http://www.youtube.com/watch?v=OlpL7qZxPhA  Bush's friend E. Howard Hunt
Cord Meyer of the CIA (approached by LBJ according to E. Howard Hunt, Frank Sturgis): http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKmeyerC.htm 

Lyndon Johnson lived 174 feet away from

 J. Edgar Hoover for 19 years

  LBJ lived in a brick colonial at 4921 30th Place NW, Washington D.C. 20015, a few blocks off
Connecticut Avenue in northwest Washington. The house had an attic, a
basement, and a large porch.  J. Edgar Hoover lived across the street, 3
houses away from the direction of D.C., at 4136 30th PL NW Washington D.C. 20015
D.C. from 1938 until 1972. That is 171 feet, a little over half a football field away.

LBJ moved to another larger home - 4040 Fifty-second Street NW - after he was inaugurated as Vice President. http://maps.google.com/maps?hl=en&tab=wl 

LBJ bought his first home in 1943 for $18,000. It sold for $1,310,000 in 2005.

From p. 78 of LBJ: Mastermind of JFK’s Assassination:

     Johnson’s home for twenty years was in a quiet, exclusive neighborhood
in Northwest Washington, nestled in the four blocks between Connecticut
Avenue and Rock Creek Park at 4921 Thirtieth Place. Among his neighbors
there were J. Edgar Hoover (across the street), Fred Black (next door), Bobby
Baker (the next street), and the “King” of Washington lobbyists, Irving
Davidson (around the block). In 1961 Johnson bought the mansion called
“The Elms” owned by Washington socialite Pearl Mesta—the “hostess with
the mostess [sic]” known for her lavish parties featuring artists, entertainers,
and Washington political figures, at 4040 Fifty-second Street NW—when
he became vice president. Within the next several months, Baker and
Black both sold their houses and moved next to the Johnson’s so they could
continue to be neighbors again: “On one side was [Baker’s] friend and business
partner Fred Black. On the other side was his longtime mentor, Lyndon B.
Johnson.”
George Reedy, who worked closely with Lyndon Johnson from 1951-1965, calls LBJ a “bully, a sadist, a lout, and egoist” in his book

“Deeply disturbed” does not adequately describe Lyndon Johnson … pathological liar, master manipulator, clever sociopath, and serial killer along the lines of a John Wayne Gacy or Ted Bundy

 (charming … then you are dead)

George Reedy, former press secretary for Lyndon Johnson: http://www.absoluteastronomy.com/topics/George_Reedy 

George Reedy on Lyndon Johnson: 

· "He may have been a son of a bitch, but he was a colossal son of a bitch." 

· "Not only did Johnson get somewhat separated from reality, he had a fantastic faculty for disorienting everybody around him as to what reality was." 

· "What was it that would send him into those fantastic rages where he could be one of the nastiest, most insufferable, sadistic SOBs that ever lived and a few minutes later really be a big, magnificent and inspiring leader?"
In his book, Lyndon B. Johnson: A Memoir by George Reedy… Reedy is quoted on his book flap as calling LBJ “a bully, a sadist, lout, and egoist.” He describes LBJ as “magnificent, inspiring leader; the other that of an insufferable bastard.”
http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKmeyerC.htm
Info on Lee Harvey Oswald, who was very likely a member of US military intelligence and certainly no Communist!: http://www.geocities.com/oswaldpatsy/ 

Info on Judyth Vary Baker, the mistress of Oswald when he was in New Orleans in 1963: http://en.wikipedia.org/wiki/Judyth_Vary_Baker 

William King Harvey was the CIA man who was probably in charge of the JFK assassination:  http://www.youtube.com/watch?v=RhszHjeYjA4  (YouTube video)

Biography on William King Harvey: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKharvey.htm
Biography on William King Harvey: http://en.wikipedia.org/wiki/William_King_Harvey 

More on Harvey: http://codshit.blogspot.com/2004/01/william-king-harvey-cias-ultimate.html 

Harry Truman wrote this column one month after JFK was killed for the Washington Post. I think Truman knew that the CIA had murdered Kennedy and he advocates terminating the operational duties of the CIA: http://www.maebrussell.com/Prouty/Harry%20Truman's%20CIA%20article.html 

The CIA very probably ALSO murdered Robert Kennedy in June, 1968. The CIA and President Lyndon Johnson were terrified that Robert Kennedy would become president for obvious reasons. It has taken me a long time come to the conclusion that the CIA murdered Robert Kennedy. But it makes crystal clear sense once you understand that LBJ and the CIA made a dirty deal to murder his brother John Kennedy in November, 1963.

1) http://www.youtube.com/watch?v=q0eh0hRlfCU
2) http://www.youtube.com/watch?v=cw-6SrVs0K8 

The Close Ties Between 

Clint Murchison, Sr. and John J. McCloy

In my opinion, Clint Murchison, Sr., along with Lyndon Johnson, were  two of the key ringleaders of the JFK assassination. John J. McCloy was one of the key architects of the cover up of the 1963 Coup d'Etat. McCloy was so close to Texas oil barons and to the pinnacle of US intelligence, folks like Allen Dulles, that he MUST at least be considered a suspect in the JFK assassination plotting.

 

You can read about the business and personal relationships between John J. McCloy and Clint Murchison, Sr. in the Kai Bird biography of John McCloy: The Chairman: John J. McCloy and the Making of the American Establishment. In 1954 McCloy helped to broker a big railroad take over deal in New York in which Clint Murchison and Sid Richardson were investors. (pp. 431-432). 

 

Then there is this nugget from 1963 which shows the close personal ties between John J. McCloy and Clint Murchison, Sr.:

 

"That summer, McCloy relaxed more than he had for many years. He hunted whitewings with Clint Murchison on the Texas oil man's Mexico farm." [Kai Bird, The Chairman, p. 542]
 

That is the SAME John McCloy who Lyndon Johnson appoints to the Warren Commission on 11/29/63 later in that year.

 

Now check out this passage from the biography Clint: Clint Williams Murchison by Ernestine Orrick Van Buren who was Murchison's personal secretary for 20 years. Note 3 things: 1) Murchison is in "cold disbelief" at the idea of Lyndon Johnson on the ticket with John Kennedy. 2) The author completely skips over the Kennedy years. 3) Clint turns down an LBJ presidential phone call to resume a nap. That shows hierarchy. Very few folks turn down a presidential phone call. 

 

    "Clint was in La Jolla during the Democratic Convention in Los Angeles, in July 1960, and he avidly followed the proceedings on television. The avalanche of superb organization which gave John F. Kennedy the nomination on the first ballot was a huge disappointment. When the word was flashed that Lyndon Johnson had accepted the vice-presidential spot on the Kennedy ticket, Clint Murchison listened in cold disbelief.
    In December 1963, soon after Lyndon Johnson became president following the assassination of John F. Kennedy, there was a soft rap on the bedroom door where Clint was napping. It was Warren Tilley, butler at Gladoak Farms. "Washington calling, Mr. Murchison. The president [Lyndon Johnson] wants to speak with you.  
    A brief silence followed. Then through the closed door came the muffled voice of Clint Murchison. "Tell the president I can't hear him." Clint resumed his nap."*
*Virginia Murchison Linthicum Interview, September 20, 1980
         [Ernestine Orrick Van Buren, Clint, pp. 317-318]

When JFK was slaughtered, Russia’s Khrushchev was literally crying, fearing nuclear war. Cuba’s Castro worried and feared an US invasion and gave an impressive speech the next day deconstructing the CIA’s deception provocation for war. Meanwhile at Clint Murchison’s home, their family maid May Newman describes the scene: “The mood in the Murchison family home was very joyous and happy. For a whole week after like champagne and caviar flowed, every day of the week. But I was the only one in that household at that time that felt any grief for his assassination."  [The Men Who Killed Kennedy, The Guilty Men, Episode 9]
It is very likely that

George Herbert Walker Bush was deeply involved in the JFK assassination

High ranking Texas CIA, oil man, close ties to Rockefeller Eastern establishment that also hated Kennedy; years of criminality post ‘63


George Herbert Walker Bush has been high ranking CIA for a very long time; probably well before the Bay of Pigs operation which he helped to organize. The CIA’s hatred towards John Kennedy after the Bay of Pigs fiasco in April 17-19, 1961, was extremely intense and I am sure GHW Bush felt this way. GHW Bush was 1) high ranking CIA 2) Texas oil 3) organized Bay of Pigs 4) unbelievably has said he DOES NOT REMEMBER where he was when John Kennedy was assassinated (where were YOU when 911 happened?) 5) has close ties to criminal anti-Castro Cuban elements such as Felix Rodriguez and Orlando Bosch who Bush let out of jail by commuting his sentence. GHW Bush has lied about not being in the CIA at his confirmation hearings to be CIA director in December, 1975 6) GHW Bush is devoted to the Big Lie and cover up of the JFK assassination – a prime exhibit of this would be Bush’s performance at the Gerald Ford funeral where he literally LAUGHS (nervously) when he defends the Warren Report. Add to this the criminality of George Herbert Walker Bush in the decades after the JFK assassination: 1) October Surprise dealings with the Iranians to NOT release the American hostages until after the 1980 election 2) Bush’s participation in massive CIA drug dealing in the 1980’s (an off the books, hugely illegal black operation to fund the Nicaraguan contras) 3) Bush use of elite CIA Pegasus agents to terrify/intimidate Ross Perot in the 1992 election 4) George Herbert Walker Bush’s sexual history as a homosexual pederast who likes to have sex with underage boys – The Franklin Scandal www.franklinscandal.com, also known as the Franklin Cover Up. Basically George Herbert Walker Bush and his Attorney General Richard Thornburgh (also a pederast/pedophile) participated in a pedophile ring in the 1980’s and helped to cover it up when the scandal started to break open in 1988-89.


George Herbert Walker Bush’s behavior for decades has been that of someone who thinks he is bulletproof, that he is above the law, that he can engage in massively criminal behavior and because of political connections and his elite insider status can get away with it. I would have to rank George Herbert Walker Bush as the most elite criminal to occupy the White House in the past 100 years, surpassing even the corrupt beyond belief Lyndon Johnson. 

GHW Bush’s probable ties to JFK assassination: http://www.jfkmurdersolved.com/bush.htm
It would not surprise me if BOTH George Herbert Walker Bush and Gen. Ed Lansdale were running the field operations 

for the JFK assassination

Both were deep CIA, both were photographed at Texas School Book Depository on 11/22/63

It would not surprise me if BOTH George Herbert Walker Bush and Gen. Edward Lansdale - 2 big time CIA guys - BOTH of whom were photographed at Texas School Book Depository on 11/22/63, if they were BOTH running the field operations for the JFK assassination. We know that Bush was in Dallas the night before, possibly going over last minute details for the hit.

And it would not surprise me if Allen Dulles, who was close friends with the Bush, was deeply involved ALSO in the JFK assassination.

Did someone mention the Bushes?? 

***Russell Bowen, Al Martin and Chip Tatum ***

What do these 3 guys have in common? They are all former cover ops guys who have had EXTENSIVE dealings with the Bushes - either George Herbert Walker Bush or Jeb Bush - and they paint and extremely DARK picture of the Bushes: basically as a crime family or "country club Mafia" as I like to call them.

Drug dealing on a gargantuan scale, money laundering, murder, rampant criminality: that is what these 3 men describe.

Not to mention what John De Camp (who worked under William Colby) and Nick Bryant who wrote the Franklin Scandal and what THEY know about GHW Bush's close relationship to the Franklin pedophile ring of the 1980's.

1) Russell Bowen: http://www.amazon.com/Immaculate-Deception-Crime-Family-Exposed/dp/0922356807/ref=sr_1_1?s=books&ie=UTF8&qid=1290039784&sr=1-1 

2) Al Martin: http://www.amazon.com/Conspirators-Secrets-Iran-Contra-Insider/dp/097100420X/ref=sr_1_1?s=books&ie=UTF8&qid=1290040076&sr=1-1 

3) Chip Tatum: http://www.google.com/search?q=chip+tatum+pegasus&sourceid=ie7&rls=com.microsoft:en-us:IE-SearchBox&ie=&oe=   

Google "Chip Tatum Pegasus"

4) John De Camp: 

 http://www.amazon.com/Franklin-Cover-Up-Satanism-Murder-Nebraska/dp/0963215809/ref=sr_1_1?s=books&ie=UTF8&qid=1290040990&sr=1-1 

5) Nick Bryant: http://www.amazon.com/Franklin-Scandal-Powerbrokers-Betrayal-Conspiracy/dp/1936296071/ref=sr_1_1?s=books&ie=UTF8&qid=1290041043&sr=1-1 

So the question is WHEN did all this rampant Bush criminality start? 1985? 1975? 1965? 1963? 1960?

Answer: it began when GHW Bush cut his teeth on high level covert operations, which means the late 1950's or early 1960's. GHW Bush was age 39 in 1963 and an elite player by then. He was age 37 at the Bay of Pigs.

By comparison, JEB BUSH was in his early 30's, age 32 or 33, when he an Oliver North were putting out drug hits in the 1980's. See Al Martin for that. The Bushes and Oliver North had Barry Seal murdered in Feb., 1986. Chip Tatum says that during this time period GHW Bush and Henry Kissinger were running the pinnacle of an elite "executive action" program where they were literally ASSASSINATING PEOPLE ALL OVER THE WORLD.

And Chip Tatum himself has murdered many, many people. But he resigned in 1992 when ordered to neutralize/intimidate Ross Perot who knew ALL ABOUT the Bush drug dealing.

Not to mention what ANOTHER CIA Pegasus agent Trenton Parker has to say as he told Rodney Stich in 1993. I think GHW Bush was deeply involved in the JFK assassination and he may have been running the field operations with Gen. Ed Lansdale.

From Defrauding America, Rodney Stich, 3rd edition 1998 p. 638-639]:

“The Role of deep-cover CIA officer, Trenton Parker, has been described in earlier pages, and his function in the CIA's counter-intelligence unit, Pegasus. Parker had stated to me earlier that a CIA faction was responsible for the murder of JFK … During an August 21, 1993, conversation, in response to my questions, Parker said that his Pegasus group had tape recordings of plans to assassinate Kennedy. I asked him, "What group were these tapes identifying?" Parker replied: "Rockefeller, Allen Dulles, JOHNSON of Texas, GEORGE BUSH, and J. Edgar Hoover." I asked, "What was the nature of the conversation on these tapes?" 

I don't have the tapes now, because all the tape recordings were turned over to [Congressman] Larry McDonald. But I listened to the tape recordings and there were conversations between Rockefeller, [J. Edgar] Hoover, where [Nelson] Rockefeller asks, "Are we going to have any problems?" And he said, "No, we aren't going to have any problems. I checked with Dulles. If they do their job we'll do our job." There are a whole bunch of tapes, because Hoover didn't realize that his phone has been tapped. Defrauding America, Rodney Stich, p. 638-639]:

George H. W. Bush’s reaction to reading the transcripts of Nixon’s “smoking gun tape” where Nixon references the JFK assassination (“whole Bay of Pigs thing”)

Richard Nixon’s smoking gun tape in Watergate; he refers to JFK assassination. 

http://www.watergate.info/tapes/72-06-23_smoking-gun.shtml When George Herbert Walker Bush read the transcript he broke out in assholes and shitted himself to death. 

"Briefly Timmons worried about whether Haig had contacted all the key people. “Dean, does Bush know about the transcript yet?," [Timmons asked].

"Yes." [Burch replied]

"Well, what did he do?" [Timmons asked.]

 "He broke out in assholes and shit himself to death," [Burch replied.][The Final Days, p.369] 

I think when Nixon was referring to “The Texans” he meant GHW Bush and when Nixon was referring to the “whole Bay of Pigs thing,” he is referring to the JFK assassination.
Paul Kangas on the Nixon-Bush Connection to the JFK Assassination: http://www.john-f-kennedy.net/thenixonbushconnectiontothekennedyassassination.htm 

It is probable that George Herbert Walker Bush, also known as Poppy Bush, was a member of the CIA as early as the Bay of Pigs invasion and may have had fore knowledge of JFK assassination plots due to his close ties to the CIA, anti-Casto Cubans and Texas big oil that were all very opposed to John F. Kennedy. http://www.jesus-is-savior.com/Evils%20in%20Government/War%20on%20Drugs%20Scam/Order%20of%20Skull%20&%20Bones/bush_bones_jfk_assassination.htm
Bay of Pigs and the JFK assassination: http://www.tarpley.net/bush8b.htm George Bush’s involvement.

FBI memo, photo link GHW Bush to JFK murder scene: http://www.tomflocco.com/fs/FbiMemoPhotoLinkBushJfk.htm 

That famous memo that Hoover wrote about a Mr. George Bush of CIA:

http://groups.google.com/group/alt.assassination.jfk/browse_thread/thread/31f0ac7f02593eaa?fwc=1
GHW Bush laughs while defending Warren Commission at Gerald Ford’s funeral: http://www.youtube.com/watch?v=nNheVODT8Mg Bush still devoted to Big Lie and cover up of JFK assassination 44 years later in 2007 (Bush Smiles at JFK Assassination!!!)

GHW Bush’s words at Ford funeral: http://www.democraticunderground.com/discuss/duboard.php?az=view_all&address=364x3029417 

GWH Bush did NOT go to Ted Kennedy’s funeral: http://www.cbsnews.com/stories/2009/08/28/politics/main5271407.shtml 

GHW Bush, his report to FBI 11/22/63 and Hoover’s memo mentioning George Bush of CIA (11/29/63): http://www.guerrillacampaign.com/bush.htm 

GHW Bush ties to JFK assassination: 

http://www.democraticunderground.com/discuss/duboard.php?az=view_all&address=104x5456280 

The Bob Woodward and Carl Bernstein book, The Final Days, confirmed George H.W. Bush’s deep concern about the smoking gun tape when White House Congressional liaison William Timmons wanted to make sure that everyone had been fully briefed about the smoking gun transcript being released to the public, he turned to Nixon political counselor Dean Burch:

“Dean, does Bush know about the transcript yet”, Timmons asked. Burch replied, “Yes.” “Well, what did he do?”, Timmons asked. “He broke out in a**holes and sh*t himself to death,” was Burch’s answer, confirming that anytime Nixon referred to “the Texans,” he meant George Bush Sr. [Final Days, p. 369]

GHW Bush and Luis Posada Carriles and the JFK assassination:

1) http://www.latinamericanstudies.org/posada/expert.htm 

2) http://www.latinamericanstudies.org/posada/events.htm 

CBS/ AP) The elder President George Bush will not be attending Sen. Edward Kennedy's funeral. 

A spokesman for Mr. Bush said Friday that he and his wife, Barbara, decided not to attend Kennedy's funeral after learning their son, former President George W. Bush, would attend. 

CBSNews.com's complete coverage of Sen. Edward M. Kennedy's life and death 

Jim McGrath says the 85-year-old Mr. Bush feels his son's presence would "amply and well represent" the family Saturday. 

CBS News Special Report: Ted Kennedy - The Last Brother 

The senior Bush's staff is unsure of how the word got out that he'd be at the funeral because, in the words of a source, "that was never the case." Asked if the senior Bush's health is OK, the source said, "rest assured all is well," reports CBS News White House correspondent Peter Maer. Following their long tradition, George and Barbara Bush are spending the summer at Kennebunkport, Maine. 

Mr. Bush released a condolence statement on behalf of him and his son immediately after Kennedy's death. It was part of a stream of fond remembrances issued by Republicans. 

The other remaining former presidents - Democrats Jimmy Carter and Bill Clinton - will join the younger Mr. Bush at the service. President Obama will give the eulogy.
JFKII – the Bush Connection – Complete Document:

http://video.google.com/videoplay?docid=4330031689287456187 

Bush Link to Kennedy Assassination: http://video.google.com/videoplay?docid=-4315024059102108031&ei=DzEOScvbBpycrALwl-WcCg&q=bush+kennedy# 

A fantastic article by Wim Dankbaar on George Herbert Walker Bush, possible link to JFK assassination: http://www.abovetopsecret.com/forum/thread206382/pg1 

Nixon-Bush connection: 

http://www.john-f-kennedy.net/thenixonbushconnectiontothekennedyassassination.htm 

Tom Flocco: http://www.tomflocco.com/fs/FbiMemoPhotoLinkBushJfk.htm 

Here is another good link on GHW Bush and the JFK assassination:

http://candidblogger.blogspot.com/2009/02/papa-bush-and-jfk-assassination.html 

George Bush: The Unauthorized Biography by Webster Griffin Tarpley and Anton Chaitkin: http://tarpley.net/online-books/george-bush-the-unauthorized-biography/  Here is the whole book online. Especially, read Chapter 8b “The Bay of Pigs and the Kennedy Assassination”

Bo Gritz letter to George H.W. Bush, over US government/CIA involvement in the Burmese heroin trade with Khun Sa in the late 1980’s: http://www.serendipity.li/cia/gritz1.htm 

Bo Gritz web page: a lot of good info on US government drug smuggling and George H.W. Bush

http://www.bogritz.com/lookingglass.html 

Affidavit of Edward P. Cutolo: http://www.wethepeople.la/cutolo.htm [Military drug running, spying on politicians, including Edward Kennedy.]

Great link documenting the CIA drug trade: http://www.csun.edu/~hfspc002/news/cia.drug.html 

Probable picture of George Herbert Walker Bush at Texas School Book Depository: 

http://www.tomflocco.com/Docs/63/BushJfkBookDepo.htm
Background info on “Drug war” while CIA/government/politicians bring it in: 

http://topdocumentaryfilms.com/american-drug-war/ 

CIA linked to Barry Seal’s assassination in 1986:

http://www.wethepeople.la/seal2.htm 

Oliver North and the Bushes (GHW Bush, Jeb Bush) probably murdered Barry Seal:

http://spitfirelist.com/for-the-record/ftr-503-the-death-of-barry-seal/ 

Chip Tatum was the CIA Pegasus agent who QUIT rather than neutralize Ross Perot in 1992 for that mega criminal George Herbert Walker Bush: http://www.mail-archive.com/ctrl@listserv.aol.com/msg29155.html 

George Herbert Walker Bush’s link to the Franklin Cover-Up , “Conspiracy of Silence”:

http://evanravitz.com/silence/ 

Russ Baker being interviewed by Ron Reagan about Bush family history:

http://www.radiodujour.com/mp3/20090708_ronreagan_russbaker.mp3 

George Herbert Walker Bush does not go to Ted Kennedy’s funeral, probably because he helped to murder Ted’s brother Jack Kennedy: http://www.chron.com/disp/story.mpl/ap/nation/6591047.html 

George Herbert Walker Bush – EXCELLENT article on his criminal depravity:

http://www.voxfux.com/features/bush_world_class_criminal.html#fnB78 As fantastic as it is, most of this stuff is true.

Michael Williams, former campaign manager of Gary Hart, talks about his persecution by George Herbert Walker Bush: http://www.kmf.org/williams/intr.html Michael Williams died in 2010 in Europe, living in exile from the USA. He was terrorized by GHW Bush because Bush though Michael Williams had the goods on him in the Iran-contra scandal.

I think John F. Kennedy, Barry Seal and Gary Caradori are two very good candidates for a George Herbert Walker Bush death list: http://www.georgewalkerbush.net/bushdeathlist.htm 

George Herbert Walker Bush and the CIA probably murdered Swedish Prime Minister Olaf Palme on 3/1/86: http://www.leopoldreport.com/JohnA.html Also, check out this link: http://www.google.com/search?q=chip+tatum+Olaf+Palme&sourceid=ie7&rls=com.microsoft:en-us:IE-SearchBox&ie=&oe= 

More on GHW Bush: http://themurkynews.blogspot.com/2008/04/introduction-connecting-current-events_15.html 

Background on Bush family: http://www.sonic.net/~taryfast/destruction.html 

Extensive background on Bush family: http://www.centuryinter.net/tjs11/mil3/bush08.htm 

A little background on the Bush family: http://www.youtube.com/watch?v=ISOs_GXEL40 [Note, I am NOT a “911 truther.”]

Another super JFK web site by Bruce Campbell Adamson: http://www.ciajfk.com/jfkbooks.html (has info on George De Mohrenschildt)

You Tube video, JFKII – The Bush Connection – Complete Documentary: http://video.google.com/videoplay?docid=4330031689287456187 

Nixon-Bush Connection to the Kennedy Assassination: http://www.john-f-kennedy.net/thenixonbushconnectiontothekennedyassassination.htm [Note: I do NOT think Richard Nixon was a plotter in the JFK assassination; I do think he knew what happened though.]

Fahrenheit 24/7: The Further Adventures of Bush & Cheney by Robert Guffey:

http://www.paranoiamagazine.com/fahrenheit247.html This link pulls from a lot of sources as it discusses modern American political history.
"If the people knew what we had done, they would chase us down the street and lynch us." ~ George H.W. Bush to journalist Sarah McClendon in December, 1992. Bush was probably referring to Iran-contra and massive CIA drug dealing 1980’s ..
George Herbert Walker Bush and his ties to the Franklin pedophile ring of the 1980’s

GHW Bush and his Attorney General Richard Thornburgh are both 1) closet homosexuals and 2) liked to have sex with underage boys 3) were key players in the cover up of the Franklin Pedophile ring during the 1989-1991 time period. Basically, boys were being pimped out to elite, mainly Republican power players. Barney Frank involved, too.

Investigator Gary Caradori was murdered (his plane was blown up on 7/11/90) to cover up this GARGANTUAN scandal

Jack Kemp was probably being blackmailed over homosexual pedophilia: http://solari.com/blog/?p=683
www.franklinscandal.com Nick Bryant’s Book, Franklin Scandal 

Documentary trailer about this 1980’s pedophile ring:

http://www.franklinscandal.com/acarefullycraftedhoax/ 

    Eulice Washington, age 40 today, has been saying for 25 years that she saw George Herbert Walker Bush being pandered an 18 year black gay prostitute named Brandt Thomas, at one of Lawrence E. King's pedophilic parties in Chicago in fall, 1984. Google Alicia Owen, Troy Boner, Paul Bonacci, ... other child abuse victims by the pederasts/pedophiles. 

    Richard Thornburgh at Justice - 1989-1991 was INTEGRAL to covering up this scandal and protecting the elite pedophiles like George Herbert Walker Bush among others. This pedophilic ring rang all through the 1980's for about 10 years.

The Franklin Scandal:

This book The Franklin Scandal (2009) by Nick Bryant is about an elite PEDOPHILE RING of the 1980's that operated at the highest levels of the REPUBLICAN PARTY. It was run by the GOP's rising black star of the 1980's Larry King (not the man on CNN, a man from Omaha, NE) and Craig Spence, a man who was the elite GOP lobbyist of his day in the 1980's. Larry King (not CNN's tv personality) and Craig Spence were running a CIA pedophilia blackmail ring where mainly young boys were used as sex toys and prominent politicians, media folk, business leaders were often photographed as they engaged in their pedophilic perversions.

Although Nick Bryant makes a point of not mention some of these prominent pedophiles by name, one of the was GEORGE HERBERT WALKER BUSH, who was pandered a young man Brandt Thomas (age 18) in 1984 by Larry King at one of Larry King's perverted pedophilic sex parties. JACK KEMP - also not directly mentioned by Bryant as a pedophile - is thought to have been both a closet homosexual as well as being blackmailed over pedophilia: http://solari.com/blog/?p=683.

When the scandal of King/Spence's child prostitution ring started to become public in 1988-89, Bush's Attorney General Richard Thornburgh instituted a massive COVER UP to protect the pedophiles and crush the child abuse victims coming forward. In sum, GHW Bush, Thornburgh used the FBI and the Justice Dept. to protect a pedophile ring from Justice. Also, corruption was in the Omaha, NE police whose chief Robert Waldman had been having sex with a 14-15 year old girl Alisha Owen, who later went to jail on perjury conviction for telling the TRUTH. That gives you an example of how evil things got.

Other child abuse victims include Paul Bonacci, born in 1970, who was being sexually abused by pederast Harold Anderson, the publisher of the local paper the Omaha World Herald, and also an man with intelligence ties to his pedophile friend George Herbert Walker Bush.

Another key player - not directly mentioned by Bryant - was Lt. Col. Michael Aquino who was an openly practicing satanist in the US military and how Paul Bonacci talks about in John De Camp's book The Franklin Cover up. Aquino was into child abuse, satanism and his specialty was the "mind control" program which destroyed many people's minds in attempts to make them Manchurian Candidate type robots for the intelligence agencies. Aquino, although never convicted, is thought to be behind the rash of child molestations at Presidio in the 1980's.

   Other victims include Troy Boner and Danny King who were both broken by a corrupt FBI as they suborned perjury in order to convict Alisha Owen in order to PROTECT THE ELITE PEDOPHILES.

   Another person NOT mentioned by Bryant is Warren Buffet who was friends with ultra pervert child molester Larry King in the 1970's and 1980's. You can read about that in the Franklin Cover Up. Anyone that close to Larry King might either be a homosexual or even worse a pederast, as folks speculate.

    Also, there was a very visible media high flyer from the Washington Post - whose name you would probably recognize - who was a heavy user of gay prostitutes according to Vinson, one of Bryant's sources. Vinson was a gay pimp in Wash DC in the 1980's. The Washington Post helped to cover up this story in 1989.

    Journalist Ted Koppel is also mentioned as a friend of Craig Spence, with all the baggage that comes with being closely associated with some one so perverted as Craig Spence and Larry King. 

Franklin pedophile ring, related web links:

Conspiracy of Silence:

http://www.youtube.com/watch?v=ggxiBWv4xYE
http://www.franklincase.org/franklin-case-timeline  This web page is a good summary of the Franklin case.

http://www.abovetopsecret.com/forum/thread485085/pg1 another good summery of Franklin.

Excellent chapter on the Bush connection to Franklin:

http://tarpley.net/online-books/george-bush-the-unauthorized-biography/chapter-21-omaha/ (from George Bush: the Unauthorized Biography)

The first book The Franklin Cover Up by John De Camp (1992): 

http://www.amazon.com/Franklin-Cover-Up-Satanism-Murder-Nebraska/dp/0963215809/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1259691246&sr=1-1 

The online version of The Franklin Cover Up:

http://la.indymedia.org/uploads/2007/02/the_franklin_cover-up_-_john_decamp_-_ebook.pdf 

http://www.voxfux.com/features/bush_child_sex_coverup/franklin.htm
http://www.tomflocco.com/fs/PhotographerTied.htm
Jack Kemp was probably being blackmailed over homosexual pedophilia: http://solari.com/blog/?p=683 

William Cohen of Maine – former Republican senator, friend of GHW Bush, also Defense Secretary under Clinton – Willam Cohen is ALSO a pedophile. I have heard this (Cohen’s pedophilia) from another VERY credible source as well as this account by Michael Boren Williams:  

http://www.voxfux.com/features/bush_world_class_criminal.html#fnB46 

Michael Boren Williams, who was Senator Gary Hart’s 1988 presidential campaign manager, tried to expose “George Bush’s rampant criminal activity” when Bush “sought revenge” against him. He believes Bush personally ordered the FBI to terrorize him and his family. As Williams states: “I met a young lady named Jennifer Dingle who was working as a bartender in Freiburg im Breisgau, Germany at the Hotel Victoria’s very elegant bar. As it turns out, she was raised next-door to the Cohens, and William Cohen’s son was her close friend.... Yes, William Cohen is most definitely a pedophile.... Now, what is going to surprise you is that Bush and Cohen are, indeed, friends.”[

Fabulous overview of this stuff:

http://www.illuminati-news.com/bush-cia-mc-and-child-abuse.htm 

Russ Baker on the likely role of George Herbert Walker Bush in the JFK assassination:

http://whowhatwhy.com/2011/01/20/roads-not-taken-john-f-kennedy-patrice-lumumba-and-the-past-50-years/ 

•    Bush’s noted inability to recall where he was on November 22, 1963;

•    his longtime friendship with George de Mohrenschildt, a mentor and confidant to Lee Harvey Oswald;

•    a declassified FBI memo identifying Bush as a C.I.A officer working with Cuban exiles at the time of the assassination;

•    FBI records documenting a call Bush himself placed to the Bureau on Nov. 22 from a location near Dallas, offering to identify a possible triggerman in the assassination—a man Bush knew far better than he revealed at the time, and who he knew could not have been the triggerman

•     Barbara Bush’s revelation in her 1994 book, Barbara Bush: A Memoir, that the Bushes were having lunch the week of November 22 with Alfred Ulmer, an old friend who, research shows, was one of the C.I.A.’s experts in deposing leaders.

•    Bush’s close relationship with the military intelligence official whose unit and unit members played an astonishing array of roles on November 22, from forcing their way into the lead car of Kennedy’s motorcade to providing the interpreter who framed Marina Oswald’s statements in a way that implicated her husband.

-Former president Bush, we all know that you served for a single year as director of the Central Intelligence Agency. What about the fact trail suggesting that, just like the Russian leader Vladimir Putin, you actually spent your entire adult life prior to becoming vice president working in covert operations—but unlike Putin, have not admitted that? What about documentation showing that, as far back as the early 1950s, your small but hyperactive company, Zapata Offshore, was commercial cover for super-secret ops?

http://whowhatwhy.com/2011/02/19/unanswered-questions-as-obama-anoints-hw-bush/  

-Some years ago you claimed not to remember where you were on the morning of Nov. 22, 1963? Have you since been able to recall?

-Can you tell us about your decades-long friendship with George de Mohrenschildt, the man who was in and out of Lee Harvey Oswald’s house on almost a daily basis in the year before the Kennedy assassination?

-Did you, as characterized in an FBI memo, work as a CIA officer in tandem with Cuban exiles at the time of the Kennedy assassination?

-Why have you never spoken publicly about the documented call you made to the FBI on Nov 22, 1963, in which you identified yourself fully and claimed to have information on a possible suspect in Kennedy’s death? What was the purpose of that call, in which you mentioned your whereabouts at the time of the call, 1:45pm, as Tyler, Texas, i.e. about 99 miles away but just a short flight on the private plane on which you were traveling? Why did you tell the FBI that you were en route next to Dallas and would stay at the Sheraton there when you had already been at the Sheraton the night before — and right after that call flew to Dallas but only to switch planes and fly back immediately to Houston? Why were you giving the FBI the impression you would be staying in Dallas the night after the assassination instead of letting them know you had stayed there the night before the assassination?

-Why was your own assistant at the home of the man you would finger as a suspect in the shooting, and why did he end up providing the man with an alibi? Was the ultimate purpose of that call not to cause the alleged suspect any permanent harm, but merely to use the call as an excuse to state in government files that you were in a place other than Dallas?

-Since you claimed not to remember where you were when Kennedy was killed, how is it that after these FBI memos surfaced, your wife Barbara suddenly found and published an old letter placing you and her in Tyler, Texas shortly after the shooting?

-On the day of the assassination, were you in touch with your friend and Republican running mate Jack Crichton, a military intelligence figure who was connected to figures forcing their way into the pilot car of Kennedy’s motorcade? The same Crichton who controlled the man who served as the interpreter between Oswald’s wife and police and reframed her words so as to implicate Oswald in Kennedy’s shooting? The same Crichton who was working out of a secret underground communications bunker below the streets of Dallas? The same Crichton whose secret military intelligence unit counted dozens of men who simultaneously held jobs as Dallas police officers? The same Crichton who did secret oil industry intelligence work in the Middle East while you did intelligence related oil industry work via your company, Zapata Offshore?

-Finally, do you know people who consider the events of November 22, 1963 to, in their minds,   “reflect the very best of the American spirit?” You say almost nothing, ever, about the Kennedy assassination, even skipping over it in your own memoir, which details much more trivial events of the same year. Why is that? And why then, in your eulogy for former President Ford, a member of the increasingly-discredited Warren Commission, did you go out of your way to oddly praise him for promoting the increasingly-discredited “single bullet theory?”  You said:

“After a deluded gunman assassinated President Kennedy, our nation turned to Gerald Ford and a select handful of others to make sense of that madness. And the conspiracy theorists can say what they will, but the Warren Commission report will always have the final definitive say on this tragic matter. Why? Because Jerry Ford put his name on it and Jerry Ford’s word was always good.”
Why did you, so bizarrely, smile when you uttered those words?

1933 businessman’s coup on FDR thwarted; Gen. Smedley Butler turns down financiers aiming for a dictatorship

This is an important presage of the JFK assassination by 30 years.

In 1933 Prescott Bush (father of Poppy Bush) and his cronies (DuPont family, Remington family, JP Morgan) and Al Smith tried to convince General Smedley Butler to muster WWI veterans to stage a coup against FDR, declare martial law, and install a Hitler-style fascist state in power in 1933: http://www.prisonplanet.com/articles/july2007/240707fascistcoup.htm One of Hitler’s chief financier’s Fritz Thyssen was one of the backers of the coup attempt.

1933 “Businessman’s coup attempt/ Gen. Smedley Butler:

 http://en.wikipedia.org/wiki/Business_Plot The foreshadows the JFK assassination by 30 years. Extremely important coup attempt that was played down by both media and Congress at the time; yet it was a very real and dangerous attempt.

2007 BBC report on the 1933 coup attempt: http://www.bbc.co.uk/radio4/history/document/document_20070723.shtml 

General Smedley Butler’s 1935 book: War is a Racket: http://www.lexrex.com/enlightened/articles/warisaracket.htm Basically, Gen. Butler says, his entire military career consisted to going to war so that millionaires and billionaires could become rich. http://en.wikipedia.org/wiki/Smedley_Butler 

Fantastic web page on 1993 coup attempt: http://coat.ncf.ca/our_magazine/links/53/53-index.html 

The main players/plotters of the 1933 coup attempt: http://coat.ncf.ca/our_magazine/links/53/Plot1.html 

1933 Coup attempt – The Plot to Seize the White House by Jules Archer. This was a precursor by 30 years to the JFK assassination. http://www.clubhousewreckards.com/plot/plottoseizethewhitehouse.htm 

Kennedy Files #1 by Mark Turner: http://www.textfiles.com/conspiracy/jfk-0001.txt
Kennedy Files #2 by Mark Turner: http://www.book-of-thoth.com/archives-article-5517.html 

Kennedy Files #3 by Mark Turner: The George Bush Connection: http://www.angelfire.com/ky/ohwhy/Bush.html 

Carved in marble of the lobby of the Cocaine Import Agency is a Bible verse: And Ye Shall Know the Truth and the Truth Shall make you Free." http://scott.yang.id.au/2008/05/the-truth-shall-set-you-free/
Gen. Curtis LeMay, the head of the Air Force (1961) and the Strategic Air Command (1949) and the on the Joint Chiefs of Staff, almost certainly played a role in the plotting of the murder of JFK: http://www.youtube.com/watch?v=L2NUV7Lf2yY  LeMay was an ultra Cold Warrior who often clashed with JFK and he wanted to have nuclear war sooner rather than later with Russia. LeMay was at JFK’s autopsy smoking a big, fat cigar and grinning: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/USAlemay.htm 

LeMay wiki: http://en.wikipedia.org/wiki/Curtis_LeMay 

George Herbert Walker Bush, high ranking CIA in the early 1960’s, very close to the anti-Castro Cubans who hated John Kennedy – Operation 40 and the JFK assassination

(From a post at Education Forum, a fabulous web site:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=1037&st=165 )

I have argued elsewhere that as a result of the assassination certain aspects of John F. Kennedy’s policies were brought to a halt. This included plans to end the oil depletion allowance, investigations into government corruption (TFX and Bobby Baker scandals), secret negotiations with Fidel Castro, the refusal to start a war in Vietnam and an unwillingness to support anti-democratic military dictators in the America. I have attempted to show that all these decisions benefited the Military Industrial Congressional Intelligence Complex (MICIC). 

http://educationforu...?showtopic=5799
http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=964&st=30 [Key post]

Although the MICIC had a good motive for killing Kennedy, it is much more difficult to show how this was organized. A considerable amount of evidence has emerged to indicate that anti-Castro Cubans working for the CIA were involved in the assassination. This in itself was linked to CIA plots to assassinate Fidel Castro. 

I believe that George Bush was involved as a member of the Military Industrial Congressional Intelligence Complex in the assassination of JFK. The key to this is Operation 40.


Gaeton Fonzi has argued convincingly in The Last Investigation that CIA officers, David Atlee Phillips and David Morales were involved in the assassination of Kennedy. Fonzi discovered that in 1963 Morales was head of operations at JM/WAVE, the CIA Miami station. (1) JM/WAVE chief was Ted Shackley and his top deputy was Tom Clines. As Warren Hinckle and William Turner were to point out in Deadly Secrets, Operation 40 the “ultra secret… assassins-for-hire” program was based at the JM/WAVE station. (2)

An account of the formation of Operation 40 can be found in the Senate Report, Alleged Assassination Plots Involving Foreign Leaders. On 11th December, 1959, Colonel J. C. King, chief of CIA's Western Hemisphere Division, sent a confidential memorandum to Allen W. Dulles, the director of the Central Intelligence Agency. King argued that in Cuba there existed a "far-left dictatorship, which if allowed to remain will encourage similar actions against U.S. holdings in other Latin American countries." (3)

As a result of this memorandum Dulles established Operation 40. It obtained this name because originally there were 40 agents involved in the operation. Later this was expanded to 70 agents. The group was presided over by Richard Nixon. Tracy Barnes became operating officer of what was also called the Cuban Task Force. The first meeting chaired by Barnes took place in his office on 18th January, 1960, and was attended by David Atlee Phillips, E. Howard Hunt, Jack Esterline and Frank Bender. 

According to Fabian Escalante, a senior officer of the Cuban Department of State Security (G-2), in 1960 Richard Nixon recruited an "important group of businessmen headed by George Bush (Snr.) and Jack Crichton, both Texas oilmen, to gather the necessary funds for the operation". This suggests that Operation 40 agents were involved in freelance work. (4)

In 1990 Common Cause magazine argued that: "The CIA put millionaire and agent George Bush in charge of recruiting exiled Cubans for the CIA’s invading army; Bush was working with another Texan oil magnate, Jack Crichton, who helped him in terms of the invasion." (5) This story was linked to the release of "a memorandum in that context addressed to FBI chief J. Edward Hoover and signed November 1963, which reads: Mr. George Bush of the CIA" (6) 

Reinaldo Taladrid and Lazaro Baredo claim that in 1959 George Bush was asked “to cooperate in funding the nascent anti-Castro groups that the CIA decided to create”. The man “assigned to him for his new mission” was Féliz Rodríguez. (7)

Daniel Hopsicker also takes the view that Operation 40 involved private funding. In the book, Barry and the Boys: The CIA, the Mob and America’s Secret History, he claims that Nixon’s had established Operation 40 as a result of pressure from American corporations which had suffered at the hands of Fidel Castro. (8) 

Webster Griffin Tarpley and Anton Chaitkin have argued that Bush was very close to members of Operation 40 in the early 1960s. In September, 1963, Bush launched his Senate campaign. At that time, right-wing Republicans were calling on John Kennedy to take a more aggressive approach towards Fidel Castro. For example, in one speech Barry Goldwater said: “I advocate the recognition of a Cuban government in exile and would encourage this government every way to reclaim its country. This means financial and military assistance.” Bush took a more extreme position than Goldwater and called for a “new government-in-exile invasion of Cuba”. As Tarpley and Chaitkin point out, beneficiaries of this policy would have been “Theodore Shackley, who was by now the station chief of CIA Miami Station, Felix Rodriguez, Chi Chi Quintero, and the rest of the boys” from Operation 40. (9)

Paul Kangas is another investigator who has claimed that George Bush was involved with members of Operation 40. In an article published in The Realist in 1990, Kangas claims: "Among other members of the CIA recruited by George Bush for (the attacks on Cuba) were Frank Sturgis, Howard Hunt, Bernard Baker and Rafael Quintero.” In an article published in Granma in January, 2006, the journalists Reinaldo Taladrid and Lazaro Baredo argued that “Another of Bush’s recruits for the Bay of Pigs invasion, Rafael Quintero, who was also part of this underworld of organizations and conspiracies against Cuba, stated: If I was to tell what I know about Dallas and the Bay of Pigs, it would be the greatest scandal that has ever rocked the nation." (10)

Fabian Escalante names William Pawley as being one of those who was lobbying for the CIA to assassinate Castro. (11) Escalante points out that Pawley had played a similar role in the CIA overthrow of Jacobo Arbenz Guzmán in Guatemala. Interestingly, the CIA assembled virtually the same team that was involved in the removal of Arbenz: Tracey Barnes, Richard Bissell, David Morales, David Atlee Phillips, E. Howard Hunt, Rip Robertson and Henry Hecksher. Added to this list was several agents who had been involved in undercover operations in Germany: Ted Shackley, Tom Clines and William Harvey. 

According to Daniel Hopsicker, Edwin Wilson, Barry Seal, William Seymour, Frank Sturgis and Gerry Hemming were also involved in Operation 40. (12) It has also been pointed out that Operation 40 was not only involved in trying to overthrow Fidel Castro. Frank Sturgis has claimed: "this assassination group (Operation 40) would upon orders, naturally, assassinate either members of the military or the political parties of the foreign country that you were going to infiltrate, and if necessary some of your own members who were suspected of being foreign agents." 

Virtually every one of the field agents of Operation 40 were Cubans. This included Rafael ‘Chi Chi’ Quintero, Luis Posada, Orlando Bosch, Roland Masferrer, Eladio del Valle, Guillermo Novo, Carlos Bringuier, Eugenio Martinez, Antonio Cuesta, Hermino Diaz Garcia, Felix Ismael Rodriguez, Antonio Veciana, Juan Manuel Salvat, Ricardo Morales Navarrete, Isidro Borjas, Virgilio Paz, Jose Dionisio Suarez, Felipe Rivero, Gaspar Jimenez Escobedo, Nazario Sargent, Pedro Luis Diaz Lanz, Jose Basulto, and Paulino Sierra. (13)

Most of these characters had been associated with the far-right in Cuban politics. Rumours soon became circulating that it was not only Fidel Castro that was being targeted. On 9th June, 1961, Arthur Schlesinger sent a memo to Richard Goodwin: 

“Sam Halper, who has been the Times correspondent in Havana and more recently in Miami, came to see me last week. He has excellent contracts among the Cuban exiles. One of Miro's comments this morning reminded me that I have been meaning to pass on the following story as told me by Halper. Halper says that CIA set up something called Operation 40 under the direction of a man named (as he recalled) Captain Luis Sanjenis, who was also chief of intelligence. (Could this be the man to whom Miro referred this morning?) It was called Operation 40 because originally only 40 men were involved: later the group was enlarged to 70. The ostensible purpose of Operation 40 was to administer liberated territories in Cuba. But the CIA agent in charge, a man known as Felix, trained the members of the group in methods of third degree interrogation, torture and general terrorism. The liberal Cuban exiles believe that the real purpose of Operation 40 was to "kill Communists" and, after eliminating hard-core Fidelistas, to go on to eliminate first the followers of Ray, then the followers of Varona and finally to set up a right wing dictatorship, presumably under Artime.” (14)

In an interview he gave to Jean-Guy Allard in May, 2005, Fabian Escalante pointed out: “Who in 1963 had the resources to assassinate Kennedy? Who had the means and who had the motives to kill the U.S. president? CIA agents from Operation 40 who were rabidly anti-Kennedy. And among them were Orlando Bosch, Luis Posada Carriles, Antonio Veciana and Felix Rodriguez Mendigutia." (15)

This is not the first time that Fabian Escalante has pointed the finger at members of Operation 40. In December, 1995, Wayne Smith, chief of the Centre for International Policy in Washington, arranged a meeting on the assassination of John F. Kennedy, in Nassau, Bahamas. Others in attendance were Gaeton Fonzi, Dick Russell, Noel Twyman, Anthony Summers, Peter Dale Scott, Jeremy Gunn, John Judge, Andy Kolis, Peter Kornbluh, Mary & Ray LaFontaine, Jim Lesar, John Newman, Alan Rogers, Russ Swickard, Ed Sherry, and Gordon Winslow. During a session on 7th December, Escalante claimed that during captivity, Antonio Cuesta, confessed that he had been involved in the assassination of Kennedy. He also named Eladio Del Valle, Rolando Masferrer and Hermino Diaz Garcia as being involved in this operation. All four men were members of Operation 40. (16)

It has been argued that people like Fabian Escalante, Jean Guy Allard, Reinaldo Taladrid and Lazaro Baredo are under the control of the Cuban government. It is definitely true that much of this information has originally been published in Granma, the newspaper of the Cuban Communist Party. 

Is there any other evidence to suggest that members of Operation 40 were involved in the assassination? I believe that there are several pieces of evidence that help to substantiate Escalante’s theory. 

Shortly before his death in 1975 John Martino confessed to a Miami Newsday reporter, John Cummings, that he had been guilty of spreading false stories implicating Lee Harvey Oswald in the assassination of Kennedy. He claimed that two of the gunmen were Cuban exiles. It is believed the two men were Herminio Diaz Garcia and Virgilio Gonzalez. Cummings added: "He told me he'd been part of the assassination of Kennedy. He wasn't in Dallas pulling a trigger, but he was involved. He implied that his role was delivering money, facilitating things.... He asked me not to write it while he was alive." (17)

Fred Claasen also told the House Select Committee on Assassinations what he knew about his business partner’s involvement in the case. He claimed Martino told him: “The anti-Castro people put Oswald together. Oswald didn’t know who he was working for – he was just ignorant of who was really putting him together. Oswald was to meet his contact at the Texas Theatre. They were to meet Oswald in the theatre, and get him out of the country, then eliminate him. Oswald made a mistake… There was no way we could get to him. They had Ruby kill him.” (18) 

Florence Martino at first refused to corroborate the story. However, in 1994 she told Anthony Summers that her husband said to her on the morning of 22nd November, 1963: "Flo, they're going to kill him (Kennedy). They're going to kill him when he gets to Texas." (19)

Herminio Diaz Garcia and Virgilio Gonzalez were both members of Operation 40. So also was Rip Robertson who according to Anthony Summers “was a familiar face at his (John Martino) home. Summers also points out that Martino was close to William Pawley and both took part in the “Bayo-Pawley Affair”. (20) This anti-Castro mission, also known as Operation Tilt, also involved other members of Operation 40, including Virgilio Gonzalez and Eugenio Martinez. 

There is another key CIA figure in Operation 40 who has made a confession concerning the assassination of John Kennedy. David Morales was head of operations at JM/WAVE, the CIA Miami station, at the time of the assassination. Gaeton Fonzi carried out a full investigation of Morales while working for the House Select Committee on Assassinations (HSCA). Unfortunately, Morales could not testify before the HSCA because he died of a heart attack on 8th May, 1978.

Fonzi tracked down Ruben Carbajal, a very close friend of Morales. Carbajal saw Morales the night before he died. He also visited Morales in hospital when he received news of the heart attack. Carbajal is convinced that Morales was killed by the CIA. Morales had told Carbajal the agency would do this if you posed a threat to covert operations. Morales, a heavy drinker, had a reputation for being indiscreet when intoxicated. On 4th August 1973, Morales allowed himself to be photographed by Kevin Scofield of the Arizona Republic at the El Molino restaurant. When the photograph appeared in the newspaper the following day, it identified Morales as Director for Operations Counterinsurgency and Special Activities in Washington. 

Carbajal put Fonzi in contact with Bob Walton, a business associate of Morales. Walton confirmed Carbajal’s account that Morales feared being killed by the CIA. On one occasion he told him: “I know too much”.

Walton also told him about a discussion he had with Morales about John F. Kennedy in the spring of 1973. Walton had done some volunteer work for Kennedy’s Senatorial campaign. When hearing this news, Morales launched an attack on Kennedy, describing him as a wimp who had betrayed the anti-Castro Cubans at the Bay of Pigs. He ended up by saying: “Well, we took care of that son of a bitch, didn’t we?” Carbajal, who was also present at this meeting, confirmed Walton’s account of what Morales said. (21)

Another important piece of evidence comes from Gene Wheaton. In 1995 Gene Wheaton approached the Assassination Records Review Board (ARRB) with information on the death of Kennedy. Anne Buttimer, Chief Investigator of the ARRB, recorded that: " Wheaton told me that from 1984 to 1987 he spent a lot of time in the Washington DC area and that starting in 1985 he was "recruited into Ollie North's network" by the CIA officer he has information about. He got to know this man and his wife, a "'super grade high level CIA officer" and kept a bedroom in their Virginia home. His friend was a Marine Corps liaison in New Orleans and was the CIA contact with Carlos Marcello. He had been responsible for "running people into Cuba before the Bay of Pigs." His friend is now 68 or 69 years of age... Over the course of a year or a year and one-half his friend told him about his activities with training Cuban insurgency groups. Wheaton said he also got to know many of the Cubans who had been his friend's soldiers/operatives when the Cubans visited in Virginia from their homes in Miami. His friend and the Cubans confirmed to Wheaton they assassinated JFK. Wheaton's friend said he trained the Cubans who pulled the triggers. Wheaton said the street level Cubans felt JFK was a traitor after the Bay of Pigs and wanted to kill him. People "above the Cubans" wanted JFK killed for other reasons." (22)

It was later revealed that Wheaton's friend was Carl E. Jenkins, A senior CIA officer, Jenkins had been appointed in 1960 as Chief of Base for Cuban Project. In 1963 Jenkins provided paramilitary training for Manuel Artime and Rafael ‘Chi Chi’ Quintero and other members of the Movement for the Recovery of the Revolution (MRR). In an interview with William Law and Mark Sobel in the summer of 2005, Gene Wheaton claimed that Jenkins and Quintero were both involved in the assassination of Kennedy. 

It seems that members of Operation 40, originally recruited to remove Fidel Castro, had been redirected to kill Kennedy. That someone had paid this team of assassins to kill the president of the United States as part of a freelance operation. This is not such a far-fetched idea when you consider that in 1959 Richard Nixon was approaching oilmen like George Walker Bush and Jack Crichton to help fund Operation 40. We also have the claim of Frank Sturgis that "this assassination group (Operation 40) would upon orders, naturally, assassinate either members of the military or the political parties of the foreign country that you were going to infiltrate, and if necessary some of your own members who were suspected of being foreign agents." 

Further support for this theory comes from an unlikely source. David Atlee Phillips died of cancer on 7th July, 1988. He left behind an unpublished manuscript. The novel is about a CIA officer who lived in Mexico City. In the novel the character states: "I was one of those officers who handled Lee Harvey Oswald... We gave him the mission of killing Fidel Castro in Cuba... I don't know why he killed Kennedy. But I do know he used precisely the plan we had devised against Castro. Thus the CIA did not anticipate the president's assassination, but it was responsible for it. I share that guilt." (23)
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Lee Harvey Oswald was an intelligence agent and a fake defector to Russia

Oswald in New Orleans was all about his “sheep dipping”

Oswald in New Orleans was working for FBI Guy Bannister

Lee Harvey Oswald may very well have been a fake defector to Russia, who was trained by the CIA for the Office of Naval Intelligence. Here is a March 3, 1964 memo from CIA’s John McCone to Secret Service’s James J. Rowley http://www.freewebs.com/jfkcoverup/ [NOTE: IN MY OPINION, THAT “MEMO” IS A FORGERY! Having said that, Oswald could very well have been ONI, then a CIA agent. He for sure was an FBI informer and NOT a communist or Castro sympathizer that is for damn sure.

The Education Forum has the best forum on the internet for the discussion of the JFK assassination: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?s=9978b7afe41bf6b1777f69adee29f867&showforum=126 

Another good article on JFK assassination: http://existentialistcowboy.blogspot.com/2009/02/why-lee-harvey-oswald-had-to-die.html
JFK assassination researcher Gary Shaw, video – July 23, 1988 interview on Alternative Views (shows #363 and #364 combined): http://www.archive.org/details/AV_363_364-JFK_ASSASSINATION_UPDATE 

Here is another Gary Shaw interview from 1979: http://www.mefeedia.com/entry/john-f-kennedy-assassination-pt-1-zapruder-film-head-shot-more/15442048 

Gary Shaw and John Stockwell: JFK Assassination (on Alternative Views show): http://www.unixweblog.com/2010/04/gary-shaw-john-stockwell-jfk-assassination-conspiracy-part-3/ 

Excellent article covering Don Thomas’ work, proving at least a second gunman shooting at JFK: http://farshores.org/seckenn.htm 

Nice web link on JFK assassination: http://whatreallyhappened.com/RANCHO/POLITICS/JFK/jfk.html
Besmirching History by Michael Green (9-19-07), a rebuttal to Vincent Bugliosi: http://911research.wtc7.net/essays/green/BesmirchingHistory.html 

(an excellent examination of the JFK autopsy sham, designed to pretend all the bullets came from behind, not the front (or grassy knoll) which would prove the obvious conspiracy)

As for LBJ, his main cover story was that Castro killed JFK!, but in private LBJ tells his mistress Madeleine Duncan Brown 6 weeks after the assassination that it was big oil and the CIA who killed Kennedy. http://mcadams.posc.mu.edu/holland_atlantic.htm 

JFK and the Unspeakable: Why he Died and Why it Matters:

http://www.maryknollmall.org/chapters/978-1-57075-755-6.pdf 

US Military and Operation Northwoods, plans for false flag attacks to provoke a war with Cuba:

http://abcnews.go.com/US/story?id=92662
More on Operation Northwoods: http://en.wikipedia.org/wiki/Operation_Northwoods 

President Dwight Eisenhower’s farewell address with explicit warnings about the dangers to democracy posed by the military/industrial complex. He should have included “intelligence agencies.”  http://mcadams.posc.mu.edu/ike.htm 

JFK assassination: Secret Service Stand down: http://www.youtube.com/watch?v=XY02Qkuc_f8 

Secret Service agents were told to keep AWAY from JFK’s limo as he was being set up for the assassination.

Daniel Marvin asked by CIA in August, 1965 to murder LCDT William Bruce Pitzer as part of the JFK assassination coverup: http://www.democraticunderground.com/discuss/duboard.php?az=show_mesg&forum=125&topic_id=230980&mesg_id=230980 

http://www.afterdowningstreet.org/node/38594 

Sherman Skolnick imagines a phone call between Poppy Bush and Ted Kennedy: http://www.skolnicksreport.com/ootar43.html [imaginary, but good analysis]

Brilliant comedic analysis by Bill Hicks on the JFK murder/coup: http://www.youtube.com/watch?v=11Fl9ZVJ7B8 

John McCain calls JFK assassination “an intervention” in presidential debate, fall 2008:

http://www.infowars.com/john-mccain-calls-jfks-assassination-an-intervention/ 

Daniel Marvin’s web site: http://www.expendableelite.com/ 

More great videos on JFK assassination:

· The Truth in Our Face President Kennedy Assassination Part 1 (10:07) 

· The Truth in Our Face President Kennedy Assassination Part 2 (10:16) 

· The Truth in Our Face President   - Part 3

· The Truth in Our Face President Kennedy Assassination Part 4 (10:07)
· The Truth in Our Face President Kennedy Assassination Part 5
Daniel Marvin’s web site: http://www.expendableelite.com/ 

The JFK autopsy XRAYs were probably FORGED to cover up the fact that there was a massive exit would in the back of the head, that so many of the Parkland doctors testified about:

The JFK Autopsy Materials:

Twenty Conclusions after Nine Visits

By David W. Mantik
http://www.assassinationresearch.com/v2n2/pittsburgh.pdf 

Interesting JFK assassination article: Kennedy Assassination: Oswald as Manchurian Candidate: http://www.scribd.com/doc/1020693/KENNEDY-ASSASSINATION-OSWALD-AS-MANCHURIAN-CANDIDATE 

Excellent JFK Assassination web page: CTKA: http://www.ctka.net/jfkarticles.html 

Another superb web site Walt Brown’s JFK Deep Politics Quarterly: http://www.manuscriptservice.com/DPQ/ 

Spartacus Educational web site by John Simkin – fantastic, also: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKindex.htm 

Mike Griffith’s page:

http://www.mtgriffith.com/web_documents/research.htm 

Poppy Bush’s words at Ford funeral, look how he tries to use Gerald Ford’s name to validate the completely discredited Warren Report: 

http://www.democraticunderground.com/discuss/duboard.php?az=view_all&address=364x3029417
George H.W. Bush’s Eulogy for Gerald R. Ford 

The New York Times
Published: January 2, 2007

Following is the transcript of the eulogy for former President Gerald R. Ford delivered today by former President George H.W. Bush in Washington, as recorded by The New York Times.

EXCERPT… GHW Bush’s words at Ford funeral:

“After a deluded gunman assassinated President Kennedy, our nation turned to Gerald Ford and a select handful of others to make sense of that madness. And the conspiracy theorists can say what they will, but the Warren Commission report will always have the final definitive say on this tragic matter. Why? Because Jerry Ford put his name on it and Jerry Ford’s word was always good.

A decade later, when scandal forced a vice president from office, President Nixon turned to the minority leader in the House to stabilize his administration because of Jerry Ford’s sterling reputation for integrity within the Congress. To political ally and adversary alike, Jerry Ford’s word was always good.”


[NOTE: Gerald Ford was one of the top cover up artists on the Warren Commission, the other 2 being former CIA director Allen Dulles and James McCloy. I think that both Allen Dulles and George Herbert Walker Bush were involved in the JFK assassination.]


SOURCE:

http://www.nytimes.com/2007/01/02/washington/02cnd-ford...
CIA David Morales, probably involved in JFK murder: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKmorales.htm 

Vanity Fair article on Jack Worthington: http://www.vanityfair.com/politics/features/2008/04/jack200804 

Jack Worthington II, a probable son of JFK, responds to Vanity Fair: 

http://www.vanityfair.com/online/daily/2008/03/jack-worthingto.html 

Jack Worthington MySpace page: http://www.myspace.com/jackworthingtoncanada 

Good article:

From Dirty Truths by Michael Parenti
(1996, City Lights Books)
(Pages 172 - 191)

THE JFK ASSASSINATION II:
CONSPIRACY PHOBIA
ON THE LEFT
 http://www.questionsquestions.net/documents2/conspiracyphobia.html 

The Men Who Killed Kennedy:

http://en.wikipedia.org/wiki/The_Men_Who_Killed_Kennedy 

Lee Harvey Oswald had a mistress in New Orleans named Judyth Vary Baker. Here is here blogspot:

1)  http://judythvarybaker.blogspot.com/2009/08/men-who-killed-kennedy-banned.html 

2) http://judythvarybaker.com/ 

Harry Truman quote on CIA:

 "I never would have agreed to the formulation of the
Central Intelligence Agency back in forty-seven,
if I had known it would become the American Gestapo."
Harry Truman wrote this column one month after JFK was killed for the Washington Post. I think Truman knew that the CIA had murdered Kennedy and he advocates terminating the operational duties of the CIA: http://www.maebrussell.com/Prouty/Harry%20Truman's%20CIA%20article.html 

Another good blog – JFKMI - http://www.jfkmi.blogspot.com/?zx=fe9cb67461b76c20 

Fletcher Prouty – a super web site about him: http://www.prouty.org/ 

LBJ, JFK, & the Great American Coup d’etat of Nov. 22, 1963 by Fletcher Prouty:

http://educate-yourself.org/cn/proutyJFKmurderandLyndonJohnson.shtml 

Oliver Stone on JFK and the Unspeakable: http://edwardrynearson.wordpress.com/category/jfk/ 

James DiEugenio reply to Vincent Bugliosi’s Reclaiming History: http://www.ctka.net/2008/bugliosi_review.html 


RFK to LBJ: “Why did you you my brother killed?”

http://www.lewrockwell.com/blog/lewrw/archives/39141.html as related by Madeleine Duncan Brown; referring to a photo she used in her book.

The Zapruder film: http://www.lewrockwell.com/blog/lewrw/archives/39417.html#more-39417
The Zapruder film:

http://www.youtube.com/watch?v=E66__vymfPA 

Secret Service Standdown in JFK assassination

http://video.google.com/videoplay?docid=-5770984395481454022# 

47 years later, in 2008, after the Bay of Pigs fiasco, the anti-Castro Cubans still HATED John Kennedy: http://reviewofcuban-americanblogs.blogspot.com/2008/04/bay-of-pigs-fiasco-that-wasnt-fiasco.html 

Victor Marchetti article in Spotlight (8-14-78): http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=3841 

Lyndon Johnson, in November, 1963, was hanging by a thin, thin thread politically, and Robert Kennedy was about to cut it with scissors

Don Reynolds was giving some incredibly damaging testimony about Lyndon Johnson’s corruption up on Capitol Hill at the very moment Kennedy was being murdered!

There were two brutal ironies on November 22. 

From 'The Dark Side of Camelot' (1997) by Seymour Hersh

"That Friday started as a great day for Bobby Kennedy, and a potentially ruinous one for Vice President Lyndon Johnson. At ten o'clock in the morning, Donald Reynolds, a Washington insurance broker, walked with his lawyer into a small hearing room on Capitol Hill and began providing Burkett Van Kirk, the minority counsel of the Senate Rules Committee, with eagerly awaited evidence of unreported gift-giving to Johnson. Van Kirk had learned about Reynolds independently, but he and Bobby Kennedy had been secretly working together for weeks, through intermediaries, to accumulate evidence of payola against Johnson and Bobby Baker, Johnson's former Senate aide. Reynolds told Van Kirk and a Democratic staff member of the Rules Committee how he had listed Bobby Baker as a vice president of his insurance agency, and he claimed to have funneled off-the books cash to Baker - subsequently written off as a "business expense:' Reynolds told of making payoffs to Democratic Party officials, arranged through Baker's office in the Senate, in return for being allowed to handle the insurance on a large federal construction project. He told what little he knew of Ellen Rometsch and her associations at Baker's Quorum Club, the private club on Capitol Hill where senators and lobbyists shared drinks and other pleasures. And, finally, he told of selling life insurance to the vice president and being pressured in return to buy unnecessary advertisements on Johnson's television station in Austin, Texas - no one in Texas would be interested in buying insurance from a broker in suburban Maryland, 1,500 miles away. Reynolds also told of being compelled to provide Johnson with a stereo record player, as a kind of bonus. Bobby Baker had given the Johnson family a catalog, Reynolds testified, and Lady Bird Johnson had picked out the stereo she wanted. Reynolds was still being questioned at 2:30 P.m. when a secretary burst into the hearing room with the news from Dallas. Lyndon Johnson was now president of the United States, and no one was going to challenge his legitimacy because of a stereo set and a few thousand dollars' worth of television ads.

Burkett Van Kirk remains convinced that Johnson would have been fighting for political survival had he remained vice president. “There’s no doubt in my mind,” Van Kirk told me in an interview, “that Reynold’s testimony would have gotten Johnson out of the vice presidency.”

Burkett Van Kirk remains convinced that Johnson would have been fighting for political survival had he remained vice president. "There's no doubt in my mind," Van Kirk told me in an interview, "that Reynolds's testimony would have gotten Johnson out of the vice presidency."

Burkett Van Kirk remains convinced that Johnson would have been fighting for political survival had he remained vice president. "There's no doubt in my mind," Van Kirk told me in an interview, "that Reynolds's testimony would have gotten Johnson out of the vice presidency."
Don Reynolds was testifying on LBJ’s corruption at the exact moment JFK was being murdered by LBJ’s/CIA assassins.

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=582&mode=threaded
Lee Oswald biography: http://www.famoustexans.com/leeharveyoswald.htm
This document on Oswald is probably a forgery, however it is probably telling a story very close to the TRUTH!:  http://www.forumgarden.com/forums/attachments/conspiracy-theories/367d1095518495-de-classified-document-admits-oswald-cia-1.jpg 

After JFK assassination, LBJ was hysterical, hiding on the john in the airplane. In my opinion, Johnson, the clever sociopath was completely in on the JFK assassination and was play acting this scene, trying to cover his tracks: http://www.huffingtonpost.com/steven-m-gillon/a-new-wrinkle-in-the-jfk_b_339026.html
“McHugh, like most members of the Kennedy entourage, did not know that Johnson was onboard. They believed that the new president was on his own plane flying back to Washington. If LBJ was on the plane, McHugh wanted to see for himself. Since he had not seen Johnson in the aisle -- and at 6'4" Johnson would be tough to miss -- McHugh assumed that he must then be in the bedroom. When he checked there Johnson was nowhere to be seen. The only place on the plane he had not inspected was the bathroom in the presidential bedroom. 

What McHugh claimed to have witnessed next was shocking. "I walked in the toilet, in the powder room, and there he was hiding, with the curtain closed," McHugh recalled. He claimed that LBJ was crying, "They're going to get us all. It's a plot. It's a plot. It's going to get us all.'" According to the General, Johnson "was hysterical, sitting down on the john there alone in this thing." 

I soon discovered that McHugh had told a similar story when he spoke by phone with Mark Flanagan, an investigator with the House Select Committee on Assassinations (HSCA). Ironically, McHugh gave the interview to the HSCA a week before he sat down with the Kennedy Library in May 1978. "McHugh had encountered difficulty in locating Johnson but finally discovered him alone," Flanagan wrote in his summary to the Committee. Quoting McHugh, the investigator noted that the General found Johnson "hiding in the toilet in the bedroom compartment and muttering, 'Conspiracy, conspiracy, they're after all of us.'" 

Author Christopher Anderson claimed that McHugh shared a similar, although slightly more dramatic, version of this story when he interviewed the General for his book Jackie after Jack, published in 1998.”
Jefferson Morley “The Man Who Didn’t Talk” about George Joannides: http://www.playboy.com/magazine/features/jfk/jfk-page01.html (Nov. 2007)

Info on George de Mohrenschildt: http://ciajfk.com/JFK-2009-Press-Release.html
Lyndon Johnson PROJECTS his COUP FEARS … “overthrow the government” onto Robert Kennedy: http://www.youtube.com/watch?v=_M9MHPHK-cM 

Fabulous web link that shows JFK’s limo BRAKING just before the kill shot: http://disc.yourwebapps.com/discussion.cgi?id=192635;article=32868 

Who bought Lee Harvey Oswald’s gun? http://oswaldsmother.blogspot.com/2009/11/who-bought-guns.html 

JFK was going to pull US troops out of Vietnam. The military and some of his advisors strongly disagreed with this: http://www.consortiumnews.com/2009/112409b.html 

Another fabulous review of the book JFK and the Unspeakable by Jim Douglas: http://www.globalresearch.ca/index.php?context=va&aid=16273  Basically, JFK was murdered because he was the only dove in a cage full of war hawks and the CIA was the instrument that carried out the murder operationally.

Here is a photo of Edward Lansdale taken just a few feet west of the front of the Texas School Book Depository Building on 11/22/63. He was very probably in Dallas to help with the JFK assassination! http://www.apfn.net/dcia/tramps1.jpg Here is Lansdale biography: http://en.wikipedia.org/wiki/Edward_Lansdale Lansdales papers prove he was in a Fort Worth hotel on 11/22/63. 

Fletcher Prouty letter to Jim Garrison about Edward Lansdale being photographed in front of the Texas School Book Depository on 11/22/63: http://www.prouty.org/letter.html 

Better Edward Lansdale bio: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/COLDlansdale.htm 

Interview with Dr. Cyril Wecht: http://radiopatriot.wordpress.com/2009/11/22/the-assassination-46-years-later/ 

Articles by Mae Brussell
    The Nazi Connection to the John F. Kennedy Assassination (The Rebel, 22 November 1983)
    The Last Words of Lee Harvey Oswald  Here are the last words of Lee Harvey Oswald as compiled by Mae Brussell.

A lot of links on JFK assassination: http://www.assassinationresearch.com/arindex.html 

A new Oswald Witness Goes Public Adele Edisen (originally posted in 1999): http://jfkcountercoup.blogspot.com/2009/12/new-oswald-witness-goes-public.html
2009 interview with Adele Edisen: http://lib.utsa.edu/archives/Docs/MS200/MS200_Edisen.pdf 

Bogus Secret Service Agent on grassy knoll at Dealey Plaza, encountered by witnesses within a minute of the shooting: http://www.jfklancer.com/ManWho.html Excellent article.

High quality footage of the Zapruder film: http://www.youtube.com/watch?v=1q91RZko5Gw&feature=related 

When the Zapruder Film was first shown to Americans in 1975, millions of Americans KNEW that the government had been lying to them about the murder of JFK because the Zapruder film clearly implies a kill head shot from the front (not from the School Board Depository Building). http://www.youtube.com/watch?v=4DwKK4rkeEM  Robert Groden appeared on "Good Night America" hosted by Geraldo Rivera in 1975. This was the very first time the film that contained the murder of president Kennedy, was shown to the public
Hoover memo to LBJ seven days after JFK was murdered: http://www.theforbiddenknowledge.com/hardtruth/hoover_memorandum.htm 

Final Gallop Poll approval rating for John Kennedy at the time he was assassinated: 58% approval, high by modern standards, but low by the ratings of his presidency: http://en.wikipedia.org/wiki/File:Gallup_Poll-Approval_Rating-John_F_Kennedy.png 

Hoover memo to LBJ seven days after JFK was murdered: http://www.theforbiddenknowledge.com/hardtruth/hoover_memorandum.htm 

The Warren Commission, The Truth, and Arlen Specter By Gaeton Fonzi
Greater Philadelphia Magazine, 1 August 1966

http://karws.gso.uri.edu/JFK/the_critics/Fonzi/WC_Truth_Specter/WC_Truth_Specter.html 

Arlen Specter began his sorry political career in 1964 as staff lawyer and con artist for the Warren Commision. Specter is one the who created the bogus “magic bullet” theory. Specter also asked a bunch of leading questions to the Dallas Parkland doctors, trying to pretend that JFK did not got shot in the throat from the FRONT. Not only that, Specter criminally intimidated key JFK eyewitness Jean Hill, the “lady in red” who was right next to JFK when he got murdered. Jean Hill always insisted that she heard 4-6 shots more than the 3 that Specter and the Warren Commission sham were pushing: http://arlen-specter.tripod.com/ 

Testimony of an Eyewitness Jean Hill, Intimidated by Arlen Specter. Jean Hill heard “4 to 6 shots.” Specter told her she was crazy and he could have her put in a mental institution if she did not change her story.
	[image: image3.png]



This frame from the Zapruder film shows Jean Hill (red coat) and Mary Moorman as they watch Kennedy's limousine pass in front of them.




In Dallas Texas on November 22, 1963, two women, Jean Hill and Mary Moorman were standing on the south side of Elm Street in Dealey Plaza as Kennedy's motorcade passed.  They were two of the closest eyewitnesses to President Kennedy when he was struck with the fatal head shot.  Jean Hill would later be questioned by Warren Commission attorney Arlen Specter.  Hill recalled her encounter (3/24/64) with Specter with journalist/author Jim Marrs: 

"The FBI took me to Parkland Hospital.  I had no idea what I was doing there.  They escorted me through a labyrinth of corridors and up to one of the top floors of Parkland.  I didn't know where we were.  They took me into this little room where I met Arlen Specter.  He talked to me for a few minutes, trying to act real friendly, then this woman, a stenographer, came in and sat behind me.  He had told me that this interview would be confidential, then I looked around and this woman was taking notes.  I reminded him that the discussion was to be private and he told the woman to put down her notebook, which she did.  But when I looked around again she was writing.  I got mad and told Specter, 'You lied to me.  I want this over.'  He asked me why I wouldn't come to Washington, and I said, 'Because I want to stay alive.'  He asked why I would think that I was in danger and I replied, 'Well, if they can kill the President, they can certainly get me!'  He replied that they already had the man that did it and I told him, 'No, you don't!'  
He kept trying to get me to change my story, particularly regarding the number of shots.  He said I had been told how many shots there were and I figured he was talking about what the Secret Service told me right after the assassination.  His inflection and attitude was that I knew what I was supposed to be saying, why wouldn't I just say it.  I asked him, 'Look, do you want the truth or just what you want me to say?'  He said he wanted the truth, so I said, 'The truth is that I heard between four and six shots.'  I told him, 'I'm not going to lie for you.'  So he starts talking off the record.  He told me about my life, my family, and even mentioned that my marriage was in trouble.  I said, 'What's the point of interviewing me if you already know everything about me?'  He got angrier and finally told me, 'Look, we can even make you look as crazy as Marguerite Oswald [Lee Oswald's mother] and everybody knows how crazy she is.  We could have you put in a mental institution if you don't cooperate with us.'  I knew he was trying to intimidate me.... 
He finally gave me his word that the interview would not be published unless I approved what was written.  But they never gave me the chance to read it or approve it.  When I finally read my testimony as published by the Warren Commission, I knew it was a fabrication from the first line.  After that ordeal at Parkland Hospital, they wrote that my deposition was taken at the U.S. attorney's office in the Post Office Building."

Arlen Specter’s leading questions of the Dallas Parkland doctors

Lisa Pease on Arlen Specter’s bogus questioning of the Dallas Parkland doctors: http://www.consortiumnews.com/2009/042909a.html Specter was trying to pretend that JFK had not been shot from the FRONT in the throat:

Dr. Perry had originally been quoted in the media as having identified Kennedy's throat wound as an entrance wound. Perry, under Specter's questioning, denied having ever taken a specific position on that matter. 

Regardless of what Perry had said, it is clear, from reading the transcript, that Specter was not interested in pursuing this possibility, and clearly wanted to get a statement from Perry in support of the throat wound being an exit wound.

Specter’s Leading Question 
During the questioning, Specter asked Perry a bizarre question. Specter started by referring to a purported wound in the back of the neck, a point to which we'll return shortly. Specter than asked Perry this:

"Assuming that was a point of entry of a missile, which parenthetically was the opinion of the three autopsy surgeons, and assuming still further that the missile which struck the President at that spot was a  6.5-mm. jacketed bullet shot from a rifle at a distance of 160 to 250 feet, having a muzzle velocity of approximately 2,000 feet per second, and that upon entering the President's body, the bullet traveled between two strap muscles, through a fascia channel, without violating the pleural cavity, striking the trachea, causing the damage which you tested about being on the interior of the President's throat, and which exited from the President's throat in the wound which you have described in the midline of his neck, would your findings and observations as to the nature of the wound on the threat be consistent with the set of facts I have just presented to you?"

Perry's answer was guaranteed by Specter’s complete framing of the situation: "It would be entirely compatible."  

NEWSDAY Lee Harvey Oswald in 1959 Document May Link Agent, Oswald Army Intelligence Report is Issued RIF # 198-10004-10015 Army Document By Michael Dorman Special Correspondent

http://www.kenrahn.com/jfk/the_critics/griffith/Document_May_Link_Oswald_to_CIA_Agent.html 

Gil Jesus has a TON of fabulous video clips relating to the JFK assassination on his You Tube channel: http://www.whokilledjfk.net/gil_jesus_page.htm 


Here is my testimony to the Texas State Board of Education, regarding how the JFK assassination should be taught in Texas public schools, submitted 5/20/10 by Robert Morrow:

Texas School kids should be taught that Lyndon Johnson and the CIA murdered John Kennedy for many reasons: ideological and personal. JFK was a dove in a cage full of war hawks. LBJ was a stone cold killer. By Robert Morrow, May , 2010

Lyndon Johnson and the Central Intelligence Agency murdered John Kennedy on November 22, 1963. They murdered John Kennedy for many reasons, both ideological and personal. Lyndon Johnson’s close personal friend, J. Edgar Hoover of the FBI, was in charge of the cover up of the murder of John Kennedy. Just six weeks after the JFK assassination, Lyndon Johnson told his mistress Madeleine Duncan Brown that it was Texas Oil and the CIA who murdered John Kennedy. George Herbert Walker Bush was high ranking Texas CIA in 1963 (age 39) and it is very likely that he was deeply involved in the murder of John Kennedy. GHW Bush help plan the Bay of Pigs.


Texas school kids need to be taught that the JFK assassination was a coup d’etat performed by members of the US government – Lyndon Johnson, the CIA, military leaders- and by members of the influential shadow government that influences politics. One big reason that the JFK was murdered was that he was a dove in a cage filled with war hawks. John Kennedy did not send in the US military to finish off the Bay of Pigs invasion. During the Cuban Missile Crisis, JFK and his brother Robert Kennedy were ALONE among members of his cabinet and military who did not want to engage in air strikes against Cuba. Some military leaders like Curtis LeMay of the Air Force wanted a nuclear first strike against the USSR. JFK did not. John Kennedy was on the verge of pulling ALL troops out of Vietnam, which was something the war hawks in the Defense and State Departments and CIA were aghast at. John Kennedy was making moves behind the scenes to normalize relations with Cuba, which was also something that left the war hawks aghast; they wanted to invade Cuba and kill Fidel Castro, not live in peace with Cuba.


John Kennedy also threatened the personal agendas of his powerful enemies. For example, JFK was about to drop Lyndon Johnson from the 1964 Democratic ticket because Johnson was becoming a political liability due to the breaking Bobby Baker political kick-backs scandals. JFK was going to force J. Edgar Hoover to retire on 1/1/65 when he reached age 70, mandatory federal retirement age. After his friend Hoover did a splendid job of covering up the JFK assassination, Lyndon Johnson gave Hoover a lifetime exemption from retirement from the FBI! JFK was having a behind the scenes WAR with the CIA. In an October, 1963 Arthur Krock New York Times column, there was open speculation of a CIA coup against JFK! Allen Dulles, who JFK had fired as head of the CIA, visited Lyndon Johnson’s ranch one week before the JFK assassination. I think Allen Dulles and LBJ were going over last minute details of the assassination of JFK at this meeting.


The Warren Commission, appointed by the murderer Lyndon Johnson, was a sham cover up of the JFK assassination. It relied heavily on information given to it and NOT given to it by Hoover of the FBI and the CIA, who was deeply involved in the assassination. The key players on the Warren Commission were Allen Dulles (probably a murderer of JFK), Gerald Ford (who was very close to Hoover of the FBI) and Wall Street banker John McCoy, who was very close to the Rockefeller family. Nelson Rockefeller had very deep CIA ties and probably was involved in the JFK assassination.


Note: Lee Harvey Oswald was NOT a pro-Castro socialist. He was an FBI informer and most likely a CIA or Office of Naval Intelligence agent or asset. He was the patsy set up by the CIA. Some good books to read are: JFK and the Unspeakable (2008) by James Douglass, Coup D’Etat in America by Weberman and Canfield, Texas in the Morning: The Love Story of Madeleine Brown and President Lyndon Baines Johnson (1997) by Madeleine Duncan Brown, Billie Sol Estes: A Texas Legend (2005) by Billie Sol Estes, Blood, Money and Power: How LBJ Killed JFK (2003) by Barr McClellan, , Destiny Betrayed: JFK, Cuba and the Garrison Case (1992) by James DiEugenio, Conspiracy (1989) by Anthony Summers, The Radical Right and the Murder of John F. Kennedy (2004) by Harrison Livingstone, JFK, The CIA, Vietnam and the Plan to Assassinate (1996) by Fletcher Prouty, Brothers: The Hidden History of the Kennedy Years (2007) by David Talbot, The Texas Connection (1991) by Craig Zirbel, Harvey and Lee: How the CIA framed Oswald (2003) by John Armstrong.

Madeleine Duncan Brown is confirmed in saying Lyndon Johnson was at the Driskell Hotel, Austin, TX New Year’s Eve 12/31/63

Sam Johnson's Boy by Steinberg, has LBJ at Driskell Hotel 12/31/63,  p.652:

 

"On New Year's Eve [12-31-63], with his first Presidential vacation almost over, Johnson paid a surprise visit to the drinking party Washington reporters away from home were holding at the Driskell Hotel in Austin. He had done handsomely for certain reporters during the vacation, and they were excited to see him now."
 

Here is another account of LBJ at the Driskell Hotel on 12/31/63: http://www.huffingtonpost.com/bill-lucey/how-former-us-presidents_b_405850.html
 

Bill Lucy writing in the Huffington Post, 12-9-09

 

"Lyndon Johnson usually liked to sneak away to his ranch in Texas for the Christmas holidays, including New Year's Eve and prepare his State of the Union address.
On New Year's Eve 1964, LBJ left Lady Bird at the ranch to watch a movie, while he engaged in some party hopping; first by attending a private reception at the University of Texas in Austin; later he headed to a private club, the "40 Acres" not far from the college campus. After about an hour there-he dashed off to the home of Frank Irwin, former Chairman of the Board of Regents of the University of Texas and a close friend of the president, before heading to the Driskill Hotel for a New Year's Eve bash attended by the White House press corps."
And what do you think Lyndon Johnson do AFTER he partied with the White House press corps, probably in the bar of the Driskell Hotel ... he headed upstairs to the Mezzanine level to his reserved room #254 and into the arms of (one of) his beloved mistress Madeleine Duncan Brown, father of his son Steven. And it was THAT NIGHT that LBJ told Madeleine that "It was Texas oil and those fucking renegade intelligence bastards in Washington" that murdered John Kennedy. [LBJ at late night 12/31/63 or early morning 1/1/64]

Madeleine Duncan Brown may not be right on every detail in her book and story, but I think she is 100% correct on the big items such as LBJ saying:

"It was evident that the tone of fury in his voice from last night had not dissipated. I had barely eked out the words, “About last night…” when his rage virtually went ballistic. His snarling voice jolted me as never before—“That son-of-a-bitch crazy Yarborough and that goddamn fucking Irish mafia bastard, Kennedy, will never embarrass me again!” [quoted on the morning of 11/22/63]

President Lyndon Johnson’s schedule 12/31/63:

LBJ kept a daily diary which can be viewed on the LBJ library website. Looking up 12/31/63 the following is noted:

8:10 Depart LBJ Ranch via... chopper with Don Thomas, Sandy Shapiro, General 
Clifton 
Gerry Whittington, VM, MF To Austin 
Forty Acres Club 
Frank Erwin's residence 
White House Press 
Headliners Club 
12:10 To LBJ via Chopper w/ A.W. Moursund, Gerry W., General Clifton, VM, MF
Cartha “Deke” Deloach, # 3 man at FBI under Hoover, 

tells how close Lyndon Johnson and Hoover were:

Lyndon Johnson and J. Edgar Hoover were very close political allies. They ALSO lived across the street from each other for 19 years. When Johnson was majority leader he helped to pass a law giving Hoover an FBI salary FOR LIFE into his retirement.
http://www.lbjlib.utexas.edu/johnson/archives.hom/oralhistory.hom/DeLoach/Deloach1-san.PDF 

Question: Tell me about Lyndon Johnson's relationship with J. Edgar Hoover during those years.

Deloach : They had been neighbors for many years at 30th Place, N.W. In fact, Mr. Johnson's home was right across the street from Mr. Hoover's, maybe about ten yards to the left, otherwise they would have been facing each other. The Johnson girls, Lynda Bird and Luci, would occasionally go over and pick leaves from Mr. Hoover's shrubbery and say, "Oh, I've got a souvenir leaf from J. Edgar Hoover's home." And he used to see them out walking, occasionally, not often. At times, Mr. Johnson would ask Mr. Hoover over for a drink, usually when he and Mrs. Johnson were having a small gathering. Mr. Johnson at all times recognized strength and knew how to use strength. Mr. Hoover was riding the crest of the wave at the time and Mr. Johnson knew how to use him. They were not deep personal friends by any stretch of the imagination.


There was political distrust between the two of them, but they both needed each

other. Mr. Hoover was anxious to retain his job and to stay on as director. He knew that

the best way for the FBI to operate fully and to get some cooperation of the White House

was for him to be cooperative with President Johnson. President Johnson, on the other

hand, knew of Mr. Hoover's image in the United States, particularly among the

middle-of-the-road to conservative elements, and knew it was vast. He knew of the

potential strength of the FBI--insofar as being of assistance to the government and the

White House is concerned. As a result, it was a marriage, not altogether of necessity, but

it was a definite friendship caused by necessity. While they would sort of "circle around

the corral" with each other, nevertheless, it was a good relationship, brought on by

necessity, plus a certain amount of trust for each other and it extended back, as I say, a

long number of years.

Zapruder film - suppressed from American public
 for 12 years after assassination
 

and if the CIA, FBI, Gerald Ford, Richard Nixon, the Johnson political machine, the CIA Bush family, the CIA assets at Life Magazine, the New York Times, CBS, Arlen Specter, etc. had it their way IT WOULD STILL BE SUPPRESSED TODAY. And why is that? Because the Zapruder film, in the eyes of MOST people, clearly shows a kill shot to JFK coming at him FROM THE FRONT! That is why his head is knocked back and to the left. But the phantom shooter of Lee Harvey Oswald was supposedly from BEHIND in the Texas School Book Depository ... so a head kill shot from the front means CONSPIRACY - something that LBJ, Hoover, FBI, CIA, the Warren Commission and their CIA controlled media assets clearly did NOT want to investigate.

    Because the killers of JFK were the American political elite, both inside and outside of office - the shadow government and their CIA toadies in government.

    Abraham Zapruder immediately developed copies on his film on the day of the assassination. By 9M on 11/22/63 he had given 2 copies to the Secret Service. By the next day the FBI had a copy. Within days, LIFE magazine had bought the rights and ownership of the original, incredibly important Zapruder film, which the CIA assets at LIFE then NEVER SHOWED AMERICANS FOR 12 YEARS!! And never would have had Geraldo Rivera not shown a bootleg copy on his show in 1975.

 

    Geraldo Rivera showed the revealing (of a kill shot from the front) Zapruder film on ABC's March 6, 1975 on Geraldo Rivera's show Good Night America. Geraldo had threatened to quit the show if management did not show the film to the public. Robert Grodon had made a copy of the film and had it in his possession for 2 years before he finally got it on late night national TV. Jerry Policoff (717-295-0237 from PA) was Robert Grodon's friend and he was there. You can call him and he will tell you a lot of info on how this came about, how they finally got it to the public.

 

http://www.youtube.com/watch?v=I-cri43ttTo   Zapruder film close up, by numbered frames.

 

Please watch the film closely. Most of my expert friends believe the shots occurred in this order (18 frames = 1 second, so 158 frames would equal 8.78 seconds.)

 

Z 154  = Zapruder frame #154 Many experts think that the first shot was a MISS and occurred just after JFK's limo turned onto Elm Street going west. A bystander James Teague may have been hit by this bullet or perhaps from a later miss. This bullet struck the curb at the Triple Underpass almost 134 yards away from JFK’s limo and there is almost NO WAY this shot originated from 6th floor TSBD. Tague says the first shot was a dud and he was almost hit by a later shot.

 

Z 190 = here is the spot MOST experts think JFK is shot in the throat and from the FRONT. The Parkland doctors thought the bullet wound on JFK's throat was an entrance wound. JFK starts raising his elbows parallel to the ground at this point.

 

Z 226 = It appears that JFK is flinching AGAIN; he is probably being shot in the back, 5" down from his shoulders, just right of his spine. This bullet did NOT go out his front. JFK now starts to fall forward, having been hit first in the throat from the front, then again in the back.

 

Z 236 = John Connally gets hit from the BACK. This bullet did NOT come through JFK. The bullet goes through Connally, breaks a rib and hits his right wrist hard and then ends up in his left thigh in a shallow wound.

 

Z 313 JFK gets his brains blown out FROM THE FRONT and very probably from the Grassy Knoll. The last shooter was probably only 100-105 feet away from Kennedy, i.e. extremely close. When one stands there, one is amazed how close that shot is. You do not even need a scope at this distance. 33-34 yards, about 1/3 of a football field.

 

Also, there was also another shot that came very close to Z 313, either just before or just after. This shot either missed completely or hit the limo. Many spectators recalled that the last 2 shots came on top of each other, like boom boom (something that a bolt action Caranco can NOT do.)

 

So that is 6 shots over a time period of about 8.78 seconds = 158 frames (from Z 155 to Z 313). So OBVIOUSLY, there were multiple shooters.

 

     Eyewitness Jean Hill, who was 15 feet away from Kennedy getting his brains blown out by his CIA/LBJ killers, she told Arlen Specter in March, 1964 interview (really intimidation/interrogation) that she heard 4-6 shots. And Arlen Specter told her if she did not "cooperate" he could have her thrown into a mental institution. Specter, covering for the murderers of JFK, was pushing for 3 shots and the bogus, now completely demolished "magic bullet" theory.

 

Carl Bernstein’s classic "The CIA and the Media," from Rolling Stone Magazine 10/20/77: http://www.carlbernstein.com/magazine_cia_and_media.php 

 

The KGB thought that Lyndon Johnson was responsible for the assassination of  John Kennedy! The AARB in September, 1996 released an FBI document quoting a KGB source as saying the Soviets that LBJ was responsible for the JFK assassination: http://www.freemasonrywatch.org/LATimes.html 

Madeleine Duncan Brown thought that her boyfriend had her family nanny Dale Turner murdered because she saw LBJ with Madeleine in a hotel hall way. In any event, Madeleine never saw that nanny again EVER; and Dale Turner had been with her family for 10 years.

http://williamjzeman.blogspot.com/2009/04/did-lyndon-johnson-order-assassination.html 


Madeleine Duncan Brown relates one incident when her long time African-American nanny Dale Turner caught a glimpse of she and Johnson hugging in a hotel room with the door open. Johnson saw Dale see them and told Brown, “I’ll have Ragsdale replace her on Monday.” Despite Brown’s pleading Turner left work a few days later and never returned. Brown wrote that Turner, “disappeared without a trace. The boys cried for days. I notified the police, telephoned her family and friends—all to no avail. To this day, I have not seen or heard from Dale Turner. Never.”[10] In her interview Brown said that she believed Johnson had had her killed.

The very early attempts to blame it all on Oswald and cover up for the JFK assassination: http://www.jfklancer.com/Katzenbach.html 

The Big Lie Begins: Blame it all on Oswald

It's important to understand that from the very beginning, officials of our government did not want a true investigation and made every attempt to "make the public satisfied that Oswald was the assassin."
There may be no other document that makes it more clear that there was no interest in a true investigation by the highest federal authorities and it was issued just days after the assassination. A memo prepared by Walter Jenkins reflects his conversation with J. Edgar Hoover where Hoover makes this telling statement:
"The thing I am most concerned about, and Mr. Katzenbach, is having something issued so that they can convince the public that Oswald is the real assassin." 
This conversation occurred on November 24, 1963, one day prior to Katzenbach's memo below. Meanwhile, Hoover himself wrote a glaring similar memo on the same day that reads:
"The thing I am most concerned about, and SO IS Mr. Katzenbach, is having something issued so that WE can convince the pubic that Oswald is the real assassin." (HSCA, vol 3, pp 471-473. This memo was apparently prepared by Hoover at 4 pm.)

A third memo written by the FBI's Courtney Evans on November 26th mentions that Hoover himself drafted the Katzenbach memo. (North, "Act of Treason")


Memo from Nicholas deB. Katzenbach, Deputy Attorney General
November 25, 1963
MEMORANDUM FOR MR. MOYERS
It is important that all of the facts surrounding President Kennedy's Assassination be made public in a way which will satisfy people in the United States and abroad that all the facts have been told and that a statement to this effect be made now.

1. The public must be satisfied that Oswald was the assassin; that he did not have confederates who are still at large; and that the evidence was such that he would have been convicted at trial.

2. Speculation about Oswald's motivation ought to be cut off, and we should have some basis for rebutting thought that this was a Communist conspiracy or (as the Iron Curtain press is saying) a right-wing conspiracy to blame it on the Communists. Unfortunately the facts on Oswald seem about too pat-- too obvious (Marxist, Cuba, Russian wife, etc.). The Dallas police have put out statements on the Communist conspiracy theory, and it was they who were in charge when he was shot and thus silenced.

3. The matter has been handled thus far with neither dignity nor conviction. Facts have been mixed with rumour and speculation. We can scarcely let the world see us totally in the image of the Dallas police when our President is murdered.

I think this objective may be satisfied by making public as soon as possible a complete and thorough FBI report on Oswald and the assassination. This may run into the difficulty of pointing to in- consistencies between this report and statements by Dallas police officials. But the reputation of the Bureau is such that it may do the whole job. The only other step would be the appointment of a Presidential Commission of unimpeachable personnel to review and examine the evidence and announce its conclusions. This has both advantages and disadvantages. It think it can await publication of the FBI report and public reaction to it here and abroad.

I think, however, that a statement that all the facts will be made public property in an orderly and responsible way should be made now. We need something to head off public speculation or Congressional hearings of the wrong sort.

Nicholas deB. Katzenbach

Deputy Attorney General

John Connally once gave an excellent description of Lyndon Johnson: 

"There is no adjective to describe Lyndon. He was cruel and kind, generous and greedy, sensitive and insensitive, crafty and naïve, ruthless and thoughtful, simple in many ways, yet extremely complex, caring and totally uncaring; he could overwhelm people with kindness and turn around and be cruel and petty towards those same people."  - John Connolly

Madeleine Duncan Brown on Lyndon Johnson:  

http://www.21stcenturyradio.com/1314-presidents.html 



When we focus on the Kennedy Administration and sex, people automatically think of Marilyn Monroe and other glamorous lovers of JFK. Fewer are familiar, however, with Lyndon B. Johnson's long time mistress, Madeleine Duncan Brown. Last year [1997] Madeleine published her steamy memoirs of her love affair with LBJ that began in Texas long before he became president, and resulted in an illegitimate son named Steven. Murder, intrigue, treason, and lots of hot sex, it's all here in this book, Texas in the Morning: The Love Story Of Madeleine Brown And President Lyndon Baines Johnson. Madeleine did one of her first radio interviews on The Zoh Show on July 31, 1997, arranged by her publisher, Baltimorean Harrison Edward Livingstone, a Zoh Show listener. Livingstone believes Madeleine deserves our gratitude for coming forward after withstanding extreme efforts to silence her, even to the extent of imprisoning her son, and possibly causing his death. Steven died in a Naval Hospital in 1990 under mysterious circumstances.

Among Madeleine's incredible memoirs there is the night before JFK's assassination when Madeleine remembers Lyndon at a party with Richard Nixon, J. Edgar Hoover, John J. McCloy and other rich and powerful men who she believes discussing plans to assassinate the president on November 22, 1963. Of course, Madeleine's detractors will say she's watched too many Hollywood conspiracy movies, but Madeleine Brown says she's telling the truth. If what she says is true, the United States government orchestrated a political coup like the ones we associate with rogue third world nations. According to Madeleine Brown, and in the opinion of many other people, we have not had a legitimate federal government since.

LBJ WAS RED-FACED

Madeleine describes an anxious and red-faced LBJ emerging from that party briefing. The words she remembers are: "After tomorrow those God-damned Kennedys will never embarrass me again. That's not a threat, that's a promise."

WHO IS MADELEINE DUNCAN BROWN AND WHERE DID SHE COME FROM?

"I came from a devout Christian family and I had wonderful parents and grandparents on both sides. We lived in a small community in the Bible Belt of Texas," Madeleine Brown describes her background. After I graduated from high school I went to work for the Republic National Bank for $90 a month. It was great. From there I went into advertising.... I was 23 at the time, and women weren't quite as developed, you might say, as they are today. I lived a very sheltered life."

"ALICE AND WONDERLAND TYPE PARTIES"

She recalls the first time she met Lyndon. One of the advertising firm's clients, radio station KTBC, one of Lyndon Johnson's properties,was giving a huge party, "and they invited me to come. That night I met Lyndon and he invited me to come to another party in Austin. They used to have real big parties. I'm talking about Alice in Wonderland type parties. When I went to Austin and we were dancing at the Driskill Hotel he put a key in my hand and everything followed suit."

She didn't know who he was other than one of the rich and powerful and she was "excited" at the prospect of a rendezvous. Madeleine was a young widow in her twenties at the time and remembers feeling an incredible chemistry with this intriguing man. "It was so powerful," she recalls. "Even today as I speak or think of him my body reacts to his name. It was an exciting experience for me. We had a strong sex life together."

She acknowledges that her book is "a little bit on the X-rated side."

Zoh suggested perhaps they had been lovers in a former lifetime, and Madeleine considered, "It was either that or it was just something that happens between a male and a female. I half-way believe in reincarnation. Again, our life was so beautiful together until... but of course having Steve made it worth it all."

TEXAS OIL CONTROLLED WASHINGTON

"A lot of people do not realize it, but [at that time] the oil people in Texas controlled Washington," continues Madeleine, remembering the days when she first met Lyndon. "Even starting way back in 1920 President Taft would come to Texas and this Clint Murchison, one of the big oil people, had married a girl from Tyler, Texas, and even J. Edgar Hoover came during those years. And so Clint established himself in Washington and it began to grow. And even President Roosevelt and Harry Truman all through -- you can read the book, ‘who's who of the elite’, and see how these presidents tied together. Texas had actually controlled Washington. They were very strong in our government. In 1960 when lay people thought they really had selected the candidates to run for the Presidency, they did not. Joe Kennedy, the father, had the mafia behind him and, of course, H. L. Hunt, and oil people were supporting Kennedy. And these two men met in Los Angeles, California and they decided who would run on the ticket. H. L. Hunt finally said, "We'll concede if Lyndon goes on as Vice-President." So, the two men chose the candidates for the 1960 election. Lay people don't really understand that unless they understand the policies of America."

LITTLE GIRLS SHOULDN'T HAVE BIG EARS

Madeleine remembers seeing J.Edgar Hoover while together with Lyndon on their second date together in Austin. She asked Lyndon about it, and it was the first time he warned her with the soon to be oft-repeated phrase. "He told me little girls shouldn't have big eyes and big ears and they didn't see, hear, or repeat anything. When I did ask Lyndon that's when he told me I should never see, hear, or repeat anything." Later in the book, Madeleine alleges that during their subsequent 21 year love affair, after their son, Steven, was born, J. Edgar Hoover began blackmailing Lyndon over their relationship.

John Connally once said about LBJ: "There is no adjective to describe Lyndon. He was cruel and kind, generous and greedy, sensitive and insensitive, crafty and naïve, ruthless and thoughtful, simple in many ways, yet extremely complex, caring and totally uncaring; he could overwhelm people with kindness and turn around and be cruel and petty towards those same people." Madeleine says that when she first learned she was pregnant, he asked her to have an abortion. But when she refused because of her religious beliefs, he said, "It takes two to tango and I will take care of my responsibilities." And that's what he did, continued Madeleine. "He had Jerome Ragsdale come out to the house, and of course it crushed my mother and father. In those years a woman just simply... didn't have a child out of wedlock. If they did, families would send them away and sometimes they never came back to our area. So I crushed my parents, and even today I grieve sometimes because they were such wonderful, wonderful people. But Jerome Ragsdale and my father worked out all of the financial things and that's the way it continued until 1975."

Madeleine said, "If it ever leaked out, Ragsdale would take the fall for it... Of course Lyndon had total control in Texas in the press, the media." They had it all planned for Jerome Ragsdale to come forward and say he was the father, should any scandal erupt.

THERE WERE TWO SONS

Madeleine already had a son from her earlier marriage when she gave birth to Lyndon's son Steven. She says the two boys were very close and remained so throughout their lives until the knowledge of paternity was revealed. "Steven was so close to me, and he was the best looking thing, great big ole' guy, heart as big as an ocean," said his mother. He died [of cancer] under mysterious circumstances in 1990 and since then she has made peace with her other son, Jimmy.

HOOVER BLACKMAILED LBJ ABOUT MADELEINE

"Of course, that was just J. Edgar Hoover, he did this to people," said Madeleine. "He blackmailed them." Lyndon suddenly told her that she would have to get married. "I said, 'Get married?' Another one of the White House Secretaries [had been] married off to a well known person, [but] I said 'I don't KNOW anyone to get married [to].' " But Lyndon had already arranged everything. "He said, 'You've been shooting skeet out at the Dallas Gun Club and I believe the fellow's name is Charles West', and I said, 'But I don't KNOW him', and he said, 'Well, all arrangements have been made.' ...It was called a paper marriage, in order to get some of the heat off in Washington.... it did take some heat off of Lyndon."

Madeleine was so totally devoted to Lyndon that she was willing to stand by him not only through this paper marriage, but even to the suppression of knowledge about murders of important officials. Her autobiography is like a romantic political intrigue novel. She recalls the death of U.S. Agriculture official Henry Marshall who was found dead on his farm.

Madeleine says it was well known Kennedy was going to drop Lyndon from the ticket because of Lyndon's involvement with the Bobby Baker scandal in Washington, and in Texas the agriculture people had been accused of subsidizing cotton contracts. There were a lot of scandals going on, insider trading on lucrative contracts in the cotton market for individuals in the government. Henry Marshall looked into it and he was going to go public. "Someone leaked information from the agricultural department... Henry Marshall with all of his records and things, he had to be silenced. There was a trigger man here in Texas, Malcolm E. Wallace... Anyway Henry Marshall, they first said he committed suicide. Can you believe five shots in the stomach with a .22 and [they said he] killed himself?"

Madeleine was very proud of the fact that 23 years later, one of her son's law classmates helped overturn the suicide verdict of Henry Marshall's death and turned its classification into homicide.

OUR MATE CAME UP MISSING [Lyndon Johnson gets rid of, probably murdered Madeleine’s nanny Dale Turner! … incident occurs while LBJ is Vice President.]

"Dale Turner, our mate... came up missing and I've never found her since," says Madeleine of the woman who was basically the nanny to her two children and had been with Steven since he was born. She says LBJ spotted Dalel observing the two of them together at a hotel in San Antonio and it upset him. "He covered his tracks very well," says Madeleine. "He didn't want anyone to know about our relationship, so after Dale saw him he told me that I would have to tell her goodbye. I said 'I can't do that, she's been with us ten years!' And he said, 'I said you'll have to tell her goodbye.' After we were returned to Dallas she called me at work and told me that she had some very important business, and I said, 'That's fine Dale, go take care of it, just take the boys to my mother's, [who] we lived close to.' I said, 'Take all the time you want.' She lived in with us and that was very convenient... Dale never did return. We had the "color law" in Texas in those years. If you did report a [missing] black, they could care less. It's very sad and tragic, but it did happen... Through the years I have tried to find her or find out what happened." She heard 'Mack Wallace' took care of her implying LBJ's orders caused the murder of the woman who had been the nanny of the President's son.



She says she wrote the book because she felt that after Lyndon was out of office that he should have come forth and recognize Steven. "At parties, he'd call him 'son', but he never did come out and say 'this is my son' or anything like that." Madeleine says he was hurt by it, but after Steven got sick with cancer, she decided to go public with the affair in this book. She hoped to have Steven take his place along with the Johnson girls as Lyndon's only son.

JACK RUBY HAD A MAP OF THE KENNEDY DALLAS ROUTE

In her book, Madeleine describes Jack Ruby holding a map of the Kennedy Dallas route making comments about where they were going to blow his head off. She says that together with executives from the ad agency where she worked they would go to the Carousel Club and play cards. "Remember Dallas was very small," she says, "it wasn't a metropolitan city. And in the afternoon the club wasn't open, but we'd go over, some of the executives from the ad agency, we'd sit there and play cards, but we could always find out what was going on, it was kind of a place to learn all. We were playing cards there one afternoon, and it was a couple weeks, I think, prior to the assassination, and Jack Ruby came over to us. He always called us "classy guys". And he said, 'Guess what I have?' And I glanced up and I said, 'What is it?' And he said, 'When that son of a bitch comes to Texas,' he said, 'It's the map where he's going.' It kind of stunned me and I said, 'All I know, Jack, is you run with the great white fathers of Dallas, and you know what's going on.' But it stunned me that knowing who he was that he would have this kind of confidential information. Now, the map was later published in the newspaper, but Jack had it before it ever hit the newspaper. Then he commented, he said, 'Doesn't he know that he should stay out of Dallas?' Kennedy's name was mud in Dallas and he said, 'Some of these jocks will blow his head off.' I said, 'We hope not.' We kind of passed it over, but once the assassination happened, and [what I heard] at the party the night before, things went falling in place."

She intimates that Ruby knew the Dallas police department, and that Lee Harvey Oswald and Ruby were together at the Carousel Club. She talks about rumors of high level authorities changing the motorcade route, the lack of security and press in Dealey Plaza at the crucial moment, witnesses who claim the motorcade slowed or virtually stopped during the shooting and other disturbing allegations coming from one who was so close to the events as they happened.

IT WAS THE OIL PEOPLE WHO KILLED KENNEDY

"When I met Lyndon at the Driskill Hotel on New Years Eve, 'course he was President then, I asked him. I said, 'People in Dallas think you had more to gain than anyone from the assassination of John Kennedy, and I've got to know. I'm very disturbed about it.' He had one of his "Johnson fits" and said again, 'You don't see, hear, or repeat anything.' But he also said, 'It was the oil people that I knew and intelligence that had caused the assassination.' I have never disbelieved it because I knew the things that were going on in Dallas, Texas."

"...Malcolm Wallace was there in Dallas, Texas. I saw Mack Wallace out at the Dallas Gun Club practicing two or three days prior to the assassination... I have always felt that since the witnesses did hear the shots coming from the grassy knoll..."

Madeleine also remembered another incident before the assassination that gave her reason to think twice. She says that she and H. L. Hunt, one of the richest men in America used to park in the same parking lot on Jackson Street, and one day when they were walking up the same street they walked together almost every day, he said to her: "Come here, honey, I want to show you something." She looked at what he was holding and saw one of the caricature drawings of President Kennedy as a mug shot, saying "Wanted For Treason". Madeleine says she said to H.L. Hunt: "Oh my God, H.L., you can't do the President that way!" She continues, "I was so naive at the time, and he said, 'Hell I can't! I'm the richest man in the world, and I can do what I want to.' And he did. After the assassination... H.L. Hunt went to Washington and stayed three weeks with Lyndon over the oil depletion. H.L. Hunt came back to Dallas and said 'We've won the war.' The oil depletion was never mentioned again. And of course that was one of the things he hated John Kennedy over. But H.L. Hunt bragged almost all the time. He said, 'Well, we got him out of office.' That was it."

STEVEN FINDS OUT WHO HIS FATHER IS

A brush with death brought the truth out of Madeleine after a heart attack. "I told him, I wanted to go to the other side without any hurt in my heart," she says. "And so I told him where the papers were that were showing Lyndon was his father. Steven was wounded by it and he was very bitter. He felt like I had been very deceitful to him... He had a raging fit just like Lyndon did and he filed a law suit for his part of the money." Unfortunately the notoriety Steven brought upon himself by claiming his rights to the inheritance of the Johnson estate was used against him by the U.S. Navy. "Unfortunately he had served time in the Navy after graduating from A&M," says Madeleine. She begged him not to file the law suit, "I said you don't want to do that, we're okay, we're going to be okay for life." But he did it anyway. "After him being 10 years out of the Navy, they decided that -- or the Navy or someone did -- that he was a deserter from the U.S. Navy, and it brought all kinds of problems." Steven was taken from Dallas to Corpus and then to San Antonio where Lyndon's records were. And suddenly he was sick and in the hospital. They did some tests on him, and the next thing Madeleine knows is he's missing from the Brooks General Hospital. "He was gone for about two months," she says. "I exercised everything I could to locate him, hiring a detective in Washington. We tried to get his law suit postponed, but they wouldn't do anything in Dallas for him. When the case came up from court they marked on the case "Failed to Appear in Court". And then after this happened we located Steven in Bethesda, Maryland. By the time we got him back home, he was so sick he ultimately passed away."

It shows how much power these people have, she says, and how they can sculpt documentation to prove whatever they want to. "It's very heart breaking."

Many people wonder why Madeleine has not been "bumped off". "Why have I survived?" she wonders? "I actually am better off now than I've ever been." She has some real reservations about a terrible automobile accident she had in 1967, but continues to live a very cautious, secluded, quiet life.

Her book is dedicated to Steven Mark Brown, December 27, 1950 to September 28, 1990 and to his father Lyndon Baines Johnson August 17, 1908 to January 22, 1973.

Zoh noted the unifying factor of fidelity and infidelity so prominent in Madeleine's life. Faith and contract and partnerships between mates and lovers, or ourselves and our federal government, often you can find a pattern of extreme infidelities alongside fierce loyalties in all relationships. Madeleine claims Lyndon's loyalty to her was a special kind of fidelity. The resulting infidelity this implies of his relationship to his wife, Lady Bird, can be compared to his infidelity to the community as has been demonstrated in his highly criticized methods of handling the Vietnam War.

IF LYNDON WERE HERE TODAY

If Lyndon were here today, Madeleine supposes he would demand a night full of sex and in the morning he would throw open the windows and yell "Goddamn, I love Texas in the morning!" as he did so many times before. "I'd tell him, since he didn't take a step forward -- I did. And he'd say, 'You don't see, hear or repeat anything.' I'd say, I hear YOU Lyndon."

Texas in the Morning, is available for $25 from The Conservatory Press, P.O. Box 7149, Baltimore, MD 21218. In Baltimore it can be found at Gordon Books at the Rotunda. 

Another interview of Madeleine Duncan Brown:

FIGARO MAGAZINE ARTICLE

JFK: Truth of a conspiracy

Madeleine Brown is barely 23 when she falls for Lyndon Johnson’s
charm. This Texan romance, filled with improvised meetings, unkept
promises and quick but intense embrace, spanned more than two decades.
But Madeleine was more than just one of the 36th president’s many
conquests. In fact, on December 27, 1950, she gives birth to Steven:
one more career secret for this ambitious politician. Johnson’s son
died in 1990. Since, Madeleine Brown, liberated from her imposed
discretion, decided to share her memories of her time spent with the
president. Without anger or need for revenge, still deeply in love
with her Lyndon but very aware of historical accuracy, she proves her
relationship by presenting passionate love notes written by Johnson as
well as the letter from a Texas lawyer confirming the continuing
financial support for Steven’s education after Lyndon’s death..

But a powerful man’s intimate portrait becomes a loaded
testimonial when she refers to the relationship between LBJ and JFK
and describes Johnson’s role in the November 1963 Kennedy
Assassination.
Madeleine Brown - It’s very moving for me to meet you here at the
Adolphus Hotel in Dallas. It’s here that, about 50 years ago, I met
Lyndon for the first time.
Figaro Magazine - I imagine that this evening is forever engraved
in you.
MB - Oh yes I was 23 and still had my baby face. At the time I
was working for the Glenn advertising agency a few steps away from the
Adolphus. At the end of September 1948, Jesse Kallen, director of KTNC
Radio in Austin, a close friend of Lyndon Johnson, invited me to a
party given in honor of all those who had contributed to his electoral
campaign. He was running for senator against Coke Stevenson.
FM - It’s the ballot 13 election, right? The one that was rigged?
MB - Yes that was the one. Ballot 13 gave Lyndon victory. It was
rapidly noticed that even the dead had voted, but it was to late.
Lyndon was already in Washington. It’s funny that Johnson made it to
Washington thanks to election fraud.
FM - So you met Lyndon that night for the first time?
MB - Yes. When LBJ walked in the room it was so intense. He was
so charismatic. The whole room gravitated towards him. I noticed him
right away and I was seduced. He was a typical Texan-both feet on the
ground, smiling, warm and terribly sexy. Jesse introduced us and I
danced with Lyndon. It was so overwhelming to be in his arms. There
was so much in the way we looked at each other. He invited me to
another party at the Driskill Hotel in Austin.
FM - Do you remember the date?
MB - Of course.. It was October 29, 1948. After two dances, he
asked me to go up and wait for him in his suite. He met up with me an
hour later and it’s that night that I became his mistress for the next
21 years.
FM - This illicit relationship with a married man must have been
hard to deal with.
MB - Our relationship was hidden, no one was to know. Jesse
Kellan, one of the advertising firm’s clients, was our cover-up. At a
moment’s notice, he would warn me of Lyndon’s arrival and of the hotel
room number where I was to meet him. I waited there to share these
short moments with the man I loved. I knew always that he would never
be mine. But these moments are not only nostalgic - our meetings were
essentially sexual. We both enjoyed it. He was a wonderful lover.
FM - What was his reaction like when he found out that you were
expecting a child?
MB - He was worried. He was so terribly ambitious and wanted to
accede to the country’s top position. He was afraid the Mafia or
someone else would find out that he was the father of my child and
that this would be used against him. He asked me to keep this a
secret. Even my own parents could never find out. He promised me that
he would give my child whatever he needed.
FM - Steven was born on December 27, 1950. For 40 years you kept
silent. Why do you choose to speak now?
MB - Lyndon is no longer alive and I lost my son in 1990. The
circumstances of his death, the rampant cancer, caused me to speak up.
I had to talk of Dallas and the power of Texas on Washington politics.
Lyndon was created by two millionaires from here, H.L.Hunt and Sid
Murchinson.
FM - You know them?
MB - Yes. You know, in the 50’s and 60’s Dallas was a small city.
You just had to be part of the right crowd. I was lucky enough to be
at the right place at the right time. For example, I saw Hunt every
morning. We parked our cars side by side in the lot.
FM - What kind of man was he?
MB - Sure of himself. He knew the power of money. He believed in
Lyndon even if he was himself an ultraconservative. The funniest thing
is that he didn’t look like a millionaire. People who didn’t know him
thought he was this poor old man.
FM - What did he think of Kennedy?
MB - He hated him. After Lyndon’s defeat in 1960 at the
democratic convention and the choice of JFK as candidate, he said that
he had lost a battle but that he was going to win the war. A few days
before JFK was to come to Dallas, Hunt put up posters against the
president in his car. He was proud of that and was afraid of no one.
FM - Did you also know Jack Ruby?
MB - Like everyone else here. It was impossible not to know him.
If you met him on the street and you didn’t know him, he would come up
to you and give you his club card. Often after work we would meet
friends there to play cards.
FM - Did Hunt go to Ruby’s club?
MB - Sometimes. Hunt was an avid poker player and Jack would set
up these great games for him. At the time, Jack could organize
anything as long as it was illegal. He was everywhere. He knew
everyone in the Dallas Police Department. He too hated Kennedy.
FM - Before November 22, 1963, did he speak of Kennedy’s visit to
Dallas?
MB - About 10 days before it was announced in the papers, Jack
came to our table. He was proud to have a map of the President’s route
through Dallas. All the while, we weren’t aware that Kennedy was even
coming to Dallas. He was always the first to know everything.
FM - What was your reaction when Ruby killed Oswald?
MB - I thought right away that he was there because someone had
asked him to and he had no choice but to do it.
FM - Coming back to Lyndon Johnson. What was his reaction like
when he was defeated in 1960?
MB - He was so disappointed. He wanted so much to become
president, not to mention that he hated the Kennedy’s with a passion.
It was a terrible set back.. Every time he spoke of John or of his
brother Bobby it was with such vehemence, calling them Irish bastards
and even worse! But honestly, the Kennedy’s made his life difficult
and hated Lyndon just as much.
FM - What was Lyndon like in 1963?
MB - He was anxious, very worried. He was involved in all kinds
of business and was convinced that Kennedy would not keep him on the
presidential ticket in 1964. He was afraid everything would stop. I
felt that every time we met, he could escape all that for a few hours.
FM - You told me you saw Lyndon on November 21, 1963. Is that
right?
MB - Perfectly. It was a surprise. I was invited to a party at
Murchison’s Dallas residence. The party was given in honor of Edgar
Hoover, the FBI’s chief. Richard Nixon was there. John McCloy, a
future member of the Warren Commission was there also. Lyndon arrived
late. I didn’t even know he was there. He, Hunt and others immediately
locked themselves in a room for a ten minute conference. When Lyndon
came out he spotted me. He seemed so angry and had a dreadful look on
his face. He came up to me and whispered: "After tomorrow, those damn
Kennedy’s will never stand in my way again. That’s not a threat, it’s
a promise". I’ve never forgotten that.
FM - What was your reaction?
MB - I didn’t really react. I couldn’t imagine that his words
would ever ring true. Lyndon was extremely angry with JFK. It was just
one more time. The next morning, four hours before the assassination,
I spoke to Lyndon on the phone at the hotel where he stayed with
Kennedy. He told me the same thing again and I told him we’d see each
other again and I would make him forget whatever plagued him.
FM - I hope you realize the impact of what you are implying.
You’re implicating the vice-president in the crime of the century..
MB - I don’t know if Lyndon was the instigator of this crime. It
could be. All I know is what he told me on the 21st and repeated on
the 22nd. About a month after, I had wanted to know for sure so I
asked him if he was involved in the Kennedy murder. He got so angry
that I regretted ever bringing it up. Then he told me (You know my
friends - they killed him.) He was talking of those millionaires.
FM - He didn’t say anything else?
MB - No and I never brought it up again. But I would like to tell
you this about Hunt. A few minutes after the assassination, he went to
Washington to give Lyndon a hand. When he came back a little before
Christmas, he was a totally different man. Like an incredible weight
was lifted off his shoulders. One day, he told me, smiling, (We’ve won
the war) I’m sure he was referring to Kennedy.
Connie Kritzberg, reporter for the Dallas Times Herald, states that the FBI was editing her news reporting immediately following the JFK assassination, trying to make it appear as if there were just one shooter.

Connie Kritzberg, who was a reporter for the Dallas Times Herald at the time of the assassination, had interviewed Dr. Malcolm Perry, who had said the throat wound had been an extrance wound, which would have indicated a shot from the front. When Kritzberg wrote an article about the assassination, she found  that the FBI had added a sentence to her article after she turned it in on 11/22/63 to her editors for the 11/23/63 afternoon edition (Dallas Times Herald was the afternoon paper; the Dallas Morning News was the morning paper.) The FBI had added the sentence A DOCTOR ADMITTED THAT IT WAS POSSIBLE THERE WAS ONLY ONE WOUND." to her copy.
She is a critically important witness and her story is not well known. Larry Hancock knows her well. Connie Kritzberg was a reporter for the Dallas Times Herald; she interviewed the Parkland doctors who actually called her paper late in the afternoon on 12/22/63 after they were done giving interviews to other media.

I am guessing that Connie is age 78 now (2011 year). She has been a researcher herself over the years, knew Madeleine Brown quite well and Connie is in the "LBJ and Clint Murchison, Sr did it camp." Post assassination she went to work for one of the Murchison companies and she will tell you in 1963 - although Clint had had a stroke by then - he was fully able to conduct business (i.e. kill the president). He was not in the shape Joe Kennedy was in.

Kritzberg's story is an EXTREMELY important story. Basically she says that the FBI went to her editors and altered her story (inserting a sentence) to conform to the lone nutter propaganda they were pushing. Larry Hancock guesses this might have occurred around midnight, but it could have happened any time from 6PM Friday to perhaps 9AM in the morning.

The title of her story in the paper Dallas Times Herald, dated 11/23/63 was:

"Neck Wounds Bring Death to President" 

Here is how it began:

"Wounds in the lower front portion of the neck and the right rear side of the head ended the life of President John F. Kennedy, say doctors at Parkland Hospital.
Whether there were one or two wounds was not decided. The front neck hole was described as an entrance wound. The wound at the back of the head, while the principal one, was either an exit or tangentially exit wound. A DOCTOR ADMITTED THAT IT WAS POSSIBLE THERE WAS ONLY ONE WOUND."

The sentence in all capital letters is the sentence the FBI added to her article according to Constance's editors who told her that around noon on Saturday 11/23, when she called in mad about the alteration of her article. She knew she had not written that sentence. She demanded to know WHO did and her editor said it was the FBI.

Connie's book is JFK Secrets From the Sixth Floor Window, which I highly recommend.

http://www.amazon.co...02755855&sr=1-2

Connie Kritzberg's other book is November Patriots, half of which is her "faction" novel and the other half is Larry Hancock's straight research.

http://www.amazon.co...02756015&sr=1-2

November Patriots also has a nice chapter at the end written by Madeleine Brown on the Texas Mafia. She recounts how she saw Malcolm Wallace target shooting at the gun range a few days before the JFK assassination.

Connie Kritzberg, author of "Secrets From The Sixth Floor," Kritzberg was a reporter at the "Dallas Times Herald" on November 22, 1963, and interviewed two significant figures in the assassination. She remained a reporter until the 1980s and has written several papers and two books on the assassination. She was certain of a cover-up from 1963 on. When working in Washington, D.C. in 1968, she was a volunteer in Bobby Kennedy's campaign for President until he was assassinated. TOPIC: November 22, 1963, The Dallas reporter's experiences included Dr. Malcolm Perry's statement that the neck wound was an entrance wound, and a coverup of the statement by the FBI.

Here is an email dated 5/11/11 from Connie Kritzberg:

“The information given you by Rob Morrow was true. I had been promoted from obituary writer to “Home Editor” but was called back to cityside to work in a rewrite slot covering the President’s visit. I interviewed Drs. Kemp Clark and Malcolm Perry, then wrote the “Neck Wounds” story. As I assume you know, reporters don’t write the headlines. Earlier in the afternoon, soon after the assassination, I had interviewed Mary Moorman and Jean Hill, and written their story. My last work on cityside that day was an on-the-street “mood” story. 
I had the weekend off because of my main assignment to the women’s section. Saturday was the first day I saw wounds story. I was at home, and was startled by addition of one sentence: “A doctor admitted that it was possible there was only one wound.”
I immediately called the city desk, believe the editor I talked to was Tom LaPere, Asst Editor. It was quiet—I asked, “Who added that sentence to my story?” He answered quickly, “The FBI.” 
I think I said something like, “OK.”
I am 79 years old, have slightly slurred speech, but brain still working. 
 

Connie Watson Kritzberg”
Seven Days in May movie

Filmed in 1963; released in 1964

John Kennedy allowed the movie Seven Days in May (released in 1964, but filmed in 1963) to be filmed partly in the White House because he wanted to send a message to the military and CIA not to attempt to overthrow him. Admiral Bobby Ray Inman (former deputy director of the CIA) told me in on 4/2/2009 that if there ever was a coup d’etat it very similar to the aborted one in Seven Days in May. In my opinion the CIA, the military (particularly Curtis LeMay of the Air Force), Lyndon Johnson, J. Edgar Hoover and other political and shadow government elites (HL Hunt, Clint Murchison, Nelson Rockefeller, George Herbert Walker Bush) DID IN FACT murder John Kennedy and stage a coup d’etat. Seven Days in May is about a fictional military coup and overthrow of a president of the USA. Kennedy liked the message of the movie, which is that democracy is fragile and we must be on guard against threats against it. http://www.imdb.com/title/tt0058576/
http://en.wikipedia.org/wiki/Seven_Days_in_May  A review of this movie at IMDB:

“The novel and the movie Seven Days in May were based on a very potential reality. See James Bamford's 2002 book, Body of Secrets, which is about the National Security Agency. General Edwin Walker, mentioned in another review, was only the least of what was going on in the higher echelons of the U.S. military near the end of the Eisenhower Administration and the beginning of the Kennedy-Johnson Administration.

At military bases, and even at the National War College in Washington, the most rabid preachings took place about the real threat of communism coming not from Russia or Cuba, but from high-ups in the domestic power structure, including the government. The entire Joint Chiefs of Staff (JCS), led by Chairman Lyman Lemnitzer, was very right wing and rabidly obsessed with the idea that American civilization could not endure unless Cuba was militarily conquered and occupied in the long-term. They repeatedly threw suggestions for this at Eisenhower, who never took the bit. When Ike left the Oval Office and Kennedy, who had never been a military higher-up, replaced him, Lemnitzer felt adrift and became very paranoid. There were all sorts of JCS contingency plans, never implemented, for creating an incident that could be blamed falsely on the Russians and/or the Cubans to justify an invasion [the infamous Operation Northwoods] - a sort of second sinking of the battleship Maine. The more far-fetched of these ideas included terrorism at home to be blamed on Cuba and an attack on a friendly Central American country that could be falsely blamed on Cuba, all without the President's approval. Lemnitzer, according to Bamford, had little use for the concept of civilian control of the military. In fact,enough of this atmosphere within the U.S. military was in the wind that there was a secret Congressional inquiry into the potential for a military takeover of the government, which was based on more than idle wonder. Senator Albert Gore of Tennessee (the father of the recent Vice President), a member of the investigating committee, called for Lemnitzer's firing. Kennedy did not fire him, but did not re-appoint him to a second term as Chairman, preferring the more rational Maxwell Taylor.”

RFK’s top aide Nicholas Katzenbach hops on early         (11-25-63) to the cover up of the murder of John Kennedy

http://www.jfklancer.com/Katzenbach.html
The Big Lie Begins

It's important to understand that from the very beginning, officials of our governtment did not want a true investigation and made every attempt to "make the public satisfied that Oswald was the assassin."
There may be no other document that makes it more clear that there was no interest in a true investigation by the highest federal authorities and it was issued just days after the assassination. A memo prepared by Walter Jenkins reflects his conversation with J. Edgar Hoover where Hoover makes this telling statement:
"The thing I am most concerned about, and Mr. Katzenbach, is having something issued so that they can convince the public that Oswald is the real assassin." 
This conversation occured on November 24, 1963, one day prior to Katzenbach's memo below. Meanwhile, Hoover himself wrote a glaring similar memo on the same day that reads:
"The thing I am most concerned about, and SO IS Mr. Katzenbach, is having something issued so that WE can convince the pubic that Oswald is the real assassin." (HSCA, vol 3, pp 471-473. This memo was apparently prepared by Hoover at 4 pm.)

A third memo written by the FBI's Courtney Evans on November 26th mentions that Hoover himself drafted the Katzenbach memo. (North, "Act of Treason")


Memo from Nicholas deB. Katzenbach, Deputy Attorney General
November 25, 1963
MEMORANDUM FOR MR. MOYERS
It is important that all of the facts surrounding President Kennedy's Assassination be made public in a way which will satisfy people in the United States and abroad that all the facts have been told and that a statement to this effect be made now.

1. The public must be satisfied that Oswald was the assassin; that he did not have confederates who are still at large; and that the evidence was such that he would have been convicted at trial.

2. Speculation about Oswald's motivation ought to be cut off, and we should have some basis for rebutting thought that this was a Communist conspiracy or (as the Iron Curtain press is saying) a right-wing conspiracy to blame it on the Communists. Unfortunately the facts on Oswald seem about too pat-- too obvious (Marxist, Cuba, Russian wife, etc.). The Dallas police have put out statements on the Communist conspiracy theory, and it was they who were in charge when he was shot and thus silenced.

3. The matter has been handled thus far with neither dignity nor conviction. Facts have been mixed with rumour and speculation. We can scarcely let the world see us totally in the image of the Dallas police when our President is murdered.

I think this objective may be satisfied by making public as soon as possible a complete and thorough FBI report on Oswald and the assassination. This may run into the difficulty of pointing to in- consistencies between this report and statements by Dallas police officials. But the reputation of the Bureau is such that it may do the whole job. The only other step would be the appointment of a Presidential Commission of unimpeachable personnel to review and examine the evidence and announce its conclusions. This has both advantages and disadvantages. It think it can await publication of the FBI report and public reaction to it here and abroad.

I think, however, that a statement that all the facts will be made public property in an orderly and responsible way should be made now. We need something to head off public speculation or Congressional hearings of the wrong sort.

Nicholas deB. Katzenbach

Deputy Attorney General
Evalea Glanges says that there was a BULLET HOLE in the front windshield, and that bullet hole came from a SHOT FROM THE FRONT, based on the glass pane damage!
http://www.youtube.com/watch?v=vClwuJ0yuWM
Here is another good video of photos of the damage to JFK’s limo and the bullet hole in the front windshield that came fromt front: http://www.youtube.com/watch?v=UtFoPCKVp-8 

Lyndon Johnson originally did NOT want to have to establish a Warren Commission, but he was coming under pressure from the Washington Post to do it. LBJ and Hoover wanted the FBI to be in complete charge of the cover up. Johnson also figured it would be more easy to control a Texas Court of Inquiry with Hoover’s help.http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/USAjohnsonLB.htm 

“We can't be checking up on every shooting scrape in the country” Lyndon Johnson, 11/25/63

(6) Telephone conversation between Lyndon B. Johnson and J. Edgar Hoover (10.30 am, 25th November, 1963) 
Lyndon B. Johnson: Apparently some lawyer in Justice is lobbying with the (Washington) Post because that's where the suggestion came from for this presidential commission, which we think would be very bad and put it right in the White House. We can't be checking up on every shooting scrape in the country, but they've gone to the Post now to get 'em an editorial, and the Post is calling up and saying they're going to run an editorial if we don't do things. Now we're going to do two things and I wanted you to know about it. One - we believe that the way to handle this, as we said yesterday - your suggestion - that you put every facility at your command, making a full report to the Attorney General and then they make it available to the country in whatever form may seem desirable. Second - it's a state matter, too, and the state Attorney General is young and able and prudent and very cooperative with you. He's going to run a Court of Inquiry, which is provided for by state law, and he's going to have associated with him the most outstanding jurists in the country. But he's a good conservative fella and we don't start invading local jurisdictions that way and he understands what you're doing and he's for it... Now if you get too many cooks messing with the broth, it'll mess it up. ... These two are trained organizations and the Attorney General of the state holds Courts of Inquiry every time a law is violated, and the FBI makes these investigations... You ought to tell your press men that that's what's happening and they can expect Waggoner Carr, the Attorney General of Texas, to make an announcement this morning, to have a state inquiry and that you can offer them your full cooperation and vice versa. . . .
J. Edgar Hoover: We'll both work together on it.
Lyndon B. Johnson: And any influence you got with the Post... point out to them that... just picking out a Tom Dewey lawyer from New York and sending him down on new facts - this commission thing - Mr. Herbert Hoover tried that and some- times a commission that's not trained hurts more than it helps.
J. Edgar Hoover: It's a regular circus then.
Lyndon B. Johnson: That's right.
J. Edgar Hoover: Because it'll be covered by TV and everything like that.
Lyndon B. Johnson: Just like an investigating committee.
J. Edgar Hoover: Exactly. I don't have much influence with the Post because I frankly don't read it. I view it like the Daily Worker.
Lyndon B. Johnson: (laughs) You told me that once before. I just want your people to know the facts, and your people can say that. And that kind of negates it, you see?
JIM GARRISON VS. JOHNNY CARSON, January 31, 1968. http://garrison-carson.blogspot.com/  On this date Johnny Carson conducted a hostile interview of Jim Garrison. It is my understanding that ROBERT KENNEDY himself had called Johnny Carson in an effort to keep Jim Garrison off the show. RFK was a control freak and probably feared that Garrison’s investigation might turn up dirt on the Kennedys. RFK believed in a domestic conspiracy from the beginning, but HE wanted to be elected president then he would come after his brother’s killers. In fact, Robert Kennedy and Jackie Kennedy told the Russians early on, through trusted back channels, that THEY the Kennedys, thought John Kennedy had been murdered in a DOMESTIC conspiracy. Did not work out too well for RFK, as he was murdered (probably by the CIA) in June, 1968. [Btw, David Von Pein is a prominent lone nutter fantasy theorist.]

Super article by James Fetzer – “JFK and RFK: The Plots that Killed Them, the Patsies that Didn’t” - http://jamesfetzer.blogspot.com/2010/06/jfk-and-rfk-plots-that-killed-them.html (June 13, 2010)

Zapruder film: As of November 26, 1963 Zapruder had the original. Life had a 1st generation copy, FBI in Washington had a 2nd generation copy, Washington Secret Service had a 1st generation copy, Dallas FBI had a 2nd generation copy and the Secret Service in Dallas had a 1st generation copy.
Top 10 web sites to learn about the JFK assassination: 

1) http://www.jfkmurdersolved.com/index.htm by Wim Dankbaar

2) http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKindex.htm Spartacus Education by John Simkin  - fabulous discussion of deep politics here.

3) http://www.ctka.net/ by Jim DiEugenio. Excellent columns here

4) http://www.jfklancer.com/ JFK Lancer by Debra Conway

5) http://www.maryferrell.org/wiki/index.php/Main_Page Mary Ferrell Foundation

6) http://www.blackopradio.com/archives.html Black Op Radio by Len Osanic. A lot of fabulous internet radio interviews are archived here. 

7) http://www.jfkmurder.com/ American patriot, JFK photo expert Robert Groden’s site. Please buy his valuable and informative materials.

8) http://itwasjohnson.impiousdigest.com/index.htm It was Lyndon Johnson who murdered John Kennedy. 

9) http://reopenkennedycase.weebly.com/  Greg Parker’s web site

10)  http://www.history-matters.com/jfkmurder.htm - Rex Bradford’s site

Other Web sites:

       1) http://www.ajweberman.com/coupt5.htm AJ Weberman’s site

       2) http://www.jfkassassinationgallery.com   Robin Unger's JFK Assassination Research                           Photo Galleries.

Top 6 discussion forums to learn about JFK assassination:

1) Deep Politics Forum: http://www.deeppoliticsforum.com/
2) JFK Murder Solved Forum: http://www.jfkmurdersolved.com/forum/
3) Education Forum: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showforum=126
4) JFK History Forum: http://jfkhistory.com/forum/index.php?board=1.0
5) The Grassy Knoll Witnesses Facebook: http://www.facebook.com/profile.php?id=100001164405281#!/pages/JFK-The-Grassy-Knoll-Witnesses/115305938487641?ref=ts 

6) JFK Assassination Forum: http://www.jfkassassinationforum.com/ 

7) Reopen Kennedy Case: http://reopenkennedycase.forumotion.net/forum.htm 

8) JFK Lancer Forum: http://www.jfklancerforum.com/ 

Top You Tube site on JFK assassination: http://www.youtube.com/user/JFK63Conspiracy This is Gil Jesus’ absolutely wonderful site. Many highly informative JFK videos.

Top 3 conferences to attend on JFK assassination:

1) COPA – Coalition on Political Assassinations in Dallas November. 19-22nd, 2010. Here is Facebook page: http://www.facebook.com/profile.php?id=100000893987621#!/pages/Coalition-on-Political-Assassinations/96063273268?ref=ts Here is regular web page: http://www.politicalassassinations.com/Conferences.html COPA is a fantastic and extremely informative conference and I urge you to attend and get others to as well.

2) JFK Lancer http://jfklancer.com/Dallas.html  November 12-14, 2010. Here is JFK Lancer’s FB page: http://www.facebook.com/profile.php?id=100000893987621#!/group.php?gid=60885030109&ref=ts . Also, a fantastic conference to attend.

3) Black Op Radio – Hawaii JFK assassination conference – Spring Break, March, 2011: http://www.blackopradio.com/Hawaii_2011.html I highly recommend attending. Also, Black Op Radio is absolutely one of the finest resources for information on the JFK assassination. 

Top 5 disinformation sites about the JFK assassination:

1) NY Times http://www.nytimes.com/ CIA assets here have been pushing the Big Lie here about the JFK assassination for 47 years. In addition to its editorial and reporting lies, the NY Times partnered to publish over 1 million copies of the discredited Warren Report farce.

2) Wikipedia http://en.wikipedia.org/wiki/John_F._Kennedy_assassination Wikipedia is completely filled with lies and disinformation regarding the JFK assassination. This Wiki dog vomit reads like 1960’s LBJ/CIA/FBI disinfo propaganda. Wikipedia is definitely carrying water for the murderers of John Kennedy and Lee Harvey Oswald even 47 years later. Practically every line in the Wiki entry for the JFK assassination is lie.

3) http://mcadams.posc.mu.edu/home.htm The Kennedy Assassination Home Page by John McAdams. 

4) http://davidvonpein.blogspot.com/ blog spot of David Von Pein

5) http://davesjfk.com/ Dave Perry’s site.

Top site that is just plain wrong

1) http://www.jfk-online.com/home.html  David Reitzes’ site

2) http://www.jfkfiles.com/index.html Dale K. Meyers’ site

The CLOSE ties of Lyndon Johnson and Nelson Rockefeller 

– Yes, I do think they planned the JFK assassination together … with Allen Dulles, J. Edgar Hoover and George Herbert Walker Bush – these were the CIA Republicans that Lyndon Johnson made a dirty deal with to murder JFK.

The book Thy Will be Done: the Conquest of the Amazon: Nelson Rockefeller and Evangelism in the Age of Oil is about Nelson Rockefeller. It talks about how CLOSE Lyndon Johnson and Nelson Rockefeller were. In spring of 1968, after LBJ withdrew, he was actually trying to talk Nelson Rockefeller into running for president! (p. 588). Then in Johnson's retirement, Nelson and Happy Rockefeller often visited LBJ on his ranch in Texas (p. 711). Lyndon Johnson and Nelson Rockefeller were close personal friends.

 

Almost all the key players under Lyndon Johnson were Council on Foreign Relations, a tool of the Rockefeller family. http://www.politico.com/news/stories/0310/34945.html Lyndon Johnson’s so-called “wise men” on Vietnam: “Present at the White House meeting were Dean Acheson, George Ball, McGeorge Bundy, Clark Clifford, Arthur Dean, Douglas Dillon, Supreme Court Justice Abe Fortas, Averell Harriman, Henry Cabot Lodge Jr., Robert Murphy, Cyrus Vance and Gens. Omar Bradley, Matthew Ridgway and Maxwell Taylor”

Read more: http://www.politico.com/news/stories/0310/34945.html#ixzz0tIjaNCiz
 

NOW LOOK AT WHAT JOHN KENNEDY WAS NOT - tied into the Rockefellers, he was a RIVAL to Nelson Rockefeller ... Very key quote below by Schlesinger. In particular note how much the NY Times and CFR have lied about and covered up the Kennedy assassination for 50 years. Henry Kissinger was Nelson Rockefeller’s closest foreign policy aide for many years.

Arthur M. Schlesinger, Jr., in his book on the Kennedy presidency, A Thousand Days, wrote that Kennedy was not part of what he called the "New York establishment":

"In particular, he was little acquainted with the New York financial and legal community-- that arsenal of talent which had so long furnished a steady supply of always orthodox and often able people to Democratic as well as Republican administrations. This community was the heart of the American Establishment. Its household deities were Henry Stimson and Elihu Root; its present leaders, Robert Lovett and John J. McCloy; its front organizations, the Rockefeller, Ford and Carnegie foundations and the Council on Foreign Relations; its organs, the New York Times and Foreign Affairs."[14]
http://en.wikipedia.org/wiki/Council_on_Foreign_Relations
 

Now read this link about Lyndon Johnson, Birch Bayh putting in the 25th Amendment specifically for NELSON ROCKEFELLER! http://www.reformation.org/rockefeller-for-president.html
 

Astoundingly, Republican Nelson Rockefeller was the TOP (behind the scenes) choice of 

Democrat Lyndon Johnson in 1968!

From Robert Dallek’s book Flawed Giant, pp. 544-545]

Lyndon Johnson’s deep alliance with CIA and Eastern Establishment

 “Johnson’s choice as his successor was New York’s Republican Governor Nelson Rockefeller. The two men had a high regard for each other. Johnson saw Rockefeller as a sensible moderate who, in Lady Bird’s words, “was a good human being, a person who was for the disadvantaged, who was a man of compassion, with a capable and effective mind, and capable of being effective, getting things done.” He also believed that Rockefeller was the one man who could beat Bobby Kennedy, no small asset in Johnson’s mind.
Rockefeller reciprocated Johnson’s feelings. He saw the President as “a great statesman and great American patriot.” Rockefeller said later: “He was a tremendous guy.” They and their wives enjoyed a warm personal relationship. Nelson recalled how frank his wife Happy could be with Lyndon, telling him at the ranch not to drive so fast or drink too much. “She was successful in getting him to slow down, which I don’t think most people were.” …


Toward the end of April [1968], Johnson invited the Rockefellers to the White House for dinner, where he urged the governor to declare for the Republican nomination. “He was very friendly about ’68, and very supportive of me for ’68,” Rockefeller said. Johnson also told him he would never campaign against him. Happy Rockefeller remembered how during that evening Johnson urged Rockefeller to run. “He did want Nelson to be President,” she said. Johnson encouraged others to back Rockefeller as well. On April 7, after Irwin Miller, a prominent member of “Republicans for Johnson” in 1964 had asked whether the president would object to his chairing a Draft Rockefeller Committee, LBJ have Miller “a full speed go-ahead.”


Rockefeller did not need much prodding. On April 10, following a brief conversation with Johnson at New York’s St. Patrick’s Cathedral, where they attended Archbishop Terence Cooke’s installation, Rockefeller announced his “availability” for the Republican nomination. On April 30, after the White House evening, Rockefeller declared himself a candidate for the presidency.” [p. 545, A Flawed Giant, Robert Dallek]

From Defrauding America, Rodney Stich, 3rd edition 1998 p. 638-639]:
“The Role of deep-cover CIA officer, Trenton Parker, has been described in earlier pages, and his function in the CIA's counter-intelligence unit, Pegasus. Parker had stated to me earlier that a CIA faction was responsible for the murder of JFK … During an August 21, 1993, conversation, in response to my questions, Parker said that his Pegasus group had tape recordings of plans to assassinate Kennedy. I asked him, "What group were these tapes identifying?" Parker replied: "Rockefeller, Allen Dulles, JOHNSON of Texas, GEORGE BUSH, and J. Edgar Hoover." I asked, "What was the nature of the conversation on these tapes?" 

I don't have the tapes now, because all the tape recordings were turned over to [Congressman] Larry McDonald. But I listened to the tape recordings and there were conversations between Rockefeller, [J. Edgar] Hoover, where [Nelson] Rockefeller asks, "Are we going to have any problems?" And he said, "No, we aren't going to have any problems. I checked with Dulles. If they do their job we'll do our job." There are a whole bunch of tapes, because Hoover didn't realize that his phone has been tapped. Defrauding America, Rodney Stich, p. 638-639]:

Nelson Rockefeller tells JFK to use TACTICAL NUCLEAR WEAPONS

against North Vietnam in 1961!

[James Douglass, JFK and the Unspeakable, pp. 321-322]

“John Kennedy was turning. The key to understanding Kennedy's presidency, his assassination, and our survival as a species through the Cuban Missile Crisis is that Kennedy was turning towards peace. The signs of his turning are the seeds of his assassination.

    Marcus Ruskin worked in the Kennedy Administration as an assistant to National Security Advisor McGeorge Bundy. Not long after the Bay of Pigs, Raskin witnessed an incident in the Oval Office that tipped him off to Kennedy's deep aversion to the use of nuclear weapons.

    During the president's meeting with a delegation of governors, New York governor Nelson Rockefeller, expressing his irritation at the guerilla tactics of the Viet Cong, said "Why don't we use tactical nuclear weapons against them?"
    Raskin, watching Kennedy closely, was in a position to see what happened next. The president's hand began to shake uncontrollably.
    JFK said simply, "You know we're not going to do that."
    But it was the sudden shaking hand that alerted Raskin to Kennedy's profound uneasiness with nuclear weapons, a mark of conscience that would later turn into a commitment to disarmament"

 

[James Douglass, JFK and the Unspeakable, pp. 321-322]

Richard Nixon in his famous “Smoking Gun” tape of 6/23/72, and to ward of FBI investigations into Watergate, is threatening the FBI with the exposure of the “whole Bay of Pigs thing,” in other words: 

THE JFK ASSASSINATION!

http://www.watergate.info/tapes/72-06-23_smoking-gun.shtml Richard Nixon’s smoking gun tape

The Smoking Gun Tape
June 23, 1972 

This is the transcript of the recording of a meeting between President Nixon and H.R. Haldeman in the Oval Office on June 23, 1972 from 10.04am to 11.39am. 

	Listen to the Audio of the Smoking Gun tape


Haldeman:  okay -that's fine. Now, on the investigation, you know, the Democratic break-in thing, we're back to the-in the, the problem area because the FBI is not under control, because Gray doesn't exactly know how to control them, and they have, their investigation is now leading into some productive areas, because they've been able to trace the money, not through the money itself, but through the bank, you know, sources - the banker himself. And, and it goes in some directions we don't want it to go. Ah, also there have been some things, like an informant came in off the street to the FBI in Miami, who was a photographer or has a friend who is a photographer who developed some films through this guy, Barker, and the films had pictures of Democratic National Committee letter head documents and things. So I guess, so it's things like that that are gonna, that are filtering in. Mitchell came up with yesterday, and John Dean analyzed very carefully last night and concludes, concurs now with Mitchell's recommendation that the only way to solve this, and we're set up beautifully to do it, ah, in that and that...the only network that paid any attention to it last night was NBC...they did a massive story on the Cuban... 

Nixon:   That's right. 

Haldeman:   thing. 

Nixon:   Right. 

Haldeman:   That the way to handle this now is for us to have Walters call Pat Gray and just say, "Stay the hell out of this...this is ah, business here we don't want you to go any further on it." That's not an unusual development,... 

Nixon:   Um huh. 

Haldeman:   ...and, uh, that would take care of it. 

Nixon:   What about Pat Gray, ah, you mean he doesn't want to? 

Haldeman:   Pat does want to. He doesn't know how to, and he doesn't have, he doesn't have any basis for doing it. Given this, he will then have the basis. He'll call Mark Felt in, and the two of them ...and Mark Felt wants to cooperate because... 

Nixon:   Yeah. 

Haldeman:   he's ambitious... 

Nixon:   Yeah. 

Haldeman:   Ah, he'll call him in and say, "We've got the signal from across the river to, to put the hold on this." And that will fit rather well because the FBI agents who are working the case, at this point, feel that's what it is. This is CIA. 

Nixon:   But they've traced the money to 'em. 

Haldeman:   Well they have, they've traced to a name, but they haven't gotten to the guy yet. 

Nixon:   Would it be somebody here? 

Haldeman:   Ken Dahlberg. 

Nixon:   Who the hell is Ken Dahlberg? 

Haldeman:   He's ah, he gave $25,000 in Minnesota and ah, the check went directly in to this, to this guy Barker. 

Nixon:   Maybe he's a ...bum. 

Nixon:   He didn't get this from the committee though, from Stans. 

Haldeman:   Yeah. It is. It is. It's directly traceable and there's some more through some Texas people in--that went to the Mexican bank which they can also trace to the Mexican bank...they'll get their names today. And pause) 

Nixon:   Well, I mean, ah, there's no way... I'm just thinking if they don't cooperate, what do they say? They they, they were approached by the Cubans. That's what Dahlberg has to say, the Texans too. Is that the idea? 

Haldeman:   Well, if they will. But then we're relying on more and more people all the time. That's the problem. And ah, they'll stop if we could, if we take this other step. 

Nixon:   All right. Fine. 

Haldeman:   And, and they seem to feel the thing to do is get them to stop? 

Nixon:   Right, fine. 

Haldeman:   They say the only way to do that is from White House instructions. And it's got to be to Helms and, ah, what's his name...? Walters. 

Nixon:   Walters. 

Haldeman:   And the proposal would be that Ehrlichman (coughs) and I call them in 

Nixon:   All right, fine. 

Haldeman:   and say, ah... 

Nixon:   How do you call him in, I mean you just, well, we protected Helms from one hell of a lot of things. 

Haldeman:   That's what Ehrlichman says. 

Nixon:   Of course, this is a, this is a Hunt, you will-that will uncover a lot of things. You open that scab there's a hell of a lot of things and that we just feel that it would be very detrimental to have this thing go any further. This involves these Cubans, Hunt, and a lot of hanky-panky that we have nothing to do with ourselves. Well what the hell, did Mitchell know about this thing to any much of a degree? 

Haldeman:   I think so. I don 't think he knew the details, but I think he knew. 

Nixon:   He didn't know how it was going to be handled though, with Dahlberg and the Texans and so forth? Well who was the asshole that did? (Unintelligible) Is it Liddy? Is that the fellow? He must be a little nuts. 

Haldeman:   He is. 

Nixon:   I mean he just isn't well screwed on is he? Isn't that the problem? 

Haldeman:   No, but he was under pressure, apparently, to get more information, and as he got more pressure, he pushed the people harder to move harder on... 

Nixon:   Pressure from Mitchell? 

Haldeman:   Apparently. 

Nixon:   Oh, Mitchell, Mitchell was at the point that you made on this, that exactly what I need from you is on the-- 

Haldeman:   Gemstone, yeah. 

Nixon:   All right, fine, I understand it all. We won't second-guess Mitchell and the rest. Thank God it wasn't Colson. 

Haldeman:   The FBI interviewed Colson yesterday. They determined that would be a good thing to do. 

Nixon:   Um hum. 

Haldeman:   Ah, to have him take a... 

Nixon:   Um hum. 

Haldeman:   An interrogation, which he did, and that, the FBI guys working the case had concluded that there were one or two possibilities, one, that this was a White House, they don't think that there is anything at the Election Committee, they think it was either a White House operation and they had some obscure reasons for it, non political,... 

Nixon:   Uh huh. 

Haldeman:   or it was a... 

Nixon:   Cuban thing- 

Haldeman:   Cubans and the CIA. And after their interrogation of, of... 

Nixon:   Colson. 

Haldeman:   Colson, yesterday, they concluded it was not the White House, but are now convinced it is a CIA thing, so the CIA turn off would... 

Nixon:   Well, not sure of their analysis, I'm not going to get that involved. I'm (unintelligible). 

Haldeman:   No, sir. We don't want you to. 

Nixon:   You call them in. 

Nixon:   Good. Good deal! Play it tough. That's the way they play it and that's the way we are going to play it. 

Haldeman:   O.K. We'll do it. 

Nixon:   Yeah, when I saw that news summary item, I of course knew it was a bunch of crap, but I thought ah, well it's good to have them off on this wild hair thing because when they start bugging us, which they have, we'll know our little boys will not know how to handle it. I hope they will though. You never know. Maybe, you think about it. Good! 

********** 

Nixon:   When you get in these people when you...get these people in, say: "Look, the problem is that this will open the whole, the whole Bay of Pigs thing, and the President just feels that" ah, without going into the details... don't, don't lie to them to the extent to say there is no involvement, but just say this is sort of a comedy of errors, bizarre, without getting into it, "the President believes that it is going to open the whole Bay of Pigs thing up again. And, ah because these people are plugging for, for keeps and that they should call the FBI in and say that we wish for the country, don't go any further into this case", period! 

Haldeman:   OK 

Nixon:   That's the way to put it, do it straight (Unintelligible) 

Haldeman:   Get more done for our cause by the opposition than by us at this point. 

Nixon:   You think so? 

Haldeman:   I think so, yeah.

George Herbert Walker Bush’s reaction to reading the transcript to Richard Nixon’s smoking gun tape: he broke out in assholes and shitted himself to death according to Dean Burch [Final Days, p. 369]. Bush’s reaction:

http://www.google.com/search?q=Timmons+asked.+%E2%80%9CHe+broke+out+in+a**holes+and+sh*t+himself+to+death%2C%E2%80%9D+was+Burch%E2%80%99s+answer%2C+confirming+that+anytime+Nixon+referred+to+%E2%80%9Cthe+Texans%2C%E2%80%9D+he+meant+George+Bush+Sr.&sourceid=ie7&rls=com.microsoft:en-us:IE-SearchBox&ie=&oe= 

Burch replied, “Yes.” “Well, what did he do?”, Timmons asked. “He broke out in a**holes and sh*t himself to death,” was Burch's answer, confirming that anytime Nixon referred to “the Texans,” he meant George Bush Sr
Nelson Rockefeller was very good friends with Lyndon Johnson and LBJ urged Rocky to run for president in April, 1968, as his top pick

After the JFK assassination Congress passed the 25th or Rockefeller Amendment:

http://www.reformation.org/rockefeller-for-president.html
Top Seven Players involved in the JFK assassination

If I had to pick 5 folks who were at the heart of the JFK assassination - the ones who planned and executed it (not just covered it up)- I would go with:

 

1) Lyndon Johnson

2) Clint Murchison, Sr., H.L. Hunt

3) J. Edgar Hoover

4) Nelson Rockefeller

5) Allen Dulles

6) George Herbert Walker Bush

7) Mafia involvement, but subordinate to CIA, especially New Orleans mafia - Carlos Marcello, and especially Chicago mafia

 

[Note: Richard Nixon - NOT on list ... look at his troubles with CIA during Watergate scandal and how he was using the "whole Bay of Pigs thing" aka JFK assassination as a bludgeon to keep himself from being investigated 1972. Nixon also had troubles with FBI - Mark Felt Hoover's aide was "Deep Throat." http://www.watergate.info/tapes/72-06-23_smoking-gun.shtml . In H.R. Haldemann’s book The Ends of Power, Nixon’s chief of staff says that one of his top goals when they came into the White House was to find out who was really behind the assassination of JFK. They kept the CIA and FBI very nervous.]

 

LBJ was a stone cold killer. After what Billie Sol Estes, Madeleine Brown and Barr McClellan say, LBJ was serial killer along the likes of David Berkowitz or Ted Bundy. Literally, with Malcolm Wallace as his key hit man. Texas Ranger Clint Peoples thought so, too.

 

Hoover - very tight with LBJ and Texas oil (HL Hunt and especially Clint Murchison, Sr.) Founded the FBI 1935. Hates Kennedys. Helps LBJ get on 1960 with his sexual blackmail info on JFK (Evelyn Lincoln source). And he is very threatened by Kennedys with mandatory retirement coming up.

 

Allen Dulles - what an incredibly powerful, dark figure he was. OSS, built the CIA, owns the bureaucracy and he is FIRED by JFK. I think I am right when I say he met with Lyndon Johnson at LBJ's Stonewall, TX ranch one week before the assassination! Why would Dulles meet with one of the lowliness, weakest, most disrespected political figures in the USA who is about to get his sorry ass kicked of the 1964 Demo ticket? It was not to play dominos or checkers ... probably to go over last minute plans for the murder of John Kennedy. James Angleton carried Allen Dulles cremated ashes at his funeral. There is a picture of that in Angleton's biography. Dulles symbolized his contempt with his comment “that little Kennedy. . .he thought he was a god.”
 

Nelson Rockefeller - Deep, deep CIA for a LONG time. Close working relationship with Allen Dulles. Like LBJ, obsessed with becoming president. Also, VERY close friends with Lyndon Johnson!!! Nelson Rockefeller was LBJ's pick for president in 1968 - and he is a Republican!! And he hates the Kennedys; he is also a hawk on Vietnam, big time imperialist, told JFK to use tactical nukes in Vietnam. Gets appointed by Ford - cover up artist who is both tight with FBI and who Newsweek called the CIA's man in Congress in 1970. Most of Lyndon Johnson's cabinet and "wise men" were CFR members, heavily influenced by Rockefellers. LBJ passed 25th Amendment, which Nelson wanted. A lot of Great Society legislation was Rockefeller inspired stuff. I think that the Lyndon Johnson/Nelson Rockefeller connection is EXTREMELY important. It represents the nexus of Texas oil/military contractors/hawks with the NY Establishment/Rockefeller/NY Times/CFR power center. The Texas big players unite with the New York big players and guess what - they both HATE the Kennedys!

 

George Herbert Walker Bush. This guy is the personification of the nexus of the Rockefeller East Coast Establishment with the Texas oil/military/hawk group. Bush is backed in Texas by the same group that funds Lyndon Johnson. Brown and Root (later a subsidiary of Halliburton) - really George Brown - OWN Lyndon Johnson since the late 1930's. I mean they own Lyndon Johnson like most Texans own a pick up truck. Brown and Root's first big government contract was building a New Deal dam here in Austin, TX called Mansfield Dam. By the mid 1960's they were getting huge contracts all over Asia in the Vietnam War. The Brown family was close to GHW Bush; they have pictures of Bush in their home like he is part of the family.

http://www.texasobserver.org/archives/item/13360-731-the-candidate-from-brown-and-root-

George Herbert Walker Bush was a national player (behind the scenes) at a MUCH earlier time than folks know. And it came from Prescott Bush and the family's personal ties and friendship with Allen Dulles. In 1968 Prescott Bush wrote Allen Dulles widow that he never forgave the Kennedys for what they did to Allen Dulles by sacking him. Prescott wrote this AFTER Robert Kennedy had been murdered! So no love lost between the Bushes and the Kennedys and that tension (hate) is still reflected 40 years later in the 2000's. It is also worth mentioning George Herbert Walker Bush's over the top criminal career AFTER the JFK assassination; country club mafia, CIA drug dealer, assassinations, intimidating Ross Perot in 1992, his taste for homosexual pedophilia- GHW Bush has the chops and character to be involved in the JFK assassination. Maybe that is where he became a "made man" in the CIA mafia.

 

It is time to mention Edward Lansdale - Fletcher Prouty and Victor Krulak both identified him ON SITE at the foot of the Texas School Book Depository on 11/22/63. Some sort of a Dallas tourist? Doubt it. It is very likely that Ed Lansdale, former head of Operation Mongoose, was deeply involved in the murder of John Kennedy.

 

Which brings us to this little nugget below - a report to Rodney Stich from Trenton Parker elite CIA Pegasus agent [also google "Chip Tatum Pegasus" to find see how GHW Bush tried to use Pegasus to intimidate/terrify/neutralize Ross Perot in 1992]

 

From Defrauding America, Rodney Stich, 3rd edition 1998 p. 638-639]:
“The Role of deep-cover CIA officer, Trenton Parker, has been described in earlier pages, and his function in the CIA's counter-intelligence unit, Pegasus. Parker had stated to me earlier that a CIA faction was responsible for the murder of JFK … During an August 21, 1993, conversation, in response to my questions, Parker said that his Pegasus group had tape recordings of plans to assassinate Kennedy. I asked him, "What group were these tapes identifying?" Parker replied: "Rockefeller, Allen Dulles, JOHNSON of Texas, GEORGE BUSH, and J. Edgar Hoover." I asked, "What was the nature of the conversation on these tapes?" 

I don't have the tapes now, because all the tape recordings were turned over to [Congressman] Larry McDonald. But I listened to the tape recordings and there were conversations between Rockefeller, [J. Edgar] Hoover, where [Nelson] Rockefeller asks, "Are we going to have any problems?" And he said, "No, we aren't going to have any problems. I checked with Dulles. If they do their job we'll do our job." There are a whole bunch of tapes, because Hoover didn't realize that his phone has been tapped. Defrauding America, Rodney Stich, p. 638-639]:
Presumed Guilty by Howard Ruffman

Complete book online: Presumed Guilty, How and Why the Warren Commissioned Framed Lee Harvey Oswald by Howard Ruffman – (1976) - http://www.ratical.com/ratville/JFK/PG/
From the inside front and back jacket 
of the 1976 issue of "Presumed Guilty:" 


If Howard Roffman is right, and his careful documentation argues that he is, Lee Harvey Oswald could not have been the assassin of John F. Kennedy. He could not have been the gunman in the sixth floor window of the Texas School Book Depository building, as is shown by his close analysis of both the circumstantial evidence and the ballistics of the case. 
      The implications are serious indeed, and the Introduction deals with them extensively, besides assessing the contributions of other critics. The documentation here presented, extracted from the once-secret working papers of the Warren Commission, demonstrates conclusively that the Commission prejudged Oswald guilty and made use of only circumstantial evidence to bolster its assumption, while suppressing information that tended to undermine it. 
      Roffman in this book states the charge explicitly: "When the Commissioners decided in advance that the wrong man was the lone assassin, whatever their intentions, they protected the real assassins. Through their staff, they misinformed the American public and falsified history." 


About the Author 
      Howard Roffman, now 23, was born and raised in Philadelphia, Pa., where he attended public school. His interest in the assassination of President Kennedy began when he was fourteen, and he read everything he could lay his hands on on the subject. By the 11th grade he had bought all 26 volumes of the Warren Report ($76), and, convinced of the inadequacy of the conclusions, he went to the National Archives and studied the files--the youngest researcher ever to see them. Alarmed at what he discovered, he writes, "I can't think of anything more threatening than when the government lies about the murder of its leader." 

      Mr. Roffman completed his undergraduate studies as a History major at the University of Pennsylvania, and graduated with honors in 1974. At present studying law at the Holland Law Center, Gainesville, Fla., he is the author of a second book, Understanding the Cold War. 

Priscilla Johnson McMillan and the CIA: http://www.jfk-info.com/pjm-cia.htm 

Priscilla Johnson McMillan, who was a willing an active tool of the CIA, her letter to JFK assassination researcher Max Steingrout (7/7/2010 date of  letter):

Dear Max, I strongly believe that Oswald did it alone. The Walker attempt not only shows his unstable mindset but his politics. Marina used to say that if Oswald had been put on trial, he would have used that forum to proclaim his hatred of capitalism and to claim that as his motive. From meeting him that one time in Moscow, I would not have predicted his later actions. He seemed angry but subdued to me. No conspiracy either. He couldn’t cross the street with someone else (I have some examples), let alone join with another person in a conspiracy. Everything he did, he did alone, as far as I am aware. I haven’t heard about the Hanks film and would like to know more. And yes, I met Vincent Bugliosi once. He was speaking in my town, Cambridge, Mass., and when I went up to him afterward he jumped to his feet and said “you’re an American icon!” Imagine. Later I read his book and saw that everything he said about me, my career as a reporter in Moscow, my lack of relationship to the US gov’t etc., was true and showed that he had read the State Dep’t, CIA and FBI files on me. His accuracy made me believe in his accuracy about other things in hi book and was impressive. Best, Priscilla

David Atlee Phillips on Lee Harvey Oswald and his supposed Mexico City trip:

CIA Mexico City David Atlee Phillips: "- when the record comes out, we will find that there was never a photograph taken of Lee Harvey Oswald in Mexico City. We will find out that Lee Harvey Oswald never visited, let me put it, that is a categorical statement, there, there, we will find out there is no evidence, first of all there was no proof of that. Second there is no evidence to show that Lee Harvey Oswald visited the Soviet Embassy." [1997 CA debate, quoted in Mark Lane’s Plausible Denial.]

JFK and the Unspeakable by James Douglass – parts of it online: http://www.maryknollsocietymall.org/chapters/978-1-57075-755-6.pdf
Lyndon Johnson to biographer Doris Kearns (who LBJ probably had an affair with – he did every other woman. LBJ even asked to marry Doris Kearns!):
“I took an oath. I became President. But for millions of Americans I was still illegitimate, a naked man with no presidential covering, a pretender to the throne, an illegal usurper. And then there was Texas, my home, the home of both the murder and the murderer. And then there were the bigots and the dividers and the Eastern intellectuals, who were waiting to knock me down before I could even begin to stand up. The whole thing was unbearable.” (Kearns, Lyndon Johnson and the American Dream, p.170)

Note: Lyndon Johnson’s very close friendship with Nelson Rockefeller, who Lyndon Johnson, above all others, wanted to be president in 1968 and to succeed him. Who personifies the Eastern Establishment (if not the Eastern intellectuals) MORE than Nelson Rockefeller, governor of New York, scion of Rockefeller family, very long and deep CIA ties, Council on Foreign Relations, and with the NY Times as his lackey and mouthpiece?
Good books to read on JFK assassination. The best books to read are those that focus on the role of Lyndon Johnson and the CIA.

I think Lyndon Johnson made a dirty deal with CIA Republicans        to murder John Kennedy
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The Dark Side of Lyndon Baines Johnson by Joachim Joesten (1968):

	  
	5.0 out of 5 stars Book is a must read, November 22, 2009 

By 

James Angleton - See all my reviews
This review is from: THE DARK SIDE OF LYNDON BAINES JOHNSON. (Hardcover) 

Forced to be published out of the U.S., this book was first published in 1968 in the UK, Joesten's research on LBJ is impeccable. Writing like the investigative journalist that he was, the author pulls the wool off of LBJ at every turn. In doing so, he is not alone in believing that LBJ is one of America's all-time corrupt political sleaze-bag politicians. Every detail of the Bobby Baker, Billy Sol Estes, Walter Jenkins, and many other LBJ scandals that go back to his first stolen election where he earned the name of "Landslide Lyndon," are revealed in excruciating details here. LBJ's relatives, friends and enemies were all interviewed and what they had to say about LBJ is about as explosive as one could imagine. 

Included are LBJ's connection to the mob, Texas oil, political graft and corruption, blackmailing of FBI head J. Edgar Hoover (his next door neighbor for more than twenty years), including murders. The almost endless series of both high and low scandals, demonstrates that LBJ's capacity for evil was only exceeded by his capacity for crudity and "red neck" bad taste. 

According to this author, LBJ not only was evil, but also thin-skinned, volatile, vulgar and knew and used the "ways of power." The crux of the book is that LBJ knew (and said so) that unless JFK was killed, he was not just off the 1964 presidential ticket, but was also headed directly to the nearest jail. 

An LBJ led assassination of JFK was an imperative. It was his only "way out" of his tenuous set of circumstances bursting at the seams with scandals that could have landed him in jail. Five Stars 


Joachim Joesten: http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKjoesten.htm 

Joesten took a keen interest in the assassination of President John F. Kennedy and published Oswald, Assassin or Fall Guy? in 1964. Like other early authors who questioned the official version, Joesten was forced to get his book published in the England (Merlin Press). In the book Joesten claimed that the Central Intelligence Agency, Federal Bureau of Investigation, the Dallas Police Department and a group of right-wing Texas oil millionaires conspired to kill Kennedy. He openly accused Police Chief Jesse Curry of being one of the key figures in the assassination. 
 Other books by Joesten include De Gaulle and his Murderers (1965), Marina Oswald (1967), Oswald: The Truth (1967), The Garrison Enquiry: Truth & Consequences (1967) and The Dark Side of Lyndon Baines Johnson (1968).

In 1968 Joesten published How Kennedy was Killed: The Full Appalling Story. In the book he provided information that Haroldson L. Hunt was involved in the assassination. He also named Larry Craford, a man who worked for Jack Ruby, as the man who impersonated Lee Harvey Oswald in 1963. This was disputed by David E. Scheim who claimed that Crafard looked nothing like Oswald. Joesten also argued that Ruby was murdered on 3rd January, 1967. 
Joesten later took the view that Lyndon B. Johnson and Bobby Baker were involved in the killing: "The Baker scandal then is truly the hidden key to the assassination, or more exact, the timing of the Baker affair crystallized the more or less vague plans to eliminate Kennedy which had already been in existence the threat of complete exposure which faced Johnson in the Baker scandal provided that final impulse he was forced to give the go-ahead signal to the plotters who had long been waiting for the right opportunity."
LBJ's Vantage Point book: (LBJ would say anything)

"As for the makeup of the rest of the commission, I appointed the two men Bobby Kennedy asked me to put on it - Allen Dulles and John McCloy - immediately." (!!)
Dulles, McCloy and Ford were the HARDCORE coverup guys on the Warren Commission.

Douglas Caddy (the lawyer for E. Howard Hunt and Billie Sol Estes), speaking of the book LBJ: the Mastermind of JFK’s Assassination by Phil Nelson (2010): “ This sounds like a vitally important book. As U.S. Marshal Clint Peoples once told me about LBJ, "It is about time that the truth comes out." I certainly plan to purchase your work.”  http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16288&st=0&gopid=198780& 

Fletcher Prouty web site: http://www.prouty.org/
The Magic Bullet: Even More Magical Than We Knew?

Gary Aguilar and Josiah Thompson
http://www.history-matters.com/essays/frameup/EvenMoreMagical/EvenMoreMagical.htm 

Jim DiEugenio on FBI switching bullet found at Parkland Hospital:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16281&pid=199181&st=30&#entry199181 

Ray Marcus called up Tomlinson and interviewed him in 1966. If you recall Ray wrote the seminal essay on this subject called The Bastard Bullet.

Tomlinson told him that the FBI called after midnight: "They wanted to speak to him about the bullet. Tomlinson said that they 'told me to keep my mouth shut ...(about) what I found." (Best Evidence, p. 591, quoting the Marcus interview)

What else did Tomlinson find besides the wrong bullet?

This of course matches perfectly with the work of John Hunt, which proves that Elmer Lee Todd's initials are not on CE 399, and that CE 399 was given to Frazier before Todd ever got in from the Secret Service at the White House. Which is bizarre since the official story has Todd giving it to Frazier.

By the end of the day, the FBI understood that the bullet planted and found at Parkland did not match the ammo used in the MC. They switched the bullet, and told Tomlinson to be quiet about what he found. And someone told Wright not to mention it in his affidavit in the WC. (Price Exhibit No. 29, p. 2)

Robin Unger's JFK Assassination Forum Image Galleries: http://www.jfkassassinationforum.com/gallery/ 

Connie Kritzberg interviewed the Parkland doctors and was told clearly 3 times that the neck wound was an entrance wound: http://www.youtube.com/watch?v=vY5dNpTYWT8 

George de Mohrenschildt did not think Lee Harvey Oswald killed John Kennedy. Here is the unfinished manuscript of his book I AM A PATSY! I AM A PATSY! :

http://mcadams.posc.mu.edu/russ/jfkinfo4/jfk12/hscapatsy.htm
Robert Harris’ take on the JFK Assassination parts 1-8 (on You Tube):

http://www.youtube.com/watch?v=qDX_vjBLGdM&feature=related
http://www.youtube.com/watch?v=Ny4R1Mk3TfY&feature=related
http://www.youtube.com/watch?v=OXAL27c5kbg&feature=related
http://www.youtube.com/watch?v=4frrshuVLG0&feature=related 

http://www.youtube.com/watch?v=ysWYPVx2Mjw&feature=related 

http://www.youtube.com/watch?v=qDX_vjBLGdM&feature=related 

http://www.youtube.com/watch?v=oJQyg8EYohQ&feature=related 

http://www.youtube.com/watch?v=N7BDPrZzKA4&feature=related 

I invite your attention to eighty minutes of careful work and explanation of Robert Harris’s work. Summarizing, he posits two to three suppressed shots from the third floor of the Dal-Tex Building. Later, three to four shots from front and rear; JFK hit in head from the rear, then from the front. The rear shot of this series may have come from Depository West; the front may have come from the storm drain. He suggests Braden for the Dal-Tex shot; Rosselli for the storm drain shot. In my view, the larger takeaway is an overarching confirmation of crossfire, and the establishing of two series of shots. This explains why the absence of limo turn in most footage, and the damage to the surviving footage of same during FBI custody of film. Connecting Marcello to Ferrie and Oswald. Connecting Rosselli's death to his public blabbing that Ruby was ordered to silence Oswald three weeks prior. It isn't essential to accept every point, but to absorb the general level of focus as the most cogent of the tactical scenarios to date.

Marina Oswald in 1963/1964 was intimidated/bribed and terrified into telling a tremendous amount of LIES about the deceased Lee Harvey Oswald

Framing/blaming the dead man LHO was key to protecting the LBJ/CIA murderers of John Kennedy – criminals who were very much alive and who had tremendous liability after the JFK assassination.. Marina was very young (born 7/17/41), with a newborn baby and a toddler, with no money, and in fear of deportation to Russia. And she did not speak English well. A terrified  Marina Oswald in 1964 was literally clay in the hands of the murderers of JFK – a marionette doll who could be made to say anything and any lie. By the 1990’s, years after the untoward pressure on her had long gone, Marina claims Lee Harvey Oswald was completely innocent of the murder of JFK.

Jim DiEugenio, quoting John Armstrong “Harvey and Lee”: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16339&pid=200246&st=30&#entry200246 

How about this one from Armstrong's "Harvey and Lee":

"On June 29, 1964 Warren Commission staff member Fredda Scobey sent a three page memo to Warren Commission member Senator Richard RUssell concerning Marina's propensity to lie. She wrote, "It appears that staff members will be present at the meeting this afternoon. Several of them wished to present the question of whether Marina Oswald should be further cross-examined...Marina directly lied on at least two occasions.. her answers could be a skillful parrry of the questions. Her skill in this regard has been commented on by others...." (p. 515)

Armstrong then goes on to note her importance as a witness in the Walker shooting. Which Oswald could not have done since the bullet found by Walker could not have been fired by Oswald.

Then going back to her identification of the rifle, Rankin asked "Did you ever see him clean the rifle?" Marina said "Yes. I said before I had never seen it before. But I think you understand, I want to help you..." She probably also wanted to keep the checks from Tex-Italia coming.

Armstrong then goes on to note her contradictory statements about both his rifle practice and seeing any ammunition around. (pgs. 516-17)

The HSCA collected all of these contradictory statements she made and wrote a 29 page memo about it. They summed up the record with: "Marina's testimony is so full of confusion and contradiction that without the catalystic element of cross-examination it reads like a nightmare." (p. 519)

Let us not forget:

This is the woman who talked to Webster in Russia, as he was applying for an exit visa.

This is the woman who was best friends with Ruth Paine--who is crucial to framing Oswald after the fact.

This is the woman who cooperated with PJM for years until Johnson published an Oswald did it tract during the HSCA.

Marina was absolutely central to the WC in identifying the "fateful rifle" of Oswald, and in the Walker shooting.

And let us never forget Marina and the Nixon incident. She told the HSCA that in April Oswald told her that Nixon was coming to Dallas. But after Oswald shot at Walker, she made him promise never to do that again. One day she saw him pick up a weapon (she coulldnot specify which one) and she asked where he was going. He said Nixon was coming to town. They had an argument and she locked him in the bathroom. This was all later exposed as a lie. Nixon was not in Dallas at the time and the bathroom locked from the inside.

Repeat: Marina is used as a prime witness by VB in Reclaiming History.

We can all understand why Marina did this stuff. It is not admirable but its understandable. Why one has to make her into some kind of heroine though, that is just not justified in any way by the record. She is not any such thing. She did what she did for self interest. They gave her the carrot and stick--they threatened her with deportation and gave her money. It happens all the time. She took it. And that happens all the time.

But to compare her to Garrison in that regard is nutty. Garrison could have probably been the number one politician in his state if not for the JFK case. He turned down bank charters as political rewards. His life was made worse over the case from both a personal and professional view. And he consciously made that choice.

BTW, Marina really likes Garrison. When I mentioned her name to her, she lit up like a Xmas tree. 

This post has been edited by Jim DiEugenio: Today, 12:36 PM [Education Forum]

Jim Garrison in Playboy Interview: Lee Harvey Oswald did NOT shoot anyone: JFK or Tippet

PLAYBOY: Even if Oswald was a scapegoat in the alleged conspiracy, why do you believe he couldn't also have been one of those who shot at the President?

GARRISON: If there's one thing the Warren Commission and its 26 volumes of supportive evidence demonstrate conclusively, it's that Lee Harvey Oswald did not shoot John Kennedy on November 22, 1963. Of course, the Commission concluded not only that Oswald fired at the President but that he was a marksman, that he had enough time to "fire three shots, with two hits, within 4.8 and 5.6 seconds," that his Mannlicher-Carcano was an accurate rifle, etc. -- but all these conclusions are actually in direct contradiction of the evidence within the Commission's own 26 volumes....I could cite additional evidence proving that Oswald didn't fire a rifle from the sixth floor of the Depository, but it would just be a recapitulation of the excellent books of the critics, to which I refer your readers. There are a number of factors that we've examined independently during the course of our investigation that also prove Oswald didn't shoot at the President. For one thing, the nitrate test administered to Oswald on the day of the assassination clearly exonerated him of having fired a rifle within the past 24 hours. He had nitrates on both hands, but no nitrates on his cheek -- which means it was impossible for him to have fired a rifle. ....But the fact that he had no nitrate whatsoever on his cheek is ineluctable proof that he never fired a rifle that day. If he had washed his face to remove the nitrate before the test was administered, there would have been none on his hands either -- unless he was in the habit of washing with gloves on. This was a sticky problem for the Warren Commission, but they resolved it with their customary aplomb. An expert was dug up who testified that in a Mannlicher-Carcano rifle, the chamber is so tight that no nitrates are emitted upon firing; and the Commission used this testimony to dismiss the whole subject. However, the inventor of the nitrate test subsequently tested the Mannlicher-Carcano and found that it did leave nitrate traces. He was not called to testify by the Warren Commission. So the nitrate test alone is incontrovertible proof that Oswald did not fire a rifle on November 22nd. We've also found some new evidence that shows that Oswald's Mannlicher-Carcano was not the only weapon discovered in the Depository Building after the assassination. ...... To sum up: Oswald was involved in the conspiracy; shots were fired at Kennedy from the Depository but also from the grassy knoll and apparently from the Dal-Tex Building as well -- but not one of them was fired by Lee Harvey Oswald, and not one of them from his Mannlicher-Carcano.

From On the Trail of the Assassins: "The overwhelming evidence that Oswald had not committed the TIppit murder confirmed all the prior research I had done indicating that Oswald was a mild-mannered man incapable of such violence." (p. 202)
Lyndon Johnson BLACKMAILED his way onto the 1960 Democratic ticket

By John Simkin at Education Forum: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=6161 
In 1960 Lyndon Johnson’s closest political supporters urged him to enter the race when John F. Kennedy emerged as favourite to win the Democratic Party nomination. Sam Rayburn was especially keen for Johnson to defeat Kennedy. So was John Connally who established a Citizens-for-Johnson Committee. As Ralph G. Martin, pointed out, Johnson felt no need to campaign against Kennedy as he was convinced he “would destroy himself on the religious issue”. (1)

Theodore H. White argued in “The Making of the President” that it was impossible for Johnson to win by taking on Kennedy from the beginning. “These men (Johnson, Rayburn and Connally) knew that the Johnson candidacy could not be muscled by seeking individual Convention delegates…. Their plans rested squarely on their control of Congress, on the enormous accumulation of political debts and uncashed obligations that, between them, Johnson and Rayburn had earned over years of the legislative trade.” (2)

It was not until 5th July, 1960, that Johnson finally declared himself an official candidate. Johnson had been forced to leave it as late as this because he was unwilling to resign as Majority leader of the Senate. He therefore had to wait until Rayburn and himself had recessed Congress on 3rd July. Johnson immediately went onto the attack by pointed out that: “Those who have engaged in active campaigns since January have missed hundreds of votes. This I could not do – for my country or my party. Someone had to tend the store.” (3)

Johnson now portrayed the front-runner as being “too young and “too inexperienced” (4) He also tried to get as Kennedy via his father. He described Joe Kennedy as being pro-Hitler. He was therefore opposing John Kennedy as he “did not want any Chamberlain umbrella man!” (5) Johnson also made reference to Kennedy’s health, pointing out that he had Addison’s disease. (6) 

Despite this dirty tricks campaign, Johnson was unable to stop Kennedy being nominated. Johnson was obviously upset by this result but comforted himself with the fact that as Majority leader, he remained the second most powerful man in American politics. The great surprise is that Johnson was willing to sacrifice this power in order to become Kennedy’s running-mate. 

In his book, The Making of the President, Theodore H. White, expresses shock at both Kennedy’s decision to offer Johnson’s the post, and his eventual acceptance of what appeared to be a demotion. White adds that this mystery will only be solved by “tomorrow’s historians”. (7)

The idea that Johnson should be Kennedy’s running-mate was first suggested by Philip Graham of the Washington Post. Graham, the key figure in the CIA’s Operation Mockingbird, had been campaigning strongly for Johnson to get the nomination. However, when Graham arrived at the Democratic Party Convention in Los Angeles on 8th July, Johnson told him that Kennedy would win by a landslide. Graham then had a meeting with Robert Kennedy and was finally convinced that Johnson had indeed lost his race to be the presidential candidate. 

According to Katharine Graham, her husband and Joe Alsop, arranged a meeting with John Kennedy on 11th July. Alsop started the conversation with the following comment: “We’ve come to talk to you about the vice-presidency. Something may happen to you, and Symington is far too shallow a puddle for the United States to dive into.” Graham then explained the advantages that Johnson would “add to the ticket”. What is more, it would remove Johnson as leader of the Senate. (8)

Kennedy agreed that Johnson would be a great asset. He knew that Johnson could deliver Texas. As Victor Lasky pointed out: “Every phase of the state’s election machinery from precinct tally clerk to the State Board of Canvassers was in the hands of Organization (read LBJ) Democrats.” (9) 

Hugh Sidey of Time Magazine, interviewed Kennedy on the eve of the Los Angeles convention. He later claimed that Kennedy told him: “if I had my choice I would have Lyndon Johnson as my running mate. And I’m going to offer it to him, but he isn’t going to take it.” (10)

After the meeting with Graham and Alsop, Kennedy told his aide, Kenneth P. O’Donnell, that it made sense to have Johnson on the ticket but he knew that he would never accept the position as it would mean he would lose his powerful position in the Senate. Kennedy assured O’Donnell that Stuart Symington, “who was acceptable to both the labor leaders and the Southerners” would be his running-mate. (11)

The mystery that has to be explained is not that Johnson was offered the post, but that he accepted it. Bobby Baker has provided an interesting account of the discussions that went on about the possibility of Johnson becoming Kennedy’s running-mate. Baker describes how Johnson told him that Kennedy was coming to see him at his hotel. John Connally was of the opinion that Kennedy would offer him the job. Johnson asked Baker what he should do. Baker replied: “It’s no disgrace to hold the second highest office in the land and be one heartbeat away from the presidency.” Connally added that Johnson would be able to deliver Texas for Kennedy. 

At this stage Johnson appeared to be against the idea. He told Baker that he would have “trouble with some of my Texas friends if I decide to run.” Sam Rayburn was one of these “Texas friends” who was strongly opposed to the suggestion that Johnson should become Kennedy’s running-mate. He quoted another Texan, John Nance Garner, who held the post under Franklin D. Roosevelt, as saying: “The office ain’t worth a pitcher of warm spit.” However, according to Baker, John Connally and Phil Graham “worked on” Rayburn until he “came round” to the idea that Johnson should become Kennedy’s running-mate. 

There still remained a significant number of opponents to Johnson’s strategy. Baker adds in his autobiography that “several Texas congressmen, spoiled by LBJ’s special attentions to their pet legislative schemes, begged him not to leave his powerful Senate post.” (12) 

According to Baker, one of Johnson’s political friends resorted to threats of violence against Johnson if he became the vice-presidential candidate. This was oil millionaire, Robert S. Kerr. In their book, The Case Against Congress, Drew Pearson and Jack Anderson claim that “Robert S. Kerr, oil millionaire, uranium king, cattle baron and Senator from Oklahoma… dominated the Senate’s back rooms in the late 1950s and early 1960s.” (13) Pearson and Anderson point out that Kerr main concern in Congress was to preserve the oil depletion allowance. 

In “Wheeling and Dealing” Baker described what happened when Kerr arrived at the meeting in Johnson’s hotel room: “Kerr literally was livid. There were angry red splotches on his face. He glared at me, at LBJ, and at Lady Bird. ‘Get me my .38,’ he yelled. ‘I’m gonna kill every damn one of you. I can’t believe that my three best friends would betray me.’ Senator Kerr did not seem to be joking. As I attempted to calm him he kept shouting that we’d combined to ruin the Senate, ruin ourselves, and ruin him personally.”

Johnson responded to this outburst by telling Baker to take Kerr in the bathroom and “explain things to him”. Baker did this and after hearing about the reasons for Johnson’s decision to accept the post, “Senator Kerr put a burly arm around me and said, “Son, you are right and I was wrong. I’m sorry I mistreated you.”

What did Baker tell Kerr that dramatically changed his mind on this issue? According to Baker, he told Kerr: “If he’s elected vice-president, he’ll be an excellent conduit between the White House and the Hill.” What is more, if Kennedy is defeated, Johnson can blame it on Kennedy’s religion and be the likely victor in the attempt to be the Democratic Party candidate in the 1964 election. (14)

Kerr would have been well aware of this argument before he entered the bathroom with Baker. If Kerr did change his mind about Johnson’s becoming Kennedy’s running-mate, then Baker told him something else in the bathroom. Maybe he explained that Johnson would become president before 1964. 

What we do know is that Kennedy’s close political advisers were shocked when Johnson accepted the post. They, like Kennedy himself, expected him to reject the offer. Why would Johnson give up his position as the second most powerful position in the country? Kenneth P. O’ Donnell was highly suspicious of Johnson’s motives. When he mentioned this to Kennedy he replied: “I’m forty-three years old, and I’m the healthiest candidate for President in the United States. You’ve traveled with me enough to know that. I’m not going to die in office. So the Vice-Presidency doesn’t mean anything. I’m thinking of something else, the leadership in the Senate. If we win, it will be by a small margin and I won’t be able to live with Lyndon Johnson as the leader of a small majority in the Senate.” (15)

The problem with this argument is that Johnson was also aware that as Vice President he would lose his political power. This is why Kennedy told his aides that Johnson would turn the offer down. Yet there is evidence that Johnson was desperate to become Kennedy’s running-mate. One of Kennedy’s most important advisers, Hyman Raskin, claims that Kennedy had a meeting with Johnson and Rayburn early on the morning after his nomination. According to all other sources, at this time, these two men were strongly opposed to the idea of Johnson becoming Kennedy’s running-mate. However, Kennedy told Raskin a different story. Johnson was very keen to join the ticket and “made an offer he could not refuse”. Raskin took this to mean that Kennedy was blackmailed into offering Johnson the post. (16)

This view is supported by another of Kennedy’s close advisers. Pierre Salinger was opposed to the idea of Johnson being Kennedy’s running-mate. He believed that the decision would lose more votes than it would gain. Salinger believed that Kennedy would lose the support of blacks and trade unionists if Johnson became the vice-presidential candidate. Although Johnson would deliver Texas his place on the ticket would mean Kennedy would lose California. A few days after the decision had been made, Salinger asked Kennedy why? He replied, "The whole story will never be known. And it's just as well that it won't be." Salinger also got the impression that Kennedy had been blackmailed into accepting Johnson. (17)

Kennedy must have been very concerned about this development. Why would Johnson blackmail him into accepting a post that had less power than the one that he already had? It only made sense if Johnson was going to continue using this strategy as vice president. Maybe this was only the first of many threats of blackmail. Would Johnson use his position to force Kennedy to appoint his friends such as John Connally and Fred Korth to important positions in his administration? 

Kennedy must also have considered another possibility. Did Johnson plan to replace him as president? This seems to have been on Kennedy’s mind when he told Kenneth O’Donnell that he did not intend to die in office. 

Given these events, it is possible that the assassination of John F. Kennedy was considered as early as 1960. If so, it is important to look closely at those people who played important roles in obtaining for Johnson the post of vice president. 
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Jim DiEugenio on Edward Lansdale, who Prouty and Krulak identified as present at TSBD on 11/22/63

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16308&st=60 

Peter McQuire: That , David , is what I got out of JFK and Saigon by John Newman back in 1994 when I read that book. But Lansdale didn't retire, Kennedy fired his ass and Landsdale was pissed - really pissed.

DiEugenio:

Is this true? I could not find it in Newman's book.

So I turned to Currey's biography. What seems to have happened is three things:

1. Kennedy shut down the formal operation of MONGOOSE and SGA. This left Landsale without a top flight active position.

2. He drifted in and out of special positions, especially in Latin America. He tried to get into the Vietnam theater with little success.

3. Since Vietnam is what he wanted, and neither State nor Defense wanted him there, they forced his retirement. But this seems to have been done by three men: Gilpatric, Krulak and McNamara. (Cecil Curry, Lansdale, pgs 255-56) Lansdale himself did not blame Kennedy. He said that "Kennedy went along with the bureacrats." (ibid, p.256)

Now, his retirement was short-lived. In the summer of 1965, after the retirement of Taylor as ambassador to SVN, LBJ appointed Lodge again. Lodge hired Lansdale as his special assistant on pacification programs (ibid, p. 292) So he did get back to Vietnam.

All the stuff about him being in Fort Worth etc. is true as certified by records unearthed by John Newman. John was thinking of doing a full scale in-depth biography of Lansdale at the time.
Scripps-Howard Richard Starnes, article on 10/2/63 details out-of-control CIA under Kennedy

The Washington Daily News, Wednesday, October 2, 1963, p.3

'SPOOKS' MAKE LIFE MISERABLE FOR AMBASSADOR LODGE

'Arrogant' CIA Disobeys Orders in Viet Nam

SAIGON, Oct.2 - The story of the Central Intelligence Agency's role in South Viet Nam is a dismal chronicle of bureaucratic arrogance, obstinate disregard of orders, and unrestrained thirst for power.

Twice the CIA flatly refused to carry out instructions from Ambassador Henry Cabot Lodge, according to a high United States source here.

In one of these instances the CIA frustrated a plan of action Mr. Lodge brought with him from Washington because the agency disagreed with it.

This led to a dramatic confrontation between Mr. Lodge and John Richardson, chief of the huge CIA apparatus here. Mr. Lodge failed to move Mr. Richardson, and the dispute was bucked back to Washington. Secretary of State Dean Rusk and CIA Chief John A. McCone were unable to resolve the conflict, and the matter is now reported to be awaiting settlement by President Kennedy.

It is one of the developments expected to be covered in Defense Secretary Robert McNamara's report to Mr. Kennedy.

Others Critical, Too

Other American agencies here are incredibly bitter about the CIA.

"If the United States ever experiences a 'Seven Days in May' it will come from the CIA, and not from the Pentagon," one U.S. official commented caustically.

("Seven Days in May" is a fictional account of an attempted military coup to take over the U.S. Government.)

CIA "spooks" (a universal term for secret agents here) have penetrated every branch of the American community in Saigon, until non-spook Americans here almost seem to be suffering a CIA psychosis.

An American field officer with a distinguished combat career speaks angrily about "that man at headquarters in Saigon wearing a colonel's uniform." He means the man is a CIA agent, and he can't understand what he is doing at U.S. military headquarters here, unless it is spying on other Americans.

Another American officer, talking about the CIA, acidly commented: "You'd think they'd have learned something from Cuba but apparently they didn't."

Few Know CIA Strength

Few people other than Mr. Richardson and his close aides know the actual CIA strength here, but a widely used figure is 600. Many are clandestine agents known only to a few of their fellow spooks.

Even Mr. Richardson is a man about whom it is difficult to learn much in Saigon. He is said to be a former OSS officer, and to have served with distinction in the CIA in the Philippines.

A surprising number of the spooks are known to be involved in their ghostly trade and some make no secret of it.

"There are a number of spooks in the U.S. Information Service, in the U.S. Operations mission, in every aspect of American official and commercial life here, " one official - presumably a non-spook - said.

"They represent a tremendous power and total unaccountability to anyone," he added.

Coupled with the ubiquitous secret police of Ngo Dinh Nhu, a surfeit of spooks has given Saigon an oppressive police state atmosphere.

The Nhu-Richardson relationship is a subject of lively speculation. The CIA continues to pay the special forces which conducted brutal raids on Buddhist temples last Aug. 21, altho in fairness it should be pointed out that the CIA is paying these goons for the war against communist guerillas, not Buddhist bonzes (priests).

Hand Over Millions

Nevertheless, on the first of every month, the CIA dutifully hands over a quarter million American dollars to pay these special forces.

Whatever else it buys, it doesn't buy any solid information on what the special forces are up to. The Aug. 21 raids caught top U.S. officials here and in Washington flat-footed.

Nhu ordered the special forces to crush the Buddhist priests, but the CIA wasn't let in on the secret. (Some CIA button men now say they warned their superiors what was coming up, but in any event the warning of harsh repression was never passed to top officials here or in Washington.)

Consequently, Washington reacted unsurely to the crisis. Top officials here and at home were outraged at the news the CIA was paying the temple raiders, but the CIA continued the payments.

It may not be a direct subsidy for a religious war against the country's Buddhist majority, but it comes close to that.

And for every State Department aide here who will tell you, "Dammit, the CIA is supposed to gather information, not make policy, but policy-making is what they're doing here," there are military officers who scream over the way the spooks dabble in military operations.

A Typical Example

For example, highly trained trail watchers are an important part of the effort to end Viet Cong infiltration from across the Laos and Cambodia borders. But if the trailer watchers spot incoming Viet Congs, they report it to the CIA in Saigon, and in the fullness of time, the spooks may tell the military.

One very high American official here, a man who has spent much of his life in the service of democracy, likened the CIA's growth to a malignancy, and added he was not sure even the White House could control it any longer.

Unquestionably Mr. McNamara and Gen. Maxwell Taylor both got an earful from people who are beginning to fear the CIA is becoming a Third Force co-equal with President Diem's regime and the U.S. Government - and answerable to neither.

There is naturally the highest interest here as to whether Mr. McNamara will persuade Mr. Kennedy something ought to be done about it.

Marine Sniper Legend Carlos Hathcock (aka “White Feather”) (aka “The Phantom of Phu Bai”) could not replicate what Lee Harvey Oswald was supposed to have done:

Carlos Hathcock USMC Sniper Extraordinaire (Whitefeather-93 confirmed kills in Vietnam) at Quantico, VA tried to replicate the shots that Oswald was purported to make...He couldn't do it. 

"Former U.S. Marine sniper Craig Roberts... and Gunnery Sergeant Carlos Hathcock, who was the senior instructor for the U.S. Marine Corps Sniper Instructor School at Marine Corps Base Quantico in Quantico, Virginia, both said it could not be done as described by the FBI investigators. "Let me tell you what we did at Quantico," Hathcock said. "We reconstructed the whole thing: the angle, the range, the moving target, the time limit, the obstacles, everything. I don’t know how many times we tried it, but we couldn’t duplicate what the Warren Commission said Oswald did. Now if I can’t do it, how in the world could a guy who was a non-qual on the rifle range and later only qualified 'marksman' do it?"

Robert Dallek displays his incredible ignorance regarding the true nature of the JFK assassination:

"Unimpeded by any law enforcement agency and animated by possibly nothing more than resentment against a symbol of the authority, success, and fame he craved and could never hope to achieve, Oswald fired three shots from the sixth-floor window of the Depository building at the president riding directly below in an open car. The second bullet struck Kennedy in the back of the neck. Were it not for a back brace, which held him erect, a third and fatal shot to the back of the head would not have found its mark. At 1:00 P.M. central time, half an hour after the attack, doctors at Dallas's Parkland Hospital told Mrs. Kennedy that the president was dead." --Robert Dallek, AN UNFINISHED LIFE--JOHN F. KENNEDY 1917-1963 (New York: Little, Brown and Company, 2003), p. 694.
Zapruder Film is legitimate:

Mr. Twyman fails to explain how the original Z film plus 3 first generation copies, as well as, 2 second generation copies were assembled in one location so the original and all the copies could all be altered in the same way. As of November 26, 1963 Zapruder had the original. Life had a 1st generation copy, FBI in Washington had a 2nd generation copy, Washington Secret Service had a 1st generation copy, Dallas FBI had a 2nd generation copy and the Secret Service in Dallas had a 1st generation copy. I also hope Mr. Twyman reaches his conclusion from looking at the ORIGINAL 8mm film rather than a VHS or Beta copy. Even an amateur knows movie cameras work in frames per second and video tape does not. [By the way, I consider Bloody Treason to be an excellent book on the JFK assassination, although I may disagree with a few minor points in it.] http://www.amazon.com/review/R26P78DQSTMUT1/ref=cm_cd_notf_message/183-0093495-0052936?ie=UTF8&cdForum=Fx24H7T8ZM2EG9&cdPage=1&cdThread=Tx1GAC1XABUAVYB#Mx1Y6EJP03T55U8 

Lyndon Johnson aide Bill Moyers was responsible for removing the bubbletop from JFK’s car on the day of the assassination.

http://books.google.com/books?id=7Q87Rrxyh9wC&pg=PA255&lpg=PA255&dq=bill+moyers+bubbletop&source=bl&ots=jRsxhAd3hi&sig=6hcT23C2z-PMjQlQvKnKhS0W91s&hl=en&ei=BXNhTNfGG4L68Aaa1sS9Cg&sa=X&oi=book_result&ct=result&resnum=5&ved=0CCEQ6AEwBA#v=onepage&q&f=false
Bill Moyers said to the Secret Service, “Get that goddamned bubbletop off unless its pouring rain.” He was probably aping the words and demands of Lyndon Johnson. Secret Service agent Sam Kinney was the one who actually implemented those orders. See Fact #2 of Vince Palamara’s “ A FACT SHEET: On Security and Secret Service Inconistencies in the JFK Assassination: http://mcadams.posc.mu.edu/palamara/factsheet_vmp.html 

Robert Kennedy: publicly supported the Warren Commission farce, privately knew it was a domestic conspiracy that murdered his brother

Read the book Brothers by David Talbott. Robert Kennedy and Jackie privately sent a back channel message to the Russians in December, 1963, that they suspected the death of John Kennedy was from a private domestic political conspiracy.
John Simkin from Education Forum: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=1457 

“It is usually assumed that Robert Kennedy has always supported the view that his brother was murdered by a lone gunman, Lee Harvey Oswald. This is not true. 

Soon after JFK was killed, John McCone, head of the CIA, arrived at the home of RFK. According to the investigative journalist, Jack Anderson: “When CIA chief John McCone learned of the assassination, he rushed to Robert Kennedy's home in McLean, Virginia, and stayed with him for three hours. No one else was admitted. Even Bobby's priest was turned away. McCone told me he gave the attorney general a routine briefing on CIA business and swore that Castro's name never came up.” 

Anderson adds: “Sources would later tell me that McCone anguished with Bobby over the terrible possibility that the assassination plots sanctioned by the president's own brother may have backfired.” 

We know little of what took place during this meeting. However, RFK later told his close friend Walter Sheridan: “I asked McCone if they had killed my brother, and I asked him in a way that he couldn’t lie to me.” 

At around 4.00 p.m. RFK phoned Ebbit Hotel in Washington. This was a building used by the CIA to house Cuban operatives. He first spoke to Enrique Ruiz-Williams, his main contact in the Cuban group involved in the plot to kill Castro. He then asked to be put through to Haynes Johnson, an American journalist working closely with the anti-Castro Cubans. According to Johnson, RFK said: “One of your guys did it.” 

Over the next few years Robert Kennedy was asked several times in public if he believed that Lee Harvey Oswald killed his brother. He always replied that he agreed with the findings of the Warren Commission. However, that is not what he told his close friends. For example, on 9th December, 1963, he told Arthur Schlesinger that if Oswald had fired the shot that killed his brother he had been part of a “conspiracy involving gangsters, anti-Castro Cubans, and renegade CIA elements”. 

It is now clear that within a few weeks of the assassination, RFK knew who killed his brother. However, like many of those who knew the truth about the assassination, Robert and Teddy Kennedy decided to go along with the official story that Oswald was the lone gunman. 

It is now clear why Johnson, Hoover and McCone went along with the cover-up, but what about Robert Kennedy? It has already been established that within hours of the assassination RJK believed that his brother had been killed by “conspiracy involving gangsters, anti-Castro Cubans, and renegade CIA elements.” Why then did he not call for a full investigation into the assassination? 

To answer that question you need to understand the situation that RJK was in after the assassination of JFK. His main objective was to preserve the good image of his brother and to protect his own political career. 

One option was to announce to the public that the Kennedy brothers were sincere Cold War warriors and that they had indeed been involved in covert operations to assassinate Fidel Castro. This no doubt would have had appeal to those on the right who had supported JFK in 1960 because they believed he was going to be tough on communism. 

The problem for Kennedy was that was not the full story. The brothers had also been involved in secret negotiations with Castro. Rather than being a Cold War warrior, JFK was attempting to bring an end to this conflict. He, more than anyone, had been shaken to the core about just how close the world had come to nuclear oblivion during the Cuban Missile Crisis. 

Robert Kennedy decided to play the long game. In the short-term he would use his knowledge of what really happened to blackmail Johnson into making certain policy decisions. This included civil rights legislation that RFK knew could not be achieved by his brother’s administration. It would be a lasting legacy to JFK’s commitment to racial equality. 

With his political reputation preserved, RFK could prepare for his own bid for the presidency in 1968. This was of course would be a difficult task and it is possible that he would not have defeated Hubert Humphrey for the Democratic nomination. However, we will never know as RFK was assassinated on 4th June, 1968.”

Vincent Bugliosi’s Reclaiming History – the worst book ever written on the JFK assassination

Rehashing of 1960’s LBJ/CIA/Warren Commission lies & propaganda


Vincent Bugliosi is a moron. Makes me wonder a lot about that Charles Manson conviction with Bugliosi at the helm. Vincent Bugliosi does to history what the Manson Family did to Sharon Tate and the LaBiancas: slaughter it. Having said that, JFK expert Jim DiEugenio decided to annihilate his non-book Reclaiming History anyway: http://www.ctka.net/2008/bugliosi_review.html
Jack Ruby’s “doctor” was an MK-ULTRA doctor: Dr. Louis Joyon “Jolly” West

An MK-ULTRA “doctor” is NOT your friend

http://www.whale.to/b/west_q.html
Joly West and Margaret Singer worked for Air Force Intelligence talking to those downed American pilots who were actually DDNOS level Manchurian Candidates. Director the Cult Awareness Network... funded under MKULTRA to study the psychobiology of dissociation. He will probably go down in history as the only person to kill an elephant at Oklahoma City Zoo with LSD.

The establishment allowed CIA programmer Dr. Louis Joyon "Jolly" West to examine Jack Ruby in his jail cell. When Ruby refused to admit to insanity, West labeled him "paranoid and mentally ill" and Ruby was placed on pills, which were called "happy pills". Ruby believed he was being poisoned by the establishment.12: SCIENCE No. 12-EXTERNAL CONTROLS Deeper Insights into the Illuminati Formula
Yes, I do think Allen Dulles helped to arrange and cover up the JFK assassination!

I think Dulles and CIA Republicans made a dirty deal with Lyndon Johnson

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=9636&st=15
JIM DIEUGENIO ON ALLEN DULLES:

1. Dulles was the most active member of the Warren Commission. This is deduced by his appearances and number of questions according to Walt Brown in The Warren Omission.

2. Through the Morgan empire, the Dulles brothers were in on the formation of the CFR.

3. At Sullivan and Cromwell, Allen's value was in his services derived from overseas connections to top clients like United Fruit, and DuPont. (Mosley, p. 77) For example, in 1932 he saved a rich oil and mineral field for the Mellon family when he rigged the Colombian presidential elections by bribing one of the candidates. (Lisagor and Lipsius, p. 129) It is these types of clients that Allen would stay loyal to when he became CIA Director by arranging things like the Guatemala coup in 1954 for United Fruit.

4. Dulles revolutionized the CIA, and it became his baby. 

It was Dulles who began the Agency's specialty of engineering the overthrows of governments who wanted to keep their natural resources for themselves i.e. Iraq in 1953, Guatemala in 1954. It was under Dulles that the CIA began its program of executive action against nationalist heads of state in the resource rich Third World e.g. plotting the murder of Patrice Lumumba in the Congo. It was under Dulles that the concept of preparing lists of those to be killed after a coup became established doctrine. (See here) And it was under Dulles that men willing to do this kind of dirty work now rose in the Agency e.g. David Phillips and Howard Hunt. Dulles originated the CIA's use of religious groups as cover organizations. Dulles began the systematic process of using the media to disguise these lethal actions and keep them from the public. That particular project was called Operation Mockingbird. As Director, Dulles' worst traits had free rein because his brother was Secretary of State and Foster had strong influence over President Eisenhower.

5. What is extraordinary about what Dulles did with the CIA is that it was too much for even certain elements of the Eastern Establishment i.e. the very people who Dulles worked with and for. In 1956, David Bruce and Robert Lovett composed the Bruce-Lovett Report on the CIA for President Eisenhower. That report is almost nowhere to be found today. RFK had access to it during his service on the board of inquiry into the Bay of Pigs debacle. Bruce and Lovett had served on the forerunner of what came to be known as the Foreign Intelligence Advisory Board: a group of private citizens meant to monitor American intelligence activities abroad. 

Lovett told the Cuban board that, "I have never felt that the Congress of the United States ever intended to give the United States Intelligence Agency authority to conduct operations all over the earth." (ibid) Lovett's report and testimony held great sway with the Kennedys. In fact, Joseph Kennedy was so impressed by working with Lovett that he urged JFK to offer him a top job in his Cabinet. After his Bay of Pigs testimony, President Kennedy called Lovett in for a private meeting. He told the president that the CIA was "badly organized, dangerously amateurish and excessively costly." It had to be re-organized, which wasn't possible with Eisenhower as president and Dulles as Director. (ibid p. 478)

There can be little doubt that Lovett's testimony and his relationship with Kennedy's father helped convince JFK to fire Allen Dulles. How important was it? Lovett's influence was so profound that after JFK fired Dulles, Robert Kennedy was determined to find out if any other relative of Dulles was still at the State Department. When he found out that Allen's sister Eleanor worked there, he ordered Dean Rusk to fire her. Because "he didn't want any more of the Dulles family around." (Mosley, p. 473)

This is the man LBJ appointed to the Warren Commission. As shown above, he became the most active member of that cover-up. And it started almost immediately. At the Commission's second meeting he urged the Commissioners to read a book by Robert Donovan that depicted " a pattern running through" American assassinations "that I think we'll find in this present case." Namely, they are the work of one man. (12/16 transcript, p. 52) Dulles also backed the idea of the Commission not having independent investigators. (DiEugenio, p. 90)

6. It later turned out that Dulles had nothing but scorn for both the evidence and critical arguments against the Oswald-did-it hypothesis. In 1965, at UCLA, David Lifton questioned Dulles about the Zapruder film and Harold Feldman's essay entitled "51 Witnesses" about many witnesses hearing a shot from the grassy knoll. Dulles not only denied that evidence, he ridiculed Lifton for even bringing it up. He said bizarre things like "There is not a single iota of evidence indicating a conspiracy." When Lifton pointed out testimony, and even pictures, of smoke arising on the grassy knoll, Dulles derisively replied with, "Now what are you saying, someone was smoking up there?" When Lifton brought up Feldman's essay, Dulles – even though he knew full well about it – asked him where it was published. When Lifton answered, Dulles replied, with ridicule: "The Nation! Ha, ha, ha, ha , ha." When Lifton showed him frames from the Zapruder film arranged in sequential order to show Kennedy's head going back toward the seat – the opposite direction of a shot from the Texas School Book Depository – Dulles said: "You have nothing! Absolutely nothing! ... I can't see a blasted thing here. You can't say the head goes back. I can't see it going back. It does not go back. You can't say that." Dulles then tried to neutralize this Z film argument by tendentiously saying he had never heard it before. (Best Evidence, pgs. 34-36) When, of course, the Commission had seen the film dozens of times. They just did not feel that powerful evidence, like Kennedy's violent reaction backwards, merited mention in the Warren Report.

7. Although Dulles was married, he had multiple affairs throughout his life. One of his lengthier dalliances was with Mary Bancroft. He met her in Switzerland and brought her into the OSS. (Mosley, pgs 170-71) Mary Bancroft admitted that she was friends from an early age with Ruth Forbes Paine. (George Michael Evica, A Certain Arrogance, p. 234) In fact, Mary Bancroft and Ruth Forbes remained friends for a very long time. So when she divorced her first husband, Ruth and her new husband Arthur Young were still friendly with Bancroft. (ibid) Ruth Forbes was the mother of Michael Paine, and mother-in-law to Ruth Paine. This was the Quaker couple who befriended the Oswalds in 1963 and separated Marina from Lee after their return to Dallas from New Orleans. After Oswald's arrest, that separation enabled Ruth to have much control over Oswald's possessions, which were left in the Paine garage. Some of this turned into dubious, yet incriminating evidence against him e.g. the infamous backyard photographs.

In light of the Bancroft-Paine relationship, I have always found the following quote by and about Dulles to be interesting and provocative: "Dulles joked in private that the [JFK] conspiracy buffs would have had a field day if they had known ... he had actually been in Dallas three weeks before the murder ... that one of Mary Bancroft's childhood friends had turned out to be a landlady for Marina Oswald ... and that the landlady was a well-known leftist with distant ties to the family of Alger Hiss." (Evica, p. 230) Dulles had a weird sense of humor. To some, those facts are no laughing matter.

8. In addition to being in Dallas three weeks before the assassination, Lisa Pease has discovered another curious location for Dulles on the actual day of the assassination. According to notes written on his calendar, Dulles happened to be at "the Farm". You have to know something about CIA shorthand to understand what that means. As Jim Hougan discovered, it can actually refer to two places: the CIA training facility in Camp Peary, Virginia, or Mitch Werbell's sixty acre weapons development laboratory in Georgia. (Hougan, Spooks, p. 29) As Hougan notes, the confusion in the names is deliberate. For Werbell was a wizard in creating lethal weapons to be used in counter-insurgency warfare and assassinations, neither of which the CIA wanted to be openly involved with. In discussing a silencer created by Werbell, Hougan noted the following: that the sound pattern created in Dealey Plaza – with shots heard in two directions – could well have been created by two teams using Werbell's partial directional silencers. (ibid, p. 36) It would be interesting to hear Dulles explain why he was at either place on that day. Especially since he was not employed by the CIA anymore.

9.. But someone else saw Truman's column and had a different reaction. In April of 1964, while serving on the Commission, Allen Dulles arranged to meet Truman at his home. After exchanging formalities, Dulles had arranged for his assistants to leave the room. Dulles then did two things: 1.) He tried to soften Truman up by telling him how much he admired him for setting down the Truman Doctrine after World War II, and 2.) He tried to say that what he covertly did as CIA Director was only a natural evolution of the Truman Doctrine. In short: guilt by association. Dulles then pulled out the real reason for why he was there. He took out the December 22nd editorial and said that, consequently, Truman's editorial "seemed to be a misrepresentation of his position." 

As the meeting ended and his associates rejoined the two men, Dulles explicitly praised John McCone, the man JFK picked to succeed to his office after Kennedy fired him. But as of yet, there had been no explicit mention of President Kennedy himself. Dulles now did so, and in a startling way. As he was leaving, he mentioned the "false attacks" on CIA in relation to Vietnam and how Kennedy had repudiated those attacks. This last statement suggests that Dulles harbored suspicions that this dispute was why Truman wrote the editorial.

Dulles concludes the memo by saying he was not sure "what will come of all this. It is even possible, maybe probable, that he will do nothing when he thinks it over." He then suggests that Houston get the president's old pal Clark Clifford to contact Truman and perhaps even McCone should do so himself. He then tells Houston to show the memo to Richard Helms and Cord Meyer and perhaps they can do something with the Director.

The clear implication is that Dulles wanted Truman to either take back or soften his December editorial. If he didn't succeed, he wanted a phalanx of people to intervene: Clifford, Helms, Cord Meyer, even John McCone if necessary. 

We now come to an utterly fascinating parting shot: Dulles bringing up the recent "false attacks" on CIA in relation to Vietnam. He's probably referring to the now-famous columns published in October and December of 1963. The October columns were penned by Arthur Krock and Richard Starnes for the NY Times and Washington Daily News. The December ones were by Starnes for the New York World-Telegram. Krock's piece mentioned a source in Vietnam who likened the CIA's growth "to a malignancy" which even the White House could not control. His source added that if the USA ever experienced a coup it would come from the CIA and not the Pentagon. Starnes' source said the same: "If the United States ever experiences a Seven Days in May it will come from the CIA, and not from the Pentagon." In a column dated 12/11 Starnes explained how Prince Sihanouk of Cambodia was worried about certain CIA elements trying to overthrow him. Starnes later added that an Agency source told him he was appalled at what was going on in Southeast Asia, and questioned whether President Kennedy had had any "effective control over this monstrous bureaucracy." In a 12/3 column, Starnes questioned that with Dulles on the Commission, how could the truth about Oswald in the Soviet Union ever be known? Of course, Kennedy could not have repudiated the December columns, but I know of no place where he repudiated the October columns. In all probability, Dulles was trying to dupe Truman into issuing a retraction. But his actions are even more suggestive if he was referring to those columns; especially when one adds in the fact that he specifically mentioned Kennedy to Truman in regards to them. Because if one looks at the first generation of Kennedy assassination books, no one connected those dots – Vietnam, those columns, JFK's death – that early. Was Dulles trying to prevent anyone from doing so in the near future?

Any objective person would admit that this material on Dulles is relevant in evaluating the make-up of the Warren Commission. Especially since he became its most active member. The reader must pose the obvious question: Why did LBJ ask this guy to be on the Commission? To put it another way: If you were Oswald's defense lawyer, would Dulles be on the jury?
(Abridged from my Reclaiming History Review, Pt. 8)

[Below, one of the very few newspaper columns/articles that hit on key issues in 1963/1964. Almost all the other ones were spewing partly line propaganda of the JFK murderers.]
Truth Won't Out

By Richard Starnes

The New York World-Telegram & Sun, Tuesday, December 3, 1963, p.25

Realism instructs us to expect little from the special commission created by President Johnson to investigate the death of his predecessor.

No member of the commission has any competence as investigator, nor does any have access to a disinterested investigative staff. The commission will be almost wholly dependent upon the facts made available to it by the Secret Service, the Federal Bureau of Investigation and the Dallas Police Department.

In a sense, of course, the special commission is investigating the role played by each of these agencies, and it is manifestly naïve to expect these cops to bear witness against themselves or, indeed, each other.

Any reporter who has wasted a portion of his young life in a hick police station thinks he knows exactly how Rubenstein, the squalid impresario of skin shows, gained access to the Dallas Municipal Building where he apparently shot and killed the man who apparently shot and killed President Kennedy. (If you contend there are too many apparentlys in that sentence, my reply is that there are too many apparentlys in the murders that took place in Dallas.)

Ruby probably had a press pass issued by the Dallas cops. Every reporter has known police buffs of the stripe of Rubenstein, and the sleazy breed invariably prizes possession of a press card.

But is anyone foolish enough to expect the Dallas Police Department to step before Chief Justice Warren and say, yes, your worship, we did give Rubenstein a press pass to which he was not entitled and he did use it to gain access to the basement where he performed the gallant act of gut-shooting a manacled prisoner?

If you believe the Dallas police will ever give up the truth about how Rubenstein got a clear shot at Oswald you will believe anything, possibly including the solemn assertion that Rubenstein was not paying off any officials for the privilege of skirting the law in operating his peltorama.

In their extravagant outpourings of grief over the death of their young President, the American people have largely overlooked the disgraceful failure of the Secret Service. We are assured that these hard-nosed federal cops could not possibly check every window along the parade route, and no one is moved to ask why they couldn't. The building from which the assassination of Mr. Kennedy is said to have taken place was a prime stake-out for a sniper, since the President's automobile had to slow for a turn beneath its windows.

Will the Secret Service candidly explain to the special commission why Oswald was permitted to rest patiently on his hunkers gnawing a chicken bone, a rifle beside him, in one of perhaps a dozen choice locations for a bushwhacker?

Again, little has been made of the fact that the President was shot not once, but twice. The autopsy findings on Mr. Kennedy have not been made public, and may never be, but suppose the first wound was not mortal? Then the lax protection that permitted a second bullet to strike home becomes a great historical scandal. Will Mr. Justice Warren and his colleagues ever know the truth of this, and if they do learn it, will they publish it?

Will the presence on the panel of Allen Dulles, erstwhile headmaster of the Central Intelligence Agency, assure us that the truth of Oswald's sojourn in the Soviet Union will ever be known? The Russians suggest they suspected him of being a spy. Can any realistic person believe any tentacle of the nation's elephantine espionage apparatus will own up to ever having Oswald on its payroll?

Can we expect the FBI to explain why Oswald was not under close surveillance? How many would-be defectors to Russia did they have to watch that day in Dallas when the President's widely-heralded visit was scheduled?

Robert Blakely, Chief Counsel for the HSCA expresses his complete distrust in the CIA – how they used George Joannides to stonewall the HSCA’s JFK investigation
Robert Blakely was a cover up artist in his own right

Robert Blakely - Chief Counsel for the House Select Committee on Assassinations, which itself ultimately turned into a Warren Commission-style farce:

"I now no longer believe anything the Agency [CIA] told the committee any further than I can obtain substantial corroboration for it from outside the Agency for its veracity.....We also now know that the Agency set up a process that could only have been designed to frustrate the ability of the committee in 1976-79 to obtain any information that might adversely affect the Agency. Many have told me that the culture of the Agency is one of prevarication and dissimulation and that you cannot trust it or its people. Period. End of story. I am now in that camp." 

George Joannides died in Houston in March 1990. It was only after his death that it was revealed that Joannides was in contact with Lee Harvey Oswald in 1963. 

G. Robert Blakey, chief counsel of the House Select Committee on Assassinations, was furious when he discovered this information. He issued a statement where he said: "I am no longer confident that the Central Intelligence Agency co-operated with the committee.... I was not told of Joannides' background with the DRE, a focal point of the investigation. Had I known who he was, he would have been a witness who would have been interrogated under oath by the staff or by the committee. He would never have been acceptable as a point of contact with us to retrieve documents. In fact, I have now learned, as I note above, that Joannides was the point of contact between the Agency and DRE during the period Oswald was in contact with DRE. That the Agency would put a 'material witness' in as a 'filter' between the committee and its quests for documents was a flat out breach of the understanding the committee had with the Agency that it would co-operate with the investigation."

FULL STATEMENT OF ROBERT BLAKELY:

Robert Blakely (date unknown):

 

"I am no longer confident that the Central Intelligence Agency co-operated with the committee. My reasons follow: 

The committee focused, among other things, on (1) Oswald, (2) in New Orleans, (3) in the months before he went to Dallas, and, in particular, (4) his attempt to infiltrate an anti-Castro group, the Directorio Revolucionario Estudiantil or DRE. 

These were crucial issues in the Warren Commission's investigation; they were crucial issues in the committee's investigation. The Agency knew it full well in 1964; the Agency knew it full well in 1976-79. Outrageously, the Agency did not tell the Warren Commission or our committee that it had financial and other connections with the DRE, a group that Oswald had direct dealings with! 

What contemporaneous reporting is or was in the Agency's DRE files? We will never know, for the Agency now says that no reporting is in the existing files. Are we to believe that its files were silent in 1964 or during our investigation? 

I don't believe it for a minute. Money was involved; it had to be documented. Period. End of story. The files and the Agency agents connected to the DRE should have been made available to the commission and the committee. That the information in the files and the agents who could have supplemented it were not made available to the commission and the committee amounts to willful obstruction of justice. 

Obviously, too, it did not identify the agent who was its contact with the DRE at the crucial time that Oswald was in contact with it: George Joannides. 

During the relevant period, the committee's chief contact with the Agency on a day-to-day basis was Scott Breckinridge. (I put aside our point of contact with the office of chief counsel, Lyle Miller) We sent researchers to the Agency to request and read documents. The relationship between our young researchers, law students who came with me from Cornell, was anything but "happy." Nevertheless, we were getting and reviewing documents. Breckinridge, however, suggested that he create a new point of contact person who might "facilitate" the process of obtaining and reviewing materials. He introduced me to Joannides, who, he said, he had arranged to bring out of retirement to help us. He told me that he had experience in finding documents; he thought he would be of help to us. 

I was not told of Joannides' background with the DRE, a focal point of the investigation. Had I known who he was, he would have been a witness who would have been interrogated under oath by the staff or by the committee. He would never have been acceptable as a point of contact with us to retrieve documents. In fact, I have now learned, as I note above, that Joannides was the point of contact between the Agency and DRE during the period Oswald was in contact with DRE. 

That the Agency would put a "material witness" in as a "filter" between the committee and its quests for documents was a flat out breach of the understanding the committee had with the Agency that it would co-operate with the investigation. 

The committee's researchers immediately complained to me that Joannides was, in fact, not facilitating but obstructing our obtaining of documents. I contacted Breckinridge and Joannides. Their side of the story wrote off the complaints to the young age and attitude of the people. 

They were certainly right about one question: the committee's researchers did not trust the Agency. Indeed, that is precisely why they were in their positions. We wanted to test the Agency's integrity. I wrote off the complaints. I was wrong; the researchers were right. I now believe the process lacked integrity precisely because of Joannides. 

For these reasons, I no longer believe that we were able to conduct an appropriate investigation of the Agency and its relationship to Oswald. Anything that the Agency told us that incriminated, in some fashion, the Agency may well be reliable as far as it goes, but the truth could well be that it materially understates the matter. 

What the Agency did not give us none but those involved in the Agency can know for sure. I do not believe any denial offered by the Agency on any point. The law has long followed the rule that if a person lies to you on one point, you may reject all of his testimony. 

I now no longer believe anything the Agency told the committee any further than I can obtain substantial corroboration for it from outside the Agency for its veracity. We now know that the Agency withheld from the Warren Commission the CIA-Mafia plots to kill Castro. Had the commission known of the plots, it would have followed a different path in its investigation. The Agency unilaterally deprived the commission of a chance to obtain the full truth, which will now never be known. 

Significantly, the Warren Commission's conclusion that the agencies of the government co-operated with it is, in retrospect, not the truth. 

We also now know that the Agency set up a process that could only have been designed to frustrate the ability of the committee in 1976-79 to obtain any information that might adversely affect the Agency. 

Many have told me that the culture of the Agency is one of prevarication and dissimulation and that you cannot trust it or its people. Period. End of story. 

I am now in that camp.
1978 House Select Committee on Assassinations was another cover up and white wash of JFK assassination

FBI, CIA and their allies in MSM did everything they could to sabotage the truth in the HSCA

Jim DiEugenio on the HSCA: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16450&st=375&gopid=204354& 

Everyone knows what happened to the HSCA. Originally created as a populist response to the showing of the Zapruder film on national TV, and a couple of other issues, it was derailed in Congress by interference by lobbyists for the FBI and CIA. And I got that from the the horse's mouth: Tom Downing, the first chairman. I interviewed him in his office in beautiful Newport News VIrginia.

The other thing that happened is that once Sprague and Tanenbaum made it clear they were going to conduct a no holes barred inquiry, the media began to attack them fiercely. Sprague had announced he was going to find out what Oswald was doing in Mexico City, that he was going to do a real test of the SBF in public, that he wanted to know why the Commission did not believe Sylvia Odio, he wanted all the CIA files on Oswald's defection plus the military files on their false defector program. And this was all to be done in public.

Now with that kind of investigation, the fraud of CE 399 was not going to last long. And so the MSM realized, "Hey we got to get this guy before he humiliates us for swallowing this crap". And they did. (BTW, this is all in my long article on the HSCA in The Assassinations. Which apparently you have not read.)

Once Blakey came in, this was mostly dropped. Or if it was done, it was classified, like the Lopez Report. Or, as with Oswald and the defector program, it was rewritten by others who Blakey handpicked to stay behind to finish the report and edit the volumes. Example: Patricia Orr should not have written the report on Ferrie. She hardly worked New Orleans. L J Delsa or Bob Buras should have, since they did work it. But she was in tight with Blakey and he trusted her.

Now go ahead and find if there is any topic heading in the report about the "Provenance of CE 399". There isn't. Blakey decided to stick with the WC cover story about Oswald. Except it was slightly modified: now it was Oswald plus some guy on the knoll who missed. (If you have ever been there, which you probably have not, it is almost impossible to believe that Oswald hit his shots, but the guy on the knoll missed, BTW, I mean from the real point behind the fence not Mack's BS point.) 

He then decided to spin his little conspiracy into an Oswald did it for the Mob hypothesis. Yeah, Trafficante and Marcello hired a guy who couldn't hit a deer from 15 feet away and had him use a $12.97 piece of shit rifle with a manual bolt action. When these guys could have hired some of the best professional hit men in America.

That is what happened to the HSCA. Blakey was the perfect fit to salvage an inquiry that the powers that be decided had gotten out of control. And he put it back in MSM cover up land. With Mafia sex appeal.

I have always found it interesting that when I did research on how Blakey got that job, the name that kept on coming up was Chris Dodd. If you know anything about his father Thomas Dodd, you will understand why I find that so interesting. And you will also understand why Tanenbuam's portrait of him in his book Corruption of Blood is, to say the least, unsympathetic.

Robert Morrow on the HSCA and JFK cover up in general:

The above post by Jim DiEugenio is just another example of why the Education Forum is such a value-added place on the internet to learn about the JFK assassination.

Excellent post.

The HSCA was another politically inspired fraud and cover up. The FBI, CIA and MSM sabotaged it. Bob Tanenbaum, an honest man, quit because he knew the HSCA had become another white wash, farce and cover up.

One of the fundamental truths of the JFK assassination was the John Kennedy was slaughtered by US domestic elites, both in and out of official government - who worked hand and hand - and who were enemies of John Kennedy. Every JFK researcher who I respect will tell you Lyndon Johnson, J. Edgar Hoover, and Allen Dulles worked like mad men to cover up this slaughter of American democracy. We can quibble about exactly who was in on the plot to kill JFK whether it was come combination of Lyndon Johnson, J. Edgar Hoover, Allen Dulles, GHW Bush, elements of CIA, Ed Lansdale, William King Harvey, James Angleton, HL Hunt, Clint Murchison, Sr, Nelson Rockefeller, key players in the Secret Service, Curtis LeMay, etc. That is debatable.

But the key elemental truth of the JFK assassination was that the murderers were DOMESTIC US POLITICAL PLAYERS and that the FBI, CIA, successive US presidents all worked like mad men to cover it up. And that every investigation into it was a fraud: the Allen Dulles Commission, the Clark Panel, the Rockefeller Commission, the Church Committee (supposedly not looking into it - they should have, killing the president would be a #1 CIA abuse, and the HSCA - all of those were frauds, political whitewashes and lies engineered by politicians, FBI, CIA and MSM complicity.

Anyone who tells you the Russians did it is smoking crack. Krushchev CRIED when he heard Kennedy had been killed and Gorbachev will tell you millions of Russians like him feared nuclear war. One of the reasons folks like the Russians were crying was they feared that an Operations Northwoods deception might be working on the American people.

If anyone tells you Castro did, they are strung out on crystal meth. JFK was sending out back channel feelers for detente with Cuba and Castro was aware of this.

If anyone tells you JUST the Mob did it, then they are just carrying water for the CIA, Lyndon Johnson and other elite US political players involved in the JFK assassination. Lyndon Johnson, Allen Dulles, and J. Edgar Hoover, and Arlen Specter would NOT have moved heaven and earth producing a cover up like this JUST to protect Carlos Marcello, Santos Trafficante or Jimmy Hoffa!

And if anyone tells you JUST LHO lone nut and Jack Ruby was his lone nut killer, then feel sorry for them. But, as time goes on, more and more truth comes out and edifice of the elite political criminals keeps degrading. I feel like kicking it down so more! 
Nice post, Jimbo!

More You Tube videos relating to Lyndon Johnson: [Most of these video links are inactive.]

	
          
	Was It Johnson ? Part 1 
http://www.youtube.com/watch?v=fATmzROAs5E

Was It Johnson ? Part 2 
http://www.youtube.com/watch?v=0ObQ1NWvbO0

Was It Johnson ? Part 3 
http://www.youtube.com/watch?v=dAKhkKSwHJM

Sorensen: JFK was "implored to come to Texas"
http://www.youtube.com/watch?v=z54HP5WdGPY

Smathers says JFK didn't want to go to Texas
http://www.youtube.com/watch?v=ZVZMOVEoC58

Did LBJ "let" JFK die ? 
http://www.youtube.com/watch?v=18u-FLsAFlg

LBJ's phone call to Parkland Hospital 
http://www.youtube.com/watch?v=rB6q7b_3YvI

Johnson wants Jackie to ride with him" 
http://www.youtube.com/watch?v=cVdangf91BQ

The Plan to Impeach LBJ 
http://www.youtube.com/watch?v=i2ZzTemxS_8

Craig Zirbel discusses LBJ as a prime suspect
http://www.youtube.com/watch?v=uBxoq_ZMhos

Johnson blackmails Kennedy to remain on the 1960 ticket
http://www.youtube.com/watch?v=rjlhz5mhQk4

LBJ to Hoover: "The Only Way We Can Stop 'Em..."
http://www.youtube.com/watch?v=CTjWcWgczQg

RFK to LBJ: "Why did you have my brother killed ?"
http://www.youtube.com/watch?v=ijBqqbSzq_Y

The Unidentified Fingerprint 
http://www.youtube.com/watch?v=sB6kfmaA2wU

Dallas cops: Oswald transfer was controlled from Washington
http://www.youtube.com/watch?v=7Q9vbwZtyXA

DPD Sgt. shows fear of LBJ
http://www.youtube.com/watch?v=4uP-XDSYBq4

The Murchison Party
http://www.youtube.com/watch?v=awGbwIIIYug

The Box 13 scandal 
http://www.youtube.com/watch?v=onZ76_i93IY

Johnson's Warren Commission Coverup
http://www.youtube.com/watch?v=tspWgqJApYA

Was There a Ruby / Johnson Connection ? 
http://www.youtube.com/watch?v=1pyD3wyMpvM

Ruby: JFK killed over preference for Johnson
http://www.youtube.com/watch?v=r-LC9jEqWs0
http://www.youtube.com/GJJdude


Lyndon Johnson calling his tax lawyer to sell his Halliburton stock on the day

 of JFK’s assassination

 LBJ makes call from Parkland Hospital; 

JFK’s corpse was still warm at this point

[From Family of Secrets by Russ Baker, p. 132]


“Pat Holloway, former attorney to both Poppy Bush and Jack Crichton, recounted to me an incident involving LBJ that had greatly disturbed him. This was around 1PM on November 22, 1963, just as Kennedy was being pronounced dead. Holloway was heading home from the office and was passing through the reception area. The switchboard operator excitedly noted that she was patching the vice president through from Parkland Hospital to Holloway’s boss, firm senior partner Waddy Bullion, who was LBJ’s personal tax lawyer. The operator invited Holloway to listen in. LBJ was talking “not about a conspiracy or a tragedy,” Holloway recalled. “I heard him say: ‘Oh I gotta get rid of my goddamn Halliburton stock.’ Lyndon Johnson was talking about the consequences of his political problems with his Halliburton stock at a time when the president had been officially declared dead. And that pissed me off… It really made me furious.” 


There are many other examples of LBJ’s apparent unconcern after the assassination, though none so immediate. For instance, on the evening of November 25, LBJ and Martin Luther King talked, and LBJ said, “It’s just an impossible period – we’ve got a budget coming up.” That morning he told Joseph Alsop that “the President must not inject himself into, uh, local killings,” to which Alsop immediately replied, “I agree with that, but in this case it does happen to be the killing of the President.” Also, on the same day LBJ told Hoover, “We can’t be checking up on every shooting scrape in the country.”
Zapruder, Nix, Muchmore Films Synchronized, excellent video:

http://www.youtube.com/watch?v=_ysTEd0HWz0&NR=1 

Lyndon Johnson makes “cowboy love” to Jackie post assassination

Flirts with widow after slaughtering JFK, wants to be “daddy” of Caroline and John-John; LBJ was a textbook psychopath.

From LBJ: Architect of American Ambition:

“During his first five weeks in office, Johnson called Jackie numerous times. Instinctively, awkwardly, he attempted to make what Hubert Humphrey referred to as “cowboy love” to her. A conversation the first week in December was typical: “Your picture was gorgeous. Now you had that chin up and that chest out and you looked so pretty marching in the front page of the New York Daily News … well,” LBJ said “I just came, sat in my desk and started signing a log of long things, and I decided to I wanted to flirt with you a little bit…. Darling, you know what I said to the Congress – I’d give anything in the world if I wasn’t here today … Tell Caroline and John-John I’d like to be their daddy!”
[LBJ: Architect of American Ambition, Randall Woods, p. 423]

A lot of people just don't understand how the mind of a PSYCHOPATH works. For example, Ted Bundy. He could be working at a suicide hotline one day ... and killing a coed the next day. Or volunteering for the Republican party ... then killing a coed the next day.

Another example would be the BTK (Blind, Torture, Kill) serial killer Dennis Radar in Kansas. Dennis Radar could be doing zoning code enforcement one day ... and killing and torturing that night. Dennis Radar could be going to church at Christ Lutheran one day ... and killing someone the next day in the most sadistic fashion. http://en.wikipedia....ki/Dennis_Rader

LYNDON JOHNSON WAS A THOROUGHBRED PSYCHOPATH and a serial killer who killed when he was desperate and scared of being exposed.
Now compare the Lyndon Johnson quote above, the part about wanting to be a "daddy" to Caroline and John John, with the reality of what George Reedy, John Kennedy, Robert Kennedy had to say about him. And also the very ugly reality about LBJ that author Robert Caro discovered:

George Reedy, former press secretary for Lyndon Johnson: http://www.absolutea...cs/George_Reedy 

George Reedy on Lyndon Johnson: 


"He may have been a son of a bitch, but he was a colossal son of a bitch." 
"Not only did Johnson get somewhat separated from reality, he had a fantastic faculty for disorienting everybody around him as to what reality was." 
"What was it that would send him into those fantastic rages where he could be one of the nastiest, most insufferable, sadistic SOBs that ever lived and a few minutes later really be a big, magnificent and inspiring leader?" 
In his book, Lyndon B. Johnson: A Memoir by George Reedy… Reedy is quoted on his book flap as calling LBJ “a bully, a sadist, lout, and egoist.” He describes LBJ as “magnificent, inspiring leader; the other that of an insufferable bastard.”

from Phillip Nelson, author of LBJ: Mastermind of JFK’s Assassination:


"JFK once said “that Lyndon was a chronic liar; that he had been making all sorts of assurances to me for years and has lived up to none of them.”12 Robert Kennedy’s description of Johnson, which can be heard on the referenced Web site, was that he was “mean, bitter, vicious, an animal, in many ways; I think he’s got this other side to him that makes his relationships with other human beings very difficult, unless you want to kiss his behind all the time."

------------

. . . "Bobby later complained that Johnson ‘lies all the time. I’m telling you, he just lies continuously, about everything. In every conversation I have with him, he lies. As I’ve said, he lies even when he doesn’t have to.’”195 (emphasis added) JFK agreed on this point, telling Jackie on the evening of November 21, 1963 that Lyndon Johnson was “incapable of telling the truth.”196 Similar statements had been made by people who knew him when he was younger: classmates who routinely called him “Bull” (for “Bullshit”) Johnson because he lied so much that he was considered “the biggest liar on campus;” but beyond that, there was no difference to him in truth or falsehood, the facts were whatever he deemed them to be; he was, in one classmate’s words, “a man who just could not tell the truth.”197 Most men would be embarrassed to be caught in a lie, but not Johnson: men who knew him in Texas agreed that even when caught in a lie, he wouldn’t flinch; he would resume lying again about the same thing, almost immediately.198 Caro points out that this was not just a nickname used behind his back; it was used by other students to his face: “Howya doin’, Bull?”

--------------
Robert Caro spent several years interviewing people who knew him during those years and concluded: “By the time the researcher completes his work on Lyndon Johnson’s college years, he knows that one alumnus had not been exaggerating when he said, “A lot of people at San Marcos didn’t just dislike Lyndon Johnson; they despised Lyndon Johnson.”

Here is Robert Caro again on LBJ:

"And by 1941, also the major patterns of his entire life are established and clear. In attaining this influence, he has displayed a genius for discerning a path to power, an utter ruthlessness in destroying obstacles in that path, and a seemingly bottomless capacity for deceit, deception and betrayal in moving along it" .... [And that, my friends, is the KIND and GENTLE side of Lyndon Johnson ... yeah LBJ murdered John Kennedy with help from the CIA. – Robert Morrow] That Caro quote is on p. 803, Noel Twyman, Bloody Treason: The Assassination of John F. Kennedy 
LBJ Could Only Speculate :

Marvin Watson (top LBJ aide) : President Johnson “was now convinced” that the CIA had somehow been involved in the Kennedy assassination.

Previously, President Johnson had spoken privately of his belief that there was a conspiracy behind the Kennedy murder, but never before had his strong suspicions of CIA involvement surfaced.

http://aarclibrary.org/publib/church/reports/vol6/html/ChurchV6_0096b.htm

Johnson told Walter Cronkite in an April 1975 [LBJ died in Jan 1973, interview was from years earlier, probably 1969] interview that “he (Oswald) was quite a mysterious fellow, and he did have a connection that bore examination, and the extent of the influence of those connections on him I think history will deal with more than we're able to do now."
--- Plausible Denial Mark Lane page 45

Joseph Califano (top LBJ aide) : “He (Johnson) used to say that – that he thought in time, when all the activities of the CIA were flushed out and when – then- then maybe the whole story of the Kennedy assassination would be known.”
--- “The American Assassins”, CBS Reports Inquiry, November 26, 1975


Cartha DeLoach (top FBI official) : “The President of the United States, following the assassination of President John F. Kennedy, became somewhat obsessed with the fact that he himself might be assassinated.”
http://aarclibrary.org/publib/church/reports/vol6/html/ChurchV6_0093a.htm



But Richard Nixon Knew :

Oral History Interview with DON HEWITT 
October 8, 2002, New York, NY, By Vicki Daitch 
For the John F. Kennedy Library

HEWITT: 
. . . 
And then, I’ll tell you on tape, I was sitting in Howard Baker’s office. . . . 

He said to me--I think I told him that story. He said, 
“You know, I once said to Richard Nixon, “What do you know about the Kennedy assassination?” 

And he said to me, ‘You don’t want to know.’” That frosted me. 

I think about that a lot. 

I think about that, and I think about the fact that when the Warren Commission had its last meeting, Earl Warren said, publicly on the steps of the Congress where they were meeting--I’m pretty sure that’s where they were meeting. I don’t think it was the Supreme Court--he was coming out, and he said, “We may never know the truth in our lifetime.” And I keep thinking, what did he mean by that? 

DAITCH: 
Right. After just spending all that time searching for…. 

HEWITT: 
That’s exactly right. I don’t…. I’m not a conspiracy buff. I’ve always believed that there was a rogue CIA operation somewhere in the Everglades who were going to get even for the fact that Jack Kennedy had denied their comrades air cover during the Bay of Pigs, and a lot of them were killed on those beaches. And I think a lot of those rogue CIA guys who were part of that were determined to get even. 

After All, He was There :

From “The Night Watch; 25 Years of Peculiar Service”, David Atlee Phillips :

"Tomorrow morning, gentlemen," Dulles said, "we will go to the White House to brief the President. Let's run over your presentations." It was a warm summer night. We drank iced tea as we sat around a garden table in Dulles' back yard. The lighted shaft of the Washington Monument could be seen through the trees. . . . 

Finally Brad (Colonel Albert Haney) rehearsed his speech. When he finished Alien Dulles said, "Brad, I've never heard such crap." It was the nearest thing to an expletive I ever heard Dulles use. The Director turned to me "They tell me you know how to write. Work out a new speech for Brad...

We went to the White House in the morning. Gathered in the theater in the East Wing were more notables than I had ever seen: the President, his Joint Chiefs of Staff, the Secretary of State - Alien Dulles's brother, Foster - the Attorney General, and perhaps two dozen other members of the President's Cabinet and household staff....

The lights were turned off while Brad used slides during his report. A door opened near me. In the darkness I could see only a silhouette of the person entering the room; when the door closed it was dark again, and I could not make out the features of the man standing next to me. He whispered a number of questions: "Who is that? Who made that decision?"

I was vaguely uncomfortable. The questions from the unknown man next to me were very insistent, furtive. Brad finished and the lights went up. The man moved away. He was Richard Nixon, the Vice President.

Eisenhower's first question was to Hector (Rip Robertson): "How many men did Castillo Armas lose?" Hector (Rip Robertson) said only one, a courier... . Eisenhower shook his head, perhaps thinking of the thousands who had died in France. "Incredible..."

Nixon asked a number of questions, concise and to the point, and demonstrated a thorough knowledge of the Guatemalan political situation. He was impressive - not at all the disturbing man he was in the shadows.

Eisenhower turned to his Chief of the Joint Chiefs. "What about the Russians? Any reaction?"

General Ridgeway answered. "They don't seem to be up to anything. But the navy is watching a Soviet sub in the area; it could be there to evacuate some of Arbenz's friends, or to supply arms to any resisters."

Eisenhower shook hands all around. "Great," he said to Brad, "that was a good briefing." Hector and I smiled at each other as Brad flushed with pleasure. 

The President's final handshake was with Allen Dulles. "Thanks Allen, and thanks to all of you. 

You've averted a Soviet beachhead in our hemisphere." Eisenhower spoke to his Chief of Naval Operations "Watch that sub. Admiral. If it gets near the coast of Guatemala we'll sink the son-of-a-bitch. ' The President strode from the room.
Dallas Morning News publisher Ted Dealey on John Kennedy:

"The general opinion of the grassroots thinking in this country is that you and your administration are weak sisters," Dealey read to the president. "If we stand firm, there will be no war. The Russians will back down. We need a man on horseback to lead this nation, and many people in Texas and the Southwest think that you are riding Caroline's tricycle."

This attitude reflected the thoughts of the CIA assassins of John Kennedy as well.

In October 1961 Ted joined a group of nineteen Texas publishers for a Friday lunch at the White House. It was a typical presidential courting ritual: an elegant bite to eat, an off-the-record briefing, and a bit of pleasant conversation, all harmless enough. But this time was to be different. 

After lunch Kennedy spoke to the publishers about foreign affairs and then asked if any of his guests had anything to say. One publisher got up and delivered the best wishes of his local citizenry. Then Ted Dealey rose, pulling out a prepared statement. Since Kennedy's election, the News' editorial page had leveled an unrelenting attack on the president: he was a buffoon, a thief, thirty times a fool. Now, face to face, Dealey continued the assault. "The general opinion of the grassroots thinking in this country is that you and your administration are weak sisters," Dealey read to the president. "If we stand firm, there will be no war. The Russians will back down. We need a man on horseback to lead this nation, and many people in Texas and the Southwest think that you are riding Caroline's tricycle." 

The other publishers were aghast. "Mr. President," said Jim Chambers, publisher of the Times Herald (Dallas' afternoon paper) and a man who knew Ted Dealey well, "I think you should know that Mr. Dealey does not express the sentiments of all the publishers around this table." The incident produced a national media fire storm, and the News relished every moment. Around the state and the country, Ted Dealey was condemned as a reactionary and a boor. But in Dallas, the News received more than 2,000 letters, and 1700 of them voiced approval of his actions. In Dallas it was Jim Chambers who fielded the stacks of hate mail.

[That is an EXTREMELY important statement above by Ted Dealey. It reflected precisely the views and opinions of the CIA assassins of John Kennedy. LBJ was killing him for other reasons, but the CIA and anti-Castro Cubans, and even the mafia felt just like Ted Dealey.]

Ed Tatro corrects columnist Marianne Means on the JFK Assassination

Responding to her JFK comments in post  9/11 column

[Marianne Means, a young reporter in the 1960's, was one of Lyndon Johnson's flirtations. I don't know if he ever bedded her, but one time she went swimming with LBJ and Lady Bird in the White House swimming pool [Randall Woods, LBJ: Architect of American Ambition, p. 481]

http://www.ratical.o...y/JFK911MM.html 

The FIRST column is by Marianne Means, who was a long time columnist and a flirtation of Lyndon Johnson in the 1960's when she was a young reporter. Marianne Means' column is typical of the establishment LIES, DISINFO and PROPAGANDA that has appeared so many times in the mainstream media for 47 years. The SECOND column is an email reply by JFK researcher/expert Edward Tatro to her; Tatro is just correcting Means on a few points; he knows much, much more than what is in this email.

Nothing like it since JFK Assassination 

by Marianne Means, Hearst Newspapers, 

From: Ed T 

Sent: Saturday, September 15, 2001 7:01 PM 

To: Jim Marrs Subject: Nothing like it since JFK Assassination 

by Marianne Means, Hearst Newspapers, undated 

Washington -- In modern peacetime, only the 1963 assassination of President John F Kennedy matches the enormity of the sheer horror and international angst produced by the attacks against the New York World Trade Center towers and the Pentagon. 

Lee Harvey Oswald's murder of the president was a direct assault on a flesh-and-blood symbol of American power. Tuesday's murderous assault on buildings that represent our global, financial, and military supremacy carried the same impact. In both cases, the country immediately went on an emergency alert as concerns for national security and fears of a worldwide conspiracy were raised. 

The Kennedy assassination turned out to be an isolated evil perpetrated by a loony loner, but this did not dispel the emotional intensity provoked by such an unexpected cruel event. It is too early to know the extent of the plot behind the worst terrorist attack ever on American soil, but the unprecedented number of deaths guarantees that the deep mourning will be as traumatic. 

Not even the shock of the 1995 Oklahoma City bombing, in which 168 died, compares to the sense of national crisis that staggered this country after JFK's death and has sent us reeling now. 

On Tuesday, all air traffic was forbidden, government buildings evacuated, business halted and the president flown to a safe military base far from Washington. 

President Bush's continuing duty is to maintain communication with the rest of the world, reassure all of us with calm, steady leadership, and quickly demonstrate that the guilty will be punished. 

This is the heaviest burden that can befall a president and as important as it is rare. It was Lyndon B. Johnson's task, too, in the immediate aftermath of Kennedy's death. 

In such emotional chaos the stability of government, and its primary leader, is put to its greatest test. Shaped by law, tradition and generations of practice, the machinery of government must function normally to preserve the survival of our democratic system. 

Alone in a Parkland Hospital room in Dallas he was told Kennedy had been declared dead in a surgery room a few steps away. Johnson had no way of knowing why or by whom Kennedy had been shot. It was his responsibility to suspect the worst and guard the country against every possibility, as it is now Bush's. 

A communist plot, a domestic military coup or some other unimaginable orchestrated calamity could not be ruled out in 1963, at the height of the Cold War. In fact, Johnson told me some time afterward that he had indeed originally suspected the Soviets might seek to take advantage of the American confusion to make some big military move. 

Taking charge, Johnson ordered the Joint Chiefs of Staff to warn all U.S. combat commands around the world to hold themselves in readiness for action. The U.S. commander in Bonn, Germany, alerted his troops to a possible invasion from the east. 

Accompanying JFK's body and Mrs. Kennedy and a few staffers, Johnson hastily fled the hospital, where the White House party was physically vulnerable, and headed for the security of Air Force One. 

Bush, too, was immediately surrounded by extra protection, initially avoiding the inevitable dangerous exposure of returning to the White House. 

Johnson remained on guard once in the relative safety of the airplane. He ordered the window shades on the plane pulled down. He called for a local judge to rush to the plane to swear him in and invest him with the full powers of the presidency, assuring the orderly transition before Air Force One flew home. Pennsylvania police were sent to guard the Gettysburg farm of former President Dwight D. Eisenhower in case he should be a target too. 

Johnson was on the telephone constantly during the flight home, contacting the FBI, the CIA, Cabinet members, all the officials who now had urgent tasks to perform. 

Oswald was quickly captured but it took time to establish that he had acted alone, a fact which would be disputed by conspiracy buffs for decades afterward. Two days after JFK's death, Soviet Ambassador Anatoly Dobrynin appeared in White House aide Horace Busby's office and plopped a fat file on his desk. "Oswald's not one of ours," he said tersely, to reassure the president there had been no Soviet plot. The file was the confidential record of KGB surveillance of Oswald during a visit to the Soviet Union, which concluded he was unstable, untrustworthy, and not good spy material. [By the way, the Russians thought that Lyndon Johnson murdered John Kennedy, according to their intelligence files released decades later! - Robert]
In retirement later, Johnson told me he thought that Cuban President Fidel Castro was somehow behind Oswald's deed, but that has never been proven. Some tragedies are so numerous the country weeps as one, rallying behind a sorrowful president and temporarily putting aside partisan differences that suddenly seem irrelevant. For a time, at least, Bush will have our support, as did Johnson, until the normal spirit of contrariness returns. 

ED TATRO REPLY TO MARIANNE MEANS RE: JFK ASSASSINATION

From: Ed Tatro 

Sent: Saturday, September 15, 2001 3:56 PM 

To: Marianne Means 

Subject: "Nothing Like It Since JFK Assassination" article 

Dear Marianne Means: 

I have felt pretty demoralized by the events of this week, but your article of historical inaccuracies sent my depression into overdrive. I'm sure my response will accomplish nothing in your mind, but having researched the Kennedy assassination since it occurred, (when I was an idealistic boy of 16), I feel compelled to respond. 

I can't stop you from denigrating my 38 year effort to determine who really killed JFK by your calling me an obsessed buff, but it does give me satisfaction to know that you're wrong in blaming Lee Harvey Oswald for JFK's demise. 

Your article makes reference to LBJ's commandeering of Air Force One after the assassination and his subsequent conversations aboard the plane back to Washington. Are you aware that those conversations were taped, but that only a one and a half hours of edited tape of those conversations exist today? We're talking about the destruction of some five hours of taped conversations, Marianne. 

Do you know who possessed those pristine tapes? I didn't think so. Well, I do...and it wasn't Oswald. Did you know that Arlen Specter tried to persuade Ken O'Donnell to say that O'Donnell told LBJ to take Air Force One back to DC when it was LBJ who made that decision? Specter wanted O'Donnell to commit perjury to hide the fact that Johnson had, in fact, lied to everyone. 

Do you know why all this deception was taking place? I didn't think so. Well, I do, and it had nothing to do with Oswald. 

Are you aware that Governor John Connally's clothes were laundered prior to reaching the FBI's lab preventing Hoover from determining if the metal on Connally's clothes would match the metal on Kennedy's clothes, a crucial factor in verifying or destroying the single bullet theory? Do you know the people involved in the chain of transfer of those clothes? (The documents were hidden for 35 years). I didn't think so. Well, I do, and it wasn't Oswald. 

Are you aware that the JFK limo windshield possessed an entrance hole through it, not a crack? Do you know the witnesses who saw it? Do you know the name of the professional glass man who was instructed to remove it? Do you know who told him to do so? I didn't think so. Well, it wasn't Oswald or Castro or the Russians ...and yes, I know who did it. 

Do you know who suckered JFK to Texas? Do you know who tricked him into going to Dallas? Do you know who set up that motorcade route? Do you know who owned the buildings in Dealey Plaza? It wasn't Oswald. 

You seem to be bragging that you talked to Johnson. Do you know about his impending future had JFK not died? Are you familiar with his lifelong corruption? Does the name, Bobby Baker, mean anything to you? Are you remotely aware of the murders related to his affairs? Do you recall Don Reynolds? Do you know what Reynolds said after November 22, 1963? He didn't accuse Oswald. Are you familiar with Billie Sol Estes at all? I've been to the man's house. Do you recall Fred Korth and the TFX scandal? 

These are the reasons JFK died....and they have nothing to do with Oswald. 

Did you think Johnson would tell you that his best friends killed JFK? He told his mistress BEFORE it happened that it was coming. I edited her autobiography. Have you ever talked to her? I didn't think so. 

Have you ever talked to the autopsy technicians who prepared JFK's body at Bethesda? Do you know that every damn one of them has said those published photos are fake? My best friend met them all and videotaped them all. I have met two of them. They aren't lying. Who controlled the medical evidence which has been tampered with? It wasn't Oswald. 

I could provide you with much more, but educating you, considering your article, is probably pointless. 

Please don't respond with Orwellian doublespeak and arrogant journalistic rhetoric. I'm no dummy. I have been a consultant to Oliver Stone and Nigel Turner, I have two masters' degrees, and I was invited to testify before President Clinton's Assassination Records Review Board in 1995, one of only 6 New Englanders to do so. 

Lyndon Johnson , through the years, questioned whether the Russians did it, whether Castro did it, whether the CIA did it, whether the Mob did it, whether the Vietnamese did it... all in the name of diversion...and you fell for it. Only to the mother of his illegitimate child did he tell the truth....and even then, he neglected to include himself in the mix. 

And on a more personal level, Oswald was never convicted so your article condemns him when he never had his day in court, a fundamental right for all Americans. Secondly, I am friendly with his widow and articles like yours sting her children unmercifully and unfairly. Ironically, his mother was treated very poorly, but she knew who perpetrated the crime. Do you know the names of those she accused? I didn't think so. 

One last point: When JFK died, it was LBJ and his cronies who benefited. Thousands of American kids and millions of Asians were sacrificed for nothing but greed. Keep this in mind when you write about this week's tragedy. Even if Bin Laden is responsible, find out who educated his people and who really financed them before jumping foolishly ahead as before. Who will really gain from all that is apparently about to take place? It is a fair and sobering and frightening question....and many of us may die prematurely because of them and their thirst for money and power. 

Sincerely, 

Edgar F. Tatro

JFK’s October, 1963 Miami trip

Assassination threat detailed

John McCarthy tells what Jack Headley told him (on my Facebook page 8/29/10)

Re JFK, in October of 1963 Kennedy was scheduled to visit Miami, Florida for a campaign speech. A detective on the Miami PD, Jack Headley, who later became an attorney, received information from an informant that there was going to be an attempt on the presidents life if he drove from the airport to downtown Miami. This resulted in the order for the emplacement of the bullet proof covering for the presidential limousine. Headley notified the Secret Service. Then Kennedy was moved from the Miami Airport to downtown Miami by helicopter without incident. This information never made it into the Warren Commission Report on the Assassination of JFK which occurred the following month while the president was transported in an open limousine through Dallas, Texas. Jack Headley provided me with this information while he represented me in a civil court case in Miami in 1975
Courtenay Valenti is probably the 

biological daughter of Lyndon Johnson, 

not Jack Valenti

 I've had several informed JFK researchers tell me that. I think it is Courtenay and not Alexandra Valenti who is the biological daughter of Lyndon Johnson.

 

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16617&pid=206319&st=0&#entry206319
 

Here is what Doug Caddy says. Doug Caddy was the lawyer for Billie Sol Estes. Caddy also was good personal friends with CIA E. Howard Hunt when he lived in Wash DC. Caddy also was one of the student founders of Young Americans for Freedom way back in 1960. Doug Caddy, in a post on Education Forum:

 

"Billie Sol Estes told me the same thing in 1984. He said that LBJ's payoff to Valenti for assuming paternity was being named head of the Hollywood organization that he then led for decades. We shall have to wait and see what Robert Caro says about all this in his final book on LBJ.

Valenti was behind the boycotting of an excellent video made by a California resident in the late 1990's that documented the role of LBJ in the multiple killings that took place in Texas as he rose to power. Valenti was also behind the orchestrated plot to criple publication of Barr McClellan's book, LBJ Killed JFK. Both Barr and I received mysterious phone calls prior to the book's publication from a person who had been tasked with making sure Barr's work would be ignored or attacked by the mass media.

In my new book, Watergate Exposed, to be released this month, FBI and Washington, D.C. Police Confidential Informant Robert Merritt relates being present when the personal private secretary to LBJ gave birth to an infant in a Washington,D.C. hospital, in an atmosphere that had the hospital staff wondering who the father was." 

The Council on Foreign Relations sure does tell a LOT of lies about the JFK assassination, don’t they?

For most CFR members, especially the younger ones, I think it is a case of WILLFUL IGNORANCE. For the older, now deceased ones, i.e. Allen Dulles, Nelson Rockefeller, perhaps David Rockefeller, it was probably a case of PARTICIPATION.

Question: When was the last time any member of the Council on Foreign Relations said anything CLOSE to resembling the TRUTH in the JFK assassination? I define "truth" as being that John Kennedy was slaughtered by an elite domestic political conspiracy.

Check out this CFR list:
http://www.biblebeli....au/cfrall2.htm

In fact, three very prominent members of the CFR helped orchestrate the cover up of JFK's death on the Warren Commission: 1) Allen Dulles, president of CFR 1946-1950 and 2) John J. McCloy, Chairman of CFR 1953-1970. 3) Gerald Ford - future president, also a member of the CFR. Henry Kissinger for years the closest aide to Nelson Rockefeller - high ranking CFR member. Bill Moyers, LBJ's aide who ordered the bubbletop taken off - member of CFR. Bill Moyers ALSO was instrumental in having the Men Who Killed Kennedy (the Guilty Men) pulled off the History Channel because it got to close to the truth on the JFK assassination as it fingered Lyndon Johnson.

Besides COVERING UP the JFK Assassination, I think it is very likely that CFR member and former CIA chief Allen Dulles and perhaps CFR Nelson and David Rockefeller were INVOLVED in the JFK Assassination. If Edward Lansdale was involved [Dallas photo ID by Col. Fletcher Prouty and Gen. Victor Krukak], then it is very likely Allen Dulles was involved. And if Allen Dulles was involved, then deep CIA Nelson Rockefeller was probably involved in the assassination of John Kennedy.

David Rockefeller, Nelson's brother, de facto head of CFR and Trilateral Commission and key Bilderberger.

Nelson Rockefeller - CFR member - probably involved in JFK assassination.

George Herbert Walker Bush - probably involved in JFK Assassination - longtime CFR member. http://www.jfkmurder...ed.com/bush.htm

Here is George Herbert Walker Bush literally LAUGHING as he defends the Warren Commission and the Big Lie:


Nicholas Katzenbach - CFR member - he is the guy who wrote the memo saying the Americans must be made to believe that LHO did it all. http://www.jfklancer...Katzenbach.html
CFR member Bill Moyers was the guy who Katzenbach wrote this memo to.

Jack Valenti (1988) - CFR member. Another JFK Assassination cover up artist into 2003 as he got the History Channel to axe the Men Who Killed Kennedy (The Guilty Men).

John McCain - CFR member - called Kennedy assassination "an intervention." Henry Kissinger, who was the closest aide to Nelson Rockefeller for decades, was John McCain's most enthusiastic insider player supporter. McCain:

Jimmy Carter - President and CFR member- he wrote a letter, along with Jack Valenti and CFR Bill Moyers, pressuring the History Channel to remove The Men Who Killed Kennedy (the Guilty Men) which got too close to the truth fingering Lyndon Johnson for the JFK assassination. http://educationforu...?showtopic=5774

(Note Lady Bird Johnson and CFR Gerald Ford, Warren Commission cover up artist also wrote letters.)

Theodore Sorensen - Kennedy aide - CFR member -doesn't he support the Warren Commission?

McGeorge Bundy - NSC head for both JFK and LBJ - CFR member. Never heard him question Warren Commission. Bundy may have been involved in the JFK assassination.

Anthony Lewis CFR New York Times, liberal columnist. Read the book Brothers by David Talbott on p. 281 and you can see how Anthony Lewis "took the lead in knocking down conspiracy theories" and supporting the Warren Report farce ..."Over the years, Lewis would continue to disparage critics of the Warren Report, but he seemed to be less certain of his convictions." (Brothers, p. 281)

Peter Jennings (deceased) - CFR member - ridiculous 2003 special promoting lone nut theory and pushing ridiculous magic bullet theory hard. Also, Bilderberger. 

Tom Brokaw - CFR member - somebody tell me what HE says about JFK Assassination.

Dan Rather - longtime CBS - CFR member - pathetic record on JFK assassination. Said in 30 years not one shred of evidence pointing to conspiracy; said JFK's head was thrust forward on kill shot!

About Rather:
"But the biggest distortion is what he said he saw when he was one of the few persons in the world privileged to see the Abraham Zapruder film that Saturday morning, November 23. In his narration of the film as part of CBS nationwide television coverage, Rather said the President's head "went forward with considerable violence." This narration confirmed the so-called "Oswald position" for the nation, but he said nothing about the violent backward motion of the President's head which would have strongly suggested a second gunman at that early date."

CFR Charles Krauthammer, very influential columnist: "In my naivete, I used to think that Hollywood had achieved its nadir with Oliver Stone's "JFK," a film that taught a generation of Americans that President John F. Kennedy was assassinated by the CIA and the FBI in collaboration with Lyndon Johnson. But at least it was for domestic consumption, an internal affair of only marginal interest to other countries."

http://www.washingto...6030201209.html

Daniel Schorr - NPR - CFR Member - always putting down conspiracy theories on JFK

George Will CFR member - "Shortly after the Oklahoma City bombing, which it seems was carried out by mental cases who see black United Nations helicopters everywhere, George Will accused Oliver Stone of laying the foundations of this mass murder. On This Week With David Brinkley, Will argued that the movie JFK had taught people to fear their government." (quote of Ulric Shannon).

David Gergen - CFR member -
http://www.pbs.org/n...rnes_12-26.html

"let me go back to the other--another movie by Mr. Stone--"JFK," this past year the American Society of Newspaper Editors, a former aide to Robert Kennedy and later editor and publisher John Zegentholer, questioned Mr. Stone about his movie. He--Zegentholer had appeared before a high school class and found that many of them had seen the movie and were convinced that Lyndon Johnson was guilty of a conspiracy to murder John F. Kennedy, and he said this, "Is there any regret on your part, Mr. Stone, for what I consider to be a blood libel on Lyndon Johnson for that accusation of murder?" Is it only an entertainment then?"

Bill Moyers, CFR: 

"Moyers had been on the phone with Ms. Harris, informing her that the President did not want the bubbletop. He told Harris to 'get that God-damned bubble off unless it's pouring rain.' Shortly thereafter the weather began to clear. Ms. Harris approached Sorrels about the bubble-top and together they had the agents remove the glass top."

[Phillip Nelson, LBJ: Mastermind of JFK's Assassination, p.428] Nelson's source for this quote is HSCA, Volume 11, p. 526.

Stephen Rosenfeld CFR of the Washington Post, states seven paragraphs into his commentary: "That the assassination probably encompassed more than a lone gunman now seems beyond cavil."

John Seigenthaler - CFR 

http://en.wikipedia....reign_Relations - CFR on Wiki

http://www.apfn.org/...cfr-members.htm

Bobbie Ray Inman (CFR): told me in an interview in 2009 that he would go to his grave thinking that Fidel Castro had killed JFK. Inman in a cordial interview pointed out that Castro had penetrated US intelligence and knew about the Bay of Pigs invasion. [Honestly, I got the feeling that Inman does not know much about the JFK assassination; I think a lot of it is willful ignorance.]

Here is CFR member Michael Beschloss falsely blaming it all on Lee Harvey Oswald, who Beschloss describes as a "surly little egoist."

"Many Americans are now certain that had JFK lived to win a second term, he would have spared the nation its tragic adventure in Southeast Asia. The assassination in Dallas obliterated the rationality and hope that were the outward hallmarks of the Kennedy presidency and of most of American public life. That sense of confident well-being was replaced with what the novelist Don DeLillo described as "a world of randomness." Many presume that without the disillusionment that followed Dallas and Vietnam, we would be living in a happier and more innocent country. And because it is difficult to tolerate the notion that this historical transformation could turn on something so trivial as the caprice of a surly little egotist, a grander design has been sought — in the Mafia, in foreign intelligence services, in the Cubans, the Russians, the CIA." (Newsweek, November 22, 1993, p. 62.) 


[CFR members Allen Dulles, Nelson Rockefeller, perhaps David Rockefeller may very well have been elite sponsors of the JFK assassination. Many CFR members have covered up the JFK assassination. Most of the younger CFR members are WILLFULLY IGNORANT about the truth of the JFK assassination and the few who do know the truth, like the Clintons, are quiet as church mice.]

Kenneth Gilmore, Reader's Digest - CFR - one more CFR member emitting large amounts of radioactive bullshit about the JFK assassination.

Jonathan Alter (CFR) had some interesting comments on "JFK" in the 1998 "A Century of the Movies" Special Issue of Newsweek, p. 70. 

"Woodrow Wilson was wrong when he said in 1915 that movies were "like writing history with lightening" . . . The movie to which Wilson was referring was D.W. Griffith's "The Birth of a Nation," one of the first feature-length films and a tremendously innovative picture. But the film reinforced crude racist stereotypes and glorified the Ku Klux Klan . . . . More than three quarters of a century later, Oliver Stone's "JFK" — departing wildly from demonstrable historical fact — provides its own form of reactive history. Stone claims he's simply engaged in creative "countermyth," but like Griffith, he is actually pandering, this time to the conspiracy mongers who dominate public perception of the Kennedy assassination. The truly brave film would be about Lee Harvey Oswald acting alone." 


http://www.ctka.net/2009/huffpo.html

"At the time, many felt the book was another Epstein put up job. They were right. Again, the ARRB was helpful in proving this. In 1976, Kenneth Gilmore, Managing Editor of Reader's Digest, got in contact with the FBI about their upcoming serialization of the book. The memo reads that "Gilmore said that the book will be a definitive, factual work which will evaluate, and hopefully put to rest, recurring myths surrounding the Kennedy assassination." (Probe, op cit) Gilmore was requesting that the FBI give Epstein as much aid and documentation as possible to help with the book. Since the Bureau had been covering up the true circumstances of Kennedy's murder from about the first day, they obliged. (Click here for proof this was the case.) Clarence Kelley, FBI Director at the time, gave the visit his blessing. (FBI Memo of 4/5/76)"

Michael Barone, Bilderberger: http://www.aei.org/EMStaticPage/1606?page=Summary 

Michael Barone
AEI
Liberalism used to believe in American exceptionalism, but it no longer does. The assassination undermined liberals' belief in American exceptionalism and began discussion about America's "violent streak." Liberals took an adversarial stance against America that continues today.

We see this on college campuses, where the idea is propagated that all cultures are morally equivalent, except America is worse. The civil rights movement made major reforms in the 1960s, but afterwards liberals started teaching that America was a fundamentally racist country. We started thinking the worst of ourselves.

The Kennedy assassination does not account for all of this, but it played a major role. If Oswald had succeeded in killing the president of the John Birch Society and then been arrested, American history would be quite different.

CFR Philip Zelikow:

Another very key one is CFR Philip Zelikow, who was the executive director of the 9/11 commission. CFR Philip Zelikow's doctoral thesis was “Myth Making and the JFK Assassination”. http://www.google.co...l=&oq=&gs_rfai=

He has reviewed Max Holland's work "The Lie That Linked the CIA to the Kennedy Assassination" for the CFR organ Foreign Affairs. Is there a pattern forming here??? I want to emphasize that I think SOME old school CFR members murdered JFK, but the vast majority of the younger ones are WILLFULLY IGNORANT about the topic because it is not in their best economic, career or social interest to know and speak the TRUTH on this topic. It really is stunning how totalitarian the views of the Council on Foreign Relations members are on the topic of the JFK assassination and how much they promote lone nut Big Lie.
I have a question. In a population, the USA, where 80% of Americans believe there was a conspiracy to murder John Kennedy - either the CIA, Lyndon Johnson, the mafia, Castro, some combination, how come ONE HUNDRED PERCENT OF THE COUNCIL ON FOREIGN RELATIONS believes that "lone nut" Lee Harvey Oswald killed JFK and he was in turn killed by "lone nut" Jack Ruby?

Is it because these CFR types are elite, smart, ultra intelligent, hyper-educated masterful, almost always right, A+ students, natural born and bred leaders of Americans .... or because they are completely full of bullshit? Huge amounts of bullshit.

Let's look at it this way, how do scientists know that black holes exist when they are "invisible?" Because they emit radiation! Black holes suck up matter, heating and accelerating it. Then that matter starts emitting x-rays. Scientists can then measure the radiation as well as the gravitation pull of the black hole on other objects in space.

"Black holes can't be seen directly. But we can see the effects they have on objects and matter around them. When a black hole passes near a star or through a cloud of gas and dust, the matter "falls" into the black hole. As it falls, it heats up and gains energy. Once the matter reaches a certain temperature, it starts to give off X-rays. Because the X-rays are given off before the matter falls into the black hole, it escapes--and it can be detected." http://www.distance-...-exist-154.html

How do we know certain elite CFR members were involved in the JFK assassination AND cover up? Same principle as black holes: CFR members for 47 years have been sucking up the truth on the JFK assassination, throwing truth down a black hole, and emitting ENORMOUS AMOUNTS OF RADIOACTIVE BULLSHIT about the JFK assassination!

[CFR members Allen Dulles, Nelson Rockefeller, perhaps David Rockefeller may very well have been elite sponsors of the JFK assassination. Many CFR members have covered up the JFK assassination. Most of the younger CFR members are WILLFULLY IGNORANT about the truth of the JFK assassination and the few who do know the truth, like the Clintons, are quiet as church mice.]



Notable current council members:

OFFICE NAME 

Co-Chairman of the Board Carla A. Hills 
Co-Chairman of the Board Robert E. Rubin 
Vice Chairman Richard E. Salomon 
President Richard N. Haass 

Board of Directors 
Director Peter Ackerman 
Director Fouad Ajami 
Director Madeleine Albright 
Director Charlene Barshefsky 
Director Henry Bienen 
Director Alan Blinder 
Director Stephen W. Bosworth 
Director Tom Brokaw 
Director Sylvia Mathews Burwell 
Director Frank J. Caufield 
Director Kenneth Duberstein 
Director Richard N. Foster 
Director Stephen Friedman 
Director Ann M. Fudge 
Director Maurice R. Greenberg 
Director J. Tomilson Hill 
Director Richard Holbrooke 
Director Alberto Ibargüen 
Director Shirley Ann Jackson 
Director Henry Kravis 
Director Jami Miscik 
Director Joseph Nye 
Director Ronald L. Olson 
Director James W. Owens 
Director Colin Powell 
Director David Rubenstein 
Director George E. Rupp 
Director Anne-Marie Slaughter 
Director Joan E. Spero 
Director Vin Weber 
Director Christine Todd Whitman 
Director Fareed Zakaria 

Erin Burnett - CNBC News Anchor[24]
Timothy Shriver[25]
Madeleine Albright, 64th United States Secretary of State
Sandy Berger (United States National Security Advisor under President Bill Clinton)
Michael R. Bloomberg (Current Mayor of New York City)
Bill Brock (former Republican United States Senator from Tennessee)
Edgar Bronfman (a member of the Bronfman dynasty, president of the World Jewish Congress)
Ethan Bronner (deputy foreign editor of The New York Times)
Zbigniew Brzezinski (United States National Security Advisor to President Jimmy Carter)
George H.W. Bush, 41st President of the United States
Jonathan S. Bush (healthcare CEO, son of Jonathan Bush, brother of NBC entertainment reporter Billy Bush)
Jimmy Carter, 39th President of the United States
Dick Cheney, 46th Vice President of the United States
Warren Christopher (former United States Secretary of State)
Bill Clinton, 42nd President of the United States
Hillary Rodham Clinton, 67th United States Secretary of State
Paul Cravath, name partner of law firm Cravath, Swaine & Moore
Michael Crow (president of Arizona State University)
Peggy Dulany (fourth child of David Rockefeller)
Lawrence Eagleburger ( former United States Secretary of State under President George H. W. Bush)
Roger W. Ferguson, Jr.
Noah Feldman (academic and author)
Alan H. Fleischmann (Co-Founder of ImagineNations Group)
Mikhail Fridman (Russian oligarch, International Advisory Board member)
Thomas Friedman (journalist, The New York Times)
Robert M. Gates (United States Secretary of Defense, former Director of Central Intelligence)
Alan Greenspan (former Chairman of the Federal Reserve)
Chris Heinz (Heir to the H. J. Heinz Company ketchup fortune)
Warren Hoge (American journalist)
Sheila Johnson President of the Washington Mystics
Angelina Jolie (UN Goodwill Ambassador)[26]
Vernon Jordan (close advisor to President William J. Clinton)
Robert Kagan (cofounded Project for the New American Century)
Henry Kissinger, 56th United States Secretary of State
Paula Zahn - news media, formerly an anchor on CNN
Mario Mancuso, partner at Akin Gump Strauss Hauer & Feld LLP, and former senior national security official
John McCain, United States Senator from Arizona
Ken Mehlman[27]
Heather Nauert, journalist for Fox News
David Stern Commissioner of the NBA
Henry Paulson (United States Treasury Secretary)
Norman Podhoretz (former editor-in-chief of "Commentary", senior fellow at the Hudson Institute, Project for the New American Century (PNAC) signatory)
Steve Poizner (California businessman and Republican politician)
Colin Powell, 65th United States Secretary of State
Charles Prince (chief executive officer of Citigroup)
Condoleezza Rice, 66th United States Secretary of State
Kitty Pilgrim, Journalist for CNN
Keith A. Ridley, IV(Washington,DC Businessman)
Alice Rivlin (economist, former U.S. cabinet member)
David Rockefeller, Jr.
John D. Rockefeller, IV
Nicholas A. Rockefeller (Controversial banker)
Mark B. Rosenberg (President of Florida International University)
George Shultz, 60th United States Secretary of State
Walter B. Slocombe (former Under Secretary of Defense for Policy)
Paul Volcker (former Chairman of the Federal Reserve)
Shirley Williams, Baroness Williams of Crosby (International Advisory Board member)
Adam Wolfensohn
James D. Wolfensohn (former president of the World Bank)
Paul Wolfowitz (former president of the World Bank, former U.S. Deputy Secretary of Defense)
James Woolsey (former Director of Central Intelligence and former head of the Central Intelligence Agency)
Robert Zoellick (President of the World Bank)
[edit] List of Chairmen
Russell Cornell Leffingwell 1946-53
John J. McCloy 1953-70
David Rockefeller 1970-85
Peter G. Peterson 1985-2007
Carla A. Hills (co-chairman) 2007-
Robert E. Rubin (co-chairman) 2007-
[edit] List of Presidents
John W. Davis 1921-33
George W. Wickersham 1933-36
Norman H. Davis 1936-44
Russell Cornell Leffingwell 1944-46
Allen Welsh Dulles 1946-50
Henry Merritt Wriston 1951-64
Grayson L. Kirk 1964-71
Bayless Manning 1971-77
Winston Lord 1977-85
John Temple Swing 1985-86 (Pro tempore)
Peter Tarnoff 1986-93
Alton Frye 1993
Leslie Gelb 1993-2003
Richard N. Haass 2003-
[edit] Notable historical members
Graham Allison
Robert Orville Anderson
Les Aspin
Kenneth Bacon (1944-2009), Department of Defense spokesman who later served as president of Refugees International.[28]
J. Bowyer Bell[29]
W. Michael Blumenthal
Amy Bondurant
Harold Brown
Zbigniew Brzezinski
William P. Bundy
George H. W. Bush
William S. Cohen
Warren Christopher
E. Gerald Corrigan
William J. Crowe
Kenneth W. Dam
John W. Davis
Norman Davis
C. Douglas Dillon
Thomas R. Donahue
Lewis W. Douglas
Elizabeth Drew
Peggy Dulany
Allen Welsh Dulles
Dianne Feinstein
Tom Foley
Leslie H. Gelb
David Gergen
Louis V. Gerstner, Jr.
Joachim Gfoeller
Maurice R. Greenberg
Alan Greenspan
Chuck Hagel
Najeeb E. Halaby
W. Averell Harriman
Gabriel Hauge
Theodore M. Hesburgh
Carla A. Hills
Stanley Hoffmann
Richard Holbrooke
James R. Houghton
Charlayne Hunter-Gault
Bobby Ray Inman
Otto H. Kahn
Nicholas Katzenbach
Lane Kirkland
Jeane Kirkpatrick
Walter Lippmann
Winston Lord
Charles Mathias, Jr.
John McCain
John J. McCloy
William J. McDonough
Donald F. McHenry
George J. Mitchell
Roger T. Moritz
Bill Moyers
Peter George Peterson
Frank Polk
John S. Reed
Elliot L. Richardson
Keith A. Ridley,IV
Alice M. Rivlin
David Rockefeller
Jay Rockefeller
Robert Roosa
Elihu Root
William D. Ruckelshaus
Robert A. Scalapino
Brent Scowcroft
Donna E. Shalala
George P. Shultz
Theodore Sorensen
George Soros
Adlai E. Stevenson
Strobe Talbott
Peter Tarnoff
Fred Thompson
Garrick Utley
Cyrus Vance
Paul Volcker
Paul M. Warburg
Paul Warnke
Clifton R. Wharton, Jr.
Owen D. Young
Robert Zoellick
Source: The Council on Foreign Relations from 1921 to 1996:Historical Roster of Directors and Officers[30]

[edit] Other notable historical members
Robert J. Alexander
Conrad Black, newspaper publisher
Spruille Braden
McGeorge Bundy, U.S. National Security Advisor (1961–1966)
William Bundy, foreign policy advisor to Kennedy and Johnson Administrations
C. Douglas Dillon, U.S. Secretary of the Treasury (1961–1965)
Allen Dulles, Director of Central Intelligence (1953–1961)
John Foster Dulles, U.S. Secretary of State (1953–1959)
Gerald Ford, 38th President of the United States
Sergei Karaganov (International Advisory Board member)
George Kennan
Robert Lovett
John J. McCloy
Charles Peter McColough
Robert McNamara, U.S. Secretary of Defense (1961–1968)
Paul Nitze
Nelson Rockefeller, Vice President of the United States (1974–1977)
John D. Rockefeller, III
Felix Rohatyn
Eugene Rostow
Walt Rostow
Dean Rusk
Arthur Schlesinger
Strobe Talbott
Albert Wohlstetter
Roberta Wohlstetter
Paul Warburg
Caspar Weinberger, U.S. Secretary of Defense (1981–1987)

Dean Rusk, Henry Cabot Lodge, McGeorge Bundy, NSAM 263, NSAM 288

Revealing reply by one of Frog’s readers.

	lets not follow the rabbit trails, and keep it simple, Rusk and Cabot lodge twisted and turned the dates of the Honolulu Conference several times thus making sure it coincided with the Dallas event (not an accident).......Mac Bundy was the coup co-ordinator and managed the WHSR that afternoon, Fletcher said we should all move straight from NSAM 263 to NSAM 288........meaning that 273 was the fluff or the equivalent of a smoke and mirrors document....IMO...the Rusk/Cabot Lodge cables manoevring the date of the conference is the key...bear in mind this is the same Rusk who testified under oath to the SSCI that he never heard of Oswald prior to the assassination....but signed off on documents relating to Oswald's return from Russia.....

http://www.jfklancerforum.com/dc/dcboard.php?az=printer_friendly&forum=3&topic_id=89872&mesg_id=89898 


Don Jeffries says: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=16659&pid=210207&st=75&#entry210207 : “I believe that the Secret Service agents in JFK's detail had prior knowledge of the assassination; this is, in fact, the only thing in my view that explains their utter lack of response that day. At the very least, Greer, Kellerman and Emory Roberts would have had to have been conspirators at the literal ground level, imho. I think you can include McGeorge Bundy as well, who was confidently assuring JFK's cabinet members-as they flew back from Hawaii only a few hours after the shooting-that the assassin had been caught and there was no conspiracy. Hard for me to accept that this bureaucrat could innocently be so confident of that, when no real investigation into the crime had even begun at that point. 

I am one of those who think that LBJ had prior knowledge, and I believe his behavior in the immediate aftermath of the assassination reflects that quite clearly. I don't know for certain, but I'd strongly suspect that J. Edgar Hoover was informed that a hit was going to happen, and there is little doubt that he would have approved (as would LBJ, imho). Spooks and ex-spooks like Dulles, Angleton and Helms would almost certainly have had prior knowledge, and would probably be some of the leading suspects for those who actually proposed and planned the assassination. 

There are others that I suspect of involvement, but I feel most strongly about these. Of course, this is all speculation, as that is all we can do at this juncture. I may be in the minority among researchers now, but I still hold that there were many powerful people who were involved in some way in the crime of the century, and even more who helped to cover it up afterwards. I strongly believe this was a truly vast conspiracy.” 

The Day it Became the Longest War

By Lt. Gen. Charles Cooper, USMC (Ret.)

The 1965-1966 period was the time when Lyndon Johnson literally started breaking down into paranoid disintegration. The weight of murdering JFK and the escalating Vietnam War were crushing Lyndon Johnson.

http://hnn.us/articles/34024.html 

The Day It Became the Longest War

By Lt. Gen. Charles Cooper, USMC (Ret.) 

Lt. Gen. Charles Cooper, USMC (Ret.) is the author of Cheers and Tears: A Marine's Story of Combat in Peace and War (2002), from which this article is excerpted. The article recently drew national attention after it was posted on MILINET. It is reprinted with the author's permission. 

"The President will see you at two o'clock."

It was a beautiful fall day in November of 1965; early in the Vietnam War-too beautiful a day to be what many of us, anticipating it, had been calling "the day of reckoning." We didn't know how accurate that label would be.

The Pentagon is a busy place. Its workday starts early-especially if, as the expression goes, "there's a war on." By seven o'clock, the staff of Admiral David L. McDonald, the Navy's senior admiral and Chief of Naval Operations, had started to work. Shortly after seven, Admiral McDonald arrived and began making final preparations for a meeting with President Lyndon Baines Johnson.
The Vietnam War was in its first year, and its uncertain direction troubled Admiral McDonald and the other service chiefs. They'd had a number of disagreements with Secretary of Defense Robert S. McNamara about strategy, and had finally requested a private meeting with the Commander in Chief-a perfectly legitimate procedure. Now, after many delays, the Joint Chiefs were finally to have that meeting. They hoped it would determine whether the US military would continue its seemingly directionless buildup to fight a protracted ground war, or take bold measures that would bring the war to an early and victorious end. The bold measures they would propose were to apply massive air power to the head of the enemy, Hanoi, and to close North Vietnam's harbors by mining them.
The situation was not a simple one, and for several reasons. The most important reason was that North Vietnam's neighbor to the north was communist China. Only 12 years had passed since the Korean War had ended in stalemate. The aggressors in that war had been the North Koreans. When the North Koreans' defeat had appeared to be inevitable, communist China had sent hundreds of thousands of its Peoples' Liberation Army "volunteers" to the rescue.

Now, in this new war, the North Vietnamese aggressor had the logistic support of the Soviet Union and, more to the point, of neighboring communist China. Although we had the air and naval forces with which to paralyze North Vietnam, we had to consider the possible reactions of the Chinese and the Russians.

Both China and the Soviet Union had pledged to support North Vietnam in the "war of national liberation" it was fighting to reunite the divided country, and both had the wherewithal to cause major problems. An important unknown was what the Russians would do if prevented from delivering goods to their communist protege in Hanoi. A more important question concerned communist China, next-door neighbor to North Vietnam. How would the Chinese react to a massive pummeling of their ally? More specifically, would they enter the war as they had done in North Korea? Or would they let the Vietnamese, for centuries a traditional enemy, fend for themselves? The service chiefs had considered these and similar questions, and had also asked the Central Intelligence Agency for answers and estimates.

The CIA was of little help, though it produced reams of text, executive summaries of the texts, and briefs of the executive summaries-all top secret, all extremely sensitive, and all of little use. The principal conclusion was that it was impossible to predict with any accuracy what the Chinese or Russians might do.

Despite the lack of a clear-cut intelligence estimate, Admiral McDonald and the other Joint Chiefs did what they were paid to do and reached a conclusion. They decided unanimously that the risk of the Chinese or Soviets reacting to massive US measures taken in North Vietnam was acceptably low, but only if we acted without delay. Unfortunately, the Secretary of Defense and his coterie of civilian "whiz kids" did not agree with the Joint Chiefs, and McNamara and his people were the ones who were actually steering military strategy. In the view of the Joint Chiefs, the United States was piling on forces in Vietnam without understanding the consequences. In the view of McNamara and his civilian team, we were doing the right thing. This was the fundamental dispute that had caused the Chiefs to request the seldom-used private audience with the Commander in Chief in order to present their military recommendations directly to him. McNamara had finally granted their request.
The 1965 Joint Chiefs of Staff had ample combat experience. Each was serving in his third war. The Chairman was General Earle Wheeler, US Army, highly regarded by the other members.

General Harold Johnson was the Army Chief of Staff. A World War II prisoner of the Japanese, he was a soft-spoken, even-tempered, deeply religious man.

General John P. McConnell, Air Force Chief of Staff, was a native of Arkansas and a 1932 graduate of West Point.

The Commandant of the Marine Corps was General Wallace M. Greene, Jr., a slim, short, all-business Marine. General Greene was a Naval Academy graduate and a zealous protector of the Marine Corps concept of controlling its own air resources as part of an integrated air-ground team.

Last and by no means least was Admiral McDonald, a Georgia minister's son, also a Naval Academy graduate, and a naval aviator. While Admiral McDonald was a most capable leader, he was also a reluctant warrior. He did not like what he saw emerging as a national commitment. He did not really want the US to get involved with land warfare, believing as he did that the Navy could apply sea power against North Vietnam very effectively by mining, blockading, and assisting in a bombing campaign, and in this way help to bring the war to a swift and satisfactory conclusion.
The Joint Chiefs intended that the prime topics of the meeting with the President would be naval matters-the mining and blockading of the port of Haiphong and naval support of a bombing campaign aimed at Hanoi. For that reason, the Navy was to furnish a briefing map, and that became my responsibility. We mounted a suitable map on a large piece of plywood, then coated it with clear acetate so that the chiefs could mark on it with grease pencils during the discussion. The whole thing weighed about 30 pounds.

The Military Office at the White House agreed to set up an easel in the Oval Office to hold the map. I would accompany Admiral McDonald to the White House with the map, put the map in place when the meeting started, then get out. There would be no strap-hangers at the military summit meeting with Lyndon Johnson.

The map and I joined Admiral McDonald in his staff car for the short drive to the White House, a drive that was memorable only because of the silence. My admiral was totally preoccupied.

The chiefs' appointment with the President was for two o'clock, and Admiral McDonald and I arrived about 20 minutes early. The chiefs were ushered into a fairly large room across the hall from the Oval Office. I propped the map board on the arms of a fancy chair where all could view it, left two of the grease pencils in the tray attached to the bottom of the board, and stepped out into the corridor. One of the chiefs shut the door, and they conferred in private until someone on the White House staff interrupted them about fifteen minutes later. As they came out, I retrieved the map, and then joined them in the corridor outside the President's office.

Precisely at two o'clock President Johnson emerged from the Oval Office and greeted the chiefs. He was all charm. He was also big: at three or more inches over six feet tall and something on the order of 250 pounds, he was bigger than any of the chiefs. He personally ushered them into his office, all the while delivering gracious and solicitous comments with a Texas accent far more pronounced than the one that came through when he spoke on television. Holding the map board as the chiefs entered, I peered between them, trying to find the easel. There was none. The President looked at me, grasped the situation at once, and invited me in, adding, "You can stand right over here." I had become an easel-one with eyes and ears.

To the right of the door, not far inside the office, large windows framed evergreen bushes growing in a nearby garden. The President's desk and several chairs were farther in, diagonally across the room from the windows. The President positioned me near the windows, then arranged the chiefs in a semicircle in front of the map and its human easel. He did not offer them seats: they stood, with those who were to speak-Wheeler, McDonald, and McConnell-standing nearest the President. Paradoxically, the two whose services were most affected by a continuation of the ground buildup in Vietnam-Generals Johnson and Greene-stood farthest from the President. President Johnson stood nearest the door, about five feet from the map.
In retrospect, the setup-the failure to have an easel in place, the positioning of the chiefs on the outer fringe of the office, the lack of seating-did not augur well. The chiefs had expected the meeting to be a short one, and it met that expectation. They also expected it to be of momentous import, and it met that expectation, too. Unfortunately, it also proved to be a meeting that was critical to the proper pursuit of what was to become the longest, most divisive, and least conclusive war in our nation's history-a war that almost tore the nation apart.

As General Wheeler started talking, President Johnson peered at the map. In five minutes or so, the general summarized our entry into Vietnam, the current status of forces, and the purpose of the meeting. Then he thanked the President for having given his senior military advisers the opportunity to present their opinions and recommendations. Finally, he noted that although Secretary McNamara did not subscribe to their views, he did agree that a presidential-level decision was required. President Johnson, arms crossed, seemed to be listening carefully.

The essence of General Wheeler's presentation was that we had come to an early moment of truth in our ever-increasing Vietnam involvement. We had to start using our principal strengths-air and naval power-to punish the North Vietnamese, or we would risk becoming involved in another protracted Asian ground war with no prospects of a satisfactory solution. Speaking for the chiefs, General Wheeler offered a bold course of action that would avoid protracted land warfare. He proposed that we isolate the major port of Haiphong through naval mining, blockade the rest of the North Vietnamese coastline, and simultaneously start bombing Hanoi with B-52's.

General Wheeler then asked Admiral McDonald to describe how the Navy and Air Force would combine forces to mine the waters off Haiphong and establish a naval blockade. When Admiral McDonald finished, General McConnell added that speed of execution would be essential, and that we would have to make the North Vietnamese believe that we would increase the level of punishment if they did not sue for peace.

Normally, time dims our memories-but it hasn't dimmed this one. My memory of Lyndon Johnson on that day remains crystal clear. While General Wheeler, Admiral McDonald, and General McConnell spoke, he seemed to be listening closely, communicating only with an occasional nod. When General McConnell finished, General Wheeler asked the President if he had any questions. Johnson waited a moment or so, then turned to Generals Johnson and Greene, who had remained silent during the briefing, and asked, "Do you fully support these ideas?" He followed with the thought that it was they who were providing the ground troops, in effect acknowledging that the Army and the Marines were the services that had most to gain or lose as a result of this discussion. Both generals indicated their agreement with the proposal. Seemingly deep in thought, President Johnson turned his back on them for a minute or so, then suddenly discarding the calm, patient demeanor he had maintained throughout the meeting, whirled to face them and exploded.
I almost dropped the map. He screamed obscenities, he cursed them personally, he ridiculed them for coming to his office with their "military advice." Noting that it was he who was carrying the weight of the free world on his shoulders, he called them filthy names-shitheads, dumb shits, pompous assholes-and used "the F-word" as an adjective more freely than a Marine in boot camp would use it. He then accused them of trying to pass the buck for World War III to him. It was unnerving, degrading.
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After the tantrum, he resumed the calm, relaxed manner he had displayed earlier and again folded his arms. It was as though he had punished them, cowed them, and would now control them. Using soft-spoken profanities, he said something to the effect that they all knew now that he did not care about their military advice. After disparaging their abilities, he added that he did expect their help.
He suggested that each one of them change places with him and assume that five incompetents had just made these "military recommendations." He told them that he was going to let them go through what he had to go through when idiots gave him stupid advice, adding that he had the whole damn world to worry about, and it was time to "see what kind of guts you have." He paused, as if to let it sink in. The silence was like a palpable solid, the tension like that in a drumhead. After thirty or forty seconds of this, he turned to General Wheeler and demanded that Wheeler say what he would do if he were the President of the United States.

General Wheeler took a deep breath before answering. He was not an easy man to shake: his calm response set the tone for the others. He had known coming in, as had the others that Lyndon Johnson was an exceptionally strong personality and a venal and vindictive man as well. He had known that the stakes were high, and now realized that McNamara had prepared Johnson carefully for this meeting, which had been a charade.
Looking President Johnson squarely in the eye, General Wheeler told him that he understood the tremendous pressure and sense of responsibility Johnson felt. He added that probably no other President in history had had to make a decision of this importance, and further cushioned his remarks by saying that no matter how much about the presidency he did understand, there were many things about it that only one human being could ever understand. General Wheeler closed his remarks by saying something very close to this: "You, Mr. President, are that one human being. I cannot take your place, think your thoughts, know all you know, and tell you what I would do if I were you. I can't do it, Mr. President. No man can honestly do it. Respectfully, sir, it is your decision and yours alone."

Apparently unmoved, Johnson asked each of the other Chiefs the same question. One at a time, they supported General Wheeler and his rationale. By now, my arms felt as though they were about to break. The map seemed to weigh a ton, but the end appeared to be near. General Greene was the last to speak.

When General Greene finished, President Johnson, who was nothing if not a skilled actor, looked sad for a moment, then suddenly erupted again, yelling and cursing, again using language that even a Marine seldom hears. He told them he was disgusted with their naive approach, and that he was not going to let some military idiots talk him into World War III. He ended the conference by shouting "Get the hell out of my office!"
The Joint Chiefs of Staff had done their duty. They knew that the nation was making a strategic military error, and despite the rebuffs of their civilian masters in the Pentagon, they had insisted on presenting the problem as they saw it to the highest authority and recommending solutions. They had done so, and they had been rebuffed. That authority had not only rejected their solutions, but had also insulted and demeaned them. As Admiral McDonald and I drove back to the Pentagon, he turned to me and said that he had known tough days in his life, and sad ones as well, but ". . . this has got to have been the worst experience I could ever imagine."

The US involvement in Vietnam lasted another ten years. The irony is that it began to end only when President Richard Nixon, after some backstage maneuvering on the international scene, did precisely what the Joint Chiefs of Staff had recommended to President Johnson in 1965. Why had Johnson not only dismissed their recommendations, but also ridiculed them? It must have been that Johnson had lacked something. Maybe it was foresight or boldness. Maybe it was the sophistication and understanding it took to deal with complex international issues. Or, since he was clearly a bully, maybe what he lacked was courage. We will never know. But had General Wheeler and the others received a fair hearing, and had their recommendations received serious study, the United States may well have saved the lives of most of its more than 55,000 sons who died in a war that its major architect, Robert Strange McNamara, now considers to have been a tragic mistake.

Here is Vince Palamara’s book on the Secret Service role/failure in the JFK assassination; Vince puts it out free on the internet:

SURVIVOR’S GUILT

THE SECRET SERVICE AND THE FAILURE TO PROTECT THE PRESIDENT
VINCENT MICHAEL PALAMARA 

http://www.assassinationresearch.com/v4n1.html 
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All the “investigations” into the 1963 Coup d’Etat were Corrupt and Phony

Warren Commission, Clark Panel, Rockefeller Commission, HSCA – all were corrupted cover-ups designed to protect the elite domestic US murderers of John Kennedy

Completely corrupt. First of all, these were not "investigations," they were PR political exercises designed to protect the LBJ/CIA/military murderers of John Kennedy. A scandal that implicated BOTH political parties at the HIGHEST LEVELS - Presidential The Warren Commission which should have been title the "Allen Dulles Commission," the Clark Panel, the Rockefeller Commission, the House Select Committee on Assassinations - ALL of them were farces; ALL of them were lies; ALL of them had people with professional credentials more than willing to lie and prostitute themselves for the cover up.

 

Almost everything you read below here is complete and utter baloney: 

 

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17062&st=0
  

"It is our opinion that the deceased died as a result of two perforating gunshot wounds inflicted by high velocity projectiles fired...from a point behind and somewhat above the level of the deceased." -- Via Page #6 of JFK's Official Autopsy Report, signed by Drs. James J. Humes, J. Thornton Boswell, and Pierre A. Finck in November 1963 [See Page 543 of the Warren Commission Final Report] These guys were almost certainly perjuring themselves and are contradicted by MANY other witnesses both at Parkland and Bethesda.

http://history-matte...eport_0284a.htm

"The Commission has concluded that the shots which killed President Kennedy and wounded Governor Connally were fired from the sixth-floor window at the southeast corner of the Texas School Book Depository Building. Two bullets probably caused all the wounds suffered by President Kennedy and Governor Connally." -- Page 117 of the Warren Commission Final Report Complete Rubbish

http://history-matte...eport_0071a.htm

"In the final analysis, the committee based its finding that the shots that struck President Kennedy were fired from the Texas School Book Depository on the quantity and quality of the evidence, to wit: The findings of forensic pathologists that the shots that hit the President came from behind..." -- Page 51 of the HSCA Final Report Complete Rubbish

http://history-matte...eport_0041a.htm

"It is the firm conclusion of the [forensic pathology] panel members...that beyond all reasonable medical certainty, there is no bullet perforation of entrance any place on the skull other than the single one in the cowlick...and we find no evidence to support anything but a single gunshot wound of entrance in the back of the President's head." -- Dr. Michael Baden; 1978 HSCA Testimony [at 1 HSCA 301] Complete Rubbish

http://history-matte..._Vol1_0153a.htm

"The evidence indicates that the autopsy photographs and X-rays were taken of President Kennedy at the time of his autopsy and that they had not been altered in any manner." -- 7 HSCA 41 Complete Rubbish

http://history-matte..._Vol7_0026a.htm

"Examination of the clothing and of the photographs and X-rays taken at autopsy reveal that President Kennedy was struck by two bullets fired from above and behind him, one of which traversed the base of the neck on the right side without striking bone and the other of which entered the skull from behind and exploded its right side." -- Summary of the Clark Panel in 1968 Complete Rubbish

http://mcadams.posc.mu.edu/clark.txt

"On the basis of the investigation conducted by its staff, the Commission believes that there is no evidence to support the claim that President Kennedy was struck by a bullet fired from either the grassy knoll or any other position to his front, right front or right side, and that the motions of the President’s head and body, following the shot that struck him in the head, are fully consistent with that shot having come from a point to his rear, above him and slightly to his right." -- Page 264 of the Rockefeller Commission Final Report Complete Rubbish

http://history-matte...eller_0138b.htm

"There was no defect or wound to the rear of Kennedy's head other than the entrance wound in the upper right part of his head." -- Dr. Michael Baden; January 8, 2000; Via telephone conversation with Vincent Bugliosi [See Source Note #168 on Page 408 of Bugliosi's 2007 book, "Reclaiming History: The Assassination Of President John F. Kennedy"] Complete Rubbish
Stunning internal memorandum from the Warren Commission from Norman Redlich to J. Lee Rankin 4/27/64; really highlights how corrupt the Warren Commision farce was.

 It was the equivalent of hammering a square peg into a round hole as they had to PRETEND there was no conspiracy to murder JFK – at all costs to the truth.

 

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17066&st=30
 

ALL BOLDING, UNDERLINE, ITALIC ARE MY (David Josephs, JFK Assassination researcher) DOING FOR EMPHASIS

I'd like to know how anyone on the planet can read this memo and not understand what our government was going to do to Oswald and to history...

MEMORANDUM
April 27, 1964 
TO: J. Lee Rankin 
FROM: Norman Redlich

The purpose of this memorandum is to explain the reasons why certain members of the staff feel that it is important to take certain on-site photographs in connection with the location of the approximate points at which the three bullets struck the occupants of the Presidential limousine.

Our report presumably will state that the President was hit by the first bullet, Governor Connally by the second, and the President by the third and fatal bullet. The report will also conclude that the bullets were fired by one person located in the sixth floor southeast corner window of the TSBD building.

As our investigation now stands, however, we have not shown that these events could possibly have occurred in the manner suggested above. All we have is a reasonable hypothesis which appears to be supported by the medical testimony but which has not been checked out against the physical facts at the scene of the assassination.

Our examination of the Zapruder films shows that the fatal third shot struck the President at a point which we can locate with reasonable accuracy on the ground. We can do this because we know the exact frame (no. 313) in the film at which the third shot hit the President and we know the location of the photographer. By lining up fixed objects in the movie fram [sic] where this shot occurs we feel that we have determined the approximate location of this shot. This can be verified by a photo of the same spot from the point were Zapruder was standing.

We have the testimony of Governor and Mrs. Connally that the Governor was hit with the second bullet at a point which we probably cannot fix with precision. We feel we have established, however, with the help of medical testimony, that the shot which hit the Governor did not come {after} frame 240 on the Zapruder film. The Governor feels that it came around 230 which is certainly consistent with our observations of the film and with the doctor's testimony. Since the President was shot at frame 313, this would leave a time of at least 4 seconds between two shots, certainly ample for even an inexperienced marksman.

Prior to our last viewing of the films with Governor Connally we had assumed that the President was hit while he was concealed behind the sign which occurs between frames 215 to 225. We have expert testimony to the effect that a skilled marksman would require a minimum of time of 2 1/4 seconds between shots with this rifle. Since the camera operates at 18 1/3 frames per second, there would have to be a minimum of 40 frames between shots. It is apparent therefore, that if Governor Connally was hit even as late as frame 240, the President would have to have been hit no later than frame 190 and probably even earlier.

[DJ: AND THIS IS THE ENTIRE CONSPIRATORIAL ATTITUDE IN A NUTSHELL - "EVEN THOUGH WHAT WE SEE WITH OUR OWN EYES TELLS US THAT OSWALD COULD NOT HAVE SHOT THAT RIFLE TWICE BETWEEN Z215 AND Z230, HE MUST HAVE BEEN SHOT EARLIER...." THE LOGICAL CONCLUSION TO THIS STATEMENT IS THAT THERE WERE AT LEAST 2 SHOOTERS, NOT THAT EITHER MAN WAS HIT AT A DIFFERENT FRAME THAN IS APPARENT FROM VIEWING AND FROM CONNALLY'S TESTIMONY.]

We have not yet examined the assassination scene to determine whether the assassin in fact could have shot the President prior to frame 190. We could locate the position on the ground which corresponds to this frame and it would then be our intent to establish by photography that the assassin could have fired the first shot at the President prior to this point. Our intention is not to establish the point with complete accuracy, but merely to substantiate the hypothesis which underlies the conclusions that Oswald was the sole assassin.

I had always assumed that our final report would be accompanied by a surveyor's diagram which would indicate the appropriate location of the three shots. We certainly cannot prepare such a diagram without establishing that we are describing an occurrence which is physically possible. DJ: YOU MEAN LIKE THE SBT MR. REDLICH? Our failure to do this will, in my opinion, place this Report in jeopardy since it is a certainty that others will examine the Zapruder films and raise the same questions which have been raised by our examination of the films. If we do not attempt to answer these questions with observable facts, others may answer them with facts which challenge our most basic assumptions, or with fanciful theories based on our unwillingness to test our assumptions by the investigatory methods available to us.

I should add that the facts which we now have in our possession, submitted to us in separate reports from the FBI and Secret Service, are totally incorrect and, if left uncorrected, will present a completely misleading picture.

Dec 5, 1963 (over 5 months before the above sentence is written) - 1st Exec Session... Warren speaking
“Now I think our job here is essentially one for the evaluation
of evidence as distinguished from being one of gathering evidence,
and I believe that at the outset at least we can start with the
premise that we can rely upon the reports of the various agencies
that have been engaged in investigating the matter, the F.B.I., the
Secret Service, and others that I may not know about at the present
time.


It may well be that this project should be undertaken by the FBI and Secret Service with our assistance instead of being done as a staff project. The important thing is that the project be undertaken expeditiously.

---------------------------
This "Tentative Outline" was attached to a "Progress Report" dated January 11, 1964, from Commission Chairman Earl Warren to the other Commission members, and reveals the extent to which the Commission's conclusions were formulated prior to its investigation.

H. Evidence Implicating Others in Assassination or 
Suggesting Accomplices
1. Evidence of shots other than from Depository?
2. Feasibility of shots within time span and with 
use of telescope
3. Evidence re other persons involved in actual 
shooting from Depository
4. Analysis of all movements of Oswald after 
assassination for attempt to meet associates
5. Refutation of allegations

In the outline Redlich later gives to Rankin... this entire section is left out.
http://www.ratical.o.../PG/PGappC.html

Finally there is the WCR itself
Several witnesses outside the building claim to have seen a person
in the southeast corner window of the sixth floor. As has already been
indicated, some were able to offer better descriptions than others and
one, Howard L. Brennan, made a positive identification of Oswald as
being the person at the window.57 Although there are differences
among these witnesses with regard to their ability to describe the person
they saw, none of these witnesses testified to seeing more than one
person in the window.58

[Unable to display image]

One witness, however, offered testimony which, if accurate, would
create the possibility of an accomplice at the window at the time of 

DJ:ACCOMPLICE? LHO HAS NOTHING TO DO WITH THE MEN SEEN AND THE WCR MAKES NO ATTEMPT TO CONNECT THEM
THIS ALONE IS MORE THAN REASONABLE DOUBT.

the assassination. The witness was 18-year-old Arnold Rowland, who
testified in great detail concerning his activities and observations on
November 22, 1963. He and his wife were awaiting the motorcade,
standing on the east side of Houston Street between Main and Elm
when he looked toward the Depository Building and noticed a man
holding a rifle standing back from the southwest corner window on
the sixth floor. The man was rather slender in proportion to his
size and of light complexion with dark hair. Rowland said that his
wife was looking elsewhere at the time and when they looked back
to the window the man “was gone from our vision.” They thought
the man was most likely someone protecting the. President. After
the assassination Rowland signed an affidavit in which he told of seeing
this man, although Rowland was unable to identify him.

When Rowland testified before the Commission on March 10, 1964,
he claimed for the first, time to have seen another person on the sixth
floor. Rowland said that, before he had noticed the man with the
rifle on the southwest corner of the sixth floor he had seen an elderly
Negro man “hanging out. that window” on the southeast corner of the
sixth floor.63 Rowland described the Negro man as “very thin, an
elderly gentleman, bald or practically bald, very thin hair if he wasn’t
bald,” between 50 and 60 years of age, 5 feet 8 inches to 5 feet 10 inches
tall, with fairly dark complexion. Rowland claimed that he looked
back two or three times and noticed that the man remained until 5 or 6
minutes prior to the time the motorcade came. Rowland did not see
him thereafter.

DJ: OBVIOUSLY NOT THE 5TH FLOOR NEGRO MEN AS THEY WERE QUITE OBVIOUSLY THERE BETWEWEN 12:25 AND 12:31

He made no mention of the Negro man in his affidavit.
And, while he said he told FBI agents about the man in the
southeast corner window when interviewed on the Saturday and Sunday
following the assassination, no such statement appears in any
FBI report.

DJ: THERE SEEMS TO BE CONSPIRACY IN JUST ABOUT EVERY BIT OF INFORMATION RELATED TO THIE CASE. AS CURRY SAID, THEY SIMPLY CAN NOT PLACE OSWALD IN THAT WONDOW WITH THAT RIFLE... AND NEITHER COULD THE WC. 

Revealing (and dissembling) quotes about the JFK assassination

Some people are unintentionally revealing WHILE they dissemble:
Lyndon Johnson - 
""I'll tell you something about Kennedy's murder that will rock you.....Kennedy was trying to get Castro, but Castro got to him first." 

Richard Russell, (WC Member)
""We have not been told the truth about Oswald." 

Hale Boggs (WC Member)
"Hoover lied his eyes out to the Commission - on Oswald, on Ruby, on their friends, the bullets, the guns, you name it..." 

Ken O'Donnell - Aide to JFK who was riding in the SS follow up car.
"I told the FBI what I had heard [two shots from behind the grassy knoll fence], but they said it couldn't have happened that way and that I must have been imagining things. So I testified the way they wanted me to. I just didn't want to stir up any more pain and trouble for the family." 

H.R. Haldeman
"After Kennedy was killed, the CIA launched a fantastic cover-up. Many of the facts about Oswald unavoidably pointed to a Cuban connection.....In a chilling parallel to their cover-up at Watergate, the CIA literally erased any connection between Kennedy's assassination and the CIA." 

Richard Swieker, Church Committee member
"I think the [Warren] report, to those who have studied it closely, has collapsed like a house of cards.....the fatal mistake the Warren Commission made was not to use its own investigators, but instead to rely on the CIA and FBI personnel, which played directly into the hands of senior intelligence officials who directed the cover-up."

Joseph Califano - member of the Cuban Coordinating Committee
"I have come to share LBJ's view [that Castro "got him first"]....Over the years I have come to believe that the paroxysms of grief that tormented Robert Kennedy for years after his brother's death arose, at least in part, from a sense that his efforts to eliminate Castro led to his brother's assassination." 

Robert Blakely - Chief Counsel for the HSCA
"I now no longer believe anything the Agency [CIA] told the committee any further than I can obtain substantial corroboration for it from outside the Agency for its veracity.....We also now know that the Agency set up a process that could only have been designed to frustrate the ability of the committee in 1976-79 to obtain any information that might adversely affect the Agency. Many have told me that the culture of the Agency is one of prevarication and dissimulation and that you cannot trust it or its people. Period. End of story. I am now in that camp." 

George Burkley - JFK's physician
Q: Do you agree with the Warren Commission on the number of bullets that entered JFK's body?
Burkley: I would not care to be quoted on that.

RFK - To Harry Ruiz Williams on the day of the assassination.
"One of your guys did it." 

RFK 
"There's so much bitterness I thought they would get one of us, but Jack, after all he'd been through, never worried about it." 

Jackie Kennedy: "He didn't even have the satisfaction of being killed for civil rights . . . . It's — it had to be some silly little Communist." [That is what Jackie said for public consumption, in reality she and RFK sent an emissary to the Russians in December, 1963 that JFK had been killed in a domestic conspiracy.]
Allen Dulles on JFK: "That little Kennedy. He thought he was a god."
Greg Burnham on NSAM 263 

and NSAM 273

http://www.jfklancer.com/NSAM263.html

http://www.jfklancer.com/NSAM273.html 

Robert Groden: There is a MISSED SHOT, hitting on the pavement in Frame 142 

of the Zapruder film

American deaths in Vietnam by year. Within 24 hours after the death of JFK, American policy towards Vietnam involvement had greatly changed under Lyndon Johnson

American deaths from a senseless war that was waged from 1957 – 1975 based on US casualities (straight from the Vietnam Memorial Website):

	YEAR 
	USA
	USN
	USAF
	USMC
	USCG
	TOTAL 

	1957
	1
	0
	0
	0
	0
	1

	1958
	0
	0
	0
	0
	0
	0

	1959
	2
	0
	0
	0
	0
	2

	1960
	0
	4
	1
	0
	0
	5

	1961
	7
	1
	8
	0
	0
	16

	1962
	27
	3
	18
	5
	0
	53

	1963
	73
	4
	31
	10
	0
	118

	1964
	147
	15
	39
	5
	0
	206

	1965
	1,079
	114
	162
	508
	0
	1,863

	1966
	3,755
	279
	246
	1,862
	2
	6,144

	1967
	6,467
	583
	317
	3,786
	0
	11,153

	1968
	10,596
	598
	345
	5,048
	2
	16,589

	1969
	8,186
	426
	305
	2,694
	3
	11,614

	1970
	4,972
	219
	201
	691
	0
	6,083

	1971
	2,131
	55
	90
	81
	0
	2,357

	1972
	373
	77
	172
	18
	0
	640

	1973
	34
	52
	75
	7
	0
	168

	1974
	49
	23
	80
	26
	0
	178

	1975
	23
	22
	83
	32
	0
	160

	1976
	29
	6
	29
	13
	0
	77

	1977
	29
	24
	39
	4
	0
	96

	1978
	158
	42
	219
	28
	0
	447

	1979
	38
	3
	101
	6
	0
	148

	1980 - 1995
	25
	5
	22
	14
	0
	66

	TOTAL DEATHS
	38,196
	2,555
	2,583
	14,837
	7
	58,178


Jack Ruby fingers Lyndon Johnson 

for JFK Assassination

http://itwasjohnson.impiousdigest.com/page2aa.htm
Jack Ruby: 

"First, you must realize that the people here want everyone to think I'm crazy...isn't it strange that Oswald...should be fortunate enough to get a job at the Texas Schoolbook Depository Building two weeks before...Only one person could have had that information, and that man was Johnson...because he was the one who was going to arrange the trip...The only one who gained by the shooting...They alone planned the killing, by they I mean Johnson and others...you may learn quite a bit about Johnson and how he has fooled everyone..." 1 

Some of the killers who actually fire alone planned the killing, by they I mean Johnson and others...you may learn quite a bit about Johnson and how he has fooled everyone..." 1 

http://alt.nntp2http.com/conspiracy/jfk/2008/01/09eb509018bca46212fc4d4536cfb2e2.html 

Jack Ruby was a descendent of White Russia as well and he was a known

Solidarists (anti-Communist) like DeMohrenschildt.  Ruby would also

accuse LBJ of being involved in the assassination while in jail. In

letters smuggled from jail, Jack Ruby constantly said that Nazis and

Fascists were behind the Kennedy murder. Ruby was much more

knowledgeable about the conspiracy than most. He would be quoted as

saying the following:

"The world has the right to hear the truth."

He said newsman should search "in the high sources of our political

government" to find out how Oswald got a job at the Depository on the

motorcade route; said that the full story of the assassination would

not come out because "unfortunately some people in high places had so

much to gain by putting me in this position", and when asked to

elaborate on this, said that the results of the lie detector test had

not been divulged, and said that there was a "terrible conspiracy"

behind Kennedy's death and he, Ruby, "happened to be a scapegoat to

walk into a trap and make that possible."

"...if Adlai Stevenson had been Vice President, Kennedy would still be

alive today."

Ruby wrote that Johnson "found me as the perfect setup for a frame.

Remember they had the President killed, and now with me in the

picture, they'll make it look as though Castro or the Russians had it

done. Remember the only one who had all to gain was Johnson himself.

Figure that out. "

Michael Paine’s phone call to Ruth Paine 

at 1PM on 11/22/63

Phone call was made before patsy Oswald was arrested at 1:45 PM

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17066&st=75 

JFK researcher Lee Farley:

“I’ve been re-reading John Armstrong’s Harvey & Lee and the amount of information he has researched, collected, collated and published is just unbelievable. Whether you agree with his central thesis or not, and you can get past the massive amount of spelling errors that are systemic when self-publishing, the book is invaluable as a resource when one considers the sheer amount he has managed to squeeze into it.

With this in mind I’ve had David’s question rolling around my head as I’ve been working my way through the book.

A massive "smoking gun"for me is when Armstrong gets to the events around the assassination and in particular when he details the telephone call made on the afternoon of 11/22/63 between Ruth and Michael Paine.

From Harvey & Lee by John Armstrong (page 832-833)

1:00-Ruth and Michael Paine

At 1:00pm Harvey Oswald was changing clothes at 1026 N. Beckley and Roy Truly had not yet told DPD Captain Fritz that Oswald was missing from the building. Oswald would not be arrested for nearly an hour and his name was not known to the public.

At 1:00pm, according to telephone company records, Michael Paine placed a collect call to BL 3-1628 (the Paine’s phone number at 2515 W. 5th) from his number at work, CR 5-5211. Ruth Paine received the collect call and began talking with her husband while the telephone operator remained on the line. The operator told the FBI the man on the phone said he, “Felt sure Lee Harvey Oswald had killed the President but did not feel Oswald was responsible.” Michael Paine then told his wife, “We both know who is responsible.”

This call took place nearly an hour before Oswald’s arrest and long before his name was known to the public – yet Michael Paine said that he “felt sure Lee Harvey Oswald had killed the President…but was not responsible.”

Commission attorney Wesley Liebeler questioned Michael Paine about the call and had copies of Southwestern States Telephone Company records. But instead of asking Paine about the call on November 22, Liebeler questioned him about a non-existent call that was allegedly placed on November 23rd. 

Mr. LIEBELER: “Now, there has been a report that on (Saturday) November 23, 1963 there was a telephone call between a man and a woman, between the numbers of your residence and the number of your office, in which the man was reported to have said in words or substance ‘we both know who is responsible for the assassination.’ Have you been asked about this before?”

NOTE: Liebeler had phone company records and an FBI report in hand which showed the collect call was placed on November 22nd, and NOT on NOVEMBER 23. By intentionally asking Michael Paine about a non-existent telephone call Liebeler was obstructing justice and colluding with a witness to falsify testimony.

Mr. PAINE: “I have heard that-I didn’t know it was associated with our numbers. I had heard a report that some telephone operator had listened in on a conversation somewhere, I don’t know where it was. I thought it was some other part of the country.”
Mr. LIEBELER: “Did you talk to your wife on the telephone at any time during Saturday, November 23, on the telephone?”
Mr. PAINE: “I was in the police station again, and I think I called her from there.”
Mr. LIEBELER: “Did you make any remark to the effect that you knew who was responsible?”
Mr. PAINE: “And I don’t know who the assassin is or was; no, so I did not.”
Mr. LIEBELER: “You are positive in your recollection that you made no such remark?”
Mr. PAINE: “Yes.”

The telephone call between Michael and Ruth Paine at 1:00pm on November 22nd was brought up on several occasions during the Paine’s testimony:

• (Michael Paine) “I called Ruth immediately after getting back (November 22) just to see that she would turn on the radio and be clued in with the news, but this was before the Texas School Depository was mentioned…” (Volume II, p 424)
• (Michael Paine) “I called her immediately getting back to the lab (November 22), so she would be watching ad listening and getting clued in to the news, start watching the news.” (Vol IX, p 449)
• (Ruth Paine) “He (Michael) called. He knew about the assassination. He had been told by a waitress at lunchtime. I don’t know whether he knew any further details, whether he knew from whence the shots had been fired, but he knew immediately that I would want to know, and called simply to find out if I knew, and of course I did, and we didn’t converse about it, but I felt the difference between him and my immediate neighbour to whom I have already referred, Michael was as struck and grieved as I was, and we shared this over the telephone.” (Vol III, p 110)
• “She (Ruth Paine) did say, however, that her husband phoned from his office at about 1:00pm on November 22.” (statement of Ruth Paine – CD385, p 101)





End of Armstrong quote.

I won’t comment on Armstrong’s work because I think it speaks for itself. I just can’t fathom how Michael and Ruth Paine walked away from this (and all the other things they did) scot-free.

Armstrong, in his book, goes on to list the many ways in which Ruth and Michael Paine systematically ensured that key evidence was inserted into the record that helped in nailing Oswald to the wall.

He also brings Roy Frankhauser into the story who claimed the Paine’s, like him, were undercover agents “acting as Oswald’s intelligence “baby sitters.” Frankhauser probably deserves a thread of his own because after what has already been written about him on this forum, and elsewhere, I think there are many unanswered questions about the man, not least whether Armstrong's citation of a HSCA deposition is actually correct.

For me, David, this phone call is a key piece of evidence of conspiracy and a key piece of evidence that proves the on-going cover-up.

Lee

P.S. I find it amazing how a certain member of this forum recently sang the praises of Wesley Liebeler. This is while at the same time he purports to be “critic” of the Warren Commission. Some people are so very transparent.”

Lyndon Johnson blackmailed his way on the 1960 Democratic ticket. LBJ was not put there for electoral

 vote reasons. LBJ threatened and blackmailed 

his way on the ticket.

Lyndon Johnson was not on JFK’s short list or long list.. He was NOT on the list!

Stuart Symington of Missouri was John Kennedy’s first choice. They were going to make a play to win California. With Johnson dragging down the ticket out, the Demos lost California 49.55% to 50.10% to Nixon. Even if Kennedy had lost Texas, he still would have WON the election 279-243 electoral votes. As it was Kennedy won by a total of 303 to 219 electoral votes.

At the Democratic convention, Lyndon Johnson and Sam Rayburn, using Hoover’s blackmail info on John Kennedy, blackmailed and threatened to destroy Kennedy in the general election unless Johnson was put on the ticket.

http://uselectionatlas.org/RESULTS/evote.php?year=1960&f=0 

	
	EV
	President
	Vice President

	Candidate
	
	John Kennedy
	Richard Nixon
	Harry Byrd
	Lyndon Johnson
	Henry Lodge
	J. Strom Thurmond

	Home State
	
	Massachusetts
	California
	Virginia
	Texas
	Massachusetts
	South Carolina

	Party
	
	Democratic
	Republican
	Democratic
	Democratic
	Republican
	Democratic

	Alabama
	11
	5
	-
	6
	5
	-
	6

	Alaska
	3
	-
	3
	-
	-
	3
	-

	Arizona
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Arkansas
	8
	8
	-
	-
	8
	-
	-

	California
	32
	-
	32
	-
	-
	32
	-

	Colorado
	6
	-
	6
	-
	-
	6
	-

	Connecticut
	8
	8
	-
	-
	8
	-
	-

	Delaware
	3
	3
	-
	-
	3
	-
	-

	Florida
	10
	-
	10
	-
	-
	10
	-

	Georgia
	12
	12
	-
	-
	12
	-
	-

	Hawaii
	3
	3
	-
	-
	3
	-
	-

	Idaho
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Illinois
	27
	27
	-
	-
	27
	-
	-

	Indiana
	13
	-
	13
	-
	-
	13
	-

	Iowa
	10
	-
	10
	-
	-
	10
	-

	Kansas
	8
	-
	8
	-
	-
	8
	-

	Kentucky
	10
	-
	10
	-
	-
	10
	-

	Louisiana
	10
	10
	-
	-
	10
	-
	-

	Maine
	5
	-
	5
	-
	-
	5
	-

	Maryland
	9
	9
	-
	-
	9
	-
	-

	Massachusetts
	16
	16
	-
	-
	16
	-
	-

	Michigan
	20
	20
	-
	-
	20
	-
	-

	Minnesota
	11
	11
	-
	-
	11
	-
	-

	Mississippi
	8
	-
	-
	8
	-
	-
	8

	Missouri
	13
	13
	-
	-
	13
	-
	-

	Montana
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Nebraska
	6
	-
	6
	-
	-
	6
	-

	Nevada
	3
	3
	-
	-
	3
	-
	-

	New Hampshire
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	New Jersey
	16
	16
	-
	-
	16
	-
	-

	New Mexico
	4
	4
	-
	-
	4
	-
	-

	New York
	45
	45
	-
	-
	45
	-
	-

	North Carolina
	14
	14
	-
	-
	14
	-
	-

	North Dakota
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Ohio
	25
	-
	25
	-
	-
	25
	-

	Oklahoma*
	8
	-
	7
	1
	-
	7
	-

	Oregon
	6
	-
	6
	-
	-
	6
	-

	Pennsylvania
	32
	32
	-
	-
	32
	-
	-

	Rhode Island
	4
	4
	-
	-
	4
	-
	-

	South Carolina
	8
	8
	-
	-
	8
	-
	-

	South Dakota
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Tennessee
	11
	-
	11
	-
	-
	11
	-

	Texas
	24
	24
	-
	-
	24
	-
	-

	Utah
	4
	-
	4
	-
	-
	4
	-

	Vermont
	3
	-
	3
	-
	-
	3
	-

	Virginia
	12
	-
	12
	-
	-
	12
	-

	Washington
	9
	-
	9
	-
	-
	9
	-

	West Virginia
	8
	8
	-
	-
	8
	-
	-

	Wisconsin
	12
	-
	12
	-
	-
	12
	-

	Wyoming
	3
	-
	3
	-
	-
	3
	-

	Total
	537
	303
	219
	15
	303
	219
	14


So what did the Kennedys think of Lyndon Johnson?

Answer: a liar, mean, bitter, vicious

Lyndon Johnson would often refer to Robert Kennedy as “the little shit”

From Phillip Nelson, author of LBJ: Mastermind of JFK’s Assassination

"JFK once said “that Lyndon was a chronic liar; that he had been making all sorts of assurances to me for years and has lived up to none of them.”12 Robert Kennedy’s description of Johnson, which can be heard on the referenced Web site, was that he was “mean, bitter, vicious, an animal, in many ways; I think he’s got this other side to him that makes his relationships with other human beings very difficult, unless you want to kiss his behind all the time."

------------

. . . "Bobby later complained that Johnson ‘lies all the time. I’m telling you, he just lies continuously, about everything. In every conversation I have with him, he lies. As I’ve said, he lies even when he doesn’t have to.’”195 (emphasis added) JFK agreed on this point, telling Jackie on the evening of November 21, 1963 that Lyndon Johnson was “incapable of telling the truth.”196 Similar statements had been made by people who knew him when he was younger: classmates who routinely called him “Bull” (for “Bullshit”) Johnson because he lied so much that he was considered “the biggest liar on campus;” but beyond that, there was no difference to him in truth or falsehood, the facts were whatever he deemed them to be; he was, in one classmate’s words, “a man who just could not tell the truth.”197 Most men would be embarrassed to be caught in a lie, but not Johnson: men who knew him in Texas agreed that even when caught in a lie, he wouldn’t flinch; he would resume lying again about the same thing, almost immediately.198 Caro points out that this was not just a nickname used behind his back; it was used by other students to his face: “Howya doin’, Bull?”

--------------
Robert Caro spent several years interviewing people who knew him during those years and concluded: “By the time the researcher completes his work on Lyndon Johnson’s college years, he knows that one alumnus had not been exaggerating when he said, “A lot of people at San Marcos didn’t just dislike Lyndon Johnson; they despised Lyndon Johnson.
Kenny O’Donnell, one of JFK’s closest aides, told Tip O’Neil that he perjured himself in front of the Warren Commission by not saying he that heard 

two shots come from behind the stockade fence 

on the Grassy Knoll.

Dave Powers, another close aide also heard a shot from the FRONT; he was intentionally ignored by the Warren Commission con artists. Dave Powers and Kenney O’Odonnell were 2 of JFK’s very closest aides

Kenny O’Donnell’s perjury, committed while under pressure from the FBI to lie:

Mr. SPECTER. And what was your reaction as to the source of the shots, if you had one? 
Mr. O'DONNELL. My reaction in part is reconstruction---is that they came from the right rear. That would be my best judgment.
FROM MAN OF THE HOUSE, by Tip O’Neill, Random House: 1987. page 178:

I was never one of those people who had doubts or suspicions about the Warren Commission’s report on the President’s death. But five years after Jack died, I was having dinner with Kenny O’Donnell and a few other people at Jimmy’s Harborside Restaurant in Boston, and we got to talking about the assassination.
I was surprised to hear O’Donnell say that he was sure he had heard two shots that came from behind the fence.
"That’s not what you told the Warren Commission," I said.
"You’re right," he replied. "I told the FBI what I had heard but they said it couldn’t have happened that way and that I must have been imagining things. So I testified the way they wanted me to. I just didn’t want to stir up any more pain and trouble for the family." "I can’t believe it," I said. "I wouldn’t have done that in a million years. I would have told the truth."
"Tip, you have to understand. The family—everybody wanted this thing behind them."
Dave Powers was with us at dinner that night, and his recollection of the shots was the same as O’Donnell’s.
Testimony of Kenny O’Donnell to Warren Commission: http://jfkassassination.net/russ/testimony/odonnell.htm  Just one example of O’Donnell’s perjury: 

Mr. SPECTER. And what was your reaction as to the source of the shots, if you had one? 
Mr. O'DONNELL. My reaction in part is reconstruction---is that they came from the right rear. That would be my best judgment.
Affidavit of Dave Powers: http://jfkassassination.net/russ/testimony/powers1.htm
So how CLOSE were Kenny O’Donnell and

Dave Powers with John Kennedy?

Besides being his closest political aides, they used to have orgies and naked pool parties with JFK – running in hookers, Hollywood starlets and secretaries. And Kenny O’Donnell, this ultra-close aide, perjured himself 

to the Warren Commission.

You have GOT to read this link about what an out-of-control sex freak John Kennedy was. I think it was one of the reasons the CIA Kennedy-haters were able to justify in their minds why they killed him: http://www.cwporter.com/jfksex.htm . [Of course, perpetrator Lyndon Johnson was equally promiscuous.]

" 'What they saw', [according to Secret Service agent Larry Newman], 'was [JFK personal aide] Powers banging a girl on the edge of the pool. The president is sitting across the pool, having a drink and talking to some broads. Everybody was buckass naked.' " 
- Hersch, p. 245, The Dark Side of Camelot

("Secret Service agent Larry Newman said:) 'You were on the most elite assignment in the Secret Service, and you were there watching an elevator or a door because the president was inside with two hookers. Your neighbours and everybody thought you were risking your life, and actually you were out there to see that he's not disturbed in the shower with two gals from Twelfth Avenue...Other times when we were in hotels around the country and Powers would bring these girls that we didn't know, we often said we would draw the black bean to see who got to testify before the House subcommittee (...) if the president received harm or was killed in the room by these two women. This was the President of the United States, and you felt impotent and you couldn't do your job. It was frustrating.' " - Hersch, p.230

"(...) 'You're going to see a lot of shit around here. Stuff with the president. Just forget about it. Keep it to yourself. Don't even talk to your wife.' Over the next few days, McIntyre said, he saw 'girls coming in -- hookers.' (...) McIntyre recalled with a laugh, 'How the hell do you know what's going on? He could be hurt in there. What if one bites him' in a sensitive area? Despite such fears, McIntyre said, 'we would never stop them from going in if [JFK personal aide] Powers or [JFK personal aide] O'Donnell was with them. We wouldn't check them over.' " - Hersch, p. 246

("According to Secret Service agent Tony Sherman:) 'It was just not once every six months, not every New Year's Eve, but was a regular thing (...) I'm serious in my job. I didn't want a part of it. It's difficult to talk morally about other people, but we aren't talking about other people. We're talking about the President of the United States. We're talking about my country. And we're talking about people my age with wives and children who were willing to give their lives.' " - Hersch, p. 241

"At one point Peter Lawford brought along some amyl nitrate to the White House. Knowing that the drug, called 'Poppers', was supposed to increase the sexual experience, Jack wanted to try some. Lawford refused, citing the extreme danger involved and warning the president not to take the risk. So Jack gave the drug to Fiddle or Faddle, and both men watched with interest as the young woman fell under the drug's powerful influence, appearing for a time to be hyperventilating. Neither Kennedy nor Lawford worried about the health of the recipient; the experiment satisfied their curiosity." - Reeves, p. 242

There were 2 White House secretaries, nicknamed Fiddle and Faddle, who JFK and his inner circle used to have sex with in the White House swimming pool area. That is the same White House swimming pool you can see in the movie The Seven Days of May, which was partially filmed in the White House (JFK sending a message to the military regarding a military coup. The movie came out in 1964.)

1) http://www.amazon.co...92373856&sr=1-1 The Dark Side of Camelot by Seymour Hersh

JUST THE FACTS:

ESTABLISHED FACTS ABOUT THE JFK ASSASSINATION

THAT POINT TO CONSPIRACY 

Michael T. Griffith     2001
http://michaelgriffith1.tripod.com/justthefacts.htm  - lots of good facts and info about the JFK assassination

Marty Underwood:

"We were getting all sorts of rumors that the President was going to be assassinated in Dallas; there were no ifs, ands or buts about it." - Marty Underwood, Democratic National Committee Political Advance Man 

John Martino:

"They're going to kill him. They're going to kill him when he gets to Texas." 

John Martino, former Cuban prisoner and anti-Castro activist

Marina Oswald to Jesse Ventura in 2010:

“Would you sacrifice your children for the truth?” – Marina Oswald to Jesse Ventura in 2010

(Marina had made a lot of statements incriminating her deceased husband in 1963-64. The Warren Commission had use her as its star witness in the posthumous frame up of patsy Oswald in 1964. Marina at the time was age 22, with a toddler and a baby, no money, did not speak English, was surrounded by US intelligence, had her phone illegally wiretapped in Feb. 1964, feared being deported back to Russia or even possibly being indicted as a accomplice in the murder of President John Kennedy.”

H.L. Hunt:

“We may have lost a battle but we are going to win a war.” H.L. Hunt to Madeleine Brown, LBJ’s girlfriend, upon Lyndon Johnson losing the Democratic nomination to John Kennedy in 1960.

H.L. Hunt: “How long are we going to let this go on? Are we goin’ to have to shoot those mafia bastards to get them out of office?” [Texas in the Morning, p. 163]

Jackie Kennedy on LBJ begging JFK to go to Texas:

"Both Bobby and Adali Stevenson warned Jack it was dangerous landing in Texas. But Johnson practically begged him to go and save his own political neck."

LeMoyne Billings:

I didn't want him to go to Dallas. I was afraid for him. A lot of people in the south and a hell of a lot of people in Texas hated Jack. They'd like to see him dead, and there are a lot of guns in Texas. Up to the last minute, I begged him not to go. I claimed he could plead illness with his back. He appeared almost fatalistic on our final night together. He told me, "If God wants me to end my life on Texas soil, then so be it."

John Kennedy to his good friend George Smathers:

"God dammit, I hate flying to Texas. I had to practically wring Jackie's neck to get her to go with me. I just hate to go. I have a terrible feeling about going."

Lyndon Johnson 11/21/63 to Madeleine Brown:

“After tomorrow those goddamn Kennedys will never embarrass me again- that’s no threat- that is a promise!” [Texas in the Morning, p. 166]

Lyndon Johnson on the morning of 11/22/63 to Madeleine Brown:

“That son-of-a-bitch crazy Yarborough and that g__dd__m  f____g Irish mafia bastard Kennedy, will never embarrass me again!” [Texas in the Morning, p. 167]

Lyndon Johnson to Madeleine Brown 12/31/63 in the Driskill Hotel, Austin, TX:

"Lyndon, you know that a lot of people believe you had something to do with President Kennedy's assassination." 
He shot up out of bed and began pacing and waving his arms screaming like a madman. I was scared! 
"That's bull___, Madeleine Brown!" he yelled. "Don't tell me you believe that ____!" 
"Of course not." I answered meekly, trying to cool his temper. 
"It was Texas oil and those f___g renegade intelligence bastards in Washington."

Lyndon Johnson told aide Marvin Watson that the CIA killed JFK

From Robert Kennedy and His Times by Arthur Schlesinger (1978):

"In 1967 Marvin Watson of Lyndon Johnson's White House staff told Cartha DeLoach of the FBI that Johnson "was now convinced there was a plot in connection with the assassination. Watson stated the President felt that CIA had had something to do with this plot." (Washington Post, December 13, 1977)

Lyndon Johnson​ told Howard K. Smith in 1966:

 “Kennedy tried to get Castro — but Castro got Kennedy first.” - LBJ.

Lyndon Johnson to Malcolm Kilduff, after Kiduff asked if he could make a statement that the president was dead:

"No, wait. We don't know if it's a communist conspiracy or not. I'd better get out of here and back to the plane. Are they prepared to get me out of here?" [Sam Johnson's Boy, Steinberg, p. 606]

Robert Kennedy to Lyndon Johnson: “Why did you have my brother killed?”

The White House photographer took a picture of Robert Kennedy and Lyndon Johnson standing outside a White House column. The photographer told Madeleine Brown that Robert Kennedy hit the column and asked Lyndon Johnson “Why did did you have my brother killed?”

Allen Dulles:

“That little Kennedy … he thought he was a god.”  [JFK and the Unspeakable, p. 16]

Richard Nixon’s answer to Howard Baker: “You don’t want to know” replying to Baker’s question “What do you know about the Kennedy Assassination?” Comments relayed by Don Hewitt, producer of 60 Minutes

Oral History Interview with DON HEWITT 
October 8, 2002, New York, NY, By Vicki Daitch 
For the John F. Kennedy Library

CIA assassin David Morales referring to John Kennedy, while talking among friends:

      “Well, we took care of that S.O.B.” (referring to John Kennedy).
CIA counter intelligence head 

James Angleton to Seymour Hersh:

Angleton is implying that the CIA murdered John Kennedy

In December 1974, pursued by the dogged Seymour Hersh, who was then investigating the CIA’s illegal domestic operations for the New York Times, Angleton suddenly blurted to the reporter, “A mansion has many rooms … I’m not privy to who struck John.” What did the cryptic remark mean? I would be absolutely misleading you if I thought I had any f____g idea,” says Hersh today. “But my instinct about it is he basically was laying off [blame] on somebody else inside the CIA, and the whole purpose of the conversation was to convince me to go after somebody else and not him. And also that he was a completely crazy f____g old fart.” [David Talbot, Brothers, p. 274]

Many JFK researchers think that CIA head of counterintelligence James Angleton was running Lee Oswald and that Angleton (and Richard Helms) had a hand in the JFK assassination and the posthumous framing of US intelligence agent Oswald.

James Angleton, former CIA head of counter-intelligence let some truth come out in 1985 before he died:

Angleton was probably involved in the JFK assassination; he (along with David Atlee Phillips) may very well have been running Lee Harvey Oswald, the patsy

“Fundamentally, the founding fathers of U.S. intelligence were liars. The better you lied and the more you betrayed, the more likely you would be promoted. These people attracted and promoted each other. Outside of their duplicity, the o​nly thing they had in common was a desire for absolute power. I did things that, in looking back o​n my life, I regret. But I was part of it and I loved being in it. . . Allen Dulles, Richard Helms, Carmel Offie, and Frank Wisner were the grand masters. If you were in a room with them you were in a room full of people that you had to believe would deservedly end up in hell.” Angleton slowly sipped his tea and then said, “I guess I will see them there, soon.”

----JAMES ANGLETON, C.I.A. Counter Intelligence-Chief, 1985
CIA director William Colby to NY Times editor Abe Rosenthal in 1975


New York Times editor Rosenthal asked CIA Director William Colby if the CIA ever killed anybody in this country. Colby replied, “Not in this country.” When asked who the CIA had killed Colby said, “I can’t talk about it.” Colby said, “Sometimes intelligence operations are high-risk, and sometimes they fail. Then, the question is not whether the CIA is some rogue elephant, which it never has been, but rather that we Americans made a mistake through out constitutional system.”
                                                     [John Armstrong, Harvey and Lee, p. 968]

What Colby is saying, imho, is that the Americans made a "mistake" by electing John Kennedy, so the CIA corrected it by murdering him. - R.

CIA David Atlee Phillips: "My final take on the assassination is there was a conspiracy, likely including American intelligence officers."

 David Atlee Phillips, just before his death, to Kevin Walsh, an investigator with the HSCA. Phillips died in July, 1988. Source: Larry Hancock, the author of Someone Would have Talked.
Cord Meyer to writer C. David Heymann 

in 2001

C. David Heymann asked a dying Cord Meyer who Cord thought really murdered his former wife Mary Meyer in October, 1964. Cord replied, “the same sons of bitches that killed John F. Kennedy.” http://en.wikipedia.org/wiki/Mary_Pinchot_Meyer 

From Wikipedia: Cord Meyer's later statements about the murder
Cord Meyer left the CIA in 1977. In his autobiography Facing Reality: From World Federalism to the CIA he wrote, "I was satisfied by the conclusions of the police investigation that Mary had been the victim of a sexually motivated assault by a single individual and that she had been killed in her struggle to escape." However his former personal assistant Carol Delaney later claimed, "Mr. Meyer didn't for a minute think that Ray Crump had murdered his wife or that it had been an attempted rape. But, being an Agency man, he couldn't very well accuse the CIA of the crime, although the murder had all the markings of an in-house rubout."
In February 2001 writer C. David Heymann asked Cord Meyer about Mary Pinchot Meyer's murder and he replied, "My father died of a heart attack the same year Mary was killed. It was a bad time." When asked who had murdered Mary Pinchot Meyer, the retired CIA official, six weeks before his own death from lymphoma, reportedly "hissed" back, "The same sons of bitches that killed John F. Kennedy."
A dying David Atlee Phillips admitted to his brother Jim that he had been

in Dallas on 11/22/63

What he is really admitting to is involvement in the JFK assassination.

Shawn Phillips is the nephew of David Atlee Phillips and the son of James Atlee Phillips:

Email from Shawn Phillips:

The "Confession", you refer to was not in so many words as such. I cannot remember the time frames involved, but this was what was told to me by my father, James Atlee Phillips, who is deceased. He said that David had called him with reference to his (Davids), invitation to a dinner, by a man who was purportedly writing a book on the CIA. At this dinner, was also present a man who was identified only as the "Driver". David told Jim that he knew the man was there to identify him as Raul Salcedo, whose name you should be familiar with, if your research is accurate in this matter. David then told Jim that he had written a letter to the various media, as a "Preemptive Strike" , against any and all allegations about his involvement in the JFK assassination. Jim knew that David was the head of the "Retired Intelligence Officers of the CIA", or some such organization, and that he was extremely critical of JFK, and his policies. Jim knew at that point, that David was in some way, seriously involved in this matter and he and David argued rather vehemently, resulting in a silent hiatus between them that lasted almost six years according to Jim. Finally, as David was dying of irreversible lung cancer, he called Jim and there was apparently no reconciliation between them, as Jim asked David pointedly, "Were you in Dallas on that day"? David said, "Yes", and Jim hung the phone up. 

Shawn Phillips is a musician. This is his website: http://www.shawnphillips.com

His family tie to David Atlee Phillips is explained here: http://www.shawnphillips.com/james.html 

J. Edgar Hoover to Billy Byars, Jr, son of Texas oil man Billy Byars, Sr; a close friend to Hoover:

"If I told you what I really know, it would be very dangerous to the country. Our whole political system could be disrupted." Hoover was responding to a question of whether Oswald really shot JFK.

George Smathers, LBJ's close friend, on what JFK had told him about not controlling the CIA:

"I remember him saying that the CIA frequently did things he didn't know about, and he was unhappy about it. He complained that the CIA was almost autonomous. He told me he believed the CIA had arranged to have Diem and Trujillo bumped off. He was pretty shocked about that. He thought it was a stupid thing to do, and he wanted to get control of what the CIA was doing." (The Assassinations, p. 329)
Dallas Police Chief Jesse Curry:

"We don`t have any proof that Oswald fired the rifle, and never did. Nobody`s yet been able to put him in that building with a gun in his hand." Jesse Curry
Hale Boggs said that J. Edgar Hoover “lied his eyes out” to the Warren Commission

Hale Boggs came to completely reject the Warren Report

http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKboggs.htm 

According to one of his friends: "Hale felt very, very torn during his work (on the Commission) ... he wished he had never been on it and wished he'd never signed it (the Warren Report)." Another former aide argued that, "Hale always returned to one thing: Hoover lied his eyes out to the Commission - on Oswald, on Ruby, on their friends, the bullets, the gun, you name it."

 Comments of Allen Dulles, Earl Warren John J. McCloy at first Warren Commission meeting:

At the first meeting of the newly constituted Warren Commission, Allen Dulles handed out copies of a book to help define the ideological parameters he proposed for the Commission's forthcoming work. American assassinations were different from European ones, he told the Commission. European assassinations were the work of conspiracies, whereas American assassins acted alone. Someone was alert enough to remind Dulles of the Lincoln assassination, when Lincoln and two members of his cabinet were shot simultaneously in different parts of Washington. But Dulles was not stopped for a second: years of dissembling in the name of "intelligence" were not to fail him in this challenge. He simply retorted that the killers in the Lincoln case were so completely under the control of one man (John Wilkes Booth), that the three killings were virtually the work of one man.

Dulles's logic here (or, as I prefer to call it, his paralogy) was not idiosyncratic, it was institutional. As we have seen, J. Edgar Hoover had already, by November 25, committed his own reputation and the Bureau to the conclusion that Oswald had done it, and acted alone. Chief Justice Warren knew this, yet said at the same meeting, "We can start with the premise that we can rely upon the reports of the various agencies that have been engaged in the investigation." John J. McCloy spoke for the extra-governmental establishment when he added that it was of paramount importance to "show the world that America is not a banana republic, where a government can be changed by conspiracy.”
Lyndon Johnson to Clare Luce Booth:

“Clare Booth Luce, admittedly no friend of LBJ, rode on thebus to the inaugural ball with him after the election. She pressed him to tellher why, after a year and a half of denials, he had agreed to accept secondplace on the ticket. ‘And he leaned close and said,’ Luce recalled, ‘Clare, I looked it up; one out of every four presidents has died in office. I’m agamblin’ man, darlin’, and this is the only chance I got.’”
Jack Ruby on the role of Lyndon Johnson in the JFK assassination:

Jack: Everything pertaining to what's happening has never come to the surface. The
world will never know the true facts, of what occurred, my motives. The people had,
that had so much to gain and had such an ulterior motive for putting me in the 
position I'm in, will never let the true facts come above board to the world. 

Reporter : Are these people in very high positions Jack?!

Jack : Yes. . . .

Jack: When I mentioned about Adlai Stevenson--"if he was vice president there would never have been an assassination of our beloved President Kennedy"--[and was] asked if he would explain it again, Ruby continued, Well, the answer is the man in office now.
Prescott Bush letter to Clover Dulles in 1969

Prescott Bush wrote Clover Dulles, the widow of Allen Dulles, in 1969 after the death of Allen Dulles and while the assassination of Robert Kennedy was still fresh. Note how BITTER Prescott Bush is toward the Kennedys over the Bay of Pigs ... do not underestimate the CIA's anger at John Kennedy over the Bay of Pigs - it is a big reason they assassinated him (and LBJ's desperate fears of exposure ...)

  

"He [Allen] tried to make a pleasant evening of it, but I was rather sick of heart, and angry too, for it was the Kennedy's that brought about the fiasco. And here they were making Allen to be the goat, which he wasn't and did not deserve. I have never forgiven them."
 

http://www.jfkmurdersolved.com/prescott.htm
John J. McCloy’s view of the Constitution regarding the internment of Japanese Americans in WWII

http://voluntaryist.com/forthcoming/indefense.html 

..... The Constitution and constitutional safeguards it embraced were held in disdain by government officials. "Assistant Secretary of War [John] McCloy clearly stated his position: '[I]f it is a question of the safety of the country [and] the Constitution . . . . Why the Constitution is just a scrap of paper to me.'" (Hirase, pp. 149-150)
Richard Nixon knew the ugly truth about the JFK Assassination;

 I do not think Nixon was directly involved, but I think he was very aware that LBJ-CIA killed JFK:

Mark Tracy: http://mtracy9.tripod.com/kennedy.html :

Other facts linking Nixon to the JFK assassination emerged years later during the Watergate conspiracy, some of which were revealed by Nixon's former chief of staff, H. R. Haldeman in his memoir, The Ends of Power. Haldeman cites several conversations where Nixon expressed concern about the Watergate affair becoming public knowledge and where this exposure might lead. Haldeman writes: 

"In fact, I was puzzled when he [Nixon] told me, 'Tell Ehrlichman this whole group of Cubans [Watergate burglars] is tied to the Bay of Pigs.' After a pause I said, 'The Bay of Pigs? What does that have to do with this [the Watergate burglary]?' But Nixon merely said, 'Ehrlichman will know what I mean,' and dropped the subject." 

Later in his book, Haldeman appears to answer his own question when he says, "It seems that in all of those Nixon references to the Bay of Pigs, he was actually referring to the Kennedy assassination." 

If Haldeman's interpretation is correct, then Nixon's instructions for him to, "Tell Ehrlichman this whole group of [anti-Castro] Cubans is tied to the Bay of Pigs," was Nixon's way of telling him to inform Ehrlichman that the Watergate burglars were tied to Kennedy's murder. (It should be noted that many Cuban exiles blamed Kennedy for the failure to overthrow Castro at the Bay of Pigs, pointing to Kennedy's refusal to allow the U.S. military to launch a full-scale invasion of the island.) 

Haldeman also links the Central Intelligence Agency to the Watergate burglars and, by implication, to the Kennedy assassination. Haldeman writes, "...at least one of the burglars, [Eugenio] Martinez, was still on the CIA payroll on June 17, 1972 -- and almost certainly was reporting to his CIA case officer about the proposed break-in even before it happened [his italics]." 

The other Watergate conspirators included ex-FBI agent G. Gordon Liddy, ex-CIA agents James McCord and E. Howard Hunt, and Bay of Pigs veterans Bernard Barker, Frank Sturgis and Virgilio Gonzales. E. Howard Hunt's relationship with the anti-Castro Cubans traces back to the early 1960s, to his days with the Central Intelligence Agency. As a CIA political officer and propaganda expert, Hunt helped plan the Bays of Pigs operation and also helped create the Cuban Revolutionary Council -- a militant anti-Castro organization. Hunt would later retire from the CIA (at least ostensibly) to become covert operations chief for the Nixon White House. [Note: Hunt maintained a working relationship with the Central Intelligence Agency even after his "retirement," obtaining camera equipment and disguises from the CIA's Technical Services Division for use in the Watergate burglary.] 

Several reports over the years have placed Hunt in Dallas at the time of the Kennedy assassination. In 1974, the Rockefeller Commission concluded that Hunt used eleven hours of sick leave from the CIA in the two-week period preceding the assassination. Later, eyewitness Marita Lorenz testified under oath that she saw Hunt pay off an assassination team in Dallas the night before Kennedy's murder. (Hunt v. Liberty Lobby; U.S. District Court for the Southern District of Florida; 1985) Click to read transcript 

In taped conversations with Haldeman, Nixon is obviously worried about what would happen if Hunt's involvement in the Watergate conspiracy came to light. Nixon says, "Of course, this Hunt, that will uncover a lot of things. You open that scab, there's a hell of a lot of things, and we feel that it would be very detrimental to have this thing go any further ... the President's belief is that this is going to open the whole Bay of Pigs thing up again." Click to Listen: Nixon instructs Haldeman on what to tell the CIA (text below) 

NIXON: When you get in to see these people, say: "Look, the problem is that this will open the whole, the whole Bay of Pigs thing, and the President just feels that..." ah, I mean, without going into the details of, of lying to them to the extent to say that there is no involvement. But, you can say, "This is sort of a comedy of errors, bizarre," without getting into it, "The President's belief is that this is going to open the whole Bay of Pigs thing up again. And, ah because ah these people are playing for, for keeps and that they should call the FBI in and we feel that ... that we wish for the country, don't go any further into this case, period!" 

	Following instructions, Haldeman informed CIA Director Richard Helms of Nixon's concern that the Watergate investigation would "open the whole Bay of Pigs thing up again." Haldeman gives this account of what transpired next: 

"Turmoil in the room. Helms, gripping the arms of his chair, leaning forward and shouting, 'The Bay of Pigs had nothing to do with this. I have no concern about the Bay of Pigs.' 

"Silence. I just sat there. I was absolutely shocked by Helms' violent reaction. Again I wondered, what was such dynamite in the Bay of Pigs story?" 


Eleven days after Hunt's arrest for the Watergate burglary, L. Patrick Gray, acting FBI Director, was called to the White House and told by Nixon aide John Ehrlichman to "deep six" written files taken from Hunt's personal safe. The FBI Director was told that the files were "political dynamite and clearly should not see the light of day." Gray responded by taking the material home and burning it in his fireplace. John Dean, council to the president, acted similarly by shredding Hunt's operational diary. 

Futhermore, as former White House correspondent Don Fulsom reveals, "The newest Nixon tapes are studded with deletions -- segments deemed by government censors as too sensitive for public scrutiny. 'National Security' is cited. Not surprisingly, such deletions often occur during discussions involving the Bay of Pigs, E. Howard Hunt, and John F. Kennedy. One of the most tantalizing nuggets about Nixon's possible inside knowledge of JFK assassination secrets was buried on a White House tape until 2002. On the tape, recorded in May of 1972, the president confided to two top aides that the Warren Commission pulled off 'the greatest hoax that has ever been perpetuated.' Unfortunately, he did not elaborate."

John Kennedy to Malcolm Kilduff

“After I come back from Texas, that’s going to change. Vietnam is not worth another American life”. – John Kennedy

Bobby Kennedy:

"If the American people knew the truth about Dallas, there'd be blood in the streets."

[Talbot, Brothers, p. 268]

Lyndon Johnson to the Joint Chiefs of Staff at a Christmas party in 1963,

soon after the JFK assassination

"Just let me get elected, and then you can have your war." [Stanley Karnow's Vietnam: A History, Viking, 1983, p. 326] Stanley Karnow’s source for that LBJ quote was Gen. Harold K. Johnson, the Army chief of staff.

Guy Bannister to Delphine Roberts about Lee Harvey Oswald: 

“He’s with us. He’s associated with the office.”


Guy Bannister was a former FBI guy, one of J. Edgar Hoover’s favorite agents, and he was running intelligence operations in New Orleans in summer 1963. Guy Bannister is saying Oswald is not a pro-Castro Marxist, but rather with the intelligence operations Bannister was running.

[Anthony Summers, Conspiracy, 1991 ed., p. 295]

Lyndon Johnson, covering his tracks:

"I never believed that Oswald acted alone, although I can accept that he pulled the trigger."—Lyndon Johnson  (Johnson also told Senator Richard Russell that he did not believe in the single-bullet theory either.)

Bobby Kennedy to Soviet envoy Georgi Bolshakov, during Cuban Missile Crisis:

"Godd*mn it, Georgi ... doesn't Premier Krushchev realize the President's position? Every step he takes to meet Premier Krushchev halfway costs my brother a lot of effort ... In a gust of blind hate, his enemies may go to any length, including killing him.”
Senator Richard Russell, one of the seven Warren Commission members:

"[I] never believed that Lee Harvey Oswald assassinated President Kennedy without at least some encouragement from others ... I think someone else worked with him in the planning."

Dan Rather (CFR):

"We really blew it on the Kennedy assassination.” Today (2011)

Dan Rather 1967:

Dan Rather, The Warren Report: Part 1, CBS Television (25th June, 1967) 

"The basic story pieced together by that Warren Commission Report on the assassination is this: A man named Lee Harvey Oswald crouched here in this dingy window of the Texas School Book Depository as the President passed below. Oswald, the Commission tells us, fired three shots. One missed. One struck both the President and Texas Governor John Connally, riding with him. The third killed the President. Oswald, the Report had it, hid his rifle over there, then ran down the stairs, left the building on foot, and hurried down Elm Street. He made his way to his rented room, picked up a revolver, and about twelve minutes later shot Police Officer J. D. Tippit."

New Orleans District Attorney Jim Garrison at his press conference on 12/26/67:

“President Johnson is currently the most active person in the country in protecting the assassins of John Kennedy.”

“President Johnson must have known by the time of the arrest that Oswald did not pull the trigger.”

“You are being fooled. Everyone in America is being fooled. The whole world is being fooled.”

“Why? Because of power – becaue if people knew the facts about the assassination they would not tolerate the people in power today. Keep in mind who profits most. Who appointed the Warren Commission? Who runs the FBI? Who runs the CIA? The President of the United States.”

Jim Garrison in his Playbody interview:

“President Kennedy died because he wanted peace.”

UPI dispatch from New Orleans dated 2/20/68,

Jim Garrison;

Jim Garrison accused Attorney General Ramsay Clark “doing his best to torpedo the case of the state of Louisiana” because “apparently it is felt in Washington that if the truth of President Kennedy’s murder can be kept concealed, President Johnson’s promotion to the presidency will appear more legitimate.”

2/21/68 Netherlands Television broadcast and interview of Jim Garrison

Jim Garrison: “President Kennedy was murdered by CIA elements. Those who were involved in the murder worked laboriously to give such a presentation that the suspicion would rest on others. This manner of organizing a murder is standard procedure within the CIA.

Joachim Joesten, The Dark Side of Lyndon Johnson, p. 267: “Garrison also said in this context that he had to assume that President Johnson knew that the CIA killed Kennedy because he appointed an investigation committee composed of mainly pro-CIA persons.”

Joachim Joesten (p. 267): “Garrison was quoted in the Dutch interview as saying that he had to speak out in Europe ‘because it is impossible in America. The U.S. press is controlled to such an extent by the CIA that we no longer can say the truth. They throttled us.’”

Joachim Joesen (p. 268): Garrison stated early in his inquiry, that in due course ‘every individual involved,’ including all accessories after the fact, would be arrested and brought to trial.


‘The only way they can escape is to kill themselves,’ he added significantly. He wasn’t just thinking of David Ferrie.


If Lyndon B. Johnson has any brains left, he’ll blow them out before the law gets to him. That way he could at least escape the pinnacle of infamy and save his country from foundering in an abyss of national shame. [Joachim Joesten, The Dark Side of Lyndon Johnson, p. 268]

George White in a letter to Sid Gottlieb, describing his CIA experiences:

http://en.wikipedia.org/wiki/Operation_Midnight_Climax
"I was a very minor missionary, actually a heretic, but I toiled wholeheartedly in the vineyards because it was fun, fun, fun. Where else could a red-blooded American boy lie, kill, cheat, steal, rape and pillage with the sanction and blessing of the All-Highest?"
Jean Hill, witness to the JFK assassination:


“I received a death threat over the telephone and the man said they heard I had a book coming out, and that if I said anything in the book I would not live to enjoy it.”

Lyndon Johnson:

”Behind every success there is a crime”

LBJ to his mistress Madeleine Duncan Brown

Madeleine Brown tells of her next rendezvous with her lover at the Driskoll Hotel in Austin, which is even more revealing. It was a New Year's Eve party on December 31, 1963. Sipping bubbly champagne on the feather bed, she burst forth with what had obsessed her for the past six weeks. Again, we revert to her words: 
"Lyndon, you know that a lot of people believe you had something to do with President Kennedy's assassination."
He shot up out the bed and began pacing and waving his arms screaming like a madman. I was scared.
"That's BS, Madeleine Brown!" he yelled. Don't tell me you believe that crap."
"Of course not," I answered meekly, trying to cool his temper.
"It was Texas oil and those !@#$% renegade intelligence !@#$%&$ in Washington."
"What are you talking about?" I asked, my eyes bulging.
Hell, that !@#--$%-#--!@#$% Irish Mafia Kennedy - with advice from the Invisible Government - came out for suicidal cuts in the oil depletion allowance. More than 280 million dollars per year! He stopped a half dozen mergers under the Anti-Trust Act. In `62's snag, the market dropped one hundred and thirty-seven billion !@#$% dollars. Steel fell fifty percent, and he had the impertinence to talk about `rollback' of prices or worse, a freeze. This was war, Madeleine, to some rich, fat cats in Texas you and I both know. He campaigned on an increased defense budget. Then he made plans to close fifty-two bases in 25 states, plus 25 overseas bases, and he was getting ready to quit in Southeast Asia. And for the first time in history, he had sent in one intelligence agency, the FBI, to dismember another agency, the CIA. America simply could not have this!"
"Who were the Texas oil men, Lyndon? Who are we talking about.?" I asked boldly.
He turned and looked me straight in the eyes with a cold glare, saying, "Behind every success there is a crime. Do you remember what I told you years ago, Madeleine? You see nothing, you hear nothing, you say nothing." As he stormed off to the bathroom, he added, "I can see that I've already told you too much. I should have listened to my own advice."
Madeleine Duncan Brown has no doubt that Lyndon told her the truth. She believes that LBJ and the Texas oil cartel did what they what they felt they had to do to protect their own interests.

Daniel Patrick Moynihan: as quoted by Pat Speer:

"Moynihan's comments are not as well known, but in an article published in Oliver Stone's book on his film JFK, Moynihan claimed that the Warren Commission "was Lyndon Johnson at his worst; manipulative, cynical. Setting a chief justice of no great intellect to do a job that a corrupt FBI was well content should not be done well.""
John Armstrong on why Oswald was NOT AT the scene of the J.D. Tippit shooting:

John Armstrong:

“If Tippit was shot as early as 1:10, "Harvey Oswald" could not possibly have run from his rooming house to 10th & Patton…in 6 minutes. In addition to this time problem, not a single witness, in heavily populated Oak Cliff, saw anyone resembling Harvey Oswald after the Tippit shooting (except Mrs. Roberts and those at the Texas Theatre).In order for the Warren Commission to assert that Oswald killed Tippit, there had to be enough time for him to walk from his rooming house to 10th & Patton—about a mile away.

 The Warren Commission and HSCA ignored [Helen] Markham's time of 1:06 PM, did not interview T. F. Bowley (1:10 PM), did not ask Roger Craig (1:06 PM) and did not use the time shown on original Dallas police logs. Instead, the Warren Commission (1964) concluded that Oswald walked that distance in 13 minutes. The House Select Committee on Assassinations (1978) determined the time was 14 minutes, 30 seconds. Both concluded Oswald was last seen at the corner of Beckley and Zang at 1:03 PM. Either of their times, 13 minutes or 14 minutes and 30 seconds, would place Oswald at 10th & Patton at 1:16 PM or later. The time of the Tippit shooting as placed by the Commission,1:16 PM, contradicted the testimony of Markham, Bowley, Craig and the Dallas Police log. Another problem for the Warren Commission to overcome was the direction in which Oswald was walking. If he was walking west, as all of the evidence suggested, he would have had to cover even more ground in the same unreasonably short period of time. The Dallas Police recorded that the defendant was walking "west in the 400 block of East 10th." The Commission ignored the evidence—5 witnesses and the official Dallas Police report of the event—and said he was walking east, away from the Texas Theater.”

Bill Clinton:

"There's a government inside the government and I don't control it."

Dealey Plaza Revisited: 

What Happened to JFK

By James Fetzer

This is an excellent recap of details of the murder and (pretty weak) official cover up of  the JFK assassination: http://www.und.edu/org/jfkconference/UNDchapter30.pdf 

Fair Play Magazine

About the JFK Assassination – excellent articles and commentary
http://www.acorn.net/jfkplace/09/fp.back_issues/03rd_Issue/fp.html 

Interesting Info from Don Hewett

of Sixty Minutes

http://www.ratical.org/ratville/JFK/JohnJudge/Hewitt.html
Don Hewitt (CBS) and the JFK Assassination 

Date: Wed, 18 Jul 2001 
From: "R.R." 
To: John Judge 

Something significant happened today which we must seize on. 

This afternoon I watched an interview on MSNBS of Don Hewitt, long time CBS producer of 60 Minutes. It was a retrospective. It occurred to me as I sat there, "geez, ask Hewitt what he thinks of how the media covered the JFK assassination." Seconds later, the interviewer (I forget his name -- but NBC's top political analyst) asked Hewitt "What about the JFK assassination . . . any regrets or comments." I nearly fell over. 

Here's some of the things Hewitt said, as best as I can remember: 

I never believed Oswald did this alone 

The more you look into it, the more there is something there . . . something not right with the Oswald conclusion 

I believe Oswald and Ruby were somehow connected. I don't believe Ruby was some ordinary guy who just decided to walk into the DPD basement and shoot Oswald. 

He ordered Dan Rather to go to Zapruder's house, knock him out, take the film, copy it and return the film, allowing CBS lawyers to handle the assault charge . . . he then called Rather and told him not to do it. 

He claims he asked RFK if he believed in Oswald being the lone assassin, to which RFK replied "What difference does it make; it won't bring him back." Hewitt then commented that he believed RFK really felt and knew otherwise. 

He said all the top JFK advisors - Sorenson, Kenny O'Donnell, Pierre Salinger etc, know or knew something that they did not want to talk about. (To this I add that in two conversations with Pierre Salinger, he was quite willing to talk about it with me over the phone - a total stranger - telling me he was convinced the mafia did it, and he was astonished at some of the medical evidence uncovered by the JFK Records Act. I am trying to reach Salinger by phone to alert him to Hewitt's comments.) 

I plan to write to Hewitt and I suggest the rest of you do so. He is 78. He is retiring soon, apparently. This has to be something eating away at him, or at least something that he could retire on if prompted with the kinds of quick summaries you can produce regarding the medical evidence, New Orleans, Collins Radio, the recent COPA suit. Don't bury him with too much detail; tantalize him with nuggets. 

Let's not blow this. 

R.R. 



Date: Thu, 19 Jul 2001 13:32:39 -0400 
To: R.R. 
Subject: Re: CBS's Don Hewitt's interview today on MSNBC 
Well R., it's interesting, but he's [Don Hewitt] had many years to do something about all this on 60 Minutes and not a peep. This information is apparently also in his new memoirs book. No cost in saying it as he retires -- it's a weak whistle-blowing then. 

Jim Hougan told us a story about Hewitt at the Lost River conference last year. When Jim first came to work at 60 minutes, Hewitt, who was the gatekeeper deciding what stories would or would not run on 60 minutes, took Jim to lunch. Hewitt said he had heard Jim was a "conspiracy theorist" and Jim countered by saying that he worked on Watergate, which was a conspiracy, not a theory. 

Hewitt said that one was known about, though, and asked for an example of a conspiracy that had been kept quiet for a long time. Jim pointed to the JFK assassination. Hewitt said "I know more about the JFK assassination than anyone here at CBS". Jim, astonished, asked why that was, and Hewitt revealed that CBS had gotten the Zapruder film and appointed staff, including himself, to study the assassination in depth. Jim, still astounded, asked what their conclusion had been, since he never saw it reported anywhere. Hewitt said they had concluded Oswald could not have killed Kennedy acting alone, there had to be another gunman involved. Jim asked why they didn't say that on CBS. Hewitt replied, "Oh, I know what you are thinking -- conspiracy! But we never found any evidence of a connection between Oswald and the other gunman." Thus, the paradigm is insured. 

Also, beware such a "revelation" from the top. It may just be honest musings finally safe to vent, but it could also be a preface for Gus Russo's and Max Holland's thesis that the Kennedy boys had it coming, since they worked so hard to kill Diem and Castro, and stirred up a response from Cuba via Oswald. Ruby and McWillie had Cuban ties (delivering CIA financed weapons to Castro), and the whole Mexico City operation was to link Oswald to Castro. 

I have information collected over the years that the original plan was to blame Castro and invade Cuba that day! Navy seals teams were on the ground ready to hit Castro, and troops were loaded onto transport planes for the invasion November 22. Then all was called off. My best guess is that because Oswald survived the police attack at the theatre, they had a talking head instead of a "Dead Red" Castro lover, and had to back off for fear he would blow the story. Ruby was sent to make sure he shut his mouth. He was already saying too much. 

JJ 

But Richard Nixon Knew :


Oral History Interview with DON HEWITT 
October 8, 2002, New York, NY, By Vicki Daitch 
For the John F. Kennedy Library

HEWITT: 
. . . 
And then, I’ll tell you on tape, I was sitting in Howard Baker’s office. . . . 

He said to me--I think I told him that story. He said, 
“You know, I once said to Richard Nixon, “What do you know about the Kennedy assassination?” 

And he said to me, ‘You don’t want to know.’” That frosted me. 

I think about that a lot. 

I think about that, and I think about the fact that when the Warren Commission had its last meeting, Earl Warren said, publicly on the steps of the Congress where they were meeting--I’m pretty sure that’s where they were meeting. I don’t think it was the Supreme Court--he was coming out, and he said, “We may never know the truth in our lifetime.” And I keep thinking, what did he mean by that? 

DAITCH: 
Right. After just spending all that time searching for…. 

HEWITT: 
That’s exactly right. I don’t…. I’m not a conspiracy buff. I’ve always believed that there was a rogue CIA operation somewhere in the Everglades who were going to get even for the fact that Jack Kennedy had denied their comrades air cover during the Bay of Pigs, and a lot of them were killed on those beaches. And I think a lot of those rogue CIA guys who were part of that were determined to get even. 

http://oswaldsmother.blogspot.com/2009/04/insiders-always-know.html
Howard Baker: What do you know about the Kennedy assassination?
Richard Nixon: You don’t want to know.

Senator Baker related this conversation with Richard Nixon to renowned CBS news producer Don Hewitt. As Hewitt said after learning Nixon’s response, “That frosted me.” In an interview he gave to Vicki Daitch for the Kennedy Library, Hewitt went on to make the following statement:

“For reasons I never understood, none of those guys, Salinger, Bobby (Kennedy), Kenney O' Donnell, Dave Powers, Steve Smith would never, ever talk about the assassination. Did they know something?”
Lyndon Johnson worried about been seen as a “usurper” after the 1963 Coup d’Etat …. He was one!

“I took an oath. I became President. But for millions of Americans I was still illegitimate, a naked man with no presidential covering, a pretender to the throne, an illegal usurper. And then there was Texas, my home, the home of both the murder and the murderer. And then there were the bigots and the dividers and the Eastern intellectuals, who were waiting to knock me down before I could even begin to stand up. The whole thing was unbearable.”

       [Doris Kearns, Lyndon Johnson and the American Dream, p.170]

Lyndon Johnson on drinking:

"I feel sorry for people who don't drink. When they wake up in the morning, that's as good as they've going to feel all."

John Kennedy not part of New York Establishment – very key point
Arthur M. Schlesinger, Jr., in his book on the Kennedy presidency, A Thousand Days, wrote that Kennedy was not part of what he called the "New York establishment":

"In particular, he was little acquainted with the New York financial and legal community-- that arsenal of talent which had so long furnished a steady supply of always orthodox and often able people to Democratic as well as Republican administrations. This community was the heart of the American Establishment. Its household deities were Henry Stimson and Elihu Root; its present leaders, Robert Lovett and John J. McCloy; its front organizations, the Rockefeller, Ford and Carnegie foundations and the Council on Foreign Relations; its organs, the New York Times and Foreign Affairs."[11]
Jim DiEugenio on JFK’s foreign policy

Jim DiEugenio: 

“1. Once Kennedy was inaugurated, he proposed a peaceful solution to the Congo crisis  that would include the freeing of Lumumba.  What he did not know was that Dulles had already speeded up his assassination, once JFK won the election since he knew this would happen.  There is a famous picture by Jacues Lowe taken of JFK's face contorted in agony when he got the news of Lumumba's death.

2. With everyone in the room urging him to militarily intervene at the Bay of Pigs, Kennedy refused.  Even though Nixon told him to send in the Navy.  In other words, if Nixon had won the election, Cuba would be an American colony today.  Instead, he launched his own inquiry, and it confirmed that the CIA had lied to him.  They knew the invasion could not succeed without American forces.  (Dulles later admitted this through his own handwritten notes in an article called "The Confessions of Allen Dulles".)  Kennedy then decided to fire the top level of the CIA, Dulles, Cabell, Bissell.  And he tried to take control of it through his brother.  Something no other president before or since has done.

3.  In 1961, with the Pentagon urging him to use military force, he concluded a peaceful resolution to the Laos Crisis.  Which Eisenhower told him was the worst situation facing him.

4.  Also in 1961, with everyone urging him to send in Marines, Kennedy rejected at least nine different attempts to do so, and instead sent in more advisers to Vietnam.  At the time of his assassination, there was not one more Marine in Vietnam than when he was elected.  And he was in the process of withdrawing the advisers.  Within four months LBJ reversed this completely and requested an order of battle from the military to bomb, and invade Vietnam.

John Connally describing 

Lyndon Johnson:

“There is no adjective in the dictionary to describe him. He was cruel and kind, generous and greedy, sensitive and insensitive, crafty and, ruthless and thoughtful, simple in many ways yet extremely complex, caring and totally not caring. As a matter of fact it would take every adjective in the dictionary to describe him" 

Lyndon Johnson on the JFK assassination

His diversionary tactics …

Marvin Watson (top LBJ aide) : President Johnson “was now convinced” that the CIA had somehow been involved in the Kennedy assassination.

Previously, President Johnson had spoken privately of his belief that there was a conspiracy behind the Kennedy murder, but never before had his strong suspicions of CIA involvement surfaced.

http://aarclibrary.org/publib/church/reports/vol6/html/ChurchV6_0096b.htm

Johnson told Walter Cronkite in an April 1975 interview that “he (Oswald) was quite a mysterious fellow, and he did have a connection that bore examination, and the extent of the influence of those connections on him I think history will deal with more than we're able to do now."
--- Plausible Denial Mark Lane page 45

Joseph Califano (top LBJ aide) : “He (Johnson) used to say that – that he thought in time, when all the activities of the CIA were flushed out and when – then- then maybe the whole story of the Kennedy assassination would be known.”
--- “The American Assassins”, CBS Reports Inquiry, November 26, 1975

Cartha DeLoach (top FBI official) : “The President of the United States, following the assassination of President John F. Kennedy, became somewhat obsessed with the fact that he himself might be assassinated.”
http://aarclibrary.org/publib/church/reports/vol6/html/ChurchV6_0093a.htm
Reading habits of US intelligence agent

 Lee Harvey Oswald:

He sure did read a lot of James Bond books for a “commie!”


This is a very important article. Check it out: http://www.lee-harvey-oswald.com/images/Lee_Harvey_Oswald_and_His_Reading_Habits_in_New_Orleans.pdf

John Kennedy was a Sex Freak and 

it cost him his Life

That is the only way Lyndon Johnson was able to get on 1960 Democratic ticket as VP: use of SEXUAL BLACKMAIL on JFK

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218 

John Kennedy was an out-of-control Sex Freak who had many, many affairs. People who deny this are Kennedy groupies, not interested in the truth. It is not "slander" of someone if you really are a Sex Freak like John Kennedy or Bill Clinton who idolized JFK and tried to be just like him. (LBJ was also a notorious womanizer.)

That is too bad because if you don't understand this, then you will never understand that the ONLY reason Lyndon Johnson got on the Democratic ticket in 1960 was through the use of SEXUAL BLACKMAIL on John Kennedy to FORCE John Kennedy to put him on the Demo ticket.

On the night of July 13th, 1960, Lyndon Johnson and Sam Rayburn, using Hoover's dossier on John Kennedy used SEXUAL BLACKMAIL to force John Kennedy to put Lyndon Johnson on the Democratic ticket. Lyndon Johnson was not on short list of JFK for Vice President. He was not on the long list. LBJ was not on the list - period.

But John Kennedy picked because he was forced to. And that was an extremely dangerous thing because putting Lyndon Johnson a heartbeat away from the world's most powerful job would be about like putting Ted Bundy in a Florida sorority at 2PM.

Kennedy's close and trusted personal secretary for 12 years was Evelyn Lincoln. Here is a report about the Johnson blackmail:

Evelyn Lincoln, JFK’s secretary, reports that Johnson, with J. Edgar Hoover’s dark help, got on the 1960 Democratic ticket by using BLACKMAIL on the Kennedys:

“During the 1960 campaign, according to Mrs. Lincoln, Kennedy discovered how vulnerable his womanizing had made him. Sexual blackmail, she said, had long been part of Lyndon Johnson's modus operandi—abetted by Edgar. "J. Edgar Hoover," Lincoln said, "gave Johnson the information about various congressmen and senators so that Johnson could go to X senator and say, `How about this little deal you have with this woman?' and so forth. That's how he kept them in line. He used his IOUs with them as what he hoped was his road to the presidency. He had this trivia to use, because he had Hoover in his corner. And he thought that the members of Congress would go out there and put him over at the Convention. But then Kennedy beat him at the Convention. And well, after that Hoover and Johnson and their group were able to push Johnson on Kennedy."LBJ," said Lincoln, "had been using all the information Hoover could find on Kennedy—during the campaign, even before the Convention. And Hoover was in on the pressure on Kennedy at the Convention." (Summers, Official and Confidential, p. 272).

According to Lincoln, Kennedy had definite plans to drop Johnson for the Vice Presidency in 1964, and replace him with Governor Terry Sanford of North Carolina. In 1964, new President Lyndon Johnson gave FBI director J. Edgar Hoover a lifetime waiver from the mandatory retirement age of 70 that Hoover would hit on 1/1/65! In other words, Hoover could live to age 120 and still be head of the FBI. 

In my opinion, both LBJ and Hoover were conspirators, along with the CIA, in the JFK assassination. LBJ’s and Hoover’s jobs were to cover up the murder.

More on how Lyndon Johnson and Sam Rayburn blackmailed and threatened John Kennedy to get Lyndon Johnson on the Democratic ticket in 1960:

The Dark Side of Camelot by Seymour Hersh is an excellent book and I highly recommend it. Through Seymour Hersh, you get the voices of the CIA people and perhaps Secret Service people who hated John Kennedy. JFK was not murdered because he was a reckless and prolific womanizer. But it gave JFK's killers one more justification to kill someone they did not respect ... and actually hated for reasons both personal and ideological.

Seymour Hersh really does a fantastic job detailing how the psychopathic serial killer LYNDON JOHNSON BLACKMAILED HIS WAY ONTO THE 1960 DEMOCRATIC TICKET ... with last minute threats and blackmails issued by him and Sam Rayburn late in the night of July 13th, 1960 at the Democratic convention in Los Angeles. By the morning of July 14th, Lyndon Johnson and Sam Rayburn (using Hoover's blackmail info on Kennedy) had TWISTED THE ARM of John Kennedy enough to force him to break his deal with Symington and INSTEAD put the homicidal maniac and Kennedy-hater Lyndon Johnson on the 1960 Demo ticket.

That my friends, was a FATAL decision. Because Johnson works like this: blackmail you today, kill you tomorrow. Like Jack Ruby famously said, if John Kennedy had picked Adlai Stevenson, Kennedy would still be alive... or at least would not have been shot like a dog in the streets of Dallas.

In reality John Kennedy was all set to pick Sen. Stuart Symington of Missouri who was very popular in California, which had a whopping 35 electoral votes at that time. With Johnson on the ticket, Kennedy lost California by a razer close 1/2 of a percent. It is very likely that a Kennedy/Symington ticket would have WON California.

Read the Dark Side of Camelot by Seymour Hersh, p.124-129:

Close JFK friend Hy Raskin: “Johnson was not being given the slightest bit of consideration by any of the Kennedys… On the stuff I saw it was always Symington who was going to be the vice president. The Kennedy family had approved Symington.” [Hersh, p. 124]

John Kennedy to Clark Clifford on July 13, 1960: “We’ve talked it out – me, dad, Bobby – and we’ve selected Symington as the vice president.” Kennedy asked Clark Clifford to relay that message to Symington “and find out if he’d run.” …”I and Stuart went to bed believing that we had a solid, unequivocal deal with Jack.” [Hersh, p.125]

Hy Raskin: “It was obvious to them that something extraordinary had taken place, as it was to me,” Raskin wrote. “During my entire association with the Kennedys, I could not recall any situation where a decision of major significance had been reversed in such a short period of time…. Bob [Kennedy] had always been involved in every major decision; why not this one, I pondered… I slept little that night.” [Hersh, p. 125]

John Kennedy to Clark Clifford in the morning of July 14, 1960: “I must do something that I have never done before. I made a serious deal and now I have to go back on it. I have no alternative.” Symington was out and Johnson was in. Clifford recalled observing that Kennedy looked as if he’d been up all night.” [Hersh, p. 126]

John Kennedy to Hy Raskin: “You know we had never considered Lyndon, but I was left with no choice. He and Sam Rayburn made it damn clear to me that Lyndon had to be the candidate. Those bastards were trying to frame me. They threatened me with problems and I don’t need more problems. I’m going to have enough problems with Nixon.” [Hersh, p. 126]

Raskin “The substance of this revelation was so astonishing that if it had been revealed to me by another other than Jack or Bob, I would have had trouble accepting it. Why he decided to tell me was still very mysterious, but flattering nonetheless.” [Hersh, p. 126] 

MORE ON JOHN KENNEDY’S LIFE AS A SEX FREAK:

1) http://www.cwporter.com/jfksex.htm

2) http://www.reformati...assination.html

3) http://bztv.typepad....SideSummary.pdf Dark Side of Camelot Summary

"During his Presidency, Kennedy had an endless procession of women in the White House. Many times they went skinny dipping with Kennedy in the White House pool. It was said that his overwhelming sex drive was due to the cortisone shots. Here is a report by the White House kennel keeper:

President Kennedy certainly seemed to enjoy his women. I don't know for sure about Marilyn Monroe, but I did hear backstairs talk, after he was dead, that during his visits to California he had enjoyed a few discreet meetings with her at a private home.
I never saw her around the White House and I never heard talk of her being either an official or "O.R."-off the record-guest there in his administration, even though she once sang "Happy birthday, Mr. President, happy birthday to you" to him in New York's Madison Square Garden.

But this much I can tell you: he did enjoy having beautiful women around him at the White House and he did entertain them when Jackie was away. There was a conspiracy of silence to protect his secrets from Jacqueline and to keep her from finding out. The newspapers would tell how First Lady Jacqueline was off on another trip, but what they didn't report was how anxious the President sometimes was to see her go. And what consternation there sometimes was when she returned unexpectedly.

I remember one time it was a beautiful tall blond girl skinny dipping in the pool with him. JFK liked to swim nude and so did some of the girls who popped in to visit him. But this particular girl must have been just waiting for the First Lady to be on her way. She came in the South West Gate and straight to the South Portico, and a trusted aide met her there. He walked her through the Diplomatic Room and along the Colonnade, as if he were taking her to the President's office, but instead he took her to the gymnasium, where she shed her clothes and went to the pool.

Jack Kennedy was already there, lounging naked beside the pool and sipping a daiquiri. Sometimes one or two from a group of trusted staff aides and friends would join Kennedy in the pool, and often there would be just one other male and female to make up a foursome. This time there were several girls and several male friends." (Bryant, Dog Days at the White House, p. 22).

Here is what Sterling Seagrave, a member of the Education Forum and a former reporter for the Washington Post put on my Facebook wall today on 1/9/11:

Sterling Seagrave:

"The blackmailing of JFK was done for LBJ and J. Edgar by Phil Graham, who married into the Meyer family that owned the WashPost (and ran the World Bank). Phil was an old intelligence agency hand from WW2 and all his top editorial management were cronies who'd been in his wartime intel unit."

Back to JFK'S double life as a Sex Freak, with commentary below by C.W. Porter:

•JFK did Lee Radziwill, Jackie's sister when Jackie was in hospital with Caroline [?]. 
•JFK did Audrey Hepburn [?]
•JFK did Jayne Mansfield for 3 years [?] 
•He also did Gene Tierney [X] [Reeves, p. 83] and Marlene Dietrich [Dietrich was allegedly bisexual and preferred women, but supposedly claimed to have slept with 3 of the 4 Kennedys: the Old Man, Jack and Bobby. Oh, well, if the price is right. Dietrich was also married for about 50 years although she did not live with her husband all that time. So who knows? - C.P.] 
•Other actresses tied to JFK in the press were Kim Novak, Janet Leigh and Rhonda Fleming [they were present at the inaugural party and ball. That's all I can tell so far. - C.P.]. 
•Angie Dickinson [X] [Reeves, pp. 235-36] commenting on JFK’s brutal lovemaking style called it “the best 20 seconds of my life.” [?]
•Jackie said JFK was a flop as a lover. She told a friend he "just goes too fast and falls asleep" as reported in the book GRACE AND POWER by Sally Smith [Many other women said the same thing. In other words, he was as egotistical sexually as he was politically. - C.P.]
•During WWII JFK was a security risk at the Pentagon for his well-known affair with Nazi spy Ingrid Arvad. [I question whether she was really a spy but she had some National Socialist connections. Kennedy had no secrets to betray at the time, but it could have been an embarassment. - C.P.]
•In 1951 Kennedy had to pay off Alicia Purdom wife of a British actor half a million dollars after making her pregnant and then reneging on his promise to marry her [X]. 
•In 1956 Kennedy did Joan Lundberg [X] who says he loved threesomes and was a voyeur. He paid for her abortion and slept with her in Jackie’s marriage bed [Judith Campbell Exner said and did the same things but refused the threesome. - C.P.] 
•90 minutes before the first televised debate with Nixon, JFK was with a call-girl. (Reeves p 202) [X] [This is also true of the other debates. - C.P.] He also had a call-girl inauguration night [X] [Not a whore, actually, just another idiot female at one of about 50 inaugural parties, held at Joseph Alsop's house, while Jacqueline was home at the White House. - CP.] [Reeves, p. 236]. The night before the inauguration, he cheated on his wife in their Georgetown house [X]. 
•JFK kept an apartment at the Carroll Arms in Washington where he met young women [X]. After a year of marriage a friend said of Jackie, "Jackie was wandering around looking like a survivor of an airplane crash." (Reeves p 116) [X]
•JFK did Mary Pinchot Meyer in about thirty White House visits from Jan '62 to Nov '63 [X] [Reeves, pp. 8, 75, 240-41, 321; Talbot, pp. 195-6; 198-204; 219; 225; 391]. She was mysteriously murdered in 1964 [X] and her diary of their affair ended up at the CIA [X]. Mary and JFK did drugs together. 
•JFK did David Niven's wife [X]. [He accomplished this in about ten minutes. - C.P.] [Reeves, p. 242]
•JFK did Pamela Turnure, 23, a Jackie look-a-like, hired as Jackie's press secretary, in an affair that went on three years in the White House [X]. [Reeves, p. 242; Talbot, p. 333]
•JFK did Fiddle and Faddle, Secret Service code names for 21 and 23 year old staff members hired mostly for sex. [X] [Reeves, 7, 242]. JFK tested dangerous drugs on them without their knowledge by putting drugs [amyl nitrate] in their drinks [X]. [Peter Lawford warned JFK not to take the stuff himself, because it was too dangerous. So they gave it to one of the girls! She appeared to be hyperventilating, but what did they care? What's the life of just another idiot female to a Kennedy? In short, JFK was just like Teddy -- no different. JFK could have had his very own "Chappaquiddick" at any time. - C.P.] 

["At one point Peter Lawford brought along some amyl nitrate to the White House. Knowing that the drug, called 'Poppers', was supposed to increase the sexual experience, Jack wanted to try some. Lawford refused, citing the extreme danger involved and warning the president not to take the risk. So Jack gave the drug to Fiddle or Faddle, and both men watched with interest as the young woman fell under the drug's powerful influence, appearing for a time to be hyperventilating. Neither Kennedy nor Lawford worried about the health of the recipient; the experiment satisfied their curiosity." - Reeves, p. 242]


•White House intern Marion "Mimi" Beardsley whose married name is Fahnestock was 19 when JFK raped her (statutory rape - the age of consent was 21 in DC at the time) [X]. A powerful older man preying on vulnerable young women is what sexual harassment is all about [X]. [Source: Internet reprints of newspaper articles. Mrs. Fahnestock today works as an auditor for a Manhatten church and is a Christian. -C.P]
•JFK got shots of speed from Dr. Max Jacobson, a.k.a. Dr. Feelgood [X]. [Jacobson was not a member of the American Medical Association and was later barred from the practice of medicine [Hersch, p. 234]. His specialty was injecting large doses of amphetamines and steroids [Reeves, p. 295]. JFK's photographer Mark Shaw died at 47 from the effects of these same drugs, administered by this same quack "doctor" [Reeves, p. 297]. Charles Spalding was high on the same drugs about half the time [Hersch, p. 236]. In other words, the people making the decisions during the Cuban Missile Crisis were all "speed freaks". [Reeves, p. 296] - C.P.] 
•JFK had a penchant for swimming nude with his female guests at wild pool parties [One of the reasons he died was because he pulled a groin muscle romping around with a load of women (and his romping activities were always in the nude), and had to wear a back brace that held him upright, much stiffer than the brace he usually wore. Ordinarily, the first shot that hit him would have knocked him flat and the next shot would have missed. Instead, the next shot blew the top of his head off. - C.P.] [Hersch, p. 439]
•JFK & a British female tennis star had a lengthy relationship [X]. 
•BIGAMIST - JFK married socialite Durie Malcolm in Palm Springs in early 1947 and then a few days later had his friend Charles Spalding steal the marriage certificate from the Court House [unproven but accepted as truth by many people close to the Kennedys. Spalding claims it is true, and that he did it. [Hersch, pp. 2-3, 326-40, 344, 405]. Durie Malcolm denies she ever married JFK, saying she "didn't care for those Irish Micks. And Old Joe was a terrible man" [Hersch, p. 329]. To me, this sounds like she knows more than she is saying. But if the documents have been destroyed, what else can she do? Admit she was a fool, and be ridiculed and vilified (and perhaps killed) by all the forces the Kennedy family could bring to bear? Almost anyone would deny it. If true, it means that Kennedy was a bigamist and the Kennedy children were all illegitimate. - C.P.]. 
•JFK reportedly had an illegitimate child in the late 50s by prostitute Alicia Darr Clark who later tried to blackmail him [X] [Reeves, p. 218, 456, footnote; Hersh, pp. 111-120]
•JFK did Judith Campbell Exner, mob moll [Talbot, p. 140], who had some twenty visits starting in May 1961. Exner carried cash bribes to JFK from California defense contractors. [X] When she called JFK and told him that he had made her pregnant, he asked, "What are you going to do about it?" She had an abortion at a Chicago hospital in January 1963. She was never invited back to the White House. Her lover, mob boss Sam Giancana, bragged that he had 'placed' her with the President. Interestingly, both Giancana and another of her mob lovers, Roselli, were given the C.I.A. contract to kill Castro [X]. 
•JFK did Ellen Rometsch, an East German spy [X]. When the Profumo affair (a sex scandal with a German spy) was blowing apart the British government, the Kennedys paid her off and had her deported. They abused both the FBI and Congress (by threatening Congressmen with information from their FBI files) to keep this liaison out of the press and the timing strongly suggests that the assassination of South Vietnam's Diem was used to divert press attention from JFK's connection to Rometsch. Kennedy also had had sex both in London and New York with prostitute Suzy Chang [X] who was at the heart of the Profumo affair. Bobby had a hard time covering this up [X]. 
•When the Secret Service was asked by local officials in Seattle if Kennedy always had prostitutes brought to him, they answered, "We travel during the day, so this only happens at night." Truckloads of prostitutes were brought to the Whitehouse and admitted without security checks. [X] When JFK inspected military bases, he expected to be supplied with women. 
•JFK used Peter Lawford's home in Santa Monica for meeting women [X]. 
•JFK kept a large collection of photos of himself with naked women [X]. [Hersch, p. 11]
•When President, Kennedy blackmailed starlets into servicing him or have their careers destroyed [X]. 

["'I saw [JFK personal aide] Dave Powers bring in two starlets who were easily recognizable. He had one [of the women] put a scarf over her heard. They had a White House car go out and pick her up at the airport, and Powers met her at the car and walked her up to the second floor'. It was Powers who arranged for the ambitious Hollywood starlets to fly into Washington to service the President. 'It might be their career if they told their [theatrical] agent in Hollywood they didn't want to play" [Secret Service agent Larry] Newman said. "A lot of agents felt sorry for a lot of the girls (...), that they were used this way. There wasn't a thank-you -- not like an affair. It was just being used. (....). Afterwards, while driving the women back to the airport, [JFK personal aide Dave] Powers would 'counsel' the women, essentially warning them, Newman said, 'that if this ever gets out in any way, your career is through'" - Hersch, pp. 229-230]. 

JFK's father did the same thing when he was a movie producer and made no secret of it, even from the family. Where"Personality Cults" are concerned, Stalin was an amateur, because personality and money were all JFK had. - C.P.] 


•JFK suffered from permanent venereal disease because he had been re-infected so often. He infected his partners with a disease so serious that it causes 35 percent of all infertility in US women [JFK suffered from chronic non-gonorrheal eurethritis and chlamydia from about 1940 until the day he died. [Hersch, p. 231, 232, footnote; 233; Reeves, xxii, pp. 342, 349]. He suffered from Addison's Disease, which interferes with the immune system. One of the side-effects of the drugs he was taking was an enormous increase in sex drive [Hersch, p. 232, footnote]. Plus he came from a randy family anyway. His father was a rapist [Reeves, p. 29, Hamilton, p. 65], a swindler, libertine, and semi-maniacal family tyrant. His mother was frigid and looked the other way while his father brought chorus girls and starlets to the family home. He also tried to seduce his sons' girl friends. A foine old Oirish Ketholic family. - C.P.] . 
•Marilyn Monroe told a columnist that JFK would not indulge in foreplay because he lacked the time [X] [Reeves, pp. 10, 319-20, 322-27, 473 footnote]. They had a one-year affair. Bobby Kennedy also did her and she even aborted his baby which, if she told, would have destroyed his career. The day Monroe died, neighbors saw Robert F. Kennedy and "a man with a doctor's bag" together enter her house. Within four hours she was found dead. Monroe was killed with a barbiturate suppository, but a bottle of oral pills was left at the scene to make it look like a possible suicide. U.S. Attorney General Kennedy was never questioned about his role and his cousin actor Peter Lawford who "cleaned up" the murder scene never explained what happened to Marilyn's incriminating diary. The Kennedys were banned from the funeral [X] [This much is a fact. Joe DiMaggio blamed the Kennedys for her death. - C.P.] 
The best source for Marilyn's murder is The Life and Curious Death of Marilyn Monroe, NY:Pinnacle House 1974, by her former husband Robert F. Slatzer. 

JFK is quoted by Traphes Bryant as saying to a friend, "I'm not through with a girl till I've had her three ways." (Reeves p 241) [X] [Presumably this means three times a day, before meals, shake well. Or is he referring to something else? - C.P]

During a 1961 meeting in Bermuda with British Prime Minister Harold McMillan Kennedy said, "I wonder how it is with you, Harold? If I don't have a woman for three days, I get terrible headaches." There is a much more vulgar Kennedy quote along the same line in Hersh page 389. [The quote is: "[Bobby] Baker told of one meeting early in the presidency when he was invited to the Oval Office to meet with Kennedy. 'He really didn't want to talk about the Senate... He just said, "You know, I get a migraine headache if I don't get a strange piece of ass every day'". - C.P.] 

JFK's PUBLIC RECORD

•JFK graduated 64th in his high school class of 112 [X]. 
•As a student his mind was undisciplined and according to his college tutorial record "will probably never be very original." [X] [Reeves, p. 48]
•The book Why England Slept attributed to JFK was written by Blair Clark and Arthur Krock [They certainly rewrote it, the question is whether they wrote it in the first place. It was ungrammatical and full of incomplete and otherwise defective sentences, based almost entirely on magazine and newspaper articles pasted together. The family hired at least 3 or 4 professional writers to turn it into something publishable, including the addition of new material. -C.P. ] [Reeves, 49-51; for more on JFK's literary fakery, see Hersch pp. 17, 88, 116, footnote; Reeves, pp. 9, 49-51, 117-18, 127-128, 157]. Harold Laski said of it "it is very immature, it has no structure, and dwells almost entirely on the surface of things." [X] [Reeves, 50]. 
•As a WWII commander of a patrol boat PT-109 off Western Australia, he managed through simply unbelievable incompetence to get it run over by a Japanese destroyer [The question is whether the incompetence was Kennedy's or that of the Navy generally, in the fine old tradition of "snafu". - C.P.] He then fabricated a story. His men called him “Shafty” and complained he spent more time chasing women than Japanese [This seems rather unfair to me. To me, the circumstances of the incident are not quite clear. The nickname was intended to ridicule his pronunciation [Lasky, p. 112]. - C.P.] 
•1946 House of Representatives race, his father spent $300,000 on his campaign in violation of law. JFK reported to the Massachusetts Secretary of State that there were no campaign contributions or expenditures [He also violated the law by registering late, although the law permitted no exceptions. The Kennedys were widely referred to as "carpetbaggers" in most of their electoral efforts [Lasky, pp. 87, 122]. - C.P.] . 
•1952 Senate seat was won by skullduggery (Reeves p 106) [So were all his other elections. - C.P.] . 
•Johnson on JFK, "He never said a word of importance in the Senate and never did a thing." [X] [He was absent most of the time and hardly voted. The only thing the Kennedys ever worked on was their own popularity. He spent 14 years [!] in the House of Representatives and Senate, and had one of the worst absentee records in both. He even said, "What's the point in hanging around Washington at the beginning of the season when I could be in Florida?" [Lasky, p. 144]- C.P.] JFK promised Senator Stuart Symington that he was the 1960 VP choice, but then had a mysterious meeting with LBJ and Sam Rayburn at which Johnson blackmailed him with dirt given him by FBI Director Hoover [X]. 
•Profiles in Courage was written by Sorenson [raised as a Unitarian but son of a Russian Jewish feminist named Anna Chaiken [Talbot, p. 40] , i.e., Sorensen would have been eligible for citizenship in Israel . - C.P.] and Davids. JFK "served principally as an overseer or, more charitably, as a sponsor and editor, one whose final approval was as important for its publication as its birth." (Reeves p 127) [X] JFK claimed unequivocally to be its author and its authorship was always a sore point with him. Joe Kennedy bought up copies to make it a best seller. Although this book was not nominated for a Pulitzer Prize, Joe Kennedy bought the prize for the book. (Reeves p 142) [X]
•1956 after the stillbirth of his child, JFK was with a boatload of females [including a particularly dumb blonde who referred to herself in the third person as "Pooh" - C.P.] in the Mediterranean [X] and said "Why should I go back? What good would it do?" [?] [Oh, well, Jackie only married him mainly for his money and knew what he was to start with. The whole marriage was a fake. It is rumoured (but not proven) that Old Man Joe offered her a million dollars not to divorce him. Jackie had almost no money of her own when she married and revenged herself by spending up to 40,000 dollars a month, enraging JFK, who was notoriously tight-fisted. Like all the Kennedys, JFK never carried money. Whenever he went out for drinks or a meal, he cadged money from his companions and/or hangers-on. If they wanted to be repaid, they had to "invoice" the Old Man, as a "business expense". This is perhaps the best example of the manner in which the Kennedys treated ordinary people. In short, they were rich scum, who treated everybody around them like dirt, all their lives, and we're supposed to believe they cared about the blacks? - C.P.] 

HERE IS MORE OF THE LIFE OF SEX FREAK JOHN KENNEDY:


[" 'The first thing he did', recalled one of Jack's earliest helpers in his campaign, 'was to get one of Dowd's staff pregnant' (John Dowd had been hired by Jack's father as a publicity agent and was giving secretarial help to Jack). 'I went in one day -- I was taking a law degree after leaving the navy -- and I found him humping this girl on one of the desks in his office. I said, 'Sorry', and left! Later, the girl told my wife she had missed her period, then learned she was expecting. I told Jack.
'Oh shit!' was all he he said! He didn't care a damn about the girl -- it was just the inconvenience that bothered him! In that sense, he was a pretty selfish guy.' " 
- Hamilton, p. 737] . 

Or: 

[" 'What they saw', [according to Secret Service agent Larry Newman], 'was [JFK personal aide] Powers banging a girl on the edge of the pool. The president is sitting across the pool, having a drink and talking to some broads. Everybody was buckass naked.' " 
- Hersch, p. 245]
The Secret Service are trained to observe everything and be prepared to sacrifice their lives for the President, if necessary. But as soon as they went to work for JFK they were told to ignore everything they saw, forget everything, and keep their mouths shut [Hersch, p. 240]. Everywhere JFK went, local party hacks showed up at JFK's hotel with carloads of prostitutes who had to be admitted to his private quarters without any I.D. check, no search of their person, their purses, nothing. They could have been carrrying drugs, poison, weapons, syringes, spy equipment, anything 

["We didn't know if these women were carrying listening devices, if they had syringes that carried some type of poison or if they had Pentax cameras that would photograph the president for blackmail" - Hersch, p. 229]. 

And when they left, the Secret Service weren't even allowed to enter the President's suite to see if he was still alive! To find out whether he was still alive, they had to wait until he came out next morning [Hersch, p. 226-230], perhaps many hours later. The assassin could have been in Cuba, Israel or anywhere else by then. 

[" 'The women would be brought out of the president's suite after three or four hours. 'This became a matter of great concern (...), because we didn't know who these people were or what they had on their person (...) We were just told not to interfere with it. We didn't know if the president that next morning would be dead or alive (...).' " - Hersch, p. 228]

Plus, JFK injected himself with massive doses of painkillers, and was constantly asking his friends and associates to inject him in the buttocks [Hersch, p. 235]. What happens if an assassin switches the medications for an overdose, or another drug, or poison? He could also have been forcefully injected, since he was incapacitated about half the time. 
One of his Secret Service agents is on record as saying the same thing: not one more year. 

["In [Secret Service agent William T.] McIntyre's opinion, a public scandal about Kennedy's incessant womanizing was inevitable. 'It would have had to come out in the next year or so. In the [1964 presidential ] election campaign, maybe.' "- Hersch, p 248]

["Secret Service agent Larry Newman said:] 'You were on the most elite assignment in the Secret Service, and you were there watching an elevator or a door because the president was inside with two hookers. Your neighbours and everybody thought you were risking your life, and actually you were out there to see that he's not disturbed in the shower with two gals from Twelfth Avenue...Other times when we were in hotels around the country and Powers would bring these girls that we didn't know, we often said we would draw the black bean to see who got to testify before the House subcommittee (...) if the president received harm or was killed in the room by these two women. This was the President of the United States, and you felt impotent and you couldn't do your job. It was frustrating.' " - Hersch, p.230]

["Secret Service agent Tony Sherman said:] 'I got mad (...) I got angry at any president who doesn't treat the White House like I think he should (...) The possibility of blackmail and things like that are astounding. I never knew the name of the outsiders, where they came from, where they were, or anything. I opened the door and said good evening and they said good evening. And in they went and the door shut. And when I reported for my shift the next day, the president was still alive.' " - Hersch, p. 243].

["(...) 'You're going to see a lot of shit around here. Stuff with the president. Just forget about it. Keep it to yourself. Don't even talk to your wife.' Over the next few days, McIntyre said, he saw 'girls coming in -- hookers.' (...) McIntyre recalled with a laugh, 'How the hell do you know what's going on? He could be hurt in there. What if one bites him' in a sensitive area? Despite such fears, McIntyre said, 'we would never stop them from going in if [JFK personal aide] Powers or [JFK personal aide] O'Donnell was with them. We wouldn't check them over.' " - Hersch, p. 246] 

["According to Secret Service agent Tony Sherman:] 'It was just not once every six months, not every New Year's Eve, but was a regular thing (...) I'm serious in my job. I didn't want a part of it. It's difficult to talk morally about other people, but we aren't talking about other people. We're talking about the President of the United States. We're talking about my country. And we're talking about people my age with wives and children who were willing to give their lives.' " - Hersch, p. 241]

["'Each agent is, after all, a sworn law enforcement officer', [McIntyre said], 'When you see some type of criminal offense, whether it's a misdemeanor or a felony, occurring in your presence, blatantly, that makes you feel a bit used' -- especially if it's done by the president. 'And if you have procurers with prostitutes paraded in front of you, then as a sworn law enforcement officer you're asking yourself, 'Well, what do they think of us?' (...) McIntyre said he eventually realized that he had compromised his law enforcement beliefs to the point where he wondered whether it was 'time to get out of there. I was disappointed by what I saw.' " - Hersch, p. 241], etc. etc. etc.

Marion MiMi Fahnestock had an affair with JFK in 1962 when she was age 19

http://www.thefreelibrary.com/JFK%3A+The+President+who+made+Clinton+look+like+a+choirboy.-a0101900316
JFK: The President who made Clinton look like a choirboy.

Byline: BARBARA DAVIES 

IT'S hard to believe now that the 60-year-old grandmother sitting quietly in Manhattan's Presbyterian Church was once the secret lover of the world's most powerful man. 

This week, after nearly 40 years, Marion Fahnestock stepped out of the shadows to admit that she was Mimi, the mysterious and beautiful young White House intern who once shared a bed with John F Kennedy. 

When the affair - from June 1962 when she was 19 until November 1963 - was uncovered in a new biography of the assassinated President, Marion reluctantly stepped briefly back into the limelight. 

She might have remained hidden for ever - Mimi, the 19-year college girl was merely one woman in the cast of thousands bedded by Kennedy. 

Jack Kennedy was insatiable, the greatest womaniser ever to occupy the Oval office. 

While Bill Clinton's presidency was nearly destroyed by his sexual liaison with that other White House intern, Monica Lewinsky, JFK never experienced the humiliation of public exposure - and never needed to lie about his sordid private life - because no one ever openly talked about it. 

The existence of Mimi - in her own words "a very young, very naive, very innocent young girl" - is yet another reminder of Kennedy's out-of-control appetite for sex and his penchant for risk-taking. 

He is remembered for many things: for the genius of his "Ich bin ein Berliner" speech, for his cool-headed aversion of nuclear war during the Cuban Missile Crisis, and more than anything else, for his violent assassination in Dallas in 1963. 

BUT the thousand days of his ill-fated presidency were interspersed with a thousand nights of illicit sex. 

In his time he bedded a stream of beautiful women. 

Some of them were famous - actresses such as Janet Leigh, Zsa Zsa
Gabor, Kim Novak, Jayne Mansfield, Angie Dickinson and, most famously, Marilyn Monroe - but he was just as happy to have sex with secretaries, prostitutes, strippers and even close friends of his wife. 

Kennedy was addicted to sex and lacked any self-restraint. 

Just a few hours after uttering the words that galvanised a nation at his inaugural address: "Ask not what your country can do for you, but what you can do for your country", he was partying in a Georgetown house asking: "Where are the broads?" 

Kennedy's overwhelming sexual appetite emerged early in adulthood. 

Long before the White House beckoned, he lost a job in naval intelligence after the FBI taped him having sex with a Danish beauty queen. 

She was also a Nazi sympathiser - and had once been Hitler's lover. 

But despite this early brush with the secret services - who later dubbed him "the Lancer" - Kennedy was prepared to gamble even his golden political career to satisfy his orgiastic tastes. 

His marriage to New York socialite Jacqueline Lee Bouvier
on September 12, 1953, did nothing to dampen his lust. 

In 1959, when he was still a mere Senator, he was threatened with exposure by middle-aged housewife Florence Kater, who had rented an apartment to one of his lovers. 

The tenant in the Georgetown home was Pamela Turnure, an attractive receptionist in Kennedy's Senate office and Kennedy was a regular visitor, arriving late at night and emerging early the following day. 

Kater photographed him leaving the apartment at 3am holding a handkerchief across his face and sent it to 50 prominent figures in New York and Washington 

When attempts by a Justice Department attorney - retained by Kennedy's father Joe - failed to silence Kater, the family bluffed their way through the scandal, claiming the picture was a fake. 

Once he was President, Kennedy's appetite flourished. He is said to have swum naked every afternoon with White House secretaries. 

His choice of women was varied. Judith Exner was a young raven-haired beauty and the sometime companion of Mafia big shots. 

Mary Meyer was a 41-year-old painter from a respected Pennsylvanian Republican family while actress Angie Dickinson became a famous TV cop. 

Exner, who was introduced to Kennedy by Frank Sinatra at a party in Las Vegas in 1960, later claimed that she aborted his child. Dickinson described her hurried liaison with the president as "the greatest 30 seconds of my life". 

His most explosive relationship was with Marilyn Monroe, whom he began seeing regularly not long after winning the Democratic nomination. On a tape made at the suggestion of her psychiatrist, Marilyn described herself as "a soldier whose commander-in-chief is the greatest and most powerful man in the world. 

"The first duty of a soldier is to obey. He says, 'Do this', and you do it." 

But she later revealed to Hollywood reporter James Bacon that his bedroom performances were less than average. 

"She complained because it was over too quickly," said Bacon. "It was slam, bam, thank you, Ma'am." 

ACTRESS Jayne Mansfield claimed to have carried on a three-year intermittent affair with Kennedy. 

But Kennedy was never satisfied with the same woman for long. 

He is known to frequently have had sex with prostitutes both in the White House and while travelling. 

He paid London call girl Suzy Chang for several sex sessions during 1960 and 1961. Their affair was nearly exposed by the New York Journal-American until his brother Bobby Kennedy, then US Attorney General, threatened the paper with a lawsuit. Another London prostitute, Marie Novotny, met Kennedy at a party in New York after being hired by his brother-in-law Peter Lawford. 

She was asked to arrange something "a bit more interesting for the President". 

She took him to a rented apartment where they were joined by two other girls, dressed up as nurses for a game of doctor. 

Stripper Tempest Storm grabbed his eye during a show at the Casino Royale Theatre in Washington. 

"He was almost insatiable in bed," she said later. 

He bedded another stripper, Blaze Starr, during a trip to New Orleans in 1960 - and had sex with her in a wardrobe. 

Even on the eve of the Cuban Missile Crisis, the most crucial moment of his Presidency, his eyes fell on a pretty secretary who wandered into the cabinet office. The President would later need some R&R... 

"Get me her name and number," he said to an aide. "We may avert war tonight." 

Throughout their marriage, Kennedy's long-suffering wife Jackie turned a blind eye to his affairs. 

But according to a former electrician and kennel keeper at the White House, she sometimes found it impossible. 

Traphes Bryant claims the housekeeping staff engaged in a "conspiracy of silence" to keep his trysts a secret. 

BUT in his book, Dog Days At The White House, he recalls the day Jackie discovered a woman's undergarment tucked into a pillow slip. 

She is alleged to have calmly told her husband: "Would you please shop around and see who these belong to? They're not my size." 

But while Jackie tolerated his affairs, he was less tolerant of what he believed was her own infidelity. 

He suspected she cheated on him with Aristotle Onassis to spite him for his unfaithfulness. 

"She's getting back at me," he allegedly told a friend. "I resent it - he's an ugly Greek." Nearly 40 years after his death, Kennedy's legendary philandering still fascinates. 

One woman who moved in his circle claimed that "if all the women who claimed privately that they had slept with Jack had really done so, he wouldn't have had the strength to lift a cup of tea." 

But if there was smoke, there was also fire and coming at the end of a long history of tales about Kennedy's notorious womanising, details of Mimi Fahnestock's affair no longer shocks, but serves only to give a further insight into the workings of his astonishing life. 

According to historian Robert Dallek, who revealed the existence of Mimi in An Unfinished Life: John F Kennedy, 1917-1963, published in the US this week, the young Mimi could not even type but was invited to White House pool parties, flown on Air Force jets to secret liaisons with Kennedy at resorts and summit meetings. 

"Her only skill was to provide sexual release for JFK on trips and maybe in the White House," he says. 

Kennedy's ability to keep his notorious sexploits under wraps was partly due to the protection offered by the White House machine and partly to a pre-Watergate newspaper culture which avoided asking too many questions about the private lives of public figures. 

If only life had been so simple for Bill Clinton. 

CAPTION(S): 

SECRET: Mimi the intern in 1963; REVEALED: 'Mimi' 40 years on; MAGNETIC: Wherever he went Kennedy oozed sex appeal. Even a swim on a local beach turned into a riot as hysterical women mobbed him; TOLERANT: Jackie turned a blind eye; All the President's women; Janet Leigh; Kim Novak; Jayne Mansfield and Marilyn Monroe; Zsa Zsa Gabor; Angie Dickinson; Tempest Storm and Blaze Starr; Marie Novotny; Judith Exner

JFK Quote:

“Despite all the stories I’ve heard about other past Presidents, I doubt we will ever have another one like Kennedy. I even heard him say to one of his buddies, “I’m not through with a girl till I’ve had her three ways.”

There was something else interesting about Kennedy’s pre-White House escapades. When he and a congressional buddy used to get a hotel room in another city, they would get two girls and trade around. Nowadays he would be called a “swinger.” Then he was just called plain wild.”

[Traphes Bryant, Dog Days at the White House: The outrageous Memoirs of the presidential kennel keeper, p. 38] Book was published in 1975.

JFK and his naked pool parties in the White House

“A lot of celebrities are chased by beautiful people,” Baker said and Jack Kennedy “loved it.” Baker told of one meeting early in the presidency when he was invited to the Oval Office to meet with Kennedy. “He really didn’t want to talk about the Senate,” Baker told me. “He just said, ‘You know, I get a migraine if I don’t get a strange piece of ass every day.’”


Over the next few months, Ellen Rometsch helped Kennedy ward off headaches. And she gossiped to Baker about it. She described pool parties in the White House, Baker told me, where “everbody’s running around there naked.” There was one occasion, Baker told me without naming his source, “when Jackie came home and Bill Thompson had all these people “ in the pool….On May 18th, 1963, we [Baker and Rometsch] were talking because we were seatmates,” Baker told me, “and she [Rometsch] had gone to the White House two nights before for a naked party in the swimming pool. I think there was like five guys and twelve girls in the White House indoor pool.” In all, Baker estimated, Rometsch visited Kennedy at least ten times in the spring and summer.”

[Hersh, The Dark Side of Camelot, p. 390]

That JFK naked pool party/orgy would be on Thursday, May 16, 1963.

President John Kennedy and his Sexual Antics

There is no doubt that President John Kennedy was endangering himself, exposing himself to compromise and blackmail, by his sexual behavior. (And this behavior did not begin with his becoming president.)

On p. 389 of the Dark Side of Camelot, Hersh quotes Bobby Baker, who make a living providing women to power brokers in Washington, as saying President John F. Kennedy told him in early 1961 that he had an INSATIABLE need to have sex with many women, so much so that Kennedy would get migraine headaches if he was not acting out his compulsive urges to have sex with women every day.

Kennedy is effectively telling one of Lyndon Johnson's closest allies that he is a sex addict and, additionally, please provide me with more women before I go crazy. And Baker certainly did: sending over the sultry brunette Ellen Rometsch, a dead ringer for Elizabeth Taylor in her prime, to take care of the presidential needs.

And beyond that, on p. 11 of the Dark Side of Camelot - a spectacular book that I HIGHLY recommend - Hersh interviewed Sidney Mickelson, owner of the high end Mickelson Gallery. Mickelson said that President John Kennedy used to send over photos of sexual exploits to be framed by Mickelson as momentos for the folks involved!

Mickelson said, "over a number of years we framed a number of photographs of people - naked and often lying on beds - in the Lincoln Room. The women were always beautiful." In some cases the photographs included the president with, as Mickelson carefully described it, "a group of people with masks on." Another memorable photograph, Mickelson added, involved the president and two women, all wearing masks. "The Secret Service agent said it was Kennedy," Mickelson told me, "and I have no reason to doubt it." The photographs were always of high quality, Mickelson added, similar to those taken by official White House photographers." [Seymour Hersh, the Dark Side of Camlelot, p. 11]

Kinky. Sex Freak.

Think of the Lincoln bed room as the set of a porno movie: with President John Kennedy starring with Hollywood starlets, White House secretaries and prostitutes provided by the likes of Bobby Baker and Dave Powers. And the President is having PHOTOGRAPHS made of all these antics as momentos for the participants!

Arrogant. Bold. Dangerous.

I should not have to emphasize how much Kennedy was endangering himself with this behavior. This was at at time, early 1960's, when ONE publicly acknowledged affair could END a politician's career. A time when pregnant unmarried women used to disappear for 9 months until they had the baby.

And look who Kennedy is endangering himself with, "exposing" himself to: Bobby Baker who was one of the closest allies to the psychopathic serial killer Lyndon Johnson.

JFK’s close friend George Smather on John Kennedy’s Sex Habits

According to Smathers, “No one was off limits to Jack – not your wife, your mother, your sister.” During their Senate days, Kennedy and Smathers shared a pied-a-terre where they could carry on discreet affairs. Once, when Smathers was called away to the Senate, leaving Kennedy with both of their dates, he returned to find the ambitious senator chasing both girls around the apartment. Having two girls at once was one of Kennedy’s favorite pastimes,” Smathers said.

George Smathers said that “just in terms of the time he spent with a woman, he was a lousy lover. He went in more for the quantity than quality.”

[Irving Wallace, Amy Wallace, David Wallechinsky, Sylvia Wallace, The Intimate Sex Lives of Famous People, p. 362]

Robert Kennedy’s and Jackie Kennedy’s torrid love affair inhibited them from speaking out 

on the JFK assassination.

I’ve been told by another JFK assassination researcher that this RFK/Jackie affair

actually began BEFORE 11/22/63

I just got through reading the excellent book "Bobby and Jackie: A Love Story" by C. David Heymann. I HIGHLY recommend this fantastic book which gives great insights into the relationship of Robert Kennedy and Jackie Kennedy.

http://www.amazon.co...=cm_rdp_product

It left no doubt in my mind, through many personal anecdotes and commentary from close Kennedy friends, that post JFK Assassination Robert and Jackie Kennedy were engaging in an intense love/sex affair.

I have always wondered WHY both Robert and Jackie Kennedy remained so publicly SILENT about their true thinking that an elite domestic political conspiracy murdered John Kennedy. After all, they sent an emissary to Russia in December, 1963, to tell the Russians that the Kennedys were convinced that JFK had been murdered by a high level domestic plot.

So why did they not tell the American people that? I think we have the answer now. #1 They were in fear for their lives, pretty much knowing that there had been a coup d'etat and they were powerless to change that or fight or find the murderers of JFK.

#2, and it is a big one, Robert Kennedy was afraid that if he made too much, or any, waves publicly about the conspiracy to murder John Kennedy that it would inevitably lead to public revelations about the love/sex affair he was having with Jackie Kennedy post JFK assassiation.

One thing this book "Bobby and Jackie" underscores is how much Jackie Kennedy was in love with Robert Kennedy. I get the feeling she would do anything for Robert, including running through a brick wall. They had a very intense, very close relationship ... including some torrid sex as they basically fell into each other's arms in their post JFK assassination grief.

 http://www.amazon.com/Bobby-Jackie-C-David-Heymann/dp/1416556249  

[David Heymann, Bobby and Jackie: a Love Story, pp. 117-118]:

"Over lunch that afternoon, Smathers asked Bobby why he’d aborted his personal investigation into his brother’s assassination.

“Because every time I pump the FBI or CIA for information,” RFK responded, “I end up with a death threat in the mail. So does Teddy. I don’t care about my own life, but I do care about my brother’s. My using the CIA in conjunction with the Mafia to go after Castro may have led to Jack’s death. One in the family is enough.”

For his part, Smathers supported the theory that there had been a conspiratorial plot between organized crime and the CIA, or, more accurately, a renegade faction of the CIA. Smathers had little faith in the findings of the Warren Commission. “Gerald Ford, the future president, was an FBI mole,” said Smathers. “He was on the commission but reported back to J. Edgar Hoover.” Despite the FBI director’s disdain for the Kennedys, Smathers firmly believed that it was the CIA - and not the FBI – that had worked with the syndicate to assassinate Kennedy. “In 1957 JFK and I spent a few days in Havanna,” continued Smathers. While there, they were introduced to crime figures Meyer Lansky and Santos Trafficante, both of whom controlled Cuba’s hotels, casinos, and nightclubs, creating an exhuberant after-hours atmosphere. “Trafficante set us up in a hotel suite with several choice ladies of the night. Only later did I realize how stupid we’d been. It wouldn’t have surprised me to learn that we’d been filmed through a one-way guest-room mirror. The opportunity for blackmail, particularly after Jack became president, pointed to the foolishness of our little adventure. Jack could never resist temptation. His name cropped up in 1963 in connection with the so-called Profumo debacle, in which an international vice ring nearly brought down the British government. He’d been linked to one of the women involved in the case. Had he lived, Jack would’ve been dragged through the mud. And there was the matter of Mary Pinchot Meyer, his last mistress, who was murdered in 1964 while walking along the towpath in Georgetown. Had he been alive, that case also would have come back to haunt Jack.”

RFK, long his brother’s bagman, almost certainly knew of the meeting in pre-Castro Cuba between Jack and Trafficante, as well as all the rest of JFK’s sordid dealings. Ultimately, according to Smathers, Bobby’s decision to discontinue his investigation into his brother’s assassination probably had less to do with the Mafia and more to do with his and Jackie Kennedy’s madcap affair following Jack’s death.

“At least, that’s what Ted Kennedy told me,” noted Smathers. “One of Bobby’s fears was that somebody would eventually leak information on the affair to the press. Too many people were in on the secret. Exposure in the media would have ruined any chance Bobby might have had of following in Jack’s presidential footsteps. Frankly, between the CIA and Bobby’s interlude with Jackie, it’s a wonder that none of it had already been exposed in the press.”"

[David Heymann, Bobby and Jackie: a Love Story, pp. 117-118] 

More on the RFK/Jackie Love affair; Notes from Bobby and Jackie by C. David Heymann:

p. Vii “Thereafter nearly every biographer of Bobby or Jackie, including volumes by Edward Klein, Christopher Anderson, Sarah Bradford, and Peter Evans, capitalized on my research and reported on the Bobby-Jackie affair, in certain instances adding new details to those already known.”

p. 8 Jack Valenti describes Bobby Kennedy as a man possessed as he entered Air Force One on 11/22/63 as he rushed to Jackie’s side. RFK ignored everyone else and rushed by them.

p.14 Jackie invites her future boyfriend Ari Onassis to the White House during the JFK mourning period.

p. 15-16 RFK and Jackie visit JFK’s grave at midnight at Arlington. They were holding hands.

p. 22 Hoovers bulging files on JFK’s wildly promiscuous life

p. 22 JFK was blatantly having sex with other women on his honeymoon. JFK collecting names and phone numbers. Then JFK picks up one of the better looking women. “They emerged twenty minutes later, looking flushed and spent.”

p. 23 1956 JFK and 3 friends with Scandanavian ladies on ship in Mediterranean. Meanwhile Jackie is back home going through a miscarriage. Bobby was there to comfort her and bury the baby.

p. 25 Bill Walton details Jackie’s affair with actor William Holden. She was doing it out of revenge to get even with JFK.

p. 25 Langdon Marvin admits JFK used to send him as an advance man on the 1960 campaign trail to line up women for Kennedy.

p.26 Pamela Turnure dating Kennedy since 1958. She is later placed as press secretary to Jackie.

p. 27 JFK’s orgies in the White House; naked swimming pool parties. Secret Service Marty Venker said JFK “could be screwing a woman in the basement of the White House one minute, and the next minute he’d be playing family man with his wife and kids – or he’d be in the Oval Office discussing strategy with the prime minister of England.”

p. 27 Marty Venker describes Jackie as “world’s greatest masochist.”

p. 28 Susan Sklover was hired as a physical therapist for JFK; only then did she find out it involved providing him sexual services. Said JFK would just lie on his back while she did all the activity …She quit after 6 weeks and was forced to sign a non-disclosure agreement and given $5,000.

p. 31 Truman Capote called relationship of Jackie and JFK going into White House as an “utter farce.” Says Jackie constantly turned to RFK for advice and support. “He served as her Rock of Gibraltar.”

p. 31 Peter Jay Sharp – went into a Carlyle suite in 1962 found all 3 Kennedy brothers with a different woman, Bobby laying on floor, Ted with his girl in the bathroom.

p. 33 “Why can’t Jack be more like Bobby?” – Jackie to Pierre Salinger

p. 34 Jackie and JFK have a physical scuffle on the White House staircase at the reception of 11/20/63. It looked like Jackie had grabbed a clump of his hair. Apparently, JFK had been with Mary Meyer that afternoon.

p. 42 Post JFK assassination, Jackie mental collapse, very depressed, would only see Bobby.

p. 48 William Manchester – Jackie drinking heavily in her grief. Jackie’s manic mood swings.

p. 50 RFK obsessed with secretly investigating JFK’s death. “He could talk about little else.” – Ken O’Donnell.

p. 52 Bobby spending more time with Jackie’s family than his own.

p. 56 Jackie tries to get Marlon Brando in bed … or maybe she did not because Brando was too drunk.

p. 57 Jackie tells Truman Capote that her sister Lee wants to have sex with Bobby.

p. 58 Chuck Spalding talking about RFK and Jackie canoodling. Holding hands, whispering in ears, Bobby on vacation with Jackie NOT his wife Ethel who gave him 11 kids. Chuck Spalding: “There was definitely something between them…You had to be dumb, deaf and blind not to sense it.”

p. 60 “I wish you were an amoeba, so you could multiply and there would be two or more of you.” Jackie to Bobby.

p. 60 Gore Vidal “I suspect that the one person Jackie ever loved … was Bobby. There was always something oddly intimate in her voice when she mentioned him to me.”

p. 61 Arthur Schlesinger, Jr. describes Bobby and Jackie disappearing below deck on the yacht Sequoia: “I have no idea what transpired between them, but when they returned, they looked as chummy as a pair of Cheshire cats.”

p. 61 Red Fay “Bobby was with her all the time.”

p. 63 Bobby tries to have sex with Joan Braden.

p. 65 RFK and Jackie at party … Bobby “hovered around Jackie like he owned her.” “electricity” between them.

p. 65 Susan Pollock “affair was an open secret.”

p. 67-68 “Bobby and Jackie practically flaunted their mutual affection, hugging and kissing on the beach and walking arm in arm into a local restaurant for dinner.”

p. 70 Bobby’s chauffeur Jim Fitzgerald describes regular overnight stays at Jackie’s, come out the next day “with a grin on his face and a twinkle in his eyes.”

p.70 Dave Powers – RFK spends lots of his time with Caroline and John John.

p. 73 RFK affair with Natalie Fell Cushing

p. 74 Jackie’s affair with architect John Carl Warnecke

p. 75 Coates Redmon: “ I’m 99% sure they were involved … they could have had a mad, morbid attraction to each other, and how this initial attachment continued to grow.”

p. 76 Ted tries to kiss Ethel …”Ethel pushed him away and said, ‘We’ll have none of that Bobby and Jackie stuff in this house.’” Katherine the maid heard this and told it to laundress Mary De Grace.

p. 77 Frankin Roosevelt, Jr. “Everybody knew about the affair …The two of them carried on like a pair of lovesick teenagers… I suspect Bobby would have liked to dump Ethel and marry Jackie.”

p. 77 Merribelle Moore – Ethel called her home all the time complaining about the Bobby/Jackie affair.

p. 78 Richard Burton encouraging Bobby and Jackie to get married!

p. 81 Mary Harrington – RFK and Barbara Marx had affair.

p. 82 then Bobby has affair with Mary Harrington!

p. 83 Mary Harrington spots Bobby and Jackie sunbathing “As they began to kiss he placed one hand on her breast and the other inside of her bikini bottom. After a minute or so, she stood up, wrapped a towel around her breasts and shoulders, and walked toward the house. Bobby followed. I was shocked. It was clear that Bobby was sleeping with his sister-in-law.”

p. 83 RFK replaces JFK as the “dad” of his kids.

p. 84 Renee Lutten aide to Dr. Henry Lax – Jackie spoke of her affair w/RFK with her confidant Dr. Henry Lax.

p. 86 Ari Onassis has sex with Jackie.

p. 87 Audrey Zauderer – “Absolutely!” there was an affair.

p. 87 Maud Shaw – Bobby and Jackie “making no secret of their dalliance”

p. 87-88 Bernard Hayworth – Bobby and Jackie on the beach – “He began massaging her back and kissing her neck. I felt like an intruder, so I stood up to leave, and that’s when he saw me. He froze and so did I. After what seemed an eternity, he started massaging Jackie again.”

p. 88 Mort Downey, Jr. RFK affair with Kim Novak, in the bed while a hotel fire alarm goes off.

p. 89 RFK has affair with Claudine Longet to get even with Jackie seeing Ari Onassis

p. 90 RFK dating 19 year old Candice Bergen

p. 92 RFK and Polly Bissell, clad only in bathing suits, ride off on a Harley. 5/25/65. Go to a wooded area to have sex. Police report of a couple copulating in public – no arrests.

p. 96 Sir Cecil Beaton – Jackie “in much love” with Bobby

p. 99 Bobby and Jackie sitting very close at a bar

p. 100 C. Douglas Dillon – walked in on Bobby and Jackie kissing in the back yard

p. 101 Carl Killingsworth – no photos of JFK in Jackie’s apartment; only a large framed photo of Robert Kennedy

p. 106 Jackie either steals or accidentally takes gold cigarette lighter.

p. 111 Jackie tells Angier Biddle Duke that she is involved with 2 men who she values and respects.

p. 112 RFK and Onassis both send Jackie flowers on her return home from a trip

p.113 Pierre Salinger calls Bobby “Jackie’s current lover”

p. 113 Chuck Spalding “Bobby and Jackie were extremely close.”

p. 114 Truman Capote recalls Lee Radziwell’s daily updates on the Bobby/Jackie Kennedy affair… “Bobby was addicted to sex and got it where and whenever it was offered to him.”

p. 114 Eunice Shriver to Ethel Kennedy – “Well, what are you going to do about it – Bobby’s spending an awful lot of time with the ‘widder.’” Ethel gave no response at all.

p. 115 Johnny Meyer – key aide to Onassis – Onassis was disturbed about the RFK/Jackie affair.

p. 115 Meyer present for this. Onassis: “Your boyfriend’s a little prick.” Jackie: “That doesn’t describe him anatomically.”

p. 117-118 Ted Kennedy tells George Smather about RFK/Jackie affair and says that is one big reason why Robert Kennedy did not aggressively publicly pursue the investigation of his brother’s death.

p. 118 Larry Rivers talks about affair.

p. 120 Roy Cohn (a homosexual who died of AIDS and expert in sexual blackmail) said that RFK and Rudolph Nureyev were having an affair. [Note from Robert Morrow – I doubt this…]

p. 120 Sam Murphy doorman saw RFK for Jackie in 1966 – saw RFK come by about 3 times/week usually for overnights. Aristotle Onassis very rarely and usually with lots of gifts for the kids.

p. 121 Kenneth McKnight walked into RFK’s office in July, 1966. – “I peeked in and there, on a sofa, sat Bobby Kennedy, and straddling his lap, her arms around his neck, was Jackie Kennedy. When they saw me they engaged and stood.”

p. 122 RFK tells McKnight that he saw and heard nothing “If I hadn’t agreed … I honestly believe he would’ve murdered then and there.”

p. 123 RFK’s affair with Margo Cohen

p. 125 Jackie affair with Charles Adams

p. 126 Dave Powers – RFK on trip, has staff send letters to Ethel, while RFK calls Jackie 3 times per day.

p. 128 RFK buys Jackie a $12,000 jade Buddha decanter. Says send $10,000 invoice to Joseph P. Kennedy Foundation.

p. 129 Ethel Kennedy household abuzz with talk of Jackie/RFK affair.

p. 131 Truman Capote – “Never mind that Madame Queen [Jackie] was sleeping with her very married brother-in-law [Bobby] and concomitantly with none other than Aristotle Onassis, and that both were paying big money for her service.”

p. 133 April 1967 London trip. Bobby and Jackie were sharing same hotel suite.

p. 135 Ken O’Donnell talks about RFK/Jackie affair. 

p. 139 Jackie tells RFK to run for Senate. She was the trusted advisor who RFK trusted the most even for political advice. Jack Newfield – heard from MANY people that RFK/Jackie were lovers. “I heard many times from many people that they were lovers. I couldn’t tell. But I could see that they were extremely committed to each other.”
Courtenay Valenti is the biological daughter 

of Lyndon Johnson and not Jack Valenti
I have been told by JFK researchers that one of Jack Valenti's daughters is really the biological daughter of Lyndon Johnson who was having an affair with one of his secretaries who married Jack Valenti. Lyndon Johnson who had numerous affairs, including those on the floor of the Oval Office, sure doted on Courtenay as a toddler in the White House. Jack Valenti was the obsequious LBJ aide.  Mary Margaret Valenti, a secretary to Lyndon Johnson was she having an affair with  LBJ.

 
http://actyourage09....rtenay-valenti/

http://actyourage09....010/01/cv21.jpg 
http://www.google.co...archBox&ie=&oe= 

Jack Valenti's wife Mary Margaret Valenti, and daughters Alexandra and Courtenay Valenti just before the funeral services of Jack Valenti.

http://cache3.asset-...1E5EF7E8BAFD426
An excellent book to get regarding the JFK assassination is Dog Days at the White House: The Outrageous Memoirs of the Presidential Kennel Keeper by Traphes Bryant. It was published in 1975. http://www.amazon.co...l/dp/002517990X

Traphes Bryant quotes the sex addict John F. Kennedy saying: "I am not through with a girl till I’ve had her three ways.” [Traphes Bryant, Dog Days at the White House, p. 38]

Some really good books on the JFK assassination often are those that are not directly about the 1963 Coup d'Etat, but rather those that give great personal insights into those involved.

This book gives great insights to the character of the sex addict, John F. Kennedy, who we know was a compromised, blackmailable man. It also gives good insights into Lyndon Johnson, a megalomaniac who by definition thinks or wants the world to revolve around him. Another person who we learn a LOT about is Jack Valenti and what an obsequious SLAVE to Lyndon Johnson he was. I am now firmly convinced that Jack Valenti married a the personal secretary of Lyndon Johnson who Lyndon Johnson got pregnant. This young later is Mary Margaret Wiley, now Mary Margaret Valenti. She was a real Texas beauty back in her day and a paramour of LBJ.

In books (I can't source them now, probably one of Ron Kessler's) the Secret Service agents report that one of LBJ's aides used to bring his WIFE into the White House for Lyndon Johnson to have sex with. I think this aide was Jack Valenti who was basically pimping his wife out to Lyndon Johnson.

A "yes man" really does not adequately describe what a bootlicker Jack Valenti was for LBJ. I really think Jack Valenti would lick peanut butter off the floor if Lyndon Johnson wanted him to. 

Jack Valenti, CFR member, is important later because he was one of the key architects in the media attempting to cover up the JFK assassination. Many folks know that Valenti as head of the Motion Picture Association helped to get the episodes 7,8,9 of The Men Who Killed Kennedy banned from the History Channel because they got so close to the truth of Lyndon Johnson's role in the JFK assassination. What folks don't know is that Valenti was the one orchestrating the media attacks on JFK the movie by Oliver Stone in 1991. The CIA/CFR assets in the US media were attacking that movie long before it came and often since its release. Jack Valenti was absolutely one of the leaders of that CIA/CFR assault on the movie JFK.

 Dog Days at the White House: The Outrageous Memoirs of the Presidential Kennel Keeper by Traphes Bryant on Lyndon Johnson, Courtenay Valenti, Jack Valenti, Mary Margaret Valenti


“Courtney was the most special child to come to the White House. She absolutely ruled the President and could make him “fetch and carry”any time she wanted to. The President gave special orders to be informed any time she came to see her daddy, LBJ’s special assistant, which was often.

Courtney’s mother, Mary Margaret, started out as LBJ’s receptionist in his Texas office when he was U.S. senator and then came to Washington as his personal secretary. She was the real beauty of the LBJ gang, and when she came to visit the White House, she rated extra kisses and a real fuss was made over her by the President. The President liked to relax in his office just sitting around talking to Mary Margaret.


Everyone was amazed when Mary Margaret – who was Mary Margaret Wiley – suddenly married Jack Valenti. Except those who say LBJ engineered the marriage. Maybe he wanted to keep her in the family. To him, Mary Margaret and Courtney were a family.

Time and time again LBJ would tell me to look out for Courtney. To be good to Courtney. To protect Courtney. To keep Blanco away from Courtney. Once he said, “You let anything happen to Courtney and I’ll hang your hide on the barn door.” In other words, the President liked that child.”

[Traphes Bryant, Dog Days at the White House: The Outrageous Memoirs of the presidential Kennel Keeper, 123-124]

“And I read in the newspapers that when LBJ died, with something like $25 million in his estate, he left his brother only a token gift - $25,000.


That is only a little more than he left Mary Margaret Valenti, mother of his beloved little Courtney, or that he left his trusted secretary Mary Rather.

[Dog Days at the White House, p. 132]

The President held up Valenti’s little girl, Courtney, and told her, “Look honey, here comes Bryant, Blanco and Him.” She wanted to play with the dogs. She led Blanco on a leash while I kept an eye on him. I made Blanco sit, and she petted Him. Then she hugged Blanco and called him “Blink.” Her Daddy pointed to the beagle and she said, “Him.” Valenti then pointed to the President and Courtney said, “Prez.” LBJ beamed ear to ear and kissed her nose.

[Dog Days at the White House, p. 142]

“As I was taking the pups into the Bouquet Room, President Johnson stopped and petted the pups. I told the President Courtney was playing with the pups but she had just left. The President was furious. “Why didn’t they let me know Courtney was here?”


He was really upset. “Damn it, I am supposed to be notified.” The President loved Courtney just as much as his own Luci and Lynda Bird – he once called her, “my little girl, my little heartbeat” – and certainly spent more time with her when she was around than with his big, busy daughters.


On almost any excuse, the President had Valenti or his wife bring Courtney to the White House and the President thoroughly relaxed as he played with the child, catering to her every whim.

[Dog Days at the White House, p. 155]
On 2/23/1966:   The President greeted the Veep. Valenti’s secretary told Courtney to go see Daddy, who was on the helicopter. Courtney didn’t see her daddy as she ran toward the President, who lifted her up.
[Dog Days at the White House, p. 157]

3/2/1966: Courtney and her pups had their picture made. The President never gets tired of posing with Courtney. I told Mrs. Valenti that I wanted a picture of Courtney, the President, and pups. She said she would get me one.

[Dog Days at the White House, p. 158]

4/1/1966  The Prez came out of his office and played with Courtney. Then he took her back in. One of the pups gave her a kiss; she wiped it off her coat. The President gave the dogs some dog candy in his office. Courtney got jealous, closed the candy drawer on the President’s desk, and said, “That’s all.” She didn’t want the pups getting the Prez’s attention.

[Dog Days at the White House, p. 159]

Toward the end of Luci’s [wedding] reception the President got a little wistful because it was almost time for his daughter to leave on her honeymoon. The Prez stood with a bemused look on his face on the Truman Balcony, with little Courtney in his arms, surveying the mob below.
[Dog Days at the White House, p. 169]

8/15/1966  The Prez returned from Texas. He held Courtney at the window while they were landing so she could see Blanco and Beagle. The President carried her off the helicopter.

[Dog Days at the White House, p. 170]

3/12/67 Now the dogs have two doghouses with electric heat and a floodlight. The Prez showed it all to little Courtney. Courtney liked it. LBJ liked it.

[Dog Days at the White House, p. 179]

I realized I was stuck with Blanco and that I would have to protect everyone from the dog, especially Lyndon’s beloved Courtney. Luckily, little Courtney somehow had gotten through to Blanco, and she was about the only one besides Luci who could lead him around by the nose. I think Blanco liked Courtney almost as much as the President did. But I still watched the two pretty carefully as they romped about, remembering Lyndon’s warning that if anything happened to that little girl, he’d have my hide on the barn door. He would have, too.
[Dog Days at the White House, p. 187-188]

Sycophantic LBJ biographer Doris Kearns Goodwin was likely having an affair with Lyndon Johnson

LBJ pressured Kearns for sex, later asked her to MARRY him!

Was LBJ biographer Doris Kearns having an affair with Lyndon Johnson? Here is the response of a very well known JFK researcher when I posed that question to him: “No doubt about that one ….” Sally Quinn had said some rather provocative things about Doris Kearns-Goodwin's relationship with LBJ in those "final years."  Here is a reference to that in a Wash Post article (“A Tale of Hearts and Minds, 8/24/75) alluded to in the LA Times in 2002:
Goodwin's first dip in the waters of infamy came in 1967, when, having received a White House fellowship, she was photographed dancing with Lyndon Johnson at a reception. The story turned on the fact that the president's dance partner, then Doris Kearns, had just co-written a piece for the New Republic under the headline: "How to Remove L.B.J. in 1968."
Later, in the early 1970s, Kearns and Richard Goodwin, lovers but not yet married, set off a literary scandal that attracted national media attention. It involved a "psychobiography"  that Kearns was writing about Johnson, based in part on intimate conversations they'd had on his ranch in Texas, and a decision to bring Goodwin aboard as a co-author.
Their plan was to expand what had begun as a scholarly work--intended to help secure for her a tenured professorship at Harvard University--break with a smaller publishing house and sell the book elsewhere, for about five times the money. As the dispute grew, the story oozed outward to include speculation in print about whether Kearns might have had an affair with Johnson.
Sally Quinn, flying at her highest as a feature writer in the Washington Post's Style section, wrote a lively, at times almost embarrassingly explicit, account of the chaos that had come to Kearn's love and literary life. The piece ran for what seemed like forever, and it included a rather tart summation:
"  Kearns has always gotten what she wanted--and made it look as if she didn't even try. She got elected student-body president at Colby College in Maine, got the best grades, got the best beaux, got into Harvard, got a White House fellowship, got Lyndon Johnson, got her Ph.D, got her professorship at Harvard, got her book, got author Richard Goodwin and got Goodwin to collaborate with her on the book. Those are all things she wanted, or thought she wanted when she got them."
At one point in the story, the then-32-year-old Kearns is quoted as saying: " I really believe that Johnson was picking a person he wanted to write about him. People say he was in love with me and things like that. Partly that's true. But it was much more serious than that."
Here is another excerpt from Sally Quinn’s 1974 article

"Johnson was terribly possessive of her time, more and more as he came closer to death. She was seeing many men at this point in her life but had no real attachments until she met Richard Goodwin six months before Johnson's death."

One time Doris Kearns gave a lecture and said that Lyndon Johnson had compared her to his mother. [LBJ's mother was quite the enabler of him; as was Lady Bird.] When Kearns comments became public and appeared in print, LBJ said:

"So I'll just take the knife out of my heart and close up the wound, and we'll have you back here and we won't look back in pride or shame. We'll just start from here and we'll go on with your book without Parade. We're both still alive and that's what counts.”

Kearns has later admitted that Lyndon Johnson used to crawl into bed with her and just talk, but with nothing else going on....

As for me, I am not buying that nothing else went on. The Doris Kearns case is just another example of Lyndon Johnson's ability to manipulate people and even turn them into sychophants protecting his legacy decades later. Jack Valenti would be another good example. 
Doris Kearns Goodwin: "I got to know this crazy character [Lyndon B. Johnson] when I was only 23 years old.... He's still the most formidable, fascinating, frustrating, irritating individual I think I've ever known in my entire life.” [Academy of Achievement June 1996 interview, p.1] 

Doris Kearns also told authors Richard Harwood and Haynes Johnson about her relationship with LBJ in an interview that Sally Quinn refers to:

"They both took copious notes. In the interview Kearns told the reporters that her relationship with President Johnson was extraordinarily complicated, that she was still having trouble placing it in perspective, that she was troubled about how to handle her personal relationship with Johnson when she published her own book.

She told them that the essence of their relationship was that LBJ was in love with her, the he "pressed me very hard sexually the first year," that he courted her aggressively, the he asked her to marry him, that he was jealous of other men in her life."

[Sally Quinn, Washington Post, 8/24/75 "A Tale of Hearts and Minds"]

My comment: Really, this kind of behavior from Lyndon Johnson was typical. It is how he behaved his whole life, and I don't just mean sexually. I am referring to his narcissism, neediness, ability to manipulate people, ability to turn folks into sycophants and slaves and have them do things they would not normally do.

I guess this just reproves the old saying that women love power; even if power is a old bloated, craggy man and a paranoid, mendacious, delusional nut job. 

Here is an email to me from a Harvard alum: 

“Robert,
I was a graduate student at Harvard in the Political Science Department when Kearns was writing her LBJ book — the gossip at Harvard was always that she was LBJ’s lover — Kearns was first and foremost an opportunist — if sleeping with LBJ advanced her career, I doubt she hesitated.”
Robert Merritt in Watergate Exposed tells of STILL ANOTHER illegimate child (born late ’68 or early ’69) of Lyndon Johnson

There has been a fantastic new book written about Watergate by Robert Merritt and Doug Caddy: "Watergate Exposed: How the President of the United States and the Watergate Burglars Were Set Up As Told to Douglas Caddy, Original Attorney for the Watergate Seven "

Here is the link:

http://www.amazon.com/Watergate-Exposed-President-Burglars-Original/dp/193629611X/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1299167812&sr=1-1 

In the book there is the story of STILL ANOTHER illegitimate child (or "out of wedlock" or "bastard" or "love child" ... however you want to term it) of Lyndon Johnson.

We know about previous illegimate children of Lyndon Johnson: 

1) Steven Mark Brown (1950-1990) born to one of LBJ's longtime fave mistresses Madeleine Duncan Brown.

2) Courtenay Valenti (born 3 weeks before JFK assassination) born to Mary Margaret Valenti who used to be a key aide to LBJ, in his inner circle. In the case of Courtenay, I am 99% sure she is LBJ's biological daughter - short of a DNA test - because of the way Traphes Bryant writes his book Dog Days at the White House. Bryant's writings give the clear indication of 1) LBJ having sex with Mary Margaret in the White House AFTER she "married" Jack Valenti 2) LBJ's constant referral to Courtenay as his "little heartbeat" and his behavior towards her was like that of an obsessive dad.

Author Robert Merritt reports on ANOTHER probable LBJ love child. Robert Merritt indicates he had worked at Columbia Hospital for Women in late 1968 to Jan. 1969, when:

3) "One day the delivery ward had a VIP. . .She was the personal confidential secretary to President Lyndon Johnson.  I do not remember her name, it being too long ago. She had a caesarean section, her body being draped off with a spinal block.  She was laughing and talking to the attending physicians all the while her belly was being opened.  There were all sorts of whispering and rumors flying around the hallways as to who was the father since she was not married." [Merritt, Watergate Exposed]

This doesn't pertain to the Valentis but may be another incident where still another baby got made as a result of Johnson's inability to keep his zipper zipped (which probably happened in the middle of some dictation ordering another half a million boys to be drafted for "his war"). Can there be even MORE Johnson kids running around that we haven't even heard about?

Nice Summary of the “LBJ did It” thesis

by Morgan Reynolds

By Morgan Reynolds: http://deeppoliticsforum.com/forums/showthread.php?5720-Nelson-s-LBJ-Mastermind-book/page28 

1. Intelligent Enough to Be a "Mastermind"? 

Morgan Reynolds:

I've read this thread, Philip F. Nelson's book and Barr McClellan's, trying to discover if LBJ is the key to the JFK assassination conspiracy. How good is the case against LBJ? Nelson makes a remarkably compelling case, though he errs badly on Lee Harvey Oswald I believe. But put that aside for now, Nelson makes a far more powerful and systematic case than McClellan made in 2003. McClellan adds to our knowledge about Ed Clark, LBJ's "fixer" power broker, thereby filling in a lot of the Texas picture with his insider knowledge, but it is weak on the national connections that were necessary and proven to have pulled off the assassination and cover it up. In the best tradition of science, Nelson followed the stimulating lead of McClellan and other accusers of LBJ and assembled a strong case with evidence like Connally (almost certainly duped) and LBJ staffers manipulating the motorcade and promoting a Secret Service stand down.

The vice president should always be the highest ranked suspect in a presidential assassination based on motive alone. Remember Shakespeare's favorite material? And LBJ had motive in spades: his lifetime ambition was to become president, last chance, he was about to go down in the Bobby Baker and Billy Sol Estes scandals, and likely more of his crimes would be "outed," knew he was off the ticket in 1964, hated the Kennedys, etc., etc. None of these facts directly undermine propositions about the shadow government, powers-that-be, etc., but individuals in direct positions of government power matter big-time, not just those with indirect power; inside vs. outside.

How about ruthlessness? No question there, we have overwhelming evidence of insatiable greed for power and money (sex too of course) pursued by any and all means.
Skill in personal manipulation? Unexcelled.
Intensity? Oh yes. 
Connections? Unexcelled: Congress, Executive, national security state, Big Oil, even eastern finance and the judiciary. Hard to top LBJ.

What about LBJ's intelligence? That is a key in this whole acrimonious debate. I say, yes, LBJ was intelligent enough to be the mastermind, if we stick with Nelson's strong subtitle. It's a mistake to dismiss someone as "dumb" because he never read a book, cannot debate abstract ideas or solve complex problems. Look at LBJ's body of work: born in humble circumstance, this psychopath rose to the top by cunning, lies and murder. Has anyone ever advanced more rapidly in the U.S. Senate or dominated it like LBJ did? Or accumulated a bigger personal fortune via corruption as an elected federal official? I can't name one. In any event, his "accomplishments" are gargantuan. 

The exact meaning of intelligence is still debated
http://en.wikipedia.org/wiki/Intelligence
but LBJ was incredibly "street smart," a kind of perverse genius. He was the kind of guy who could be dropped at the door of the college in San Marcos, as Nelson describes, or Congress or any other organization and quickly figure out right away who to "zoom" or who to steamroll and get to the top in pretty rapid order. No, LBJ wouldn't be the mastermind in the sense of drawing up a complex plan and executing all or most of its details, but he would be smart enough to enlist and persuade the right "experts" in "taking out the trash," as hired killers express it. If it needed proving, LBJ knew people and could go for the jugular, as Nelson proves. And given all we know about the background, e.g., JFK and the Unspeakable, the VP had a nearly perfect recruiting environment to work in (plot). Oh, could someone like Allen Dulles first mention the whole idea in coded language to LBJ, and thereby be the initiator? Possible, but far more likely LBJ, I'd say.

LBJ was intelligent in the sense of this definition of intelligence:
Sternberg & Salter Goal-directed adaptive behavior.[9] Reuven Feuerstein The theory of Structural Cognitive Modifiability describes intelligence as "the unique propensity of human beings to change or modify the structure of their cognitive functioning to adapt to the changing demands of a life situation."[10]

LBJ was "goal directed" and "adaptive." But given all the heat over the term "mastermind," I'd say "catalyst" might be easier to defend with the same powerful evidence Nelson assembled and stimulate less heat and obfuscation. Nelson relies on the work by hundreds of research predecessors and with gracious acknowledgement. That is admirable, yet he takes incredible "incoming." How about LBJ as the "sine qua non," or did Jack Ruby use those exact words!? A rose by any other name… 

Dallas Police Chief Jesse Curry and Dallas Sheriff Bill Decker at the moment of the JFK assassination (12:30PM) send their men up to the Grassy Knoll!

Dispatcher 12:30 p.m. KKB 364.
1 (Chief of Police Jesse E. Curry) Go to the hospital - Parkland Hospital. Have them stand by.
1 (Chief of Police Jesse E. Curry) Get a man on top of that triple underpass and see what happened up there.
1 (Chief of Police Jesse E. Curry) Have Parkland stand by.
Dallas 1 (Sheriff J.E. "Bill" Decker) I am sure it's going to take some time to get your man in there. Pull every one of my men in there.
Dispatcher Dallas 1, repeat, I didn't get all of it. I didn't quite understand all of it.
Dallas 1 (Sheriff J.E. "Bill" Decker) Have my office move all available men out of my office into the railroad yard to try to determine what happened in there and hold everything secure until Homicide and other investigators should get there.

Reading List for US Intelligence Agent Lee Harvey Oswald – New Orleans summer 1963

http://www.lee-harvey-oswald.com/images/Lee_Harvey_Oswald_and_His_Reading_Habits_in_New_Orleans.pdf 
Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. 22 # Pages Date Returned 
22 In the 1960’s, public libraries usually purchased hardcover editions. 

05/22 Biography (by a noted biographer) 

Portrait of a Revolutionary: Mao Tse-Tung 1961 311 06/03 
Robert Payne 

06/01 Murder Investigation (respected Chicago-New Orleans journalist) 

The Huey Long Murder Case Hermann B. Deutsch 1963 180 06/15 
06/01 Documentary History (conservative writers) 

The Berlin Wall Dean & David Heller 1962 ~223 06/15 
06/12 Documentary History (author of popular books on US military history) 

Conflict Robert Leckie 1962 448 06/26 
Full title: Conflict: the History of the Korean War, 1950-53 

06/17 Geography and economics textbook (US geographer and professor) 

Soviet Potentials George B. Cressey 1962 262 07/01 
Full Title: Soviet Potentials: A Geographic Appraisal 
06/17 Expository textbook on Communism by husband-wife writing team in psychology & sociology: J. Edgar Hoover wrote recommendation. (The book was checked out for me: Oswald, a recent USSR resident, knew all this material. See Me & Lee for details) 

What We Must Know Harry Overstreet 1958 348 07/01 
About Communism (actual authors: Harry & Bonaro Overstreet) 

Full Title: What We Must Know About Communism: Its Beginnings, Its Growth, Its 
Present Status 
06/17 Cerebral essays by Schweitzer, Huxley, Oppenheimer, Marcel, Sartre, etc. 

This is My Philosophy Edited by Whit. Burnett 1958 378 07/01 
(actual editors: Whitney, James & William Burnett) 

Full Title: This Is My Philosophy: Twenty of the World's Outstanding Thinkers 
Reveal the Deepest Meanings They Have Found in Life. 

Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. # Pages Date Returned 
06/23 Science fiction: Hugo Winner by the author of 2001 
A Fall of Moondust A. C. Clark 1961 224 07/12 
(actual name: Arthur C. Clark) 

(Why was this book estimated by the FBI to have been checked out by Oswald on 

06/23, when it was returned four days later than Thunderball?) 

06/24 James Bond spy novel, 9th in the series 

Thunderball Ian Fleming (US) 1962 ~272 07/08 
07/01 Biography by a noted author, also a Kennedy admirer and personal friend of JFK 

Portrait of a President: John F. Kennedy 1962 ~266 07/15 
John F. Kennedy (struck through: by Secret Service?) 

William Manchester 

07/06 3rd in popular Napoleonic era quasi-historic adventure series by the noted author 

Hornblower and the Hotspur C. S. Forester 1962 400 07/20 
07/06 Soviet Prison Camp Life by (Nobel Prize) anti-communist Russian author 

One Day in the Life of Ivan Denisovitch 1963 160 07/20 
(Russian Title: Один день Ивана Денисовича) or 192 
Alexander Solzihnitsyn 

(Aleksandr Solzhenitsyn) 

07/10 Documentary History by the famed Russian-born anti-Nazi British journalist 

Russia Under Khrushchev Alexander Werth 1962 ~342 07/24 
07/10 1st volume (9 stories) of Science Fiction‘s best, ed. by a noted scientist-author 

The Hugo Winners Ed. Isaac Asimov 1962 318 07/24 
07/15 History: exploration of the Nile by the renowned author & war correspondent 

The Blue Nile Alan Moorehead 1962 ~368 07/29 
Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. # Pages Date Returned 
07/15 Then-Senator John F. Kennedy‘s account of 8 US Senators whose courageous political battles created a better America 

Profiles in Courage John F. Kennedy 1954 272 07/29 
07/18 Five full-length spy novels: The Great Impersonation by E. Phillips Oppenheim / Greenmantle by John Buchan / Epitaph for a Spy by Eric Ambler / No Surrender by Martha Albrand / No Entry by Manning Coles 

Five Spy Novels selected by Howard Haycraft 1962 757 08/01 
07/30 Historical Fiction Description on the dust cover: “At the head of the onrushing Hittite legions was Lord Marduk. He was young, he had great wealth, high rank and his wife, Arinna was the most beautiful woman in the empire, but her warped passions drove him to seek another woman's arms.”23 

23 By this time, Oswald and I had become lovers: both of us were unhappy with how our mates treated us. I am therefore intrigued by the description on this dust cover. 

The Hittite Noel B. Gerson 1963 224 08/13 
07/30 Science Fiction : 9 novelettes of life in the future 

Mind Partner ed. H. L. Gold 1962 241 08/13 
07/31 1976 Ed. listed in Bibliographies, AIS (Archeological Institute of America) p. 19 

Everyday Life in Ancient Rome F. R. Cowell 1961 ~207 08/14 
07/31 9 short stories, 2 comic poems by the great Asimov; re future computer dangers 

Nine Tomorrows Isaac Asimov 1959 236 08/14 
08/03 Science Fiction anthology: 15 stories 

The Expert Dreamers ed. Frederik Pohl 1962 248 08/19 
08/03 12 Science Fiction stories by the famed classic S-F writer 

The Worlds of Clifford Simak Clifford Simak 1960 302 08/22 
Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. # Pages Date Returned 
08/12 17 selections from the writings of Huxley, Wells, Poe, Jules Verne, etc. 

The Treasury of Science Fiction Classics ed Harold Keubler 1954 694 08/26 
08/22 5th in the famed series; one of JFK‘s 10 favorite books (Life Magazine: 03/17/61) 

From Russia with Love Ian Fleming 1957 253 09/05 
08/22 Anthology: 16 Science Fiction and Fantasy stories 

Portals of Tomorrow August Derleth 1954 371 09/05 
Actual Title: Portals of Tomorrow: the Best Tales of Science Fiction and Other Fantasy 
08/22 “How to Write Science Fiction‖ and 11 other Science Fiction stories 

The Sixth Galaxy Reader H. L. Gold ~1962 240 09/05 
08/22 The famed novel, a Christian classic, by a revered US General 

Ben Hur Lew Wallace 1961 510 09/23 
Actual Title: Ben Hur – a Story of the Christ 
08/22 Considered the best Science Fiction anthologist by many. 

Big Book of Science Fiction Groft (sic) Conklin 1950 187 09/23 
Actual Title; The Big Book of Science Fiction (‗The‖ often dropped from its true title) 

Actual Author‘s Name: Groff Conklin 

08/22 Historical fiction. Trans.from French. Author a former Japanese prisoner of war. 

The Bridge Over the River Kwai Pierre Boulle 1954 ~225 09/23 
09/19 Science fiction: Huxley‘s vision of a brutal world after nuclear war, circa 2108 

Ape and Essence Aldous Huxley 1948 207 10/03 
09/19 Brave New World ranked 5th on The Modern Library‘s Board list of the 100 best English language novels of the 20th century in 201024. Futuristic novel w/ science fiction. 

24 http://www.randomhouse.com/modernlibrary/100bestnovels.html 
Brave New World Aldous Huxley 193225 288 10/03 
Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. # Pages Date Returned 
09/19 The 7th novel in the series. 

Goldfinger Ian Fleming 1959 ~220 10/03 
09/19 The 3rd novel in the series. 

Moonraker Ian Fleming 1955 ~256 10/03 
―None of the books that OSWALD read were written by leftists…‖ 

A. J. Weberman, Nodule 11, orig. p. 39) 

Though Oswald‘s library books were not written by leftists, what about the newspapers to which he subscribed? Official version accounts will probably not mention the possibility that Oswald was a fake defector who had to keep up a veneer of being a communist, though even in the USSR he never joined the communist party and was not arrested when he returned to the United States more than two and a half years later. His saga as a ―defector‖ is worth a close study.26 There is no doubt he read many Communist newspapers, and this was known to the US Postal service before Oswald moved to New
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06/23 Science fiction: Hugo Winner by the author of 2001 
A Fall of Moondust A. C. Clark 1961 224 07/12 
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06/24 James Bond spy novel, 9th in the series 
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07/01 Biography by a noted author, also a Kennedy admirer and personal friend of JFK 

Portrait of a President: John F. Kennedy 1962 ~266 07/15 
John F. Kennedy (struck through: by Secret Service?) 
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One Day in the Life of Ivan Denisovitch 1963 160 07/20 
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The Hugo Winners Ed. Isaac Asimov 1962 318 07/24 
07/15 History: exploration of the Nile by the renowned author & war correspondent 

The Blue Nile Alan Moorehead 1962 ~368 07/29 
Date Out/Title of Book/Full Title Author(s) Pub. # Pages Date Returned 
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07/30 Historical Fiction Description on the dust cover: “At the head of the onrushing Hittite legions was Lord Marduk. He was young, he had great wealth, high rank and his wife, Arinna was the most beautiful woman in the empire, but her warped passions drove him to seek another woman's arms.”23 
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Dean Rusk, a Suspect in JFK assassination

Rockefeller man, hawk on Vietnam, wanted coup of Diem, anyone closely associated with Rockefellers is a suspect in JFK assassination. JFK wanted a dove William Fulbright for Sec. of  State, but was told Senate would not confirm him, so he went with CFR Dean Rusk. …Rusk testified to the SSCI that he had never heard of Oswald prior to the assassination yet it's his name that appears on State Dept letters in 62 concerning the return of LHO from Russia......and it's Rusk and Cabot Lodge who are moving the dates around for the Honolulu Conference.....Rusk is suspect in my book...
David Rockefeller:

“For more than a century ideological extremists at either end of the political spectrum have seized upon well-publicized incidents such as my encounter with Castro to attack the Rockefeller family for the inordinate influence they claim we wield over American political and economic institutions. Some even believe we are part of a secret cabal working against the best interests of the United States, characterizing my family and me as 'internationalists' and of conspiring with others around the world to build a more integrated global political and economic structure - one world, if you will. If that's the charge, I stand guilty, and I am proud of it."
David Rockefeller and his importance: http://nomoregames.net/index.php?page=911&subpage1=rockefeller
Morgan Reynolds:

“David Rockefeller is the youngest and only surviving son of John D. Rockefeller, Jr. (1874-1960) who, in turn, was the oil tycoon’s only son and a committed globalist who inherited much of his father’s vast fortune. John D. Rockefeller, Jr. supported the League of Nations financially and funded the formation and annual expenses of the Council on Foreign Relations (CFR) as well as its initial headquarters building in New York City in 1921. Dedicated to the One-World-Government ideal, John Jr. also donated the land along the East River for the United Nations headquarters. 

David Rockefeller became a military intelligence officer during World War II, a founding member and steering committee member of the secret Bilderbergers in 1954 (including its many Nazi sympathizers), chairman of the powerful CFR 1970-1985 and founder and honorary director of the Trilateral Commission. It should come as no surprise that the basically “wholesale” Rockefeller Bank was closely allied with international energy and oil, especially Big Oil in Texas, a key connection to the Kennedy assassination. Rockefeller first met John F. Kennedy at the London School of Economics in the late 1930s and briefly dated Kennedy’s sister Kathleen.3 Evidence for Rockefeller’s tight connections with U.S. intelligence, including briefings on covert operations, is documented here.4 

A recent book by investigative journalist Russ Baker, Family of Secrets: The Bush Dynasty, The Powerful Forces That Put It In The White House, And What Their Influence Means For America (2009), clarifies how intertwined oil, Wall Street, the intelligence agencies and the Ivy League Universities are. As Baker explains, the “fundamentally amoral financial-intelligence-resource apparatus” antedates World War II: “Before there was an Office of Strategic Services (July 1942-October 1945) or a Central Intelligence Agency (founded in 1947), corporations and attorneys who represented international businesses often employed associates in their firms as private agents to gather data on competitors and business opportunities abroad. So it was only to be expected that many of the first OSS recruits were taken from the ranks of oil companies, Wall Street banking firms, and Ivy League universities and often equated the interests of their high-powered business partners with the national interest” (p. 17). 

Conspiracy at this level and on this scale does not involve a secret central planner with occult rituals who executes top-down, command-and-control operations. Instead, Justin Raimondo puts it best when he commented on the penetrating work of Murray Rothbard: “Here there is no single agency, no omnipotent central committee that issues directives, but a multiplicity of interest groups and factions whose goals are generally congruent. In this milieu, there are familial, social, and economic connections, as well as ideological complicity, and none is better than Rothbard at ferreting out and unraveling these biographical details. Taken together, the author's small and studied brushstrokes paint a portrait of a ruling class whose ruthlessness is surpassed only by its brazen disloyalty to the nation.”5 Congruent interests is the key phrase rather than conspiracy. 

Recognition of this world of powerful “congruent interests” opens up our understanding of the assassination of President Kennedy as well as of 9/11. We have no better suspect for who wielded the glue to bind together congruent interests than the eastern banking establishment’s senior partner, the Rockefellers. John D. Rockefeller Jr.’s “sons, the five Rockefeller brothers established an unparalleled network of social connections and institutional power over time, based on the foundations that Junior - and before him Senior - had laid down.”6 Then we have the fact that, as Russ Baker writes, “World War II firmly established oil as the preeminent strategic resource.”7 Lo-and-behold Saudi Arabia granted its first oil contract to a premier American/Rockefeller company, Standard Oil of California, which had bribed British ex-pat St. John Philby, adviser to King Saud, to pave the way to such control. This little slice of Middle Eastern oil history suggests that Michael Moore’s movie, Fahrenheit 9/11, although off-target in its narrow focus on the Bush-Saudi connection, had a piece of truth at its root. 

In 1954, David Rockefeller chaired the committee charged with deciding where to locate the Rockefeller bank's new headquarters. The next year his decision to erect the building in the Wall Street area was celebrated and embraced by City fathers as the salvation of the downtown financial district. In 1960 the new bank headquarters was completed under Rockefeller’s direction at One Chase Manhattan Plaza, on Liberty Street in downtown …”  

David Rockefeller, addressing a Bilderberg meeting in 1991:

http://www.rense.com/general17/quote.htm 

“We are grateful to The Washington Post, The New York Times, Time Magazine and other great publications whose directors have attended our meetings and respected their promises of discretion for almost forty years. It would have been impossible for us to develop our plan for the world if we had been subject to the bright lights of publicity during those years. But, the world is now much more sophisticated and prepared to march towards a world government. The supranational sovereignty of an intellectual elite and world bankers is surely preferable to the national auto-determination practiced in past centuries.” – David Rockefeller to Bilderberg in 1991

Bill Moyers (CFR) on David Rockefeller:

· ...the unelected if indisputable chairman of the American Establishment

· ...one of the most powerful, influential and richest men in America

· ...[he] sits at the hub of a vast network of financiers, industrialists and politicians whose reach encircles the globe 

· Journalist Bill Moyers, a former speechwriter for president President Lyndon B. Johnson, in his 1980 TV special, The World of David Rockefeller, quoted in Will Banyan, 2006, (p.9

Bobby Kennedy’s Love Affair with Jackie Kennedy, post JFK assassination, is one big reason RFK kept publicly silent about the his beliefs on who murdered JFK

Another big reason would be the death threats he kept getting after he would press the FBI and CIA for information.

                      [David Heymann, Bobby and Jackie: a Love Story, pp. 117-118]


Over lunch that afternoon, Smathers asked Bobby why he’d aborted his personal investigation into his brother’s assassination.


“Because every time I pump the FBI or CIA for information,” RFK responded, “I end up with a death threat in the mail. So does Teddy. I don’t care about my own life, but I do care about my brother’s. My using the CIA in conjunction with the Mafia to go after Castro may have led to Jack’s death. One in the family is enough.”

For his part, Smathers supported the theory that there had been a conspiratorial plot between organized crime and the CIA, or, more accurately, a renegade faction of the CIA. Smathers had little faith in the findings of the Warren Commission. “Gerald Ford, the future president, was an FBI mole,” said Smathers. “He was on the commission but reported back to J. Edgar Hoover.” Despite the FBI director’s disdain for the Kennedys, Smathers firmly believed that it was the CIA - and not the FBI – that had worked with the syndicate to assassinate Kennedy. “In 1957 JFK and I spent a few days in Havanna,” continued Smathers. While there, they were introduced to crime figures Meyer Lansky and Santos Trafficante, both of whom controlled Cuba’s hotels, casinos, and nightclubs, creating an exhuberant after-hours atmosphere. “Trafficante set us up in a hotel suite with several choice ladies of the night. Only later did I realize how stupid we’d been. It wouldn’t have surprised me to learn that we’d been filmed through a one-way guest-room mirror. The opportunity for blackmail, particularly after Jack became president, pointed to the foolishness of our little adventure. Jack could never resist temptation. His name cropped up in 1963 in connection with the so-called Profumo debacle, in which an international vice ring nearly brought down the British government. He’d been linked to one of the women involved in the case. Had he lived, Jack would’ve been dragged through the mud. And there was the matter of Mary Pinchot Meyer, his last mistress, who was murdered in 1964 while walking along the towpath in Georgetown. Had he been alive, that case also would have come back to haunt Jack.”


RFK, long his brother’s bagman, almost certainly knew of the meeting in pre-Castro Cuba between Jack and Trafficante, as well as all the rest of JFK’s sordid dealings. Ultimately, according to Smathers, Bobby’s decision to discontinue his investigation into his brother’s assassination probably had less to do with the Mafia and more to do with his and Jackie Kennedy’s madcap affair following Jack’s death.


“At least, that’s what Ted Kennedy told me,” noted Smathers. “One of Bobby’s fears was that somebody would eventually leak information on the affair to the press. Too many people were in on the secret. Exposure in the media would have ruined any chance Bobby might have had of following in Jack’s presidential footsteps. Frankly, between the CIA and Bobby’s interlude with Jackie, it’s a wonder that none of it had already been exposed in the press.”

                      [David Heymann, Bobby and Jackie: a Love Story, pp. 117-118]
Henry Kissinger, former top aide to Nelson Rockefeller:

http://www.thenewamerican.com/index.php/usnews/politics/5125-kissinger-qthe-illegal-we-do-immediately-the-unconstitutional-takes-a-little-longerq 

During a secret meeting on March 10, 1975 in the Turkish Capital of Ankara with Mehli Esenbel, Turkey's Foreign Minister, Kissinger, then Secretary of State and Assistant to the President for National Security Affairs, told Esenbel:

“Before the Freedom of Information Act, I used to say at meetings, "The illegal we do immediately; the unconstitutional takes a little longer." [laughter]  But since the Freedom of Information Act, I'm afraid to say things like.”

Henry Kissinger: “Power is the ultimate aphrodiasiac.”

Jim DiEugenio on JFK Assassination:

https://deeppoliticsforum.com/forums/showthread.php?6088-The-lbj-false-sponsorship-operation-to-continue/page9 

“One way I think to look at this is to use as a model other CIA coups.  If you read that marvelous book Bitter Fruit, or study things like the 1953 overthrow of Mossaadegh, or what David Phillips' called  the Agency's masterpiece, the overthrow of Sukarno in 1965, or the murder of Allende in 1973--reportedly done by an agent of Phillips,  you get an inside view of how covert operations work and how they originate.  

The more we look at the JFK murder,  I think  even LBJ advocates have to understand that it has all the earmarks of a covert op--and a first class one.  As Victor Marchetti said one, it had to be an intelligence operation, because it was such a great one.  I mean just look at one aspect of it:  the use of Hal Hendrix to get the cover story out about Oswald.  And that happened within 2 hours of the murder.

Or look at the use of the meeting that never happened:  Oswald with Kostikov in Mexico City.  This was a twofer, it got to LBJ and he used it to intimidate the hell out of Warren.  And once Warren was emasculated, this allowed McCloy, Dulles, and Ford, what I call the troika to take over--and did they ever.  Now this last, as John Newman proves, was planned in advance by Jim Angleton, with help from Phillips.

The way that say the Arbenz coup began,  was as Jack said, a flux of congruent interests.  Corporate interests from United Fruit began to talk to the Dulles brothers.  They hired lawyers to lobby the White House.  This then allowed Allen Dulles to call in his planning committee, and they put together the blueprint.  At this stage, Phillips and Hunt were just operatives.  They slowly worked their way up the daisy chain until by the Bay of Pigs, they were at the management level.

Now if we look at what happened to Allende, its much the same thing.  You had a congruence of interests from the business world, Rockefeller and McCone linking up with the White House, Kissinger and Nixon.  (Recall the great line by Henry:  I don't see why we have to sit back and let a country go communist just because its people voted for it.)

By this time, due to his work on JFK and Indonesia, Helms makes Phillips one of the major architects of the plot: see that valuable book by Freed and Landis, Death in Washington.  At this same time, Helms' who has to know of their work on JFK, is using Hunt as his infiltrator in the White House, along with his personal "black operator" Jim McCord, who according to Jm Wave supervisor Marty Casey, actually did wet jobs for Helms.  So when Allende is being overthrown, Helms is also at work on ousting Nixon.

So yes, there seems to be a congruence of interests that begins the overthrow plots.  But once the decision is made, it is the people who have great experience in these things, the black operators, who are then tasked with carrying them out.  With help of course from the Power Elite with the media part of the cover story.”

Kit Carp on why JFK was murdered:

1. JFK was a visionary who saw a chance for world peace, and acted to bring this about on several occasions.

A. He refused to send American forces into Laos, instead compromising with the Soviets.
B. He refused to send American forces in behind the Cuban brigade at the Bay of Pigs, which the CIA/Joint Chiefs had set up as a sort of trap to force Kennedy into taking Cuba.
C. JFK fired Allen Dulles, and two other key CIA leaders after the Bay of Pigs, slashed the CIA’s budget, and threatened verbally to "scatter the CIA into a thousand pieces". Ironically, Dulles would serve as the very most active leader of the Warren Commission who were supposed to "investigate" the assassination. Nice pick.
D. JFK initiated a plan to arm and able the South Vietnamese to fight their own war, with a plan to pull all troops out of Vietnam, way back in the spring of '62.
E. Twice JFK refused and rebuked the Joint Chief's written plans to initiate a first, pre-emptive, full nuclear strike on the Soviets and communist China.
F. Kennedy had the nerve to give his "Peace Speech" which foresaw a completely disarmed world, and Kennedy actually got Krushchev interested in it.
G. JFK talked Congress, as well as the Soviets into a Nuclear Test Ban agreement.
H. Kennedy refused to attack Cuba during the Cuban Missle Crisis, instead blockading the island, and settling the matter with a compromise. (The Russians had over 100 tactical nukes poised to hit our marines on the beaches, if we had gone, and two excellent Russian armored regiments we didnt know about. At two points during the crisis, the Soviet in charge there seems to have had permission to use them, if communications were cut off with Russia. We were never closer to WWIII, which very probably would have happened, if anyone but JFK had been President at this moment.)


1. JFK had the audacity to refuse to send combat troops to Vietnam, and actually was starting to pull them out, when he was shot.

2. The Joint Chiefs, the oil tycoons, and the CIA considered all of the above tantamount to treason. A burnt planet was preferable to the commies taking southeast Asia or Cuba. These people, the people who stood to make money and acquire more power though war and a high military budget and were completely focused on the inhumanity and evil of communism to the point that they today would be considered insane.

3. JFK was the duly elected President, was popular with the public, and was could not be bribed, threatened nor out-smarted. Lord knows these rats tried all of those. The Constitution was on JFK's side. They couldnt just "take over".

So- he had to be killed, and the death had to be pinned on someone that wouldnt be tracked back to home easily, or, his death had to be set up in a way, that no one investigating would dare to look.

The CIA handled Oswald, and made it appear he was working for a Soviet KGB Assassin. They planted this information at the FBI station using a CIA infiltrator working at the Bureau, and at other Intelligence Agencys. They did this deviously, leaving out the info about the KGB agent.

Jim DiEugenio on How the Kennedys were not involved  in Operations to Assassinate Castro:

My personal opinion – maybe the Kennedys were! - Robert

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17304
Jim DiEugenio:

“I mean we heard the same thing from Sy Hersh, when he couldn't come up with anything to implicate JFK in the CIA Castro plots. In fact, the unredacted CIA IG report says the opposite, that the plots were deliberately kept form the Kennedy and when they told them they were halted, they then resumed them again behind their backs. So what did CIA asset Sy do? He ignored the IG report and went to Helms' dirty work guy Sam Halpern who made up something from a dead man. Which was then exposed by David Talbot. 

So now, we're down to RFK right? 

RFK did not coordinate MONGOOSE, as everyone who has studied those records knows, Lansdale did. What RFK tried to do was rein in some of Lansdale's more nutty schemes. Which really infuriated people like Harvey.

In fact, when Jack Anderson broke that lying story back in 1967 about RFK being in on the Castro plots, RFK told a colleague that it was BS, he actually saved Castro. Further, when he learned of them by accident from Hoover, he called in Helms to his office. He then read him the riot act about it.

Helms' appearance before the Church Committee on this was classic Dirty DIck. When he was confronted with RFK's calendar on the day he was called in, it said "Richard Helms 11:15". He was then asked what the meeting was about. Helms claimed amnesia, he didn't remember. But John Siegenthaler was there and he did recall it. He said RFK was livid about the whole thing.

What I really wish they would find in RFK's stuff is the Bruce-Lovett report, which RFK used to get Allen Dulles fired as DIrector after the Bay of Pigs. RFK got this from Robert Lovett when he was appointed to the Taylor Committee to investigate the Bay of Pigs disaster. Lovett and David Bruce had wanted Dulles fired back in the fifties. But with his brother at State and Ike in the WH it was not going to happen. They both thought that Dulles had completely gone overboard on what the CIA was now doing.Truman felt the same way of course. RFK's father had seen this devastating report made for Ike, since he was also on the FIAB back then. He told Lovett to give it to RFK while he was on the Taylor Committee. He did and RFK decided that this was now it for Dulles. He showed it to JFK and JFK called in Lovett. This was the likely last nail in the coffin, and Dulles was now gone.

But that was not enough for RFK. He was now so anti-Dulles' version of the CIA, that he called in Dean Rusk and asked if there was any other Dulles family member still in the administration. Rusk said that Allen's sister Eleanor worked in the State Department. RFK demanded she be fired also since he wanted no more of the Dulles family around anywhere.”
Note: The following is the complete text of Vincent Salandria's speech to the Coalition on Political Assassinations, delivered in Dallas, Texas on November 20, 1998. It is reprinted here by permission. 

* * *

The JFK Assassination:
A False Mystery Concealing State Crimes

by Vincent J. Salandria

http://www.acorn.net/jfkplace/09/fp.back_issues/27th_Issue/vs_text.html 

Thank you, Dr. Gary Aguilar, and the other members of the Coalition on Political Assassinations for affording me this privilege. I accepted your invitation because I feel that the point of view for which I and thousands of unsung others have stood for thirty-five years is important. I believe that for us to be free to work for a more decent society we must come to accept the point of view which I will now explain. 

For one half of my seventy years, from almost the very date of the assassination, I have been convinced that the killing of President Kennedy was a patent Cold War killing --- the bloody work of the U.S. military-intelligence system and its supporting civilian power elite. 

For us to allow thirty-five years to pass, while debate rages on the subject, is not only an abdication of the required work of a democratic citizenry, but the debate itself actively serves the interests of the assassins. Such debate masks the damage done to the constitutional structure by the extra-constitutional firing of the President. 

To understand fully the nature of the assassination and its coverup one has to view it from an historical perspective. We must look back at least to the year 1898 to examine the militarizing of this country --- a process which eventually led to President Kennedy's assassination. 

In 1898 President William McKinley, pursuant to a congressional resolution, authorized the use of United States armed forces to engage the Spanish forces in Cuba. This congressional resolution was followed by a declaration of war against Spain. This splendid little war led the way to an American Empire built upon the strength of the U.S. military. We acquired through this imperialistic effort Puerto Rico, and the Philippine Islands, and we subjected Cuba to a semi-colonial status. 

Those conquests failed to satiate our hunger for empire. In the continuing quest to expand our imperialist power we truncated democracy in our nation. Political reform efforts of the progressive period were abandoned. Our oligarchs saw the acquisition of an empire as a means of diverting the American people from the struggle for political reform. 

This process of militarism continued to evolve and grow in the period preceding our entry into World War I. The American people desperately wanted to avoid intervention into the bloody horrors of the war. But President Woodrow Wilson, while promising to keep us out of war, deceitfully led us into that terrible slaughter and supported the development of a large military establishment. 

Our college history texts do record that Wilson's deceit included the propagandizing of our people through the first media-supported mobilization of U.S. and world public opinion. Congress by act of April 14, 1917 established the Committee on Public Information. Wilson's appointed chairman, George Creel, and his committee sought to mind-manipulate our people and the people of the world. Creel employed one hundred million pieces of written propaganda, jingoistic speeches by seventy-five thousand persons called four-minute men, professorial writings defining the true nature of the "Hun," thousands of pre-written editorials, faked atrocity stories and other devices to bring about a consensus about World War I. His propaganda produced a tight conformity in public opinion about the Germans which foreshadowed our Cold War thinking about the Soviets. 

From our participation in World War I our nation suffered a tragic loss of democratic freedom. The Espionage Act of 1917 effectively snuffed out free speech by making felons of persons who exercised their First Amendment rights. The Socialist Party's presidential candidate, Eugene V. Debs, was given a ten year prison sentence. His crime? He had simply spoken the truth. He had stated that the war had an economic basis. The war started the FBI on its path of gathering millions of files on people and organizations. Following World War I we saw political reaction sweep over our country in the course of which Nicola Sacco and Bartolomeo Vanzetti were judicially murdered by the American establishment. 

Only by the war production of World War II were we brought out of the great depression. It was not difficult to discern that we were artfully thrust into the war. I can recall that at the time of Pearl Harbor I was in the 8th grade of Vare Junior High School in Philadelphia. On December 8, 1941, in my math class, our teacher, Miss Wogan, suggested that rather than do our math we should discuss current events. 

I went to the front of the classroom and informed my classmates that I could not accept as plausible President Roosevelt's assertion that the attack on Pearl Harbor was a surprise, sneak attack. I pointed out that all of us had known for months about the tension between the U.S. and Japan. I asked how, in light of those months of crisis and tautly strained relations between the two countries, could the battleships at Pearl Harbor have been lined up so closely together, presenting perfect targets for the Japanese? How could the planes I saw in the newspapers burning on our airfields have been positioned wing-tip to wing-tip? 

I reminded the class that President Roosevelt had promised that he would not send our troops into a foreign war. I then offered my conclusion that inviting the Pearl Harbor attack was President Roosevelt's duplicitous device to eliminate the powerful neutralist sentiment in our country while thrusting us into the war. 

Later, some of our country's most distinguished historians, Charles Beard, William Henry Chamberlain, George Edward Morganstern, Robert A. Theobald, John Toland and others came to this same conclusion. We know now that President Franklin D. Roosevelt had told his War Cabinet many days before December 7, 1941 that he was convinced that war with Japan was immediately imminent. Therefore, it is unimaginable that we could have been surprised by Pearl Harbor. 

But the truth about Pearl Harbor did not and does not get addressed in our high school and college text books. Following the Cold War our historians have not seen fit to review and to learn from the true history of Pearl Harbor. Our historians show no interest in revealing how Pearl Harbor served to militarize further our nation. They show no interest in revealing how through Pearl Harbor President Roosevelt secretly manipulated and controlled our foreign policy. Instead we learn that the Central Intelligence Agency's creation was a necessity in order that we should not be again surprised as we were at Pearl Harbor. In failing to confront the truth we got the CIA. By our unwillingness to embrace hard truth about how power works in our nation, we pay a horrible price in the loss of democracy. 

Pearl Harbor led to the establishment of a Presidential Commission to examine into the events of that attack. This Commission was the precedent for the establishment of the warren Commission. It was headed by a distinguished Associate Supreme Court Justice, Owen J. Roberts, and the Commissions work product was named the Roberts Report. The Roberts Commission concluded that the responsibility for the debacle at Pearl Harbor did not lie with President Roosevelt but with Admiral Husband E. Kimmel and General Walter C. Short. They were solely responsible. Their "derelictions of duty and errors of judgment" were "the effective cause for the success of the attack." 

When Owen J. Roberts retired from the Supreme Court, he assumed the job of Dean of the University of Pennsylvania Law School while I was a student there. He impressed me as a kindly man of considerable integrity. I did not confront him for the errors of the Roberts Commission. Why not? To answer that question is to explain why persons who have a say or who would hope to have a say in the United States political system will not openly espouse the point of view which I now present. 

Armed with this historical perspective, on November 22, 1963, I began to examine the post-assassination events as they unfolded. I took note of the reports coming in about the alleged assassin. I wondered whether his alleged left-wing credentials were bona fide. Very early in my work in the peace movement, I learned that some ostensible peace activists were infiltrating government agent provocateurs who were not what they at first blush appeared to be. May I suggest that some of our critics of the Warren Report are government agents. Can we honestly expect that the powerful elements in our society who dispatched our President with that deadly Dealey Plaza fusillade and then sought to cover up the reasons why he was killed would leave to ordinary citizens to inform the public about the real meaning of the assassination of President Kennedy? 

On November 23, 1963 I discussed the assassination with my then brother-in-law, Harold Feldman. I told him that we should keep our eyes focused on what if anything would happen to the suspected assassin that weekend. I said that if the suspect was killed during the weekend, then we would have to consider Oswald's role to be that of a possible intelligence agent nd patsy. I told him if such happened, the assassination would have to be considered as the work of the very center of U.S. power. 

I sensed that there was a need to be quick in formulating conclusions from the killing of Oswald. A successful political assassination is carried out to produce policy changes. Those policy changes generally take effect quickly. Consequently, it behooves a democratic citizenry to come promptly to their own reasoned conclusions about the killing of their head of state. Citizens cannot leave to their government, which under republican principals is their mere servant, to shape their thinking on such a vital subject. Nor can the citizenry await the work of the academic establishment before formulating its conclusions. 

When Oswald was served up on camera as disposable Dealey Plaza flotsam and jetsam and was killed by Jack Ruby I saw a subtle signal of a high level conspiracy. There is every reason to think that intelligence agencies, when they choose a killer to dispose of a patsy, make that choice by exercising the same degree of care that they employ in selecting the patsy. Their choice of Jack Ruby much later would --- by providing a fall-back position for the government --- serve the interests of the assassins. As the Warren Report would unravel, a deceased Ruby's past connections to the Mafia produced a false candidate for governmental apologists to designate as the power behind the killing. 

Immediately following the assassination I began to collect news items about Lee Harvey Oswald. A pattern began to emerge. Oswald's alleged defection to the Soviets, his alleged Castro leanings as the sole membe of a Fair Play for Cuba chapter in New Orleans, his posing with a rifle and a Trotskyist newspaper, his writings to the Communist Party USA, his study of the Russian language while in the Marine Corps, told me that he was not a genuine leftist, but rather was a U.S. intelligence agent. 

It was apparent to me that no legitimate leftist straddles so many diverse political fences in a fractionalized American left. I saw Oswald's alleged leftist baggage as an effort on the part of the killers to send an intimidating message to the American left. The left was being signaled by the killers to be silent or to suffer a possible pogrom against it. The Cubanization of Oswald was a further signal to the left that the American military if provoked by criticism might seek to employ the Oswaldian Cuban tableau as an excuse to invade Cuba. For a summary of Oswald and his obvious connections to our intelligence community, see Professor Christopher Sharrett's "Oswald and U.S. Intelligence" in the appendix to Dr. E. Martin Schotz's book, History Will Not Absolve Us. 

Similarly, I saw Oswald's membership in the ACLU as a device to send a message to frighten liberals into silence. As it turned out, the ACLU did not see any civil liberties issues in substituting for a legal inquest on the killing of President Kennedy a series of non-public and secret sessions by the Warren Commission. The ACLU had taken the bait. 

After I began to write on the assassination, the ACLU privately assumed a position against my work. The national office expressed displeasure with me for writing on the subject and in so doing identifying myself as what I was, a long-time volunteer lawyer for the ACLU. The executive director of the Philadelphia ACLU branch, with whom I had over many years a fine working relationship and friendship, conveyed to me the National Office's displeasure with my writings on the assassination. My offer to resign was accepted with alacrity. 

The use of a Mafia-related killer to dispatch the patsy while in custody, and that patsy's patently false left-wing and liberal guises, convinced me that the assassination was the work of U.S. intelligence. Keenly aware of the dangers which our Cold War national security state posed to the planet, I determined to continue the quixotic work of investigating the assassination. I sought to learn from and to help those who were willing to investigate and write on the criminality of their government in the assassination and its cover up. 

In this effort I was supported and guided by my friends, Fred J. Cook, Robert Dean, Dave Dellinger, Jim DiEugenio, Harold Feldman, Gaeton Fonzi, Jim Garrison, Reverend Steve Jones, Professor Thomas Katen, Christopher Kefalos, Barbara LaMonica, David S. Lifton, Mark Lane, Staughton Lynd, Ray Marcus, Sylvia Meagher, Professor Joan Mellen, Dr. Michael Morrissey, Marguerite Oswald, Fletcher Prouty, Mort Sahl, Professor Chris Sharrett, Dr. Anita Schmuckler, Gary Schoerner, Dr. E. Martin Schotz, John Suchardt, Tink Thompson, and Harold Weisberg. Their dedication to democracy and truth served to sustain me. 

Armed with an exploratory model of explanation that the Kennedy assassination was a Cold War killing, I began to sift through the myriad facts regarding the assassination which our government and the U.S. media offered us. What I did was to examine the data in a different fashion from the approach adopted by our news media. I chose to assess how an innocent civilian- controlled U.S. government would have reacted to those data. I also envisioned how a guilty U.S national security state which may have gained control of and may have become semi-autonomous to the civilian U.S. governmental structure would have reacted to the data of the assassination. The use of this simple method of analysis applied to the assassination data and the reactions to those data by our national security state and its civilian allies thoroughly convinced me that my model of explanation was correct. No other interpretation adequately explained how our government, our media and our establishment reacted to the facts relevant to President Kennedy's killing. 

I submit that the manner in which the data were handled by our government demonstrate that: (1) the national security state at the very highest level of its power killed President John F. Kennedy for his efforts at seeking to develop a modus vivendi with the Soviets and with socialist Cuba, (2) subservient U.S. government, civilian establishment and mainstream media persons criminally and systematically aided the warfare state in covering up the assassination, and (3) in light of this criminal cover-up by the American power elite that there is no logical way we can conclude that the assassination was not the product of our warfare system. There was also no way rationally to conclude that the assassination was a result of the labor of the Soviets, Castro, the Mafia, J. Edgar Hoover, President Johnson, or that any lower level U.S. governmental operatives had been solely responsible for the execution of President Kennedy. 

As I examined the evidence I was confronted with an unvarying pattern. Whenever evidence of a conspiracy emerged --- and mountains of facts were supplied by the government for us to scrutinize --- the government refused to act on that evidence. On the other hand, whenever any data emerged, no matter how thoroughly incredible, which could possibly be interpreted as supporting a lone assassin theory --- the government invariably and with the greatest solemnity declared that such data proved the correctness of the lone assassin myth. That is not the earmark of an innocent, blundering government. 

I posited that an innocent civilian government would have in an unbiased fashion accepted, made public, and protected all of the assassination data. An innocent government would have fairly evaluated the data irrespective of whether or not they supported a particular conclusion. An innocent civilian government would never have accepted an improbable explanation of data while other probable explanations were extant. 

I concluded that only a criminally guilty government which was beholden to the killers would reject a probable explanation of the evidence coming into its possession and instead would seize upon an improbable explanation for the evidence. Most importantly, I concluded that only a guilty government seeking to serve the interests of the assassins would consistently resort to accepting one improbable conclusion after another while rejecting a long series of probable conclusions. In short, while purporting to tell the truth, our government turned probability theory on its head. In an unvarying pattern it consistently accepted any data that even remotely supported a single-assassin concept and rejected data which incontrovertibly supported a conspiracy. 

Now let us briefly review some of the evidence. The Secret Service stated that at the time of the assassination there were no Secret Service assigned to or in Dealey Plaza other than those attached to and who remained in the motorcade. There are no existing records which support any other federal agents having been present in Dealey Plaza. Yet, we know from the evidence that at the time of and immediately after the assassination, there were persons in Dealey Plaza who were impersonating Secret Service agents. This was clear evidence of both the existence of a conspiracy and the commission of the crime of impersonating federal officers. But our government showed no interest in pursuing this compelling evidence of the existence of a conspiracy nor in prosecuting the criminals who were impersonating federal officers. In refusing to pursue the evidence of conspiracy and in failing to pursue the criminals who were impersonating federal officers, the Warren Commissioners, their staff, the Attorney General's Office, and the FBI became accessories after the fact and abetted the killers. 

The U.S. government was immediately confronted with the observations of many eyewitnesses, including skilled observers such as police officers and the Secret Service Agents in the motorcade. They had heard shots coming from --- saw smoke emanating from --- saw a man fleeing from --- and smelled gunpowder in the grassy knoll area of Dealey Plaza. Let us assume arguendo that all of the eyewitnesses who had concluded that shots were fired from the grassy knoll were dead wrong. But an innocent government could not and would not at that time have concluded that these good citizens were wrong and would not have immediately rushed to declare a far-fetched single assassin theory as fact. 

The Parkland Hospital doctors, after having inspected the body of our murdered President, promptly offered their professional opinions that the President had been hit in the throat by a penetrating bullet. They concluded that this neck hit was a wound of entry and therefore necessarily resulted from a shot delivered from the front of the President. Let us posit that all of those doctors may have been mistaken in their conclusion. But given their professional medical opinions, no guiltless government would have chosen so quickly to close its options and to have declared at that point that the assassination was the work of a single person. For if any one of those doctors was correct, then a conspiracy to kill the President was proven. The government officials who immediately chose to designate each Parkland Hospital doctor as wrong were criminal accessories after the fact. 

No staff member at Parkland Hospital reported seeing a small bullet entry wound in the back of the President's head. Instead they saw and reported a large avulsive wound in the occipital area of the President's head. Again, let us presume for the purpose of argument that they were all wrong in their observations. Nevertheless an innocent government would have been obligated to hold its options open on the issue of whether one or more hits had been delivered to the President's head from the front and not from the rear. This was so since an avulsive wound in the occipital region indicated a wound of exit and not of entry. For governmental officials to have ignored the Parkland Hospital doctors findings made those officials accessories after the fact. 

No viable democratic government that was free of guilt and that was in the control of civilian authorities would have permitted a sham autopsy of the President's body. In accepting the orders of the generals and admirals not to probe the neck wound of the President the military doctors who were performing the autopsy effectively aborted it. Those doctors were guilty of malfeasance. The admirals and generals present in the autopsy room who were responsible for those orders were simply criminals, guilty of the crimes of conspiracy to obstruct and obstruction of justice. They were also criminal accessories after the fact to the murder of the President. 

Our U.S. government had in its possession, on the afternoon of November 22, 1963, the Zapruder eight millimeter film which demonstrated that the President, after having been struck by a shot or shots to his head, had been thrown leftward and backward and bounced off the back seat of the Presidential limousine. Now there might have been an explanation for that phenomenon which was other than that this was an impact response from a hit delivered by a gunman positioned to his right front. But that dramatic movement of the Presidents body appeared to contravene conclusively any theory that all the shots had been delivered from a single vantage point to the rear of the President. 

An innocent government, having come into possession of the Zapruder film on the afternoon of November 22nd, 1963, once its operatives had examined that film, would necessarily have come to the conclusion that the assassination was most probably the result of a conspiracy. Those governmental operatives who examined the Zapruder film at that time and who did not cry out an alarm of probable conspiracy were guilty of obstruction of justice and were criminal accessories after the fact. 

But that Zapruder film, instead of being shown immediately to the whole world, was kept by the government and Life and not shown to the public at large. We will now relate how Life magazine served our military-intelligence community. Time Inc., the owners of Life, bought the rights to the Zapruder film in 1963 and withheld it from public viewing. Please pardon me for not believing that this censorship was designed to enlighten our people. We shall see that Life both censored the Zapruder film and lied about its contents. In its September 6, 1964 issue Life sought to explain away the wound in President Kennedy's neck as follows: 

...it has been hard to understand how the bullet could enter the front of his throat. Hence the recurring guess that there was a second sniper somewhere else. But the 8mm. film shows the President turning his body far around to the right as he waves to someone in the crowd. His throat is exposed --- toward the sniper's nest- -just before he clutches it.

But we now know that the Zapruder film tells us that the President did not turn his body far around to the right, and that his throat was not exposed toward the alleged sniper's nest. So Life was not only censoring the Zapruder film, but while having it in its sole possession, was lying about its content and therefore obstructing justice through censorship and falsification of the Zapruder film's content. 

My October 2nd, 1964 issue of Life magazine contained a color reproduction of frame 313 of the 8 millimeter Zapruder motion picture showing the moment of bullet impact on President Kennedy's skull. The caption for that Zapruder frame read: "The assassins shot struck the right rear portion of the President's skull, causing a massive wound and snapping of his head to one side." To me it appeared that striking a head from the rear and causing it to snap to one side ran counter to a Newton law of motion. So, I decided to collect oher copies of the same issue of Life. 

In the next copy I acquired I found that Life had changed the caption to read: "The direction from which shots came was established by this picture taken at instant bullet struck the rear of the President's head, and passing through, caused the front part of his skull to explode forward." But in this copy of the magazine Life had changed the Zapruder frame to a later one which showed that the President's whole body had been driven not only leftward but also backwards against the back seat of the limousine by a shot supposedly fired from the rear. That frame with that caption impressed me as causing even more difficulty for the Warren Report. 

The next copy of Life that I found put together the exploding-forward caption with Zapruder frame 313. Life finally got the deception right. I reported these findings in my March, 1965 articles in Liberation magazine. 

Later, in 1966, I inquired of Life about the three versions of the same issue. Edward Kern, a Life editor, replied in a letter to me dated November 28, 1966. In his reply he said: "I am at a loss to explain the discrepancies between the three versions of LIFE which you cite. I've heard of breaking a plate to correct an error. Ive never heard of doing it twice for a single issue, much less a single story." 

Well, unlike Edward Kern, I was not at a loss to explain the three versions. To me the three versions of Life and Life's lies about what the Zapruder film revealed show in microcosm an elegant example of how the U.S. media criminally joined with U.S. governmental civilian personages, and with the national security state apparatus to employ deceit in seeking to prop up the Warren Report. 

Henry R. Luce created Life magazine. He was an ardent Cold Warrior having championed the American Century and having lobbied for the National Security Act of 1947. His widow, Claire Booth Luce, was a former member of the House of Representatives and a former ambassador to Italy. She was one of Allen Dulles' lovers. In his book, The Last Investigation, my dear friend, Gaeton Fonzi, who worked for U.S. Senator Richard Schweiker while the Senator was investigating the Kennedy assassination, told how Claire Booth Luce lead them on a wild goose chase. She effectively used up their governmentally-paid-for time by sending them on a fruitless search for fanciful persons. 

Congressman Gerald R. Ford, who had been a Warren Commissioner, and who was later to become President, signed that October 2, 1964 Life article. He concluded this article with the following statement: "This report is the truth as we see it, as best we know it, and on this, we rest." 

The three versions of Life demonstrate clearly the criminal conspiratorial joining together of the U.S. intelligence community, the civilian aspects of our government, and our media to support the Warren Report. They were and still are all in bed together. 

Let us now return to the events which occurred at Parkland Hospital on the afternoon of November 22, 1963 where a hospital orderly had discovered the bullet which was designated as CE 399. CE 399 was an intact bullet, undeformed except for a slight extrusion in the back. It weighed essentially what a pristine bullet would have weighed. It had no blood nor tissue on it. Would not that to any open mind have appeared to be a bullet planted to implicate someone? 

But the FBI concluded that CE 399 was not a planted bullet. Rather, the FBI found that the bullet that had entered President Kennedy's back, had not passed through his torso but rather had fallen out and had been recovered at Parkland Hospital in Dallas. The FBI Sibert-O'Neill Report of November 27, 1963, confirmed that the autopsy doctors at Bethesda on November 22, 1963 found that the shot which entered President Kennedy's back had not exited from the front of his body. The FBI Report to the Warren Commission dated December 9, 1963 and the FBI Supplemental Report of January 13, 1964 had concluded likewise. 

Astoundingly, the Warren Report does not mention and the Commission's exhibits make no reference to these critical documents. Their omission from the Warren Report and the Commissions documents constitutes obstruction of justice since the double hit on the President and the Governor with the same bullet, CE 399, was the sine qua non of the Warren Report. 

Consider this. For weeks the FBI finding upon which the Warren Commission was expected to base its report was that CE 399 had not pierced President Kennedy and Governor Connally. Rather, the FBI had concluded and had so advised the Commission that separate shots had hit the two men. Therefore, the FBI for weeks had rested on a finding that compelled a conclusion that only three shots and no more could not have explained all the bullet damage at Dealey Plaza. Of course, this fact required the further conclusion that there had been more than one gunman firing on the President. Yet, we will see that during these weeks immediately following the assassination, while the FBI findings were informing our government that the magic bullet theory at that juncture had been rejected, the government remained steadfastly committed to a single assassin fantasy and criminally persisted in characterizing Oswald as the sole assassin. 

Later, the U.S. government secretly and sharply shifted gears and married the single-hit theory. It therefore concluded that the FBI findings had been all wrong. Instead in its Warren Report our government insisted that CE 399 had wounded JFK by entering in a downward trajectory of 17 degrees, coursing through his custom-fitted jacket from the rear at 5 and 3/8 inches down from its collar and 5 and 3/4 inches down from the collar of his custom-made shirt. 

The government concluded that somehow or other the custom-made jacket and custom-made shirt of President Kennedy had at the moment of bullet impact become mysteriously bunched together high up on his neck area. The government theory was that CE 399, the magic bullet, had passed through President Kennedy without having struck bone. This bullet in exiting had then pierced his necktie knot. Although it would have appeared to be exiting in an upward trajectory, the government had deduced that CE 399 had turned in mid air as it had emerged from the necktie knot of President Kennedy and had struck Governor John B. Connally in the right side of his back. 

According to the government, CE 399 had then traveled downward through the right side of Connally's chest and had smashed his fifth rib. The government concluded that CE 399 exited below his right nipple, and passing through his shattered right wrist, spewing metal as it went, had entered his left femur depositing therein a fragment. 

In so concluding, our Cold War government in the context of the assassination had declared a moratorium on the science of physics and had declared the occupations of custom-shirt making and custom tailoring to be guilty of horrendous incompetence. I take particular umbrage about the government's shameless attack on the custom-tailoring trade. My deceased great father had been a proud practitioner of that honorable trade. He would have been horrified by the suggestion that one of his fellow coat makers had fitted President Kennedy's suit jacket in such a way that it had bunched up about four and one-half inches as the President raised his right hand no higher than his shoulder to greet the Dealey Plaza crowd. Arlen Specter and others who had promulgated this theory and who had failed to produce as witnesses the custom suit and shirt makers who had been in the service of President Kennedy were guilty of more than maligning their occupational skills. They were also guilty of malfeasance and misfeasance in office, and obstruction of justice. They were accessories after the fact and were criminal conspirators historically forever joined with the murderers of President Kennedy. 

On October 23, 1964, Arlen Specter was quoted in the Philadelphia Evening Bulletin regarding what he had told a Bar Association meeting at which I had questioned him. He was quoted as stating: "The people are going to have to rely on the conclusions and the stature of the men of the Commission." 

I replied to him in my November 2, 1964 article in The Legal Intelliaencer: 'We know that Mr. Specter did not mean by the above statement that the Warren Commission was ever meant to be construed as a "ministry of truth." Nor would the members of the Commission, as public servants in a democracy, ever consider that their "stature" insulated their interpretations and findings from public criticism.' 

In fact Specter was telling us that evidence had to give way to stature. He was instructing us that he and the Commission were in reality a ministry of truth and could and would criminally conceal the truth with impunity. 

But let us posit arguendo that the Warren Commission and its staff had considered themselves a benevolent ministry of truth. Let us assume that they had conceived of themselves as having spared us from a thermonuclear war. Although there was no evidence when the Warren Report was issued, that such a war was imminent. But with the demise of the Soviet Union, that is no longer a legitimate concern. Can we not now ask why Senator Specter should not come clean and finally tell us why the Warren Commission had concealed the truth? But to ask the question is to answer it. Senator Spector must in a criminal fashion continue to serve the national interest as he sees it by obstructing justice in order to conceal that we are in the same banana-republic status that we were as of November 22, 1963. 

In my January, 1965 article in Liberation I reported that when Jacqueline Kennedy testified before the Commission she had spoken of the wounds inflicted on her husband. She above all was qualified to speak of these wounds, since she had been the first to see up close the terrible work of the butchers who had cut down her husband. But in the transcript of her testimony presented to the Commission, we were provided only with the comment: "Reference to the wounds deleted." 

J. Lee Rankin, the Commissions General Counsel, was reported in the Philadelphia Evening Bulletin of November 23rd, 1964, to have declared that Classified material involving national security was withheld from the volumes of transcript." Does that not tell us in plain language that we were denied the testimony of the deposed first lady in order to protect the killers of her husband, our national security state? Had not J. Lee Rankin in assenting to such a crucial deletion committed the crime of obstruction of justice? 

This same J. Lee Rankin, in answer to my article in the January, 1965 issue of Liberation magazine on January 3, 1965, reported in the New York Times that "there was no credible evidence to support a theory that more than three shots had been fired." Is it not clear that in so stating, Mr. Rankin had criminally obstructed justice? Do not the mounds of incontrovertible evidence of a multiple assassin killing which we are now reviewing and to which he had been privy not put the lie to Mr. Rankin and render his statement criminal? 

Theodore H. White, in his book The Making of the President, 1964, told us that on the afternoon of November 22, 1963, the Presidential party on Air Force One "...learned that there was no conspiracy, learned of the identity of Oswald and his arrest..." Air Force One had landed at Andrews Air Force Base, at 5:59 P.M. on November 22, 1963. In correspondence with me, Mr. White stated that this message was sent to the Presidential party from the Situation Room of the White House. This same message was confirmed by Pierre Salinger in his book With Kennedy. Mr. Salinger received that same message while on the Cabinet Plane which was flying over the Pacific Ocean. Mr. Salinger tried to get those data to me and had instructed the National Archives to provide them for me, but they disappeared from the National Archives. My inquiries to the White House Communication Agency requesting a copy of the Air Force One Tapes were dismissed in a letter sent to me by James U. Cross, Armed Forces Aide to the President. He wrote on January 2, 1968, that the logs and tapes of the radio transmissions "...are kept for official use only. These tapes are not releasable, nor are they obtainable from commercial sources." 

But the contents of this message to Air Force One was confirmed in 1993 by Robert Manning, Kennedy's Assistant Secretary of State for Public Affairs who was on the Presidential plane on its return trip from Love to Andrews Air Force Base. He reported having heard the same account of Oswald being designated as the presumed assassin. (Gerald S. and Deborah H. Strober Let Us Begin Anew, An Oral History of the Kennedy Presidency, Harper Collins Publisher, 1993) 

That, my good people, is conclusive evidence of high-level U.S. governmental guilt. The first announcement of Oswald as the lone assassin, before there was any evidence against him, and while there was overwhelmingly convincing evidence of conspiracy, had come from the White House Situation Room. Only the assassins could have made that premature declaration that Oswald was the assassin. This announcement had been made while back in Dallas District Attorney Henry Wade was stating that "preliminary reports indicated more than one person was involved in the shooting..." (Dallas Morning News, November 23, 1963) 

I have asked and ask again, can there be any doubt that for any innocent government, taken by surprise by the assassination --- and legitimately seeking the truth concerning it --- the White House Situation Room message was sent too soon? The government could not have known at that time that Oswald was the killer and that there was no conspiracy. The persons on Air Force One and the plane carrying the cabinet members over the Pacific who heard that message and who do not come forward at this time to fill in the now deleted portion of the tape from the Situation Room of the White House, are they not accessories after the fact? 

The person who on November 22, 1963 had been in direct control of the White House Situation Room, the President's Assistant for National Security Affairs, was McGeorge Bundy. Bundy was a hard-liner on foreign policy. He had been a student of CIA's covert operations chief, Richard Bissell, who had been fired by President Kennedy after the Bay of Pigs. Bundy in 1948 had worked for Bissell on the Marshall Plan. Bundy was a man of considerable intelligence. He did not out of stupidity inform the Presidential party that Oswald was the lone assassin before there was any evidence against him and while there was compelling evidence of conspiracy. Did he not do this to inform the Presidential Party who had been in the motorcade that this was a matter of state, the importance of which rose higher than Anglo-Saxon principles of justice? 

Therefore, at Bundy's direction instructions were given to the party on the Presidential plane and on the Cabinet plane. What they had heard, smelled and seen in Dealey Plaza was of no consequence. The patsy had been selected, and the conclusion of conspiracy had been ruled out. Bundy was indirectly instructing the Presidential party and the cabinet members that he was speaking for the killers. He was directing the Presidential party and the cabinet that what they had observed in Dealey Plaza was merely evidence, and that the needs of state rose above evidence. He was informing the Presidential Party that those among them who had witnessed the triangulation of fire which had brought down the President should not imagine that a few nuts in Dealey Plaza had gotten lucky. They were being circuitously informed that the assassination had been committed by a level of U.S. power that was above and beyond punishment. 

Bundy, in the service of our warfare state and the U.S. establishment of which he was an honored member, committed the crime of being an obstructor of justice and was a critical accessory after the fact to the murder of our President. Bundy was rewarded for his brazen cover-up work by remaining with President Johnson as one of his leading hawkish advisers on Vietnam. Bundy is now deceased. But I provided this information about him in a speech I made in Boston, Massachusetts, on October 23, 1971 before the New England Branch of the Women's International League for Peace and Freedom. My unrealized purpose was to cause him to institute a libel action against me. He apparently did not see fit to file one. This preeminent establishment man was in my judgment unquestionably criminally involved at least in the cover up of the assassination of President Kennedy. He owed his allegiance to the U.S. establishment --- the murderers of the President. 

Governor Connally, although purporting to support the Warren Commission, testified before the Warren Commission that it was not conceivable that he had been hit by the same bullet which had struck President Kennedy. His wife testified similarly. They never retracted their testimony. The Zapruder film supports their conclusion. My dear friend, Raymond Marcus, has demonstrated in his works The Bastard Bullet and Addendum B incontrovertible proof that President Kennedy and Governor Connally were hit by separate bullets. The government had immediately espoused the single-bullet theory against the compelling testimony of Governor and Mrs. Connally who had testified that separate bullets had hit President Kennedy and Governor Connally. This governmental dismissal of the Connally evidence which compelled the finding of conspiracy, constituted obstruction of justice. 

Our government had allowed the clothing of Governor Connally to be dry cleaned and pressed. This action made it impossible to determine from the examination of his clothing whether he had been hit by a pristine bullet or one that had passed through President Kennedy. Those officials who permitted that dry cleaning and pressing and consequent destruction of vital evidence were clearly guilty of obstruction of justice. The Warren Commission did not suggest that there was anything culpable about this obvious criminal act. Therefore, the Warren Commission in failing to condemn this wanton and criminal destruction of evidence was guilty of malfeasance and misfeasance in office, and the Commission and its staff members became accessories after the fact. 

Since the government had promulgated a single assassin theoy in which the assassin had fired a bolt action rifle no more than three times, the total ammunition supply of the government was three bullets. The government, undeterred by the implausibility of its conclusion of a single assassin theory, and undisturbed by the torrent of evidence against it, immediately accepted as fact the myth that three bullets fired within 5.6 seconds had inflicted all the carnage on Dealey Plaza. we will demonstrate that this premature embracing by the government of the single assassin theory proved that the highest level of our military intelligence was the criminal force which killed our President. 

James T. Tague, a bystander, in Dealey Plaza, had also been struck by fragments of a missile in that fusillade. So three bullets and only three bullets had to account for the: (1) wounding of the President in the back, neck and head (2) wounding Governor Connally in the back, fracturing a rib, fracturing his right wrist and depositing a fragment in his left femur (3) wounding James T. Tague (4) causing impact damage on the front windshield and front metal of the Presidential limousine and (5) on the street curbing. The government, as we have already noted, had operating against and belying its single assassin three- bullet theory a drastic shortage of ammunition. 

This was especially true since the FBI Report, upon which the Warren Commission was to rely, set forth, and I quote verbatim from Volume 1, page 18 of the FBI report: 

Immediately afer President Kennedy and Governor Connally were admitted to Parkland Memorial Hospital, a bullet was found on one of the stretchers. Medical examination of the President's body revealed that one of the bullets had entered just below his shoulder to the right of the spinal column at an angle of 45 to 60 degrees downward, that there was no point of exit, and that the bullet was not in the body...

So the FBI had concluded that the bullet that had struck President Kennedy in the back had not exited. Therefore, the U.S. government, immediately following the assassination, had according to its own findings, an impossible ammunition shortage. That shortage should have convinced an innocent government that more than one junk rifle had been responsible for all of the bullet impact damage inflicted in Dealey Plaza. Yet, the impossible single assassin theory was the concept to which the U.S. Government remained criminally and irrevocably joined. The governments hasty and unshakable embrace of the lone assassin theory was pregnant with guilt. It served as a scanty fig leaf the purpose of which was to legitimatize our national security state which had shot its way into absolute power. 

The Presidential limousine, with bullet-impact damage to its chrome and windshield and splattered with brain tissue, was criminally removed from the crime scene and shipped out of Dallas. Then our government refitted the vehicle and in the process destroyed the enormous and vital forensic evidence contained therein. The removal from Dallas of the vehicle and the evidentiary eradication by means of refitting of the vehicle clearly constituted criminal obstruction of justice. 

Unlike the excuses that were made for the criminal removal of President Kennedy's body from Dallas, there can be no innocent explanation for what happened to the Presidential limousine, loaded as it had been with vital forensic evidence. The only plausible explanation was the need for the government to conceal its guilt. An innocent government would have insisted that the Texas authorities place the limousine under tight guard while it remained where it in accordance with the law belonged, in Dallas, the jurisdiction of the crime. Instead, our Cold war government arrogantly shipped the presidential limousine out of Dallas for purposes of relieving it of the rich evidentiary load it had carried. 

At the Bethesda Naval Hospital, Commander James J. Humes prepared autopsy notes, unquestionably the most important autopsy notes ever. On November 24, 1963 he signed a certificate: "I, James J. Humes, certify that I have destroyed by burning certain preliminary draft notes relating to Naval Medical School Autopsy Report A63-272..." In destroying the autopsy notes he committed the crime of obstruction of justice. I readily concede that the greater criminal or criminals was the superior officer or officers who ordered him to obstruct justice by destroying the precious original autopsy notes. Is it not a certainty that Dr. Humes would not have committed such a criminal act without having been directed by none other than his military superior or superiors to do so? Would any innocent government not have made short work of the military officials who ordered and carried out the destruction of those notes? Our guilty government did nothing to address this criminal behavior of its admirals and generals. 

All of you know about the November 25, 1963 memorandum from Nicholas Katzenbach instructing Bill Moyers: 

"The public must be satisfied that Oswald was the assassin; that he did not have confederates who are still at large; and the evidence was such that he would have been convicted a trial..."

In light of the evidence we have just reviewed, how could Mr. Katzenbach have known that Oswald was guilty of committing the crime alone? How could he at that time as a rational man and given the state of the evidence have considered Oswald's guilt to be proven beyond a reasonable doubt? Mr. Katzenbach's criminally premature conclusion leaves us no alternative but to see him as having had full knowledge that he was seeking to prevent the revelation of the guilt of the mightiest power ever created, our warfare state. He was acting in the place of the Attorney General. Instead of serving justice in accordance with his sworn duty to uphold the constitution of the United States, he was criminally obstructing justice. 

And in that same memorandum he said "We should have some basis for rebutting the thought that this was a Communist conspiracy or (as the Iron Curtain press is saying) a right-wing conspiracy..." In Cold War United States, such solicitude for the Communist world was not common in our governmental circles. Apparently the Communist world did not view itself suspect. Rather it was accusing us of a right-wing conspiracy. Even Mr. Katzenbach dismissed as incredible Oswald's left-wing baggage when he stated that "...the facts on Oswald seem almost too pat --- too obvious (Marxist, Cuba, Russian wife, etc.)" In having been so quick to dismiss Oswalds false Marxist, Russian and Cuban connections, what did Mr. Katzenbach know about Oswald's U.S. intelligence connections that wasn't being revealed by our government? 

On December 9, 1963, Mr. Katzenbach sent a similar memorandum to Chief Justice Earl Warren who had been appointed to head the Commission which had as its ostensible function to ascertain the truth in the assassination. Let us see how Chief Justice Earl Warren was treated by Mr. Katzenbach. 

First, Mr. Katzenbach told Chief Justice Warren that "At the direction of President Johnson, I am transmitting herewith to you and to the other members of the Commission copies of the report of the Federal Bureau of Investigation on the assassination of President Kennedy..." But the FBI report had stated "...that one of the bullets had entered just below his shoulder to the right of the spinal column at an angle of 45 to 60 degrees downward, that there was no point of exit..." Therefore, as of December 9, 1963, an innocent government could not have accepted as truthful a three-bullet, sole-assassin theory. Then why, given the ammunition shortage of the government's scenario, if the government were innocent, did Mr. Katzenbach not concede to Chief Justice Warren that there was compelling evidence of a conspiracy? 

Mr. Katzenbach further instructed Chief Justice Warren: "...the latest Gallup poll shows that over half the American people believe that Oswald acted on (sic) part of a conspiracy in shooting President Kennedy... I think, therefore, the Commission should consider releasing --- or allowing the Department of Justice to release --- a short press statement which would briefly make the following points: 

(1) The FBI report through scientific examination of evidence, testimony and intensive investigation, established beyond a reasonable doubt that Lee Harvey Oswald shot President Kennedy on November 22, 1963... The FBI had made an exhaustive investigation into whether Oswald may have conspired with or been assisted by any organization, group or person, foreign or domestic, in carrying out this dastardly act... To date this aspect of the investigation has been negative...

Would Chief Justice Warren have been the recipient of these orders which Mr. Katzenbach should have hesitated to give to a callow law clerk for any purpose other than to be of service to our national security state? Again, historical perspective aids us in coming to a sensible conclusion. Chief Justice Warren had in the past proven himself to be loyal to the perceived needs of our warfare state. He had been a prime mover in establishing the first racial concentration camps in America when the U.S. entered World War II. He had interpreted our constitution as permitting the incarceration of innocent U.S. citizens of Japanese descent. 

By accepting these orders from Mr. Katzenbach, Chief Justice Warren was doing a service to the state and a disservice to the constitutional concept of separation of powers. By not making public disclosure of these orders which ran counter to his appointed duty as a fact finder, he was showing his contempt for the majority of the American people who in every public opinion poll had shown that they had understood the assassination to have been the work of a conspiracy. Now they were to be mislead and confused by the commission which bore Warren's name. Chief Justice Warren was compelled by his dedication to our state to conduct a charade of pretending to look for the truth in the slaying of President Kennedy, when he had already been force-fed and had accepted as manna the U.S. government's historical fantasy that Oswald had been solely responsible for the assassination. Were not Messrs. Katzenbach and Warren in sending and receiving this memorandum without informing the public of the lies contained therein, guilty of the crimes of obstruction of justice and being accessories after the fact? 

On January 21, 1964, there was a secret executive session of the Warren Commission. The Commission was dealing with a serious problem. Marina Oswald was going to give evidence that Oswald was a Soviet agent. Commissioner Richard Russell commented, "That will blow the lid if she testifies to that." Then Commission member Allen Dulles interceded, stating he knew Isaac Don Levine, an old Cold warrior, who was assigned by Life Magazine to write an article with Marina Oswald. Of course the article was never published. Mr. Dulles stated "I can get him in and have a friendly talk." Does that not sound like Allen Dulles was planning to suborn to perjury and to obstruct justice? 

Why was this consummate Cold Warrior, Allen Dulles, so eager to exonerate the Soviets? History records that Allen Dulles and his brother, Secretary of State John Foster Dulles, had been quite willing to carry us to the brink of thermonuclear war many times in post World War II years. Then why the reluctance on the part of this Cold Warrior in a secret session of the Warren Commission, to entertain the possibility of Soviet involvement? 

If you read Mr. Gaeton Fonzi's fine book, The Last Investigation, you will learn that he traced the assassination to the CIA from which Mr. Dulles had been fired by President Kennedy. Must we not conclude therefore that Mr. Dulles, in seeking to cover up the possibility of Soviet involvement, had certain knowledge that Oswald was a patsy, and that the CIA had carried out the assassination? The CIA was the agency over which he had presided and from which he had been fired by President Kennedy for his betrayal of the President in the Bay of Pigs venture. Did not Allen Dulles have an interest in protecting the agency which had been so dear to him? Did he not have cause to hate the President for having fired him from the CIA and for the President's courageous opposition to the military and intelligence services on Cold War policy? In appointing Allen Dulles to the Warren Commission, did not President Johnson demonstrate judgment that was so bad as to amount to misfeasance in office and to obstruction of justice? 

For any disinterested observer, the information that came to light on Oswald clearly established him as having all of the earmarks of a U.S. intelligence agent. To have described Oswald as a Marxist and not as the U.S. intelligence agent that he was, was to join with the murderers as accessories after the fact and to obstruct justice. That false Marxist garb of Oswald was utilized to exacerbate Cold War tensions. Oswald's phony Marxist trappings were a lever that could be, and I believe was used to press down the lid on possible Soviet reaction to the obvious banana-republic status of the U.S. government. The government operatives who had invented the phony Marxist cover of Oswald were the likely assassins. In publicizing without criticism this false Marxist cloak of Oswald the American press joined the criminality of our U.S. intelligence assassins as accessories after the fact. 

Oswald's family was brought to the Dallas area by Ruth Paine. Ruth Paine had been instrumental in getting Oswald a job at the Texas Book Depository. The Manlicher Carcano, the alleged murder rifle, had supposedly been stored in a garage of the Paines. Following the assassination, Ruth Paine was called by Oswald during his detention to have her obtain a lawyer for him, a task which she failed to complete much to the benefit of the assassins. 

Once a conspiracy was deemed to exist, and even our government in the House Select Committee concluded that there was a probable conspiracy, the Paines had to be viewed as having been involved in it. An assassination Gestalt with the patsy serving as a lightning rod, cannot be successfully completed unless the patsy is delivered to the scene of the killing. Ruth Paine accomplished the crucial twin assassination tasks of getting Oswald into the Dallas area and arranging to get him a job in the Texas Book Depository Building. Therefore, the Paines, albeit on a need-to-know basis, were involved in the plot. 

In whose service were the Paines? Michael Paine came from families which were in the Boston Brahmin society --- the Cabot and Forbes families. He was an heir of his maternal grandmother, Elise Cabot Forbes. He was not likely to be controlled by the Soviets, Castro or the Mafia. He had top secret clearance in his job at Bell Helicopter despite the fact that his father, George Lyman Paine, had been a Trotskyist. In Cold War United States to get such clearance when your father had been a Trotskyist, a quid pro quo had to be provided. Ruth Paine's father was William Avery Hyde, an official in the Agency for International Development, which frequently provided cover for overseas intelligence operations. According to the excellent work of Steve Jones, Barbara LaMonica and Carol Hewett, Ruth Paine's sister, Sylvia Hoke, had CIA affiliations. Ruth Paine was friendly with George DeMohrenshildt, a sophisticated White Russian exile and CIA operative who, although thirty-five years Oswald's senior, became Oswald's closest friend in Dallas. According to recent research in the 1980s Ruth Paine assisted illegal anti-socialist activity in Nicaragua. 

Ruth and Michael Paine could not have been Soviet, Castro or Mafia agents. They had to be agents of the killing force, our U.S. intelligence. If they had been Soviet or Castro agents, an innocent government would have swooped down on them and seen them as clear beacons leading to the killers. Our government did not cause them any trouble. The Paines are criminal co-conspirators in the killing of President Kennedy and would and should now be prosecuted by a guiltless government. 

There is no rational manner in which we can strip away the guilt of the highest levels of our national security state. The government's consistent criminal pattern of ignoring a whole series of data indicating conspiracy and consistently twisting the meaning of evidence to support a single assassin killing compels the conclusion that the U.S. national security state killed President Kennedy. President Kennedy himself had posited that he might be killed by the national security state, as reported in Paul B. Fay, Jr.'s book, The Pleasure of his Company. Given the simplicity of the above analysis, the conclusion is inescapable that the American civilian media failed in its First Amendment task of seriously examining the killing of President Kennedy by the military-intelligence community. The U.S. media chose instead to serve the interests of state. That rightfully earns them the title of accessories after the fact. 

Please do not seek comfort in the probability that the killing of President Kennedy was the work of a low-level conspiracy. Chief Justice Warren, Allen Dulles, McGeorge Bundy, all of the other government operatives, the U.S. media, the U.S. historians, would not have failed to perform the work which we have just performed in order to protect the Mafia or some small group not associated with the center of U.S. power. If the killers had not been in the very center of the National Security State and therefore beyond reach of punishment, the President's family, having considerable wealth and power, would have insisted upon a fair investigation and punishment of the conspirators. Our government at this time would not have its very legitimacy at issue throughout the world in order to protect rogue elements who had committed this crime thirty-five years ago. 

What has been the effect on the people of this country from having been bombarded by our government with evidence which speaks to a high level conspiracy, while this same government issued a Warren Report that concluded a single assassin was responsible for the killing? What is the effect on our people when this same government through the House Select Committee on Assassinations concluded that President Kennedy was probably assassinated by Lee Harvey Oswald in a conspiracy with other unknown individuals? What is the effect on our people when that House Committee's Chief Counsel, Robert Blakey, announced that the Mafia did it? What is the effect on our nation when the power structure of this country and its employees have demonstrated a pattern of willingness to commit crimes in order to cover for and to defend the assassins? 

The effect of the government's deceit has been to create a confused and extremely protracted debate designed to hide the simple truth of a high level warfare-state conspiracy. The government has served on us, the people, who have always by a large majority disbelieved the Warren Report, a notice that we are powerless. President Kennedy, a popular, beloved world leader of independent wealth, was dispatched without a common-law inquest. Enormous evidence was released that he was killed by a conspiracy. Yet the government persisted in contending that the killing was accomplished either by a lone nut or by some Italian gangsters. 

In providing us with a commitment to a sole assassin killing or an assassination by the Mafia, Castro, Soviet or low-level rogue U.S. group, while providing us with extensive evidence of a high-level conspiracy, the national security state seeks to paralyze our thinking processes. Through Orwellian doublethink the government successfully involved us in years of fruitless debate as to the microanalytic details of how the assassination was executed and what obscure meaning the assassination had on our lives. Through this Orwellian doublethink the government sends us clear signals. It instructs us that if bullets could remove a constitutionally-elected president, and the murderers go unpunished, then we should not take seriously U.S. politics. It instructs us that we should not entertain hopes of accomplishing a truthful explanation of the meaning of the killing. 

Our government by issuing as truth the obvious lies of the Warren Report named after and attributed to a liberal Chief Justice of the Supreme Court, impressed upon us that we could not rely on our court system to accomplish justice. 

Notwithstanding that all public opinion polls demonstrated that the U.S. public believed that a conspiracy had brought down the President, Congress remained silent for 13 years on the assassination. When finally in 1979 Congress spoke in the voice of the House Select Committee, that voice was a muffled whisper informing us that probably the mob did it. Through this hushed and cowardly utterance the people were told that they could not rely on the Congress to represent their interests. 

For years, not satisfied with having merely killed President Kennedy, the U.S. media have been busy endeavoring to assassinate his character by publishing a series of books designed to demonstrate that he was a flawed and perverse person so that we might conclude that he deserved his fate. A man who had sacrificed his life for world peace was shot down and then pilloried with defamation for years by a contemptuous and arrogant U.S. establishment. 

The assassination of President Kennedy and its handling by the government and its compliant media were designed to accomplish not only the firing by gunshots of a President, but also were aimed at mind-manipulation and paralysis of our people. The fact that we have been debating this assassination for thirty-five years demonstrates that the national security state has enjoyed considerable success in accomplishing its goal. By debating the meaning of the assassination of President Kennedy we have served the purpose of our military-intelligence complex to mystify the obvious. 

What are we to do? We must accept as no mystery the question of why the assassination occurred. President Kennedy was killed for seeking to reduce the planet-threatening tensions of the Cold War. He was killed for accomplishing the test-ban treaty. He was killed for his eloquence in espousing peace. In his 1963 American University speech he urged: 

...my fellow Americans, let us examine our attitude toward peace... And is not peace, in the last analysis, basically a matter of human rights --- the right to live out our lives without fear of devastation --- the right to breathe air as nature provided it --- the right of future generations to a healthy existence? While we proceed to safeguard our national interests, let us also safeguard human interests. And the elimination of war and arms is clearly in the interest of both."

President Kennedy was killed because he had refused to bomb and to invade Cuba at the Bay of Pigs, although the Joint Chiefs and the CIA were much for this course of action. Later he had refused, when opposed by the Joint Chiefs and the CIA, to consent to invading Cuba during the missile crisis. Instead of invading Cuba, against the expressed wishes of the Joint Chiefs and the CIA, he had chosen to negotiate with the Soviets over a commitment not to invade Cuba. He had then moved for the normalization of relations with Cuba. Those relations have still to be normalized. He had established a back-channel communication system with the Soviets. Because of his quest for world peace and his struggle to preserve the human race from a devastating thermonuclear war, President John F. Kennedy was killed by the highest levels of our national security state. 

Was President Kennedy's Vietnam policy one of the reasons why he was killed? There has been much speculation and debate on what President Kennedy would or would not have done in Vietnam had he not been killed. If I were to engage in speculation, I would tend to believe that the man who twice refused to submit to the Joint Chiefs and the CIA on bombing and invading Cuba a mere ninety miles from our shore would not have consented to sending hundreds of thousands of U.S. troops half way around the world to slaughter Vietnamese peasants. 

But there is no need to speculate on the issue of whether President Kennedy's policy towards Vietnam was changed immediately following his death. It was. The historical record is clear. President Kennedy did order the beginning of a withdrawal of all U.S. personnel which withdrawal would be completed in two years. To undermine that policy, just two days after his assassination the CIA produced, as per assassination agnostic Professor Noam Chomsky in his book, Rethinking Camelot, "radically revised assumptions on which the withdrawal plans has been conditioned." 

Yes, Dealey Plaza's crackling rifle fire was directly connected to the scorching of Vietnam flesh by napalm and the millions of deaths our invasion caused. For more on Vietnam and President Kennedy, my friend, Dr. Michael Morrissey, will have more to say in his future writings. 

We now understand the deep significance of President Kennedys killing. Our cities blight while we build B-2 bombers and an unattainable but military-industrial-profit-generating anti-ballistic missile system. Our poor suffer miserable existences as we continue to fatten the military-industrial complex for protection against imagined or impotent enemies. Our public schools in the urban areas decay while we maintain military bases throughout the globe. We desperately search for terrorists and weak nation states which we can designate as "rogue states" and therefore make them necessary targets for our Pentagon to show off its newest weapons systems. 

By coming to understand the true answer to the historical question of who killed President Kennedy and why, we will have developed a delicate and precisely accurate prism through which we can examine how power works in this militarized country. By understanding the nature of this monumental crime, we will become equipped to organize the struggle through which we can make this country a civilian republic in more than name only. Until we understand the nature of the Kennedy assassination, and until we express the truth openly on this vital aspect of our history, we will continue to be guilty participants in the vast amount of state criminality involved in the killing of President Kennedy and its cover up. 

We cannot consider ourselves a free and democratic people until we understand and address the evil nature of the warfare- state power which murdered President John F. Kennedy. Until then we cannot begin the vital work of ridding the world of the terror produced by our mighty war machine that crushes hopes for true substantive democracy here and elsewhere. 

We can no longer afford to shield ourselves by asserting that the murder of President Kennedy is a mystery. There is no mystery regarding how, by whom, and why President Kennedy was killed. Only when we strip away our privileged cloak of denial about the truth of the killing will we be able to free ourselves for the hard global work of changing our unfair and brutal society to one that is more equitable and less violent. 

Thank you. 

George Michael Evica’s thesis but it is worth reading, but I do think Lyndon Johnson was at the top of the table as an elite sponsor with Texas oil barons and the Rockefellers.

Perfect Cover
A Theory of the JFK Assassination:
What Happened on November 22, 1963

By George Michael Evica
Based upon a work in progress:
The Iron Sights: New Evidence and Analysis in the Assassination of J.F.K.
(From The Assassination Chronicles Volume 1, Issue 4, December 1995)

    Security stripping of the president on a massive scale occurred on November 22nd, 1963. From Love Field (where the motorcade was “re-organized”) to Dealey Plaza (a model of insecurity) the president was rendered mortally vulnerable.
    The deliberate security stripping (most of JFK’s Secret Service men were falsely informed) was part of a covert test of the president’s security, including a planned simulated attack on the president in Dealey Plaza. Some of the Secret Service men, however, possessed knowledge of an actual attack; some Secret Service men were complicit in what they thought was to be a fake attack but had no knowledge of the actual attack; and at least one had no knowledge of either the fake attack or the actual attack. Finally, some of the Secret Service men were told the president himself was aware of the simulation and was cooperating.
    Within the structure of the simulated attack, certain individuals were informed that the attack would be traced to pro-Castro elements: a crucial feature intended to attract anti-Communist and anti-Castro support for the Dealey Plaza plot.
    The simulation was then converted to an actual attack on JFK, a perfect cover for the assassination.
    Though most of the president’s security forces were ordered to co-operate in the simulated attack by not taking part in the protection of the president, some members of the Dallas police, some members of the Secret Service, and some members of military intelligence were aware of the actual planned attack.
    The intelligence and security forces of the U.S., Texas, and Dallas were all rendered accessories before the fact in this stunning plot. Everyone—except the FBI—was perceived to be complicit.
    But a small group of FBI agents in New Orleans and Dallas (with Organized Crime, CIA, military intelligence, and anti-Castro connections) were actual parties to the assassination. And the principle [sic] accessory before the fact in the Bureau was J. Edgar Hoover himself, with prior knowledge of the assassination.
    Every U.S. investigative body associated with the JFK assassination was complicit in either the assumed simulated attack, the actual murder, or the post-assassination cover-up.
    The assassination and the following cover-up were facilitated by the planned False Sponsorship of the Dealey Plaza murder. The False Sponsorship hypothesis is, in fact, the major key to discovering the actual murderers of John F. Kennedy.
    Representatives of organizations fiercely opposed to JFK (and his domestic and foreign policies), including anti-Castro exile Cubans and their allies, Jimmy Hoffa and corrupt Teamsters locals, anti-Communist paramilitary groups, the U.S. Armed Forces (especially ultra-conservative members of the Joint Chiefs of Staff), U.S. military and civilian intelligence, European reactionary forces, right-wing domestic organizations 
(including immigrant anti-Soviet groups and “captive nations” alliances), Organized Crime, and U.S. corporations holding huge military contracts—whether or not these groups were active participants in the planned kill—were falsely implicated in the assassination plot in a variety of ways, including infiltration by government agents, informers, and provocateurs. Among others, Lee Harvey Oswald, Richard Case Nagell, Joseph Milteer, William Bishop, Gordon Novell, David Ferrie, John Thomas Masen, Jim Braden, and Jack Ruby (all of them witting or not) were key conduits to the False Sponsors.
    The False Sponsorship network was nested (primarily, but not exclusively) in a right-wing matrix.
    Representatives of the False Sponsors (many of whom were located in the South and Southwest) were invited to Dallas between November 20th and November 24th, to view 1. the simulated attack (they thought) or 2. the actual murder. Both groups would be witnesses to a bloody coup, a public execution. Representatives often had links to a half-dozen different False Sponsors. Several recognizable (so-called) hitmen were recruited from the Mafia, the reactionary Right, and U.S. Intelligence to make appearances in Dallas, regardless of their actual participation in the assassination. These hitmen were members of three False Sponsor assassination squads who were not the actual Dealey Plaza cross-firing operators.
    The False Sponsors of the assassination were set up so that a number of institutions and groups harboring serious motives for eliminating John F. Kennedy would have been implicated if a full assassination inquiry were allowed; indeed, several key representatives of these organizations felt their groups had been involved in the assassination, especially in financing the murder plan and recruiting sniper squads. In fact, their money was used locally, in the South, in Texas, and especially in Dallas, but initially the bulk of the financing came from the powerful U.S. anti-JFK elite, their funds laundered through “black” operations accounts of U.S. intelligence.
    Despite (often major) antagonisms between many of these anti-JFK groups, the institutions and their representatives supported the post-assassination cover-up. Cunningly, some False Sponsors were informed that the original simulation or murder plot had been taken over by Soviet, Communist Chinese, or pro-Castro elements, doubly insuring these False Sponsors would accuse Communists of the presidential slaying but remain mute about what they thought was the truth.
    Jim Garrison’s New Orleans investigation became a major opportunity to vent a dozen False Sponsorship “leads” filled with dead ends, intelligence garbage, and at least two well-developed conspiracies hinting strongly at the actual anti-JFK plot but leading away from the ultimate and responsible initiators. The influx of False Sponsorship conduits such as Gordon Novel and others was crucial to deflecting and confusing Garrison’s investigation. While Lee Harvey Oswald may indeed have been involved with Clay Shaw and David Ferrie, and may even had been present when they plotted an assassination scenario, the New Orleans scene was one of the two prepared parallel False Plots, waiting to be vented at the appropriate moment.
    The Hoffa connection to Garrison’s inquiry becomes explainable not so much as an attempt to save Hoffa from prison but as a plan to shield Hoffa when he was most vulnerable. Hoffa was one of the major links, if not the major link, between the plot’s initiators and the plot’s facilitators. Jimmy Hoffa was the assassination’s primary mediator, not its initiator. If the government could have broken Hoffa, it would have opened up the real conspiracy to kill JFK. Remarkably, despite the massive campaign of misinformation and disinformation directed at him, Garrison located the core of the assassination precisely where it actually had been: at the center of the U.S. power structure. Garrison’s many suspects and his accusations against a number of groups were his attempts at grappling with the evidence presented to him of a score of carefully chosen False Sponsors.
    In the JFK assassination, the initiators were not the facilitators, and the facilitators were not the operators.
    No later than 1962, the CIA-sponsored anti-Castro plots were chosen as the perfect False Sponsorship program to conceal within it the actual JFK assassination plotters. The anti-Castro plots were then co-opted and, just as the earlier Bay of Pigs invasion was a “perfect failure,” intended to crash, those anti-Castro operations were planned to fail Why? First, so that a credible Castro motive could be postulated for a. the Dealey Plaza “simulation” and b. the actual assassination. A dead Castro before November 22nd, 1963, would have seriously compromised both the false pro-Castro-supported simulation and the False Sponsorship plots.
    Castro’s demise would have been relief from political pain for the JFK administration and a joy for the anti-Communist and anti-Castro forces; the death of Castro might even have been perceived by those same forces as a Kennedy triumph. Castro had to remain alive through November 22nd, 1963, in order for the “simulation” and the False Sponsorship plots to work. The anti-Castro operations were also planned to fail so that the Cuban exiles, their allies, and the rest of the anti-Communist False Sponsors would become murderously frustrated, ultimately blaming JFK for the plots’ failure.
    The perfect False Sponsorship of the CIA/Mafia plots against Castro accounts for the willingness of the power elite and its intelligence facilitators to allow the venting of so much published material on JMWAVE, Santo Trafficante, and Rolando Cubela, for example, and the carefully-circulated stories of 1. double agents reportedly working for both Castro and the CIA who subverted the anti-Castro plots and 2. Mafia facilitators (including Johnny Roselli) reportedly conning their CIA handlers by taking their covert black op funds and deliberately failing their assignments—or never carrying them out.
    Lee Harvey Oswald was sent to the Soviet Union by the Office Of Naval Intelligence, catalyzing the opening (beyond still-buried ONI material) of ONI, KGB, GRU, U.S. State Department Intelligence, FBI, CIA, LEIU and U.S. military intelligence files on him. The LEIU and military intelligence files were ultimately shared with Jack Revill’s Dallas Police Special Services Bureau. Having worked with (he thought) U.S. intelligence and with senator Thomas Dodd’s Congressional sub-committee on gun control and juvenile delinquency, Lee Harvey Oswald (directed by his intelligence facilitators) 1. penetrated the “plot to kill JFK; 2. was instructed to observe and co-operate with the plotters; 3. was assured the November 22nd, 1963, event was indeed a simulated attack to be attributed to pro-Castro forces (and so Oswald was apparently indifferent to events outside of the Depository as he ate his lunch while the motorcade moved by); 4. knew the so-called “evidence” against him would not hold up under unbiased, critical examination and certainly not in any court. When he surmised he had been patsied, he ran. When he was captured, he maintained his self-control, assuming his intelligence facilitators would make an appearance and clear him of any charges. Only when he faced James Hosty at the Dallas police station did he temporarily lose that self-control.
    The so-called evidence against Oswald was, in fact, transparently inadequate because the facilitators had planned the evidence as inadequate, especially with the help of certain members of the Dallas law enforcement community. If the judicial process had been allowed to go forward, a trial for murder in Texas, the case against the accused assassin would have collapsed, the simulated attack would have been revealed, and the take-over of that simulated attack would have been uncovered. Whether or not the investigation ever reached the initiating level (that is, identifying the actual planners of the presidential murder), the False Sponsors would have been implicated as accessories before the fact in a premeditated presidential murder and may even have been framed to take the fall for the real initiators. Oswald was, therefore, not allowed to live.
    What Oswald did not know was that he had been framed and scheduled for elimination with the complicity of members of CIA counterintelligence so that a CIA secret (not directly related to the assassination plot) would not be revealed. CIA eagerness to help cover-up the crime accounted for the quick entry of James Jesus Angleton and his Counterintelligence staff into the investigation of the Warren Commission. This Central Intelligence Agency secret was a treasonous collaboration between KGB and CIA agents in Mexico City, one of several such spy games being played out between U.S. and Soviet intelligence and counter-intelligence officers, their assets and their double agents in the spy capitals of the world. JFK assassination facilitators introduced two Oswald impersonators into that treasonous Mexican collaboration, compromising both the CIA and the KGB in Mexico City by association with Lee Harvey Oswald.
    Lee Harvey Oswald was killed with the cooperation of members of the Dallas police force by intelligence/police asset Jack Ruby 1. to prevent him from talking before he was tried once he realized what had really happened in Dallas and 2. to prevent him from standing trial, where False Sponsors, including Organized Crime figures, were certain to be exposed.
    Governor John Connally was used unwittingly by the assassination plotters. Connally and his associates set the dates for the Texas Trip and organized and directed the Dallas visit. Connally associates insisted that JFK’s Dallas speech be given at the Trade Mart, and once that choice was made, the motorcade route had to go through Dealey Plaza, the site of the planned presidential ambush. Connally, therefore, determined the Dallas luncheon site, and Dallas associates of Connally dictated the Dallas motorcade route, including the totally unnecessary turns in Dealey Plaza which nearly brought JFK’s limo to a complete stop. The motorcade could have proceeded directly down Main St. and entered Stemmons Freeway on its way to the Trade Mart. Having been unwittingly used by the conspiracy, Connally became the second intended victim in Dealey Plaza. Both the president of the United States and the governor of Texas were scheduled to die on November 22nd, 1963.
    Lee Harvey Oswald’s Depository presence and the motorcade’s Dealey Plaza route had to have been carefully coordinated. Neither the HSCA nor its chief counsel, for example, explained why a Syndicate-controlled assassin (according to the HSCA) was placed in a Dallas building overlooking Dealey Plaza as late as September, 1963, without prior knowledge of JFK’s actual route through downtown Dallas. That assassin cold not have unilaterally made the decision to be in the Texas School Book Depository before the route was officially announced and then expect JFK’s motorcade somehow to pass just under one of the Depository’s windows on November 22nd, 1963.
    After the assassination, Connally realized he had been manipulated by the assassins in placing JFK under their weapons and insured his life by:

1. arguing that he was not hit by the same so-called “single bullet” as JFK, thereby signaling the initiators he recognized their intention to kill him, but

2. publicly agreeing with the Warren Report yet not allowing the bullet fragments in either his right wrist or his left thigh to be removed for Neutron Activation analysis, since he undoubtedly suspected those fragments would not match the so-called “magic bullet,” CE 399. After his death, his family refused (certainly for the same reasons) the requests of the FBI (which also did not believe in the single-bullet theory but accepted the Warren Report), the Assassination Archives and Research Center, and the JFK Assassination Information Center for removal of the fragments.
    JFK was ambushed in Dealey Plaza. A terrible explosion silenced the cheering crowd at Main and Elm and froze JFK’s Dallas motorcade, allowing at least three weapons to fire three volleys at JFK. More than 130 witnesses in Dealey Plaza reported to Dallas police, sheriff’s officers, and the media, most of them immediately after the Dealey Plaza event, that an ear-shattering roar (not a rifle round) was the first “noise” they heard before the fatal flurry of shots entered the presidential limo.
    Simultaneously, a number of these same witnesses saw a brilliant flash of light and a highly visible puff of white smoke from near the top of the grassy knoll. When witnesses in the motorcade drove through this same area, they reported smelling acrid “gunpowder,” that special chemical combination associated with blasting explosives and “fireworks.” With the presidential limo brought nearly to a halt by this explosion forward of the motorcade, JFK was fired upon by the three teams of shooters.
    The actual assassination plot against JFK had a triadic structure: 1. the initiating order; 2. the facilitating order; and 3. the executing order. Mediatorial individuals operated between the orders; sometimes several mediators (in tandem or parallel) rotated between orders (similar to intelligence cut-outs but with greater responsibilities: the model adopted from the plots against Fidel Castro was Robert Maheu).
    No single group planned and directed the killing of JFK and then also terminated him. No single group initiated, facilitated, and executed the assassination. Neither the CIA, the FBI, Organized Crime, LBJ, Military Intelligence nor any other chief suspect ran the entire structure from conception through implementation of the actual plot.

Who Killed JFK?
    The initiating order was the U.S. Establishment, the Ruling Class, the Power Elite, the National Security State: the anti-JFK personae in Big Oil, banking, defense and their Intelligence and Military assets. Driven by both real and opportunistic anti-Communism, the Establishment aimed at reducing union strength, reducing production costs, and increasing the power of its “military-industrial complex” with its outposts in Southeast Asia, Latin America, and Western Europe.
    Specifically, the initiating order was inside the complex of corporate and financial institutions of the Rockefeller-Morgan-Mellon alliance: the advisors, associates, and partners of David Rockefeller. But rather than acting as the Big Boss of the assassination, David Rockefeller energized the actual initiators by continually attacking JFK’s philosophy and politics through public statements published in a compliant media from 1961 on. David Rockefeller was the perfect upper-echelon patsy, the up-front standard-bearer, urged on in his attacks on JFK by the assassination decision-makers.
    What the Rockefeller-Mellon-Morgan power elite perceived in JFK’s administration was a managed economy with wealth distribution driven by a strong president. The initiators, having decided that JFK had to be eliminated, sent their contract through D.C. power brokers (for example, Irving Davidson and Robert Maheu) to the facilitating order.
    The facilitating order was made up of compromised U.S. intelligence figures, chiefly elements of the Central Intelligence Agency and the Federal Bureau of Narcotics, compromised by coups, assassinations, and complicity in the international trade in drugs and guns. The compromised intelligence persons were assisted by their Cosa Nostra partners.
    The facilitating order organized the failure of the anti-Castro plots and kept its machinery in position, set up the False Sponsors through intelligence assets acting as conduits, and passed the murder contract through Organized Crime mediators to Texas and Dallas personae. The initiating order had a network of financial ties to the Southwest and specifically to Texas, and so the facilitating order included crucial elements of the so-called “Southern Rim.”
    The “shooters”? The executing order at Dealey Plaza was made up of Dallas police, Dallas plainclothes officers, and Dallas area Treasury agents (Secret Service and ATF)—or hired Southwest assassins with local and federal law enforcement credentials impersonating those law persons—or both. The intelligence facilitating mediators were in close contact with the Dealey Plaza assassins.

False Sponsorship:
    The False Sponsors of the assassination constitute a checklist of the usual suspects in the JFK assassination, either alone or in various combinations. What has frustrated productive analysis of these suspects and blocked the discovery of the framing of the False Sponsors has been the collapsing of the three orders of assassination: originating, energizing, and executing, first deliberately by the assassination planners; and second, inadvertently, by JFK researchers and writers. The primary initiators were not the primary facilitators, and the primary facilitators were not the primary operators.
    Researchers who have uncritically accepted False Sponsorship disinformation or who have developed their own theory of the assassination similar to the False Sponsorship fiction have sometimes extended their choice of sponsor to control of the post-assassination autopsy, or the subsequent (and on-going) cover-up, or both: see, for example, John Davis’ Organized Crime/Carlos Marcello hypothesis (with Marcello neutralizing J. Edgar Hoover and the FBI). The autopsy cover-up and the post-autopsy cover-up, however, were engineered by the U.S. military and the Federal government respectively.
    The False Sponsor program implicated a series of anti-JFK groups and organizations as the planners, organizers, and executors of the murder of JFK. Since each False Sponsor was already equipped with admitted anti-Kennedy political motives, what was developed further was the False Sponsor’s means or opportunity or both to murder JFK.
    All of the Sponsors, both actual and False (with four “Communist” exceptions) shared motivational parameters: all were 1. anti-Communist; 2. anti-Castro (and for continued U.S. dominance in Central and South America); 3. for Vietnam escalation (and for continued U.S. dominance in the Pacific and Southeast Asia); 4. against JFK’s domestic policies; 5. against JFK’s foreign policies; 6. supportive of the Teamsters/Mafia/U.S. Intelligence alliance in international drug trafficking.

The False Sponsors (deliberately implicated but incapable of running all three orders of the assassination) were:


1. The CIA: A False Sponsor, especially through the Mexico City connection; however, some CIA agents or assets were facilitators, and CIA counterintelligence participated in the post-autopsy cover-up.

2. J. Edgar Hoover (and the FBI): A False Sponsor, especially since Director Hoover had prior assassination knowledge; some FBI agents were involved at the facilitating order; finally, Hoover directed the FBI/Warren Commission cover-up. Organized Crime did not need dubious evidence of Hoover’s cross-dressing or homosexuality to gain his cooperation. His obsessive anti-Communism, his hatred of the Kennedys, his long-time conservative political alliances, his gambling, and his associations with Organized Crime figures (including Frank Costello) were reasons enough.

3. The Secret Service: A False Sponsor through the simulation and security stripping. The Secret Service was suspected by FBI agents Sibert and O’Neill of involvement in either the assassination or the subsequent cover-up.

4. United States Armed Forces: primarily reactionary members of the Joint Chiefs of Staff: the “Pentagon” False Sponsors: see Oliver Stone’s motion picture JFK. Members of the Armed Forces were involved in the autopsy cover-up.

5. LBJ and his “Texas Connection”: Despite being the favorite sponsor of a number of researchers, LBJ was without power both in Texas and in the Federal government, and he was on the verge of indictment or being named as a major participant in several political and financial scandals. Later, LBJ was a passive cover-up collaborator; as president he was fed a number of disquieting and contradictory False Sponsorship leads to the Soviets; to Cuba; to Texas Oil; to Organized Crime; to the CIA.

6. Major General Charles A. Willoughby and U.S. Military Intelligence: a primary False Sponsor and conduit to the entire Right Wing.

7. Texas Oil: H.L. Hunt: a primary False Sponsor and conduit to the entire Right Wing.

8. The Anti-Communist Right, including neo-Nazi and European reactionary groups, anti-Soviet émigré groups (including the White Russian community of Fort Worth and Dallas), the KKK, the White Citizens’ Council, the White Supremacists, including its allies in the Cuban Exile Movement, in Oil: H.L. Hunt, in Military Intelligence: Charles A. Willoughby, in Organized Crime, in the FBI, the CIA, and the FBN. The Right is a gestalt primary False Sponsor.

9. The Cuban exiles and their allies, including mercenaries, soldiers of fortune, and anti-Communist paramilitary; a major False Sponsor, with a False Sponsor hit team present in Dallas.

Both Marita Lorenz and Frank Sturgis functioned as False Sponsor conduits; they came into conflict when Lorenz included Sturgis in the Cuban Exile False Sponsor hit team that went to Dallas.

10. The “Mob” or the Mafia”: broadly, U.S. Organized Crime, with a major focus on 1. Santo Trafficante and 2. especially Carlos Marcello, and 3. Jimmy Hoffa and corrupt Teamsters. Hoffa as a False Sponsor (for John Davis and others the False Sponsor) points away from the D.C. power brokers who passed on the actual assassination contract through Hoffa as a primary mediator. Organized Crime had a False Sponsor hit team (with Teamsters’ links) in Dallas.
    Four “Communist” False Sponsors, the Soviet Union and Soviet Intelligence; Cuba (“Castro); “Red” China; and the Trotskyist movement in the United States and Mexico do not fit the motivational profile given earlier except as they objected to JFK’s foreign policy and, it was argued without evidence, as the Soviet, Cuban, and/or Chinese Communists were involved in the international drug trade (and therefore favorite false sponsors of the Federal Bureau of Narcotics).

The “Communist” False Sponsors

11. Fidel Castro and Cuba: the motive: revenge; the channel: the anti-Castro plots; sometimes linked in a False Sponsor partnership with Organized Crime. One version: Castro captured the Mafia hitmen and turned them against JFK. Jim Garrison would have called this scenario “Through the Looking Glass.”

12. Soviet Union and the KGB: One of James Jesus Angleton’s two contradictory scenarios. The KGB scrambled (and some of its former agents are still scrambling) to neutralize this charge, primarily because of the KGB’s several officers involved in treasonous games with CIA assets and agents, especially in Mexico City.

13. “Red” China: a False Sponsor apparently intended to satisfy the Right and the so-called China Lobby; also a candidate of certain FBN agents complicit in the assassination planning.

14. The Trotskyist Movement: The conduits were CIA asset William Gaudet, Jack Ruby, Lee Harvey Oswald, and Michael Paine.
      Of the four so-called “Communist” False Sponsors, the Trotskyist links are the most important, impacting on the crucial Mexico City story.

15. The Kitchen Sink Conspiracy: the Mossad/Lansky/British Intelligence/Permindex plot, with allies: possibly generated and certainly distributed by the LaRouche organization, a monumental disinformation operation with both KGB and U.S. intelligence links, at least in part intended to deflect any real drug investigation: summarized by Michael Collins Piper in his book Final Judgment, itself a valuable exercise in “false flags,” patsies, and inverted plots, but like the Garrison investigation, a major venting of False Sponsorship “leads,” which paradoxically is its most significant value. The Permindex story was probably ballooned by compromised KGB agents out of Moscow whose intention was to deflect any possible investigation into the Mexico City mystery.
    The American Establishment, the Federal Bureau of Narcotics, and the Dallas law enforcement community of Dallas are not present on this False Sponsor list. The Dallas police have long been suspected of complicity in the shooting of Oswald, and recently the Dallas police have become suspects as shooters in Dealey Plaza. Agents of the FNB were among the earliest facilitators in the JFK killing. Almost immediately after the assassination, elements of the American establishment were charged with the assassination, but not without a tortured argument as to their involvement at all three orders. A handful of researchers, among them Sharrett, Parenti, Gibson, Scott, and Brown, have, in effect, accused the American Ruling Class of instigating the JFK assassination.
    A number of other groups were brought to Dallas to make very public appearances between November 20th and 24th, especially the convention of Pepsi-Cola bottlers and distributors, among whom were scores of conservative Nixon supporters and members with Military, Defense, Intelligence, and Mob ties, including drug trafficking.

The Texas School Book Depository:
    Despite re-creations by the Secret Service and the FBI, the Warren Commission was unable to establish convincing trajectory analysis for its selection of the sixth floor window of the Depository as the single source for all the rounds which struck Connally and Kennedy. Recognizing this major Warren Commission problem, the HSCA argued trajectory analyses with margins of error so large that no fewer that 40 windows on three Depository floors and the Depository roof and the Dal-Tex Building across the street from the Depository were all given as possible sources of the HSCA’s shots.
    Though the Warren Commission argued that Oswald built the so-called sniper’s nest on TSBD’s sixth floor, the so-called “wall” of boxes at that window was created by Oswald’s fellow Depository workers, the floor-laying crew (according to a key Warren Commission counsel), not by Lee Harvey Oswald.
    The so-called sniper’s nest was, simply, manufactured fraudulent evidence.

Bullets and Fragments:
    Earliest FBI ballistic tests (incompletely reported to the Warren Commission) failed to link the Depository rifle with CE 399 (the so-called stretcher or “magic” bullet) or with any of the fragments reportedly recovered from John Connally, John F. Kennedy, and the presidential limousine.
    The Warren Commission conclusion based on those FBI ballistic tests (attempting to link the so-called Depository rifle to CE 399 and to fragments reportedly recovered from the limousine) were therefore invalid. Warren Commission members were, in fact, openly dubious of the validity of the FBI’s ballistic presentation to them.
    The House Select Committee on Assassinations ballistics findings were based solely on the Warren Commission’s ballistics conclusions and in turn on the Commission’s acceptance of the earliest FBI ballistics analysis; therefore, the HSCA’s ballistics conclusions were also invalid.
    Ballistics tests supposed to have been run by the House Select Committee on Assassinations were reportedly made only after the HSCA hearings were concluded and, according to the HSCA, failed to match CE 399 with the Depository rifle.
    Earliest FBI spectrographic analysis (incompletely reported to the Warren Commission) failed to link CE 399 to any fragment allegedly associated with the Kennedy assassination. The FBI spectrographic documents were subsequently withheld until 1975.
    This earliest FBI spectrographic analysis contradicted the FBI’s own (incomplete) ballistics report to the Warren Commission, the Warren Commission’s ballistics conclusions, and the House Select Committee on Assassinations ballistics conclusions.
    According to the FBI, CE 399 showed no fine striations on its lands and grooves and carried no trace of blood, bone, tissue, or fabric (strongly suggesting to independent ballistic experts that it was water-fired and subsequently planted as evidence).
    According to several Parkland Memorial doctors, CE 399 originally showed insufficient weight loss to account for the ballistic fragments observed in Kennedy and in Connally and as initially reported as recovered from Connally at Parkland Memorial Hospital.
    CE 399 lost .9 grains of weight while in the custody of the federal government, strongly suggesting manipulation of ballistic evidence.
    Earliest FBI neutron activation analysis tests supported the FBI’s earliest spectrographic analysis. The test results and supporting documents were withheld until 1975.
    A subsequent neutron activation analysis test run for the House Select Committee on Assassinations, reportedly validating the so-called single-bullet theory, has been found by several independent scientific analysts to be defective and misleading. The .9 grains of weight lost by CE 399 while in federal custody may have been improperly used in this misleading analysis.
    The earliest FBI ballistic, spectrographic, and neutron activation analysis tests 1. failed to link CE 399 to the killing of John F. Kennedy or to the wounding of John Connally; 2. failed to link the so-called Depository rifle to any of the ballistics reportedly recovered in the Dealey Plaza shooting; 3. established no fewer than four bullets were fired in Dealey Plaza on November 22, 1963; and 4. strongly suggested that CE 399 (the “magic” bullet) was planted as ballistic evidence.
    The so-called single-bullet theory in the assassination of John F. Kennedy is, therefore, invalid; at least two weapons fired on the presidential limousine in Dealey Plaza, neither of which was the so-called Depository rifle.

Oswald and the “Depository Rifle”:
    The Warren Commission was unable to prove that Lee Harvey Oswald alone ordered, took delivery of, possessed, practiced with, carried to the Texas School Book Depository on November 22nd, 1963, and fired a rifle from the Depository on November 22nd, 1963. The House Select Committee on Assassinations was unable to establish these allegations.
    According to the Warren Commission, the Dallas police discovered a rifle in the Texas School Book Depository Building; for days, however, newspaper reports on this rifle were confused. Evidence indicates that the rifle reportedly found in the Depository was untraceable: the discoverers could find no identifying marks. Yet the FBI maintained that the rifle it examined in Washington was clearly marked, clearly identifiable, and clearly traceable. The House Select Committee on Assassinations ignored these serious evidential contradictions.
    The Warren Commission did not even establish that the so-called Depository rifle had ever been fired on November 22nd, 1963. The HSCA ignored this serious evidential gap.
    The Warren Commission entered into evidence an ad from a November, 1963, edition of Field and Stream which offered a rifle for sale from Klein’s of Chicago 40 inches long and closely resembling the alleged Depository rifle. But this rifle could not have been ordered by Lee Harvey Oswald (the Warren Commission asserted Oswald had the Depository rifle in his possession by April, 1963); the Warren Commission, in fact, recognized this contradiction and argued that the Depository rifle had been ordered from an advertisement in the February, 1963, edition of the magazine American Rifleman. But this rifle was only 26 inches long. The rifle pictured throughout the Warren Commission’s Report and twenty-six supporting volumes was between 39 and 40 inches long. However, the rifle tested by the FBI was 41 inches long. The House Select Committee on Assassinations ignored these major contradictions.

The Other Oswalds:
    The Warren Commission discounted more than a dozen sightings of a man who looked like, talked like, acted like, and sometimes called himself Lee Harvey Oswald who acted suspiciously in the two months before the assassination but could not have been Lee Harvey Oswald. The HSCA ignored still more evidence of a series of Second Oswalds. These other Oswalds were run by assets and agents of U.S. intelligence at the facilitating level

1. to implicate the historic Lee Harvey Oswald in the assassination,

2. to implicate a series of False Sponsors of the JFK assassination, and

3. to introduce confusion—cognitive dissonance—into the events leading up to the JFK assassination.
    Agents of the FBI, army Intelligence, and the Treasury were aware of both Oswald and at least one known Other Oswald: James Hosty (FBI), James Powell (Army Intelligence), Edward J. Coyle (Army Counterintelligence), and Frank Ellsworth (Alcohol, Tobacco, and Firearms), met together in Dallas as late as the morning of the assassination in the offices of the FBI, having knowledge of both Lee Harvey Oswald and John Thomas Masen. Hosty and Powell were both associated with Jack Revill and his Dallas Police Special Services Bureau. These intelligence agents may, in fact, have (though unwittingly) been complicit in framing Lee Harvey Oswald as part of the False Sponsorship program.

The Anti-Castro Plots:
    The Warren Commission ignored substantial leads that would have exposed the CIA-directed plots against Fidel Castro and their links to the JFK assassination. The HSCA admitted the basic facts about the CIA plots, listed its chief suspects in the presidential murder as Santo Trafficante, Carlos Marcello, Jimmy Hoffa, and anti-Castro Cuban exiles directed by the CIA, and then ignored important and substantial leads developed by its own staff pointing to apparent U.S. intelligence participation in the JFK assassination.

Hoffa as Major Mediator:

Long before a Mob lawyer asserted he had carried the JFK assassination contract from Jimmy Hoffa to Mafia dons Marcello and Trafficante, Hoffa had been the major mediator in a dozen deals in politics, power, and profit involving Organized Crime, the Teamsters, U.S. intelligence, Lansky’s Cuban operations group, and, after the JFK assassination, Howard Hughes’ move into Las Vegas. Hoffa, however, was not the assassination’s initiator but rather the key mediator between D.C. power brokers and the operational level responsible for killing JFK.

Jack Ruby:
    Jack Ruby was directly linked to the Sicilian drug traffic run through Meyer Lansky’s Cuban casinos commanded by Joe Bonanno, Santo Trafficiante, Carlos Marcello, and Jimmy Hoffa. A meeting hosted by Jack Ruby at Love Field in 1959 brought together many major investment representatives of the Sicilian Mafia, the U.S. Mafia, the Lansky Cuban casinos, and the financial power structure of Texas. The money source: Sicilian and U.S. Mafia drug profits.
    Ruby was involved during his entire lifetime in corrupt Teamsters’ activities, Syndicate business, police and intelligence informing, and the CIA-directed plots against Castro. Ruby was, therefore, the perfect False Sponsor conduit and the perfect false assassin’s executioner.
    A teamsters/Syndicate/Police/Intelligence complex united in Jack Ruby, illuminating his shooting of Lee Harvey Oswald. Through the summer of 1963, Jack Ruby maintained his significant links to law enforcement and intelligence agencies: in 1963 alone, Ruby was informing for both the Chicago and Dallas police; Ruby also worked for both the FBI and the FBN and had been involved in CIA-supported arms shipments to Cuba. He was in intimate contact with close associates of Jimmy Hoffa, Santo Trafficante, and Carlos Marcello from his earliest days in Chicago in the 1930s through November, 1963. In June, 1963, Ruby hosted a major meeting of the Mafia in Dallas at the same time that Jimmy Hoffa was holding a major anti-Kennedy Teamsters meeting, also in Dallas. Finally, a Teamsters-Mafia-CIA combination which had run drugs through Batista’s Cuba and had conspired to kill Fidel Castro was in close touch with Ruby in November, 1963, just prior to the murder of JFK and Ruby’s November 24th, 1963, shooting of Lee Harvey Oswald.
    Ruby was both coerced and paid to kill Lee Harvey Oswald by representatives of Las Vegas Syndicate figures associated with Meyer Lansky. Again, this contract was handed down from the assassination initiators through the assassination facilitators in the Lansky group, then through the Dallas police or directly through one of Lansky’s associates.

Bonnano [sic] and a major Dead Witness:
    Joe Bonanno engineered and directed the major drug connection between the Sicilian and U.S. Mafias and remained an active partner with Luciano, Lansky, Trafficante, and Marcello in the Syndicate’s heroin operations. When a Mafia friend and key government witness testified about the death of Johnny Rosselli and the involvement of Santo Trafficante in that death, Bonanno had that witness killed. One of the key conspirators in the post-assassination cover-up was, therefore, Joseph Bonanno, accounting for several attempts by agents of the FBI to assassinate Bonanno.

The Lansky Connection:
    Meyer Lansky initiated, developed, and supported Organized Crime’s drug operations from their inception and beyond the death of JFK. Lansky was in continuous contact with U.S. intelligence agencies, primarily because of a shared anti-Communist orientation, including Naval Intelligence, the CIA, the FBI, and the Federal Bureau of Narcotics. Lansky and U.S. intelligence initially conspired to assassinate Fidel Castro, and both Lansky’s associates and U.S. intelligence profited from the world-wide drug trade. When the anti-Castro hits were called off, this shared interest in preserving heroin profits led, on the facilitators’ level, to the death of John F. Kennedy.

The Catalyst of the Crime:
    The Sicilian drug traffic was run through Meyer Lansky’s Cuban casinos through 1959. Castro closed down the Mob’s Cuban operations, and JFK refused to sanction an invasion of Cuba after the Bay of Pigs to topple Castro, which, had it been successful, would have restored the Mob’s casinos and drug business. Further, from JFK’s inauguration in 1961 through November 22nd, 1963, the Kennedy administration dramatically developed a major transformation in U.S. anti-narcotics policy: the Kennedy administration moved to radically reform U.S. anti-narcotics programs and policies. Through two major Congressional investigative hearings, three major reports to the president, a major Washington conference, and a blue-ribbon presidential commission—all of them organized and directed by Attorney General Robert Kennedy and President John F. Kennedy—the Kennedy administration supported a revolutionary approach to drug addiction and U.S. drug laws. If successful, the JFK program would have put the heroin cartel out of business. For the Mafia, the Lansky Group, Hoffa and his corrupt Teamsters locals, the CIA, the anti-Castro Cubans and the Federal Bureau of Narcotics, the permanent loss of huge narcotics profits therefore constituted a major motive for assassinating the president.
    Had the Kennedy drug program been fully implemented, the international drug trade—financing scores of black operations around the world and directed by the U.S. power structure—would have collapsed. John F. Kennedy was assassinated before his anti-narcotics program could be put into operation. JFK was murdered by the National Security State and their intelligence, criminal, and Dallas area assets on November 22, 1963.

Postscript on Security Stripping
    Several researchers have been puzzled by the actions of the Secret Service traveling with the president. Was the Secret Service part of the plot or was the Secret Service innocent but inept? Why did nearly all of the Secret Service agents not act immediately to the threat to the president? Why did the limousine driver act so slowly? At the Fredonia Third Decade conference, Vincent Palamara voiced versions of these questions. Basing my comments on post-Aristotelian systems, going beyond “either A or null-A,” I urged him to explore an hypothesis I had developed called “the third alternative.”
    Since then Palamara has done outstanding work on the Secret Service and the JFK assassination, and he is now working on what will be the definitive story of the U.S. Secret Service.

Back to George Michael Evica
David Atlee Phillips: 

on 1954 Guatemala Coup
From “The Night Watch; 25 Years of Peculiar Service”, David Atlee Phillips :

"Tomorrow morning, gentlemen," Dulles said, "we will go to the White House to brief the President. Let's run over your presentations." It was a warm summer night. We drank iced tea as we sat around a garden table in Dulles' back yard. The lighted shaft of the Washington Monument could be seen through the trees. . . . 

Finally Brad (Colonel Albert Haney) rehearsed his speech. When he finished Alien Dulles said, "Brad, I've never heard such crap." It was the nearest thing to an expletive I ever heard Dulles use. The Director turned to me "They tell me you know how to write. Work out a new speech for Brad...

We went to the White House in the morning. Gathered in the theater in the East Wing were more notables than I had ever seen: the President, his Joint Chiefs of Staff, the Secretary of State - Alien Dulles's brother, Foster - the Attorney General, and perhaps two dozen other members of the President's Cabinet and household staff....

The lights were turned off while Brad used slides during his report. A door opened near me. In the darkness I could see only a silhouette of the person entering the room; when the door closed it was dark again, and I could not make out the features of the man standing next to me. He whispered a number of questions: "Who is that? Who made that decision?"

I was vaguely uncomfortable. The questions from the unknown man next to me were very insistent, furtive. Brad finished and the lights went up. The man moved away. He was Richard Nixon, the Vice President.

Eisenhower's first question was to Hector (Rip Robertson): "How many men did Castillo Armas lose?" Hector (Rip Robertson) said only one, a courier... . Eisenhower shook his head, perhaps thinking of the thousands who had died in France. "Incredible..."

Nixon asked a number of questions, concise and to the point, and demonstrated a thorough knowledge of the Guatemalan political situation. He was impressive - not at all the disturbing man he was in the shadows.

Eisenhower turned to his Chief of the Joint Chiefs. "What about the Russians? Any reaction?"

General Ridgeway answered. "They don't seem to be up to anything. But the navy is watching a Soviet sub in the area; it could be there to evacuate some of Arbenz's friends, or to supply arms to any resisters."

Eisenhower shook hands all around. "Great," he said to Brad, "that was a good briefing." Hector and I smiled at each other as Brad flushed with pleasure. 

The President's final handshake was with Alien Dulles. "Thanks Allen, and thanks to all of you. 

You've averted a Soviet beachhead in our hemisphere." Eisenhower spoke to his Chief of Naval Operations "Watch that sub. Admiral. If it gets near the coast of Guatemala we'll sink the son-of-a-bitch. ' The President strode from the room.

David Lifton on JFK’s blackmailablity with regards to his sexual indiscretions

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218&pid=219092&st=105&#entry219092 

Robert Morrow wrote:

There are a few key points I am making:

1) The ONLY reason Lyndon Johnson got on the 1960 Demo ticket was through the use of sexual blackmail and other threats the night of July 13, 1960. Stuart Symington of MO had already been offered the VP spot by Clark Clifford.

2) JFK was extremely compromised by his promiscuous sex life. It was his Achilles Heel and JFK succumbed to blackmail inducements from LBJ because of it. 

3) 3 years later, Lyndon Johnson was perhaps the most critical cog in the JFK assassination. Having the new president LBJ on board was critical to the plotters and the post assassination cover up.

4) As a side note, Robert Kennedy (his wife Ethel and 10 children) was having a torrid affair with Jackie Kennedy post JFK assassination. This affair was on big reason RFK was silent on the true nature of his brother's assassination.

Yes, I agree I need to change my *presentation* of the ugly facts regarding the Kennedys' (JFK and RFK) sexual dysfunctions, but understanding the *content* of it is critical to understanding how the Kennedy assassination was able to happen in the first place and why the Kennedys (Robert and Jackie) were handcuffed afterwards in speaking the truth.


David Lifton:

People are jumping all over Robert Morrow and I’m not sure its warranted.

FWIW, I’d like to recount my own experiences in this particular, er, “research area.”

First, back around 1977, I bought the book by Joan and Clay Blair, “The Search for JFK,” published in 1976, by Berkeley Putnam. Clay Blair was the Editor in Chief of the Saturday Evening Post (the magazine that put Norman Rockwell paintings on the cover) and the book (written with his wife) was a Literary Guild Alternate selection. From this single and very well written book, it seemed clear that JFK had had quite a few ladies in his life—and (as I recall) that was my first introduction to that subject. But it wasn’t really about sex. It was about charisma. I suppose there had been various articles in tabloids, but this was a book published by a prominent publisher, and both authors had excellent credentials.

Now let’s move forward by some 12 years. In 1989, I read "A Woman Named Jackie," by David Heymann. Controversial? Yes, of course, but also very well reviewed; and it was a revelation. First of all, although primarily focused on Jacqueline Kennedy, it was loaded with information about JFK’s affairs, way beyond the Blair book, and much of it came as a complete surprise. Not just who JFK had allegedly been with, but the sheer numbers of women. It was obvious that this was a side of JFK about which I knew little, and its importance (of course, and as Morrow rightly points out) stemmed from the fact that this made President Kennedy subject to blackmail; and so, finally, I started to understand just how it might (I stress “might”) have been possible to argue to various puritanical agents (and even officials) that JFK was a "national security risk." (I, personally, didn’t believe any of that, but I wondered if this was the way it could be pitched).

Perhaps the affair that startled me the most was with Ellie Rometch, the beautiful East German, who had communist affiliations, and who Bobby Kennedy saw to it was sent back to Germany. This was in the fall of 1963.

From that time onwards, I wondered whether any agents on the Secret Service had been pitched on the grounds of “national security.”

Eight years later came the beginnings of what could be the answer: “The Dark Side of Camelot” (1997) by Seymour Hersh—a major best-seller and one in which he clearly laid out, for the first time, that Secret Service agents were indeed knowledgeable about, and highly critical of, JFK’s sex life. Four—at least—went “on the record” and Hersh even published their pictures in the book. 

I don’t call this character assassination. Its reality. As far as I know, that was the first time in American history where Secret Service agents went “on the record” with that sort of information.

Ever since, I have taken it for granted that JFK was obviously blackmailable, so it didn’t come with all that much of a surprise when, some years later, Evelyn Lincoln let the cat out of the bag and said that indeed, that was what JFK’s “problem” was all about on the night of July 13, 1960, the night he won the Democratic Nomination on the first ballot. That was the night when, after assuring Symington (early in the afternoon) he was his choice for Veep (and you can read all about that in Clark Clifford’s memoir, “Counselor” and Clifford was Symington’s campaign manager) JFK suddenly changed his mind. Furthermore, its clear that “the problem” developed between about 1 AM on the morning of July 14, and 7 AM. 

I am using tame language here, and I'm trying not to be judgemental, but anyone who does not read "A Woman Named Jackie," has no idea of the extent of it. On the one hand, JFK attracted women like flies, and was like a rock star (Evelyn Lincoln, I believe, put it just that way). On the other hand, he was—by any reasonable use of the English language, a sexaholic (IMHO). 

Let me assure anyone reading this that I have always cared much more about JFK who gave the American University speech, in June, 1963, and who avoided a nuclear war in the Caribbean in October, of 1962, than about his personal life. JFK's policies and his having to deal with a very hawkish and oppositional military has always been my focus, but its simply not possible to study JFK in depth, and not encounter all this “other stuff,” too.

TWO PHOTOS OF INTEREST

Two other pieces of evidence, and I am sorry I do not have the photos to post. But I was at Globe Photo agency, in New York, around 1989 and was brought out dozens of photos of JFK. (I was looking for one to put on the VHS box for the Best Evidence Video.) One, a beautiful color transparency, showed JFK on the night of his inauguration, at a party—sitting at a table with Angie Dickenson, and one or two other ladies. I don’t think anyone looking at the picture—showing an absolutely star struck and adoring Angie Dickenson—could mistake her attraction to him. I wanted to buy it for “research purposes,” but the Globe person chaperoning my visit wasn’t buying my “just for research” story. They wanted $400 for just that privilege alone, and that was beyond my budget. Another photo worth having was one selected by the NY Times editors and put on page 1, the day of one of JFK’s news conferences, when he was at his scintillating best and Hepburn was either at the White House, or watching him on a large TV screen. So there, on page one of the New York Times, is Audrey Hepburn, looking at JFK—all doe-eyed and fascinated. Someone can look it up—and I’ll trust any group of readers to tell me what it means. She was obviously not contemplating JFK’s Vietnam policy. (And, when you put that picture next to the one at the Globe taken on the night of 1/20/61, it doesn’t take much of novelist, or a screenwriter, to imagine other agendas. . . . . )

Yes, JFK had charisma—as Sorensen said, in his recent memoir, it was not imaginary. It was real.

That was part of Kennedy’s electability; it was also part of his attractiveness to women; and yes, it apparently became a problem. When you occupy the most powerful office in the world, and beautiful women are constantly throwing themselves at you, its probably not that easy to control one’s propensity towards hedonism. (Of course, that’s just a hypothesis <G>).

Morrow has chosen to spell out the details—and a lot folks on this forum are squirming (and others are screaming). Take action! Stop him! But the basic facts are there, for anyone who wishes to read these books. And if you’re tired of text, then someone should write a check to Globe, and publish the photo of JFK and Angie on the night of 1/20/61. 

When we don’t like the message, its not proper to go out and shoot the messenger. The information is out there, for anyone wishing to do the reading.

The Kennedy assassination involves more than just issues revolving around the Single Bullet Theory, the Zapruder film headsnap, and whether Oswald was on McWatter’s bus, or in Whaley’s cab. Or whether JFK's shirt and jacket rode up a few inches when waving to the crowd.

There's also questions of human behavior, and who may have been neutralized, and how, and why.

DSL
2/6/11; 4:40 AM PST
Los Angeles, CA

Gore Vidal on the JFK/Johnson rivalry:

David Andrews: This little bit is quoted again from Gore Vidal's memoir Palimpsest, adapted from notes Vidal made while with the Kennedys at Hyannis, 1961:

"Jackie asks Jack to tell me the plot he had thought of for a movie. He says he has only the beginning. He gets into the White House elevator in the morning.... The camera cuts to his office 'and there is Lyndon. Where is the president? No one knows.' He grins: 'It's just Lyndon and Sam [Rayburn] then.' " (364) 

JFK’s Back Wound too Far Down 

to exit through throat

1) JFK's back wound is too low for an exit wound out the throat. 

a) Witnesses who saw the ACTUAL back wound said it to be between 4 and 6 inches below the collar. This alone would make the entrance wound too low to exit the throat.
b) The death certificate - an official document - states that back wound was at the level of the third thoracic vertebra - matching witness testimony.
c) The holes in the back of JFK's shirt and jacket are about 5-1/2 inches below the collar. Dr. Baden in his testimony before the HSCA stated the holes lined up with the actual wounds.
d) The autopsy photos show the entrance wound to be in the back, not the neck as stated in the Warren Report.
e) The members of the Warren Commission in the executive sessions of Jan 27, 1964 discuss the back wound as being in the back and "below the shoulder blade" and not in the neck as the official report states.
f) the back wound was determined to be at a downward angle of between 45-60 degrees - again making it impossible to exit the neck.
g) the end of the wound in the back could be felt with the finger and could not be probed further than an inch or so. 
h) there is NO evidence that the back wound exited the throat. There was no dissection of the throat wound to determine the trajectory. When the prosecutors had the body in front of them, they could not find an exit for the back wound. It was determined that the back wound exited the throat the next day with no evidence whatsoever to support this conclusion.

David Lifton:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218&pid=219434&st=165&#entry219434
(1) From Doris Kearns Goodwin, who spent a lot of "private time" with LBJ after he left office. She quotes Johnson as saying that whenever he was around Kennedy, he "felt like a God damn raven" (see Edgar Allen Poe, for a translation of that); see Arthur Schlesinger's RFK and His Times for the exact quote and citation.

(2) What Earl Warren told WC atty Eisenberg,at the first staff meeting of the Warren Commission: "The President stated that rumors of the most exaggerated kind were circulating in this country and overseas. Some rumors went so far [get this!] as attributing the assassination to a faction within the Government wishing to see the Presidency assumed by President Johnson." (Eisenberg to files, 2/17/64; JFK Collection, NARA).

Yup. . .I agree. That's probably exactly how Johnson viewed it ("a faction within the government wishing to see the Presidency assumed by President Johnson") AFTER he (LBJ) had played a major role in setting all the machinery in motion.

Helen Markham affidavit given to Dallas police within 90 minutes of Tippit’s slaying

She said Tippit was shot at 1:06PM!

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=12745
Alaric Rosman:

This is the first of a series of three Forum postings, dealing with what I call “Document 106'' (or simply '106').

'106' is the affidavit that Helen Markham gave to the Dallas Police within 90 minutes of Tippit's slaying (1) 

From the Warren Commission's perspective, ‘106’ was a threat because of its assertion that Tippit was shot at "approximately 1:06" (hence my title '106'), whereas the Commission was arguing for 1:16. (2) This later time, as we shall see in my third article, was essential to the Commission's purpose. 

The second posting will consider all the supportive evidence for Mrs. Markham's "approximately 1:06", limiting itself to what actually was (or could have been) known at the time. 

The third posting will assesses the Commission response to '106'. It concentrates on Commission lawyer Joseph Ball, who 'evasively' examined the testimonies of Helen Markham, Ted Callaway and Earlene Roberts. 

'106' says 

"At approximately 1:06 pm, November 22, 1963 --- I was standing on the corner of E.10th and Patton Street, waiting for traffic to go by when I saw a squad car stop in front of 404 E. 10th Street about 50feet from where I was standing. I saw a young white man walk up to the squad car opposite the driver's side, lean over and put his arms on the door of the car for a few seconds, then straighten up and step back from the car two or three feet. At this point the officer got out of his squad car and started around in front of the car and just as he got even with the left front wheel this young white man shot the officer and the officer fell to the pavement. I screamed and the man ran west on E. Tenth across Patton Street and went out of sight."(3) 

Three reasons why this document is important. 

(I) Mrs. Markham's status as a witness. She is the only witness we know of who saw the incident in its entirety (4)

In ‘106’ Mrs. Markham interprets the stopping of Tippit’s car by reference to house 404 (an interpretation which she maintained at her Hearings (5) She does not see Tippit as stopping to speak to the gunman --- she reports the gunman as initiating the interaction. (6) 

(II) ‘106’ has the ring of truth. Five facts support this assertion. 

(1) The statement was made to the Dallas police about 90 minutes after Tippit's death at a time when his death was a total mystery. Their minds were like blank pieces of paper on which Mrs. Markham, within reason, could write what she liked. The Dallas Police were at that time --- but later on, as I'll submit, only at that time -- passive receptacles into which she could do the pouring. 

(2) She was in emotional shock ---- really frightened --- and certainly in no frame of mind to fabricate or consciously exaggerate (7)

(3) Her statement was to the point, unambiguous, and she claimed to have witnessed nothing that she could not have reasonably been expected to have seen. Her vantage point would have given her an unobstructed view, situated only about 150 ft (8) from the incident. 

(4) She wasn't influenced by the opinion of other witnesses. She was the first witness.

(5) Of all those who gave evidence to the Warren Commission on Tippit's slaying, only Helen Markham was conscious of the time. 

(3) ‘106’ contributes (more so than any other affidavit) to an assessment of when Tippit died--- an issue central to whether Oswald was Tippit’s murderer. 

Because of its controversial time-check, '106' has been elbowed into the margins. Dale Myers (“With Malice”) does not include it in his Selection of Documents, nor is it referred to in his text. 

There are key points in Dale Myers’ book --- his discussion of Mrs. Markham's movements (p60), and the time of Tippit's death (p86/87.) --- where reference to ‘106’ is essential, but nothing appears (9). More on this in the third posting.

Another thing that makes '106 'interesting is the way it gives its time-check: "approximately 1:06" --- a ‘precise approximation’ (very rare) --- which indicates that Mrs. Markham looked at her watch at 1:06, and that Tippit’s death was moments later. What occasioned the time-check? 

I infer that Mrs. Markham's time-check was the outcome of a four-link chain of events: - 

(i) Mrs. Markham, on Assassination day, was carrying out a routine schedule, the only exception to which was that on that particular day she wanted to phone her daughter.

As a waitress, she had to be at the Eat Well Restaurant by 2.35 It was her custom to leave her house at 1 pm (10)

(ii) The walk to the bus stop would have taken her 5 minutes, ensuring that she would have arrived 6/7 minutes before the bus's scheduled time (1:12pm), and about 10 minutes before the its modal time (1:15) (11)

Why so early? The most likely answer is that Mrs. Markham suffered from punctuality anxiety: a fear of being late. For this reason she left her house earlier than she need.

(iii) In her March '64 affidavit to the FBI, she remembers, that keen to phone her daughter, on this particular day, she dropped off at the nearby washateria (which was on the first floor of her block of flats)(12), but unable to get a reply to her call, she departed quickly, noting, as she left, that the washateria clock said 1.04 (13)

If she left her flat at one o'clock, and was able to depart from the washateria, after attempting a ‘phone call, by 1:04, she was obviously a fast mover. This reinforces the idea that she was anxious --- her mind was possibly gripped by the fact that she had a bus to catch.

(iv) Therefore she would have moved quickly to her bus stop at the south-west corner of Jefferson and Patton, but there was a delay (she says so in ‘106’) --- her anxiety would have increased.

The path to her bus stop required her to cross over 10th Street, southwards along Patton to the intersection at Jefferson, where the bus stop was.

The delay arose from the fact that she couldn't cross over. There was too much traffic.

Given her character, how would she have reacted? I would say in the same way that she reacted when she was delayed (and frustrated) at the washateria: she would --- surely? --- have taken an immediate time check.

She would have looked at her watch the moment she reached the corner and found that she couldn't cross over. And it said 1:06. 

She then would have averted her eyes and lowered her wrist, and immediately afterwards she would have seen the gunman and then Tippit's approaching police car. The killing would have been less than a minute away

That's probably why she said "approximately 1:06". It wasn't exactly at 6 minutes past that Tippit was killed, but just after --- may be one minute later, say 7 minutes after one o’clock. 

Well, that's what she was obviously struggling to tell Mr Ball at her Hearing, (14) but he cut her short. I wonder why?

Endnotes

M denotes Dales Myers, “With Malice”

(1) 7H, 251/2. Detective L.C. Graves was the man on Oswald’s left when Oswald was shot
(2) WR. 165, 651, CE1974 
(3) 24H, 214 (CE 2003, p37) 
(4) Scoggins didn’t see the gunman walking (implication 3H, 325). His assertion about the gunman moving west (Secret Service Affidavit, 2/12/63; M 522) was based on an erroneous inference. I am preparing a detailed submission on this.
(5) 3H, 307,314,317
(6) 6H, 457. 3H, 325. M534.If Tippit was a frequent visitor to 404, perhaps on Assassination day he was merely paying a routine call?
(7) 7H, 251/2. M 215. Whatever one may think of Mrs. Markham’s honesty, she had on this occasion neither the motive nor the calmness of mind to fabricate.
(8) M 62,161.Mrs Markham’s estimate was in error. She probably meant yards.
(9) ‘106’ is not even listed in the asterisked footnote on P 64, nor on ps 214,220, where Graves is mentioned.
(10) M 59
(11) M 60, 597
(12) M 59
(13) M 60, 61. Myers’ claim that Mrs. Markham left the washateria at 1.11 (so essential to his Commission-bound timing) ignores ‘106’, the document he doesn’t mention. Furthermore is it likely that Mrs. Markham, who routinely allowed herself so much time, would have cut things that fine?
(14) See Mark Lane, Rush to Judgment, Ch 14, 187 
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	Much of history is a chronicle of immense atrocities. Whenever surplus wealth accumulates in any society, whenever people emerge from a cooperative subsistence economy, some portion of the population will do everything it can to exploit the labor of the rest of the people in as pitiless a manner as possible. This is true whether it be the slaveholders of ancient Egypt, Greece, Rome, and the antebellum American South; or the feudal aristocracy of medieval Europe; or the financial moguls of modern capitalist society. Today, throughout much of the capitalist Third World and increasingly in the United States and other industrialized nations, people are being driven into desperation and want, made to work harder for less, when able to find work. 
The Gangster State
The state is the instrument used in all these societies by the wealthy few to impoverish and maintain control over the many. Aside from performing collective functions necessary for all societies, the state has the particular task of protecting the process of accumulating wealth for the few. Throughout our country's history, people have fought back and sometimes gained a limited degree of self-protective rights: universal suffrage, civil liberties, the right to collective bargaining, the eight-hour day, public education, social security, and some human services. While these democratic gains are frequently violated and prove insufficient as a restraint against state power, their importance should not be denied. 

Today in the much vaunted western democracies there exists a great deal of unaccountable state power whose primary function is to maintain the existing politico-economic structure, using surveillance, infiltration, sabotage, judicial harassment, disinformation, trumped-up charges and false arrests, tax harassment, blackmail, and even violence and assassination to make the world safe for those who own it. 

There exists a state within the state, known as the national security state, a component of misgovernment centering around top officers in the CIA, DIA, FBI, the Pentagon, and policymakers in the Executive Office of the White House. These elements have proven themselves capable of perpetrating terrible crimes against dissidents at home and abroad. National security state agencies like the CIA, in the service of dominant economic interests, have enlisted the efforts of mobsters, drug traffickers, assassins, and torturers, systematically targeting peasant leaders, intellectuals, journalists, student leaders, clergy, labor union leaders, workers, and community activists in numerous countries. Hundreds of thousands of people have been murdered to prevent social change, to destroy any government or social movement that manifests an unwillingness to reduce its people to economic fodder for the giant corporations that rule the world's economy. 

JFK, the Media Mugging
Occasionally an incident occurs that reveals in an unusually vivid manner the gangster nature of the state. The assassination of President John Kennedy in November 1963 is such an occasion. The dirty truth is that Kennedy was heartily hated by right-wing forces in this country, including many powerful people in the intelligence organizations. He had betrayed the national interest as they defined it, by refusing to go all out against Cuba, making overtures of rapproachment with Castro, and refusing to escalate the ground war in Vietnam. They also saw him as an anti-business liberal who was taking the country down the wrong path. Whether Kennedy really was all that liberal is another matter. What the national security rightists saw him to be was what counted.

To know the truth about the assassination of John Kennedy is to call into question the state security system and the entire politico-economic order it protects. This is why for over thirty years the corporate-owned press and numerous political leaders have suppressed or attacked the many revelations about the murder unearthed by independent investigators like Mark Lane, Peter Dale Scott, Carl Oglesby, Harold Weisberg, Anthony Summers, Philip Melanson, Jim Garrison, Cyril Wecht, Jim Marrs, Gaeton Fonzi, Sylvia Meagher, Michael Canfield, James DiEugenio, and many others. These investigators have been described as "assassination buffs." The term "buff" is a diminishing characterization, describing someone who pursues odd hobbies. For the same reason that we would not refer to "Holocaust buffs," so should we not refer to these serious investigators as "assassination buffs." Their efforts reveal a conspiracy to assassinate the president and an even more extensive conspiracy to hide the crime. 

While ignoring their revelations, the media have given fulsome publicity to the likes of Gerald Posner, author of Case Closed, a grotesque whitewash of the assassination. Posner's book was not a sloppy, confused work but a deliberate contrivance that used outright untruths to conclude that Lee Harvey Oswald was a disgruntled lone leftist who killed Kennedy. Posner could get away with his misrepresentations because those who have written systematic exposures of his book were either ignored by the corporate owned media or roughed up by unsympathetic reviewers and editors. 

An end run around the media blackout was achieved by Oliver Stone's movie JFK, a film that directly reached millions of viewers with an accurate account of the specifics of the assassination. The movie could not simply be ignored because it was reaching a mass audience. So the press savaged it. As far as I know, JFK is the only movie in film history that was attacked, six months before it was released, in just about every major broadcast and print outlet. The Washington Post, for instance, gave George Lardner Jr. the whole front page of its Sunday "Outlook" section (5/19/91) to slam Stone for "chasing fiction." Lardner was an interesting choice to review this particular movie, being the Post reporter who covered the CIA and who never wrote a critical word about that agency. 

The media's ideological gatekeepers threw restraint to the wind when dealing with Stone's film. Conservative news columnist George Will, not known for writing movie reviews, penned a rant against JFK, calling it "a cartoon history" and "a three hour lie." Will describes Stone as "an intellectual sociopath, combining moral arrogance with historical ignorance . . . a specimen of the sixties' arrested development. . . . Intellectually, Stone is on all fours . . . part of a long fringe tradition . . . banally venal, reckless, cruel" (Washington Post, 12/27/91). By relying on invective, Will avoided the more difficult task of rebutting the points made in Stone's film.

Shoulder to shoulder with conservartives like Will stood liberal centrists like Daniel Schorr, the NPR radio commentator who attacked Stone three times on the air, always in sarcastic and general terms, without ever coming to grips with the information proffered by the movie. 

Then there was Tom Wicker, a syndicated columnist who also had never done a movie review, but when JFK came out, he wrote one that covered a whole page, completewith photos (New York Times, 12/15/91). In it, Wicker said something revealing:

If the wild assertions in Oliver Stone's movie are taken at face value, Americans will have to accept the idea that most of the nation's major institutions conspired together and carried out Kennedy's murder. In an era when mistrust of government and loss of confidence in institutions--the press not the least--are widespread and virulent, such a suggestion seems a dubious public service. 

In so many words Wicker was disclosing the basic reason why such a merciless attack had been launched against Stone's movie. A full exposure of the assassination conspiracy would invite serious discredit upon the legitimacy of the dominant institutions of state and class. Playing before mass audiences, JFK did not accuse a cabal of malevolent perpetrators, but pointed to the national security state itself, inviting millions of viewers to question the kind of state system under which they lived. 

JFK is the only movie I know that continues to be attacked years after its run. Reviewers and commentators persist in making gratuitous references, describing Oliver Stone as "the man who reinvented history with movies such as JFK" (Oakland Tribune, 10/13/95), referring to "Oliver Stone's near-pathological monkeying with history" (East Bay Express, 12/14/95), and describing him as "a man who makes his living being a ranting maniac" and a "dangerous fellow" (San Francisco Examiner, 1/9/96). If anyone is ranting, it's the press. 

Sociologist David Simone compiled a study of the books published on the Kennedy assassination, some 600 titles, and found that 20 percent of them blamed either a lone assassin or the mafia or the Cubans or Russians. The other 80 percent ascribed the assassination to a conspiracy linked to U.S. intelligence agencies, some of these also saying that mobsters were involved at the operational level. Ignoring this 80 percent of the literature, publications like the New York Times and Washington Post have listed the various theories about the JFK assassination as follows: (a) lone assassin, (b) mafia, (c) Cubans/Soviets, and (d) the "Oliver Stone movie theory." In other words, they ignore the existence of a vast literature from which the movie is derived and ascribe the critical theme presented within the film solely to the imagination of a film maker. The press would have us believe that the notion of a state-sponsored assassination conspiracy and coverup came out of a movie--when actually the movie was based on a rich and revealing investigative literature.

Like the Warren Commission, the press assumed a priori that Oswald was the killer. The only question it asked was: Did Oswald act alone? The answer was a loudly orchestrated YES. Meanwhile, almost every in-depth investigator had a different conclusion: Oswald did not act at all. He was not one of the people who shot Kennedy, although he was involved in another way, as a fall guy, in his own words "just a patsy."

The media have been tireless in their efforts to suppress the truth about the gangster state. In 1978, when a House Select Committee concluded that there was more than one assassin involved in the Kennedy shooting, the Washington Post (1/6/79) editorialized: 

Could it have been some other malcontent who Mr. Oswald met casually? Could not as much as three or four societal outcasts with no ties to any one organization have developed in some spontaneous way a common determination to express their alienation in the killing of President Kennedy? It is possible that two persons acting independently attempted to shoot the President at the very same time.

It is "possible," but also most unlikely and barely imaginable. Instead of a conspiracy theory the Post creates a one-in-a-billion "coincidence theory" that is the most fanciful of all explanations. 

Ignored Evidence, Unanswered Questions

David Garrow, author of a biography of Martin Luther King, condescendingly says: "A large majority of the American people do believe in assassination conspiracies. That allows events to have large mysterious causes instead of small idiosyncratic ones." Contrary to Garrow, the question of whether a conspiracy exists in any particular situation has to be decided by an investigation of evidence, not by patronizing presumptions about the public mind. Investigators who concluded there were conspiracies in the Kennedy and King murders did not fashion "large mysterious causes" but came to their conclusions through painstaking probes of troubling discrepancies, obvious lies, and blatant coverups. They have been impelled not by the need to fashion elaborate theories but by the search for particular explanations about some simple and compelling truths. 

Many people talk about finding the "smoking gun" behind this or that mystery, the one evidentiary item that dramatically resolves the case and puts to rest all further questions. Unlike fictional mysteries, in real life there usually is no smoking gun. Historians work by a process of accretion, putting piece by piece together until a picture emerges. In the Kennedy murder the pieces make an imposing picture indeed, leaving one with the feeling that while there may not be a smoking gun there is a whole fusillade of impossibilities regarding the flight of bullets, the nature of the wounds, the ignored testimony of eye witnesses, the sudden and mysterious deaths of witnesses, the disappearance and deliberate destruction of evidence, and the repeated acts of official coverup that continue to this day regarding the release of documents. 

Let us focus on just a small part of the immense brief that has been assembled by investigators. Consider the background of Lee Harvey Oswald. During the week of the thirtieth anniversary of the JFK assassination, one repeatedly heard on television that Oswald was an incompetent "loner" and not very bright. Gerald Posner, transforming himself into an instant psychiatric expert, announced that Oswald "had a very disturbed childhood, and he was a passive-aggressive." A passive-aggressive assassin? He was also repeatedly labeled a "loner" and a "leftist." The truth is something else. 

Lee Harvey Oswald spent most of his adult life not as a lone drifter but directly linked to the U.S. intelligence community. All of his IQ tests show that he was above average in intelligence and a quick learner. At the age of eighteen in the U.S. Marines he had secret security clearance and was working at Marine Air Control in Atsugi Air Force Base in Japan, a top secret location from which the CIA launched U2 flights and performed other kinds of covert operations in China. The next year he was assigned to El Toro Air Station in California with security clearance to work radar. 

Strange things began to happen. While at El Toro, Oswald emerged as a babbling Russophile and a "communist." He started playing Russian language records at blast level in his barracks and addressing his fellow Marines in Russian, calling them "comrade." He read Russian books and hailed Soviet Communism as "the best system in the world." If Oswald was a Soviet or a Cuban spy, as some people now claim, he certainly had a novel way of building a cover. Philip Melanson, author of Spy Saga, a book about Oswald's links to intelligence, reminds us that the U.S. Marine Corps in 1958 was not exactly a bastion of liberal tolerance and freethinking. But in this instance, for some strange reason, Oswald's Marine commanders did not seem to mind having a ranting commie sympathizer in their midst. He kept his security clearance and retained access to a wealth of sensitive radar information and classified data from secret facilities. 

Other odd things happened. In February 1959, he failed the Marine Corps proficiency test in Russian. Six months later he had developed some fluency in that language. In 1974, a document classified by the Warren Commission--and dislodged mostly by Harold Weisberg's legal efforts--revealed that Oswald had attended the U.S. Army's School of Languages at Monterey. Monterey is not open to anyone who just happens to have a language hobby. One is sent by the government, for training in a specific language pertaining to a specific assignment. Oswald learned Russian at Monterey. 

Another curious thing: Oswald applied for an early dependency discharge from the Marines because his mother had injured her foot--the accident had occurred a year earlier. He was released one week after putting in his request, a decision so swift as to astonish his fellow Marines. 

Oswald then "defected" to the USSR, but how? Melanson notes that such a trip would have cost at least $1,500 in those days, but Oswald's bank account showed a balance of $203. And how did he get from London to Helsinki on October 11, 1959, when no available commercial flight could have made it in one day? He must have had some kind of private transportation to Helsinki. 

Once in Russia, he went to the U.S. embassy and openly renounced his U.S. citizenship, declaring that he was going to give military secrets to the Soviets. Embassy officials made no effort to detain him. As the KGB files opened in 1991 show, the Soviets kept him under constant surveillance. KGB defector Yuri Nosenko, who had been responsible for investigating every contact Oswald made in the USSR, reported that the young American had never been associated with Soviet intelligence and that the KGB suspected he was connected with U.S. intelligence. 

While in Russia Oswald belonged to a gun club at the factory in which he worked, though he showed no interest in guns. He reportedly used to join in rabbit shoots but could never score a hit. Someone would have to stand behind him and shoot the rabbit while he was firing. His performance became something of a joke among his co-workers. His marksmanship in the U.S. Marines had been no better.

U.S. intelligence mysteriously departed from normal procedure and made no damage assessment of Oswald's "defection," or so they claimed. Another odd thing: after two-and-a-half years, Oswald's sudden request to return to the United States was immediately granted by U.S. officials--all this after he had threatened to give away state secrets to the Soviets. Instead of being arrested for treason, Oswald was accepted with open arms by U.S. authorities. 

The CIA claimed it had no record of debriefing him and was never near him. Their explanation before the Warren Commission was that there were so many tourists coming in and out and there was nothing particularly unusual about Oswald that would have caught their attention. One might wonder what was needed to catch the CIA's attention.

Yet, CIA officials claimed they had suspected all along that he was a Soviet spy--which makes it even more curious that they did not debrief him. In fact, they did debrief him in Holland. But being so eager to cover up any association with Oswald, they could not recognize how in this instance the truth would have been a less suspicious cover than the improbable lie they told about never noticing his return.

State Department officials also behaved strangely. They paid all travel and moving expenses back to the United States for Oswald and his wife. Without a moment's delay they gave him back his passport with full rights to travel anywhere in the world. Another curious thing: his wife was exempted from the usual immigration quotas and granted immediate entry. Years before she had belonged to the Soviet Komsomol, the Communist youth organization, which automatically would have barred her from the United States. Yet in violation of U.S. immigration laws, she was allowed into the country. 

In Dallas, Lee Harvey Oswald settled under the wing of White Russian emigré and former cavalry officer George de Mohrenschildt, an associate of oil millionaires H. L. Hunt and Clint Murchinson and other Dallas economic elites. In de Mohrenschildt's telephone book was found the name of George "Pappy" Bush. A correspondence existed between Bush and de Mohrenschildt indicating that they were personal acquaintances. 

De Mohrenschildt and his wife Jeanne were identified by the Warren Commission as the people closest to Oswald just before the assassination. An investigator for the House Select Committee, Gaeton Fonzi, noted, "Given his background, it seemed strange that de Mohrenschildt would have spontaneously befriended someone with the look of a working-class drifter like Lee Harvey Oswald." That was not the only strange thing about de Mohrenschildt. He also was part of a network of ex-Nazis contracted by the CIA. 

A CIA memorandum written not long after Oswald returned from Russia advised de Mohrenschildt on how to handle the young "defector." De Mohrenschildt also had a close friendship with J. Walter Moore, who was an agent of the CIA's Domestic Contacts Division. As de Mohrenschildt told one investigator just before his sudden death, it was Moore who encouraged him to see Oswald. Investigator Jim Marrs observes in his book Crossfire: "The CIA memos, Moore's closeness, and de Mohrenschildt's own testimony all confirm that a certain relationship existed between the CIA and the man closest to Oswald in early 1963. While this does not necessarily involve the Agency in a plot to kill Kennedy, it raises questions about what Agency officials might have known regarding such a plot." 

Oswald embarked on a series of short-lived public forays as a "leftist." He started a one-person Fair Play for Cuba chapter in New Orleans, without ever bothering to recruit another member. He never met with a single member of the Communist Party or any other left organization, although he wrote friendly letters to the Communist Party and to the Socialist Workers Party--two groups that were not even talking to each other--supposedly asking for instructions. Again, all this was a novel way for a Soviet agent and would-be assassin to act.

He blazed a highly visible trail as a "leftist" agitator: managing to get exposure on local T.V. in New Orleans after getting involved in some fistfights while leafleting. One of the leaflets he distributed showed that his organization was on Camp Street in the very same building that a former FBI bureau chief, Guy Banister, had his office. Banister retained close working relations with emigré Cuban right-wing groups and with Lee Harvey Oswald. 

When he wasn't playing the communist agitator, Oswald spent most of his time with rabid anti-communists, including emigré Cubans and CIA operatives. Besides Banister and de Mohrenschildt, there was David Ferrie. (In his book First Hand Knowledge, Robert Morrow, a conservative businessman and CIA operative, tells how he served as a pilot on CIA missions with Ferrie.) Oswald also knew businessman Clay Shaw who was CIA, as later confirmed by the agency's director Richard Helms. These were hardly the sort of friends we would expect for a loudmouthed "Marxist revolutionary" just returned from giving away classified secrets in the USSR. 

The attorney general of Texas, Waggoner Carr, told the Warren Commission that Oswald was an FBI informant or contract agent, with assigned number S-172 or S-179. For his services, Oswald was paid two hundred dollars a month by the FBI. Orest Pena, a Cuban emigré and FBI informant, told Mark Lane that Oswald worked for the FBI and met with FBI personnel from time to time.

If not paid by security agencies, how did Oswald support himself during his forays into New Orleans and Dallas? He was employed for a brief time in 1962 by a printing company in Dallas that specialized in highly classified government work, including the making of secret maps of the Soviet Union for U.S. Army Intelligence--again hardly the sort of job to assign an openly Russophilic communist agitator. Oswald's overall employment record and income sources remain something of a mystery. To this day, the government refuses to release his tax returns, with no explanation as to what issue of national security is at stake.

We are asked to believe that Oswald just happened to get a job at the Texas School Book Depository five weeks before the assassination, when it had not yet been publicized that Kennedy's limousine was going to pass in front of that building. In fact, George de Morenschildt got him the job. 

We are asked to believe that Oswald, who could not hit the side of a barn, chose a Mannlicher-Carcano to kill the president, a cheap, poor performance Italian rifle that the Italians said never killed anyone on purpose and caused them to lose World War II. Dallas District Attorney Henry Wade initially announced that the murder weapon was a German Mauser. Later informed that Oswald owned a Manlincher-Carcano, Wade declared that the murder weapon was an "Italian carbine." 

We are asked to believe that Oswald would forgo shooting President Kennedy when he had a perfect target of him as he rode right down Houston Street directly toward the Texas School Book Depository. Instead he supposedly waited until the car had turned down Elm Street and was a half-block away. With the President's head and shoulders barely visible through a tree, Oswald supposedly fired rapidly, getting off three shots in record time, one missing the limousine by twenty-five feet and the other two hitting their target with devastating accuracy and record rapid succession, a feat the best marksmen in the country found impossible to emulate even after much practice and after the sights on the Mannlicher-Carcano were properly reset in a laboratory. 

We are asked to believe that Oswald then left his rifle at the window, complete with a perfect palm print and, they now say, his fingerprints (but no fingerprints on the clip or handloaded cartridges), along with three spent shells placed on the floor neatly in a row, in a manner no spent shells would fall. 

We are asked to believe that a bullet would go through John Kennedy, pause in mid-air, change direction, and wound Governor Connally in several places--something Connally never believed--and reappear perfectly intact wedged into the flap of a stretcher in Parkland Hospital, supposedly having fallen out of Connally's body but obviously pushed into the flap by hand. 

We are asked to believe that only three shots were fired when in fact six bullets were noted: one that entered the president's throat and remained in his body; the second extracted from Governor Connally's thigh; a third discovered on the stretcher; a fourth found in fragments in the limousine; a fifth that missed the president's car by a wide margin, hitting the curb according to several witnesses, and wounding onlooker James Thomas Tague on his face; a sixth found in the grass by Dallas police directly across from where the president's vehicle had passed.

The Secret Service took possession of the presidential limousine, ignored reports in the St. Louis Post-Dispatch (12/1/63) that there was a bullet hole in the windshield, and rejected all requests to inspect the vehicle. We are asked to believe that the inside of limousine, a trove of physical evidence, was then quickly torn out and rebuilt, with no thought of covering up anything. 

We are asked to believe that Kennedy's autopsy was innocently botched and his brain just accidentally disappeared. The X-ray purporting to be Kennedy's head now shows a rear entry wound, different from the rear exit wound all the pathologists saw. Someone cropped the jaw out of the picture, so there is no opportunity to determine by dental identification if the X-ray really is the president's. 

We are asked by people like Max Holland, writing in the Nation, to believe that the "infamous picture of Oswald posing with rifle in hand" is not a forgery. Actually there are two pictures, both proven composites, with bodies of different sizes but with the identical head that matches neither body, and with shadows going in incongruous directions. Who fabricated these photos?

"The lone leftist assassin" Oswald was a friend of Jack Ruby, a gangster with links to Cuban exiles and the FBI. Ruby once worked for Congressman Richard Nixon and the House Un-American Activities Committee in Chicago when his name was still Jack Rubenstein. He also worked for the FBI in Dallas during the years before the JFK assassination. Ruby claimed he was just an ordinary private citizen, moved to kill Oswald in order to avenge the suffering Oswald had inflicted upon the Kennedy family.

While in prison Ruby pleaded with the Warren Commission to be taken to Washington where he could tell the whole story. He feared for his life and claimed "they are killing me here." Indeed, he died in jail, supposedly of natural causes. 

We are asked to believe that when twenty-four persons who had information related to the case met violent deaths, this was a colossal coincidence. In 1978, after the House Select Committee investigation got underway, Anthony Summers records that another sixteen connected to the case died violently. This too supposedly was just a coincidence. This latter group included George de Mohrenschildt, killed by a gun blast to the head three hours after a House Assassinations Committee Investigator had tried to contact him. De Mohrenschildt had been worried that he would be murdered. His daughter Kressy Keardon believes it "impossible" that he shot himself. The sheriff's office in Palm County, Florida, found the shooting "very strange." But it was ruled a suicide. Generally, people who voice fears that they might be killed do not then kill themselves.

William Sullivan, number three man in the FBI, was secretly on the CIA payroll, according to CIA operative Robert Morrow. He was scheduled to appear before the House Select Committee but before he could do so, he was shot outside his home by a man who claimed to have mistaken him for a deer. The killer was charged with a misdemeanor and released in custody of his father, a state policeman. 

While under government protection, mobster Sam Giancana was shot dead one day before he was to testify before the House Select Committee about mob and CIA connections. One of the things that emerges from this whole story is the widespread linkages between the CIA and organized crime, between the gangster state and the gangsters.

When the House committee was putting its staff together, it was heavily pressured to employ only persons acceptable to the CIA, the very agency it was supposed to investigate. In his book Plausible Denial, Mark Lane reports that when Bernard Fensterwald, an independent minded Washington lawyer, was offered the job of general counsel, a CIA representative called on him and said that the Agency would hand him "his head on a platter" if he took the assignment. Fensterwald turned it down.

Is the Kennedy assassination conspiracy just a lot of hoopla kicked up by "conspiracy buffs"? Most of the independent investigators I have met seem to be serious politically literate people. Their struggle to arrive at the truth is not impelled by a love of conspiracies but by a concern for the political and historic importance of the case. They seek the truth no matter how dirty it might be. That process of confronting the machinations of the national security state is not a conspiracy hobby. It is an essential part of the struggle for democracy.


The Close Ties of  Clint Murchison, Sr with key players in JFK assassination and cover up

In my opinion, Clint Murchison, Sr., along with Lyndon Johnson, were 2 two of the key ringleaders of the JFK assassination. John J. McCloy was one of the key architects of the cover up of the 1963 Coup d'Etat. McCloy was so close to both Texas oil barons and the pinnacle of US intelligence, folks like Allen Dulles, that he MUST at least be considered a suspect in the JFK assassination plotting.

 

You can read about the business and personal relationships between John J. McCloy and Clint Murchison, Sr. in the Kai Bird biography of John McCloy: The Chairman: John J. McCloy and the Making of the American Establishment. In 1954 McCloy helped to broker a big railroad take over deal in New York that Clint Murchison and Sid Richardson were investors. (pp. 431-432). 

 

Then there is this nugget from 1963 which shows the close personal ties between John J. McCloy and Clint Murchison, Sr.:

 

"That summer, McCloy relaxed more than he had for many years. He hunted whitewings with Clint Murchison on the Texas oil man's Mexico farm." [Kai Bird, The Chairman, p. 542]
 

That is the SAME John McCloy who Lyndon Johnson appoints to the Warren Commission on 11/29/63 later in that year.

 

Now check out this passage from the biography Clint: Clint Williams Murchison by Ernestine Orrick Van Buren who was Murchison's personal secretary for 20 years. Note 3 things: 1) Murchison is in "cold disbelief" at the idea of Lyndon Johnson on the ticket with John Kennedy. 2) The author completely skips over the Kennedy years. 3) Clint turns down an LBJ presidential phone call to resume a nap. That shows hierarchy. Very few folks turn down a presidential phone call. 

 

    "Clint was in La Jolla during the Democratic Convention in Los Angeles, in July 1960, and he avidly followed the proceedings on television. The avalanche of superb organization which gave John F. Kennedy the nomination on the first ballot was a huge disappointment. When the word was flashed that Lyndon Johnson had accepted the vice-presidential spot on the Kennedy ticket, Clint Murchison listened in cold disbelief.
    In December 1963, soon after Lyndon Johnson became president following the assassination of John F. Kennedy, there was a soft rap on the bedroom door where Clint was napping. It was Warren Tilley, butler at Gladoak Farms. "Washington calling, Mr. Murchison. The president [Lyndon Johnson] wants to speak with you.  
    A brief silence followed. Then through the closed door came the muffled voice of Clint Murchison. "Tell the president I can't hear him." Clint resumed his nap."*
*Virginia Murchison Linthicum Interview, September 20, 1980
         [Ernestine Orrick Van Buren, Clint, pp. 317-318]
 

When JFK was slaughtered, Russia’s Khrushchev was literally crying, fearing nuclear war. Cuba’s Castro worried and feared an US invasion and gave an impressive speech the next day deconstructing the CIA’s deception provocation for war. Meanwhile at Clint Murchison’s home, their family maid May Newman describes the scene: “The mood in the Murchison family home was very joyous and happy. For a whole week after like champagne and caviar flowed, every day of the week. But I was the only one in that household at that time that felt any grief for his assassination."  [The Men Who Killed Kennedy, The Guilty Men, Episode 9]
In a Coup d’Etat, lots of evidence 

“just disappears”

"Since bullets don't just disappear, the only possible conclusion is that the bullet that hit JFK in the back…”- naïve person.

There have been too many documented examples of corruption in the non-investigation of the JFK assassination. Sure bullets "just disappear" when the murderers are running the non-investigation. The German Mauser "just disappeared" didn't it? The Harper bone fragment "just disappeared." JFK's brain "just disappeared." The original autopsy notes "just disappeared" or burned up. All the witnesses who saw or heard  smoke, gunpowder or heard shots from the Grassy Knoll "just were ignored." The original negative of Albert Thomas winking at LBJ "just disappeared." 5 hours of audiotape on Air Force one post JFK assassination "just disappeared." The film of the Parkland doctors talking about a shot from the front to JFK's throat" just diappeared.

Asking the murderers to investigate the death of JFK was like asking Jack the Ripper to investigate himself.

In a full blown coup d'etat, lots of critical evidence "just disappears." Lots of phony evidence "justs gets manufactured." Lots of real evidence "just gets ignored." The official record of the JFK assassination is so corrupted by the murderers of JFK that it just can't be trusted.

Jim DiEugenio on the Fallacy of the “Mob did it” theories and the fallacy of “Legacy of Secrecy” baloney:

Jim DiEugenio:

 

"The big problem with these Mob did it scenarios is that:

1. They either ignore or twist who Oswald was, which is really inexcusable today in light of so much good work by writers like Newman and Armstrong.

2. They do not relay how the cover up actually went into effect almost immediately in Dallas, Washington and New Orleans. Which is something we can prove today.

3. They do not explain what are two keystones of the plot and the cover-up: Mexico City and Bethesda. 

4. They do not explain why the cover up has lasted 47 years--which it has.

5. They do not explain the reversals of policy that took place in Cuba and Vietnam, almost immediately afterwards.

In fact, the Waldron/Hartmann books are absolutely woeful in all five of these categories. Which is astonishing since the releases of the ARRB have done so much to elucidate all five of them. So it is exceedingly rich to hear Waldron ask for more document releases at Lancer--except only those dealing with his discredited theory. When in fact the ones already declassified have done so much to clear up what actually happened.

In my view, which I tried to explain in my Bugliosi series, Parts 5 and 10, the Mafia was consulted after Oswald survived the Texas Theater. They were then brought in after Oswald made a big mistake and tried to call John Hurt on Saturday night. The news of that ripped through the intel community fast. They had no choice now but to kill him. The CIA uses a go-between to call Trafficante:maybe Maheu, maybe Roselli. Trafficante calls McWillie. 

Exit Oswald, enter Ruby.

The Waldron and Hartmann idea is sheer vapor in this regard. There is no elucidation of any of the above, which is why their hypothesis is so unconvincing. But beyond that, as many have noted, it does not even make sense on its own terms. Why would the Mob kill Kennedy on the eve of C-Day if they wanted their casinos back in Cuba? Their goofy excuse for this--that the Kennedys deliberately cut the Mob out of a new Cuba--is so ridiculous that it shows just how jerry rigged the book is. Since such a thing would be just about impossible, and second, there was no actual invasion on the horizon, they were contingency plans.
Richard Nixon and the “Whole Bay of Pigs” thing

H.R. Haldeman and Joe DiMona

And Chris Matthews mis-reporting of it

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17411&st=45 

I demolished this Matthews myth when it was first published in my
local paper. How? By calling Haldeman's co-author, Joe DiMona, on the
phone myself. He was so incensed at what Matthews had written, he
wrote a letter to the SF Examiner in response. Did they publish it?
No, but that doesn't mean that Matthews was right.

DiMona said that Haldeman was an exceedingly fastidious man, that he
went through all five, prepub revisions of his book with a fine tooth
comb. The notion that by "the whole Bay of Pigs thing" Helms
interpreted it to be about the Kennedy assassination would never in a
million years have ever occurred to DiMona. Even if it had, the
punctilious Haldeman would have excised it in one of his careful
reviews if he'd not wanted it in his book. But DiMona said it was
Haldeman's idea, not DiMona's.

DiMona offered a commonsense explanation for Haldeman's backing away
from this part of the book. It seems that backing away from
embarrassing parts of the book was Haldeman's common practice, DiMona
told me. Haldeman, it turns out, was shunned by Nixonites after his
book was published. In order to ingratiate himself with Nixonites
furious with him at what he'd written, Haldeman had a bad habit of
passing off anything offensive onto DiMona.

I don't just have this from DiMona by memory, DiMona sent me a fax
[he's since died], rewriting a letter to the Op-ed page I'd submitted.
In his letter he laid this explanation out in full.

So, who are we to believe? I know that McAdams believes a man known
for lying, Haldeman. I'm more sympathetic to a man not known for
lying, Joe DiMona.

Perhaps we can clear this up, if McAdams is game, by asking DiMona's
son. [Bet McAdams didn't know DiMona had a son!]

Gary Aquilar

[Matthews didn't bother to check with Joseph DiMona, but thankfully Dr. Gary Aguilar did. alt.conspiracy.jfk, May 13, 2003, post by Gary Aguilar:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17411&st=45 

OLIVER STONE'S "Nixon," a movie due in theaters for the holidays, ties the Watergate coverup to the death of John F. Kennedy. 

In an attempt to escape blame for the 1972 break-in, the movie tells us, Richard Nixon sought refuge in the CIA's coverup of the JFK assassination. 

Here's how the Stone scenario unfolds: 

* Beginning in the last months of the Eisenhower administration, the CIA tried to kill Fidel Castro. 

* The CIA covered up the anti-Castro campaign, fearing that it may have triggered JFK's death in November 1963. 

* Richard Nixon tried using the CIA coverup to hide his own Watergate-related misdeeds. He ordered Chief of Staff H.R. Haldeman to tell the CIA that a further probe of the Democratic National Committee break-in would "open up the whole Bay of Pigs thing." 

And "Bay of Pigs" was Nixon's code for the Kennedy killing. 

Stone points to an extraordinary source for his "Nixon" scenario. In an introduction to the Disney-published script, his producers drew the connection between Dallas and Watergate from something Haldeman, was supposed to have written about Nixon's coverup orders to him on June 23, 1972: 

"It seems that in all those Nixon references to the Bay of Pigs, he was actually referring to the Kennedy assassination." 

The introduction to the "Nixon" script states, "These are not Oliver Stone's words. They are H.R. Haldeman's." 

The problem is that Haldeman denied writing those words. While they appeared in his 1978 book, "The Ends of Power," Haldeman attributed them to his collaborator, Joseph DiMona. 

Haldeman was clear on this point - to the end. 

I interviewed him at his Santa Barbara home in October 1993, just a month before he died of stomach cancer. Though I had never met him before and came from the opposite political background, my host was incredibly generous, sitting with me for an enormous amount of time discussing Waterate and the coverup, certainly not his favorite topics. 

Like Stone and his producers, I was particularly interested in the theory advanced in "The Ends of Power" that Nixon's coverup was actually an attempt to hide Watergate behind the CIA's bodyguard of lies surrounding the Castro assassination attempts. 

Haldeman disappointed me. When I asked about the theory advanced in the 1978 book that "the whole Bay of Pigs thing" was Nixon code for something else, Haldeman cut me off cold. 

"That's what I have to disclaim," he said. "That's Joe DiMona's theory of what went on." 

It was, as I said, a disappointing answer. Like Stone's producers, I had been intrigued by the theory advanced in 

"The Ends of Power." 

Intriguing or not, it was not Haldeman's theory. 

I asked him what he thought Nixon did mean by "the whole Bay of Pigs" in that June 23 conversation. 

"I don't have any idea," he said. "That was a mystery to me." 

It must have remained so. 

When I visited him, Haldeman was using the little time he had left to ready his rich, painstaking diary of the Nixon presidency. That diary, which historians will value for generations, is the man's true memoir and his great contribution to our understanding of the period.< 

Read more: http://www.sfgate.com/cgi-bin/article.cgi?f=/e/a/1995/12/07/EDITORIAL500.dtl#ixzz1FbHhVNtH
In a Coup d’etat, evidence just seems to “disappear:”

Lone nutter: "1. There are simply too many missing bullets..." 

In a coup d'etat things just seem to "disappear." The bullet found in the grass by the FBI man disappeared. The orginal sharp pointed lead bullet found at Parkland ... just "disappeared" and was replaced with a planted bullet. The Mauser orginally found "disappeared" replace by Mannlicher Carcaro. The original negative of Albert Thomas winking at LBJ ... "disappeared." The original CBS film of the Parkland doctors talking about the front neck bullet wound "disappeared." Gordon Arnold's film "disappeared." Beverly Oliver's film "disappeared." When James Tague reported to the WC he was almost hit by a stray bullet... the nick on the sidewalk "disappeared" filled in with concrete, then cut out later taken to FBI... The original Edwin Walker bullet... just "disappeared" replaced by a planted bullet. Many autopsy x-rays were taken ... they just "disappeared." Btw the original autopsy notes "disappeared" burned in a fireplace. JFK's brain, what little that was left ... just "disappeared." JFK's limo with all the blood, gore, evidence, hole in windshield etc. just "disappeared" to be refurbished. The Harper fragment - a BONE of JFK's body that was found examined photographed and identified as an occipatal bone ... just "disappeared."

Yeah, when the murderers are LBJ, Hoover, CIA, Texas oil barons, and Rockefellers and the Dallas police and Dallas DA and Texas Attorney General are controlled by the killers ... things just seem to "disappear." Including the TRUTH.

A Mauser was found on the 6th Floor, not a Mannlicher-Carcano!

i'd like to see the original reports which had conveniently disappeared:
from chris dolmar:

'Five separate
documents with descriptions of the rifle originally found on the sixth floor of the
Texas School Book Depository were missing from the FBI files on the President's
assassination when presented to the Warren Commission. Those documents
were:
1. Dallas Police Department Lt. Carl Day's dictated memorandum on the
weapon;
2. Day's description to the FBI's Special Agent Bardwell Odum;
3. Odum's subsequent description, which was broadcast over FBI radio;
4. Constable Weitzman's original report to the FBI; and
5. Dallas Police Department Detective C. N. Dhority's written report.'

Despite all the controversy over the initial "misidentification" of the rifle, at no
time did the Warren Commission show CE-139 to any of the Dallas law enforcement
officers who found it, nor ask them, point blank, if CE-139 was indeed
the weapon that they had found. What they showed them were photographs,
not the weapon itself. Not one of those Dallas witnesses could positively
state that the weapon in the photos was the weapon that they had found.

can you see the serial C2766 on the barrel?


Chapter 17 

THE FINAL COVER UP: How The CIA Controlled 
The House Select Committee On Assassinations 


http://www.ratical.com/ratville/JFK/ToA/ToAchp17.html 

Introduction 

      The final report of the House Select Committee on Assassinations (HSCA), issued in 1979, concluded that a conspiracy existed in the assassination of President Kennedy. This news should have delighted hundreds of researchers who had disagreed with the no-conspiracy finding of the Warren Commission. The fact that it did not, is due to the HSCA conspiracy being a simple one, with Lee Harvey Oswald still firing all but one of the shots from the sixth floor window of the Texas School Book Depository Building. The existence of another shooter and another shot, from the grassy knoll, was "proved" by the HSCA, based primarily on acoustical evidence presented in the very last month of their public hearings. Dr. Robert Blakey and Richard Billings, chief counsel and report editor for the HSCA, co-authored, in 1981, a book, The Plot to Kill the President, following the publication of the HSCA's final report. The book claimed that the other shooter and Oswald were part of a Mafia plot to kill JFK. 
      To over simplify the current (1985) situation, most JFK researchers feel that the American public had been deceived once again. The HSCA reaffirmed all but one of the Warren Commission's findings, including even the famed single bullet theory. The simplified conspiracy finding is now subject to review by the Justice Department and the FBI because it is based on very questionable acoustical evidence. Justice commissioned the so-called Ramsey Panel[1] to review this evidence, in 1981, under the auspices of the National Academy of Sciences. It found no evidence from the acoustics that a grassy knoll shot was fired. So, we are back to no-conspiracy and Oswald being the lone assassin. And even if there was a conspiracy, Blakey claims it involved the Mafia and not the CIA. The HSCA report and all of its volumes of evidence omitting any reference to CIA involvement, concluded that the CIA was not involved, and did not reveal any evidence that the HSCA staff had collected showing that CIA people murdered JFK, and that the CIA has been covering up that fact ever since. 
      Any followers of CIA activities connected with the JFK assassination, since 1963, must ask the question, how did they do it? How did the CIA turn things completely around from the 1976 days when Henry Gonzalez, Thomas Downing, Richard A. Sprague, Robert Tanenbaum, Cliff Fenton and others were pursuing the truth about the assassination, to essentially the same status as when the Warren Commission finished its work? How did they produce the final cover-up? The answer is that the CIA controlled the HSCA and its investigation and findings from the early part of 1977, forward. The methods they used were as clever and devious as any they had used previously to control the Warren Commission, the Rockefeller Commission, the Garrison Investigation, the Schweiker/Hart Committee[2] and the efforts of independent researchers. 

The Situation in 1976 


      In 1976, Henry Gonzalez, member of the House from Texas, and Thomas Downing from Virginia, were both convinced there was a massive conspiracy in the JFK assassination. They introduced a joint bill in the House which resulted in the formation of the HSCA and an investigation of the JFK and King assassinations. Gonzalez believed there were at least four conspiracies in the assassinations of JFK, MLK, Robert Kennedy and in the attempted assassination of George Wallace. He introduced an original bill to have the House investigate all four and the cover-ups and links among them. Downing was primarily interested in the JFK case and his original bill dealt only with that conspiracy. Mark Lane and his committee members and supporters around the country joined forces with Coretta King and the Black Caucus in the House to pressure Congressmen and Tip O'Neill to investigate the King and John Kennedy assassinations. The net result was a merging of the Gonzalez and Downing bills into a Final HSCA bill dealing with only two of the cases. 
      In the fall of 1976, with Downing as chairman, the HSCA selected Richard A. Sprague, from the Philadelphia District Attorney's office, to be chief counsel. Sprague hired four professional investigators and criminal lawyers from New York City. They were very good and completely independent of the CIA and FBI, having been trained by one of the best professionals in the business, D.A. Frank Hogan of New York. 
      Sprague and his JFK team, headed by Bob Tanenbaum, attorney, and Cliff Fenton, chief detective, were going after the real assassins and their bosses, whether this led them to the CIA or FBI or anywhere else. Sprague had already made it clear to the HSCA that he would investigate CIA involvement, and subpoena CIA people, documents and other information, whether classified or not. He had also had meetings with several researchers, including the author, and made it known privately that he was going to use the talent and knowledge of every reliable researcher on a consulting basis. He had contacted Jim Garrison in New Orleans and informed him he would be following up on all of his information and leads. He had initiated an investigation of the CIA activities in Mexico City connected with the JFK assassination, including information supplied to Sprague by the author.[3] 
      R.A. Sprague and Tanenbaum were aware of the CIA connections of the individuals involved in the JFK assassination in Dealey Plaza, in Mexico City, in New Orleans and in the Florida Keys. They had, in November 1976, exposed the entire HSCA staff to all of the photographic evidence showing these people in Dealey Plaza and elsewhere. They were aware of the assassination planning meetings held by CIA people in Mexico City and knew who the higher level conspirators were. They had initiated searches for the real assassins; Frenchy, William Seymour, Emilio Santana, Jack Lawrence, Fred Lee Crisman, Jim Braden, Jim Hicks, et al. They were planning to interview CIA contract agents, Richard Case Nagell, Harry Dean, Gordon Novel, Ronald Augustinovich, Mary Hope and Guy Gabaldin. Cliff Fenton had been appointed head of a team of investigators to follow up on the New Orleans part of the conspiracy which had included CIA agents and people; Clay Shaw, David Ferrie, Guy Banister, Manuel Garcia Gonzalez, Sergio Arcacha Smith, Gordon Novel and others. They were going to contact people who had attended assassination planning meetings in New Orleans. 
      From the photographic evidence surrounding the sixth floor window, as well as the grassy knoll, Sprague, Tanenbaum and most of the staff knew Oswald had not fired any shots, knew no shots came from the sixth floor window, and knew there had been shots from the Dal Tex Building and the knoll. They knew the single bullet theory was not true, and knew there had been a well-planned crossfire in Dealey Plaza. They were not planning to waste a lot of time reviewing and rehashing the Dealey Plaza evidence, except as it might lead to the real assassins. 
      They had set up an investigation in Florida and the Keys, of the evidence and leads developed in 1967 by Garrison. Gaeton Fonzi was in charge of that part of Sprague's team. They were going to check out the people in the CIA that had been running and funding the No Name Key group and other Anti-Castro groups. Seymour, Santana, Manuel Garcia Gonzalez, Jerry Patrick Hemming, Loran Hall, Lawrence Howard, Frenchy and Cubans Rolando Masferrer and Carlos Prio Socarras were to be found and interrogated. 
      Tanenbaum and his research team had seen the photo collection of Dick Billings from Life Magazine which was, by 1976, deposited in the Georgetown University Library's JFK assassination collection. The No Name Key people and others showing up in Garrison's investigation appeared in these photos with high level CIA agents. 
      In 1977, Henry Gonzalez, who was far more supportive of a CIA conspiracy idea than Tom Downing, was to become chairman of the HSCA. Downing did not run for re-election in 1976 and was retiring. At that point, December 1976, Gonzalez and Sprague were of the same mind and getting along fine. Researchers were very pleased with the way things were going and believed Sprague would expose the CIA's involvement in the JFK cover up. 

The CIA's problem 


      Given this background of the HSCA status in late 1976, it can easily be seen that the CIA was up against much more serious opposition than it ever had been before in the JFK murder and cover-up. They had ruined Jim Garrison's reputation and curtailed his investigation by various dirty trick means. They had been in solid control of the Warren Commission by the simple expedient of having four of the Commissioners belonging to them; Dulles, Ford, McCloy and Russell. They were also able to kill enough people who knew the truth, to slow down any truth-seeking that might have taken place. They also hid documents, destroyed and altered evidence, lied about other evidence, and bald facedly (Dulles) admitted that they wouldn't tell the President or the Commission if Lee Harvey Oswald had been a CIA agent (which he had been). In the Rockefeller Commission situation they were in complete control of that attempt to reinforce the Warren Commission's findings. And in the Church Committee investigation, the Schweiker/Hart subcommittee on the JFK case was very limited and controlled in what they could do. 
      But in the new situation, in Richard A. Sprague and his professionals with so much knowledge of the CIA's role in the murder and the cover-up, they faced a crisis. They knew they had to do several things to turn it around and to continue to keep the American public from realizing what was happening. Here is what they had to do: 

1. Get rid of Richard A. Sprague. 

2. Get rid of Henry Gonzalez. 

3. Get rid of Sprague's key men or keep them away from CIA evidence or keep them quiet. 

4. Install their own chief counsel to control the investigation. 

5. Elect a new HSCA chairman who would go along, or who could be fooled. 

6. Cut off all Sprague's investigations of CIA people. Make sure none of the people were found or bury any testimony that had already been found, or murder CIA people who might talk. 

7. Keep the committee members from knowing what was happening and segregate the investigation from them. 

8. Create a new investigative environment whose purpose would be to confirm all of the findings of the Warren Commission and divert attention away from the who-did-it-and-why approach. 

9. Control the committee staff in such a way as to keep any of them from revealing what they already knew about CIA involvement. 

10. Control committee consultants in the same way, and staff members who might leave or who might be fired. 

11. Continue to control the media in such a way as to reinforce all of the above. 

12. Continue to murder witnesses or assassins in emergency situations if necessary. 


      The CIA successfully did all twelve of these things. The techniques they used were much more subtle and devious than those they had used before, although they did continue with murders of potential HSCA witnesses and with media control. 

How The CIA Did It 


      The first step taken by the CIA was to use the media they control, along with some members of Congress they control, and two planted agents on the staff of and consulting for, Henry Gonzalez, to get rid of both Henry and Richard A. Sprague. In taking this step, they used the old Roman approach of divide and conquer. They made Gonzalez and his closest staff assistant, Gail Beagle, believe that Sprague was a CIA agent and that Gonzalez must get rid of him. They also made Gonzalez believe that some of his other associates, both in the HSCA and outside, were CIA agents. At the same time, they used the media to attack Sprague mercilessly. The key people in doing this attack on Sprague were three CIA reporters, George Lardner of the Washington Post, Mr. Burnham of The New York Times, and Jeremiah O'Leary of the Washington Star. In all HSCA committee meetings and in Rules Committee and Finance Committee meetings, these three reporters sat next to each other, passed notes back and forth, and wrote articles continually attacking and undermining both Sprague and Gonzalez, as well as the entire committee. The CIA had the support of top management in all three news organizations in doing this. 
      Gonzalez eventually tried to fire Sprague, was over-ruled by the committee, and then resigned from the committee. Sprague eventually resigned, because it became obvious that the CIA controlled members of the Finance and Rules Committees and other CIA allies in the House, were going to kill the committee unless he resigned. There are many more details to this story, which requires a book to describe. Suffice it to say, the CIA accomplished their first two goals by March 1977. The next steps were to install a CIA-controlled chief counsel and to get a chairman elected who could be fooled or coerced into appointing such a counsel. Lewis Stokes was a perfect choice for chairman. He was, and probably still is, a good and honest man. But he was completely bamboozled by what the CIA did and is still doing. The selection and implementation of a CIA man as chief counsel had to be done in an extremely subtle manner. It could not be obvious to anyone that he was a CIA man. Stokes and the other committee members had to be fooled into believing they had made the choice, and had picked a good man. Professor Robert Blakey, an apparently scientifically oriented, academic person, with a history of work against organized crime, was the perfect CIA choice. Once Dr. Blakey took over as chief counsel, he accomplished goals numbered 3, 6, 7, 8, 9 and 10 very nicely. The fourth and fifth goals having been achieved, Blakey set about the other parts of his assignment very rapidly after he arrived. For Goal 3, he fired Bob Tanenbaum, Bob Lehner, and Donovan Gay, three loyal Sprague supporters, quickly. 

The Nondisclosure Agreement 


      The most important weapon used by the CIA and Blakey to pursue goals 9 and 10 was instituted within one week after Blakely arrived. It is by far the most subtle and far reaching technique used by the CIA to date. It is called the "Nondisclosure Agreement" and it was signed by all members of the committee, all staff members including Blakey, all consultants to the committee, and several independent researchers who met with Blakey in 1977. Signing the agreement was a condition for continued employment on the committee staff or for continuing consulting on a contract basis. The choice was, sign or get out. The author signed the agreement in July 1977, without realizing its implications at the time, in order to continue as a consultant. The agreement is reproduced in full the Appendix and is labelled Exhibit A. The author's consulting help was never sought after that and the obvious objective was to silence a consultant and not use his services. 
      This CIA weapon has several parts. First, it binds the signer, if a consultant, to never reveal that he is working for the committee (see paragraph 13). Second, it prevents the signer from ever revealing to anyone in perpetuity, any information he has learned about the committee's work as a result of working for the committee (see paragraphs 2 and 12). Third, it gives the committee and the House, after the committee terminates, the power to take legal action against the signer, in a court named by the committee or the House, in case the committee believes the signer has violated the agreement. Fourth, the signer agrees to pay the court costs for such a suit in the event he loses the suit (see paragraphs 14 and 15). 
      These four parts are enough to scare most researchers or staff members who signed it into silence forever about what they learned. The agreement is insidious in that the signer is, in effect, giving away his constitutional rights. Some lawyers who have seen the agreement, including Richard A. Sprague, have expressed the opinion it is an illegal agreement in violation of the Constitution and several Constitutional amendments. Whether it is illegal or not, most staff members and all consultants who signed it have remained silent, even after three and a half years beyond the life of the committee. There are only two exceptions, the author and Gaeton Fonzi, who published a lengthy article about the HSCA cover-up in the Washingtonian magazine in 1981. 
      The most insidious parts of the agreement, however, are paragraphs 2, 3 and 7, which give the CIA very effective control over what the committee could and could not do with so-called "classified" information. The director of the CIA is given authority to determine, in effect, what information shall remain classified and therefore unavailable to nearly everyone. The signer of the agreement, and remember, this includes all of the Congressman and women who were members of the committee, agrees not to reveal or discuss any information that the CIA decides he should not. The chairman of the committee supposedly has the final say on what information is included, but in practice, even an intelligent and gutsy chairman would not be likely to override the CIA. Lewis Stokes did not attempt any final decisions. In fact, the CIA did not have to do very much under these clauses. The fact that Blakey was their man and kept nearly all of the CIA sensitive information, evidence, and witnesses away from the committee members was all that was necessary. Stokes never knew what he should have argued about with the CIA director. It is this document which proves beyond doubt that the CIA controlled the HSCA. 
      The author attempted to point out to Stokes in a letter dated February 10, 1978, copy included herein, Exhibit B, the type of control the agreement gives the CIA over the HSCA. Stokes replied in a March 16, 1978 letter, Exhibit C, that he retained ultimate authority and was not bound by the opinion of the Central Intelligence Director. He also claimed that paragraphs 12 and 14, on extending the agreement in perpetuity and giving the government the right to file a civil suit in which the signer will pay all costs, were legal. He said in the letter that the purpose of the agreement was to give the HSCA control over the conduct of the investigation including control over the ultimate disclosure of information to the American public. That is a key admission about what has actually happened. The only question is, who is controlling the information in the heads of the staff investigators who discovered CIA involvement? Was Louis Stokes working for the public or for the CIA? 

Examples of CIA-Control 


      Some specific examples will serve to illustrate how well the CIA techniques have worked and are still working. 

Garrison Evidence and Witnesses Example 


      As mentioned earlier, when Blakey arrived, an investigating team headed by Cliff Fenton, reporting to Bob Tanenbaum, had already been hard at work tracking down leads to the CIA conspirators generated by Jim Garrison's investigation in New Orleans. This team eventually had four investigators, all professionals, and their work led them to believe that the CIA people in New Orleans had been involved in a large conspiracy to assassinate JFK. As Garrison told Ted Gandolfo, a New York City researcher, the Fenton team went much further than Garrison, in locating witnesses and other evidence of assassination planning meetings held in New Orleans, Mexico City and Dallas. In fact, they found a CIA man who attended those meetings, and who was willing to testify before the committee. The evidence was far more convincing than the testimony presented at the trial of Clay Shaw. In the Shaw Trial, CIA people were involved in meetings in addition to the one brought out in the trial. Clay Shaw, David Ferrie, William Seymour and others were involved. Fenton's team discovered a lot of other facts about how the CIA people planned and carried out the assassination. Their report about the conspiracy was solid and convincing and they were convinced. The CIA, through Robert Blakey, buried the Fenton report. Committee members were not told about the team's findings. The evidence was not included in the HSCA report, nor was it even referred to in the volumes. The witnesses in New Orleans were never called to testify. That included the CIA man at the meetings. Fenton and the other three members of his team, having signed the nondisclosure agreement, were legally sworn to secrecy, or at least they thought so. To this day they refuse to discuss anything with anybody. 
      There may also have been threats of physical violence against them. There is no way to determine this. However, Fenton and the others are well aware of the witnesses that the CIA murdered just before they were about to testify before the HSCA. These included: William Sullivan, the FBI deputy under J. Edgar Hoover, who headed Division V, the domestic intelligence division; George de Mohrenschildt, Oswald's CIA contact in Dallas; John Roselli, the Mafia man involved in the CIA plots to assassinate Castro; Regis Kennedy, the FBI agent who knew a lot about Clay Shaw, alias Clay Bertrand, in New Orleans and who was one of Lee Harvey Oswald's FBI contacts; Rolando Masferrer, an anti-Castro Cuban murdered in Miami; and Carlos Prio Socarras, former Cuban premier, killed in his garage in Miami. 
      With the knowledge of these murders, Fenton and his team would not have required any more than a gentle hint, to keep quiet. 

Frenchy Example 


      The "tramp," Frenchy, who appears in seven photos taken in Dealey Plaza, is one of the most important CIA individuals in the JFK assassination. Researcher Bill Turner discovered that Frenchy had been in the Florida Keys working with CIA sponsored anti-Castro groups. Richard A. Sprague and Bob Tanenbaum knew about his role, and intended to go after him when the HSCA restored its subpoena power and obtained enough money. They were aware of the evidence that Frenchy fired the fatal shot from the grassy knoll. They had assigned a team of investigators to follow a lead to Frenchy provided by the author in the early part of 1977. 
      Unfortunately, the CIA managed to keep both the subpoena power and the funds away from the committee until after they had forced the resignations of Gonzalez, Sprague and Tanenbaum. The power and funds were restored after Stokes was elected and after they installed their own man, Blakey. The investigative team remained, however, and they did search for and find Frenchy. But Blakey and the CIA suppressed that fact, and suppressed anything they may have learned from Frenchy. He is not mentioned in the report and was not called as a witness. The author dares not reveal the source of the above information because of the danger to staff people from the nondisclosure agreement. 

Nagell, Dean, Novel, and Augustinovich 


      The Garrison investigation and a subsequent series of investigations by the author and other members of the Committee to Investigate Assassinations in 1967 to 1973, turned up several witnesses who were willing to talk privately about the CIA assassination team that murdered JFK. Harry Dean and Richard Case Nagell had been Lee Harvey Oswald's CIA contacts while he was in Mexico City and knew about assassination planning meetings held in Guy Gabaldin's apartment. Dean knew about William Seymour, CIA contract agent, attending those meetings and how Seymour had been pretending to be Oswald on many occasions. Gordon Novel knew how the CIA had covered up the truth about the assassination and how they went to extreme lengths to ruin Jim Garrison and his investigation. Novel had been employed by the CIA in this effort. Ronald Augustinovich and his friend, Mary Hope, had attended some of the Mexico City meetings. 
      Richard Russell and the author tracked down all four of these witnesses prior to the arrival of Robert Blakey at the HSCA. Russell interviewed them and knew they would be willing to talk, given protection and some form of immunity. The author presented their names and their involvement to Richard A. Sprague, Henry Gonzalez, Lewis Stokes and Robert Tanenbaum in the fall of 1976. This was done as part of the author's consulting assignment for the HSCA. The names were in a memorandum to Sprague, which outlined the overall JFK conspiracy and the CIA's role, along with a recommendation of the sequence in which witnesses should be called. The idea was to base each witness interrogation on what had been established from interviewing prior witnesses, working slowly from cooperative witnesses, to non-cooperative witnesses, to actual assassins, to higher level CIA people.[4] The highest level people, E. Howard Hunt and Richard Helms, would be faced with accusers. 
      As indicated earlier, Sprague and Tanenbaum could do nothing and did nothing up to the day they left. By early 1978 it became obvious that Blakey had done nothing about calling these CIA witnesses. The author initiated a series of letter exchanges with Blakey and Stokes, reminding them of these witnesses, and the possibility that their lives could be in danger prior to their being interviewed by HSCA. Dick Russell had obtained an agreement from Nagell to meet with the committee, but no contact had been made up to April 5, 1978, the date of the author's first letter to Stokes on this subject, Exhibit D. Nagell was hiding in fear of his children's lives, not so much his own life. He was a real CIA agent and knew how they operated. Russell was the only person who knew where Nagell was. In the April 5th letter, a recommendation was given to Stokes that the committee contact Nagell through Russell, and contact the other witnesses on the original list. Stokes wrote on May 15, 1978, Exhibit E, that the Nagell matter had been referred to Blakey for follow-up. Blakey never mentioned it by telephone or by letter. 
      By September 1978, when the public hearings had begun, there was no indication that Blakey was going to call the CIA witnesses. Nagell was standing by but had not been contacted. The published, intended witness list did not contain any of these CIA names. The author wrote to Representative Yvonne Burke and Cc'd a copy to Stokes on September 22 and 23, 1978, Exhibit F, expressing dissatisfaction with the committee's failure to call the CIA witnesses, and suggesting that if they did not not, history would eventually catch up with them. The names were repeated in the letter to Burke, and specific mention made that the committee had never contacted Richard Case Nagell. Louis Stokes sent back a letter dated October 10, 1978, Exhibit G. It is what one might call a non-answer, stating "that the committee will make every effort to tell the whole story to the American people." Seven years later (1985) it can be said that the committee did not make an effort to call the most important witnesses and therefore did not tell the whole story. Nor did their report even mention these witnesses or any of the evidence exposed earlier by the CTIA or Jim Garrison. Louis Stokes was either totally fooled or he is part of the CIA's cover-up. 
      The author responded to Stokes' non-answer letter of October 10th with two more letters, dated October 30, 1978 and November 24, 1978, Exhibits H & I. Stokes finally answered them on December 4, 1978 with another non-answer letter, Exhibit J. He says the committee cannot reveal the procedure of the investigation or the names of those persons who will be called to testify before the committee. This implies they were planning to call more witnesses in December 1978. The committee's life ended on January 1, 1979. The CIA witnesses were never called nor ever mentioned right up to the very end and the report was silent about them. 

The Umbrella Man 


      One last example illustrates the way the CIA and Blakey worked together to cancel-out any evidence linking the CIA people and/or techniques used in the JFK assassination. For may years, various researchers, including Josiah Thompson[5] and the author, had speculated about the role of a man appearing in the photographs in Dealey Plaza with an open umbrella. He became known as "The Umbrella Man," or TUM for short. Thompson speculated that TUM had been giving the various shooters in Dealey Plaza visual signals with the umbrella, and the author agreed this could have been true. 
      In 1976, the Church committee took the public testimony of Charles Senseney, a CIA contract weapons employee at the Army Chemical Center in Ft. Detrick, MD. Senseney described a system used by the CIA in Vietnam and elsewhere, for killing or paralyzing people with poisons carried in self-propelled Flechette darts. The darts were self-propelled like solid fuel rockets and launched silently and unobtrusively from a number of devices, including an umbrella. A CIA catalog of available secret weapons shows a photograph of the umbrella launching device and photos of the Flechettes which were self-propelled from one of the hollow spokes of the umbrella. They could even be launched through soda straws. 
      Researcher Robert Cutler, former Air Force Liason officer, L. Fletcher Prouty, and the author did some additional research on the photographic evidence and the weapon system, especially research on the movements of JFK in the Zapruder film and various photos of TUM and a friend he had with him in Dealey Plaza. The friend had a two-way radio device. As a result of this research, an article was published in Gallery magazine in June, 1978. The article presented the hypothesis that TUM launched, from his umbrella, a poison Flechette at JFK, which struck him in the throat at Zapruder frame 189, causing complete paralysis of his upper body, hands, arms, shoulders and head, in less than two seconds. The photos show this paralysis and the timing matches the testimony given by Senseney about how fast the CIA poison works and what its paralyzing effects look like. 
      Whether one agrees with this hypothesis or not is incidental to what Blakey and the HSCA did in reaction to it. Until the summer of 1977, official investigators for the HSCA, or any of its predecessors, had shown no more than passing curious interest in TUM. They just paid no attention and did not take the researcher's ideas seriously. On August 8, 1977, the author informed Robert Blakey, in a letter of that date, about the TUM hypothesis. The letter concerned a discussion the author and Blakey had on July 21, 1977, two days after the nondisclosure agreement had been signed. Blakey had said that if there was a conspiracy it would not have involved a very large number of people. He was probably already laying the foundation for a small, Mafia type, conspiracy involving Oswald and a Mafia friend, backed by a few Mafia Dons. 
      The August 8th letter maintained that the CIA had been involved and that it had been a massive intelligence operation, rather than a conspiracy in the sense Blakey was using the term. The CIA Flechette, umbrella launching weapons system, if indeed it had been used by TUM, the letter pointed out, would be solid proof of high level CIA involvement, since that system would not have been available to lower level agents or contract people. 
      Blakey did not respond right away to this letter and the author decided to make the TUM hypothesis public by publishing it with Cutler as co-author, in the spring of 1978, in Gallery magazine. Contact was also made with Senator Richard Schweiker who had been the member of the Church Committee responsible for interrogating Charles Senseney. Schweiker agreed to try and find out from Senseney what had happened to the umbrella launchers he had constructed for the CIA; that is, who in the CIA had had access to a launcher. 
      The information to be published in Gallery had been generated by Bob Cutler and the author independently of any information obtained from the HSCA, but the safest approach seemed to be an application to them for permission to print the article under the terms of the nondisclosure agreement. So, on January 9, 1978, the author submitted a draft of the Gallery article to Blakey and, on January 16, 1978, he wrote back stating that publishing the article would not violate the terms of the nondisclosure agreement, Exhibit K. The article was published in the June 1978 issue of Gallery which actually appeared in May 1978. Blakey knew in advance when it would appear. 
      On August 3, 1978, the author wrote to Blakey stating that photographic evidence showed a high probability that TUM was actually Gordon Novel, the CIA contract agent from New Orleans, who had been hired to ruin the Garrison investigation, Exhibit L. The reason that some new photo evidence was just then coming to light was that the committee had discovered a never-before seen film of TUM and had released a frame from this film to the press in July 1978. Shortly after the TUM photo was released by the HSCA, with an appeal to him to come forward, an unknown caller contacted Penn Jones in Texas to tell him he knew who TUM was. Penn visited Louis Witt, having been given his address, and upon seeing him, jumped to the conclusion that he was TUM. This led to Mr. Witt appearing before the committee in their televised hearings and making the claim he was TUM. He showed the umbrella on TV that he claimed he used. 
      It was immediately obvious to Bob Cutler and the author that Witt was not TUM. He displayed the umbrella he said he had used in Dealey Plaza and it contained the wrong number of spokes. His height, weight and facial appearance did not match TUM's, and his description of his actions did not match at all the actions TUM took, as shown in the photos. On November 24, 1978, the author wrote to Stokes telling him he had been fooled by a CIA plant, or by his own staff, planting Mr. Witt, and that he should call Gordon Novel as a witness because it was likely that Novel was TUM. HSCA never did call Novel as a witness. Novel had visited the HSCA during the days Richard A. Sprague was still there, but he had not mentioned being in Dealey Plaza or that the CIA had hired him to ruin Garrison. Blakey and Stokes avoided contacting Novel. 
      Now, the important thing to focus on, in this example, is the sequence of events. The HSCA had done nothing about TUM until they were faced with the possibility of a public article linking TUM to the CIA through a CIA weapons system and through Gordon Novel. They also found out that Senator Schweiker was looking into the CIA end of it. At about the time the Gallery article was being widely read, the HSCA suddenly released to the press a photo of TUM and asked that people identify him or that he come forward. The photo did not show his umbrella or where he was sitting in Dealey Plaza, nor did the release mention the umbrella or the theories about it. Just his photo. An earlier photo used by Cutler and the author to identify Novel as TUM was not released. 
      In a surprisingly short time after the photo appeared, an unknown person calls a well-known researcher and leads him to Louis Witt. Witt in turn lies about who he was and where he was, by claiming to be TUM. Blakey and the committee put Witt on center stage as though it was a play, and eliminate the TUM problem by pulling off a charade. The fine hand of the CIA can be seen in this whole series of linked events. Blakey had to have known what was going on, and he knows today that Witt was not TUM and the high probability that TUM was Gordon Novel, CIA agent. 
      The extreme lengths that the CIA and Blakey went to in this charade, made one believe that the umbrella probably was the Charles Senseney weapon. Otherwise, why bother with TUM? 

Goal Number Eight 


      What has been presented so far in this article represents direct actions by the CIA to cover-up CIA involvement. Blakey played another important role and that was to achieve the eighth goal on the list, namely to change the public impression of HSCA's main effort. Researchers who concentrated on attacking the Warren Commission's Dealey Plaza or Tippit shooting findings had created a big problem. If Oswald had fired no shots, then he must have been framed. If Oswald was framed, the evidence against him was planted, and multiple gunmen were involved. All of this line of reasoning would point to a very well-organized and very well-planned conspiracy, which would in turn point to an intelligence style involvement. 
      So, Blakey set out from the beginning to create an investigative environment and image that appeared to be based on a highly scientific, objective study of the Dealey Plaza evidence. The overall objective of this approach was to prove "scientifically" that the Warren Commission was right, and that Lee Harvey Oswald fired all the shots that had struck John Kennedy, Governor Connally and policeman Tippit. That required scientific proof of the single bullet theory, among other things. Blakey did just that. Right up to the moment when the acoustical evidence on the Dallas police tape reared its ugly head, only one month from the end of the life of the committee, Blakey managed to control and manipulate the Dealey Plaza evidence to back up the Warren Commission completely. The author described how Blakey did this in chapter 16. One of his "magical" methods was to split up the scientific work into subcommittees or panels of advisors, and various staff groups, and keep them all from communicating with each other. Thus, even though the medical panel gave testimony showing an upward trajectory of the single bullet (399) shot, the trajectory panel turned it into a downward trajectory. The photographic panel was so isolated they never did see the most important evidence of the sixth floor window, inside and outside. 
      The photo panel had a number of government and military people on it, as did all of the other panels. Thus it was not surprising that they testified that the fake photos of Oswald holding a rifle were not fakes. Blakey rode roughshod over the evidence that these photos were fakes, presenting only one witness, Jack White, to show why they were fakes, and giving him a very rough time. Other researchers, like Fred Newcomb and the author, who had done a lot of work on the fake photos, were not called and not consulted by the photo panel or Blakey and his staff. There are many more examples of how Blakey managed this magic show on public TV, too numerous to describe here. 
      One important result of this drastic change of investigative environment compared to that existing under Richard A. Sprague, was to draw the attention of the public during the hearings away from the evidence and the witnesses pointing to the real assassins, and to the fact that Oswald was framed and did not fire any shots. It thus provided an additional shield for the CIA and in effect, completed the cover-up. 

Summary 


      Now, in the spring of 1985, the CIA appears to have under control the final cover-up engineered by Robert Blakey with the support of a few murders of key witnesses and the existence of the insidious, illegal, nondisclosure agreement silencing the HSCA staff, committee members, and consultants. The situation for the American public appears to be hopeless. The CIA effectively controlled all three branches of government when the chips were down, and have had no problems controlling the fourth estate, the media, or the independent researchers. By what means could the American public combat this awesome power? It is hard to see that there is any means available. And we have now reached and passed 1984. Would an election of Edward Kennedy to the presidency in 1988 change anything? If he lived through a presidency following an election campaign, it probably would. Most Americans react to that by saying, "he would be assassinated." Somehow they have received the messages about what has gone wrong with the United States. 


__________ 
1. Chaired by Prof. Norman Ramsey of M.I.T. 

2. Senators Richard Schweiker of Penn. and Gary Hart of Colo. formed a sub-committee of the Church Committee. 

3. The author became an advisor to Richard A. Sprague as soon as he was appointed counsel to the HSCA. 

4. The names of the witnesses in the memo were: 

Cooperative Witnesses: 

Louis Ivon (Jim Garrison's chief investigator), Richard Case Nagell, Harry Dean, James Hosty, Carver Gaten, Warren du Bruys, Regis Kennedy, Victor Marchetti, Gordon Novel, Manuel Garcia Gonzalez, Harry Williams, Jim Garrison, George de Mohrenschildt, Charles Senseney, Mary Hope and Jim Hicks. 

Non-Cooperative Witnesses or Assassins or Planners: 

Ronald Augustinovich, Guy Gabaldin, Frenchy, William Seymour, Emilio Santana, Jack Lawrence, Jim Braden, Sergio Arcacha Smith, Fred Lee Crisman, William Sullivan, Carlos Prio Socarras, Rolando Masferrer, Major L.M. Bloomfield, E. Howard Hunt, and Richard Helms. 

5. In his book, Six Seconds in Dallas Thompson showed photos of TUM. 

HSCA members –Congressmen:

13 members

http://en.wikipedia.org/wiki/United_States_House_Select_Committee_on_Assassinations#Members 

Members
· Thomas N. Downing, (Virginia) First Chairman

· Louis Stokes, (Ohio), Second Chairman

· L. Richardson Preyer, (North Carolina)

· Walter E. Fauntroy, (District of Columbia)

· Yvonne Brathwaite Burke, (California)

· Christopher Dodd, (Connecticut)

· Harold Ford, Sr., (Tennessee)

· Floyd Fithian, (Indiana)

· Robert W. Edgar, (Pennsylvania)

· Samuel L. Devine, (Ohio)

· Stewart McKinney, (Connecticut)

· Charles Thone, (Nebraska)

· Harold S. Sawyer, (Michigan)

[edit] Committee staff
· G. Robert Blakey was Chief Counsel and Staff Director to the 1977 House Select Committee on Assassinations. After completing his work on the HSCA, Blakey went on to become the William J. and Dorothy K. O'Neill Professor of Law at the University of Notre Dame, and is considered the foremost expert on the Racketeer Influenced and Corrupt Organizations Act (RICO).

Mary Margaret Wiley, close LBJ aide/girlfriend, at the 1960 Democratic convention – later married Jack Valenti

“As befitted my role of spear carrier at that time, I was not mingling with LBJ, Sam Rayburn, John Connally, or any other big shots. Mary Margaret, my future wife, was there with Mrs. Johnson, in the majority leader’s suite. She was privy to some fascinating pieces of history as LBJ greeted Sam Rayburn, senators, congressmen, and other luminaries including Philip Graham, publisher of the Washington Post and a Johnson supporter.


I sat with other serfs and vassals in front of the TV set up in a large room for those working on the outer edges of the Johnson campaign. The TV announcer told us that Johnson had accepted an offer from JFK as his choice for the second spot. It had a stunning impact on the nation and most emphatically on the Texas delegation. I was caught by surprise – mind-boggled might be more accurate.”

[Jack Valenti, This Place, This Time, p. 65]

Lyndon Johnson's Behavior

 After The Fact  by Tray

http://joybehar.blogs.cnn.com/2010/03/11/jesse-ventura-with-his-theory-on-the-kennedy-assassination/#comment-33403 

When the "guilty" man was shot by Jack Ruby, LBJ called one of the doctors at Parkland who was giving emergency treatment to Oswald and told him he "expected full cooperation" in obtaining a deathbed confession from Oswald. Im addition, between Johnson and one of his aides, Cliff Carter, repeated calls were made to Texas Attorney General Waggoner Carr, Dallas District Attorney Henry Wade, and Dallas Homocide Chief Will Fritz. They were told to stop their investigation and "look no further" because Oswald was their man. Of course, immediately after that LBJ officially placed the investigation in the hands of the FBI and took it away from the Texas authorities.

HOWEVER, not long before he died, LBJ was interviewed by his friend, former aide, and writer Leo Janos who worked for the Atlantic Monthly magazine. His statements were published in the July 1973 issue. He told Janos two important and startling things: 

1 – "The assassination in Dallas had been part of a conspiracy".
2 – "I never believed that Oswald acted alone". 

It turned out that Johnson had also previously told Senator Richard Russell that he did not believe in the single-bullet theory. Russell had been one of the seven members of the Warren Commission and told LBJ that he hadn't believed it either. ..... Gee, Lyndon, thanks. You violated Texas law by quickly snatching the body to Bethesda, you destroyed two key pieces of evidence within two days of the assassination (by ordering JFK's clothes and limo to be cleaned), you heavy-handedly pushed the Texas authorities, the FBI, and the WC to all say that Oswald did it alone and, in doing so, you violated your oath of office, subverted the truth about a monumentally important event, and perpetuated a tragic hoax on the public. 

It's little wonder that LBJ ordered all the records sealed for 75 years.

When Johnson was interviewed the Atlantic Monthly he was in ill health and knew it. Maybe that was his way of "clearing his conscience", or whatever he used for a conscience. He died a short time after that interview was published.

But the best question to ask regarding Oswald's is not the standard detective story question about "who had the motive, means, and opportunity?" which, of course, was selectively applied to his case by the WC and HSCA in determining his "guilt". The best question is: did Oswald have the power (if he'd had the chance) to cover it up and to alter, destroy, plant, or steal evidence? If not then we have a huge concerted lie and a crime of extensive proportion. Did the Cubans, the Mob, or right-wing extremists have that power? No. Did elements within the military, the FBI, the CIA, the Dallas Police Dept., the WC, and the White House (LBJ) have such power. To one extent or the other, yes.

SIX EXAMPLES OF SQUIRELLY *WEIRD* BEHAVIOR BY KEY PLAYERS IN JFK ASSASSINATION.

 

H.L. Hunt - Texas oil and extremely close to LBJ

Lyndon Johnson

Allen Dulles - former president of CFR, built the CIA

McGeorge Bundy - former secretary of CFR, CIA, then NSC under Kennedy

GHW Bush - CIA at a young age (20's), later a director of CFR, later VP, then President

 

SIX EXAMPLES OF SQUIRELLY, *WEIRD* BEHAVIOR BY KEY PLAYERS IN JFK ASSASSINATION.

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=11477&st=0&gopid=223557&

 

EXAMPLE ONE: H.L. HUNT ENDORSING TED KENNEDY IN 1968

H.L. Hunt endorsed Ted Kennedy for the Democratic nomination in 1968!!

When Lyndon Johnson on 12/31/63 told Madeleine Duncan Brown that it was Texas oil men and the CIA who murdered John Kennedy, LBJ was almost certainly referring to Clint Murchison, Sr. and H.L. Hunt. H.L. Hunt may have been the most reactionary AND richest single individual in the USA in his era.

H.L. Hunt was an ultra-reactionary whose political views most closely approximately a mixture of Gen. Curtis LeMay, Bull Conner, Strom Thurmond, Jesse Helms and preacher Billy James Hargis (who Hunt funded), Sen. Joe McCarthy (who Hunt supported). Put those 6 guys viewpoints in a blender and what comes out is purified H.L. Hunt. The ONLY reason H.L. Hunt supported Lyndon Johnson was that Hunt was a Texas oil man and Lyndon Johnson was buttering his bread, supporting the extremely valuable oil depreciation allowance tax benefit.

Check out this Texas Monthly article that talks about H.L. Hunt's ENDORSEMENT OF TED KENNEDY FOR PRESIDENT in 1968 (or at least for the Democratic party nomination)!!! 

http://books.google....epage&q&f=false

That would be like Glenn Beck endorsing Nancy Pelosi for president or George Soros endorsing Michelle Bachman for President in 2012.

When someone does something *out of character* *squirelly* or *weird* ... it pays to pay attention. Ask why are they doing that? In the case of H.L. Hunt this looks like a crude attempt to cover his tracks in the JFK assassination. Remember by 1968 H.L. Hunt was getting a lot of attention cast his way over the JFK assassination. Many people already suspected him in it.

And 6 months before he died George de Mohrenshildt, a CIA guy, closest friend of Lee Harvey Oswald, and yet also a close friend of H.L. Hunt was telling folks that H.L. Hunt was behind the JFK assassination.

EXAMPLE TWO: LYNDON JOHNSON SELLING HIS HALLIBURTION STOCK

1) Lyndon Johnson immediately after the JFK assassination told 3 or 4 people that he thought it was a "conspiracy" or an "international conspiracy" that murdered John Kennedy. He told this to Malcolm Kilduff, a Dallas policeman at Parkland, to Gen. Godfrey McHugh who found LBJ sitting secluded in the bathroom on Air Force One so hysterical that McHugh HAD TO SLAP HIM to calm him down. So what does LBJ do just minutes later (or perhaps he did it at Parkland)... he calls his broker and tells him to sell his Halliburton stock!!! That was just highlighted with 3 exclamation points.
So there is this "international conspiracy" and the Russians might be attempting a coup or contemplating a nuclear strike, there might be a Fidel Castro Cuban hit team in America, there were clearly shots from the front as many folks were telling DPD in real time ... Sen. Ralph Yarborough could smell gunpowder at street level; he was in the same car with LBJ...

and what is LBJ doing when he is not convulsed in hysteria over a "conspiracy?" Selling his Halliburton stock which he sure did NOT do when he was Vice President.

[From Family of Secrets by Russ Baker, p. 132]

Pat Holloway, former attorney to both Poppy Bush and Jack Crichton, recounted to me an incident involving LBJ that had greatly disturbed him. This was around 1PM on November 22, 1963, just as Kennedy was being pronounced dead. Holloway was heading home from the office and was passing through the reception area. The switchboard operator excitedly noted that she was patching the vice president through from Parkland Hospital to Holloway’s boss, firm senior partner Waddy Bullion, who was LBJ’s personal tax lawyer. The operator invited Holloway to listen in. LBJ was talking “not about a conspiracy or a tragedy,” Holloway recalled. “I heard him say: ‘Oh I gotta get rid of my goddamn Halliburton stock.’ Lyndon Johnson was talking about the consequences of his political problems with his Halliburton stock at a time when the president had been officially declared dead. And that pissed me off… It really made me furious.” 
There are many other examples of LBJ’s apparent unconcern after the assassination, though none so immediate. For instance, on the evening of November 25, LBJ and Martin Luther King talked, and LBJ said, “It’s just an impossible period – we’ve got a budget coming up.” That morning he told Joseph Alsop that “the President must not inject himself into, uh, local killings,” to which Alsop immediately replied, “I agree with that, but in this case it does happen to be the killing of the President.” Also, on the same day LBJ told Hoover, “We can’t be checking up on every shooting scrape in the country.”

EXAMPLE THREE: ALLEN DULLES TELLING THE WARREN COMMISSION THAT MOST U.S. ASSASSINATIONS ARE THE WORK OF LONE ASSASSINS AND HANDING OUT "THE ASSASSINS" BY AUTHOR ROBERT J. DONOVAN TO UNDERSCORE THAT POINT

http://books.google....sassins&f=false

EXAMPLE FOUR: GEORGE HERBERT WALKER BUSH SAYING HE CAN'T REMEMBER WHERE HE WAS ON THE DAY OF THE JFK ASSASSINATION: SAYING “SOMEWHERE IN TEXAS.”

Bush said couldn't remember but that he thought he was "somewhere in Texas." That is just not credible to me. Bush on 11/22/63 was age 39, perhaps had been in the CIA for 10 years at that point (career escalated to due close family ties to Allen Dulles, Neil Mallon, etc.). Bush was a Phi Beta Kappa at Yale, he was the last man of 15 chosen for Skull & Bones in his class (last being the choice pick); Bush was a US Senate candidate for the Republican nomination in Texas where the assassination occurred; Bush even called the FBI on that date and reported on a James Parrott as a possible suspicious character.

Yet years later Bush *can't remember.* That is ridiculous and Bush is obviously lying just like he lied about not being a member of the CIA when he was up for his Senate confirmation as CIA director in December, 1975. I can understand maybe an unconscious heroin addict laying face down in a gutter not remembering where he was when Kennedy was killed... but not a Republican US Senate candidate who was in fact IN DALLAS on that day.[See Kitty Kelley's The Family, p. 213, for more on GHW Bush and the JFK assassination.

My contention is that the key to the JFK assassination is the close ties of Lyndon Johnson and his Texas oil men (Clint Murchison, Sr., H.L. Hunt) to the PEAK of post WWII US intelligence - folks like Allen Dulles, GHW Bush, Nelson Rockefeller, John J. McCloy, McGeorge Bundy (Kennedy's NSC advisor). 

Note both GHW Bush and McGeorge Bundy were Skull and Bones at Yale, which at that time was a pipeline into high levels of US intelligence. Bundy was also secretary of the Council on Foreign Relations in 1949 when Allen Dulles was its president. Bundy and GHW Bush were also rather close in age (44 and 39 back then). GHW Bush later became a director of the CFR, which stands for "Can't Freely Relate" the truth about the JFK assassination.

EXAMPLE FIVE - MCGEORGE BUNDY TELLING KENNEDY'S CABINET WITHIN HOURS THAT JFK'S ASSASSIN HAD BEEN CAUGHT AND THERE WAS NO CONSPIRACY.

Bundy's behavior is just not credible. There is NO WAY that a sensible, rational person could be making such definitive statements within hours of the JFK assassination. Any reason person would be very worried about a coup or a military attack by the Russians. McGeorge Bundy had perhaps a 160 IQ; he was the only person to make perfect scores on all three entrance exams to Yale. I am sure his academic record was nearly flawless there. Then Bundy became the head of the Harvard faculty when he was just age 34, an unheard of academic career escalation. Then Bundy rocketed up through the ranks of the CIA/CFR. In 1957 Rockefeller Foundation head Dean Rusk (a confirmed RFK hater) invited Bundy to 1957 Bilderberg.

It simply is not reasonable for an NSC head -especially one of Bundy's intellect - to be accepting at face value within hours that there was no conspiracy in the JFK assassination.

EXAMPLE SIX - ALLEN DULLES' DEFENSIVE AND ANGRY BEHAVIOR WITH DAVID LIFTON AT UCLA IN 1965. You can read about this in Chapter 2 (Allen Dulles and Head Snap)of Best Evidence by David Lifton.

Jim DiEugenio on Allen Dulles' bizarre behavior at UCLA, 1965 https://deeppolitics...K-Assassination

"It later turned out that Dulles had nothing but scorn for both the evidence and critical arguments against the Oswald-did-it hypothesis. In 1965, at UCLA, David Lifton questioned Dulles about the Zapruder film and Harold Feldman's essay entitled "51 Witnesses" about many witnesses hearing a shot from the grassy knoll. Dulles not only denied that evidence, he ridiculed Lifton for even bringing it up. He said bizarre things like "There is not a single iota of evidence indicating a conspiracy." When Lifton pointed out testimony, and even pictures, of smoke arising on the grassy knoll, Dulles derisively replied with, "Now what are you saying, someone was smoking up there?" When Lifton brought up Feldman's essay, Dulles – even though he knew full well about it – asked him where it was published. When Lifton answered, Dulles replied, with ridicule: "The Nation! Ha, ha, ha, ha , ha." When Lifton showed him frames from the Zapruder film arranged in sequential order to show Kennedy's head going back toward the seat – the opposite direction of a shot from the Texas School Book Depository – Dulles said: "You have nothing! Absolutely nothing! ... I can't see a blasted thing here. You can't say the head goes back. I can't see it going back. It does not go back. You can't say that." Dulles then tried to neutralize this Z film argument by tendentiously saying he had never heard it before. (Best Evidence, pgs. 34-36) When, of course, the Commission had seen the film dozens of times. They just did not feel that powerful evidence, like Kennedy's violent reaction backwards, merited mention in the Warren Report."

When H.L. Hunt, Lyndon Johnson, Allen Dulles, GHW Bush, McGeorge Bundy act weird, act unexplainably squirelly, bizarre even - listen up. It is your clues to the JFK assassination and their culpability in it. 

In 1956 Texas Gov. Allan Shivers (privately) accused Lyndon Johnson of having Sam Smithwick murdered in prison to keep him from talking about the Precinct 13 ballot box scandal

“According to Johnson, in 1956, Governor Allan Shivers of Texas accused him of having had Smithwick murdered. The charge understandably enraged Johnson. [Robert Dallek, Flawed Giant, p. 347]
I think that is pretty amazing for a governor of a state to accuse a senator, who he is quite familiar with, of murdering a man. In fact, I think that is an extremely significant insight into what those closest to Lyndon Johnson thought about him and what he was capable of.

The J.F.K. Flap by Murray N. Rothbard, an essay from 1992

In 1991 when Oliver Stone's movie JFK came out, the establishment media blistered the movie... and here is the key point- FROM ALL SIDES OF THE IDEOLOGICAL SPECTRUM. Six months before JFK came out, the MSM media was making nasty comments about Oliver Stone and JFK. Yeah, there were all wrong. The reason they did that was because the JFK assassination was a bipartisan murder and a bipartisan cover up with criminals at the highest levels of both major parties doing the killing and the cover up. 4 US presidents are soiled with the JFK assassination (imho): Lyndon Johnson - murderer, George Herbert Walker Bush - CIA murderer of JFK, Richard Nixon - who at the least knew the truth and covered it up, Gerald Ford - Warren Commission con artist who covered up the murder.

George Will (CFR), Charles Krauthammer (CFR), Jack Valenti (CFR) all made very caustic comments about the film at the time, basically saying it was an outrage, trash and a pack of lies. Jack Valenti is the guy who used to share his wife with LBJ and whose "daughter" Courtenay "Lynda" Valenti is actually the biological daughter of Lyndon Johnson ("my little heartbeat"). If you look up "sycophant" or "bootlicker" in the dictionary, there is a picture of Jack Valenti. 

http://www.lewrockwe...othbard147.html

http://en.wikipedia....wiki/JFK_(film) (Wikipedia is lone nutter controlled and is considered a disinfo site)

From Wiki:
"The film [JFK] became embroiled in controversy even before it was finished filming, after The Washington Post national security correspondent George Lardner showed up on the set. Based on the first draft of the screenplay, he wrote a scathing article attacking the film. Upon JFK's theatrical release, many major American newspapers ran editorials accusing Stone of taking liberties with historical facts, including the film's implication that President Lyndon B. Johnson was part of a coup d'état to kill Kennedy. After a slow start at the box office, Stone's film gradually picked up momentum, earning over $205 million in worldwide gross. JFK went on to win two Academy Awards and was nominated for eight in total, including Best Picture."

The J.F.K. Flap by Murray N. Rothbard:

This essay originally appeared in the May 1992 issue of The Rothbard-Rockwell Report.

The most fascinating thing about JFK, as exciting and well-done as it is, is not the movie itself but the hysterical attempt to marginalize, if not to suppress it. How many movies can you remember where the entire Establishment, in serried ranks, from left (The Nation) through Center to Right, joined together as one in a frantic orgy of calumny and denunciation. Time and Newsweek actually doing so before the movie came out? Apparently, so fearful was the Establishment that the Oliver Stone movie might prove convincing that the public had to be thoroughly inoculated in advance. It was a remarkable performance by the media, and it demonstrates, as nothing else, the enormous and growing gap between Respectable Media opinion and what the public Knows in its Heart.

You would think from the shock of the Respectable Media, that Stone's JFK was totally outlandish, off-the-wall, monstrous and fanciful in its accusations against the American power structure. And you would think that historical films never engaged in dramatic license, as if such solemnly hailed garbage as Wilson and Sunrise at Campobello had been models of scholarly precision. Hey, come off it guys!


Despite the fuss and feathers, to veteran Kennedy Assassination buffs, there was nothing new in JFK. What Stone does is to summarize admirably the best of a veritable industry of assassination revisionism – of literally scores of books, articles, tapes, annual conventions, and archival research. Stone himself is quite knowledgeable in the area, as shown by his devastating answer in the Washington Post, to the smears of the last surviving Warren Commission member, Gerald Ford, and the old Commission hack, David W. Belin. Despite the smears in the press, there was nothing outlandish in the movie. Interestingly enough, JFK has been lambasted much more furiously than was the first revisionist movie, Don Freed's Executive Action (1973), an exciting film with Robert Ryan and Will Geer, which actually did go way beyond the evidence, and beyond plausibility, by trying to make an H.L. Hunt figure the main conspirator.


The evidence is now overwhelming that the orthodox Warren legend, that Oswald did it and did it alone, is pure fabrication. It now seems clear that Kennedy died in a classic military triangulation hit, that, as Parkland Memorial autopsy pathologist Dr. Charles Crenshaw has very recently affirmed, the fatal shots were fired from in front, from the grassy knoll, and that the conspirators were, at the very least, the right-wing of the CIA, joined by its long-time associates and employees, the Mafia. It is less well established that President Johnson himself was in on the original hit, though he obviously conducted the coordinated cover-up, but certainly his involvement is highly plausible.

The last-ditch defenders of the Warren view cannot refute the details, so they always fall back on generalized vaporings, such as: "How could all the government be in on it?" But since Watergate, we have all become familiar with the basic fact: only a few key people need be in on the original crime, while lots of high and low government officials can be in on the subsequent cover-up, which can always be justified as "patriotic," on "national security" grounds, or simply because the president ordered it. The fact that the highest levels of the U.S. government are all-too capable of lying to the public, should have been clear since Watergate and Iran-Contra. The final fallback argument, getting less plausible all the time is: if the Warren case isn't true, why hasn't the truth come out by this time? The fact is, however, that the truth has largely come out, in the assassination industry, from books – some of them best-sellers – by Mark Lane, David Lifton, Peter Dale Scott, Jim Marrs, and many others, but the Respectable Media pay no attention. With that sort of mindset, that stubborn refusal to face reality, no truth can ever come out. And yet, despite this blackout, because books, local TV and radio, magazine articles, supermarket tabloids, etc. can't be suppressed – but only ignored – by the Respectable Media, we have the remarkable result that the great majority of the public, in all the polls, strongly disbelieve the Warren legend. Hence, the frantic attempts of the Establishment to suppress as gripping and convincing a film as Stone's JFK.

Conservatives, as well as centrists, are smearing JFK because Stone is a notorious leftist. Well, so what? It is not simply that the ideology of the teller has no logical bearing on the truth of the tale. The case is stronger than that. For in a day when the Moderate Left to Moderate Right constitute an increasingly monolithic Establishment, with only nuanced variations among them, we can only get the truth from people outside the Establishment, either on the far right or far left, or even from the highly non-respectable supermarket tabloids. And it is no accident that it is an open secret that the heroic "Deep Throat" figure in JFK is Colonel Fletcher Prouty, who is certainly no leftist. And one of the outstanding Revisionist writers is the long-time libertarian Carl Oglesby.

One particularly welcome aspect of JFK, by the way, is its making Jim Garrison the central heroic figure. Garrison, one of the most viciously smeared figures in modern political history, was simply a district attorney trying to do his job in the most important criminal case of our time. Kevin Costner's expressionless style fits in well with the Garrison role, and Tommy Lee Jones is outstanding as the evil CIA-businessman conspirator Clay Shaw.

All in all, a fine movie, for the history as well as the cinematics. There are some minor problems. It is unfortunate that the founding Kennedy Revisionist, Mark Lane, felt that he had to leave the movie-making early, with the result that the film does not bring out the crucial testimony of Cuban ex-CIA agent Marita Lorenz, who has identified right-wing CIA operative E. Howard Hunt, Bill Buckley's pal and control in the CIA, as paymaster for the assassination. (See the brilliant new book by Lane, Plausible Denial.) According to Lane, heat from the CIA during the filming led Stone to underplay the CIA's role by spreading the blame a little too thickly to the rest of the Johnson administration.

As the case for revisionism piles up, there is evidence that some of the more sophisticated members of the Establishment are preparing to jettison the Warren legend, and fall back on an explanation less threatening than blaming E. Howard Hunt or the CIA: that is to lay blame solely on the Mafia, specifically on Sam Giancana, Johnny Roselli, and Jimmy Hoffa, none of whom are around to debate the issue. A convincing attack on the Mafia-only thesis was leveled by Carl Oglesby in his Afterward to Jim Garrison's book of a few years back (which formed one of the bases for JFK) On the Trail of the Assassins. The Mafia simply did not have the resources, for example, to change the route or call off military or Secret Service protection.

Many conservatives and libertarians will surely be irritated by one theme of the film: the old-fashioned view of Kennedy as the shining young prince of Camelot, the great hero about to redeem America who was chopped down in his prime by dark reactionary forces. That sort of attitude has long been discredited by a very different kind of Revisionism – as tales have come out about the sleazy Kennedy brothers, Judith Exner, Sam Giancana, Marilyn Monroe, et al. Well, OK, but look at it this way: a president was murdered, for heaven's sake, and good, bad, or indifferent, it is surely vital to get to the bottom of the conspiracy, and bring the villains to justice, if only at the bar of history. Let the chips fall where they may.

One happy result of the film was the conclusive Stoneian argument: if everything is on the up and up, why not open up all the secret government files on the assassination? It looks as if the pressure for opening will win out, but once again, phony "national security" will prevail, so we won't get the really incriminating stuff. And some of the crucial material is long gone, e.g., the famed Kennedy brain, which mysteriously never made it into the National Archives.

Reprinted from Mises.org.

Murray N. Rothbard (1926–1995) was dean of the Austrian School, founder of modern libertarianism, and academic vice president of the Mises Institute. He was also editor – with Lew Rockwell – of The Rothbard-Rockwell Report, and appointed Lew as his literary executor.

Lyndon Johnson lived 3 houses away from J. Edgar Hoover for 18 years from 1943 to 1961 – about 57 yards away

And it was not unusual for J. Edgar Hoover to come by for Sunday brunch at the Johnsons, along with such men as Speaker of the House Sam Rayburn, Sen. Richard Russell. Even a young Bill Moyers attended when all 3 of those men were there. Google “Lady Bird Johnson Funeral – Bill Moyers” (in 1954 between Moyers sophomore and junior year).

http://www.youtube.com/watch?v=hykuSlqZqU8 

LBJ lived in a brick colonial at 4921 30th Place NW, Washington D.C. 20015, a few blocks off
Connecticut Avenue in northwest Washington. The house had an attic, a basement, and a large porch.   J. Edgar Hoover lived across the street, 3 houses away from the direction of D.C., at 4936 30th PL NW Washington D.C. 20015 D.C. from 1938 until 1972. Basically LBJ and Hoover lived 171 feet apart, which is less than the distance from the Grassy Knoll to where JFK got murdered. 

http://maps.google.com/maps?hl=en&tab=wl 
Hoover changed it to 4936 because his mail kept getting mixed up with 4926 30th Street... That info is in the book On the Spot, Pinpointing the Past in Washington. The distance on google map between LBJ' s home and Hoovers home is 171 feet or 57 yards or a little more than 1/2 football field.
 

http://books.google.com/books?id=y2DspYRi7G4C&pg=PA259&lpg=PA259&dq=4921+30th+place+NW+washington&source=bl&ots=lrQeLg3GAN&sig=FO2tR2gBTODqm9pYM8c9FX_YwUs&hl=en&ei=vsigTYz-Ka680QH62tWIBQ&sa=X&oi=book_result&ct=result&resnum=10&ved=0CFAQ6AEwCQ#v=onepage&q=4921%2030th%20place%20NW%20washington&f=false
LBJ's address was 4921 30th Place NW, Washington, DC 20008 (I think that is the zip code). LBJ’s old home sold for $1,310,000 in 2005. Hoover’s home was 4936 30th Place NW.

From p. 78 from LBJ: Mastermind of JFK’s Assassination by Phil Nelson:

Johnson’s home for twenty years was in a quiet, exclusive neighborhood
in Northwest Washington, nestled in the four blocks between Connecticut
Avenue and Rock Creek Park at 4921 Thirtieth Place. Among his neighbors
there were J. Edgar Hoover (across the street), Fred Black (next door), Bobby
Baker (the next street), and the “King” of Washington lobbyists, Irving
Davidson (around the block). In 1961 Johnson bought the mansion called
“The Elms” owned by Washington socialite Pearl Mesta—the “hostess with
the mostess [sic]” known for her lavish parties featuring artists, entertainers,
and Washington political figures, at 4040 Fifty-second Street NW—when
he became vice president. Within the next several months, Baker and
Black both sold their houses and moved next to the Johnson’s so they could
continue to be neighbors again: “On one side was [Baker’s] friend and business
partner Fred Black. On the other side was his longtime mentor, Lyndon B.
Johnson.”

Radio Anomalies of the JFK asssination 11/22/63 –  compiled by Vince Palamara

Anomolies 11/22/63


Copyright © Vincent Palamara, April 1998 
The following is a detailed compendium of every interesting bit of information gleaned from all of the AVAILABLE network film/ video footage. Compare this list to “official” history: I. ABC/WFAA (Dallas)


1) Fort Worth Chamber of Commerce Breakfast Speech, morning of 11/22/63(carried live): just before JFK is scheduled to come out of the pantry area, the announcer starts going into detail about the 1901 assassination of President William McKinley by Leon Czolgosz, who he describes as "a man with a long history of mental illness"(?) 
2) Love Field arrival, later in the morning of 11/22/63(carried live): Bob Walker stresses the Secret Service's presence, a little more than necessary. 
3) First reports immediately after the shooting: "some of the Secret Service agents thought the gunfire was from an automatic weapon fired from the right rear, PROBABLY FROM A GRASSY KNOLL WHERE POLICE RUSHED". 
4) Jim (Ed) Haggerty (Ike's Press Secretary for 8 years, now an ABC executive and commentator): "I had a hand in the planning of many motorcades...I have seen many motorcades...(this assassination) is a little different than any other- a rifle was used...has to be a planned conspiracy( as w/ Truman attempt)...First time in our history where a rifle was used...whoever fired it...could handle a rifle...must have been a carefully planned tragedy and conspiracy", to which Don Goddard responded, " (This) adds one to the case for conspiracy". 
5) DPD outrider James Chaney: In an interview with Bill Lord, Chaney explained that he was "riding on the right rear fender" of JFK's limo during the shooting, and that "the President was struck in the face" by the SECOND shot. Lord ended the interview by telling the audience that "(Chaney) was so close his uniform was splattered with blood"!. 
6) Dead agent "story"?: Eddie Barker of KRLD-TV said, "The word is that the President was killed, one of his agents is dead, and Governor Conally was wounded". from Washington: " A Secret Service agent apparently was shot by one of the assassin's bullets". Bill Lord: " did confirm the death of the Secret Service agent...one of the Secret service agents was killed...Secret Service usually walk beside the car ". again, from Washington: "One of the Secret Service agents traveling with the President was killed today" . Associated Press Wire (read over the air): " A Secret Service agent and a Dallas policeman were shot and killed...some distance from where the president was shot". 
7) Aubrey Rike: " We picked up an epileptic[ Jerry Belknap]...(the Secret Service told us)we would have to remove the remains(of JFK)"- 
8) Dennis McGuire(Rike's partner): " A Secret Service man told us to prepare to load(the) body" and put JFK in the hearse. McGuire added that "one of the Secret Service men- three of them- DROVE OFF AND LEFT MR. O'NEAL AND THE REST OF US JUST STANDING THERE"! Compare this to "official" history (Rike's later statements ). 
9) Funeral home detour?: Bob Clark-" The President's body (was) taken to a Dallas funeral home". Jay Watson- " (JFK's body) is being taken to one of the funeral homes here in Dallas". 
10) AFTER Lee Harvey Oswald's capture- formal statement read by Dallas Mayor Earle Cabell: "the irrational act of a single man...all possible security precautions were taken (between Dallas Police and the Secret Service)...this could only be the act of a deranged man"- I feel better now that Earle set us straight(!). 
11) DPD Chief Jesse Curry: "We have heard he (Oswald) was PICKED UP BY A NEGRO IN A CAR"- this was Roger Craig's story!!!. 
12) ABC commentator Paul Goode( a most objective, unbiased, unopinionated newsman): "100% airtight case...Oswald had a rather sickly smile on his face...mounting pile of evidence against him...Chief Curry is very encouraged by the preliminary test[?!]...silly smirk on his(Oswald's) face...Communism...seems to be the most likely reason...he's refused to confess...the case against him is airtight"- Case Closed!?. 
13) Dr. Robert R. Shaw Press Conference (Connally's surgeon), 7:00 CST 11/22/63: "The bullet is in the leg...it hasn't been removed...it will be removed before he goes to the recovery room"(?!)- what about CE399(the stretcher bullet) that entered the record around FIVE hours earlier?. 
14) Mary Moorman- first shot struck JFK. 
15) Charles Brehm-"first shot hit him(JFK)". 
16) The Newmans- the head shot came from the grassy knoll. 
17) Jean Hill- heard 4 to 6 shots. 
18) The rifle(which one?): ".25 caliber rifle". "7.65 German Mauser"[said three different times]." Argentine 6.5 Mauser". " Argentine-made rifle[said two different times]". 
19) The President's head wound: shot in the RIGHT TEMPLE[said several different times]. 
20) Dallas D.A. Henry Wade: "People CANNOT positively identify him (oswald) there (in the window)"- too bad Wade would forget this "official" statement in his later years, telling newsmen in the '90's that upwards of 6 people did see Oswald in the window!. 
21) BEFORE attempted transfer of Oswald: Bill Lord: "(It's) like an armed camp...police officials are frankly worried...they don't want anything to happen to Oswald". Roger Sharpe: " All possible security precautions have been taken...Bill Decker has done everything possible to maintain strict security". Lord again: " Extreme precautions have been taken...police officials are worried...there are many weopons visible...(the police are) ready to prevent anything they possibly can". 
22) IMMEDIATELY after Ruby shot Oswald: Bob Walker: " probably more security used for Oswald than for the President(?!)...most stringent security precautions"- give me a break!. 
23) Janet Adams Conforto a.k.a. JADA ( about Ruby): "He disliked Bobby Kennedy...I don't think he loved Kennedy that much"-hey, that goes against "official" history. Oh, well, at least Jada didn't get in trouble for her little "mistake"-did she?. 
24) those nasty rumors"- Bob Clark: " rumor that Oswald was in the Carousel last week". Jay Watson: " One of the workers at the Carousel recognized Oswald in the audience". Robert MacNeil: " A performer- a memory expert- saw Oswald in Ruby's club". Roger Sharpe: " Many, many rumors...linking Ruby to Oswald"- so much so that the media reported that the Dallas police were going on the "assumption" that Ruby and Oswald DID know each other and that Ruby killed Oswald to shut him up. 
25) Dallas' finest- Both Jim Leavelle and Patrick Dean recognized Ruby, as they had known him long before 11/22/63. 
26) C.A. Droby(a lawyer/friend of Ruby's): He "has been threatened". As Droby himself said on the air, " I received two calls that I would be the next to die"-these calls came from " a man". Droby added: "I was standing pretty close to the Sheriff's office" on 11/22/63. 
27) 47 witnesses and counting- ABC's Bob Clark, who rode in the motorcade, ALSO said the presidential limousine stopped during the shooting... II. NBC/WBAP-TV(Dallas)


1) "automatic weopon", "British 303 rifle", "30-30 rifle", " 7.65 German Mauser", "British, German, (or) Japanese"-gee, everything BUT a 6.5 Italian Mannlicher Carcano!. 
2) Dallas Police statement: "The most stringent security precautions in the city's history"(?). 
3) Capt. Will Fritz: "Oswald hasn't admitted to anything yet, but HE LOOKS LIKE A GOOD SUSPECT". 
4) JFK shot in right temple[said several times]. 
5) the "dead" agent continued. 
6) Jean Hill (via a live phone hook-up)- 4 to 6 shots, came from a hill, etc.. 
7) the murder weopon- "No fingerprints on it-sent to FBI here in Washington for analysis". 
8) Robert MacNeil- NO mention of running into Oswald, although he DOES go into detail about using the phone at the TSBD, among other things. 
9) Donald Wayne House- the Fort Worth suspect: shown and discussed about to a confused public- what about Oswald?. 
10) Newsmen Frank McGee and Bill Ryan- JFK's wounds were in "the back of the head and , incongrously, someway or another, in the front of the neck". This dilemna was pondered over by Robert MacNeil, as well. 
11) Houston motorcade clip from 11/21/63- shows JFK's limo surrounded by approx. 18 motorcycles ! III. CBS/KRLD-TV(Dallas)


1) Dan Rather explains it all for us- The fatal wound to JFK "entered at the base of the throat and exited at the base of the neck on the back side"- what?! This is almost as bad as Hoover's call to LBJ describing the shooting sequence. 
2) Immediately after Ruby shot Oswald- Newsman:" Everyone down here thought (he) was a Secret Service agent"(?!). 
There are other anomolies and items of interest on the AVAILABLE video footage, but these are the most important. It would be nice if we could obtain ALL of the video from the networks, particularly CBS. Nevertheless, this network video survey is a vivid reminder to us all that ,before we go believing what's in print, it is a good idea to take a long hard look at what was said on the air that day: 11/22/63. 
Sources: "The Kennedy Tapes"(1983)- 14 hours of edited ABC footage from 11/22 to 11/24/63. A&E's rebroadcast of the NBC tapes-6 hours(1988). 1988 special by Dan Rather and CBS , "Four Days in November"- 2 hours of heavily edited footage 

McGeorge Bundy “icy” after JFK was murdered … and after he had assured JFK’s cabinet very quickly that that killer had been caught and there was no conspiracy.

McGeorge Bundy, like George Herbert Walker Bush, Skull & Bones at Yale, high ranking CIA and high ranking CFR and a likely plotter in the JFK assassination

http://www.vanityfair.com/politics/features/2010/11/moynihan-letters-201011 

From the diary of Senator Daniel Patrick Moynihan: 

“IT’S OVER”
November 22, 1963

A memorandum dictated by Moynihan to himself, describing his chaotic, terrible day after news of the assassination of President John F. Kennedy reached Washington. William Walton was an artist and Kennedy-family friend. Charles Horsky was a prominent lawyer and White House adviser on national capital affairs. Moynihan at the time was an assistant secretary of labor in the Kennedy administration.

Bill Walton, Charlie Horsky and I were just finishing lunch at Walton’s house—in the grandest good mood with Walton leaving for the Russian tour that afternoon—I was talking about Brasilia and the phone rang. Oh no! Killed! No! Horsky’s office had phoned for him to return. We rushed upstairs. Television had some of it but the commercials continued. Bill began sobbing. Out of control. Horsky in a rage. Clint (?)Jackie’s agent had said the President is dead. Walton knew this meant it was so. He dressed more or less and we went directly to the White House from Georgetown. On the way the radio reported that Albert Thomas had said he might be living.

We went directly to the President’s office which was torn apart with new carpets being put down in his office and the cabinet room. As if a new President were to take office. No one about save Chuck Daly. McGeorge Bundy appeared. Icy. Ralph Dungan came in smoking a pipe, quizzical, as if unconcerned. Then Sorensen. The three together in the door of the hallway that leads to the Cabinet room area. Dead silent. Someone said “It’s over.”

A sampling of Guilty behavior of Lyndon Johnson in the JFK assassination

1) Blackmailing his way onto the 1960 Democratic ticket in Los Angeles

2) Having a personal hit man Malcolm Wallace who murdered God knows how many people including Henry Marshall in June, 1961 when LBJ was Vice President. See the revelations of Billie Sol Estes for that.

3) LBJ on the verge of being political and personally annihilated by the Kennedys, dropped from the 1964 Democratic ticket (JFK to Evelyn Lincoln), and possibly going to jail over the Bobby Baker affair.

4) Immediately, with his neighbor of 19 years FBI J. Edgar Hoover, putting all the blame on patsy and US intelligence agent Lee Harvey Oswald.

5) Having his top aide Cliff Carter call the Dallas District Attorney Henry Wade and demand that no *conspiracy charges* be made in the JFK assassination, despite OVERWHELMING evidence of a shot from the front?

6) LBJ personally calling Dallas detective Will Fritz on 11/23/63 and telling him to STOP investigating and the he "had his man" (Oswald).

7) LBJ personally calling Parkland Hospital and personally telling a Dr. Charles Crenshaw to try and get a confession from the accused assassin ... NOT asking who sent you, are you in a conspiracy, who else was involved?

8) Lyndon Johnson telling his mistress Madeleine Brown on 12/31/63 at the Driskill Hotel in Austin, TX that his biggest supporters (Texas oil men) and the CIA were behind the JFK assassination.

9)... not to forget Lyndon Johnson calling his investment advisor within hours of the JFK assassination and telling him to sell his "g*ddamn Halliburton stock" - Halliburton being a Texas military contractor and mother company of Brown & Root; George Brown of Houston being Johnson's most prominent and longtime major supporter.

Oral History with Hale Boggs on the creation of the JFK/Johnson ticket

Oral history interview with Hale Boggs 13 3 1969 regarding the circumstances of the creation of the JFK / Johnson ticket: http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218&st=255 

Quote:

B: You may be hinting on what I was going to ask next. I've
seen it written that Hale Boggs was talking about a
Johnson-Kennedy or Kennedy-Johnson ticket before the
convention of '60.
Bo: That's right, I was.
B: Did you discuss this with either Mr. Johnson or Mr. Kennedy?
Bo: No, I didn't, but I discussed it with people around them.
B: You mean their staff advisers?
Bo: Well, people like Mr. Rayburn.
B: What was the reaction?
Boggs -- Interview II -- 8
Bo: Well, they just kind of shoved it aside. They would act as
if they weren't taking the idea seriously.
B: Just indication-- 
Bo: It was pretty obvious to me that it made good sense.
B: I've also seen it written that Mr. Rayburn, who was not
chairman of the '60 convention so he could concentrate on
Mr. Johnson's campaign, tried to promote you for chairman of
the convention. What happened?
Bo: I think that's probably correct. Strange thing--what
happened was we ran into Paul Butler again.
B: It was he who prevented-- 
Bo: Well, he said no, and of course Mr. Butler is not with us
any more, but I'm quite sure that he wasn't for me but he
never did come out and say that. He had a committee, a site
committee and a committee to elect the officers of the
convention; and his committee voted for Governor Collins of
Florida as the permanent chairman. I think Mr. Rayburn was
for me, and Mr. Johnson was for me, and I think Kennedy was
for me.
B: Kennedy for you too?
Bo: Yes.
B: The idea of making you chairman was a devise on the part of
Mr. Rayburn to favor Mr. Johnson's candidacy?
Bo: No, I don't think so.
B: Did you participate actively in either of the pre-convention
campaigns?
Bo: No.
B: For Kennedy or Johnson?
Bo: No.
B: Or on the floor there itself?
Bo: No.
B: This brings up one of the areas that still is shrouded in a
good deal of confusion and controversy, the circumstances of
the offering of the Vice Presidential nomination and its
acceptance by Mr. Johnson. I assume your closeness to
Rayburn, Kennedy, and Johnson involved you in that. Could
you just trace those events as you saw them?
Bo: Yes, I have a very vivid recollection of that development. 
Mr. Johnson and Mr. Rayburn and Senator Kennedy, all of
them, were staying in the Biltmore Hotel in Downtown Los
Angeles. I was staying out further at the Wilshire which is
quite a little distance. Well, the morning after the night
that President Kennedy was nominated, which I think was a
Wednesday night, I got a telephone call from Tommy Corcoran
asking me if I could get down to the Biltmore Hotel right
quick. I did, and he and Ed Foley, former Secretary of the
Treasury, were in the lobby. They told me that President
Kennedy had offered the Vice Presidency to Johnson, but that
Johnson was going to do whatever Mr. Rayburn advised him to
do, that up until that time no decision had been made.
So I first got hold of D. B. Hardeman who worked for
me, he worked for Mr. Rayburn at that time, and he was
sleeping right next to Mr. Rayburn, so I had to get him out
of bed, and I told him I had to get in to see Mr. Rayburn. 
So he got me in. Mr. Rayburn was there with John Holden,
who was his administrative assistant in those days, and I
told Mr. Rayburn that I had talked with Corcoran and Foley
about Johnson for Vice President. As a matter of fact, both
of these men were with me at the beginning of the
meeting--and I knew that in 1956 that Mr. Rayburn wanted to
be Vice President himself, so I knew that he had a very high
regard for the office of Vice President. And my whole
conversation with him was that unless he went along with
that suggestion there wasn't much chance of us winning the
election. And of course he was skeptical about the Kennedy
nomination because he had been very active in the House in
this campaign in Texas for Al Smith, and he still believed
that it was impossible to elect a Catholic President of the
United States--not that he had any prejudice against
Catholics because he certainly didn't; he was a man devoid
of bigotry of any kind, but he did have this reservation in
his own mind. And I just talked to him for awhile and
pointed out that this was the only way we could win, what
the stakes were, and so forth. And even then he was
changing his mind and was beginning to realize the pressures
were building up against Mr. Johnson going on the ticket;
and that they were shoving other candidates-- 
B: This was the liberal labor group?
Bo: That's right, the Michigan group and others. So I called
Mr. Kennedy for him and he talked to him (Kennedy).
Kennedy said, "I'll come down to your room." Mr.
Rayburn said, "Well, I'll come up there, Mr. President." It
was two or three flights up. But Kennedy insisted that he
would come down, and Rayburn said, "Hale Boggs will come up
and get you." So I went up to Kennedy's suite, and he had a
big crowd in the room, including Governor Stevenson who had
just come in. I remember Stevenson was there, Averill
Harriman was there--Harriman was very strong for Johnson
being on the ticket--and Larry O'Brien. After a time I was
able to get Larry O'Brien aside to tell him what had
developed, we then got Mr. Kennedy and just walked down the
steps to Mr. Rayburn's suite. I came in with Mr. Kennedy as
did Kenny O'Donnell.
I forgot one thing. In the first part of that
conference with Mr. Rayburn, Mr. Corcoran and Mr. Ed Foley
were present in the room; and after a time Mr. Rayburn
indicated that he wanted to speak to me alone so they left,
and when they left was when we contacted Kennedy. Kennedy
had with him Kenny O'Donnell and of course Rayburn had John
Holden in the suite with him. And when Kennedy came in, he
greeted Mr. Rayburn and said, "Would you like for Hale to
sit in with us?" And I spoke up and said, "No," I didn't
want to sit in with them. And Mr. Rayburn said, "Well,
whatever you say, Mr. President, whether you want Mr.
O'Donnell or Mr. Boggs or anybody." And I spoke up very
firmly and said that I thought it would be a mistake if
anybody sat in the meeting other than the two of them, which
I'm not sure Kenny O'Donnell liked, but that's what
happened.
B: Was this because you thought they would speak more frankly
without anyone around them?
Bo: Exactly. And it was then that Rayburn said that he would
advise Johnson to run for Vice President on this ticket. 
Kennedy left after about a half hour and went upstairs and
announced that Johnson was his running mate.
B: Did you find out then or later what they talked about?
Bo: Oh, I think they just talked about the fact that Johnson had
decided to do it and so on.
B: Did Mr. Rayburn change his mind after that talk?
Bo: Yes, he did. I think he changed his mind, or began to
change his mind, prior to the talk.
B: That meeting finally convinced him?
Bo: That's right.
B: Did Mr. Rayburn then get in touch with Mr. Johnson?
Bo: Yes, he did. It was a combination of pressures on Johnson. 
You know, a lot of people who were, I guess mostly opposed
to Kennedy, kept telling him not to do it, the leadership
position in the Senate was a much more important post and so
on. But that certainly wasn't universal. Most people that
I talked to before I saw Mr. Rayburn wanted him, including
men like Price Daniel, who was then Governor of Texas.
B: Did you talk to Mr. Johnson yourself that day?
Bo: I talked to him right after I met with Mr. Rayburn for a few
minutes. By that time, the opposition was building up to
him.
B: Was Mr. Johnson really insistent that he would not take the
position unless he had Mr. Rayburn's approval?
Bo: Very insistent.
B: And do you suppose that would have held had Mr. Rayburn for
some reason not given approval?
Bo: Of course, that's a speculative- 
B: Yes, I realize that it is speculative.
Bo: I don't know, I really don't.
B: Was there ever any suggestion either that the offer was not
sincere in the sense that it was a political ploy in the
belief that Johnson would not accept, or that the Kennedy
group itself was not unanimous on the choice?
Bo: I'm sure that the latter is true, that the Kennedy group
itself was not unanimous on the choice, but I'm also equally
sure that it wasn't a political ploy. President Kennedy
definitely wanted Mr. Johnson, and was quite certain that he
needed him to win.
B: There seems to have been some confusion created by a visit
by Robert Kennedy to Mr. Rayburn later that afternoon. Did
you see anything of that?
Bo: No, I didn't; but I don't think Mr. Robert Kennedy wanted
Mr. Johnson.
B: Do you think that is what he discussed with Mr. Rayburn?
Bo: I don't know.
B: I was wondering if you had found out then or later what that
meeting involved?
Bo: No, I really don't know what that meeting involved. I know
that Mr. O'Donnell, while we were sitting out in the parlor
of the suite when Mr. Kennedy and Mr. Rayburn went into the
other room, Mr. O'Donnell and I sat outside, and Mr. John
Holden. And of course I said to Mr. O'Donnell that I
thought the ticket was a strong one with Mr. Johnson on it,
and he himself, O'Donnell, expressed a contrary point of
view.
B: You mean O'Donnell was not enthusiastic about Johnson?
Bo: No.
B: Did they have in mind anyone else, any specific other
choice?
Bo: I don't know whether it was Symington or someone else. 
Symington was very prominently mentioned.
B: Would Mr. O'Donnell's point of view have been based partly
on the attempted floor revolt that was building up at that
time?
Bo: I don't know. But later, Mr. O'Donnell became very close to
Mr. Johnson. As a matter of fact, one of the last talks I
had with Mr. O'Donnell--was appointments secretary for
President Kennedy later on, and there were some Texas
politicians who wanted to come up and talk to the President,
and I knew these people. They had talked to me. I just
passed that on to Kenny O'Donnell just a day or two before
President Kennedy was assassinated, and his response was
that no one from Texas could see the President unless it was
arranged through Mr. Johnson, that he had to know what they
wanted to see him about. They were Texas politicians, so
his attitude then was strongly pro-Johnson.
B: Did you play a part later that day in helping quiet down
Governor Williams and the Michigan group and the others?
Bo: Yes, I think I played a part. I don't know how significant
a part of it I played, but I talked to a lot of those
delegates.
B: What was their main objection against Mr. Johnson?
Bo: They wanted someone they considered more liberal.
B: Were they not susceptible to just the plain political ticket
balancing argument?
Bo: Some of them were not and some of them were, but oftentimes
you will find that these people are not susceptible to the
normal thing that politicians are, namely winning.
B: Do you believe that is what made the difference?
Bo: Yes, absolutely.

Harris Wofford on how Johnson got on the ticket:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17218&st=255 

Harris Wofford, a close adviser of John Kennedy and his Special Assistant on Civil Rights (1960-62) claims in his book, Of Kennedys and Kings (1980), that Robert Kennedy and Ted Sorenson lied when they said LBJ was offered the post because they did not expect him to accept it. Sargent Shriver phoned Wofford with the news that he had discovered from LBJ's camp that "Johnson will accept the vice-presidential nomination if Jack offers it to him." Shriver told Wofford to wake JFK up early so that we can "warn him before any move is made". He did this and was convinced that JFK would not offer the post to LBJ. Wofford recalls that Ken O'Donnell told JFK: "This is the worst mistake you ever made. You came here... like a night on a white charger... promising to get rid of the old hack machine politicians. And now, in your first move after you get the nomination, you go against all the people who supported you." JFK replied: "I'm forty-three years old, and I'm not going to die in office. So the vice-presidency doesn't mean anything." 

Charles Willoughby, very close to H.L. Hunt, and a key player in the JFK Assassination

1. Charles Willoughby (Born Adolf Tscheppe-Weidenbach)

Willoughby was a fascist Germanophile with close ties to the administrations of Benito Mussolini, Fransisco Franco, and Hideki Tojo. In the US, he was a "power-behind-the-throne" in the extreme right (Minutemen, Young Americans for Freedom, John Birch Society) and a close associate of H.L. Hunt (Oil Baron). He also had close ties to the community of anti-Castro Cuban exiles. Willoughby had served in the Korean War as General Douglas MacArthur's chief of military-intelligence. He helped form Field Operations Intelligence (FOI), a top-secret Army Intelligence unit that would later come under the control of the CIA and the military. 

Thus, Willoughby had intimate ties to:
--Nazi/Fascist powers in Italy, Spain, and Japan
--The extreme right in the USA (JBS, YAF, Minutemen, etc.)
--Texas Oil (Hunt)
--The US Military
--US Army Intelligence
--Anti-Castro Cubans
--Anti-Communist Movement

Interestingly, all of these factions have been connected to the assassination at one time or another. Willoughby does have a number of connections to the assassination:

--A long-distance telephone operator overheard a conversation between two men in which one stated "The Castro plan is being carried out. Bobby is next." She traced the two telephone numbers, and found that one of them was the number of the Latin Affairs Editor of the Foreign Intelligence Digest, Charles Willoughby's publication. 
http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKwilloughbyC.htm   

--W. Guy Banister (Intelligence operative) was the head of the Anti-Communist League of the Caribbean, an important branch of the World Anti-Communist League (WACL) that had been established by Willoughby and his intelligence unit in Taiwan. It is likely that Banister's racist, right-wing publication, the Louisiana Intelligence Digest, was a "local" chapter of Willoughby's racist, right-wing publication, the Foreign Intelligence Digest. Further, both Guy Banister and Charles Willoughby are connected to the anti-Castro Cubans. Jim Garrison, Jim DiEugenio, Bill Davy, Joan Mellen, and others have uncovered ample evidence establishing that Banister was Oswald's supervisor in New Orleans, overseeing the fabrication/development of his "Communist" cover.
http://www.maebrussell.com/Mae%20Bru...%20Assass.html

--John Adrian O'Hare was involved in Alpha 66, Operation 40, and other anti-Castro projects run by the CIA. He also served them as an assassin, having killed President Trujillo. He was aware of the conspiracy to kill JFK and knew David Atlee Phillips, Richard Nagell, and others playing high-level roles in the plot. Photographs suggest that he may have been in Dallas when Kennedy was shot. Bishop had served in the Korean War as a military-intelligence aide to General Douglas MacArthur. His immediate superior was Charles Willoughby.
http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKbishopW.htm
https://deeppoliticsforum.com/forums...3&d=1253155268

--Charles Willoughby's close friend/associate and publisher was Billy James Hargis, an extremist right-winger who published a 1964 book called The Far Left, which stated that the assassination of John F. Kennedy was engineered by an "international communist conspiracy" that used Oswald as it's agent. Hargis was a close friend of General Edwin Walker, who was the alleged target of a 4/10/63 shooting that was later blamed on Oswald. Jim Garrison and others have called this frame-up a planned part of Oswald's "cover". Walker was an extremist right-wing general in the US Army with a hatred for John F. Kennedy. His aide, Robert Allan Surrey, had produced the "Wanted For Treason" leaflets that were distributed in Dallas when Kennedy was shot. Surrey was a close friend of James Hosty, the FBI agent who destroyed a note that Lee Oswald delivered to the FBI. Walker was an associate of Carlos Bringuier, who helped Oswald stage a fight with anti-Communists as part of the development of his pro-Castro Communist cover. Walker was also seen with Filipe Vidal Santiago, a Cuban exile and a member of Alpha 66. There was a report of a 1957 Chevrolet at the intersection where Tippit was killed -- Santiago was known to drive a 1957 Chevrolet. Walker had strong ties to Cuban exiles in New Orleans, as well as the Louisiana elite. He attended several secret, hurried meetings two days prior to the assassination. Present was Judge Leander Perez, one of the most powerful men in Louisiana. He was on a flight to New Orleans when news of Kennedy's death was broadcast, and he had reportedly gone up and down the aisles, telling people to remember that he was on the flight at the time. According to French Intelligence, Oswald knew Walker, and had been introduced to him by David Ferrie, a CIA agent whose involvement in the assassination has been firmly established. A connection between Walker and Oswald appears to be confirmed b the fact that Walker's name and number were in Oswald's address book. Between 1962 and 1963, Jack Ruby would visit Walker's home on a monthly basis. Harry Dean, an FBI informant, claimed that Edwin Walker and John Rousselot hired Eladio del Valle and Loran Hall as gunmen in the Kennedy assassination. Edwin Walker and Charles Willoughby were both close associates of Billy James Hargis, who disseminated a 1964 book promoting the Fascist/CIA's "Commies-Killed-Kennedy" disinformation. 
http://aconstantineblacklist.blogspo...valle-and.html
http://www.amazon.com/Crossfire-Plot.../dp/0881846481

--The author of the strongly anti-Kennedy "Welcome Mr. Kennedy to Dallas.." ad that ran in the Dallas Morning News that day was Larrie Schmidt, the founder of the Young Americans for Freedom (YAF), a Nazi front. Willoughby sat on the YAF"s board. Schmidt was also an aide to Edwin Walker. 
http://www.maebrussell.com/Mae%20Bru...%20Assass.html
http://www.amazon.com/Crossfire-Plot.../dp/0881846481

--Charles Willoughby was a very close associate of Haroldson L. Hunt, a Dallas oil billionaire and right-wing extremist. Among Hunt's friendly acquaintances was George DeMohrenschildt, Oswald's best friend and suspected CIA control officer. Hunt was also a close associate of Lt. George Butler of the Dallas Police. It was Butler who gave the "all clear" to transfer Oswald. Hunt was also the financier behind Khrushchev Killed Kennedy by Michael Eddowes, a self-published book fingering Russia as the force behind the assassination. Hunt was also a financier behind Richard Nixon, who had Nazi/Fascist connections and who lost the election to Kennedy. Nixon was in Dallas the day of the assassination, and provided three different explanations as to what he was doing that day. He claimed to have been at a board meeting at Pepsico, but no board meetings were scheduled in Dallas that day. Nixon played a supervisory role within Operation 40, a group of anti-Castro Cuban assassins supported by the CIA. According to Marita Lorenz, Frank Sturgis, and Gerald Patrick Hemming, an Operation 40 team was in Dallas that day with E. Howard Hunt. Nixon was closely tied to E. Howard Hunt, a CIA agent who was revealed to have been in Dallas that day by a declassified CIA memo. H.L. Hunt (One of Willoughby's closest associates) was also a major supporter of Gerald Ford, who served on the Warren Commission and edited the wound-drawings to support the Magic Bullet Theory. Lamar Hunt, Hunt's son, received a visit from Eugene Hale Brading and Jack Ruby on the day prior to the assassination. Brading was arrested after fleeing the Dal-Tex Building, where many heard a shot fired, after the assassination. Hunt's son, Nelson Bunker Hunt, was the financier behind the "Welcome Mr. Kennedy to Dallas.." advertisement that was written by Larrie Schmidt, who was the founder of the Nazi YAF, which Willoughby sat on the board of. 
http://www.amazon.com/Whos-Who-JFK-A.../dp/0806514442

--Charles Willoughby had ties to the anti-Castro Cuban exile community in the US, according to Dick Russell. The intelligence operation designed to create Oswald's "Communist" cover was run by Guy Banister, who appeared to be Oswald's "supervisor" and who was a New Orleans supervisor of the anti-Castro Cuban exiles. Oswald's captain in the Civil Air Patrol (CAP) and his close associate/handler after he returned from Russia was David W. Ferrie, who trained Cuban exiles for the CIA and was a fighter in the CIA's Bay of Pigs Invasion, in which the Cuban exiles were the "invaders". Ferrie was a close associate of Guy Banister. Oswald, Ferrie, and Banister were all associated with a local businessman named Clay L. Shaw, who was seen with anti-Castro Cubans and appeared to be a financial backer of their activities. Perry R. Russo, a Baton Rouge insurance salesman, overheard Ferrie plotting to kill Kennedy in front of Oswald, Shaw, and two men of Cuban appearance. The mother of one of Ferrie's associates (Layton Martens) also overheard Ferrie and Shaw plotting the assassination. An eccentric New York accountant, Charles Spiesel, testified that he had overheard Shaw, Ferrie, and Oswald discussed how the assassination of John F. Kennedy could be carried out. Clyde Johnson, an eccentric political candidate and a right-wing reverend, overheard Shaw, Ferrie, Oswald, and Ruby discussing an assassination plot. Many of Oswald's associates/handlers are anti-Castro Cubans and there were men of "Latin/Cuban" appearance engaging in suspicious activity in Dealey Plaza that day. 
http://www.amazon.com/Whos-Who-JFK-A.../dp/0806514442

--Willoughby was a close associate of John Rousselot, a member of the John Birch Society (JBS). According to Harry Dean (FBI Informant), Rousselot and Walker (Who was a close friend of Willoughby's friend/associate/publisher Billy James Hargis and whose aide, Larry Schmidt, founded a Nazi front that Willoughby sat on the board of) hired two gunmen (Loran Hall, Eladio del Valle) to kill Kennedy. It can be demonstrated that Hall knew Willoughby, and that Hall was an anti-Castro mercenary. 
http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKwilloughbyC.htm

--Kent Courtney established the Conservative Society of America (CSA). One of the endorsers listed on it's letterhead was Charles Willoughby. Courtney was seen with Lee Harvey Oswald, Guy Banister, and Clay Shaw. 
http://en.wikipedia.org/wiki/Kent_Co...ety_of_America
http://www.amazon.com/Farewell-Justi.../dp/1574889737

--In September 1975, Dick Russell received an anonymous letter that, in part, stated: "... You are now part of the great game of solving the JFK assassination riddle. The danger to those involved is immense, tantamount to playing Russian Roulette... Prior to his death some time ago I spent several days with Tscheppe Weidenbach... an enlightened conversation... you may want to research down to the name which is part of the game we can't make it too easy... " With this letter was a type-written note -- it had the letterhead of the King Edward Sheraton Hotel in Toronto, Canada: "... YOUR CANADIAN COMPUTERS RESEARCHING THE ASSASSINATION OF JOHN KENNEDY DEVELOPED LEADS TO A MAN NAMED TSCHEPPE-WEIDENBACH BORN IN 1892 IN HEIDELBERG, GERMANY AS HAVING MASTERMINDED THE ASSASSINATION WITH THE APPROVAL. 'THE' MAN WHO COULD DO NO WRONG IN AMERICAN HISTORY? YOUR GENERAL (EASY RESEARCH MIGHT WELL PROVIDE A LEAD TO THE CLEVER MIND FROM HEIDELBERG... "
http://educationforum.ipbhost.com/in...ndpost&p=90914

--Charles Willoughby accused MIT Professor Harold Isaacs and his wife of being Communist spies. Isaacs, who was an early supporter of US involvement in the Vietnam War, was the former editor of Newsweek. According to the Torbitt Document, he is "the subject of a suppressed Warren Commission document" and was connected to J. Garrett "Gary" Underhill, a right-handed CIA agent who allegedly shot himself with his left hand after telling friends that the CIA had been involved in the assassination of JFK. The FBI found that the "apparatus" of Isaacs was in some way connected to Marilyn Murret, a CIA agent and Oswald's first cousin. In Canada, an insurance salesman named Richard Giesbrecht overheard David Ferrie mention a man named "Isaacs" as having been connected to Oswald at a bar in Winnipeg, Manitoba.
http://educationforum.ipbhost.com/in...ndpost&p=90914

Willoughby could not have overseen the execution of the assassination without the sanction, assistance, and authorization of the CIA/Pentagon. However, it is possible that he was one of the planners. Fascism is the driving force behind the military/intelligence complex and it's corporate contractors. Fascism was the driving force behind the assassination. 

Jim DiEugenio on Lee Harvey Oswald as US intelligence: a late CIA 201 file for someone giving up U.S. military secrets

Jim is reviewing "Oswald and the CIA" by John Newman: http://www.amazon.com/Oswald-CIA-Documented-Relationship-Government/dp/1602392536/ref=sr_1_1?ie=UTF8&s=books&qid=1304908957&sr=1-1
"Right after this U-2 episode, Newman notes another oddity. The CIA did not open a 201 file on Oswald for over a year after his defection, on 12/8/60. (p. 47).This gap seriously puzzled the House Select Committee on Assassinations. Investigator Dan Hardway called CI officer Ann Egerter about it. It was a short conversation. She didn't want to discuss it. (p. 48) The HSCA tried to neuter the issue by studying other defector cases. But as Newman notes: defection is legal but espionage, like giving up the secrets to the U-2, is not. (pgs 49-50) So the comparison was faulty. In fact, when Egerter finally opened Oswald's 201 file, the defection was noted, but his knowledge of the U-2 wasn't. This delay in opening the 201 file was so unusual that the HSCA asked former CIA Director Richard Helms about it. His reply was vintage Helms: "I am amazed. Are you sure there wasn't? ... .I can't explain that." (p. 51) When the HSCA asked where the documents were prior to the opening of the 201 file, the CIA replied they were never classified higher than confidential and therefore were no longer in existence. Newman notes that this is a lie. Many were classified as "Secret" and he found most of them, so they were not destroyed. Further, the ones that were classified as confidential are still around also." (p. 52)

This is simply inexplicable to anyone. And Helms had to cover up the fact that he could not explain it. Something is seriously wrong here.

But the cover up now gets worse:

"And this is where one of the most fascinating discoveries in the book is revealed. Although no 201 file was opened on Oswald until December of 1960, he was put on the Watch List in November of 1959. This list was part of the CIA's illegal HT/LINGUAL mail intercept program-only about 300 people were on it. Recall, this is at a time when Oswald's file is in the so-called Black Hole. It was not possible to find a paper trail on him until the next month. How could he, at the same time, be so inconsequential as to have no file opened, yet so important as to be on the quite exclusive Watch List? This defies comprehension. In fact, Newman is forced to conclude, "The absence of a 201 file was a deliberate act, not an oversight." (p. 54) Clearly, someone at the CIA knew who Oswald was and thought it was important enough to intercept his mail. Long ago, when I asked Newman to explain this paradox in light of the fact that his first file would be opened at CI/SIG, he replied that one possibility was Oswald was being run as an off the books agent by Angleton. In light of the other factors mentioned in this section, i.e. concerning the U-2 secrets, the "black hole" delay, plus what we will discover later, I know of no better way to explain this dichotomy."
Lyndon Johnson and his guilty behavior relating to the JFK assassination:

1) Blackmailing his way onto the 1960 Democratic ticket in Los Angeles
2) Having a personal hit man Malcolm Wallace who murdered God knows how many people including Henry Marshall in June, 1961 when LBJ was Vice President. See the revelations of Billie Sol Estes for that.
3) LBJ on the verge of being political and personally annihilated by the Kennedys, dropped from the 1964 Democratic ticket (JFK to Evelyn Lincoln), and possibly going to jail over the Bobby Baker affair.

4) Wanting Jackie Kennedy to ride in his limo in Dallas; a bizarre and very suspicious request; also wanting and arguing to have John Connally to ride in his limo in the motorcade and put his enemy Sen. Ralph Yarborough in the kill zone.
5) Immediately, with his neighbor of 19 years FBI J. Edgar Hoover, putting all the blame on patsy and US intelligence agent Lee Harvey Oswald.
6) Having his top aide Cliff Carter call the Dallas District Attorney Henry Wade and demand that no *conspiracy charges* be made in the JFK assassination, despite OVERWHELMING evidence of a shot from the front?
7) LBJ personally calling Dallas detective Will Fritz on 11/23/63 and telling him to STOP investigating and the he "had his man" (Oswald).
9) LBJ personally calling Parkland Hospital and personally telling a Dr. Charles Crenshaw to try and get a confession from the accused assassin ... NOT asking who sent you, are you in a conspiracy, who else was involved?
8) Lyndon Johnson telling his mistress Madeleine Brown on 12/31/63 at the Driskill Hotel in Austin, TX that his biggest supporters (Texas oil men) and the CIA were behind the JFK assassination.
9) ... not to forget Lyndon Johnson calling his investment advisor within hours of the JFK assassination and telling him to sell his "g*ddamn Halliburton stock" - Halliburton being a Texas military contractor and mother company of Brown & Root; George Brown of Houston being Johnson's most prominent and longtime major supporter.

10) and finally after pushing the lone nutter scenario so hard publicly and behind the scenes early on, Johnson came to later say at various times he thought a) the Vietnamese killed JFK in retaliation for the Diem assassination b) that Castro kill Kennedy c) that Texas oil and the CIA killed JFK (told to his mistress Madeleine Brown on 12/31/63). Johnson later publicly admitted that he never believed the Warren Commission, who he appointed and guided, from Day one. All these were diversionary tactics designed to cast suspicion away from him.

Lyndon Johnson murdered John Kennedy and he had plenty of help from CIA, elements of military and his close friend and neighbor J. Edgar Hoover of the FBI.

Drew Pearson on Henry Crown, 20% owner of General Dynamics

http://letters.mobile.salon.com/opinion/greenwald/2011/01/23/detainees/permalink/f34c7ae8bdd4723f464497cef2839059.html

...In October, 1963, Drew Pearson published his newspaper column titled, "'Songbird' Was Murdered" ... Tom Clark confirmed to Pearson that the facts learned from Ragen were true and the top echelon of the Chicago mob "led to very high places." The names of seemingly respected politicians and businessmen revealed by Ragen to the FBI were words familiar to every Chicago household and some believed they had reformed, but Pearson wrote, "Yet they still controlled the mob."...

...In the book titled, "The Drew Pearson Diaries" published five years after Pearson's 1969 death, his stepson, Tyler Abell compiled and edited information contained in Pearson's investigative files. Included in the book is the additional details Pearson said Tom C. Clark and J. Edgar Hoover had learned from Ragen.:

"...it led to very high places. J. Edgar Hoover intimated the same thing. He said the people Ragen pointed to had now reformed. I learned later that it pointed to the Hilton hotel chain, Henry Crown, the big Jewish financier in Chicago [involved in Cook County real estate deals with Jake Arvey, the local democratic political boss], and Walter Annenberg .
http://en.wikipedia.org/wiki/Tom_C._Clark

...Despite the disturbing information about Henry Crown, et al, Drew Pearson claimed was provided to him by Clark in 1946, Justice Tom Clark appointed Crown's son, John, as one of two of his 1956 Supreme Court session law clerks.[16] In December, 1963, Chief Justice Earl Warren, acting as head of the newly formed Presidential Commission investigating the death of President Kennedy, suggested that Henry Crown's attorney, Albert E. Jenner, Jr., who also, at that time employed Crown's son, John at Jenner's Chicago law firm, be appointed as a senior assistant Warren Commission counsel. Warren gave his fellow commissioners the names of two men who approved of Jenner's appointment, Tom C Clark and Dean Acheson.

The appointment of Jenner to investigate whether either Oswald or Ruby acted alone or conspired with others remains controversial.

Henry Crown and his close friend, Sam Nanini, were reported in March, 1977 to have had relationships with organized crime.[20][21]"

http://webcache.googleusercontent.com/search?q=cache:ZLvASZtQpC4J:www.lib.niu.edu/1976/ii761206.html+%22attorney+for+Lester+Crown+and+an+architect+of+the+package%22&cd=2&hl=en&ct=clnk&gl=us

Corruption in the legislature: Cement Bribery Trial -

Albert E. Jenner, Jr., attorney for Lester Crown and an architect of the package immunity deal for Crown and company, also former minority counsel in the ...

http://select.nytimes.com/gst/abstract.html?res=FA0916F8385D0C758DDDAF0894DD484D81

New York Times - Jun 16, 1985 LESTER CROWN BLAMES THE SYSTEM.

Albert E. Jenner Jr., who was Republican counsel during the Watergate hearings and has long been a member of the General Dynamics board, said: ''Lester is a splendid person. He's very careful not to have the board believe he is the major domo of this corporation,'' but Mr. Jenner conceded that Mr. Crown was not just one among equals...."

http://select.nytimes.com/gst/abstract.html?res=F50717F83E590C748CDDAB0994DE484D81

http://select.nytime...DAB0994DE484D81

THE ORDEAL OF LESTER CROWN - Free Preview - The New York Times

New York Times - Dec 7, 1986

"...The family turned to Albert E. Jenner Jr., a lawyer and longtime friend who is on the board of General Dynamics. ''Whenever the kids got into trouble,'' Jenner says, ''they never bothered the old man. They talked to me, and I got them out of trouble.'' In return for his cooperation with the grand jury, Lester Crown was granted immunity from prosecution...."

Tom Meros’ 5/15/92 interview of Dallas County Courthouse Worker 

Delores “Dee” McCarrell

Blockbuster information: the FBI went to the Dallas County Courthouse a week before the JFK assassination and requested ALL documents on Lee Harvey Oswald. Jack Ruby was there the day before the assassination. And Dee McCarrell heard 4 shots in Dealey Plaza on 11/22/63. Tom Meros phone is 202-821-9141 and his email is rockroll-history@usa.net .

5/13/11

Robert, 

   That interview occurred 19 years ago on this day, the Friday of that week.
Actually, the DATE was May 15th, not today's date of May 13th.  But it was
this Friday, when all of the nation's
municipal police departments were commemorating police officers who died in
the line of duty.  Dee McCarrell told 
this story to me and son and daughter.  It was such a stunning revelation that
I asked her if she would repeat the 
story, and allow me to video tape it.  She readily agreed.  In fact, the
original and spontaneous
version of her story was more descriptive and dramatic than what she re-told
for my video camera.

Dee McCarrell was a 20 year old assistant to the Dallas County Clerk.  One
week prior to the assassination, two FBI agents came to the Dallas County
Clerk's office to have a discussion with her boss.  The issue presented to
her boss was that the FBI wanted every document in the County Clerk's office
that
bore the name of Lee Harvey Oswald.  
   That task was assigned to Dee McCarrell.  She searched the records and
found the documents that the FBI wanted.  She gave those documents to her
boss.  The FBI returned to the Clerk's office during the week of the
assassination and obtained the documents.
   Dee did not say whether or not the Clerk gave the FBI copies, or the
originals.  She did not state whether the Clerk retained a copy while
providing the FBI with the original. It would appear to me that the Clerk
simply showed the originals to the FBI agents and they removed them from the
office.  This is significant because Dee McCarrell does not state that she
ever saw the copies.
   But most significant in this venture is that FBI sought those documents
and that the FBI received them. The name of Lee Harvey Oswald meant nothing
to
the Clerk's office, so nobody in the Clerk's office was aware at the time
that
historical data and evidence of a coverup was being removed and destroyed
from public scrutiny during the days prior to the assassination by the same
agency
that was given authority to investigage the crime of murdering President
Kennedy.
   On the day prior to the assassination, Jack Ruby arrived early on that
Thursday morning, requesting to the Dallas County Clerk.
Dee advised Jack Ruby that she did not expect the Clerk to come to the office
that day.  Jack Ruby was not satisfied with that answer. He sat there in the
Clerk's office for almost the entire work day, waiting to see the Clerk.  When
it
became apparent to Jack Ruby that the Dallas County Clerk was not coming to
work, he
left.
   Did Jack Ruby know that the FBI had previously been there?  Did he want to
know what documents were located, and what documents were provided to the FBI?
Or,
did Jack Ruby independently want to see, and possibly remove any documents
that he 
remembered may have contained Lee Harvey Oswald's name, and his own.  Did Jack
Ruby 
want to remove any documents that contained Lee Harvey Oswald's name, and a
link to Jack Ruby, or his
nightclub's address, or Jack Ruby's apartment address.  Was Jack simply double
checking the work of the
Clerk's office to make certain that the office was sanitized of any document
which contained
the name of Lee Harvey Oswald.  
   The four minute interview provides some facts, all of which raises more
questions that must be answered.
   Dee McCarrell also states that she heard FOUR shots, and that three came
in
rapid succession after the first shot, and that those THREE shots came from
the
direction of the grassy knoll. 

-> Tom
The FBI was covering up the JFK assassination immediately, pushing the lone nutter theory – even editing an article in the Dallas Times Herald 11/23/63

FBI adds sentence: “A doctor admitted that it was possible there was only one wound.” to an article “Neck Wounds Bring Death to President” by Connie Kritzberg. Connie did NOT write that sentence; she wroted the turned in the article to her editor at the Dallas Times Herald about 3:45 PM on 11/22/63. Her article included the typos “gangential” for “tangential.” She called her editor on Saturday morning about noon on 11/23/63 and asked immediately WHO put that sentence in which Connie did NOT write; her editor immediately replied: “The FBI.” This, of course, is of blockbuster significance because it shows the FBI in the immediate hours after the JFK assassination MORE concerned with pushing lone nutter propaganda than finding out WHO killed John Kennedy; and that points to FBI participation or foreknowledge in the JFK assassination.

Dallas Times Herald 11/23/63 (it was an afternoon paper) (typos included “gangential” instead of “tangential”)

Neck Wounds Bring Death to President


Wounds in the lower front portion of the neck and right rear side of the head ended the life of President John F. Kennedy, say doctors at Parkland Hospital.


Whether there were one or two wounds was not decided.


The front neck hole was described as an entrance wound. The wound at the back of the head, while the principal one, was either an exit or gangential entrance wound. A doctor admitted that it was possible there was only one wound. [My note – “A doctor admitted” is the sentence that the FBI added to the story as per the account of Connie Kritzberg who actually wrote this story. The next day 11/23 Kritzberg called her editor about noon who told her immediately that the FBI added this sentence which supports the lone nutter theory.]


Dr. Kemp Clark, 38, chief of neurosurgery and Dr. Malcolm Perry, 34, described the President’s wounds. Dr. Clark, asked how long the President lived in the hospital, replied, “I would guess 40 minutes but I was too busy to look at my watch.”


Dr. Clark said the President’s principal wound was on the right rear side of the head.


“As to the exact time of death we elected to make it – we pronounced it at 13:00. I was busy with the head wound.”


Dr. Perry was busy with the wound in the President’s neck. “It was a midline in the lower portion of his neck in front.”


Asked if it was just below the Adam’s apple, he said “Yes. Below the Adam’s apple.”


“There were two wounds. Whether they were directly related I do not know. It was an entrance wound in the neck.”


The doctors were asked whether one bullet could have made both wounds or whether there were two bullets.


Dr. Clark replied, “The head wound could have been either an exit or a gangential entrance wound.”


The neurosurgeon described the back of the head wound as:


“A large gaping wound with considerable loss of tissue.”


Dr. Perry added, “It is conceivable it was one wound, but there was no way for me to tell. It did however appear to be the entrance wound at the front of the throat.”


“There was considerable bleeding. The services of the blood bank were sent for and obtained Blood was used.”


The last rites were performed in “Emergency Operating Room No. 1.


There were at least eight or 10 physicians in attendance at the time the President succumbed. Dr. Clark said there was no possibility of saving the President’s life.


The press pool man said that when he saw Mrs. Kennedy she still had on her pink suit and that the hose of her left leg were saturated with blood. In the emergency room, Mrs. Kennedy, Vice Pres. Johnson and Mrs. Johnson grasped hands in deep emotion.


A Special Word from noted “intellectual” Noam Chomsky (2007) on who killed John Kennedy:

“Who knows? And who cares? I mean plenty of people get killed all of the time, why does it matter that one of them happened to be John Kennedy? If there was some reason to believe that there was a high level conspiracy it might be interesting, but the evidence against that is just overwhelming. And after that it’s just a matter, if it happened to be a jealous husband or the mafia or someone else, what difference does it make?”
Go to the 7:20 minute mark: http://www.youtube.com/watch?v=m7SPm-HFYLo
Vincent Salandria 10/18/99: the national security state murdered John Kennedy

“VS (10/18/99)


John, you now have me right. I mean and have always meant literally that national security state killed Kennedy just as it killed other popular leaders here and in other countries. Yes, I mean that your position is not discernibly different from the position which will now be put in the forefront by witting and unwitting agents of the state. They will get the attention of the U.S. media.


Please, John, reread my speech in Dallas. I left no doubt there as to whom I thought ordered the killing of Kennedy, arranged for the cover-up and continues to operate as our rulers. Please tell me how each of the following matters could have transpired without the defense Establishment from its very top giving directions?

· Killing Oswald.

· Using a CIA agent as a patsy with full knowledge that the CIA would not take umbrage.

· Silencing of the left, the ACLU, all of the liberals.

· Spreading of false clues pointing to the Soviets and Cuba as the killers while exculpating them from blame by offering them a single-assassin, no policy-significant alternative to the truth.

· Ignoring overwhelming evidence of more than one gunman and getting the press to play along with the single-assassin fantasy.

· Relying on a single-assassin concept which defied physical laws.

· Framing the Mafia.

· Impersonating Secret Service Agents at the scene of the killing.

· Contradicting all of the Parkland Hospital doctors’ findings of an evulsive back of the head wound and wound of entry in the neck.

· Ignoring clear and conclusive evidence of the hole in Kennedy’s shirt and coat which put the lie to the single bullet story.

· Autopsy doctors accepting the orders of the generals and admirals not to resect the neck and back wounds, thereby aborting the autopsy.

· Commander Humes burning the autopsy notes in his home most certainly under orders from above.

· The censorship of the Zapruder film for so many years.

· Foreclosing the Commission examining the x-rays and photographs of the Kennedy body.

· The refusal from the beginning and continuing today to acknowledge what the Zapruder film plainly shows in terms of a multiple assassin killing.

· Getting Life magazine to lie about Kennedy turning around when he had not.

· Getting Life magazine to change a single issue twice in order to conceal a hit on JFK from the front right.

· Massive criminality having been committed in obstructing justice by Bundy, Rankin, Specter, Warren, Katzenbach, Dulles, Henry and Clair Booth Luce and so many more.

· Accepting CE 399 as anything other than a plant.

· Specter, instructing the public that we must rely on the “conclusions and the stature of the men on the Commission.”

· Instructing the presidential plane and Cabinet plane that there was no conspiracy and that Oswald acted alone when there was no evidence that Oswald was involved and enormous evidence of conspiracy.

· Removing the presidential limousine from the scene of the crime and refitting it with the consequent destruction of vital evidence.

· Deleting the wound testimony of Jackie Kennedy.

· Drying, cleaning and pressing the Connally clothing.

· Congress taking no action for years although every public opinion poll showed our public believed there was a conspiracy.

· Katzenbach instructing the Chief Justice to disclose that Oswald did it alone before he undertook his assigned his assigned job of determining what really happened.

· Dulles suborning Marina to perjury.

· Clair Booth Luce misleading Gaeton Fonzi, who was an agent of Congress.

· Appointing Dulles to the Commission.

· Not prosecuting the Paines.

· Continuation today of the media acting like obedient lap dog to the military Establishment by turning a blind eye to the navy’s shooting down of TWA Flight 800.

· The media buying into the “accidental” bombing of the Chinese embassy in Belgrade.

John, there is no business like chauvinism.”

[Correspondence with Vincent Salandria, by Michael Morrissey, p. 191-192]

Timeline after John Kennedy was murdered by Lyndon Johnson/CIA:

I think it needs to mention that LBJ's closest aide Cliff Carter was making calls to Dallas district attorney Henry Wade on 11/22/63 and telling him NOT to have Oswald charged with a conspiracy. And that on 11/23 Lyndon Johnson personally called Dallas chief detective of homocide Will Fritz and told him to quit investigating other options than Oswald (source Bloody Treason). And that on 11/24 Lyndon Johnson personally calls Parkland Hospital, speaks with Dr. Charles Crenshaw, and asks him to get a confession out of the accused assassin. LBJ was not asking "who sent you" but rather just wanted a confession. Yes, it was that ugly.

TIMELINE OF JFK ASSASSINATION:

The car turned off Main Street at Dealey Plaza around 12:30 p.m. As it was passing the Texas School Book Depository gunfire suddenly reverberated in the plaza. Bullets struck the President's neck and head and he slumped over toward Mrs. Kennedy. The Governor was also hit, in the chest." 

12:30:40 sec p.m. - Police Radio. Bill Decker orders officers to the “Railroad track area just North of Elm.” ref, Treachery in Dallas, p 136

12:32 p.m. - Breakdown of Washington D.C.'s telephone system for almost 1 hour. (Though Hoover's line remains fuctional?) ref. Conspiracy of Silence, p 71.

12:33 p.m. - Lee Harvey Oswald leaves Depository and boards bus ref. W.C

12:37 p.m. - Sergent Harkness reports he has a witness who had pinpointed the window. (Howard Brennan)

12:38 p.m. - JFK arrives at Parkland Hospital. ref. Best Evidence, p 710.

12:40 p.m. approx. - Police officer Roger Craig sees a white male running down the hill from the direction of the book depository and climbs into a waiting Rambler station wagon and drives off. Claims it was Oswald. ref. Crossfire, p. 329

12:40-45 p.m. - Oswald gets off bus and boards second taxi after allowing a woman to take first taxi, talls driver William Whaley, “500 North Beckley Street” ref. WC

12:45 p.m. - Description put out about suspect on Dallas police radio. "The wanted person in this is a slender white male about thirty, five feet ten, one sixty five, carrying what looked to be a 30.30 or some type of Winchester".

Officer Tippit told by H/Q dispatcher to “go to central Oakcliff area”. 
ref. Rush to Judgement, p 194.

12:48 p.m. - Police Radio in refrence to the location of the assassin. “He is thought to be in the Texas School Book Depository here on the North West corner of Elm and Houston.” ref. Treachery in Dallas, p 35

12:49 p.m. - Capt Talbert giving orders on Police radio. “Have that cut off on the back side will you? Make sure nobody leaves there”. (Refering to the Depository). ref. Treachery in Dallas, p 143

12:51 p.m. - Homicide Cheif William Fritz calls in to the dispatchers office from his post at the Trade Mart to ask if JFK will still be going to the site. He is told, “It’s very doubtful.” ref. Treachery in Dallas, p 150

12:54 p.m. - Officer Tippit calls into H/Q, and is asked if he is in Oakcliff area. He replies, "Yes". ref. Rush to Judgement, p.194.

1:00 p.m. - JFK PRONOUNCED DEAD ref. Best Evidence, p 710.

Police search the bus that Oswald had boarded and recently left. ref. Treachery in Dallas, p 150

Police car no 207 stops outside Oswald's rooming house, and sounds horn twice. 

Parkland hospital. Darrell Tomlinson discovers the stretcher bullet 399 which rolls out from under a mat when stretcher bumps the wall. ref. Best Evidence, p 90.

Oswald enters the Texas Theater according to theater assistant manager shortly after 1:00 p.m.. ref. Crossfire, p 353.

1:04 p.m. - Oswald seen standing at bus stop outside his rooming house by his landlady. ref. Rush to Judgement, p 159.

? p.m. - David Ferrie takes a mysterious 364 mile drive in the afternoon. ref. Treachery in Dallas, p 131

1:05 p.m. - South of Dallas three men pulled over, one identifies himself as a Secret Service agent and states "We are in a hurry to get to New Orleans to investigate part of the shooting." However there is no record of Secret Service being dispatched to New Orleans on the day of the assassination.

1:08 p.m. - Officer Tippitt makes two attempts to call H/Q, but dispatcher does not reply. ref. Rush to Judgement, p 195.

1:10 p.m. - T.F..Bewley comes upon J.D Tippit’s body in the street. As he gets out to help he looks at his watch, which reads 1:10p.m. ref. Conspiracy - Who Killed Kennedy?, p 122

1:12 p.m. - Policeman Luke Mooney finds shell casings on sixth floor of Depository. ref. Treachery in Dallas, p 143

1:15 p.m. - Oswald buys popcorn at concession stand inside Texas theatre, according to concession stand operator Boroughs ref. Crossfire, p 353.

1:16 p.m. - Police told “Officer Tippit has been shot.” by civilian Domingo Benavides using Tippit’s police car radio. ref. Crossfire, p 348.

1:20 p.m. - Jean Hill in live television report states she heard shots from the Knoll. On that day, Hill was saying she heard 4-6 shots. ref. Treachery in Dallas, p 153

1:22 p.m. - Rifle found on sixth floor of Book Depository, first identified as 7.5 German Mauser.

Police radio call goes out describing Tippit's killer as about 30, 5ft 8in black hair and slender. ref. Unanswered Questions, p 105.

1:25 p.m. approx - Capt Fritz is given Oswalds name and adress and description by Roy Truly, then later returns to police HQ without ever issuing an all-points bulletin for Oswald. When he arrives Oswald is already there. ref. Treachery in Dallas, p 153

1:25 p.m. - Police radio reports finding of a white jacket in parking lot. ref. Rush to Judgement, p 191.

1:30 p.m. - Seth Kantor encounters Jack Ruby at Parkland hospital and has brief conversation with him. ref. Crossfire, p. 366.

1:35 p.m. - Police Radio. The TSBD is mentioned, “It’s secure now.” ref. Treachery in Dallas, p 143

1:36 p.m. - Police Radio from scene of Tippit’s murder, “I got an eyeball witness to the getaway man - that suspect in this shooting. He is a white male ... apparently armed with a .32, dark finish automatic pistol...” ref. Conspiracy - Who Killed Kennedy?, p 119

1:45 p.m. - Police Radio "Have information, a suspect just went into Texas theatre on West Jefferson". ref. Unanswered Questions, p 112.

1:55 p.m. - Police arrest Oswald at Texas theater as suspect in shooting Tippit. ref. Best Evidence, p.710.

2:00 p.m. - Bullet 399 handed to SS Agent Richard Johnson at Parkland Hospital by Chief of Parkland Hospital security O.P.Wright. ref. Best Evidence, p. 591 & 652.

2:04 p.m. - Kennedy’s body leaves Parkland Hospital.

2:14 p.m. - Kennedy's body arrives at Love Field Airport 

2:15 p.m. - Oswald taken into Dallas Police Dept ref. W C

2:18 p.m. - Casket placed aboard Airforce One 

2:30 p.m. approx - J. Edgar Hoover calls Robert Kennedy to inform him that the killer was an ex-marine who defected to the Soviet Union and was also known to be a procommunist nut. ref. Treachery in Dallas. p 259

Lyndon Johnson takes the oath of office at 2:38 p.m. on November 22nd on Air Force One. His first message to the national is brief: "I will do my best. That is all I can do. I ask for your help, and God's." He takes firm command of the government and reverses nearly everything JFK set in motion.

2:25-4:04 p.m. - Oswald interrogation in Office of Captian Will Fritz.

2:47 p.m. - Air Force One airborne.

3:30 p.m. - Police officers arrive at the residence of Michael and Ruth Paine, Ruth indicates that she has been expecting them.

3:54 p.m. - NBC Newsman Bill Ryan announces on national television that “Lee Oswald seeems to be prime suspect in the assassination of John F. Kennedy.”

4:00 p.m. - Situation room of the White House communications center informs Lyndon Johnson that the assassination is the act of one lone individual and that no conspiracy exists.

4:45-6:30 p.m. - Second interrogation of Oswald in Captain Fritz’s Office.

5:00 p.m. (CST throughout for coordination of data) - Air Force 1 arrives Andrews Air Force base Washington D.C., total flight time 2hrs 15min. ref. Best Evidence, p 680.

Before Air Force One landed in Washington, J. Edgar Hoover made it known that Lee Harvey Oswald was the lone assissin and there was no conspiracy. ref. Treachery in Dallas, p 79 

5:30 p.m. approx. - Deputy sheriff Roger Craig identifies Oswald as the man he saw running toward the Rambler station wagon. When asked about the station wagon Oswald replies, "That station wagon belongs to Mrs Paine, don’t try to tie her into this. She had nothing to do with it." ref. Rush to Judgement, p 159.

5:30-6:30 p.m. - SS Agent Richard Johnson hands bullet 399 to SS Chief Rowley at Executive building in Washington D.C. ref. Best Evidence, p 646.

6:20 p.m. - Oswald taken to second lineup, and yells to reporter’s in hallway, “I didn't shoot anyone.”

6:30 p.m. - Lineup for Witnesses Cecil J. McWatters, Sam Guinyard, and Ted Callaway. 

7:05 p.m. - Oswald charged with Tippit's murder. ref Treachery in Dallas, p 5 

7:15 p.m. - First incision at Kennedy autopsy.

7:50 p.m. - SS Chief Rowley sends bullet 399 to FBI laboratory. ref. Best Evidence, p 646.

7:50 p.m. - Oswald taken to third lineup for Witness J.D. Davies.

7:55 p.m. - Oswald yells at reporters in hallway “I’m just a patsy”.
ref, (Entry in Seth Kantor’s notebook) Treachery in Dallas, p 293

7:56 p.m. - Third interrogation of Oswald in Captain Fritz’s Office.

8:55 p.m. - Oswald’s Fingerprints, Identification, Paraffin tests - All in Fritz’s Office.

11:00 - 11:20 p.m. - Oswald “Talked to” by FBI Agent M. Clements and Police Officer John Adamcik.

11:20 - 11:25.p.m. - Oswald is taken to press conference. Oswald is asked if he is a member of The Free Cuba Committee, but before he answers, Jack Ruby standing up the back, corrects the reporter and says, "That’s The Fair Play For Cuba Committee". Oswald is asked by a reporter “Did you kill President Kennedy?” Oswald replies, “No I have not been charged with that. In fact nobody has said that to me yet. The first thing I heard about that is when the newspaper reporters asked me that question.” Oswald is told by a reporter, "That you have been charged" (with the murder of Kennedy.) Oswald looks baffled as he is lead away.

11:26 p.m. - Oswald charged with President Kennedy’s murder. (Oswald is not told of this charge).

SATURDAY 23 Nov. 1963 - Copy of Oswalds passport file is accidently destroyed while it was being Thermofaxed. ref Treachery in Dallas, p 303

12:30 - 1:00 a.m. - Darrell Thomlinson is awakened by a phone call from the FBI, and is told to keep his mouth shut about the bullet he found on the stretcher at Parkland Hospital ref. Best Evidence, p 591.

12:35 a.m. - Oswald complains, “That this is the third set of fingerprints, photographs being taken.” ref. The Peoples Almanac, p 49

1:35 a.m. - Oswald officialy told that he has been charged with J.F.K.’s murder. ref. The Peoples Almanac, p49

2:15 a.m. - Sheriff's officer Perry McCoy receives a phone call from a "white male" who says that Oswald is going to be killed during his transfer.

2:20 a.m. - Police lieutenant Billy Grammer also receives a phone call. The caller asks specifically to speak to Grammer, and says, "You know me". Describes in detail the plans to move Oswald and tells him that other arrangements should be made or, "We are going to kill Oswald right there in the basement".

3:00 a.m. - FBI Special Agent Vince Drain transports the gun and all other evidence to Washington D.C. ref Treachery in Dallas p 28

10:30 a.m. - 1:10 p.m. - Interrogation of Oswald, Capt Fritz’s office.
ref. The Peoples Almanac, p 49

1:10 - 1:30 p.m. - Oswald visited by Mother, Margurite, and Wife Marina 
ref. The Peoples Almanac, p 50

2:15 p.m. - Lineup for Witness William Scoggins and William Whaley 
ref. The Peoples Almanac, p 50

3:30 - 3:40 p.m. - Robert Oswald visits Lee for 10 Minutes. Lee tells Robert, “Don't believe all the so called evidence.”

3:40 p.m. - Lee Oswald calls Ruth Paine and asks her. “Would you please call John Abt (Lawyer) in New York for me after 6:00 p.m.” ref. The Peoples Almanac, p 50

4:21 p.m. - Kennedy's body returns to the White House. ref. Treachery in Dallas p 5

5:30 - 5:35 p.m. - Oswald has visit with H. Louis Nichols, President of the Dallas Bar Association.

6:00 - 6:30 p.m. - Interrogation in Capt Fritz’s Office, Oswald is shown the backyard photo of him with gun. “That picture is not my mine. The picture has been made by superimposing my face. The other part of the picture is not me at all, I have never seen this picture before. I understand photography real well, and that in time, I will be able to show you that this is not my picture and that it was made by someone else.” ref. The Peoples Almanac, p 50 - 51

SUNDAY 24 Nov. 1963, 9:30 am - Interrogation in Capt Fritz’s Office ref. The Peoples Almanac, p 51

11:00 a.m. - Regeistered Nurse Bertha Lozana recalls “At 11:00 a.m. I was informed by Jill Pomeroy, the ward clerk, that we might prepare for an emergency because there was a large crowd at city hall”. ref. Treachery in Dallas p 169

11:10 a.m. - Preparation for Oswald’s transfer to County Jail ref. The Peoples Almanac, p 52

11:15 a.m. - Inspector Thomas J. Kelly Secret Service, has final conversation with Oswald ref. The Peoples Almanac, p 52

11:17 a.m. - Jack Ruby wires money order at Western Union Office (some 350 feet from Dallas police dept, Main St. ramp.) ref. Treachery in Dallas, p 328

11:21a.m. - Jack Ruby shoots Oswald in basement carpark of Dallas police dept. ref. Treachery in Dallas, p 203 

1:00 p.m. approx.- On being told that Oswald is dead, Jack Ruby calms down in his cell at Dallas Police Station ref. Framed, p 41

President Johnson signs NSAM 273, signalling a reversal to JFK's policy of withdrawing troops from Vietnam. ref. JFK, CIA and Vietnam by Prouty, p 422.

25 Nov. 1963 - FBI Agent Richard Harrison arrives at Miller’s Funeral Home with Rifle (type uknown) and finger print ink. Funeral Director would tell reaserchers that he could not understand the event and that he had a very difficult time getting the black ink off Oswald’s corpse.
ref. Treachery in Dallas, p 332

Jacqueline Kennedy carefully directs the details of her husband's funeral, consulting with historians as to the traditional burial procedures for other presidents who had died in office. The catafalque, which had borne Abraham Lincoln's casket, is used again. 220 foreign leaders walk in the procession. 

29 Nov. 1963 - Warren Commission established 

Gerald Ford serves as a member of the President's Commission on the Assassination of President John F. Kennedy that investigates the assassination and co-authors a book, Portrait of the Assassin (1966). Allen Dulles also serves - remember, he was the guy Kennedy fired. 

Rodney Stich's book "Defrauding America" tells of a "deep-cover CIA officer" assigned to a counter-intelligence unit, code-named Pegasus. This unit "had tape-recordings of plans to assassinate Kennedy" from a tap on the phone of J. Edgar Hoover. The people on the tapes were "[Nelson] Rockefeller, Allen Dulles, [Lyndon] Johnson of Texas, George Bush and J. Edgar Hoover." 

In 1963, George H. W. Bush was living in Houston, president of the Zapata Offshore oil company. He denied the existence of a note sent by the FBI's J. Edgar Hoover to "Mr. George Bush of the CIA." When news of the note surfaced, the CIA first said they never commented on employment questions, but later relented said yes, a "George Bush" was mentioned in the note, but that it was "another" George Bush, not the man who took office in the White House in 1988. Reporters tracked down the "other" George Bush and discovered that he was just a lowly clerk who had shuffled papers for the CIA for about six months. He never received any interagency messages from anybody at the FBI. 

It is also worth noting that a CIA code word for Bay of Pigs was Operation Zapata, and that two of the support vessels were named Barbara and Houston. 

Many say that George Bush was high up on the CIA ladder at the time, running proprietorial vehicles and placed in a position of command, responsible for many of the Cubans recruited into "service" at the time. All through the Iran-Contra affair, Felix Rodriguez, the man who captured and had Che Guevara killed for the CIA, always seemed to call Bush's office first. 

From The Realist (Summer, 1991): 

"Bush was working with the now-famous CIA agent, Felix Rodriguez, recruiting right-wing Cuban exiles for the invasion of Cuba. It was Bush's CIA job to organize the Cuban community in Miami for the invasion. [...] A newly discovered FBI document reveals that George Bush was directly involved in the 1963 murder of President John Kennedy. The document places marksmen by the CIA. Bush at that time lived in Texas. Hopping from Houston to Miami weekly, Bush spent 1960 and '61 recruiting Cubans in Miami for the invasion. [...] 

"George Bush claims he never worked for the CIA until he was appointed Director by former Warren Commission director and then president Jerry Ford in 1976. Logic suggests that is highly unlikely. Of course, Bush has a company duty to deny being in the CIA. The CIA is a secret organization. No one ever admits to being a member. The truth is that Bush has been a top CIA official since before the 1961 invasion of Cuba, working with Felix Rodriguez. Bush may deny his actual role in the CIA in 1959, but there are records in the Bay of Pigs invasion of Cuba that expose Bush's role..." 

On the Watergate tapes, June 23, 1972, referred to in the media as the 'smoking gun' conversation, Nixon and his Chief of Staff, H.R. Haldeman, were discussing how to stop the FBI investigation into the CIA Watergate burglary. They were worried that the investigation would expose their connection to 'the Bay of Pigs thing.' Haldeman, in his book "The Ends of Power", reveals that Nixon always used code words when talking about the 1963 murder of JFK. Haldeman said Nixon would always refer to the assassination as 'the Bay of Pigs'. On that transcript we find Nixon discussing the role of George Bush's partner, Robert Mosbacher, as one of the Texas fundraisers for Nixon. On the tapes Nixon keeps referring to the 'Cubans' and the 'Texans.' The 'Texans' were Bush, Mosbacher and Baker. This is another direct link between Bush and evidence linking Nixon and Bush to the Kennedy assassination." 

So, why would an intelligence agency/secret society want to smuggle drugs and assassinate JFK? Simple: a coup d'etat.

Robert J. Oppenheimer wins the Fermi medal. 

Dominican Republic - The CIA overthrows the democratically elected Juan Bosch in a military coup. The CIA installs a repressive, right wing junta. 

Ecuador - A CIA-backed military coup overthrows President Arosemana, whose independent (not socialist) policies have become unacceptable to Washington. A military junta assumes command, cancels the 1964 elections, and begins abusing human rights. 

LIFE Magazine and its role in the JFK assassination cover up

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17658&st=1230&gopid=228094& 

Charles Dunne:

Much of that "doubt" was caused by LIFE's own foolishness and sleight of hand. 

* This would be the same LIFE that airbrushed the backyard photo that ran on its cover, in order to enhance the speculation that Oswald was holding the murder weapons in those pix. 

* This was the same LIFE that transposed critical Z-film frames, in precisely the same fashion as did the WC, in order to falsely corrupt any critical analysis of their pictorial contents. 

* This was the same LIFE that fought tooth and nail in court to ensure that a Z-film copy pilfered by its own contractee, Josiah Thompson, wouldn't appear in his book, nor would allow him to use illustrations of those Z-film frames. Why not ask Tink his opinion on how sincere LIFE was about revealing the truth about the assassination? He had a front-row seat for LIFE's struggle against the truth ever being revealed.

* This is the same LIFE that fought tooth and nail in court to prevent Jim Garrison being granted access to what was thought to be the most vital piece of evidence in the assassination.

* This is the same LIFE magazine that attempted to rationalize two contrary facts - Parkland assertions of a throat wound being one of entry, though sustained after JFK had passed the shooter - by falsely declaring as fact that the President had turned around to wave to well-wishers, thereby giving an assassin to his rear the chance to hit him in the front.

* This is the same LIFE that financially subsidized CIA-backed anti-Castro exiles and sponsored CIA-backed raids upon that country. 

Yet you assure us that LIFE was key in trying to educate the public on the "facts" of the assassination, while mocking the demonstrable truth that it was, for all intents and purposes, in CIA's pocket. 

And was it not Life Magazine which said that Kennedy was turned around backwards in order to explain how he was hit in the throat by a guy form behind??!!
Jim DiEugenio:

1.) Time-Life had the Z film which on its own, proved conspiracy outright and dramatically.

2.) TIme-Life had been investigating the case since 1964! Yes this is so. And they had developed many interesting leads in New Orleans.

See, although Tink [Josiah Thompson] worked on that little inquiry into the JFK case, there were other people higher up the chain who also worked on it. TInk was kind of the guy in the office who was their authority on the Zapruder film and other visual elements of the case. Considering his book, this makes perfect sense.

Most of the rest of the crew turned out to be a kind of rogue's gallery of what would end up being poison to this case. Let me name some of them:

1. David Chandler, a stringer for TIme Life in New Orleans who knew a heck of a lot about Oswald, including the fact that Hoover burned the Oswald reports on his informant status. He learned this from his good friend, James Phelan, Mr. NY TImes and David Belin fan. Chandler would later push the Mob did it angle.

2.Hugh Aynesworth. This guy needs no introduction or explanation except to maybe Mr Carroll. One of the biggest purveyors of Warren Commission crap ever. Was in deep with the FBI, CIA and WHite House. When he was working for Newsweek, all the indications are the CIA planted him there and began feeding him extraordinary information on David Ferrie. Info which no investigative reporter had at the time. Further, Peter Goldman said that Aynseworth acted out of the regular chain of command while he was at Newsweek. Hugh himself has admitted that one of his preoccupations has been preserving the official story. At any cost, which includes blackmail and bribery.

3. Dick Billings. Was a mid level guy at Time Life, who was actually involved in anti Castro CIA operations which tried to force Kennedy's hand at a time when he was working on reconciliation with Cuba. During the Garrison inquiry, was forced by his managers to turn on JG and cooperate with the Mob/Garrision smear--he then lied about this in the reissue of his book. Billings recruited Bob Blakey, who no one heard of at the time, to help him write the Mafia essay in Life which was just a fig leaf to do the hatchet job on Garrison.

4. Holland McCombs. Dallas bureau chief who did some good work on the JFK case very early. When Garrison found out about the double life of his pal Clay Shaw, that he really was a deep cover CIA agent who was friends with Banister, Ferrie, and helped set up Oswald, McCombs bailed.

Now, if you look at this crew, Billings and Blakey will help replace Sprague and Tanenbaum at the HSCA, when it became clear that Sprague was going to run a real investigation. And that they were both very interested in Mexico City and New Orleans. Blakey and Billings and two others wrote the FInal Report after Blakey dismissed everyone else. THey then did that godawful book which tried to make OSwald out to be a Mafia hit man, one of the truly nutty ideas to ever surface in this field.
Clare Booth Luce was a prime benefactor of the DRE in New Orleans. The same group that the CIA is stonewalling Jeff Morley on even today. They were also involved in manipulating Oswald that summer. 

She actually called them, "my boys".

And as Fonzi details in his fine book, she deliberately tried to mislead him to get him to waste time going up a blind alley.
Robert Morrow:

LIFE broke their printing plates twice in order to print a total of 3 separate issues in the propaganda issue celebrating the release of the Warren Commission fantasy in late September, 1964. That would be the Oct 2nd, 1964 issue titled "The Warren Report: How the Commission pieced together the evidence, told by One of its Members."

That member was be Gerald Ford, one of the top 3 Warren Commission cover up artists.

1964 LIFE magazine covers: http://www.2neatmaga.../1964cover.html 

The time George Taylor almost hit LBJ going 100 mph in 1967

George Taylor (gt46tc@sbcglobal.net)  on 6/11/11, telling about his 1967 LBJ experience: 

“As a lad of 21 in 1967 my interests were fast cars and faster women. My sole political statement was in 1964. I heard the Beatles singing about no god, no country and the brotherhood of man. I removed the radio from my car and threw it into the trash. I missed the rock-and-roll of my youth...but it was a small price to pay for a clear mind.

 

My "hot rod" was certainly not the one songs were written about. It was a 1961 Falcon that I fitted with a high performance V8 that I feel would have run 135 mph. It was in that car in 1967 my 65 year old father Jack Taylor and I were returning from a family visit in Tucson.

 

The roads were good and the weather was clear. There was little traffic and even at 100 mph I found myself getting passed. We pulled out of Fredericksburg and were about half way of the 30 miles or so from Johnson City Texas on State Hwy 290. I was running about 100 mph when to my left across a prairie I saw what I felt was a tornado. As the "tornado" got closer I realized it was a black Lincoln driving at high speed across the prairie. We were traveling at the same angle and would have intersected had I not slowed down. The Lincoln went through a barbed wire fence.  The big car "rooster tailed" as it left the dirt and entered the highway slinging gravel and debris ahead of me. The black "tornado" pulled away from me at speeds well above 100 mph heading east on 290.  In just moments it was gone. But for a glance I saw the driver looking as drunk as Hooter Brown. The prairie was the LBJ Ranch and the driver was LBJ.

 

We stopped in Johnson City for fuel. It was up to 35 cents a gallon. Seemed like only months before it was 27.9 cents. A little before that I had bought fuel for 7.9 cents in a "gas war". I told the gas station owner I was young but realized 7.9 cents was too cheap. He just laughed and told me I had no idea what was going on. The drill was to put the independents out of business. He told me when I was grown I would not believe what gas would cost. At 35 cents a gallon I was starting to understand.

 

Pop asked where he could find the drug stores in Johnson City. The pump jockey (yes..for 35 cents they filled the tank for you). The attendant laughed and said there are no "stores"...just one of each. There was only one drug store in 30 miles.. left at the light and a few blocks up.

 

Pop asked the druggist a question about a medication and then asked what the chances were of the president coming in the drug store. The druggist answer was just what pop wanted to hear..."not a chance in hell...I barred the sob from my drug store". Pop said you barred the President of the United States from his hometown drug store... the only drug store in 30 miles? Yes...that damned pillhead Lyndon comes in here with a list of drugs he wants. I tell him I need a doctors prescription. Lyndon explodes. Says there is no higher law in the land than a Presidential Order and he is ordering the druggist to fill the drug list. The druggist tells LBJ that he is not getting anything without a prescription from a doctor. LBJ explodes. The druggists tells LBJ he can have his goons take the druggist out back and work him over...but he is not getting drugs. The druggist told LBJ to get out and not come back.

 

It was and interesting civics lesson my high school had not prepared me for.

 

A side note per the JFK investigation. My brother Alfie was a crack pool player who hung at the Cotton Bowling Palace in Dallas. It was a hub of nightlife and frequented by Jack Ruby. Alfie figured the feds would swoop down on the Cotton Bowling Palace and investigate all the known Ruby associates. No fed ever showed. It was as if an investigation was not necessary and they already knew everything they needed to know.

 

I knew throwing away my radio was a good thing.”

 

George Taylor

Postscript from George: 

“I was heading east...the ranch to my left to the north.. The Lincoln was heading southeast at an angle and we made eye contact as he pulled in front of me. If he was not high he was doing a great W C Fields impersonation.  GT”

People, June 23, 1975 Vol. 3 No. 24

Ex-spy David Phillips Preaches the C.I.A. Story, but Can't Convince His Own Daughter
By Garry Clifford 

Another CIA spy has come in from the cold, but this time to take some of the heat off the agency. After a quarter century of undercover work in such countries as Chile, Lebanon, Brazil, Cuba and Mexico, 52-year-old David Phillips has retired from the CIA. His new self-assigned mission is "to explain why our country needs an intelligence service and to help clear up erroneous impressions." 

Phillips says the investigations by the House, Senate and Rockefeller Commission will largely exonerate the CIA—with only three or four instances of illegal activity. But on domestic spying, Phillips agrees with CIA critics: "I'd be mad as hell if it happened to me. I'd scream if I thought anyone was opening my mail or tapping my phone." 

Phillips' decision to quit has been deeply felt at home—a split-level in Bethesda, Md. where he lives with his wife, Gina, 32, and five of their seven children (three by his previous marriage). His $38,000 salary has shrunk to an $18,000 pension—forcing Gina to find a job. "I still have five kids to educate," says Phillips. "We've gone from steak to stew." 

Another blow has been his failure to win over his 15-year-old daughter, Debbie, who told him his undercover job was "dirty." He patiently explained why he thought it was in the national interest. "I still think it's dirty business," she said, unconvinced. "Her reaction really got to me," admits Phillips. "It's just another part of the misconceptions about the CIA." 

Phillips is coldly quiet about his own exploits as a spy. "I made a secrecy agreement, and I'm not going to violate that." He is less reticent about CIA detractors. "I got madder and madder every time Charles Colson tried to pin Watergate on the CIA," Phillips snaps. "Most of the public have accepted as true all of the charges about the CIA. Philip Agee [an ex-agent who has written a searing expose of the agency] is now a folk hero." Phillips recently debated Agee on British TV. "He is such a convinced socialist-Marxist, it is difficult to talk to him. Agee is the first-ever CIA defector." 

Agee, who lives in London, suggested that Phillips might still be on the CIA payroll. Phillips swears he is not and does not receive any CIA financial support. He says $3,000 has been contributed toward his mission by former intelligence agents. 

Phillips was a World War II bombardier who was shot down and escaped from a German POW camp. After the war he bought a small English-language newspaper in Chile and was promptly hired by the CIA. "It was a 'dangle operation,' " Phillips recalls. "Other secret agents were supposed to think I was the chief of U.S. intelligence. They paid me $50 a month, and the first time a Soviet KGB agent approached me it occurred to me that I should be making $60." 

By 1954 Phillips was a "full-time contract man," and had moved on to Guatemala, posing as a businessman. (Later he masqueraded as a Foreign Service officer.) American foreign policy distressed him only once during his career. That was in 1965 when President Lyndon Johnson ordered Marines into the Dominican Republic. "I thought he was wrong," says Phillips. "I was ready to hang up my hat, but I finally decided to accept assignment there as station chief. I felt that if enough people like me left, the agency would be run by gumshoes just doing the President's bidding." 

Before he retired last month, Phillips set up the Association of Retired Intelligence Officers—whose members, Phillips says, will spread the CIA gospel "to anyone who wants to listen." So far, he says, he has enlisted 340 of 400 former agents approached. Ex-spy Howard Hunt was not invited to join. "The CIA was wrong to outfit him for the Watergate caper," says Phillips. "That will always be a black mark against us." 

Phillips is planning a book, 25 Years of Peculiar Service, and may even team up with nemesis Agee on the lecture circuit. "My agent said I could make $5,000 to $10,000 a year defending the CIA, but if I were anti-CIA I could make between $50,000 and $100,000. That," Phillips says, "is when I knew I was doing the right thing." 

Press Release - June 30, 2011
Contact: Author Ed Haslam or Kris Millegan at Trine Day  (800) 556-2012
 Or C. Brylski (504) 897-6110
 FBI denies request for information about murdered New Orleans doctor  
The murdered doctor was Mary Sherman, MD, a bone cancer specialist who worked at Ochsner Clinic. The memo in question was from the FBI Director, dated 7-31-1964, just 10 days after Dr. Sherman’s body was found slashed and burned in her fashionable St. Charles Avenue apartment. NOPD homicide detectives confiscated her address book from her apartment and went through it looking for friends and associates. When they did, they found a name that set off their alarms so loudly that they immediately contacted the FBI to tell them about it, says Edward Haslam, author of DR. MARY’S MONKEY, a controversial book which examines Dr. Sherman’s murder in detail, with interesting outcomes about the nation’s polio vaccine program and a bizarre link to those connected to the assassination of President John F. Kennedy. 
“In the same breath, they requested the FBI help the NOPD with their investigation of Dr. Sherman’s murder, so the request was forwarded to FBI Headquarters in Washington for approval. FBI Director J. Edgar Hoover responded promptly. Calling Sherman’s death to be a ‘local murder,’ Hoover told his FBI agents ‘no active investigation is to be conducted’ and warned them that such actions might put the agency in ‘an embarrassing position’,” said Haslam.   
So whose name did the NOPD find in Mary Sherman’s address book?
 “That’s what we want to FBI to tell us,” Haslam says “At the moment, the name is still redacted (or blacked out) so we don’t know for sure”. 
 Haslam found the curious redaction in Hoover’s response. 
 “It was in a note on page two, but it was placed highly within that note, like a main fact, immediately following the description of the stab wounds and burns to Sherman’s body. And whoever’s name it is, they were so well-known that it was not necessary to include their first name,” he says. 
 The note actually reads: “XXXXXX’s name was found in her address book.” 

Having already located two witnesses who reported seeing Lee Harvey Oswald in Mary Sherman’s apartment building in the summer of 1963, Haslam asked the logical question: Could it be Oswald’s? Examining the length of the redacted name closely, Haslam noted that it appeared to have six letters plus an apostrophe-s, just like Oswald’s. 

“Could this be the clue we’ve been looking for?” he wondered. Haslam’s book and a followup book by Judyth Vary Baker called “Me and Lee” posits that Oswald was actually helping local doctors find a cancer-causing virus which could be used to infect Cuban Dictator Fidel Castro.

In April 2011, Haslam filed a Freedom of Information Act request asking the FBI to unveil that one word from Hoover’s 1964 memo. In June, the FBI responded by sending a second copy of the memo back to Haslam with the same words freshly redacted. The old memo was redacted with a black marker; the new copy was redacted with white boxes, but the word in question was still redacted. The reasons for the redaction cited by the FBI were “personal privacy.”

“At least we now know this memo is real. The FBI acknowledged it. And I am appealing the FBI’s decision through their channels. And if that does not work, I will write the President. What else can you do?” Haslam says. 
 But Haslam wonders if there is not a bigger question: Did the Director of the FBI deliberately cover-up a lead into the activities of Lee Harvey Oswald while the Warren Commission was still in New Orleans investigating JFK’s assassination? Haslam said, “Un-redacting this one word would help answer that question, one way or another.”

After writing DR. MARY’S MONKEY, Ed Haslam assisted in editing ME & LEE, the memoir of Judyth Vary Baker, who was one of the witnesses who saw Lee Oswald in Dr. Mary Sherman’s apartment. Both DR. MARY’S MONKEY and ME & LEE are available in New Orleans bookstores and on the Internet, or by calling 1-800-556-2012.
 Related links: http://doctormarysmonkey.com/index.htm
 http://www.prweb.com/releases/2011/3/prweb8243198.htm
http://www.minnpost.com/politicalagenda/2011/04/19/27614/magazine_actually_asks_jesse_ventura_for_his_six_favorite_conspiracy_books
 cheron brylski 

the brylski company

3418 coliseum street

new orleans, louisiana 70115

cbrylski@aol.com

504.897.6110

504.460.1468 cell

504.897.0778 fax

www.brylskicompany.com
How Jack Ruby got into the Basement at Dallas Police Dept

http://jfk-archives.blogspot.com/2010/06/how-did-jack-ruby-enter-basement.html
A Philadelphia Lawyer Analyzes
The President's Back and Neck Wounds

by Vincent J. Salandria

The following article was first published in Liberation magazine, March 1965, Vol. X No. 1., 

In this article we will analyze the Warren Commission's following crucial conclusion:

President Kennedy was first struck by a bullet which entered at the back of his neck and exited through the lower front portion of his neck...
Such is the conclusion of the Commission. It is our purpose to analyze the evidence which the governmental inquiry used to support this conclusion. We will delve into the source or sources of the shot or shots which inflicted the first wounds on the President. By examining these wounds we hope to shed light on the direction or directions from which the shots came. Such an exploration will, needless to say, provide valuable information on the question of the number of shots fired into the President. Our study will also help us decide the vantage point or points of the assassin or assassins on November 22nd, 1963.

First let us attend most carefully to the source or sources of the shot or shots which caused the wounds in question, i.e. the back and neck wounds of the President. The reader will recall that the Commission concluded three shots were fired. It decided that all the shots were fired from "above and behind the Presidential limousine" (W-14). Our task can be simply defined as an analysis of the evidence offered by the Commission to determine whether such evidence supports the Commission's conclusions relative to the back and neck wounds of the President. All of the evidence discussed herein is derived from the Warren Report and its supporting notes of testimony and exhibits. Not a scrap of it comes from any outside source.

The first evidence of a back wound came from Secret Service Agent Glen A. Bennett, stationed at the time in the right rear seat of the President's followup car,

who heard a sound like a firecracker as the motorcade proceeded down Elm Street. At that moment, Agent Bennett stated: "...I looked at the back of the President. I heard another firecracker noise and saw that shot hit the President about four inches down from the right shoulder. A second shot followed immediately and hit the right rear of the President's head." (W-111)
According to Bennett, the second shot hit "about four inches down from the right shoulder." His testimony indicated that the first bullet did one of two things: either missed, or hit the President at a point which Bennett did not or could not see from his position in the followup car.

His testimony gives rise to the following question: Could the President have been hit in the front of the neck by the first shot, directed from a rifle positioned in the front of the President, and then immediately thereafter struck in the back by a different missile, aimed from a weapon of an assassin posted in the Book Depository Building? Is there credible evidence to support an early hit on the President from the front? With the purpose of answering this inquiry, we must examine the wound in the President's neck.

The autopsy report was prepared at Bethesda Naval Hospital. It indicates a wound "in the low anterior cervical region" (W-541). This, in layman's terms, describes a wound in the front of the neck at the necktie knot. The Report concludes "that the bullet exited from the front portion of the President's neck that had been cut away by the tracheotomy" (W-88). Since we have adopted a view of healthy skepticism, there is no need for us to join in the Commission's conclusion that this wound was an "exit" wound. Rather, we will sift the evidence, and arrive at whatever independent conclusion the evidence directs us to.

The tracheotomy was prepared by Dr. Malcolm O. Perry of Parkland Hospital. Dr. Perry described the neck wound as "a small wound in the lower anterior third in the midline of the neck, from which blood was exuding very slowly" (VI, H-9). Dr. Perry testified that he didn't know whether this wound was an entrance wound or an exit wound (VI, H-15). Dr. Charles James Carrico likewise described the President's throat wound as "fairly round, had no jagged edges" (III, H-32).

Dr. Charles Rufus Baxter of Parkland Hospital saw this neck wound and described it as follows:

4 to 5 mm. in widest diameter and was a spherical wound. (VI, H-42)
Well, the wound was, I think, compatible with a gunshot wound. It did not appear to be a jagged wound such as one would expect with a very high velocity rifle bullet. We could not determine, or did not determine at that time whether this represented an entry or an exit wound. Judging from the caliber of the rifle that we later found or became acquainted with, this would more resemble a wound of entry. However, due to the density of the tissue of the neck and depending upon what a bullet of such calibre would pass through on the way to the neck, I think that the wound could well represent either exit or entry wound. (II, H-42)

Although Dr. Baxter stated that the wound "would more resemble a wound of entry," he was willing to say it "could well represent either exit or entry wound." Then Arlen Specter, assistant counsel to the Commission, put a lengthy hypothetical question to Dr. Baxter. This question was designed to elicit from the doctor information as to whether a wound through the back of the President which exited from the President's neck could have made a wound such as was found in the neck.

Dr. Baxter's answer did little to help support the Commission's ultimate conclusion that the neck wound was a wound of exit and not of entry:

Dr. Baxter. Although it would be unusual for a high velocity missile of this type to cause a wound as you have described, the passage through tissue planes as you have described, the passage through tissue planes of this density could, have well resulted in the sequence which you outline; namely, that the anterior wound does represent a wound of exit. (VI, H-42)
But Mr. Specter knows too well that history is reluctant to regard as verity that which is "unusual." So Mr. Specter's anxiety about the judgment of history shows when he asks:

Mr. Specter. What would be the considerations which, in your mind, would make it, as you characterized it, unlikely?
Dr. Baxter. It would be unlikely because the damage that the bullet would create would be--first its speed would create a shock wave which would damage a larger number of tissues, as in its path, it would tend to strike, or usually would strike, tissues of greater density than this particular missile did and would then begin to tumble and would create larger jagged--the further it went, the more jagged would be the damage that it created; so that ordinarily there would have been a rather large wound of exit. (VI, H-42)

Mr. Specter had even more severe problems with Dr. Ronald Coy Jones of Parkland Hospital, whom he asked about the neck wounds:

Mr. Specter. In this report, Dr. Jones, you state the following, "Previously described severe skull and brain injury was noted as well as a small hole in the anterior midline of the neck thought to be a bullet entrance wound." What led you to the thought that it was a bullet entrance wound, sir?
Dr. Jones. The hole was very small and relatively clean cut, as you would see in a bullet that is entering rather than exiting from a patient. If this were an exit wound, you would think that it exited at a very low velocity to produce no more damage than this had done, and if this were a missile of high velocity, you would expect more of an explosive type of exit wound, with more tissue destruction than this appeared to have on superficial examination. (VI, H-55)

Even Mr. Specter could not find in this account much opportunity for turning this neck wound into an exit wound. So, in good prosecutor-like fashion, he prodded for the thin slant of Commission daylight in Dr. Jones's otherwise dark view of the Commission's suggestions:

Mr. Specter. Would it be consistent, then, with an exit wound, but of low velocity, as you put it?
Dr. Jones. Yes, of very low velocity to the point that you might think that this bullet barely made it through the soft tissues and just enough to drop out of the skin on the opposite side. (VI, H-55)

But the effort to get more government light into Dr. Jones's testimony only resulted in blowing the fuse and pitched the government case into darkness. For the kind of "low velocity" described by Dr. Jones would not support the Commission's estimate that the entrance velocity of the bullet that emerged from the President's neck was 1,776 feet per second. (W-95) This is the same bullet which allegedly pierced the President's throat and also caused Governor Connally's wounds.

Dr. Jones's testimony, despite all Specter's efforts, supports the inference that this wound in the President's neck was an entrance and not an exit wound. If the Commission is going to call this an exit wound, then Dr. Jones caused a short circuit on that aspect of the government case which requires us to believe that the same bullet coursed through Governor Connally, hitting the 5th rib, fracturing his right wrist and finally entering his left knee area. He reduced the velocity of the bullet emerging from President Kennedy nearly to zero, thus rendering it incapable of further harm.

The Commission sorely needed rifle ammunition. If it surrendered its contention that the same bullet which first hit the President also hit Governor Connally, it would have added one bullet to the case, and therefore would have destroyed the three-bullet-one-assassin theory. The reader will recall that one bullet or fragment was involved in the striking of a man, James T. Tague, 270 feet from where the President was finally hit in the head (W-116) (XX, H-2).

Dr. Jones's testimony punctured the government's case badly. In describing the wound as either an entry wound or the exit wound of a spent bullet, Dr. Jones has incapacitated the Commission's precious projectile. He rendered it impotent to perform the very heavy workload the Commission had designated for it, i.e., infliction of all wounds on Governor Connally in addition to the wounds in the back and neck of President Kennedy. Dr. Jones used up invaluable ammunition with his testimony, ammunition which the Commission had to economize if it was to retain any tenuous connection with reality.

With Parkland Hospital nurse, Margaret M. Henchliffe, Mr. Specter had no better luck:

Mr. Specter. Did you see any wound on any other part of his body?
Miss Henchliffe. Yes, in the neck.

Mr. Specter. Will you describe it, please?

Miss Henchliffe. It was just a little hole in the middle of his neck.

Mr. Specter. About how big a hole was it?

Miss Henchliffe. About as big around as the end of my little finger.

Mr. Specter. Have you ever had any experience with bullet holes?

Miss Henchliffe. Yes.

Mr. Specter. And what did that appear to you to be?

Miss Henchliffe. An entrance bullet hole--it looked to me like.

Mr. Specter. Could it have been an exit bullet hole?

Miss Henchliffe. I have never seen an exit bullet hole--I don't remember seeing one that looked like that. (VI, H-141)

The reader will recall that a tracheotomy (creation of an artificial breathing hole) was performed on the President by Dr. Perry of Parkland Hospital. For purposes of performing this tracheotomy, Dr. Perry employed the neck wound as an opening for the tracheotomy tube (VI, H-10). Therefore, by the time the Bethesda doctors saw the President's body and examined this neck wound, the wound had already been altered by the tracheotomy. Under the circumstances, it was necessary for the Bethesda doctors to rely largely on the statements of the Parkland Hospital physicians concerning the nature and source of the neck wound of the President.

A fair reading of the Bethesda Hospital physicians' testimony relating to the throat wound would not dictate any definite conclusion concerning whether the throat wound was one of entry or exit. We suggest, however, that none of the Parkland Hospital witnesses had any difficulty seeing the wound in the front of the President's neck as an entry wound. If there was a preference expressed by the Parkland Hospital people, it was that the neck wound in the front of the President more resembled a wound of entrance.

Recapitulating, Dr. Rufus Baxter said that the neck wound was "unlikely" to be a wound of exit and "would more resemble a wound of entry" (VI, H-42). Dr. Jones stated: "The hole was very small and relatively clean cut, as you would see in a bullet that is entering rather than exiting from a patient" (VI, E-55). Nurse Henchliffe insisted: "An entrance bullet hole--it looked to me like. I have never seen an exit bullet hole--I don't remember seeing one that looked like that" (VI, H-141).

In addition, Secret Service Agent Glen A. Bennett, who had been stationed in the Presidential follow-up car, "heard a sound like a firecracker," then heard another shot and saw it hit the President's back and then saw a "hit on the right rear of the President's head" (W-111). Thus, his testimony is likewise compatible with the first shot entering the President's throat and a second and separate shot hitting him in the back. Bennett's failure to see the President react after the first shot is consistent with the President having been hit in the soft tissue in the front of the neck which impact would not have been visible to Bennett.

Despite the utter failure of the above testimony to support the Commission's conclusion that the strike in the President's neck was an exit wound, the Commission concluded that it was:

President Kennedy was first struck by a bullet which entered at the back of his neck and exited through the lower front portion of his neck... (W-19)

Clearly, on the basis of the testimony of Special Agent Glen A. Bennett and the Parkland Hospital group, the Commission was not justified in drawing such an inference.

The Back Wound
Here we must shift our attention backward. We will examine the Commission's inference concerning a bullet which allegedly entered the back of his neck and exited through the lower front portion of his neck. We urge the reader to keep his mind open on the question of whether the back hit we are about to discuss has an exit on the front of the neck or whether it has an exit at all. Nothing we have examined so far would prove the Commission's conclusion that this shot in the back of the President exited from the front.
At this point in the exposition, each reader will have in mind Bennett's oft-repeated testimony that he observed a missile "hit the President about four inches down from the right shoulder" (W-111). Special Agent Clinton L. Hill saw the President's body being worked on at the morgue in Bethesda during the course of the autopsy. He stated to the Commission that just before the body was placed into a casket "I saw an opening in the back, about six inches below the neckline to the right-hand side of the spinal column" (II, H-143).

Special Agent Roy H. Kellerman testified about his experience at Bethesda during the autopsy studies there.

There were three gentlemen who were performing this autopsy. A Colonel Finck--during the examination of the President, from the hole that was in his shoulder, and with a probe, and we--were standing right alongside of him, he is probing inside the shoulder with his instrument and I said, "Colonel, where did it go?" He said, "There are no lanes for an outlet of this entry in this man's shoulder." (II, H-93)
If Colonel Finck was correct, if there were indeed no lanes of exit from such a wound, then that is the end of the Commission's theory that one assassin fired all the shots at the assassination site. Such a finding of no outlet would make the back wound a separate hit. It would make the front neck wound a separate hit. It would place one gunman in front of the President. It would add one bullet to the three shells found in the Depository Building, thereby making four, and thereby requiring another gunman to accomplish all the shooting in the maximum allowable time. But while Colonel Finck at the autopsy in Bethesda was making this judgment on the dreadful night of November 22nd, 1963, the United States Government was proclaiming to the world that one man and one man alone had performed all the gory work in Dealey Plaza. This conclusion, in the light of the opinions of the autopsy experts, was utterly out of joint with the facts apparent at that time. At best, it was premature.

All the above testimony of Special Agents Bennett, Hill, and Kellerman indicates a hit in the back of the President roughly four to six inches below the inferior neckline. Material supporting evidence was found in the clothing of the President. FBI Agent Robert A. Frazier testified about the President's clothing as follows:

I found on the back of the shirt a hole, 5 3/4 inches below the top of the collar, and as you look at the back of the shirt 1 1/8 inch to the right of the mid-line of the shirt, which is this hole I am indicating ... [T]he coat hole is 5 3/8 inches below the top of the collar. The shirt hole is 5 3/4 inches, which could be accounted for by a portion of the collar sticking up above the coat about a half inch. (V, H-60)
The bullet which made these holes would have only originated from behind the President, who was sitting erect, facing front, in the Presidential limousine. Both the Commission and the writer are in perfect agreement here. It would seem, also, that there is no room for disagreement with respect to where the missile which impacted on the President's back entered. But, alas, on this score, the disagreement between the writer and the Commission is sharp and goes to the core of the case.

The writer concludes from the evidence of Special Agents Bennett, Kellerman, and Hill that there was a wound in the President's back some 4 to 6 inches down from the neck line. The writer feels that the missile hole 5 3/4 inches below the top of the shirt collar and 1 1/8 inches to the right of the midline of the shirt, dramatically supports the testimony of these Special Agents. The missile hole in the President's coat: 5 3/4 inches below the top of the collar corroborates their testimony in a solid and impressive way. The Commission, however, concluded otherwise. Despite all the above evidence, the Warren Commission found that the hit in the back of the President was above the wound at the necktie knot. "The autopsy disclosed that the bullet which entered the back of the President's neck hit no bony structure and proceeded in a slightly downward angle" (W- 91). We submit that the Commission was in grievous and obvious error.

The Warren Commission had to recognize that a bullet in the back 5 3/4 inches below the top of the shirt which did not exit, would end the lone assassin theory. For, if this bullet did not exit, the front neck wound constitutes a separate entry from the front. To add one bullet is to add one gunman, who cannot have fired from the Texas Book Depository Building. One gunman cannot be in more than one place at the one time.

An attempt was made to refute the evidence of the three Special Agents who stuck to the truth as they had seen it. The Warren Commission, trying to rebut this impressive evidence, hit rocks which caused its integrity to founder forever on the shoals of self-contradictory exhibits and finally fabrication and withholding evidence. Having made these charges, we will proceed to prove each of them.

A Lapse of Liaison
The Warren Report on the question has the following to say about the back and neck wounds:
In the early stages of the autopsy, the surgeons were unable to find a path into any large muscle in the back of the neck. At that time they did not know that there had been a bullet hole in the front of the President's neck when he arrived at Parkland Hospital because the tracheotomy incision had completely eliminated that evidence. While the autopsy was being performed, surgeons learned that a whole bullet had been found at Parkland Hospital on a stretcher which, at that time, was thought to be the stretcher occupied by the President. This led to speculation that the bullet might have penetrated a short distance into the back of the neck and then dropped out onto the stretcher as a result of the external heart massage.
Further exploration during the autopsy disproved that theory. The surgeons determined that the bullet had passed between two large strap muscles and bruised them without leaving any channel, since the bullet merely passed between them. Commander Humes, who believed that a tracheotomy had been performed from his observations at the autopsy, talked by telephone with Dr. Perry early on the morning of November 23, and learned that his assumption was correct and that Dr. Perry had used the missile wound in the neck as the point to make the incision. This confirmed the Bethesda surgeons' conclusions that the bullet had exited from the front part of the neck. (W, 88-89)

In the above dissertation, the Warren Report asks of the reader that he swallow the idea that the tracheotomy incision had "completely eliminated" the evidence of a bullet hole in the front of his neck. The Report begs the reader to believe that Commander Humes did not know what the Parkland Hospital doctors were telling all the world on the 22nd of November, i.e. that President Kennedy had suffered a wound in the front of the neck through which a tracheotomy was performed. They ask us to believe that the government pathologists at Bethesda undertook an autopsy on the evening of November 22nd, 1963 on the President without consulting with any doctor at Parkland Hospital in Dallas. We are asked to believe that Commander Humes talked with Dr. Perry of Parkland Hospital for the first time on November 23rd, 1963. Such an idea seems to fly in the face of common sense. Let us see whether it also flies in the face of the evidence.

Observe how Dr. Malcolm O. Perry of Parkland Hospital recollects the conversation he had with Commander Humes concerning the tracheotomy in question:

Mr. Specter. Dr. Perry, did you have occasion to discuss your observations with Cmdr. James J. Humes of the Bethesda Naval Hospital?
Dr. Perry. Yes, sir; I did.

Mr. Specter. When did that conversation occur?

Dr. Perry. My knowledge as to the exact accuracy of it is obviously in doubt. I was under the initial impression that I talked to him on Friday, but I understand it was on Saturday. I don't recall exactly when.

Mr. Specter. Do you have an independent recollection at this moment as to whether it was on Friday or Saturday?

Dr. Perry. No, sir; I have thought about it again and again and the events surrounding that weekend were very kaleidoscopic, and I talked with Dr. Humes on two occasions, separated by a very short interval of, I think it was, 30 minutes or an hour or so, it could have been a little longer.

Mr. Specter. What was the medium of your conversation?

Dr. Perry. Over the telephone.

Mr. Specter. Did he identify himself to you as Dr. Humes of Bethesda?

Dr. Perry. He did.

Mr. Specter. Would you state as specifically as you can recollect the conversation that you first had with him?

Dr. Perry. He advised me that he could not discuss with me the findings of necropsy, that he had a few questions he would like to clarify. The initial phone call was in relation to my doing a tracheotomy. Since I had made the incision directly through the wound in the neck, it made it difficult for them to ascertain the exact nature of this wound. Of course, that did not occur to me at the time. I did what appeared to me to be medically expedient. And when I informed him that there was a wound there and I suspected an underlying wound of the trachea and even perhaps of the great vessels. He advised me that he thought this action was correct and he said he could not relate to me any of the other findings. (III, H-380)

It is fairly clear that Commander Humes wasn't saying much during the course of the conversation with Dr. Perry. "He advised me that he could not discuss with me the findings of necropsy...he could not relate to me any of the other findings." Commander Humes apparently construed his primary job as something other than full and open communication aimed at reaching the immediate truth with respect to the wounds. For if he had seen his task as ascertaining the truth directly, he must have recognized the need for interchange of information between himself and Dr. Perry, who had seen the President and supervised the treatment prior in time to Commander Humes.

Again, in a later deposition taken by the Commission's assistant counsel, Arlen Specter, Dr. Perry hardly confirmed the Commission's finding that the phone calls between Dr. Perry and Commander Humes occurred on Saturday, November 23rd and not on Friday, November 22nd:

Mr. Specter. And will you relate the circumstances of the calls indicating first the time when they occurred.
Dr. Perry. Dr. Humes called me twice on Friday afternoon, separated by about 30-minute intervals, as I recall. The first one, I, somehow think I recall the first one must have been around 1500 hours, but I'm not real sure about that; I'm not positive of that at all, actually.

Mr. Specter. Could it have been Saturday morning?

Dr. Perry. Saturday morning--was it. It's possible. I remember talking with him twice. I was thinking it was shortly thereafter.

Mr. Specter. Well, the record will show.

Dr. Perry. Oh sure, it was Saturday morning--yes.

Mr. Specter. What made you change your view of that?

Dr. Perry. You mean Friday?

Mr. Specter. Did some specific recollection occur to you which changed your view from Friday to Saturday?

Dr. Perry. No, I was trying to place where I was at that time--Friday afternoon, and at that particular time when I thought that he called initially. I seem to remember it being Friday, for some reason. (VI, H-16)

Dr. W.K. Clark says that Dr. Perry, discussing a Saturday morning press conference, told him of having "talked to the Bethesda Naval Hospital on two occasions that morning and that he knew what the autopsy findings had shown" (VI, H-23). On two scores Dr. Clark therefore contradicts Dr. Perry: on the date of the calls and on whether Dr. Perry was told what the results of the autopsy were.

Well, the Commission concluded that the conversations between Commander Humes and Dr. Perry occurred on Saturday, November 23rd, 1963. If the Commission had decided otherwise, we would be left only with Commander Humes's initial consideration that the bullet in the back may have dropped out of the President:

Commander Humes. I did not at that point have the information from Doctor Perry about the wound in the anterior neck, and while that was a possible explanation for the point of exit, we also had to consider the possibility that the missile in some rather inexplicable fashion had been stopped in its path through the President's body and, in fact, then had fallen from the body onto the stretcher. (II, H-367)
You will recall that Special Agents Kellerman and Hill described the autopsy while it was in progress. Colonel Finck told Roy H. Kellerman: "There are no lanes for an outlet of this entry in this man's shoulder" (II, E-93). Clinton L. Hill "saw an opening in the back, about 6 inches below the neckline to the right-hand side of the spinal column" (II, H-143). No small wonder it was that the idea did not immediately occur to the pathologists that this hit down in the President's back emerged high up in the front portion of his neck. Such unusual insights germinate in the human mind only after considerable time is devoted to the consideration of the possible existence of more plausible alternatives. In this case, apparently, there were no other alternatives available. That accursed shortage of ammunition which restricted the Commission to but three shots interposed itself again.

A Clash of Exhibits
The face sheet of the autopsy report which was prepared by Commander Humes is marked Commission Exhibit 397 (XVII, H-45). On this sheet there are two diagrams representing schematic drawings of a front view and a back view of the autopsy subject, identical in height, and in juxtaposition. Each figure extends the same distance up (heads being 3 3/4 inches from the top of the page) and the same distance down (feet extending 2 1/4 inches from the bottom of the page). In the front view, on the left, one sees the mark designating the hole in the front of the neck caused by the bullet wound and the tracheotomy. In the back view, on the right, one sees the back wound slightly to the right of the middle of the President's back and considerably below his collar. The back wound, as drawn, is 3/8 of an inch from the lower level of the collar line. The neck wound, in the front, as drawn, is 1/6 of an inch from the lower level of the collar. Therefore, the back wound is definitely drawn lower than the front neck wound.

Now, let us turn to Commission Exhibits 385 and 386 (XVI, H-977). These two exhibits represent drawings of the upper portion of the President's body. Commission Exhibit 385 shows a side view of the President. The hit in the back is now placed high up on the neck. This back entry point is drawn above the exit point in the front of the President's neck. On the rear view of Commission Exhibit 386, the back hit is again seen high up on the neck and now almost to the extreme right of the President's body.


Commission Exhibits 385 (left) and 386
These drawings are extraordinary in light of the following testimony relating to the President's suit coat:

Mr. Specter. Would it be accurate to state that the hole which you have identified as being the point of entry is approximately 6 inches below the top of the collar, and 2 inches to the right of the middle seam of the coat?
Commander Humes. That is approximately correct sir...(II, H-365)

But how did the President's suit coat get pierced 6 inches below the collar, when the bullet is supposed to have entered high up on the collar region so as to be above the necktie knot from which this bullet was supposed to have emerged? The explanation out of the context of an assassination would constitute "high" comedy. The bullet hole in the back of the President is simply lifted high and to the right on the President by the force of sheer nonsense. Here is the explanation:

Mr. Specter. As to the muscular status of the President, what was it?
Commander Humes. The President was extremely well-developed, an extremely well-developed, muscular young man with a very well-developed set of muscles in his thoraco and shoulder girdle.

Mr. Specter. What effect would that have on the positioning of the shirt and coat with respect to the position of the neck in and above the seam?

Commander Humes. I believe this would have a tendency to push the portions of the coat which show the defects here somewhat higher on the back of the President than on a man of less muscular development.

Mr. Specter. Mr. Chief Justice, may it please the Commission, I would like to mark for identification Exhibit 396, which later proof will show is a picture of President Kennedy shortly before the first bullet struck him, and ask the doctor to take a look at that. Will you describe, Doctor Humes, the position of President Kennedy's right hand in that picture?

Commander Humes. Yes. This exhibit, Commission Exhibit No. 396, allegedly taken just prior to the wounding of the late President, shows him with his hand raised, his elbow bent, apparently in saluting the crowd. I believe that this action--

Mr. Specter. Which hand was that?

Commander Humes. This was his right hand, sir. I believe that this action would further accentuate the elevation of the coat and the shirt with respect to the back of the President. (II, H-366)

Exhibit 396 shows President Kennedy gesturing to the crowd by lifting his right hand, no higher than his forehead, with elbow bent. I defy the most muscle-bound man in the world to cause the center part of his shirt to lift roughly six inches, and then climb up his neck. I defy him to do so, not by such a simple gesture, but rather I would instruct him to lift both hands high over his head and gesticulate wildly. Such gesticulation may perhaps displace the shirt and coat as much as an inch, but the Warren Commission syndrome, I urge, is utterly incapable of duplication. The shirt and coat of President Kennedy could not have been so displaced by such a simple gesture such as bending his right arm at the elbow and lifting his hand to forehead height. If you entertain any doubts with respect to this, the President's tailor should be consulted. He would be outraged by the suggestion.

Commission Exhibits 385 and 386 conform to nothing that we know from the testimony of the Special Agents who were present at the autopsy. These curious exhibits contradict the evidence found in the holes in the President's clothing. These strange works of an artist seem to erase a back wound six inches from the neck line and to give birth to a wound high up on the neck line. How were they arrived at, these strange twin children of the Commission?

Commander Humes. When appraised of the necessity for our appearance before this Commission, we did not know whether or not the photographs which we had made would be available to the Commission. So to assist in making our testimony more understandable to the Commission members, we decided to have made drawings, schematic drawings of the situation as we saw it, as we recorded it and as we recall it. These drawings were made under my supervision and that of Dr. Boswell by Mr. Rydberg, whose initials are H.A. He is a hospital corpsman, second class, and a medical illustrator in our command at Naval Medical School.
Mr. Specter. Did you provide him with the basic information from which those drawings were made?

Commander Humes. Yes, sir.

Mr. Specter. Distances, that sort of thing?

Commander Humes. Yes, sir. We had made certain physical measurements of the wounds, and of their position on the body of the late President, and we provided those and supervised directly Mr. Rydberg in making these drawings.

Mr. Specter. Have you checked the drawings subsequent to their preparation to verify their accuracy?

Commander Humes. Yes, sir.

Mr. Specter. And proportion?

Commander Humes. I must state those drawings are in part schematic. The artist had but a brief period of some two days to prepare these. He had no photographs from which to work, and had to work under description, verbal description, of what we had observed.

Mr. Specter. Would it be helpful to the artist in redefining the drawings, if that should become necessary, to have available to him the photographs or X-rays of the President?

Commander Humes. If it were necessary to have them absolutely true to scale. I think it would be virtually impossible for him to do this without the photographs. (II, H-349-50)

So, therefore, Commander Humes, by his own admission, concedes that those two drawings of the artist are not "absolutely true to scale." He and the Commission concluded that it was not necessary to have them absolutely true to scale. But I trust that the United States Government will recognize at this time that it is indeed necessary to have them true to scale. This matter of where the bullet entered the back of the President is of essence to the case. The Commission's evidence on this point is hopelessly self-contradictory.

The Warren Commission was loaded with attorneys. Each one of them knew that no criminal court in the land would have admitted those drawings as evidence without having first required the production of the autopsy X-rays with the colored and black and white photographs of the body. These drawings are, by admission of Commander Humes, inaccurate fabrications. Why did the Commission not exclude them and insist on the presentation of the X-rays and the photographs taken at Bethesda?

The following is testimony relating to the absence of these crucial exhibits:

Commander Humes. I do not believe, sir, that the availability of the X-rays would materially assist the Commission.
Mr. Specter. How about the same question as to pictures?

Commander Humes. The pictures would show more accurately and in more detail the character of the wounds as depicted particularly in 385 and 386 and in 388-A. They would also perhaps give the Commissioners a bett--better is not the best term, but a more graphic picture of the massive defect in 388.

Mr. Specter. Going back for a moment, Doctor Humes.

The Chairman. Before we get off that, may I ask you this, Commander: If we had the pictures here and you could look them over again and restate your opinion, would it cause you to change any of the testimony you have given here?

Commander Humes. To the best of my recollection, Mr. Chief Justice, it would not. (II, H-371-72)

On November 24, 1963, Commander Humes signed the following certificate:

I, James J. Humes, certify that I have destroyed by burning certain preliminary draft notes relating to Naval Medical School Autopsy Report A63-272 and have officially transmitted all other papers related to this report to higher authority. (XVII, H-48)
The destruction of these historically crucial notes is a tragedy. But fortunately, the reasons which prompted Commander Humes to destroy these original autopsy notes, and therefore deprived posterity of the freshest notes on the wounds, did not also prompt him to destroy the X-rays and photographs prepared at Bethesda. He turned them over to the Secret Service (II, H-372). He and the Commission did not see why these X-rays and photographs should be produced at the hearing. They happen to constitute the best extant evidence of the wounds. If the United States Government will not produce this vital data, we must conclude that their omission from the Warren Commission Hearing was purposeful.

They must now be produced for the scrutiny of non-governmentally connected scholars. Not to do so would be to place the Warren Commission under the dark cloud of failure in its obligation to the American public. We have a right to know. Justice Warren has frequently supported such a right in his judicial opinions. Produce the X-rays and photographs.

Summary
To summarize, we maintain that the evidence gathered by the Warren Commission certainly indicates the existence of one entry wound in the front of the President's neck and a separate wound in his back. To avoid this obvious conclusion the Warren Commission appears to have involved itself wittingly or unwittingly in fabrication and withholding of vital evidence.
II. The Wounds of Governor Connally
We dedicate this article to Governor John B. Connally, Jr., who possesses a hard core of fundamental honesty.
Our task here is to analyze the propositions set forth by the Commission as follows:

Governor Connally was struck by a bullet which entered on the right side of his back and traveled downward through the right side of his chest, exiting below his right nipple. This bullet then passed through his right wrist and entered his left thigh where it caused a superficial wound. (W-19)
Although it is not necessary to any essential findings of the Commission to determine just which shot hit Governor Connally, there is very persuasive evidence from the experts to indicate that the same bullet which pierced the President's throat also caused Governor Connally's wounds. However, Governor Connally's testimony and certain other facts have given rise to some difference of opinion as to this probability...(W-19)

We learn immediately that "Governor Connally's testimony and certain other facts have given rise to some difference of opinion as to this probability." Let us then try to pick up the trail of these "certain others facts."

The Busy Bullet
Since the Commission found that one bullet emerging from President Kennedy struck the governor, let us follow this bullet on the second half of its journey. The Commission decided that the tiny wound in the front of the President's neck was a wound of exit. They also proposed that this bullet entered the President's back, 5 3/4 inches below the top of the shirt collar and emerged in front from the left side of his necktie knot (V, H-60). Such a bullet was, therefore, headed upward, entering at a lower point than its exit.
We remind the reader that the Commission's ammunition supply totals three bullets. This limitation was self-imposed by virtue of the dogma that the murder was the act of a single assassin who was unable to fire more than three shots from a single bolt-action rifle in the given time. By turning the bullet downward in mid-air and thus having it strike the Governor, the Commission conserved ammunition. If the missile had not made this mid-air turn and struck the Governor, the Commission would not have had enough bullets to explain all the hits at the assassination site.

In addition this same missile by performing the down and up movement in the President, explained away the suspected entry wound in the front of the President's neck. It also protected the Commission from the problem of a bullet in Kennedy's back which the autopsy experts initially thought had no channel of exit.

But in addition to the "V" trajectory, this missile's path is described as plummeting downward while in flight, slicing through several diverse parts of Governor Connally. If Connally's wounds could not be explained by the same missile, the Commission would have been caught in impossible arithmetic. So, the Commission finally described the bullet as weaving downward, inward and upward in the President and then turning in mid-air, coursing downward and leftward in the Governor.

If this bullet did not cause all the Governor's wounds, a minimum of two bullets would have been required to explain the back and front neck wounds of President Kennedy and all the wounds of Governor Connally. Such an expenditure would have left but one more bullet to impact on President Kennedy's head. At which juncture the Commission would have been out of ammunition to explain the other bullet hits in Dealey Plaza on that day.

The Commission, if it had not conserved ammunition, by finding that the first bullet to hit the President accounted for all the wounds on the Governor, would be left without missiles to explain the impacts on the windshield and chrome in the front of the Presidential limousine and a hit on James T. Tague some 270 feet away. These extra bullet strikes are inexplicable if all three bullets are used in the smiting of the limousine's occupants.

"It Is Not Conceivable"
Let us now leave the realm of Commission speculation and examine the evidence about the double hit. Governor Connally testified as follows:
...we turned on Elm Street. We had just made the turn, well, when I heard what I thought was a shot. I heard this noise which I immediately took to be a rifle shot. I instinctively turned to my right because the sound appeared to come from over my right shoulder, so I turned to look back over my right shoulder, and I saw nothing unusual except just people in the crowd, but I did not catch the President in the corner of my eye, and I was interested because once I heard the shot in my own mind I identified it as a rifle shot, and I immediately--the only thought that crossed my mind was that this is an assassination attempt.
So I looked, failing to see him, I was turning to look back over my left shoulder into the back seat, but I never got that far in my turn. I got about in the position I am in now, facing, looking a little bit to the left of center, and then I felt like someone had hit me in the back.

...Mrs. Connally pulled me over to her lap. I reclined with my head in her lap, conscious all the time, and with my eyes open; and the, of course, the third shot sounded, and I heard the shot very clearly. I heard it hit him. (IV, H-132-33)

...after I heard that shot, I had the time to turn to my right, and start to my left before I felt anything. It is not conceivable to me that I could have been hit by the first bullet...(IV, H-136)

So, Governor Connally believes that the Commission's conclusion is not only mistaken but "not conceivable."

Mrs. John B. Connally, Jr. offered testimony as follows:

I heard a noise, and not being an expert rifleman, I was not aware that it was a rifle. I turned over my right shoulder and looked back, and saw the President as he had both hands at his neck.
...Then very soon there was the second shot that hit John. As the first shot was hit, and I turned to look at the same time, I recall John saying, "Oh, no, no, no." Then there was a second shot, and it hit John, and as he recoiled to the right, just crumpled like a wounded animal to the right, he said, "My God, they are going to kill us all." (IV, H-147)

Mrs. Connally's statement conforms exactly to her husband's description. It signified havoc for the Commission on the question of a single bullet hitting the two statesmen. The testimony of the Governor and Mrs. Connally was corroborated by every eyewitness. No witness suggested that Kennedy and Connally were wounded by the same bullet.

A Logical Fallacy
Tracing back the basis on which the Commission came to its unsubstantiated conclusion, we find that this was the reasoning employed:
The bullet that hit President Kennedy in the back and exited through his throat most likely could not have missed both the automobile and its occupants. Since it did not hit the automobile, Frazier testified that it probably struck Governor Connally. The relative positions of President Kennedy and Governor Connally at the same time when the President was struck in the neck confirm that the same bullet probably passed through both men. (W-105)
Once stripped of the sad support provided by begging the question, the inference collapses under the weight of eyewitness, photographic, ballistics, and anatomical evidence.

To justify the Commission's conclusion concerning a dual hit, we also have to assume that which the Commission's evidence did not prove, i.e., the absence of any other gunman at any other post. As a matter of fact, Harold Feldman has come across 51 eyewitnesses who indicated to the Commission that the shots came from the north side of Elm Street, to wit, the grassy knoll area. A shot from the knoll, hitting the President in the front of the neck, in a slightly downward but flatter trajectory than that of a shot fired from the Book Depository Building, could well have accounted for a bullet hitting the President and "not hitting the automobile." The Commission chose to ignore the mass of witnesses who heard shots from the knoll, smelled gunpowder, and saw smoke in the locale.

Without viewing the autopsy X-rays and photographs, we cannot share the conclusion that the bullet in Kennedy's back exited from his necktie knot. All the evidence of the Commission, except for the artist's creations (Exhibits 385, 386), is against this proposition. Therefore, we reject the conclusion that the Governor's mere presence in front of the President proves that he was hit by the same bullet. Nor was the Commission justified in so concluding without examining the photographic and X-ray evidence of the autopsy.

Commission vs. Mssrs. Zapruder and Newton
Better evidence is provided by the Abraham Zapruder motion picture taken of the assassination. This film, as published (XVIII, H 11-80), consists of 160 frames which ran through the Zapruder camera at a rate of 18.3 frames per second (W-97). Therefore: "the timing of certain events could be calculated by allowing 1/18.3 seconds for the action depicted from one frame to the next" (W-97). It was the Zapruder film which compressed the Commission tightly into the time span of 4.8 to 5.6 seconds within which all the hits on the occupants of the Presidential limousine were scored. "From the timing evidenced by the Zapruder film, there was an interval of from 4.8 to 5.6 seconds between the shot which struck President Kennedy's neck (between frames 210 to 225) and the shot which struck his head at frame 313 (W-115).
Let us examine the film to determine if it supports the testimony of the Governor, Mrs. Connally, and all the eye-witnesses, that the Governor was pierced by a separate shot or shots. The Commission found that the Zapruder film showed the President's body first reacting to a bullet-imposed force at frame 225.

Governor Connally continued to sit erect and face forward from Zapruder frame 225 through 235. At frame 235 he began to turn right, just as he maintained in his testimony. The reader recalls that at frame 225 or before, the Commission found that a bullet had pierced Connally's back, shattered his fifth rib, caused compound fractures of his wrist, and hit him in the left knee area (W-93). Despite the fact that a great deal of tissue and bone was struck, the Governor's body is supposed to have registered no reaction to the bullet which allegedly struck him by frame 225 or before. Rather the Governor is seen beginning his turn to the right at frame 235. On the other hand, President Kennedy's body immediately reacted to this bullet which, according to the Commission, struck no bone.

The Commission well knew from the film that Connally's body evidenced no reaction at the time that President Kennedy's body did. The Commission's explanation of the Governor's failure to react is a headlong retreat from objective data to subjective guessing. "There was conceivably a delayed reaction between the time the bullet struck him and the time he realized that he was hit" (W-112). But the Zapruder films recorded reality and not the Commission's speculations of what is conceivable.

Newton's third law of motion cannot be so glibly bypassed. This law states that every action has an equal and opposite reaction, the forces occurring in pairs. The force on Connally, the Commission urges, was at first a single force which resulted in a delayed reaction. Back pierced, rib shattered, wrist fractured, thigh punctured--and no immediate reaction. This is not possible. In short, Messrs. Zapruder and Newton worked great damage on the Commission's fiat that the same first bullet to hit the President caused all the wounds on the Governor.

Commission Exhibit 399--The Bullet
The most concrete evidence on this subject is the exhibit bullet itself. With one categorical assertion the Commission tried to eliminate any doubts about this bullet. "All the evidence indicated that the bullet found on the Governor's stretcher could have caused all his wounds" (W-95).
This bullet weighed 158.6 grains (W-557). A whole bullet of this type weighs 160 to 161 grains (W-77). Except for a minute extrusion of metal from the rear, the bullet designated Commission Exhibit 399 (XVII, H-399) was intact.

The Commission decided that all the evidence indicated this bullet caused all the wounds on Connally. In so concluding, they evidently no longer recognize the testimony of Commander Humes. This is the same Dr. Humes on whom they relied so heavily for the drawings that took the place of the photographs and X-rays.

Mr. Specter. Dr. Humes, under your opinion which you have just given us, what effect, if any would that have on whether this bullet, 399, could have been the one to lodge in Governor Connally's thigh?
Commander Humes. I think that extremely unlikely. The reports, again Exhibit 392 from Parkland, tell of an entrance wound on the lower midthigh of the Governor, and X-rays taken there are described as showing metallic fragments in the bone, which apparently by this report were not removed and are still present in Governor Connally's thigh. I can't conceive of where they came from this missile. (II, H-376)

It would have been understandable had the Commission repudiated Commander Humes's testimony about the autopsy. His burning of initial autopsy notes, his failure to produce X-rays and photographs, his introduction of contradictory exhibits--these certainly impeached him as a witness.

However, in this instance, Commander Humes reasoned competently. Whereas the Commission accepted his autopsy meanderings as verity, they acted as if he had never expressed himself on the subject of the bullet. For if they had taken cognizance of his testimony, they could not have concluded that "all the evidence indicated that the bullet found on the Governor's stretcher could have caused all his wounds."

On this score Humes had wide support. Dr. Robert Roeder Shaw of Parkland Hospital said:

Mr. Specter. What is your opinion as to whether bullet 399 could have inflicted all of the wounds on the Governor, then, without respect at this point to the wound of the President's neck?
Dr. Shaw. I feel that there would be some difficulty in explaining all of the wounds as being inflicted by bullet Exhibit 399 without causing more in the way of loss of substance to the bullet or deformation of the bullet. (IV, H-114)

Dr. Shaw. All right. As far as the wounds of the chest are concerned, I feel that this bullet could have inflicted those wounds. But the examination of the wrist both by X-ray and at the time of surgery showed some fragments of metal that make it difficult to believe that the same missile could have caused these two wounds. There seems to be more than three grains of metal missing as far as the--I mean in the wrist. (IV, H-113)

Dr. Charles F. Gregory of Parkland Hospital concluded as follows:

Dr. Gregory. The wound of entrance is characteristic in my view of an irregular missile in this case, an irregular missile which has tipped itself off as being irregular by the nature of itself.
Mr. Dulles. What do you mean by irregular?

Dr. Gregory. I mean one that had been distorted. It is in some way angular, it has edges or sharp edges or something of this sort. It is not rounded or pointed in the fashion of an ordinary missile. (IV, H-124)

Commission Exhibit 399 was "rounded" and "pointed." Except for a slight irregularity caused when the bullet core extruded through the back, it was in all respects an intact, unmutilated bullet. It does not conform to the missile which Dr. Gregory stated would have caused the Governor's wrist wound. This is further proof that all the evidence did not show that Commission Exhibit 399 caused all the wounds on Governor Connally.

In further testimony, Dr. Gregory strikes another blow at the weaving-bullet theory.

Dr. Gregory. I would believe that the missile in the Governor behaved as though it had never struck anything except him.
Mr. Specter. Well, wouldn't you think it possible, bearing in mind that my last question only went as to whether the same bullet could have gone through President Kennedy and inflicted the wound on Governor Connally's chest, would you think it possible that the same missile could have gone through President Kennedy in the way I described and have inflicted all three of the wounds, that is, the entry and exit on the chest, the entry and exit on the wrist, and the entry into the thigh which you described.

Dr. Gregory. I suspect it's possible, but I would say it would have to be a remarkably powerful missile to have done so. (VI, H-103)

So, Dr. Gregory thought that a separate shot hit Connally. Dr. George T. Shires of Parkland Hospital also thought so:

Mr. Specter. Do you think it is possible that Governor Connally could have been struck by two bullets, one entering his back and emerging from his chest and the second going into his wrist?
Dr. Shires. I'm sure it is possible, because missile sites are so variable, depending upon the size of the bullet, the speed at which it travels, whether it was tumbling or not. We have seen all kinds of combinations of entrance and exit wounds and it's just impossible to state with any certainty, looking at a given wound, what the missile was, so I am sure it is possible. (VI, H-110)

Mr. Specter then asked if it was possible for a bullet to slice through the President and then cause all the Governor's wounds.

Dr. Shires. I assume that it would be possible. The main thing that would make me think that this was not the case is that he remembers so distinctly hearing a shot and having turned prior to the time he was hit, and in the position he must have been, particularly here in Figure 5, I think it's obvious that he did turn rather sharply to the right and this would make me think that it was a second shot, but this is purely conjecture, of course. (VI, H-11)
Dr. Shires was too modest. His conclusion was not "purely conjecture." Conjecture is guessing from incomplete or uncertain evidence. All the eyewitness evidence (including that of the victim), the Zapruder film, the intact bullet, the testimony of Bethesda's Dr. Humes, and Parkland's Drs. Shaw, Gregory and Shires solidly support the view that a separate bullet or bullets struck Governor Connally. It was the Commission that conjectured to draw a conclusion that one bullet struck Kennedy and Connally. This inference is contradicted by overwhelming evidence. Analysis of the Commission's evidence compels us to conclude that it was wrong in finding: "All the evidence indicated that the bullet found on the Governor's stretcher could have caused all his wounds" (W-95).

An alert reader must by now be curious as to how one bullet could have coursed through the President from the rear, and pierced Governor Connally, who was sitting erect, through the back, right nipple, right wrist and left knee area. The only logical explanation for this extreme right to left and 35deg. back to front, downward and across bullet trajectory (V, H-172) would be a hit delivered from the right, from the north side of Elm Street, i.e., the grassy knoll area. No single bullet fired from the back into the Governor, who was sitting erect, would be likely to have accomplished those wounds in different geometric planes.

Governor Connally described his being hit while "looking a little bit to the left of center, and then I felt someone had hit me in the back" (IV, H-133). If we assume a direction from the right side of Connally, while he is turning a little left of center, it is possible to place all his hits through the back, out the right nipple, through the right wrist, and into the left femur, in one geometric plane. For the Commission to have concluded that the Connally shot was delivered from the right, would have corroborated the 51 witnesses who thought that shots were fired from the grassy knoll, but such a finding would have abolished the lone-assassin concept.

Summary
The heavy weight of evidence requires us to conclude that the Commission was mistaken in its determination that Governor Connally was struck by the same first bullet or bullets which wounded the President. This evidence consists of the Governor's testimony, his wife's, that of all the eyewitnesses to the assassination, the Zapruder films, the ballistics evidence with respect to Commission Exhibit 399, and the anatomical findings indicating an irregular missile had punctured Governor Connally's wrist.
III. The Head Wounds of President Kennedy
The complexity of these fractures and the fragments thus produced tax satisfactory verbal description and are better appreciated in photographs and roetgenograms which are prepared. (Autopsy Report, W-541)
This is perhaps the most significant statement concerning the wounds in the President's head. Commander James J. Humes, Director of Laboratories of the Naval Medical School at Bethesda, who supervised the autopsy, made the following comment in his testimony before the Commission:

Commander Humes. I have noted in my report that a detailed description of the lines of these fractures and of the types of fragments that were thus made were very difficult of verbal description, and it was precisely for this reason that the photographs were made so one might appreciate more clearly how much damage had been done to the skull.
Mr. Specter. Were the photographs made available then, Dr. Humes, when Exhibit 388 was prepared?

Commander Humes. No, sir.

Mr. Specter. All right. (II, H-351)

Still later in his testimony Commander Humes contradicts the autopsy report and his former testimony as follows:

Commander Humes. I do not believe, sir, that the availability of the X-rays would materially assist the Commission. (II, H-371)
Whereas in the autopsy report Commander Humes confessed the wounds of the head "tax satisfactory description," he later admits that the artist who portrayed the wounds of the head in Exhibit 388 was only given verbal description to aid in the preparation of his drawings. He no longer believes that "the X-rays would materially assist the Commission."

It was the Commission's job, inter alia, to ascertain the nature of the head wounds. Commander Humes had the obligation to provide the X-rays and photographs of these wounds which "tax satisfactory description." Drawings based on verbal description were inadequate for the Commission's purpose. Mr. Specter and his Commission fellow lawyers are too experienced in law to accept the secondary evidence of the drawings in lieu of the best available evidence, to wit, the X-rays and photographs.

To discuss the head wounds of the President without the X-rays and photographs is to undertake this crucial work without the essential tools. Therefore, our comments relating to these wounds, must be considered tentative since the Commission's data are incomplete. If I do not mistake the quality of our people, their pressure on the United States Government in the exercise of their right and desire to know will ultimately compel the production of this evidence. The Government in turn must recognize that the production of this evidence is the sine qua non of credibility in this case.

Working under this handicap, we will be compelled to depart from the official case record to include three newspaper comments in our evidence. First, we will state the official version of the President's head wound:

The detailed autopsy of President Kennedy performed on the night of November 22 at the Bethesda Naval Hospital led the three examining pathologists to conclude that the smaller hole in the rear of the President's skull was the point of entry and the large opening on the right side of his head was the wound of exit....(W-86)
Colonel Finck testified: "President Kennedy was, in my opinion, shot from the rear. The bullet entered in the back of the head and went out on the right side of his skull...he was shot from above and behind." (W-86)

Eyewitness Testimony of Right Side Entry?
Certainly one of the closest eyewitnesses was Mrs. John F. Kennedy. Since President Kennedy's head was pitched into her by the force of the bullet impact, and she held him for a while, it is probable that she saw her husband's head wounds. Unfortunately we cannot know what she testified to with respect to them. For in the midst of her testimony appears the cryptic note: "Reference to wounds deleted" (V, H-180).
Why these references were deleted is a mystery. J. Lee Rankin, the Commission's counsel, assured us that only classified material involving national security was withheld from the transcript volumes (The Philadelphia Inquirer, Nov. 20, 1964). As we have previously asked, what possible connection can the wounds inflicted on President Kennedy by a lone assassin have with national security? Only wounds indicative of a trajectory pointing to an assassin other than the "lone assassin" would have any possible significance for the most bloated concept of national security. Commission censorship compels us to turn from Mrs. Kennedy to other eyewitnesses for help concerning the President's head wounds.

Here again the Special Agents assigned to the protection of the President offer their trained observations. Special Agent Samuel A. Kinney was "the driver of the follow-up car" (XVII, H-730). He reported the head strike as follows:

I saw one shot strike the President in the right side of the head. The President then fell to the seat to the left toward Mrs. Kennedy. (XVIII, H-731)
Special Agent Kinney observed a hit on the right. He describes the President as falling leftward after being hit on the right side of the head. This conforms to what is shown by the Zapruder films which follow frame 313 (head impact picture) (XVIII, H-70-80).

Seated in the left rear of the Presidential follow-up car was Special Agent George W. Hickey, who observed the following:

I heard what appeared to be two shots and it seemed as if the right side of his head was hit and his hair flew forward. (XVIII, H-765)
These agents thought they saw a hit on the right side of the President's head. The evidence of the Zapruder film, which shows President Kennedy's body being driven to the left, provides an indication of the direction from which this death-dealing shot came. A body being propelled to the left by a shot is indicative that the shot was fired from the right. A hit from the right side (grassy knoll area), which is supported by the statements of 51 eyewitnesses in the Commission's compilation of the evidence, would satisfactorily account for the President being pushed over to the left.

At Parkland Hospital, Texas State Trooper Hurchel Jacks saw the President's body. He said about the head wound: "it appeared that the bullet had struck above the right ear or near the temple" (XVIII, H-801). If there was a hit on the right side, delivered from the right, then the left side of the head would be the logical place to look for some exit point of the missile or any part of it.

A Left Temporal Wound?
We must examine the eyewitness testimony to determine if there is evidence of any outlet channel on the left portion of the President's head.
The New York Times of November 23, 1963 (page 5, columns 7 and 8) carried a story entitled "10 Feet from President." This story refers to Norman Similas, 34 years of age, from Willowdale, Toronto, Canada, who was 10 feet from the President when a bullet struck his head. He saw the following:

I could see a hole in the President's left temple and his head and hair were bathed in blood.
A.P. Photographer, James P. Altgens, who took the famous picture of President Kennedy registering his first hit or hits, was on the south side of Elm Street, to the left of the President. He said:

There was flesh particles that flew out of the side of his head in my direction from where I was standing, so much that it indicated to me that the shot came out of the left side of his head. (VII, H- 518)
The fact that the head hit caused particles to fly southward indicates force having been applied from the north. This is evidence of a shot from the grassy knoll through the right parietal and out the left temporal region.

Altgens' testimony to the effect that flesh was blown out the left side of the President's head is supported by two Dallas motorcycle policemen who were riding to the left rear of the Presidential limousine.

Officer B.J. Martin in a deposition for the Commission, testified as follows:

Mr. Martin. I was assigned to ride on the left-hand rear side of President Kennedy.
Mr. Ball. And were you riding alone there, or was another officer riding with you?

Mr. Martin. There was another officer riding with me, B.W. Hargis.

Mr. Ball. He was parallel to you on another motorcycle?

Mr. Martin. Yes, sir, we were.

Mr. Ball. Two motorcycles abreast?

Mr. Martin. Yes...

Mr. Ball. Was there any breeze that day?

Mr. Martin. Yes, there was.

Mr. Ball. From what direction?

Mr. Martin. I believe it was blowing out of the south-west at that particular location. It seemed like we were going to turn into the wind as we turned off of Houston onto Elm.

Mr. Ball. The wind was in your face?

Mr. Martin. Yes; the best I can recall. (VI, H-289-291)

Officer Martin then told of hearing the shots, going to Parkland Hospital, and directing traffic there. While working traffic, Officer Martin made a gory discovery:

Mr. Ball. You had a white helmet on?
Mr. Martin. Yes.

Mr. Ball. Did you notice any stains on your helmet?

Mr. Martin. Yes, sir; during the process of working traffic there, I noticed that there were blood stains on the windshield on my motor and then I pulled off my helmet and I noticed there were blood stains on the left side of my helmet.

Mr. Ball. To give a more accurate description of the left side, could you tell us about where it started with reference to the forehead?

Mr. Martin. It was just to the left of what would be the center of my forehead--approximately halfway, about a quarter of the helmet had spots of blood on it.

Mr. Ball. And were there any other spots of any other material on the helmet there besides blood?

Mr. Martin. Yes, sir; there was other matter that looked like pieces of flesh.

Mr. Ball. What about your uniform?

Mr. Martin. There was blood and matter on my left shoulder of my uniform.

Mr. Ball. You pointed to a place in front of your shoulder, about the clavicle region?

Mr. Martin. Yes, sir.

Mr. Ball. On the front of your uniform and not on the side?

Mr. Martin. No, sir.

Mr. Ball. That would be left, was it?

Mr. Martin. Yes, on the left side.

Mr. Ball. And just below the level of the shoulder?

Mr. Martin. Yes, sir.

Mr. Ball. And what spots were there?

Mr. Martin. They were blood spots and other matter.

Mr. Ball. And what did you notice on your windshield?

Mr. Martin. There was blood and other matter on my windshield and also on the motor. (VI, H-292)

Officer Martin, therefore, while riding his motorcycle to the left rear of the President was splattered with blood and material from the President's head while riding into a wind. This also supports a shot from the right of the President, through the right side and out the left side of the skull. We will now focus on the testimony of the other policeman, Bobby W. Hargis, who was riding his motorcycle abreast of Officer Martin.

Mr. Hargis. I was at the left-hand side of the Presidential limousine.
Mr. Stern. At what part of the President's car?

Mr. Hargis. Well--

Mr. Stern. Front, or rear?

Mr. Hargis. Oh. Rear.

Mr. Stern. Riding next to Mrs. Kennedy?

Mr. Hargis. Right.

Mr. Hargis told of hearing two shots.

Mr. Stern. Did something happen to you personally in connection with the shot you have just described?
Mr. Hargis. You mean about the blood hitting me?

Mr. Stern. Yes.

Mr. Hargis. Yes, when President Kennedy straightened back up in the car the bullet hit him in the head, the one that killed him and it seemed like his head exploded, and I was splattered with blood and brain, and kind of a bloody water. It wasn't really blood...(VI, H-294)

So Officers Martin and Hargis, riding on the left rear of the Presidential limousine, had themselves and their vehicles splattered by blood, brains, and fluids flying from the head of the fatally struck President. It would be surprising indeed if a bullet fired from the rear, impacting on the right rear of the President's head and exiting from the right side of his read, had propelled material to the left and rear of the limousine. Not being familiar with the Dealey Plaza physics applicable to this unique Commission frame of reference, we imagine, for the time being, that a bullet striking from the rear on the right side would have sent flesh and blood flying out right front and not left rear.

The Left-Temporal Wound--A Parkland Hospital Illusion?
Once the Presidential limousine arrived at Parkland Hospital, a related mystery began to take shape immediately. On November 24th, 1963, The Philadelphia Sunday Bulletin carried on page 3 an article describing how Father Oscar L. Huber, pastor of the Holy Trinity Catholic Church of Dallas, administered the last rites to the President. The article reports that Father Huber:
wet his right thumb with holy oil and anointed a Cross over the President's forehead, noticing as he did, a "terrible wound" over his left eye.
The report of Dr. Robert N. McClelland of Parkland Hospital, who attended the President, dated November 22nd, 1963 at 4:45 P.M., corresponds exactly to what Father Huber had seen:

The cause of death was due to massive head and brain injury from a gunshot wound of the left temple. (W-526, 527)
Father Huber was not called as a witness. Nor was Dr. McClelland asked for an explanation of his designation of a wound in the left temple as the cause of death. Apparently the Commission was not concerned with how posterity would regard these two men for seeing a left temporal wound of a "terrible" or "massive" nature when no such wound was supposed to be present.

But, these two men were in good company. You will recall the Canadian, Norman Similas, had seen: "a hole in the President's left temple." A.P. photographer Altgens thought: "the shot came out of the left side of his head."

Still others join Father Huber, Dr. McClelland, and Messrs. Altgens and Similas in suffering from this curious visual disorder. Dr. Adolph Hartung Giesecke, Jr. of Parkland Hospital was no less subject to illusion on this score:

Mr. Specter. What did you observe specifically as to the nature of the cranial wound?

Dr. Giesecke. It seemed that from the vertex to the left ear, and from the browline to the occiput on the left-hand side of the head the cranium was entirely missing.

Mr. Specter. Was that the left-hand side of the head, or the right-hand side of the head?

Dr. Giesecke. I would say the left, but this is just my memory of it. (VI, H-74)

This is strange. Still stranger is the fact that Dr. Marion Jenkins of Parkland Hospital also made the identical report of a left-temporal wound:

Dr. Jenkins. I don't know whether this is right or not, but I thought there was a wound on the left temporal area, right in the hairline and right above the zygomatic process.
Mr. Specter. The autopsy report discloses no such development, Dr. Jenkins.

Dr. Jenkins. Well, I was feeling for--I was palpating here for a pulse to see whether the closed chest cardiac massage was effective or not and this probably was some blood that had come from the other point and so I thought there was a wound there also. (VI, H-4)

In summary, on the question of the possible existence of a left-temporal wound, Dr. Jenkins "thought there was a wound there also."

Six people in all thought there was a wound in the left temporal area of the skull. If these six people were mistaken, the Government can prove them in error by producing the X-rays and photographs taken at the autopsy. These six witnesses are backed up by the evidence of the splattering of Officers Martin and Hargis who were to the left and rear of the Presidential limousine. All of the above points directly to a hit from the right and not from the rear of the President. The evidence against the Government theory that the bullet which struck President Kennedy in the head was delivered from the rear is considerable.

Let us now examine the evidence which the Commission offered to support its hypothesis.

A Small Hole in the Back of the President's Head?
The Report states the following: "the smaller hole in the rear of the President's skull was the point of entry" (W-86).
To prove the existence of such a small hole in the back of the President's head was essential to the lone-assassin theory. For the eyewitnesses at the scene testified to a hit on the right side of the skull of the President, while he was facing forward. Such a hit is most consistent with a bullet delivered from the north side of Elm Street, which position was not that of the alleged assassin.

All the Government's proof of this small wound in the back of the President's head amounts to the statements of the doctors who conducted the autopsy, Drs. Boswell, Finck and Humes, whose report described a "small occipital wound" (W-541). In addition, Special Agent Roy H. Kellerman testified to the existence of a large wound on the right side of the head and another wound in diameter equal to his little finger near the end of the hairline.

Exactly where this wound was, according to Mr. Kellerman's testimony, we will never know because of Mr. Specter's confusing designation of the wound as follows:

Mr. Kellerman. Entry into this man's head was right below that wound.
Mr. Specter. Indicating the bottom of the hairline immediately to the right of the ear about the lower third of the ear?

To the right of the right ear represents a point off the head. Therefore, Mr. Specter has obliterated any possible support Mr. Kellerman was providing for the Government's contention that there was a small wound in the occipital region.

Only the three autopsy doctors mention this wound. Many are asked about it. No one else confirms its existence. Let us review the parade of witnesses among whom Mr. Specter fished for some support for the existence of this small wound. The fishing was poor, to say the least.

Dr. Ronald Coy Jones told Mr. Specter that he saw "what appeared to be an exit wound in the posterior portion of the skull" (VI, H-56). Dr. Jones was of no help. He saw an exit wound where the Commission wanted an entry wound.

Dr. Marion Thomas Jenkins told Mr. Specter plenty about a massive wound in the left temporal region, but he could cast little light on the wound which Mr. Specter sought to establish in the back of the skull:

Mr. Specter. Did you observe any wounds immediately below the massive loss of skull which you have described?

Dr. Jenkins. On the right side?

Mr. Specter. Yes, sir.

Dr. Jenkins. No...(VI, H-48)

Dr. Gene Colman Akin, a Parkland physician, was able to advise Mr. Specter about damage in the right occipital-parietal portion of the skull. But what he told did not conform to the tiny, neat, little hole which the Government needed to support a hit from the rear. Said Dr. Akin:

The back of the right occipital parietal portion of his head was shattered, with brain substance protruding.
So, off to Dr. Paul Conrad Peters went the hapless Mr. Specter:

Dr. Peters. I noticed that there was a large defect in the occiput. It seemed to me that in the right occipital-parietal area that there was a large defect. There appeared to be bone loss and brain loss in the area.
Mr. Specter. Did you notice any holes below the occiput, say, in this area below here?

Dr. Peters. No. (VI, H-71)

Dr. Peters was willing to discuss a large hole in the occipital-parietal area with Mr. Specter. But small holes no.

Dr. Adolph Hartung Giesecke, Jr. was the next doctor to have his memory conjured by the pertinacious Mr. Specter. He told of a "very large cranial wound" on "the left-hand side of the head." This was absolutely of no help to Mr. Specter, who tried again:

Mr. Specter. Did you observe any other wound or bullet hole below the large area of missing skull?
Dr. Giesecke. No...(VI, H-74)

Dr. Jackie Hansen Hunt, the anesthesiologist, did not see the wounds. Nor more useful to the government theory was Dr. Kenneth Everett Salyer:

Mr. Specter. What did you observe with respect to the head wound?
Dr. Salyer. I came in on the left side of him and noticed that his major wound seemed to be in his right temporal area, at least from the point of view that I could see him, and other than that--nothing other than he did have a gaping scalp wound--cranial wound.

Registered Nurse Diana Hamilton Bowron also failed Mr. Specter:

Mr. Specter. You saw the condition of his what?
Miss Bowron. The back of his head.

Mr. Specter. And what was that condition?

Miss Bowron. Well, it was very bad--you know.

Mr. Specter. How many holes did you see?

Miss Bowron. I just saw one large hole.

Mr. Specter. Did you see a small bullet hole beneath that one large hole?

Miss Bowron. No, sir. (VI, H-136)

Dr. Malcolm Oliver Perry can't help Mr. Specter either:

Mr. Specter. What did you observe as to the President's head, specifically?
Dr. Perry. I saw no injuries other than the one which I noted to you, which was a large avulsive injury to the right occipitoparietal area, but I did not do a minute examination of his head.

Mr. Specter. Did you notice a bullet hole below the large avulsed area?

Dr. Perry. No; I did not. (VI, H-11)

Can Dr. William Kemp Clark come to the aid of Mr. Specter? Here is his testimony:

Dr. Clark. I then examined the wound in the back of the President's head. This was a large, gaping wound in the right posterior part, with cerebral and cerebellar tissue being damaged and exposed.
(VI, H-21)

Mr. Specter. Now, you described the massive wound at the top of the President's head, with the brain protruding; did you observe any other hole or wound on the President's head?

Dr. Clark. No, sir; I did not. (VI, H-25)

Dr. Clark did say, however, that the wound "could have easily been hidden in the blood and hair" (VI, H-25).

Mr. Specter went on to Dr. Robert Nelson McClelland. Dr. McClelland was free in his discussion of a large wound in the skull:

Dr. McClelland. As I took the position at the head of the table...I could very closely examine the head wound, and I noted that the right posterior portion of the skull had been extremely blasted. It had been shattered, apparently, by the force of the shot so that the parietal bone was protruded up through the scalp and seemed to be fractured almost along its right posterior half, as well as some of the occipital bone being fractured in its lateral half, and this sprung open the bones that I mentioned in such a way that you could actually look down into the skull cavity itself and see that some of the cerebellar tissue had been blasted out. (VI, H-33)
Well, Mr. Specter was looking for just a little hole in the occiput, and this is what he got:

Mr. Specter. Did you observe any other wound on the back of the head?
Dr. McClelland. No. (VI, H-33)

Dr. Charles Rufus Baxter represented another chance for Mr. Specter:

Dr. Baxter. The only wound that I actually saw--Dr. Clark examined this above the manubrium of the sternum, the sternal notch. This wound was in temporal parietal plate of bone laid outward to the side and there was a large area, oh, I would say 6 by 8 or 10 cm. of lacerated brain oozing from this wound, part of which was on the table and made a rather massive blood loss mixed with it and around it.
Mr. Specter. Did you notice any bullet hole below the large opening at the top of the head?

Dr. Baxter. No; I personally did not. (VI, H-41-42)

With respect to his interrogation of the Parkland Hospital staff on the small posterior head wound, Mr. Specter scored zero. Drs. Jones, Jenkins, Akin, Peters, Giesecke, Hunt, Perry, Clark, McClelland, and Baxter said they saw no small wound in the back of the President's head. Registered Nurse Diana Bowron said no. None of the Parkland Hospital staff observed that alleged hole.

Special Agent William Robert Greer also rejected Specter's suggestion. He described a wound in the skull which was in the "upper right side" where "The skull was completely...gone":

Mr. Specter. Did you observe any other opening or hole of any sort in the head itself?
Mr. Greer. No, sir; I didn't. No other one. (II, H-128)

Special Agent Clinton J. Hill spoke of the following wound in the back of the head:

Mr. Hill. The right rear portion of his head was missing. It was lying in the rear seat of the car. His brain was exposed. There was blood and bits of brain all over the entire rear portion of the car. Mrs. Kennedy was completely covered with blood. There was so much blood you could not tell if there had been any other wound or not, except for the one large gaping wound in the right rear portion of the head. (I, H-141)
So the Commission concluded, as it had to, in order to retain its single-assassin-in-the rear theory, that there was a small wound of entry in the occiput of the President's skull. It is easy to accept the existence of such a wound. All one requires for such is the willingness to place absolute faith in the Bethesda autopsy doctors, whose testimony offered by Commander Humes is so patently self-contradictory on other points that it would have been self-impeaching in any criminal or civil trial where the Court sought to have evidence weighed impartially.

Without the X-rays and photographs, in the face of such tremendous evidence against the existence of such a small hole in the back, the Warren Commission lost all semblance of fact-finding when it argued the existence of a small rear head wound. The evidence which was offered to it clearly weighed overwhelmingly in the direction of a large and not a small wound in the occipital-parietal area of the skull.

The Large Head Wound on the Right Side
The Warren Commission accepted as fact that: "the large opening in the right side of his head was the wound of exit" (W- 86). We can agree with the Commission that there was a large wound in the "right side of his head." I think that the reader, after reading the above, will agree with the autopsy report with respect to this wound:
The complexity of these fractures and the fractures thus produced tax satisfactory verbal description and are better appreciated in photographs and roetgenograms which are prepared. (W-541)
We await the X-rays and photographs for fuller discussion of this wound. But, presently, we will undertake to explore in a tentative fashion the question of whether this wound was an entry or exit wound. Special Agents Kinney and Hickey thought that this right parietal wound was the point at which the President was struck, i.e., "in the right side of the head."

Bethesda's doctors provided the Commission with testimony to the effect that this large wound had a smaller hole below it and "the smaller hole in the rear of the President's skull was the point of entry" (W-86). This smaller wound was not described by any of the people who scrutinized the President's head at Parkland. On the contrary, this "smaller" wound of "entry" in the back of the President's head was described by the Parkland people as follows: "an exit wound," "back...of his head was shattered...," "large defect in the occiput," "one large hole," "large avulsive injury," and "a large, gaping wound."

Without a small entry wound, the Commission would have had to come up with another entry for the wound of the "right side of his skull." For the Commission to have concluded that the wound on the right side was a wound of entry would have been to destroy the lone assassin theory on two scores. Such an entry would have placed the assassin on the right side of the President and not behind him. Such an entry, which created a massive wound on entry, would have required bullets different from the copper jacketed military-style bullets alleged to have been used by the supposed assassin. Such a bullet has a very firm head and a high degree of stability.

The Government witnesses, by concluding that there was a small entry wound below the large wound, decided that a soft-nose bullet could not have caused this wound. Here is how Commander Humes reasoned:

Mr. Specter. Do you have an opinion, Dr. Humes, as to whether there were dumdum bullets used specifically on this wound which struck point "A" of the head, on 388?
Commander Humes. I believe these were not dumdum bullets, Mr. Specter. A dumdum bullet is a term that has been used to describe various missiles which have a common characteristic of fragmenting extensively upon striking.

Mr. Specter. Would you characterize the resultant effect on this bullet as not extensive fragmenting?

Commander Humes. Yes. Had this wound on point "A" on Exhibit 388 been inflicted by a dumdum bullet, I would anticipate that it would not have anything near the regular contour and outline it had. I also would anticipate that the skull would have been more extensively disrupted and not have, as was evident in this case, a defect which quite closely corresponded to the overlying skin defect because that type of a missile would fragment on contact and be much more disruptive at this point. (II, H-356)

Dr. Humes is able to argue that the bullet on the skull did not "fragment on contact," because he uses the "smaller hole" in the back of the head which no one at Parkland saw as the entry wound. If the Secret Service Agent Kinney and [Trooper] Jacks were correct in their conclusion that the right parietal region had been the point of entry, then the bullet did in fact "fragment on contact."

Commander Humes thought that a dumdum bullet would have been much more "disruptive." The reaction of Army Wound Ballistics Branch Chief Dr. Alfred G. Olivier, was opposite to Dr. Humes. He thought that the wounds of the skull were not consistent with what his prior 17 years of experience had told him about stable bullets.

It [the test result] disclosed that the type of head wounds that the President received could be done by this type of bullet. This surprised me very much, because this type of stable bullet I didn't think would cause a massive head wound, I thought it would go though making a small entrance and exit. (W-87)
Lt. Col. Pierre A. Finck, Physician, U.S. Army, is something less than candid on the question of the type of bullet likely to have inflicted the head wounds:

Representative Ford. From your numerous case studies, is it typical for a bullet, for a missile in this circumstance as shown in 386 to fragment to the degree that this one apparently did?
Colonel Finck. Yes, it is quite common to find a wound of exit much larger than the wound of entrance for weapons commonly used.

Representative Ford. But is it typical for the missile to fragment to the degree that this one did as shown in Exhibit 388?

Colonel Finck. Yes; it is.

Representative Ford. Is it typical to find only a limited number of fragments as you apparently did in this case?

Colonel Finck. This depends to a great degree on the type of ammunition used. There are many types of bullets, jacketed, nonjacketed, pointed, hollow-noses, hollow-points, flatnose, roundnose, all these different shapes will have a different influence on the pattern of the wound and the degree of fragmentation.

Representative Ford. That is all. (II, H-384)

With respect to the amount of fragmentation of the missile, Secret Service Agent Roy H. Kellerman, who viewed the X-rays of the skull at Bethesda on November 22, 1963, has the following to say:

Mr. Specter. Now, did you observe during the course of the autopsy, bullet fragments which you might describe as little stars?
Mr. Kellerman. Yes, of the numerous X-rays that were taken mainly of the skull, the head. The reason for it was that through all the probing which these gentlemen were trying to pick up little pieces of evidence in the form of shell fragments, they were unable to locate any. From the X-rays when you placed the X-rays upon the light the whole head looked like a little mass of stars, there must have been 30, 40 lights where these pieces were so minute that they couldn't be reached. However, all through this series of X-rays this was the one that they found, through X-rays that was above the right eye, and they removed that.

Mr. Specter. How big a piece was that above the right eye, would you say?

Mr. Kellerman. The tip of a matchhead, a little larger. (II, H-100)

Mr. Kellerman's testimony indicated that the bullet which entered President Kennedy's head splintered into dust-like fragments. This is hardly what one would have expected from a copperjacketed, stable bullet. The Government experts, saved by the small hole in the occipital region, were able to argue that the entry wound of the bullet was regular and small. If it were not for this unconfirmed wound, invisible to all the Parkland Hospital personnel, the large wound of the right parietal area of the skull would have been quite consistent with a frangible, soft-nose bullet, smashing on impact and thereby maximizing the area of damage on entry.

Summary
The Commission's findings have to be considered in themselves inconclusive, as based on insufficient and secondary evidence. There is some credible evidence of a right side entry in the President's head. Six people asserted there was a left-temporal wound, among whom were three doctors who had examined the President at Parkland. The existence or non-existence of the left temporal wound can only be settled by the Bethesda photographs. Testimony of the Bethesda doctors concerning the existence of a small entry wound in the back of the President's head can hardly be considered conclusive in light of the numerous medical experts of Parkland who uniformly deny seeing such a wound.
We cannot rule out the possible role of a dumdum bullet as having caused the wounds on President Kennedy's head. Whether such a bullet did inflict the fatal wounds on Kennedy is dependent upon whether the small hole in the occiput of the President did in fact exist and whether it was in fact a wound of entry. If the right-parietal wound was the wound of entry, this would indicate that the fatal bullet was fired from the right of the President and not the rear, and was a dumdum bullet, not a copperjacketed military bullet of the type allegedly employed by a gunman stationed in the Texas School Book Depository Building. Definite conclusions concerning the head wounds must await the issuance of the crucial X-rays and negatives made at Bethesda.

Jackie Kennedy believed in real time that Lyndon Johnson and Texas business tycoons had murdered John Kennedy – she was right!

By Mike Parker 
A SERIES of secret audio tapes made by Jacqueline Kennedy are to be made public in a TV special that will blow the lid off her private life with assassinated husband President John F Kennedy.

They were recorded with leading historian Arthur M Schlesinger Jr within months of the assassination on November 22, 1963, and have been sealed in a vault at the Kennedy Library in Boston until now.

Jackie O, as the world came to know her after she married Greek shipping tycoon Aristotle Onassis five years later, ordered that the tapes should not be revealed until 50 years after her death. But although she died from cancer aged 64 in May 1994, her daughter, Caroline Kennedy, has agreed to release them to US television network giant ABC.

A spokesman there confirmed that the tapes’ “explosive” contents will be aired in a two-hour TV special, although he refused to divulge further details. The Sunday Express has, however, learned that Jackie:

Believed that gunman Lee Harvey Oswald was merely “a patsy” in the murder of JFK and was working for a sinister cabal led by a group of Texas tycoons.

Suspected her husband was having an affair with a 19-year-old White House intern whose underwear she found in their bedroom.

Wrote-off most of JFK’s extra-marital dalliances as “Jack’s meaningless flings”. 

Plunged into affairs herself with Hollywood star William Holden and Fiat car mogul Gianni Agnelli in revenge for his serial philandering

A senior network source also revealed that, on the eve of Kennedy’s assassination, he and Jackie shared a night of passion and, despite having cheated on each other in the past, “they talked about having more ​children”.

Their efforts to strengthen their marriage were confirmed by Kennedy author and historian Ed Klein, who said: “Jackie regarded the pretty young things in the White House as superficial flings for Jack.

Still, she did retaliate by having her own affairs. There was a period during which she was delighted to be able to annoy her husband with her own illicit romances.”

It is believed that Caroline, 53, agreed to release the tapes to ABC after pleading with the network to drop an embarrassing, £15million mini-series about the Kennedys that was due to air on its History Channel. 

The series was eventually broadcast in America earlier this year, against Caroline’s wishes, on the independent Reelz cable network and in many other countries, including Britain.

The senior source said: “The Jackie tapes are, in effect, Caroline’s trade-off for ABC dropping The Kennedys series.”

On the assassination, a second source said Jackie believed gunman Lee Harvey Oswald was “part of a much larger conspiracy.” She became convinced that Vice-President Lyndon Johnson, JFK’s successor, and a cabal of Texas tycoons were involved.

“Those businessmen expected that LBJ would give them more favourable treatment in Vietnam War contracts and oil policies.
“There is no doubt that Jackie wanted the truth to come out, but feared that she and her children, Caroline and John Jr, might also be marked for death by the ​conspirators.”

Tip O’Neil in his autobiography Man of the House: O’Donnell and Powers said there were shots from the front

I was never one of those people who had doubts or suspicions about the Warren Commission's report on the President's death. But five years after Jack died, I was having dinner with Kenny O'Donnell and a few other people at Jimmy's Harborside Restaurant in Boston, and we got to talking about the assassination. I was surprised to hear O'Donnell say that he was sure he had heard two shots that came from behind the fence. "That's not what you told the Warren Commission," I said. "You're right," he replied. "I told the FBI what I had heard but they said it couldn't have happened that way and that I must have been imagining things. So I testified the way they wanted me to. I just didn't want to stir up any more pain and trouble for the family." "I can't believe it," I said."I wouldn't have done that in a million years. I would have told the truth." "Tip, you have to understand. The family—everybody wanted this thing behind them." Dave Powers was with us at dinner that night, and his recollection of the shots was the same as O'Donnell's.
Leon Jaworski:

Pat Speer says: In his memoir Confession and Avoidance, Jaworski, who met with Johnson in Washington a few days after the assassination, describes the circumstances of their meeting as follows: "a problem had developed. The city was seething with rumors and accusations surrounding John Kennedy's death. Some sources in Europe had jumped on the story that Johnson himself had disposed of Kennedy in order to ascend to the presidency. Any investigation that was localized in Texas would be, to put it gently, under suspicion."

Jim DiEugenio on the rifle that Oswald never ordered; DiEugenio's reply to Stephen King who says follow the rifle to Oswald's supposed guilt:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=17444&st=45 

Jim DiEugenio:

Follow the rifle?

Why didn't King take his own advice?

For starters its the wrong rifle. Oswald did not order a forty inch MC short rifle. He ordered a 36 inch carbine. SO how did he get the former, if he ordered the latter.

Further, as the HSCA discovered, Klein's did not place scopes on forty inch rifles. Yet this one had one.

Further, how did Oswald mail the money order at the post office if he never left work that day?

And if he did leave work that day and went to the post office, why did he not mail the money order then and there? Why did he then walk miles out of his way to drop the envelope in a post office box? 

Has anyone ever done this? That is purchased a money order at a post office, made out the order and envelope, and then walked miles out of their way to drop it in a post office box the opposite way from where you work. WHile you are supposed to be at the job.

THen this envelope had to be picked up at the mail box, trucked back to the post office, sorted out by city and state, trucked to the airport, flown over 700 miles, taken off the plane and delivered to the main Chicago post office, then trucked to the local post office, sorted by route carrier, then walked to Klein's, then sorted out at Klein's, then walked over to their bank and was checked in and deposited.

All in 24 hours. Before the use of computers.

Steve, you didn't follow the rifle. If you had you would have learned that Oswald did not order it and it was never delivered to his box. 

That's what you get for trusting Larry Dunkel and his propaganda mill.

Lyndon Johnson - bisexual adulterer. Also had sex with his grandmother

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?s=c5fb724f957c2e1ca19d1ec47c27ebf8&showtopic=18113
Folks, read a topic heading like that and justifiably say: Prove it! What book is that in? What is your source? Who said that? Where is the DNA - are there videotapes? How come Robert Caro and Robert Dallek, two noted LBJ biographers, have not talked about this?

Well, that is why you read and join Education Forum to learn high quality information and things that not discussed elsewhere. We discuss a lot of things covered up and carefully ignored in the MSM and academia.

Ray Hill is a LONGTIME gay activist from Houston, TX. He has had a radio show for a long time: originally the Prison Show which focused on inmates issues and now his own general topic show. Ray Hill is also a registered lobbyist in Texas and has been a lobbyist for the adult industry (I guess that means sex-related industries).

Ray Hill, as a young gay man trying to come to grips with his sexuality, ALSO used to work at the Alfred Kinsey Institute in 1965-66. Alfred Kinsey, the sex researcher died in 1956. A young Ray Hill had access to Alfred Kinsey's papers and interviews.

Alfred Kinsey apparently had conducted many "sex interviews" with high profile people. Ray Hill says that when going through the Kinsey papers of these interviews it was easy to "crack the code" and determine WHO Kinsey was actually interviewing.

Ray Hill says that he read Lyndon Johnson's interview with Alfred Kinsey and basically it describe a life of rampant bisexuality as well as Lyndon Johnson discussing the fact that he had sex with his grandmother.

Here is the caveat: I have not seen these papers or read the Kinsey interview of Lyndon Johnson or do I really know if it ever occurred. Having said that, I have no reason to doubt Ray Hill who I consider a stand up guy. 

Obviously, some one needs to go through the Kinsey papers and see if the LBJ interview can be found.

Many people know all about John Kennedy's rampant promiscuity. In fact the media often highlights this topic as an acceptable diversionary tactic in order to NOT talk about the much larger and very disturbing issues of the 1963 Coup d'Etat.

Lyndon Johnson's image has been carefully protected by the MSM and even academia, Robert Caro excepted. Most folks don't know that Lyndon Johnson was a promiscous rake that may have exceeded John Kennedy and equaled Bill Clinton in the reckless sex department. Nor do many folks know much about Lyndon Johnson's homosexual side; Ray Hill is the second source I know to reference it. One of my other deep politics researchers says he knows someone alive today (2011) who can testify to Lyndon Johnson's promiscous homosexuality. LBJ would apparently have sex with anything or anyone that walked.

And Lyndon Johnson having sex with his grandmother, which he supposedly details in his Kinsey "sex interview" is a new one to me. LBJ was born in 1908 and Eliza Burton his dad's mother died in 1917, so it was not her.

However LBJ's mother's mother Ruth Ament Huffman was born in 1854 and died in 1936. Taking a pure guess if LBJ was age 16 when they had sex it would be in the year 1924 when Grandma Huffman was age 68. Gross, but I can believe Lyndon Johnson doing just about anything from having a persona hit man Malcolm Wallace, to murdering JFK, to exaggerating the Gulf of Tonkin incident. I suspect Lyndon Johnson was even behind the the Israeli attack on the USS Liberty. 

And based on what I know about Lyndon Johnson's rampant, unhinged life long sexual promsicuity, his having sex with an eldery grandmother while bizarre to us, may have fit in as "normal" in the demented world of LBJ aberrations. I bet he did it. Totally in character with LBJ.

Having said that, I sure would like to read the LBJ-Kinsey interview if it still exists.

Ray Hill ALSO confirmed to me George Herbert Walker Bush's homosexual pedophilia, which is alluded to in the books the Franklin Cover Up and the Franklin Scandal. According to Ray Hill, GHW Bush when he was a Houston congressman in the late 1960's used to take a Hispanic kid to the Carousel Motel, across from the Gulf Gate mall. I asked Hill - how old was this kid: age 17-18 or age 15-16 (17 is the age of consent in Texas.) Without missing a beat, Ray Hill told me "Young enough to be called a kid!" 

http://www.therayhill.com/ Ray Hill web page

http://www.kinseyinstitute.org/ Alfred Kinsey Institute

http://en.wikipedia....i/Alfred_Kinsey Alfred Kinsey

http://www.lbjlib.ut...y/geniealbj.asp 

LBJ: Stop Investigating

From your post #121 (on DPF) on the Phil Nelson thread. . . :

There is an extremely important passage in Noel Twymann's Bloody Treason; it
is on pages 792 to 803 of the hardback version. Twymann details and confirms
Lyndon Johnson PERSONALLY calling Will Fritz late on Saturday 11/32/63 and
telling him to QUIT investigating the JFK assassination.

UNQUOTE

FYI: Some months back, I was perusing the telephone transcripts (from the
LBJ library, no less) of LBJ in the week or so following 11/22/63.

In one of the conversations, with House Speaker McCormack, McMormack asks:

"Is there anything I can do?"

AND LBJ ANSWERS (and I saw this with my own eyes): " Stop investigating."

I should have put a post-it note on the page. I did not.

If you find it,it should be joined with the Will Fritz information.

LBJ and his Guilty Behavior:

Lyndon Johnson and his guilty behavior relating to the JFK assassination:

1) Blackmailing his way onto the 1960 Democratic ticket in Los Angeles
2) Having a personal hit man Malcolm Wallace who murdered God knows how many people including Henry Marshall in June, 1961 when LBJ was Vice President. See the revelations of Billie Sol Estes for that.
3) LBJ on the verge of being political and personally annihilated by the Kennedys, dropped from the 1964 Democratic ticket (JFK to Evelyn Lincoln), and possibly going to jail over the Bobby Baker affair.
4) Immediately, with his neighbor of 19 years FBI J. Edgar Hoover, putting all the blame on patsy and US intelligence agent Lee Harvey Oswald.
5) Having his top aide Cliff Carter call the Dallas District Attorney Henry Wade and demand that no *conspiracy charges* be made in the JFK assassination, despite OVERWHELMING evidence of a shot from the front?
6) LBJ personally calling Dallas detective Will Fritz on 11/23/63 and telling him to STOP investigating and the he "had his man" (Oswald).
7) LBJ personally calling Parkland Hospital and personally telling a Dr. Charles Crenshaw to try and get a confession from the accused assassin ... NOT asking who sent you, are you in a conspiracy, who else was involved?
8) Lyndon Johnson telling his mistress Madeleine Brown on 12/31/63 at the Driskill Hotel in Austin, TX that his biggest supporters (Texas oil men) and the CIA were behind the JFK assassination.

9) ... not to forget Lyndon Johnson calling his investment advisor within hours of the JFK assassination and telling him to sell his "g*ddamn Halliburton stock" - Halliburton being a Texas military contractor and mother company of Brown & Root; George Brown of Houston being Johnson's most prominent and longtime major supporter.
From the book: Nemesis: The True Story of Aristotle Onassis, Jackie O, and the ... 

- Page 138
Jackie Kennedy's mother Janet Auchincloss confronts Allen Dulles at 1964 dinner party:


At the end of his testimony to the Warren Commisssion, de Mohrenschildt had received an extraordinary invitation from, as he put it in the book he was writing at the time of his death in 1977, “Jacqueline Kennedy’s mother and her stepfather, Mr Hugh Auchincloss,” to dine at their home in Georgetown. Apart from the Auchinclosses and de Mohrenschildt's wife, Jeanne, the only other known guest was the former CIA chief Allen Dulles. 


They talked about the assassination; at one point, Janet Auchincloss wept and embraced Jeanne de Mohrenschildt; later Dulles asked him a few astute questions about Lee (Harvey Oswald).” But as he was leaving that evening, Janet dropped her hostess’s charm and told him coldly: “Incidentally, my daughter Jacqueline never wants to see you again because you were close to her husband’s assassin.”
Hugh Aynesworth: media cover up artist in the JFK Assassination:

By Jim DiEugenio:

"One of the very few sources more questionable than Connick on Jim Garrison is pseudo journalist Hugh Aynesworth. Bugliosi doesn't mind using him either. Which is kind of shocking. Mainly because the smelly trail on this self-confessed double agent is even wider than Connick's. Let me just hit some of the lowlights. (For a longer treatment of the sordid details, click here.) At the time of the assassination, Aynseworth was located in Dallas and working for the Dallas Morning News. He quickly tried to make a career out of Kennedy's murder: He was going to out Warren Commission the Warren Commission. Oswald's alleged shooting of Kennedy wasn't enough for Hugh. He actually tried to incriminate Oswald in an attempted murder of Richard Nixon. Well, even the Commission would not buy that one. And Hugh was also out to profit from the tragedy. Aynesworth somehow got hold of Oswald's "diary" from the Dallas Police Archives. It then began to appear throughout the country in at least three magazines. In a long FBI report on the heist, it appears that Assistant DA Bill Alexander pulled an inside job for his pal Aynesworth. (Bugliosi cannot reveal this FBI report because, in addition to Aynesworth, the indiscriminate Bugliosi also uses Alexander as a frequent source.) Aynseworth, his wife Paula, and Alexander supposedly split the take. The trio reportedly cut Marina out of their haul, even though Aynesworth was said to be sleeping with her at the time.

In late 1966, Aynseworth became part of Life magazine's secret re-entry into the JFK case. This is when he began being a stoolie to the FBI. He was hell-bent on informing Mr. Hoover of any discovery that might upset the Bureau's verdict that Oswald did it alone. On December 12, 1966 he informed the Bureau that they had uncovered a man who connected Ruby with Oswald. After Mark Lane's Rush to Judgment became a bestseller, he told the Bureau Lane was a homosexual. But in his contacts with the Bureau, Hugh did something that all these fake reporters do: He requested total anonymity. He did not want anyone to know he was a secret government agent.

This Life inquiry eventually ran into the probe being conducted by Jim Garrison. And the unwitting DA granted an interview request to the FBI informant masquerading as a reporter. After the interview Aynseworth told his boss at Life, Hollis McCombs, that they should not let Garrison know they were playing "both sides." Recall, this is the first time he met the DA. To understand what that phrase meant to Hugh one must refer to an interview he did with a local Dallas TV station in 1979. On that show he said, "I'm not saying there wasn't a conspiracy. I know most people in this country believe there was a conspiracy. I just refuse to accept it and that's my life's work." (Destiny Betrayed, by James DiEugenio, p. 163) I couldn't find this quote in Reclaiming History, even though I know Bugliosi has read my book. In light of this, Bugliosi then does something unintentionally funny. He goes ahead and quotes a reporter friend of Hugh's who says he and Aynseworth really wanted to break the story that there was conspiracy behind the murder of President Kennedy. You know, they would be heroes and all that. (p. 1113) So the author presents the true motivation about a participant in the cover up in the exact opposite light it should be in. Whew.

With the Garrison investigation, Aynseworth became an informant for both the FBI and the White House. (Destiny Betrayed pgs. 163-164) He was sending cables to Washington about his upcoming stories and actually sending final drafts of those stories to the FBI office in Dallas. According to another local colleague, Lonnie Hudkins, Aynseworth also had ties to the CIA. (Joan Mellen, A Farewell to Justice, p. 152) In fact, he actually applied for work for the CIA in 1964 and was referred to a recruiter. (The Assassinations, edited by James DiEugenio and Lisa Pease, p. 25) By going through his personal reporting files, I also show that its clear he had CIA access due to the incredible amount of background information he had about the witnesses and suspects in Garrison's investigation. (Ibid, pgs. 24-29). Aynseworth was supposed to be working for Newsweek at the time, but he was really working for Shaw's defense team and his articles were being distributed by the CIA. (William Davy, Let Justice Be Done, p. 133) Clearly, he was tied into certain double agents inside the DA's office like Garrison investigator Bill Gurvich. And with their information, he went ahead and talked to certain witnesses when he knew Garrison was about to approach them. Why? He was trying to talk them out of their stories or smearing the DA in advance. (And, as we shall see, probably even more.) Aynseworth was so wired into Garrison's office and Shaw's defense that he would relay his taped phone calls with prospective Garrison witnesses to defense lawyers, like Ed Wegmann (The Assassinations, p. 27). But Aynseworth was worse than that. One example: after Gurvich got him a purloined copy of a trial brief, Aynseworth went up to the Clinton-Jackson area to talk those strong witnesses out of their stories before the Shaw trial. (Destiny Betrayed, p. 367) A key witness up there was Sheriff John Manchester who identified Shaw as the driver of the car carrying David Ferrie and Lee Oswald. When the agent/reporter could not talk the local lawman out of his story, Hugh did what James Phelan and Walter Sheridan later did. He tried to bribe him with the offer of a well paying and easy job. I rather like Manchester's reply: "I advise you to leave the area. Otherwise I'll cut you a new asshole." (Mellen, p. 235)

Recall what Bugliosi said at the beginning of his book. He said he would not knowingly omit or distort anything (p. xxxix). So in 21 years of research, we are to believe Bugliosi could not find the following liabilities of these two witnesses:

Attempted destruction of Grand Jury testimony

Actual destruction of DA records. (Connick later admitted to this, Probe 7/95, p. 4)

Cover up of a child abuse ring inside the church

Defiance of a federal agency, the ARRB

Theft and sale of police property

Suborning perjury (Aynseworth tried to get Marina to go along with the Nixon fable. The Assassinations, p. 26)

A government agent masquerading as a reporter

Witness tampering in a homicide investigation

Attempted bribery of a witness in a murder case

It's almost embarrassing for me to have to enumerate this list. Because we must recall the obvious: Bugliosi is a lawyer. The above acts are not just unethical. Most of them are illegal. But this is what happens to otherwise respectable people when they enter the JFK case. They pass through a Bermuda Triangle zone in which they somehow lose their balance and compass."
Deventer Moordzaak, Kennedy researcher says:

“They were a part of the CIA, a part of Texan oil and weapons, a part of the Cuban exiles, and a part of the Mafia. All these groups are often presented as separate entities. Or as different suspects in the Kennedy Assassination. But the truth is that these groups were in bed together. It is known now that all these groups worked together to kill Castro and reconquer Cuba. It has become public record that the CIA had enlisted the mob to help, more particular Sam Giancana in Chicago, Carlos Marcello in New Orleans, and Santo Trafficante in Florida. They all had a clear and strong interest too. And the Bushes represent all those interests. Anti Castro, Oil, CIA, war, and mafia also. And Kennedy stood in the way. He wanted to end their power. And they blamed him for the Bay of Pigs fiasco, for he refused the air support to wipe out Castro’s air force. And so the invasion army was slaughtered or captured. Kennedy was openly called a traitor. And to make it worse, he fired the top three of the CIA…”
Dr. Ralph Cinque email to me on 12/5/11; he spoke with a friend of a young Lee Harvey Oswald

Tonight, I spent an hour on the phone with 71 year old Jim Haas of Ft. Worth. He said he first met "Lee" (Jim said that LHO only went by Lee, not Harvey) in elementary school, the 3rd grade, and he encountered him again in high school. He remembers Lee as being assertive, outspoken, and not very friendly. But, Jim said he definitely was not stupid. Jim ran into his 3rd grade teacher, the one he shared with Oswald, and they reminisced about him, and she was adamant that Oswald was not stupid. Jim has no recollection of Oswald ever showing any violent tendencies. He remembers him being "excitable" but not violent. Jim never felt the least bit intimidated by him, but he did find him annoying. So, by high school, he mostly steered clear of him. But, he was shocked when he heard about Oswald shooting Kennedy. He couldn't believe it. He was in the Army in Germany at the time. The strangest thing to him was that Oswald would have ordered a rifle by mail-order from Chicago. Why would he have done that? He said that in those days in Dallas and Ft. Worth, anyone could go into any pawn shop, gun shop, and even some hardware stores and buy a rifle. There was no paperwork, no registering, no name to report. Why didn't he buy a semi-automatic deer rifle with a good scope, which was cheap back then? A good used one would have cost no more than that awful Carcano rifle that Oswald allegedly used. Jim, a ex-soldier, knows that, and he says that Oswald, an ex-Marine, would have known it too. So, he doesn't buy the official story and never has.  Ralph   

=============================================================

Chris Matthews, highly paid TV personality, sure does NOT know much about the JFK assassination! He is also close personal friends with Richard Haas, the president of the CIA influenced Council on Foreign Relations. The CIA controlled CFR has put out radioactive amounts of bullshit regarding the JFK assassination for decades and has pretty much been running the cover up of it.

Let me finish tonight with the paranoids of American politics.
These are the people who believe the world is conspiring against them. It's a fearful, insane world of everyone out to get you, everyone relentlessly meeting in secret to destroy your world, your hopes, and your dreams. 
Is there any logic to it? You've got to be kidding me.
It is a demented view of the world that holds no logic for the basic reason that fear of the unknown requires no logic. Thinking isn't necessary. The fear alone does the work for you.
I give you the trio of conspiracy theories.
One is that the people in power in this country killed Jack Kennedy. The CIA, the FBI under J. Edgar Hoover, the Vice President, Lyndon Johnson, the Joint Chiefs, oh, throw in the Dallas Police, even the Irish mafia who worked for the late president. They were all in this, all in the plot to send his car down the same street where L. Harvey Oswald waited a few floors up with his rifle, where he'd had his job for weeks - long before the motorcade route had been planned. This is grand conspiracy, the best kind! - where everyone was in it together so that they continue a horribly unpopular war in Vietnam.

Jim DiEugenio on the establishment shill Chris Matthews:

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=18590&pid=242829&st=15&#entry242829

Pat:

You left out the fact that he just had Max Holland on his show talking about his unbelievably bad special.

You also left out the fact that he brought on VB to go after Talbot, when in fact, Talbot's book is not really about the assassination. 

You also left out the fact that he uses every opportunity he can to equate JFK WC critics with the conspiracy theorists of the 9-11 movement.

You also left out the fact that in his first book Kennedy and Nixon, he specifically backs up the WC fairy tale that Oswald killed Kennedy alone.

Now, in my review I noted that Chris Matthews got into with Oliver Stone over both his films, JFK and Nixon, and called him contemptible and a liar.

As per the Missile Crisis, how on earth can anyone criticize JFK over that anyway? With the Stern book and the previous book The Kennedy Tapes, we now have the verbatim record. If anything Matthews downplays Kennedy's achievement by not going into enough detail about it, or the result after: the Back Channel to Castro.

Plus, all the distortions and other omissions that I made about Vietnam and Congo for instance.
Nixon Operative Roger Stone on JFK Assassination: "LBJ had it done. Mob, CIA, Hoover, all in on it. RFK knew. So did Nixon." (1-09-12 in a "tweet" to me)

http://educationforum.ipbhost.com/index.php?showtopic=18648   

I recently emailed Roger Stone, Nixon confidant and longtime and notorious GOP operative, my essay 'LBJ-CIA Assassination of JFK." Or rather, I tweeted it to him.

My essay: http://lyndonjohnson...fk-updated.html

Here is Roger Stone's "tweet" back to me on January 9, 2012:

"LBJ had it done. Mob, CIA, Hoover, all in on it. RFK knew. So did Nixon."

This comes from a man who was very, very, very close to Richard Nixon. Obviously, I need to follow up on this but I thought I would share it with you first.

You can google "Roger Stone Richard Nixon" and learn more about Stone.

Roger Stone was very close to Nixon. I would not be surprised if he had personal, private talks with Nixon about the JFK assassination.

Stone even has a tattoo of Nixon on his upper back; that is how vested he is in Nixon.

Nixon knew the truth about what LBJ and CIA had done. In fact, that was his firewall defense in Watergate – don’t investigate me or the “whole Bay of Pigs thing” is going to come out.

Nixon used to tell his operatives never, ever take any money from H.L. Hunt. I think one big reason for that was he knew that Hunt would then think he owned Nixon, and also Nixon was aware of Hunt’s role in the JFK assassination.

There is another longtime GOP operative named Jack Wheeler – his web site is “To The Point News.” Wheeler is a longtime GOP insider. Wheeler is also close friends with Jeb Bush. I once corresponded with Wheeler on this matter; he told me he had always suspected Lyndon Johnson in the JFK assassination.

Here is a brief bio of Roger Stone: http://biggovernment.../author/rstone/

Roger Stone:

Roger Stone is a legendary American Republican political consultant who has played a key role in the election of Republican presidents from Richard Nixon to Ronald Reagan to George H. W. Bush and George W. Bush.

Stone is credited with the public relations rehabilitation of President Richard M. Nixon after his resignation in 1974. Stone first worked for Nixon as Chairman of Connecticut Youth for Nixon/Agnew in 1968 and graduating to a position in Nixon's 1972 reelection campaign which won 49 out of 50 states.

In 1976 Stone was named National Director of Youth for Reagan, a division of Governor Ronald Reagan's 1976 Presidential campaign. In 1978, Stone co-founded the National Conservative Political Action Committee [NCPAC] where he is credited with developing the negative campaign into an art form and pioneering the use of negative campaign advertising which Mr. Stone calls "comparative, not negative."

Starting in 1979, Stone served as Regional Political Director for Governor Reagan's 1980 campaign for President handling New York, New Jersey and Connecticut, his native State. Stone became known for his expertise and strategies for motivating and winning ethnic and Catholic voters.

Stone went on to serve in the same capacity in Reagan's 1984 reelection campaign adding responsibility for Pennsylvania and Ohio to the states Stone managed in 1980. He went on to serve as a Senior Consultant for California for President George H. W. Bush's campaign.

In 2000 Stone is credited with the hard-ball tactics which resulted in closing down the Miami-Dade Presidential recount. Stone is credited in HBO's recent movie, "Recount 2000" with fomenting the so-called "Brooks Brothers Riot" in which a Republican mob swarmed the recount demanding a shutdown while thousands of Cuban-Americans marched outside the Courthouse demanding the same thing.

Stone has worked for numerous Republican US Senators like Senator Arlen Specter as well as pro-American political parties in Eastern Europe, Africa, and the Caribbean. He is consulted regularly on communications and corporate and public relations strategy by fortune 500 ECO's and pro-democracy foreign leaders.

Stone has been profiled in the Weekly Standard, The New Yorker, and the Miami Herald in 2007 and 2008. Mr. Stone has written for the New York Times Sunday Magazine, The New York Times Op Ed page and for Newsmax.com. He has appeared frequently on FOX News, NBC Nightly News, CNN, MSNBC, and the Today Show. Stone is the editor and publisher of STONEzone.com.






